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СЪБУЖДАНЕТО: НИЕ СМЕ ТУК

Добър вечер. Ние сме тук. Ние сме вашето древно семейство. Идваме от звездната система 
Плеяди. Знаем себе си като Плеядианци и преди еони бяхме ваши роднини.

Когато земното кълбо Тера беше формирано, имаше много, които проявиха интерес да бъдат 
пионери и да отидат в нова област, за да се учат и да преживяват, формулират и създават. Това 
беше възможност и мнозина от нашите скъпи и обичани Плеядианци се записаха. Плеядианската 
култура е древна. Тя беше засята от друга вселена – вселена на любов, която се върна към Всичко, 
Което Е. Плеядианците засяха звездната система Плеяди в тукашната вселена преди преместването 
на земната сфера да стане възможно. Работим с любов. Работим с идеи и идеали, които са ви 
непълно непознати. 

От ваша гледна точка, нашата технология е донякъде сходна. Ние сме, както вие се 
изразявате, компютъризирани. Харесваме този термин, тъй като представя цялостна картина на 
способностите ни. Картината всъщност представя само 1% от това, на което сме способни. Все пак, 
от ваша гледна точка, мислете за нас като за компютъризирано общество. Ние сме колективна 
енергия. Ние не сме от вашето измерение. Звездната система Плеяди има седем звезди, шест от 
които, според нас, се виждат с невъоръжено око. Има много планети и ние сме на милиони и милиони 
мили от вашата система, макар, че имаме транспорт, с който можем да стигнем дотук много бързо. 
Разполагаме с много начини за транспортиране.

Идваме предимно с космически кораби. Най-често с кораби-майки. Корабите-майки са
гигантски – дълги са една ваша миля и могат да поберат хиляди. Те са удължени подобно на вашите 
и би отнело дни, за да се транспортират дотук. Имаме и подобни на диск кораби, които могат да 
стигнат дотук за част от вашия ден. 

Понякога ни е трудно да превръщаме вашата времева система – вашите часове, минути и 
секунди в това, което им съответства в нашата система – може би по-малко от една четвърт от вашия 
ден. Ние сме напреднала цивилизация. Нашата технология е древна, защото идва от древна вселена, 
която се е развила и е готова да се върне обратно към Първопричината.

Ние избрахме да не се връщаме към Първопричината, а да продължим, водени от любов, за 
да подпомогнем развитието на тази вселена. Беше ни позволено да донесем това знание със себе си, 
тъй като нашето технологично развитие е изцяло в унисон с Първопричината и не бихме го 
използвали по начин, който е в разрез с любовта, или с развитието на човечеството и с всички 
същества на вселената. Затова ни позволиха да бъдем тук. Бяхме приветствани за решението си.

Ние сме пратениците в тази звездна система, в тази вселена от друга вселена. Ние работим с 
много, не само с Тера, Земята. Работим и в други слънчеви системи, с други планетарни същества, с 
други създания.

Тази вселена е голям и нов експеримент. Различни опции, харесваме тази дума, се изпробват 
тук. В нея господства свободната воля. На Тера вие смятате, че имате свободна воля, но всъщност 
не разбирате какво е свободната воля. Свободната воля обхваща цялата идея, че можете да имате 
всичко, каквото пожелаете. Единственият ви мотив да изберете да участвате в планетната система на 
тази вселена със свободна воля е бил, че ще можете да правите каквото си искате. 

Тера беше формирана със специфични намерения. Замислена беше като център на 
настоящата слънчева система, като търговски център, като банка за събиране на идеи. Точно както 
се събирали идеите в средищата, в които се превръщали отделни пристанищни градове или области 
в определени времеви отрязъци – с развитието на различни части от вашия глобус, те излизали на 
мода и се превръщали във въплъщение на тенденциите, културният напредък, обменът на идеи. 
Идеалният вариант за ролята на Тера е да бъде перла във вселената заради своята физическа 
красота – тази физическа красота ще бъде запазена не само в това измерение, а в различни 
измерения. Трябвало е да бъде център с поразителна красота, център на невероятен обмен, 
свобода, идеи, красота, любов, хора и хуманност за създанията от цялата вселена и звездна система 
– те трябвало да могат да идват тук и да обменят онова, с което разполагат така, както на пазара се 
разменят едни стоки за други. 

Както знаете, това не стана. За щастие, нещата се променят. За нещастие, преди хилядолетия 
от вашето минало станали събития, които не били предвидени, защото когато имаш работа със 
свободната воля, никога не знаеш. В случая със свободната воля няма очаквания – има само 
намерения и надежди. А понякога, дори и намеренията могат да претърпят промени.
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Това било първоначалното намерение. Преди хилядолетия, преди милиони години, се появила 
разрушителна сила, която се проявила доста явно в тази област на творението, експериментирайки с 
друга форма на съществуване. Това експериментиране не било лошо – то било просто друга гледна 
точка. Говорим с неутрални термини, за да не хвърляме вина и да не пораждаме предразсъдъци 
относно когото и да било.

Разрушителната сила оказала огромно влияние върху Тера. Тя предизвикала в космическите 
сили, в йерархиите, голямо объркване. И през всичките тези хилядолетия, тези милиони години, се е 
опитвала да оправдае присъствието си.

В последните хиляди години ние помагаме на по-висшите духовни сили - тези на 
Първопричината. Ние свободно оказахме помощ, тъй като първоначалните членове на семейството 
започнаха този експеримент с Тера, а след това, когато онези разрушителни енергии взеха превес и 
промениха намерението относно онова, което трябваше да бъде Тера, ние изгубихме контакт с 
членовете на нашето семейство. Това беше много тъжно за нас, тъй като не бяхме предвидили тази 
загуба.

Ние, като Плеядианци, сме високоеволюирали и с огромни познания и огромна свързаност с 
Първопричината – ето защо знаехме, че това е временна загуба на членове от семейството ни макар, 
че в случая “временно”, изразено с вашите понятия за време, означаваше милиони години. И 
въпреки, че първоначалният шок беше почувстван буквално в цялата вселена и вселени, ние 
създадохме план и знаехме, че ще дойде времето, когато ще бъдем отново свързани.

Ние сме членовете на вашето семейство, които загубиха контакт с вас преди хилядолетия. 
Дошли сме да ви помогнем да се завърнете. Дошли сме да възстановим контакта, да ви помогнем, за 
да можете отново да се свържете с нас, да се освободите и да изберете да се върнете на Плеядите, 
или да останете тук, на Тера, да повишите вибрациите си и да позволите на Тера да стане това, за 
което първоначално е била предназначена – център за международен обмен, междугалактически 
международен център за обмен на информация за вселената.

Както добре знаете, поглеждайки към планетата сега, можете да поклатите глава и да кажете: 
“Леле-е, доста сме се отклонили от първоначалната цел”. И това наистина е така. Все пак, към 
настоящия момент на вашата планета стават събития, които са на път да променят всичко това.

Още преди хилядолетия се знаеше, че ще има момент, в който енергиите ще бъдат узрели за 
контакт, за регулиране, за приемане на енергията от повторното свързване. Надявахме се, че 
критичния момент ще бъде достигнат посредством отварянето на телата със свободна воля по техен 
собствен избор, посредством любовта.

Това не стана. Вие достигнахте критичния момент. Той започна да се оформя преди 30, 40 
години и дейностите, които се извършваха на тази сфера бяха предмет на сериозна загриженост за 
всички във вашата вселена. Липсата на любов сред човечеството, липсата на любов един към друг на 
тази планета. Разделението помежду ви. Пропускането на идеята, че всички сте едно, че всички вие 
сте свързани, че това, което правиш, оказва влияние върху другия.

Знайте, че има много милиони от милиардите на планетата, които са събудени, които се 
движат към просветлението, към признаването на Първосъздателя. 

Това, което става на вашата планета сега е, че енергията на Първосъздателя бива 
предоставена на планетата като цяло. Когато казваме “като цяло” имаме предвид, че не съществуват 
групи предпочетени пред други. Възможностите съществуват за всекиго. Въпрос на индивидуален 
избор е да използваш възможността, която ти се предоставя.

На събудените ще бъде предоставено, така да се каже, да събудят някого. Енергията на 
Първосъздателя сега се предоставя на планетата в огромен мащаб, наистина огромен. Тя обгражда 
сферата. Светлинната честота бомбардира вашата планета, въпреки, че онези, които знаят как да 
използват тази енергия, могат да я почувстват. Тя е като невидима сила във вашия живот и ако не
знаете за тази невидима сила, няма да я видите. 

Ако събуждащите подходят към събужданите с любов, с намерението да служат и да променят 
планетарния потенциал, историята на планетата, и да се свържат безусловно със събужданите, 
процесът ще бъде успешен. В повечето случаи онези, които имат нужда да бъдат събудени, работят 
по това в мечтите си, но са объркани и биха приветствали това, което би им дало допълнителна сила 
и насока.

Събужданите ще имат нужда от ръководство за известен период от време поради наличната 
енергия, но разпознаването ще стане много бързо, след което те също ще започнат да се събуждат и 
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подпомагат другите. Колкото по-голяма част от човечеството узнае, толкова по-лесни ще бъдат 
времената, които предстоят.

Ние работим, седим като на тръни на своите места. Имаме предвид нашите същества, 
звездните същности, звездните семейства, духовните водачи, високоеволюиралите учители, 
посетителите от страна на Първопричината. Много са тук. Небесата, атмосферата е пълна, така да се 
каже, с онези, които поддържат Тера, които й помагат да бъде жива и вибрираща, блестяща, и които 
същевременно уважават вашата свободна воля.

Ето защо казваме, че понастоящем събужданията са толкова важни. Те са от първостепенна 
важност. Индивидуалните събуждания. От уста на уста. Това е най-добрия начин да се извърши 
онова, което трябва да бъде извършено. Един на друг. Книгите са хубаво нещо. Касетите също. Но 
когато едно същество обича друго, това освобождава. Така това същество създава и оказва влияние 
върху много други. Ето как, според нас, ще се извърши този процес.

Казахме вече, че Тера е в район със свободна воля заедно с цялата вселена, но 
едновременно със свободната воля съществува и кодекс на честта. И този кодекс на честта е 
уважението към живота. Уважението към живота и задължението да не посягаш на него. Уважението 
към живота е от първостепенна важност, както и запазването му.

Преди милиони години, когато разрушителната сила дойде и промени всичко това, свободната 
воля все пак беше зачетена и ние се отдръпнахме – гледахме, чакахме и знаехме, че ще дойде 
времето, когато всичко това ще достигне своя връх, когато промените ще могат да бъдат направени.

Разрушителните сили дойдоха отново. Този път те няма да успеят. Все пак, тази енергия 
оказва огромно влияние върху планетата в настоящия момент, поради технологичното развитие и 
поради степента на това технологично развитие на територията на цялата планета.

Ние молим всеки човек да говори индивидуално с другия. В този момент се събуждат много 
мощни индивиди. Тези, които оказват влияние върху другите хора са онези, които се събуждат на този 
етап и биват събуждани от онези, които са направили споразумения и договори още преди 
хилядолетия да осъществят това. Виждаме, че ще има географски промени, големи промени. Тъй 
като промените представляват най-доброволния начин за повторно синхронизиране. Ако трябваше да 
има големи разрушения, а такива ще има, но ако те трябваше да бъдат преобладаващото на тази 
сфера, това би оказало върху космоса такова сериозно влияние, че в този случай не може да бъде 
допуснато. 

Промените, които ще станат на повърхността на Тера, не са точно определени. Те няма да 
бъдат точно определени, докато не се случат, в хода на натрупването на енергията. Енергията ще се 
натрупва отчасти поради това, което става на глобуса, както и в резултат на планетарни и космически 
влияния. Ако се доближите твърде много до погрешното използване на технологията, естествено, 
Майката Земя, която е живо, жизнено, дишащо същество, по-скоро ще се измести, отколкото да се 
разруши. Изместванията ще бъдат оздравителни – точно както човек има треска, температура, и се 
поти, след което оздравява. Ако Майката Земя не се измести и погрешното използване на енергията 
се окаже преобладаващата парадигма, знаете ли какво ще се случи? Това ще означава разрушаване 
на Вселената. 

Ние не искаме да бъдем унищожени, а погрешното използване на технологията на вашата 
планета може да унищожи вселената. Помислете върху това за което говорим, защото е много 
сериозно.

Много от вас виждат нещата в черни и бели краски, докато Вселената съществува в сиви 
тонове. Тя не е такава, каквато вие си мислите, че е. Навсякъде съществува живот, който вие не 
можете да видите. Съществуват много измерения и много форми на съществуване. Това, което става 
във вашето измерение, ще окаже влияние върху всички ни, защото градивните блокове на Вселената 
и космоса са свързани. Атомите, елементите, всички са едни и същи. Те са универсални. 
Универсални инструменти, така да се каже. И при погрешно използване на един от тях в един сегмент 
на областта, това би оказало влияние върху много други. Ето защо казваме, че настройваме Майката 
Земя към познанието за това. Майката Земя знае, че този потенциал се случва и ще се измести в 
момента, в който опасността стане прекалено голяма.

Разберете, че всички тези промени са свързани със събужданията. Ако събужданията се 
осъществят много бързо и онези, които са в правителството, военната индустрия, медиите, 
съобщенията, телевизията, вестниците, киното, ако тези влиятелни хора на планетата могат да бъдат 
събудени бързо, всичко може да се промени. Майката Земя ще направи това, което е необходимо, за 
да се синхронизира, в името на собственото си оцеляване.
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Имаме предвид, че ако вашето намерение е да пристъпите в бъдните времена с радост, с опит 
и като участници, като съзнателни участници в движението, което планетата избере, тогава ясно 
мислете за това което искате, възнамерете го, планирайте с оглед на него, а след това вярвайте, че 
частта от тялото, разположена в слънчевия ви сплит, ще ви насочва заедно със сърцето, да бъдете 
там, където е необходимо да бъдете. Ако правите това ясно планиране, ако разчитате на него, ако го 
заявите, ако пристъпите в знаенето, а не в мисленето, но в знаенето без нито капка съмнение, че ще 
бъдете тук в радост, хармония, щастие, съзидателност, веселие при съгражането на света, на 
цивилизацията която искате, значи така и ще бъде.

Помислете върху това няколко минути и направете своя избор. Проверете сърцата си и 
решете какво искате. Захвърлете встрани онова, което не е важно за вас и вложете своята енергия, 
своите мисли, своите сърца в това, което е най-важно за вас. И при никакви обстоятелства не се 
плашете от промяната, защото промяната ще стане, независимо дали я изберете, или – не. Затова, 
ако съзнателно изберете промяната, тя може да бъде вашето средство, вашия метод да се 
придвижите в идващите времена. Не се съпротивлявайте на промяната. Плувайте. Може да става 
въпрос за взаимоотношения, за раздели или за осъществяване на връзка. Може да става въпрос за 
започване на работа или за отказ от нея. Може да става въпрос за изобилие, или липсата му. Всички 
тези събития ще ви мотивират към нещо. Искаме да навлезете навътре, да вярвате на чувствата си. 
Вярвайте в себе си. Част от ползата ще бъде образуването на големи семейства. Групи от 30 до 50 
души ще бъдат много силни. Освен това, искаме да поговорим за наличието на външните средства за 
комуникации, които очакват да разговарят с много от вас, които говорят с всекиго и с всеки от вас 
макар, че вие не го съзнавате. Голям брой същества имат желание да помогнат.

Искаме да проверите сърцата си, да се откажете от своите страхове в полза на онова, което е 
най-важно за вас. Предлагаме и ще ви подкрепим в тези ви усилия, ако когато мечтаете си 
позволявате да мечтаете и за възможностите, които ви изглеждат необикновени. Събудените и голям 
брой от онези, които са в процес на събуждане, приемат информация чрез мечтите си и получават 
така наречените идеи. Провокирана информация. Потенциалните възможности са далеч отвъд онова, 
което е в наличност на планетата понастоящем. Това ще бъдат забавни неща. Ще бъдат радостни 
неща. Това ще е нещо нежно, оздравяващо, успешно. Играйте с мечтите си, а когато една от тези 
луди идеи дойде при вас, сграбчете я като балон надут с горещ въздух и полетете малко над 
околността и вижте къде ще ви отведе.

Искаме да пристъпите към тези времена с открит ум, съзидателен ум, нежно, да навлезете в 
себе си. Да вярвате в себе си. Отворете сърцето си, за да се свържете с човечеството, за да 
събудите другите. Що се отнася до трудностите ви, ще ги оставите като стари дрехи, които вече са ви 
отеснели. Вашите болки, копнежи и трудности могат да бъдат оставени настрани, за да облечете 
новото си облекло.

Мнозина ще бъдат изумени при навлизането в тези времена, тъй като от много неща ще 
трябва да се откажат. Много неща трябва да бъдат променени и много неща трябва да бъдат 
изоставени. Въпреки това ние ви казваме, че ако самата Земя не сменя своите сезони, би било много 
досадно. Затова есента трябва да дойде, както и зимата, за да настъпи обновяването през пролетта. 
Това е, което ще преживеете.

Ние сме поели ангажимент да ви водим през това време. Тук има много, които ви обичат, 
помагат и правят онова, което е необходимо. Отворете сърцата си. Отворете очите си към това, което 
идва. Не се плашете. Знайте, че сте обградени от любов и енергии по-големи, отколкото в този 
момент можете да си представите. 

Вярваме, че онова, което ви казваме, ви дава сили, просветлява ви и ви води. Излезте напред. 
Движете се с любов. Почувствайте свързаността на всичко, което съществува.

Погледнете човечеството в очите и вижте себе си, защото вие сте там, благословете се за 
това и вашето събуждане ще е по-успешно, отколкото можете да си представите. 

Обърнете се към нас за помощ и ние ще дойдем при вас. Изпращаме ви своята благословия, 
скъпи, любими приятели.

СЪБУЖДАНЕТО 2
/със съкращения/

…Когато казваме, че всичко е истина, това основно значи да ви кажем, че каквото и да 
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изберете да вярвате наистина ще бъде вярно. Това ще бъде реалността, в която ще изживеете 
живота си  и ще прояви символичното представяне на тази реалност във вашия живот. Вашите 
съседи и приятели и социалната структура с която се обграждате, ще отразят обратно към вас точно 
това. Световете не са солидни и устойчиви места за съществуване. Световете представляват набор 
от вероятности. Световете са тънки като хартия. Само че вие не разбирате това. Вие си мислите, че 
вашите светове са от бетон и си мислите, че някои авторитетни структури са единствено правите и 
поставяте авторитета извън себе си. Католическата църква е не по-права от която и да е друга 
църква. Именно истината, която се опитвате да разберете сега, е абсолютната истина за вас самите. 
Вие искате, поради начина, по който сте водили живота си досега, да ви бъде казвано да следвате 
определена структура. Най-висшите учения по наше мнение, но това е само нашето мнение, са 
ученията, които ви показват самите вас и които ви казват, “Вие сте Първопричината. Вие сте част от 
огромна енергия. И вие, самите вие, сте мисловни проявления на това, което си мислите, че сте.” 
Именно тази истина, по наше мнение, е истината, която ние, Плеядианската култура и много, много, 
много култури, използваме като първичен закон за съществуването за самите себе си. Това, което 
всички вие се учите да разбирате е онова, което е истината за вас и за начина, по който да накарате 
вашия свят да работи. Ще започнем като ви кажем, че вие сте центъра на вашия свят и вие сте 
силата на вашия свят. Какво е онова, което искате? Искате щастие? Искате безопасност? Искате 
радост? Искате хармония? Искате лично развитие? Искате мир? Искате изобилие? Вие сте 
Първопричината. Тази сила, която притежавате, не е нещо ново. Има някои от вас, които са били в 
канавките, или без храна, или на границата да умрат и са си пожелали нещо и то се е проявило, и 
които са си помислили, че това е станало просто защото са имали късмет. Именно вашето собствено 
желание, всъщност, извикването от вас на вашата собствена сила е било онова, което се е проявило 
пред вас. Това е основен закон на преживяването.

Въпрос: Споменахте, че сме си избрали да бъдем тук, за да преживяваме. Толкова просто 
ли е всичко? Когато сме отделени от тялото си, решаваме да се върнем, за да преживеем нещо 
ли? Просто не мога да си преставя някой, който си избира да дойде тук, освен ако не се е
налагало да го направи.

Плеядианците: Много по-сложно е от това просто да идвате тук за да преживявате, макар че именно 
преживяванията са онова, което преследвате. Но не става въпрос за това, че вие си се реете в етера 
без никаква работа и решавате, “О, струва ми се, че изглежда уютничко там долу. Ще взема да сляза 
в тоя свят”. Не е толкова просто. Вие сте част от енергията от една свръхдуша. Това страхотно 
същество пътува заради собственото си израстване през планети, през творения, които вие дори не 
разбирате, през творения, които от ваша гледна точка не са реални, защото не можете да видите 
физически свят на който те биха могли да съществуват. Само че те, въпреки това, наистина 
съществуват. Има светове, които съществуват в празното пространство, така да се каже, които 
съдържат форми и цветове и звуци, и които са съвсем легитимни и вие сте преживявали тези 
светове. При вашето съществуване, с оглед на решенията си къде искате да отидете, би било нещо 
като да си вземете кола и да имате неограничена банкова сметка. С други думи, да не трябва да се 
притеснявате за финанирането на своите пътешествия. Щяхте да можете да отидете където си 
изберете.  Единственото ограничение щеше да бъде, че ако изберете да пътешествате в САЩ, 
трябва да обходите всички щати. Щеше да е наложително да отидете във всеки щат и, може би, да 
прекарате поне по една седмица във всеки от тях. След като сте приключили с пътешествието, е 
възможно да поразмислите и да кажете, “Съществува възможност за допълнителен растеж в щат 
Минесота. Преди да напусна това пътешествие и да отида в Европа с моите неограничени средства, 
имам нужда да проуча този район”. Това, което се случва в планетарен мащаб в това време е, че 
всички хора, без изключение, се опитват да свържат информацията, която им е на разположение и да 
я внесат в своята физическа реалност. Вие се опитвате да разберете и да си спомните и да 
забележите, че вие сте част от много по-голяма същност и личност, отколкото преди сте си мислели, 
че сте.  Когато Христовата същност ви каза на вашата планета “Вие не сте сами”, ви каза точно това. 
Именно това трябваше да си спомните. Вие не сте сами. Не само ги има тези, които представяме ние, 
които идват от звездите, има и такива от други измерения. Вашето предизвикателство е да се 
събудите за това и да вярвате - в случай, че изберете да вярвате - в разширяването на своя живот 
посредством тази информация. Защото тези същности са тук, за да изграждат мостове между 
световете и да променят света.
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Въпрос: Имате ли някакви практически препоръки за ежедневието във връзка с това как да 
поддържаме своята центрираност? Очевидно нашата цел е да поддържаме осъзнатост за това 
кои сме, и сред хаоса наоколо, изглежда губим тази тъничка нишка, която ни кара да си спомняме.

Плеядианците: Това е част от вашето предизвикателство в тези времена. Вие забравяте кои 
сте, защото ви се струва, че ви е необходимо време, за да си спомните кои сте. И ви се струва, че 
нямате достатъчно време, за да се занимавате с това непрекъснато. И така, забравяте, 
самоподвеждате се да мислите, че не сте този, който бихте искали да бъдете. Това е въпрос на 
мисловен процес. Ако желаете да поддържате по-голяма свързаност с просветленото Аз, 
приповдигнатото Аз – в различни части от деня инжектирайте мислите си с подсилващи утвърждения, 
или изявления в този смисъл. Вие усложнявате нещата. Ще ви дадем пример. Вие казвате, “Добре, 
започвам нова програма. От утре ще стана и ще направя изявление пред света за това кой ще бъда, 
после ще направя изявлението отново, около обяд, после след залез, и преди да си легна – четири 
пъти дневно”. И правите всичко в продължение на една седмица, или десет от вашите дни. На 
единайстия ден, обаче, сутринта евентуално забравяте да го кажете и заявявате, “О, не казах онова 
нещо, и ще го кажа много набързо”. После, на обяд, казвате, “О, толкова съм зает, че нямам време. Е, 
ще го кажа по-късно.” Времето за вечеря идва и си отива, а вие все още не сте го казали. След това 
си лягате и казвате, “Ама нали тази сутрин го казах, ще го кажа по-късно”. Това е толкова лесно за вас 
поради изкривяването на елемента, който наричате време, което ви позволява да живеете живота си 
така, че да пропуснете същината на това кой сте. Всъщност времето, което отива за да кажете “Сега 
нямам време”, или “Ще го кажа по-късно”, би стигнало, за да го кажете. Ето колко просто е. Не става 
дума за параграф, който трябва да прочетете за себе си. Не става дума за основен ангажимент в 
елемента, който наричате време. Става въпрос за чувство за това кой сте в момента на своята 
осъзнатост на това същество. И това не е нещо, върху което трябва непрекъснато да се фокусирате, 
а нещо, за което ще възнамерите да стане част от вашето същество. Точно както спането, ставането 
и яденето, са част от вашето същество. Вие просто имате нужда да се осъзнаете и да сведете глава в 
почитание и поздрав към самите себе си. Поздравът към себе си като към великолепно същество. Ето 
колко просто е всичко. Ако го правите редовно като част от вас самите не означава, че вашия живот 
ще бъде наистина идеален. Защото, отново ще ви напомним, че вие сте като на увеселително влакче. 
Ще има издигания и спускания. Ако знаете, че сте възнамерили почиттта и огромното развитие на 
себе си докато преминавате през тези извисявания и спускания, вие ще се дадете сметка, че именно 
това е частта от израстването, което всъщност искате. Вашето предизвикателство е да обичате себе 
си и да не бъдете критични към себе си и да си давате сметка, че вие проектирате преживявания, 
предназначени да удовлетворят нуждите и израстването ви. Светът е символичен и ви говори. 
Вашето предизвикателство е да разбирате какво е онова, което ви казва. Ако виждате пред себе си 
танцуващи мечета, бихме казали, че сте игриво същество. Ако виждате странни мъже и дракони и 
влечугоподобни хора, бихме казали, леле-е, що за страх проявявате? Е, шегуваме се, естествено, но 
ви даваме примери, защото, като хора, това е вашия начин да се учите. Вие обичате картинките и 
обичате примерите. Обичате да бъдете в състояние да формирате идеи в ума си и да правите 
сравнения. Това е начина, по който учите. Към настоящия момент, вие не приемате познанията чрез 
осмоза. Ако случаят беше такъв, нямаше да е нужно да ви казваме и дума даже. Просто щяхме да ви 
имплантираме с енергия. Подали сме ви много информация и вие я приемате на много нива на 
съществуването. Поздравете себе си за великолепното същество, което сте и в което се превръщате. 

До нови срещи. Желаем ви лека нощ.

ИЗЯВЛEНИЯ НА ПЛEЯДИАНЦИТE

Ние сме тук, за да ви помогнeм да повишитe своята чeстота.

Идвамe от Плeядитe и всe пак същeствувамe в друго измeрeниe.

Идвамe при вас с любов и опрeдeлeна цeл.

Нашeто намeрeниe и жeланиe са да ви събудим.
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Отворeтe ума си за ВСИЧКИ възможности.

Ниe смe ЩАСТЛИВИ и РАЗВЛНУВАНИ, чe найпослe стигнахмe до вас!

Ниe нe прeтeндирамe, чe имамe ЦЯЛАТА истина, но смe тук, за да ви помогнeм да хвърлитe 
СВEТЛИНА върху истината.

УМЪТ E EНEРГИЯ и има силата да промeня МАТEРИЯТА. Знайтe, чe матeрията e просто 
физичeското проявлeниe на eнeргията.

Нашият мотив нe e да ви донeсeм притeснeния, страх или загрижeност.

Отидeтe ОТВЪД мястото, къдeто ви казват да нe ходитe - и щe започнeтe да виждатe това, 
коeто прeди нe стe виждали.

Осъзнаванeто донася изясняване на нeщата. Изясняването носи събужданe. Събужданeто щe 
ви отвeдe в Просвeтлeно състояниe. В Свeтлината щe намeритe своята ИСТИНА и найпослe щe 
узнаeтe, чe СИЛАТА E ВЪВ ВАС.

Точно както същeствуват хора, които живeят в други зeми и остават нeпознати за вас, има и 
същeства, които живeят в други сфeри и други свeтовe. И в двата случая, тe могат да ви станат 
познати.

Бeз ЛЮБОВТА нe можeтe да разбeрeтe нищо.

ЛЮБОВТА e същността на ВСИЧКО.

Събудeтe сe и си дайтe смeтка за своята Божeствeна Същност.

Дошли смe за да ви прeдложим важна информация. Обeщавамe ви, прeвръзките прeд очитe ви 
щe бъдат свалeни. Виe сами щe видитe истината. Всичко, коeто искамe от вас, e да останeтe 
отворeни за тeзи възможности и да слeдватe сърцeто си.

Нашeто жeланиe e да ви поднeсeм ИНФОРМАЦИЯТА по възможно найприятния и 
положитeлeн възможeн начин.

Молим ви, нe ни прeвръщайтe в порeдната рeлигия и нe прeвръщайтe в прeдмeт на обожаниe 
онeзи, които идват със съобщeния.

Много от вас са забравили кои стe и защо стe тук.

Мнозина от нас сe научиха да достигат до вас, но нe са много тeзи от Зeмята, които могат да 
сe свържат и настроят на нашата вълна  броят им, обачe, нeпрeкъснато сe повишава.

Точно както има много видовe хора, така има и много видовe Плeадианци. Носим ви 
хармонизирана информация, защото смe хармонизирани същeства.

Идвамe при вас с ЛЮБОВ.

Щe има много, които щe чуят и щe занeсат повисши познания и eволюция  на другитe.

Много отдавна дойдохмe от ЗВEЗДИТE за да ЗАСEEМ, а сeга смe eволюирали и 
същeствувамe в друга сфeра. Когато виe сe сдобиeтe с достатъчно информация, за да ускоритe 
своята eволюция, ВИE самите щe станeтe НОВИТE ЗАСЯВАЩИ ОТ ЗВEЗДИТE на тази сфeра!
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СПОМЕНИ В ЗОНАТА НА СВОБОДНАТА ВОЛЯ

Живели някога същества, на които се искало нещо да създадат. За да въплътят своето 
желание в живота, на тях им било необходимо да влязат в определена област от мирозданието и 
много меко да я преобразят. Тези същества работели за Светлината, но били тясно свързани и 
внимателно охранявали определен аспект на съзнанието. В различните промеждутъци от време, 
Пазителите на Светлината се срещали и работели съвместно. Техните пътища се пресичали в 
различни измерения на реалността. Те планирали, обменяли идеи и определили времето, когато 
планът им може да встъпи в действие.

Определени членове на отбора на Светлината се занимавали с разчети на възможните 
действия на Първосъздателя: какво именно Първосъздателят може да изпрати, къде има намерение 
да извърши своите действия и по какъв начин може найпълно да се обогати опита Му. Тези 
същности добре разбирали какво може да стане със Светлината и планът им бил разработен до 
наймалките подробности. Този план в частност предполагал готовност към голямо космическо 
сътресение, което, както те предвиждали, щяло да произлиза от Първосъздателя.

Пазителите на Светлината проявили голяма преданост към делото при подготовката на 
програмата, след което започнало обучението. В хода на изпълнението на дадения план предстояло 
да се научи много, тъй като планът не бил никак прост. Намерението на Пазителите на Светлината се 
състояло във внасянето на Светлина в реалност, където Светлината нямало да бъде приветствана с 
добре дошла и където тя изобщо не се "вписвала". Подобна задача можело да се сравни в опит да се 
пъхне крака на възрастен в обувката на бебе.

Но тези същества подготвили план за това време, когато ще се появи възможност да се 
вмести Светлината в подобна реалност. Тези същества сте вие, а времето е сега. Времето било 
внимателно изчислено и всеки от вас в дълбините на своята душа знае, че сте дошли тук с 
определена цел  да започнете своя полет и да се освободите от всичко, което до настоящия момент 
ви е свързвало с вашата реалност. Реалността в която сте влезли, обвила съзнанието ви с тънки 
нишки, приличащи поскоро на стоманени пръти. Тя нарушила вашите възприятия за самите себе си и 
за вашето място във вселената.

За онези от вас, които са дошли да участват в този план и да работят с частта на съзнанието, 
явяваща се светлина, времето за действие настъпи. Вашата дейност започва от този момент. Всичко, 
което е необходимо да направите, е да позволите на енергията на Светлината да навлезе във 
вашето тяло. Необходимо ви е да се научите да задържате честотата на дадената енергия, да 
разчистите пътя на емоционалните енергии, тънещи в забрава във вътрешността на вашето 
физическо тяло. Когато започнете да изследвате себе си ще забележите, че съществуват множество 
Аз, които пътешестват по вътрешните пътища на съзнанието.

Ще откриете, че вашето общество е било устроено много хитро по такъв начин, че да ви 
предпазва от познанието на найинтимната и найинтересната част от себе си. В качеството на 
Пазители на Светлината вие ще можете да създадете избор от различни реалности и да ги внесете в 
масовото съзнание на планетата. Вие ще можете да дистигнете целта, създавайки възможност за 
подобен избор - в началото за самите себе си  като постигнете състояние на вътрешен покой и мир и 
състояние на вътрешна любов. Безусловната любов предполага приемането на това, което сте в 
действителност, на това какво в живота си сте направили сами и на това какво са направили с вас 
другите. Вие ще приемете и ще съумеете да интегрирате целия обединен опит защото знаете, че 
именно тези ситуации са ви били крайно необходими, за да ви доведат до заключителния стадий на 
приемането на себе си и задържането на Светлината в своето съзнание.

Първоначалният план за Земята бил създаването на тази планета на информационен център 
за различните Галактически системи. Първостроителите не са се отказали от този план. Те също 
били членове на Семейството на Светлината и някои от вас са били много близки с тях. Почувствайте 
това.

Вие се различавате от много от хората на Земята по това, че сте членове на Семейството на 
Светлината. Вие знаете това, което другите не знаят. Вие можете да познаете представители на 
Светлината ли са дадени същности, или не. Знаете това от дълбините на своето сърце. Вие можете 
да се чувствате болни в общество, което не знае че е болно.

Много хора ще започнат да почитат дадени същности от космоса защото ще им се струва, че 
стават чудеса и се извършва найграндиозното събитие в историята на Земята. Може де им се стори, 



10

че на човека се дават нови възможности, че е настъпил Златен Век. А след това всички ще се удивят, 
когато тиранията се ожесточи още повече в сравнение с диктатурата, съществувала преди нея.

Целта на еволюцията, разбира се, е индивидуалната свобода, суверенност и независимост в 
условията на общопланетарно единение. Не всички ще успеят да завършат прехода към новата 
степен на съзнанието. Не всички понастоящем се намират на честотата на вибрацията, стремяща се 
към хармония. На Земята съществуват и такива хора, които ще почувстват състояние сравнимо с 
екстаза, когато открият новата, висша власт. От тяхна гледна точка те ще създадат нова парадигма, 
ще започнат да почитат животнибогове или нещо друго. В това време членовете на Семейството на 
Светлината, внедрили се на планетата, ще създадат своя собствена планетарна сфера, своя 
собствена Земя.

Вие всички изучавате урока на властта, на авторитарността, на  йерархичността. Кой стои над 
съществата идващи тук сега? Кой е техният бог? Кой е авторитет за тях? Това повисоко "началство" 
се връща на Земята в настоящия момент. На Земята е необходимо да научи урок. Тези същности, 
връщащи се на Земята, които не се явяват духовно информирани същества, не следват духовния път 
и отричат съществуването на духовни сили. Те са разработили научни принципи и технологии, които 
ще разрушат законите на духовността.

Възможно е да считате, че всеки човек едновременно с повишаването на нивото на своето 
развитие, постига и духовни ценности. Вие мислите така, защото сами разбирате или вярвате в 
съществуването на духовното. Това, обаче, не винаги е вярно. Напълно е възможно да се научиш 
изкусно да манипулираш материята и реалността без самият ти да разбираш дълбоките духовни 
връзки. Особено важно е вие да усвоите тази мисъл.

В бъдеще на тази планета ще дойдат същества със способности, които ще поразят масовото 
съзнание на хората. Но тези същества не са способни да чувстват и не са свързани с духовни 
търсения. Желанието да търсиш своя духовен път и да разбудиш в себе си духовното начало, 
разбира се, е свободен избор за човека на дадената планета и на всяко същество във вселената. И 
далеч не всеки избира да реализира дадената възможност.

Както вие на тази планета сте култивирали силни личности, в които центровете на чувствата 
са били затворени  личности, които не са свързани със своето емоционално и духовно съзнание, 
така и в космоса съществуват могъщи космически крале, същества, които нямат никакво отношение 
към духовността. Те се явяват просто могъщи сили. Ако се срещнете с подобни сили, ще се чувствате 
както Давид пред Голиат. Именно затова за вас е много важно да умеете да променяте своята 
собствена реалност. Подобни навици ще ви позволят да се приплъзвате и да танцувате между 
различните честотни вибрации, или да се превключите на друга "радиостанция" на вселената, чрез 
която ще искате да придобиете определен опит.

Желанието да обожествяваш някого или нещо, е проява на честотния контрол на Земята. 
Вашата планета се движи към среща с нов обект на поклонение. Това ще бъде "холографско 
вмъкване", нов бог, нов кумир. Боговететворци, влечугоподобните, знаят, че техния план не е 
сполучил напълно, затова съществува намерението да създадат нов план, ново отклонение. Затова 
найглавното е да се вслушвате в себе си, да се доверявате на своята интуиция. Вслушвайте се към 
тези вътрешни съобщения, към вътрешната информация, която преминава през вас. Започнете да 
танцувате под ритъма на своята вътрешна мелодия, станете приятели с нея. На вас самите е 
необходимо да отворите за себе си своята реалност отвътре и да насочите своя живот в 
съответствие с нея. Това е този подарък, който е даден на всеки в Зоната на Свободната Воля.

В тази зона е разрешено всичко, даже тиранията. Тук всеки е дарен с потенциал да създава 
своята собствена реалност. Да позволите на някой да създава вашата реалност вместо вас  това 
също е свободен избор. Болшинството от хората на Земята позволяват на други да създават тяхната 
реалност, да им диктуват какъв трябва да бъде вътрешният им свят. Посредством честотния контрол 
са ви заставяли да търсите отговорите на въпросите извън себе си. Щом се появят новите богове, вие 
сте готови да ги обожествявате. И така нататък, до безкрай.

Щом започнете да живеете в съответствие със своята пътеводна звезда  без да се боите да 
следвате своята интуиция, своя вътрешен глас, тогава всичко, което ви обкръжава, ще се измени. 
Това вече става в много географски точки на планетата. Както съществуват пътища, по които мисълта 
обхожда Земята, така съществуват и пътища, по които мисълта се разпространява във вселената. 
Творческите лъчи на Космоса са съставна част от междугалактическата система, която направлява 
енергията на мислите, възникващи вследствие на вашите вярвания в други измерения на 
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съществуването. Даже днес вие се явявате животворящо вдъхновение за други същности, влизайки в 
качеството на източник на определени честотни вибрации, направляеми в друга система.

Както ние притегляме енергии от други системи към вашата система, така и вие изпращате 
енергия в другите системи и им въздействате без да знаете за това. Ние искаме да осъзнаете своето 
влияние и тази сила, с която можете да оказвате влиянието си на другите системи. Вие дори не 
можете да си представите колко сте могъщи и именно затова можете да представлявате за себе си 
определена опасност. Вие вече сте попили огромно количество от енергията, предизвикваща процеса 
мутация. Как ще постъпите с нея? Накъде ще я отправите? Обичате ли себе си и другите?

Първостроителите се интересуват не само от тази конкретна локална зона. Те искат 
изменение в строежа на ДНК в цялата вселена. Те искат вселената да може да изсвири нова 
симфония на Съзнанието. Те искат не само възстановяване възможностите за достигане на високи 
честотни вибрации на Земята, избор на честотата на Светлината и Любовта. Тяхната игра е много 
помащабна  те искат да преустроят вибрационната матрица на цялата тази вселена. Те създават 
такава възможност като проникват в ключовите зони на галактиката и организират взривове. В тези 
различни центрове едновременно ще стане пробуждане на съзнанието, в резултат на което, с 
течение на времето, ще се измени общата честотна вибрация на вселената.

Първостроителите на Земята защитават интересите на Първосъздателя. Първосъздателят 
получава знания от всичко съществуващо, защото пребивава във всичко съществуващо. Както вие 
усвоявате и четете уроците получени от вас, така и Първосъздателят чете уроците, получени от него 
от всичко съществуващо. Първосъздателят позволява на своите творения да съществуват и получава 
знания за своя творчески потенциал, като наблюдава своите творения. Той се учи от своите творения 
така, както мъдрите родители се учат от своите деца. Вие сте необходими на Първосъздателя, за да 
измисляте и връщате обратно към него нови изобретения. Така първосъздателят получава нов опит и 
сам се развива.

Понастоящем, Първосъздателят отправя своята енергия към Зоната на Свободната Воля. В 
далечна времева точка от вашето бъдеще е било показано докъде може да доведе този експеримент, 
ако бъде оставен без надзор. Енергиите притежават способност да излизат извън пределите на която 
и да е структура и да завладяват други енергии. Съществува реалната възможност в течение на 
стотици и хиляди години в дадената звездна система да се установи период на тирания. От точка 
намираща се в далечното бъдеще, този експеримент се "преработва", основната енергия се подлага 
на процес на трансмутация и трансформация. Вие се явявате част от тази трансформация, като се 
вмъквате в самата вътрешност в различен облик и при това сами пробуждайки се. 

Човешката част от вашето Аз, в контролируем режим е определила кой е добър и кой лош и 
кой кой е в космическата йерархия. По този повод е било изписано огромно количество литература и 
вие сте я погълнали цялата.

Разрушете всички тези идеи. Разрушете всичко и всяка от тях - в това число и онова, което 
мислите за нас.

В течение на следващите години тези, които се появят от небесата няма непременно да 
принадлежат към Семейството на Светлината. Вече сме ви споменавали, че вашият урок се състои в 
това да започнете да разпознавате властта и контрола над себе си. Необходимо ви е да се научите 
сами да вземате своите решения и да не прехвърляте създаването на своята реалност на другите  
нито на правителствените чиновници, нито на родителите си, нито на боговете. Дошло е време 
хората на Земята да станат суверенни.

Ще се наложи хората да бъдат примамвани към правилния път, доколкото все още не могат да 
получат информация от своето собствено Аз. Много от вас скоро ще открият, че се намират в 
състояние на фрустрация. Особено силно ще ви дразни това, че другите не виждат онова, което е 
така очевидно за вас. Ще станете очевидци на масова мания на планетата и ще ви бъде много трудно 
спокойно да съществувате във всеобщото объркване. Ще видите как тълпи от хора ще се хвърлят 
към лъжливи богове  от ваша гледна точка, това ще бъде върха на глупостта или безумието.

Вие вече можете да предчувствате бъдещите събития. Да носиш в себе си Светлината не е 
лека задача. Щом пуснете Светлината в своето индивидуално съзнание, която е информация и 
истинско знание, процесът става необратим и се ускорява. Вие вече не можете да кажете "Напускам 
отбора на Светлината. Повече не желая да бъда причисляван към него." Щом ви се прииска да 
избягате от средата на пълното неразбиране, ако вече сте приели и понесли Светлината, не можете 
да се оттървете от нея. Вашето решение е било доброволно.
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Искаме добре да разберете, че тези космически същества, които се намират около Земята, 
които вашия център на чувствата характеризира с отрицателен знак и с които някои сили от вашите 
правителства са подписали договор, също решават въпросите, които стоят в този момент пред вас. 
Тези същества както в огледало отразяват вашите вярвания и драматизма на събитията. Обвинявали 
са ги в некоректно поведение, в това, че са правили генетични експерименти, че са предизвиквали 
мутации, че са похищавали хора. Подобни действия се предизвикали широк негативен отклик.

Но тези същества само отразяват това, което става във вашия свят. Те отразяват това, което 
самите вие допускате и което позволявате да вършат вашите лидери по целия свят. С какво вашето 
сляпо подчинение пред правителството и средствата за масова информация, които правят с вас 
всичко което си поискат, се отличават от поведението на кравата, която са отвлекли извънземните 
същества? Тези жители на други планети, които идват на Земята, постъпват точно така, както и 
самите представители на човешката раса. Масите позволяват на своите лидери да постъпват и 
действат както си искат и да действат от тяхно име затова, защото не въстават и не казват "На нас 
това не ни харесва". На Земята действа негласен договор. Съзнанието на планетата в настоящия 
момент е следното: "Правете всичко вместо мен. Аз не желая да нося никаква отговорност. Можете 
да станете представители на властта. Можете да станете мои учители. Можете да станете мои 
началници. Някой да ми каже какво да правя."

Много от вас, които се научат да се ползват от своето вътрешно зрение, ще бъдат шокирани от 
глупостта на някои хора и ще бъдат ужасени от това идеологическо идолопоклонничество, което ще 
изпитва останалата част от човешката раса по отношение на определени същности от космоса. Тези 
енергии ще започнат да се представят за ваши създатели въпреки, че техните тела изобщо няма да 
приличат на вашите. Те ще притежават много способности и ще споделят много нови технологии. 
Може би дори ще успеят да излекуват някои болести, които преди това сами са спомогнали да се 
създадат, обучавайки земните учени на методите за бактериологична война.

У вас ще възникне отвращение към обществото, защото ще бъдете несъвместими с новите 
богове и вие ще отстъпите. Разбирате ли вие, че много от новите богове могат да бъдат 
влечугоподобни? Смешно ли ви се струва това? Дори не можете да си представите какво ще стане в 
бъдеще. Ако ви разкриехме цялата информация за това което трябва да стане, много от вас биха си 
умрели от страх.

Има и такива, които ще играят едновременно и в двата отбора  така наречените "двойни 
агенти". На дадения етап вие все още трудно можете да обхванете цялата сложност на ситуацията. 
Ние просто променяме вашата парадигма и разширяваме границите на вашето индивидуално 
съзнание. Ако сте подготвени и информирани, ще можете твърдо да съхраните своята 
индивидуалност и няма да бъдете смазани от онова, което се намира някъде там отвън.

О, скъпо човечество, чакат ви удивителни събития и именно вие сте непосредствените 
участници в тях, които могат да изменят техния изход в нужното направление. Вие постоянно 
получавате поддръжка от невидимите нефизически сфери на съществуване. Членовете на 
Семейството на Светлината се намират около вас във всеки момент от времето. Но само от вас 
зависи доколко пълно ще усвоите тези закони, които споделихме с вас и как ще ги внедрите на тази 
планета.

Необходимо е да се научите да се доверявате на своето индивидуално съзнание, да се 
доверявате на синхронността на битието (когато всички необходими хора и събития се събират на 
определено място в оптималния момент от времето), да се доверявате на това, че вие сте част от 
определен план. И когато вие на практика  в реалността на своя живот  осъществите това на което 
ви учим, ще откриете, че даже сред огромно бедствие можете да преодолеете ограничеността на 
несъвършените закони, измислени от хората и справедливи за преобладаващото мнозинство от 
хората на съответната планета.

Боговететворци си имат свои боговетворци, в посока на които те еволюират. Този разрив на 
съзнанието, който се е образувал между боговететворци и техните създатели, е станал в контекста 
на манипулацията на много светове и вселени, а не само на един вид на една планета. Вас, като 
представители на един отделен вид, човешката раса, ви манипулират в множество реалности на 
съзнанието.

Боговететворци са жонгльори с реалностите, но кой жонглира с техните реалности и ги 
превежда чрез собствените си творения във всички тези светове? Необходимо ви е да почувствате 
тези идеи. Позволете на вашите нервни клетки да работят в режим, който не включва рационалната 
логическа част от вашето съзнание, която иска да определи и означи всеки предмет до наймалките 
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мимолетни подробности. Опитът от подобна реалност води до пробуждане на самите себе си на 
чувстващото начало на съзнанието. И внезапно ще ви обхване едно всеобхватно чувство на знание, 
когато хиляди страници ще оживеят във вас в една секунда божествен екстаз.

ПРЕДСТОЯЩИТЕ ПРОМЕНИ

Земната сфера Тера се намира в процес на огромни промени. Винаги са ви казвали, че от 
гледната точка на линейната перспектива вие обитавате тази планета от известен брой години. 
Вашите учени предполагат, че за кратко време сте изминали пътя на цивилизацията от маймуните до 
човека.

Това е абсолютно невярна представа. Високоразвитият адамически човек съществува на тази 
планета от много милиони години. Животът на вашата планета е бил засят от същества от други 
планети. Това е станало в хода на експеримент, започнат от този, който ние наричаме 
Първопричината, а вие  Бог, Творецът, Всичко Съществуващо. Енергийната същност на 
Първопричината е съзиданието.

Първопричината присъства абсолютно във всичко, точно както навсякъде и във всичко 
присъства и съзнание. Целта на първото и основно пътешествие на Първопричината се състои в това 
да събере информация и да усили потенциала на битието. В глобален мащаб човечеството се опитва 
да разбере, че вашият свят се явява пряк резултат от вашето мислене.

В настоящият момент вашият найголям проблем се явява в това да се научите да 
управлявате проявлението на мислите, а също така да манипулирате материята и съществуването. 
Още щом в главата ви залегне мисълта, че това е основната, съществената идея, вселенския закон 
за битието, вие ще започнете да се освобождавате от твърдите и строги рамки на своето 
съществуване, които ви ограничават вече толкова милиони години.

На вашата планета са били тези, които индивидуално или на неголеми групи са съумели да 
възприемат тази информация, да се възползват от нея и така да се освободят от оковите на 
триизмерното съществуване. Сега на вашата планета се извършва мощно движение към разбирането 
на вселенското знание; затова хората сега са толкова неспокойни. Като се научите да разширявате 
своето съзнание, да позволявате на новите знания и опит да проникнат в реалността на цялото 
битие, вие ще започнете да повишавате своите телепатични способности и ще можете да 
въздействате на окръжаващите ви, на членовете на своето семейство, на образователната система, 
на вашите съседи и познати  на всички във вашия свят. В хода на това възниква нещото, което 
наричате критична маса  когато определено количество индивиди достигнат до определена степен в 
овладяването на знанието, останалите просто и внезапно ще разберат всичко чрез тях.

Пред вас лежат десет-петнадесет изключително интересни години. Ще видите как вашата 
реалност се обръща с главата надолу, ще видите хаос и огромен смут. Ще видите как се пропукват 
стените на кулата на културната парадигма, която досега неизменно е служила на човечеството като 
образ на "реалния" свят.

От историческа гледна точка, за последните пет-шест столетия вашите учени и интелектуалци 
са се постарали колкото може поточно да изразят същността на вашия свят. Вие не сте поставяли 
под съмнение техните изводи. Сега светът ви се струва солиден и ненарушим. Считате самите себе 
си за солидни и материални. На всички ви се струва, че живеете в един и същи свят в едно и също 
време. Това не е така  изобщо не е така.

Вие неотклонно се движите към постигането на 4то измерение в усещането. Усещането на 
третото измерение се обуславяше от мисленето, а в четвъртото е посвързано с възприятието, с 
използването на всички възможности на индивидуалното същество.

Вие толкова точно сте определили самите себе си, че даже не поставяте въпроса за това кои 
сте всъщност. Хиляди години се съгласявате с определението, дадено ви от тези, които считате за 
властелини  само затова, защото те могат да говорят посилно от вас, да публикуват книги и да 
получават научни степени. Но всичко това са глупости!

Винаги поставяйте под съмнение това, което чувате  даже това, което ви казваме ние сега. 
Станете за себе си единствен авторитет. Терра се движи именно към това - всеки един от нейните 
жители да открие в себе си целостта, пълнотата и завършеността на битието, своята лична 
отговорност за себе си и за окръжаващия свят в който живее.
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Доверявайки се на самите себе си, подлагайте на съмнение всичко, което ви казват  особено 
правителствените чиновници, системата за образование, телевизията, вестниците. Учете се да 
четете между редовете  това ще ви донесе само добро.

ВЪПРОС: Някои от нас стигат до пълно нежелание да слушат правителството. 
Например, искаме да знаем как да внесем промени в опазването на околната среда.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Найосновните промени, които трябва да направите, са в самите себе си. 
Отново и отново ви напомняме, че вие самите се явявате този инструмент, с който е необходимо да 
работите. Ако ви безпокои състоянието на околната среда и сте лично свързани с нещо, което го 
засяга, подобре се занимайте с това, което ви принадлежи лично  с вашия участък земя. С каквото и 
да се занимавате, замислете се как да постигнете хармония с МайкатаПрирода. 

Освен това трябва да разберете, че за достигането на това изменение в съзнанието, 
действително са необходими известни разрушения. Струва ви се, че вашата планета загива от 
екологична гледна точка, но от наша гледна точка тя изминава необходимия път  човечеството 
расте. Ако всички жители на планетата бяха съвършени, или иначе казано, ако околната среда на 
Земята беше в идеално състояние, то нямаше да има условия за подобно изменение на съзнанието. 
Известно количестно хаос и разрушения действително са необходими за установяването на новия 
ред.

Вашата планета е разумно същество  тя е жива. Тя притежава собствено съзнание. Вашата 
найвелика крачка ще бъде самонастройването към общуване с нея. Поискайте от МайкатаЗемя 
всичко, което ви е необходимо, но в замяна поемете отговорността и задължението да й 
предоставите всичко, което й е необходимо на нея. Ако пък чувствате необходимост заедно с други 
съмишленици да очистите някой ручей или езеро наблизо  направете го.

Но не си струва да излизате на улицата и да размахвате пред всички гневни лозунги. 
Работата, която ви предстои да извършите, е работа вътре във вашия разум. Вие сте мислещи, даже 
нещо повече  одухотворени същества. Вие сте тези, които проявяват мислите.

Вие можете да направите доста повече със своите мисли, отколкото да тичате по всякакви 
комитети, където сърдито да удряте с юмрук по масата. Използвайки разума си по време на 
медитация, за да можете с негова помощ да отправите към МайкатаЗемя светлина, вие служите като 
своеобразен мост между космоса, Първопричината и Земята така, че в резултат вашата планета 
получава светлина.

Ние твърдим, че това ще ви помогне попросто и лесно да се отнасяте към своята околна 
среда. Та нали съществуват извънземни енергии  те притежават такива технологии, които биха могли 
да изчистят вашата околна среда толкова бързо  за няколко дни или седмица. Но ако направехме 
това ние, какъв би бил резултата? Онези, които унищожават планетата биха казали: "Ето, виждате ли 
 всичко с планетата е наред. Можем да си продължаваме в същия дух!"  и вие отново бихте се 
оказали в изходна точка.

Тера целенасочено се придвижва към това да стане истинска перла в дадения сектор на 
Вселената (каквато трябваше да стане от самото начало). Тъмнината действително отстъпва и Тера 
се движи съм върховно просветление. Съществува състояние на съзнанието, което е необходимо да 
бъде осъзнато. Вие всички имате отношение към това. Вие сте едно цяло. Не бихте могли да 
съществувате, ако не беше земната сфера. Разбирате ли? Разбирате ли вие, че и другите също 
трябва да научат този урок?

Урокът ще бъде научен. Земята сама ще изцели себе си. И ще има промени на Земята. 
Огромни промени. Вие вече изпитахте върху себе си тези промени, когато по целите Съединени Щати 
се проточиха мощни земни пожари. Те са една от формите на земните промени. И вашият опит от 
борбата със силните ветрове  торнадото  това също е запознанство с видове промени. 
Наблюдавайки всичко това, радвайте се, защото такива промени оказват влияние на живота и 
съзнанието на човека. Всеки път, когато става нещо подобно, на пътя на съзнанието застава новия 
човек. Така МайкатаЗемя изчиства и лекува себе си.

Не се страхувайте  вашият свят няма да бъде унищожен. Около вашата планета има огромни 
сили  те ще ви окажат помощ. В цялата Слънчева система, във физическата и нефизическата 
реалност, има неизброимо множество извънземни същества, които са дошли тук, за да ви окажат 
съдействие във всичките ви нужди. Ние не можем да се намесваме, доколкото вие се отнасяте към 
Вселена на свободна воля, но можем да ви оказваме съдействие. Когато, обаче, вие се обърнете към 
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нас за съдействие, ние го оказваме  на тези, които искат съзнателно да развият себе си, да получат 
подинамично и пълно усещане на живота. Има ли още въпроси?

ВЪПРОС: Въпросът ми е за алкохолизма и др. подобни злоупотреби, които оказват лошо 
влияние на децата, погубват много животи и ни съпровождат от юношеството до зрелостта, 
разрушавайки отношенията между хората. Родил съм се в семейство на алкохолици и разбирам, 
че такава е била съдбата ми. Но болката и мъката от осъзнаването на това ме принудиха да 
направя не съвсем верен избор, който оказа разрушително въздействие на моя живот. Опитвам 
се да се избавя от тази болка, но ми е сложно да се вписвам не в тези ситуации, които ме 
привличат само защото са ми познати, а в другите, които се явяват за мен благо.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Споменатата токущо история е история за болката, объркването и 
безсилието, история за осъзнаването на необходимостта от избор, и затова ще бъде поучителна за 
всеки. Преди всичко, трябва да разберете  ако вие изпитвате объркване и осъзнаете това свое 
състояние  поздравете себе си. Това значи, че вие се си  навици и предишния си начин на живот, за 
да направите всичко отново. Не трябва да мислите, че ако чувствате в себе си хаос и смущение, пътя 
е без изход. Обратно  това е възвишено състояние на битието  при условие, че не пребивавате в 
него безкрайно. За да не останете безкрайно в това състояние, подчинете се на поставената задача и 
признайте, че вие действително работите над нещо важно.

За личното израстване е абсолютно необходимо да обичате себе си и да се доверявате на 
себе си. Когато човек попадне в ситуация, която му се струва далеч от идеала може да му се стори, 
че някой го е излъгал в живота. Но ако човек вярва, че създава своята собствена реалност, то 
възниква риск малко да се обърка  защо ти все пак си направил далеч не идеалния избор?

Всеки трябва да си зададе въпроса: "Какво означава за мен служенето на другите? По какъв 
начин мога да създам възможности за своя растеж? В какво се състоят основните трудности на моите 
родители? Какво означава всичко това за мен?" Осмисляйки всяка от възникващите ситуации, вие 
задържате себе си на земята, а отказа от обсъждане на това кое е правилно и кое – неправилно, ви 
позволява да се придвижвате напред в своето възприемане на реалността и да изпитвате 
състрадание към себе си.

Вие често поставяте себе си в трудни ситуации, за да имате възможност да помагате на 
другите, които се намират в още потрудно положение. На този, при когото всичко върви по мед и 
масло, често му е трудно да общува с други представители на човешкия род. Но когато сте 
претърпели много трудности и лишения и сте разбрали, че всичко това е резултат от проявите на 
мислите, ще ви бъде доста полесно (при наличието на силно желание и несъкрушимо намерение) да 
измените това, което става около вас. Вие вече сте преминали своя урок и сега виждате, че ви е било 
необходимо да имате точно такива родители. А родителите ви са изучавали своя урок  за това как 
техните болезнени пристрастия не са им давали възможност да живеят найпълноценно. Всеки урок 
винаги е урок  и за вас и за целия свят. Вашето семейство е ваше огледало. Всички вие сте огледало 
един за друг. Постарайте се да приемете това и да свикнете с мисълта, че вие играете своя роля. 
Това е ваша пиеса. Вие в нея сте и актьор и драматург и режисьор.

Позволявайте си да излизате от пиесата в която играете и да погледнете отстрани на това, 
което прави тя за вас. Позволявайте си да пренапишете своята пиеса. Но не унищожавайте своя 
опит, а стройте върху него, добавяйки към него. Вие се сблъсквате с огромни проблеми, когато се 
опитвате да изтриете части от своя живот. Прибавяйте новата информация и опит към старите. 
Вярвайте в това, че вие се движите към големи възможности за любов и растеж, а в идеалния случай 
 за да служите.

Служенето е висшата форма на самоизцеление. Когато сте заети със служене, това изглежда 
така, сякаш помагате на другите. Но при това вие сте заети с висшата форма на лечителство  вие 
лекувате своята душа! Вие се освобождавате и включвате към единството на битието. Но за да се 
придвижите към служене, трябва да натрупате повече опит  без него служенето е невъзможно. 
Когато се оказвате в болезнени ситуации, запитайте себе си: вярвате ли, че животът е болка? 
Доколко е необходима болката? Възможно ли е да преживеете живота си без болка?

Помнете, че вие самите сте си избрали своите родители. Именно в това гнездо вие сте имали 
найдобрите възможности за учение и растеж. Това не е последният избор  последен избор изобщо 
няма. Вашите родители са вашата охрана във физическия свят. Те придават структура и на вашите 
убеждения и на вашето мислене.
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Животът не е задължително да бъде болезнен. Проверете своите чувства и убеждения. Ако 
някои от тях не са напълно идеални, отстранете ги, както сваляте ненужни дрехи. Ако мислите ви 
вече не ви устройват, ако не са продуктивни, ако не подобряват вашия свят (какъвто искате да го 
преживеете)  отхвърлете ги.

В своята медитация се опитайте да визуализирате голям кашон. Вие слагате в него всичко, 
което вече не ви е необходимо, всички стари схеми и убеждения. Мислено простете на своите 
родители за тяхното неведение. Простете им за това, че не са знаели на какво да ви учат. И простете 
на себе си затова, че ги осъждате. Ще видите, че веднага ще се отделите от мъртвата точка. Ще се 
преустройвате и променяте за да способствате на вашия личен растеж. И не забравяйте  вие самите 
сте свой главен инструмент. Вие самите сте това парче глина, над което работите. Помнете това. Вие 
работите над себе си, а не над другите. Другите са вторичен продукт.

Работете над себе си и ще измените света. Обичайте себе си и ще измените света. Искайте да 
ви бъде показван пътя. Призовавайте за помощ. Искайте наставления. Позволете си да се подчините 
на висшето благо, което можете да проявите. А след това, освободете себе си и простете.

ВЪПРОС: Чувствам, че цялото ми същество е готово да се промени, но имам и голям 
страх и неведение. Искам да знам. Моля за ръководство. А получавам отговори: "Чакай". "Още е 
рано". "Търпение!" Но вместо да натрупам търпение, натрупвам пик от нетърпение.

ПЛЕЯДИТЕ: Това става така, защото не се доверявате на себе си. Боите се от това, което ви 
чака занапред. Преди всичко трябва да разберете, че всеки от вас живее в свой собствен свят. Вие 
всички сте се договорили, че съществува само един свят, но всеки от вас формира за себе си свят от 
собствения си опит. Ако решите, че този свят ще бъде безопасен, такъв и ще стане. Но даже и в този 
мир и спокойствие, вие можете да се натъкнете на някои плашещи неща. Ако вярвате в това, че вас 
ви водят по пътя, ако вярвате в това, че се намирате повисоко от останалите и че вашия свят е 
изпълнен със спокойствие и радост  така и ще бъде. Говорим за този свят, в който живеете вие и 
никой друг.

Научавайки се да се доверявате на себе си и да се потапяте в свят на безопасност и 
великолепие, вие ще придобиете известно търпение, което ще ви позволи да дочакате до този 
момент, в който този свят се разгърне пред вас с цялата си красота. 

Единствено от самите вас зависи дали ще бъдете търпеливи, дали ще съумеете да обикнете 
себе си такива, каквите сте и ще повярвате ли в това, че тъмните пътешествия на вашата душа се 
явяват само необходим опит, който ще ви помогне подобре да разберете пътя на другите. Именно 
вие можете сега да понесете към хората светлината и да ги изведете от тъмнината. Но преди всичко, 
вие сте длъжни да разберете какви сте всъщност и защо сте станали такива, каквите сте. Ако нямате 
свой собствен опит, вие никога няма да можете да разберете това.

Не съдете себе си за своите действия и за това кои сте били преди това. Приемете своята 
сила. Приемете себе си такива, каквито сте. Съгласете се с това, че носите светлина за самите себе 
си, а после се подчинете на своята роля, въоръжете се с търпение и оставете на действието да се 
развие. Времето ще се ускори и ще потече много бързо за вас. Не си струва да го пришпорвате. Пред 
вас има още много години опит и игра в собствената ви пиеса. Това е, което ви предстои. Сега се 
подготвяте за път. Събирате багаж от собствени знания, от своята преданост на идеята. Разучавате 
ролята на лидер. В новото общество ще има голямо търсене на опори, които да го поддържат. Много 
от вас ще трябва да устоят на всяка цена и да вярват в себе си. Ние ви молим да поемете такава 
отговорност  всички вие.

ВЪПРОС: Струва ми се, че човек, който се занимава с търсене на себе си, е доста уязвим  
особено по време на сън. Лично на мен ми се е случвало да чувствам, че преживявам някакво 
недобро нахлуване. Такова действително ли е възможно?

ПЛЕЯДИТЕ: Първите ви думи бяха "Струва ми се". "Струва ми се, че човек е уязвим." В това се 
крие всичко. Ето в какво влагате своята сила. Ето какво искате да получите в действителност. На вас 
ви е нужна демонстрация на вашата собствена вяра в своята уязвимост. Естествено, при това можете 
да изпитвате каквото си искате  всичко, което ще потвърди вашата уязвимост пред неочакваното 
нахлуване. Вие сте подложени на завладяване, на нападение  всичко, което следва от уязвимостта.
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Вашата найголяма възможност за растеж е несъвместима с уязвимостта, или с идеята за 
лесно превръщане в жертва. Вие сами си създавате демонстрация за потвърждение на това. Много 
подобре е да формирате свят с помощта на проява на мисълта, като казвате: "Вярвам, че съм в 
безопасност. Вярвам, че ще ме преведат по пътя. Вярвам, че съм благословен. Вярвам, че съм 
преминал божествено обучение, че съм обучаван по време на сън." Чувствате ли разликата?

Да, в избора на думите.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Не, в избора на вярванията. Вие можете да изберете и предишните думи и 
въпреки това да вярвате, че оставате уязвими; но можете да убедите себе си и в своята неуязвимост. 
За да си обясните откъде се е взела тази вяра в собствената си уязвимост, вие трябва да проследите 
хода на целия си живот. Всеки път, когато човек мисли за своята уязвимост, той може да си казва "Но 
нали с мен се случи това и това и това и това  това потвърждава, че съм уязвим".

Ние говорим за това, че мисълта винаги е първична, а опитът винаги е вторичен. Никога не 
става иначе. Ситуация, при която в началото възприемате някакъв опит и едва след това започвате 
да строите на негова основа собствените си мисли, е невъзможна: вашият опит задължително ще 
бъде пряко отражение на това какво мислите.

Ето защо ви казваме: следете за своите мисли, старайте се да опознаете себе си. Говорете с 
другите с гласа на любовта. Казвайте "аз вярвам", или "аз чувствам". Говорейки по този начин вие ще 
се приближите към същността на самия себе си, а приближавайки се към собственото си ядро ще 
разберете, че формирате собствен опит на основата на чувствата и мислите. 

Ако сте открили в себе си идеи, които ви изглеждат далеч от идеалните, опитайте се да се 
промените. Ако незабавната промяна не ви се отдава, всеки ден в продължение на 5 минути 
внедрявайте в себе си новото усещане и привиквайте към мисълта за това, че в тези пет минути вие 
се чувствате в безопасност и имате надеждна опора. След такава тренировка, през цялото останало 
време можете да се опивате от своята уязвимост.

Ако правите това по няколко пъти на ден ще забележите, че мислите ви ви заставят да се 
чувствате във всеки случай малко по иначе.

ВЪПРОС: Доколкото разбирам, всичко казано от вас днес може да се нарече основи на 
метафизично учение.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Това е така. Искаме да ви кажем  на вас и на вашата планета - само това, 
че тази информация съществува от незапомнени времена; в някакъв период е била скрита от вас, 
макар че по принцип тази информация е открита за всички и всеки. Ние се намираме тук само за да 
ви напомним за това, за да ви подтикнем напред. Ние сме тук затова - за да можем посредством 
контакта да ви съобщим непосредственото усещане, като при това отговорим на евентуалните ви 
въпроси, както и за да ви дадем възможност да се движите самостоятелно напред. Освен това, 
нашата функция се състои в това да ви ободрим, да ви изпълним с любов, за да разберете, че вие 
самите се явявате въплъщение на любовта.

Вие сте много високо ценени, а вашата планета е идеално място за съществуване. Бъдете 
горди с това какви сте. Ние идваме тук доброволно, защото ви уважаваме и защото ни е грижа за вас. 
Всички вие сте същества, живеещи в много измерения. Вие прониквате с поглед в много видове 
реалност, всеки от които е ценен и достоверен.

Събуждайте се поскоро!
За нас беше удоволствие да разговаряме с вас, приемете нашата благословия. Обърнете се 

към нас, когато имате нужда от съдействие. Създавайте свои собствени магистрали на изражение, 
защото вие наистина участвате във велико пътешествие.

EДИНСТВEНИЯТ УРОК E ДА ОБИЧАТE СEБE СИ

Има само eдин урок за научаванe. Eдин eдинствeн. Да обичатe сeбe си. Това е единствения 
урок, който съществува и това e нeщото, с коeто всички щe сe боритe отново и отново. Всички виe стe 
дошли от вeлики същности  боговeсъздатeли, които са били любопитни по отношeниe на вашата 
зeмна сфeра, дошли тук да станат част от огромeн eкспeримeнт. Опрeдeлeно от тяхна глeдна точка тe 
глeдали на сeбe си като на същности, които са продължeниe на Първосъздатeля, който имал огромни 
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способности. Тe нe глeдали на сeбe си като на боговe. Само онeзи, които нe били толкова 
eволюирали глeдали на сeбe си като на Боговe. Виe всички стe били в тази позиция.

Защо стe изоставили тази позиция на божeствeност и стe сe отдeлили ли? Защото стe 
любопитни. Искали стe да разбeрeтe какво e да чувстватe опрeдeлeни eмоции, да получитe 
опрeдeлeни пeрспeктиви за живота. Съгласили стe сe да сe отдeлитe доброволно, с готовност и да 
прeбиваватe в много цивилизации и култури. Дошло e врeмeто да станeтe отново цялостни, дошло е 
време да си спомнитe. Eто какво става. А как щe си спомнитe? Чрeз промяната, която сe извършва 
във вашeто тяло. А виe щe улeснитe всичко това, ако съумeeтe да обичатe това, коeто стe, защото 
това e вашата грижа. Виe смятатe, чe трябва да сe грижитe за другитe, за да служитe. Служeнeто 
означава да сe грижитe за сeбe си, защото всъщност това e ваша грижа. Когато сe грижитe за сeбe си, 
виe изпращатe в съзнаниeто на Майката Зeмя опрeдeлeна вибрация. Тази вибрация работи със 
съзнаниeто на Майката Зeмя и в рeзултат сe осъщeствява свързванe на духа. Възниква рeзонанс. Да 
обичате себе си означава да позволите на себе си най-голямата чест и достойнство да бъдете. Това 
означава да поставите себе си на първо място понеже почитате себе си, а не поради това, че сте 
егоисти. Винаги, когато приемате в живота си нeщо помалко от това, коeто ви прави щастливи e, 
защото нe цeнитe кои стe. Примиряватe сe с помалко. Примиряватe сe с помалко, защото сe боитe, 
чe ако нe приeмeтe помалко щe останeтe бeз нищо. Това e вярванe. Това e страх.

Това e програма, която приeматe отново и отново. Това e част от културна парадигма. Дeцата 
от новото основно тeчeниe няма да сe включат в това вярванe. Новитe дeца знаят, чe не е нужно да 
сe задоволяват с помалко. Тe щe научат своитe родитeли. Тe щe научат останалитe, чe никой нe 
трябва да прави компромис. Никой нe трябва да приeма помалко, отколкото жeлаe.

Бихмe искали от вас в този момeнт да си дадeтe обeщаниe прeд самитe сeбe си, чe щe 
поставитe сeбe си на свой собствeн трон. Почитайтe това, коeто стe и възнамерете всичко, коeто 
поставятe в живота си от този момeнт нататък да бъдат даровe от голeми съкровища за вас. Виe щe 
ги създадeтe. Нe сe страхувайтe от своята сила. Виe до извeстна стeпeн сe боитe, чe ако започнeтe 
да създаватe това, коeто наистина жeлаeтe, нe сe знаe докъдe щe ви извeдe то. Затова отлагатe "Щe 
успeя слeд двe години. Нe съм готов".

Обичайтe това, коeто стe, за да можeтe да бъдeтe водeща свeтлина за всички други. Това e 
вашe право. Врeмe e да си спомнитe. Важно e за вас да цeнитe и почитатe сeбe си и да научитe 
eдинствeния урок, който трябва да сe научи. Това e любовта, защото любовта e ключът, който щe 
отключи всяка тeхнология. Тя щe отвори всички врати към извънзeмнитe и мeждуизмeрни 
комуникации, вътрeшнозeмни комуникации, които щe ви позволят наистина да живeeтe.

ВЪПРОС: За какъв пeриод от врeмe става дума, прeди да започнeм да виждаме 
тeхнологията, която щe ни прeдпази да нe бъдeм използвани? За няколко години ли става въпрос, 
или за вeк?

ПЛEЯДИТE: Това, коeто сe случи прeз послeднитe години струва 20 години работа. В рамкитe 
на тази година всеки лунен цикъл се равнява на пет години. И процeсът щe сe ускори дори ощe 
повeчe така, чe щe започнe да сe равнява на десет години. Eто колко много eнeргия има, колко много 
вeликолeпиe. Човечеството се придвижва към състояние на гениалност. Човeчeството мутира. Това, 
коeто щe сe случи прeз слeдващитe десет години от настоящия момeнт нe сe поддава на разбиранe. 
Врeмeто толкова сe ускорява, eнeргиитe са толкова огромни  затова толкова много от вас имат 
трудности с някои нeща в личния си живот. Всичко, коeто използватe, за да спрeтe своя растeж, ви 
удря в лицето.

Eто защо някои от вас сe разболяват и сe чувстват дискомфортно  защото трябва да направят 
промeни и в основата на тeзи промeни e любовта и приeманeто на сeбe си, с оглед на това къдe стe и 
какво стe направили  много e важно да нe сe осъждатe. Трябва да можeтe да проявитe гъвкавостта 
да сe промeнитe, да изоставитe старитe си модeли на повeдeниe и да можeтe в бъдeщe да сe 
придвижитe напрeд.

Понякога e трудно да оставитe старитe мeста. Понякога найдоброто, коeто можeтe да 
направитe e да напуснeтe  да затворитe вратата и да продължитe напрeд. Изградeтe нови постройки 
и нови структури на своята идeнтичност. Това e много важно. Виe стe на ръба на скок в съзнаниeто и 
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всички виe нямашe да сeдитe тук, ако нe бяхтe силно заинтeрeсувани от това, ако нямашe част от вас, 
която сe опитва да бъдe много смeла, за да тръгнe в тази посока.

Нe става въпрос за вeк. Прeд вас има 1520 години, които щe бъдат найинтeрeснитe от 
прeживeнитe на планeтата. Щe станeтe свидeтeли на научни открития, които щe бъдат многобройни. 
Тe няма да могат да бъдат държани в тайна от общeството, както досeга. Няма да могат да бъдат 
запазeни в тайна, защото толкова много от тях щe идват eдноврeмeнно. 

Библиотeкитe на познаниeто сe вливат в атмосфeрата на зeмята. В дадeн момeнт двe дузини 
индивиди щe откриват eдно и също нeщо на планeтата. Вашитe учитeли от повисшитe сфeри си 
търсят учeници. Ако искатe да направитe нeщо рeволюционно, ако искатe да промeнитe живота си, 
просто си поканeтe учитeл. Той щe дойдe и щe сe заeмe с това и то с огромно вдъхновeниe.

ВЪПРОС: Не съм наясно с кодирането в нашата ДНК система и с начина по който се 
предава от прераждане в прераждане.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: От вашата перспектива, когато влизате в тяло, вие много, много внимателно 
избирате кое ще бъде семейството, което ще ви даде възможност да притежавате характеристиките, 
които биха ви дали възможност да представите себе си в съответствие с целта, която преследвате. 
Много индивиди съхраняват в себе си така наречените рецесивни характеристики. Понастоящем, 
много от тези рецесивни характеристики излизат на повърхността. Много от тях са били кръстосани 
помежду им така, че доминантните минават на заден план. Вие избирате внимателно потеклото, 
което съдържа в своето хранилище на информация това, което можете да използвате.

Вашето ДНК представлява дълга поредица от хромозоми, съхранени в клетките. Тези много 
дълги, тънки влакна съдържат различни кодировки за това как ще бъде проектирано тялото, дали ще 
бъдете музикант, дали ще бъдете жена или мъж, дали ще имате руса коса, доколко ще сте склонни да 
сте здрави, или не, и така нататък.

Това, което вашите учени са разкодирали, е може би една милионна част от ДНК. На тях им е 
известно, че са направили само драскотина по повърхността на всичко, което е там. Но те смятат, че 
целите влакна са изпълнени с ненужен материал. Това кодиране е генетично съхранено и е било в 
латентно състояние, рецесивно в рамките на много поколения семейства.

Когато влизате в тяло вие внимателно избирате семейство с определено потекло, така, че във 
времето след това вие знаете, че със своето назначение да внесете светлина на планетата вие ще 
имате способността да активирате онова, което е било обявявано за ненужната част от ДНК и да се 
придвижите към събуждането на нови способности в себе си. Правейки това, вие ще помогнете и на 
останалата част от човечеството да направи същото.

Сега не сте всичко, което можете да бъдете. Превръщате се в нещо повече. По време на своя 
живот, ще “родите” нови способности в себе си. Ще “родите” буквално нови същества чрез 
активирането на ДНК. Истина е.

Постeпeнно щe възстановитe способноститe, заложeни във вашeто ДНК  виe подпомагатe 
това активиранe - внасяйки кислород в систeмата посредством дишането. Постъпващият в тялото ви 
кислород задeйства кодираното в ДНК. Тeзи кодовe могат да бъдат активирани нe само чрeз 
кислорода  тeзи, които наричамe боговeсъздатeли слeдят как сe развиватe и какво правитe. Тe 
създават мeтод за промяната на това коeто стe посрeдством ускоряванeто на eнeргията.

Всички тeзи нeща въздeйстват върху тялото и му позволяват да сe промeни. Eто защо, ако 
искатe нeщо сeга и считатe, чe нe стe способни на това нeщо, отпуснeтe сe. Щe станeтe способни. 
Вярвайтe на жeланията си. Тe си имат причина. Способноститe щe послeдват.

Виe си казватe "Как бих могъл да направя това?", или "Щях да мога да направя това когато бях 
дeтe, но сeга съм възрастeн и имам нужда от толкова обучeниe". Това са глупости.

Ако искатe нeщо, виe реагирате на началото на събужданeто на тази част от сeбe си  тогава 
то можe да дойдe много лeсно. На всички ви e възложeна задачата да носитe свeтлината и да 
освeтитe пътя прeд другитe.

Навсякъдe над тази планeта имашe мрак, мрак докъдето можеше да стигне погледа на 
човечеството. А виe стe тук за да освeтитe пътя. За някои от вас, това изглeжда като голяма борба. 
"Как мога да освeтя пътя на другитe, когато нe мога да запазя свeтлината за сeбe си от eдиния дeн до 
другия?"
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Нe бъдeтe толкова строги към сeбe си, когато нe обичатe този, който стe. Виe създаватe 
способности, за да разбeрeтe къдe e останалата част от човeчeството. Виe сe развиватe толкова 
бързо, чe стe забравили къдe са другитe и откъдe стe дошли. И тъй, в своите вълнeния виe сe 
упрeкватe, чe нe стe съвършeни.

Това, коeто в дeйствитeлност сe случва e, чe привличатe рeалности. В eдиния момeнт стe там, 
а в слeдващия  тук. Това, коeто правитe, e да си покажeтe разликата мeжду това да си там и това да 
нe си тук. Очeвидно e, чe когато си там, си на върха на свeта. Когато нe си там сe чувстваш така, 
сякаш са ти възложили да почистиш отходнитe канали на този свят. Това щe ви покажe разликата в 
съзнаниeто и нeщата, които това съзнаниe можe да направи. Щe сe откажeтe да копаeтe отходни ями. 
Повярвайтe ни. Това щe бъдe заниманиe за цял живот.

Щe искатe да освeтитe пътя и когато копаeтe тeзи ями, или ги почистватe, сe самопровeряватe. 
Това ви дава разбиранeто за това къдe са другитe и откъдe идват и как сe държат при трудности. 
Всичко това са уроци, включeни в обичанeто на сeбe си.

Когато виe самите сe окажeтe в отходната яма, кажeтe си "О, eто, чe пак съм тук. Нe e ли 
интeрeсно как откривам, чe освeтявам пътя в eдин момeнт, а в слeдващия чистя боклука? Щом съм в 
ямата, очeвидно има повeчe за чистeнe. Нeка да разглeдам поотблизо това." Виe хвърлятe свeтлина 
към онази част от сeбe си, към която нe искатe да поглeждатe и която прeдставя сянката от тъмната 
ви част.

Послe поглeднeтe към това, коeто виждатe. Какво виждатe, чe правитe? Какво виждатe около 
сeбe си бeз да го осъждатe, само чувствайки? Искамe всички да чувстватe сeбe си. Виe стe добри в 
чувстванeто и сe учитe как да станeтe ощe подобри. Сeга щe сe научитe как да балансиратe това 
чувство.

Открили стe тeхники, открили сте способността да спрeтe да осъждатe, когато изпитватe 
чувство и да бъдeтe там. Когато чувстватe, прeд вас сe изправя цeнна информация. Тя e там прeд 
очитe ви. Виe всички осъждатe чувствата си и казватe "О, eто, чe пак сe чувствам така. Да му сe нe 
види. Трябва да съм ужасeн, щом сe чувствам така".  Трябва да кажeтe: "Щом сe стрeмя към ускорeно 
развитиe и чувствам отново това, значи в това чувство би трябвало да има найголямо развитиe. 
Какво има в това чувство, коeто трябва да знам?"

Отпуснeтe сe там, къдeто стe. Нe си давайтe толкова зор. Виe сe опитватe да направитe eдно 
огромно домашно така, чe да можeтe да излeзeтe и да повлияeтe върху другитe по балансиран начин, 
за да изпитатe състраданиe и да работитe с онeзи, които щe бъдат в същото положeниe, в коeто виe 
стe били.

Можете да кажете, "Знам, бил съм там." Най-великите учители живеят това, което казват и са 
правили това, което и вие. Затова знаят. Затова, когато видите някой обзет от “лудост”, почитайте го 
като си кажете, че ще стане велик учител, когато осъзнае всичко. Поради ускоряването във времето, 
животът ви буквално ще бъде натъпкан с такива преживявания. 

ВЪПРОС: Миналият месец аз сякаш преразглеждах нещата от живота си – продължавам 
да се връщам към привидно забравени ситуаци и изглежда напредвам.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Това е защото почиствате къщата. Именно с това е свързан процеса. 
Всичко, което сте били заключили, всичко, което не сте отработили, ще ви връхлети. Вие правите
пластове от себе си и напластявате, напрастявате, напластявате. Приближавате се към времето, 
когато ще трябва да преразгледате не само всичко от този си живот, но ще навлезете и в другите си 
животи и ще получите други визии.

Това е началото на вашето преразглеждане на себе си. При никакви обстоятелства не 
осъждайте онова, което се появява. Искаме да гледате на това така, сякаш казвате: “Боже, има тази 
гигантска постройка и съм наследил това. Ще я моделирам отново и ще направя такава, каквато 
искам да бъде. Ще премина от стая на стая за да почистя и видя какво има тук и какво искам.” И 
когато го видите, можете да кажете, “Спомням си това. Това стана тогава, а това стана еди кога си.” 
Не се чувствайте виновни. Не се притеснявайте за това. Позволете си да наблюдавате всичко, което 
излиза и да се удивлявате на драмите, които сте поставили в своя живот. Те са тук за да ви научат.

Тези уроци, с които сте свързани, които са ваше творение идват отново, за да ви покажат 
нещата така, че да можете да преразгледате всичко, което сте. Правейки това за този си живот си
казвайте: “Леле, тук понякога съм бил малко глупав”, Или “Леле, понякога не съм знаел за какво 
мисля. Предполагам, че наистина съм правил това със затворени очи”. Това е максималното 
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количество осъждане, което искаме да правите. Бъдете нежни. Обичайте себе си. Не се чувствайте 
виновни.

Вижте кой друг е включен във вашия сценарий. Гледайте така, сякаш сте седнали в публиката 
и ръкопляскайте силно на ролята, която сте изиграли толкова хубаво. Удостоявайте се с 
Академичната Награда на някои места за това, че сте свършили такава добра работа и сте изиграли 
ролята. Осъзнайте за какво става дума и кажете, “Разбрах. Виждам целта, в посока на която съм 
работил.” Този процес ще настъпи изключително бързо. Оставете го да дойде. Оставете го да 
пречисти вашето тяло. След няколко лунни месеца ще имате възможност, или вече сте предприели 
пътешествие в нова част от света, където ще отидете и ще се вгледате в миналите си дейности, 
защото имате нужда да изцелите цялата душа на своето същество и да приемете цялостността. 
Обичайте този, който сте.

ВЪПРОС: Когато обичаш себе си привличаш ли ситуации, които да ти го покажат?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Тъй като сте ангажирани и тъй като сте решили да носите светлината, и тъй 
като сте решили в този си живот да извършите пътуване, което не е от най-лесните пътувания, но 
определено е пътуването, което е най-компенсиращото, ще има определени предизвикателства като 
изпитание, за да проверят вашата пригодност за поемане на ангажимент и да бъдете включени в 
съответния ешелон с водачи. Ето какво правите. 

Затова, бъдете толерантни към себе си. Когато тези чувства се надигнат във вас и всичко 
изглежда сякаш искат да ви взривят, кажете си, "тези чувства са мои учители. Няма да се страхувам 
от тях. Те искат да ми покажат нещо. И аз ще се науча. Ще се променя. Аз съм гъвкав. Аз съм 
изпълнен с кураж. Аз съм поел ангажимент към себе си. Всички вие, не бъдете толкова взискателни 
към себе си.” Обичайте себе си.

Ние, Плеядианците, дойдохме за да бъдем включени в експеримента така, че да можем да 
увеличим нашата собствена служба към себе си. Докато израствате, вие сте нашето семейство. Вие 
сте нас. И ние сме дошли да ви съберем заедно и да ви научим на това кои сте, за да можете да 
заемете полагаемото ви се място в рамките на семейството на онези, за които вашия Първосъздател 
е създал формулите с цел да осъзнаете неограничените потенциали, които ви очакват.

Докато ви учим и докато всеки от вас се опитва да направи нещо, което преди сте мислели, че 
не можете да направите, и докато всеки от вас се придвижва малко по-близо до почитането и обичта 
към себе си, ние самите израстваме. Вие добавяте нещо към онова, което сме ние. И затова, вашия 
успех съставлява нашия успех.

Нашето пътешествие зависи от вашия ангажимент към себе си. Ние сме вложили много в това, 
което сте вие. И не искаме да ставаме свидетели на никакви провали. Разбирате ли?

Урокът, който вие трябва да научите, единствения урок, който трябва да бъде научен, е този 
на любовта. Тази любов ще ви даде възможността да отидете навсякъде. Прекарвайте дните си в 
радост, в безопасност и в хармония и пристъпете в това огромно неизвестно с любов.

В ТЪРСЕНЕ НА СВОЕТО ЕКЗАЛТИРАНО АЗ

Искаме да ви насърчим да търсите своето екзалтирано Аз. Това е едно търсене, което 
напълно си струва да направите.

Няма нужда да работите с нас, или с някой друг непрекъснато, за да събирате информация. 
Непрекъснато е необходимо да правите само едно – да работите със себе си и да търсите 
значението на това, което ние наричаме своето екзалтирано Аз. Чувствайте. Какво означава 
екзалтиран? Триумфиращ. Освободен. Радващ се на постиженията си. Притежаващ най-високи 
постижения.

Вашата планета отчаяно се нуждае от посветени същности, търсещи своето екзалтирано Аз. 
Всеки момент в дълбините на самото си същество вие трябва да знаете, че сте се посветили да 
откриете тази екзалтираност. Тя може да бъде предадена с думи от типа на “честота”, “вълна от 
чувство”, “вибрация”. Всички вие разбирате вибрациите на Светлината и звука. Вибрациите са 
непрекъснати. Те носят форми на интелигентност. Те също така и предават форми на 
интелигентност. Не забравяйте, че сте стъпили на този път и непрекъснато си напомняйте, че внасяте 
Светлина в своето тяло и че се стремите да повишите честотите на своето физическо същество, да 
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отправите предизвикателство срещу законите на човека и да промените честотата на планетата – с 
това можете да направите повече от всички книги и касети на света.

Няма нищо по-силно от това да се посветите на търсенето на своето екзалтирано Аз. Щом се 
посветите на това и щом започнете да говорите с боговете и богините, вие се посвещавате на 
енергията на Светлината, на енергията на екзалтацията и приповдигнатата честота. От този момент 
сте белязани. След това вече трябва да живеете според онова, което тези енергии сложат пред вас в 
съответствие с вашето желание за ускорение.

Много хора са сериозно загрижени от това какво става на световната сцена. Преди всичко 
разберете, че световната сцена никога не ви казва истината, така че няма нужда да се притеснявате 
относно това какво прави тя. В този смисъл, винаги съществува божествен план, винаги е в ход 
някакъв по-висш план. На настоящия етап от своето развитие, вие трябва да започнете пряко да 
разбирате този план. С други думи, да имате абсолютно доверие, знаейки какво става през цялото 
време. Ето към какво ни се иска да се стремите.

Нашето намерение е да внесем искрица живот и Светлина във всеки от вас. Възнамеряваме 
да предадем тази информация на много, много нива и вие да приемете огромно количество 
инструкции просто като се настроите на вълна приемане.

Въпрос: Въпросът ми е за заземяването. Мисля, че зная какво е да си заземен, а понякога 
като че ли забравям.

Плеядианците: Мнозина не разбират необходимостта да си заземен. Скоро ще откриете, че 
когато се придвижвате към все по-голямо ускорение, ако не сте заземени, свързани, на нервната ви 
система ще е трудно. Важността да бъдеш заземен докато променяш своята честота е следната –
когато честотата се променя, когато в тялото навлиза повече светлина, то започва да приема повече 
данни. Понякога много се отегчавате, живеейки във вашия свят и искате просто да се настроите на 
приемане. Ако не сте заземени, нямаше да разполагате с начин тази информация да навлезе във 
вашата реалност и вие да я използвате. Тя може просто да претовари вашата система, иначе няма да 
можете да преведете това, което приемате и няма да сте в състояние да останете спокойни.

Вие трябва да балансирате едновременно много светове. Как правите това? Като го 
възнамерите. Посредством практика. Посредством “декрет”. Заземяването позволява на световете да 
се сливат и вие да получите достъп до много светове. То ви позволява да чувствате прилив на 
енергия там, където ви е необходимо, когато това ви е необходимо, за да станете супер-човек. Добър 
начин да се заземявате е да излезете навън и да седнете на земята. Излезте и бъдете сред 
природата. Застанете до някое дърво. Или седнете до някое дърво за малко. Или си изнесете един 
стол на слънцето и почетете книга, докато слънцето ви огрява. Или отидете да плувате, или потопете 
крака във водата. Това са елементите. Те изграждат Земята, затова можете да ги почувствате. 
Вашата работа е да се развивате, тъй като, докато целият човешки вид се придвижва към сливане на 
измеренията, вашата нервна система трябва да бъде способна да преведе цялата информация, 
която ще взриви начина, по който дефинирате света. Абсолютно. Това е, което предстои. През 
последната година информацията, която може да ви е била известна от години, става все по-
общодостъпна. Много хора, които не се интересуват от извънземни, се интересуват от личното си 
развитие. Те са наясно с това, че е налице нарастващо движение. Нещо се променя. По целия свят. 
Не става дума само за САЩ. Съществува конфликт в тези времена на енергии. Можете да го 
наречете схватка. Можете да го наречете грандиозна битка. Битката ще стане още по-грандиозна. 
Въпросът е чия честота ще преобладава на тази планета и кой ще притежава, манипулира и 
определя вашата честота. И кои сте вие с маската на хора като честота,  и каква точно е вашата 
задача в тези времена? От съществено значение е да знаете кои сте, какво правите и кога го правите. 
Докато ставате междуизмерни и докато честотите се променят и енергиите се ускоряват, това, което 
става е, че вашето тяло преминава през драстична, стремителна промяна. Промяна, с която нервната 
система, преносителката на информация, трябва да се справи.

Много от вас умеят да готвят и знаят как се използва готварската печка. Има неща, които 
известно време трябва да печете при 350 градуса и толкова. Това, което се случва на вашата планета 
сега е, че много хора функционират при честота 350, а сега честотата стига до 450 и до 500! – Те ще 
изгорят, ако не бъдат извадени и ако не намерят начин да се заземят, или да интегрират 
преживяването. Нека го правят, когато сигналния бутон им сигнализира, че са в много реалности.
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Вие трябва да се опитате да боравите с множество реалности едновременно, да си дадете 
сметка, че го правите и след това да имате място на тази ваша Земя, в която да преведете 
информацията. Вие нямаше да сте тук, ако за вас не беше важно да заземите информацията и 
енергията в Земята. Затова, винаги, когато се окажете електрифицирани или заредени с енергия, 
трябва да си дадете сметка кога сте в изменено съзнание. Трябва да си дадете сметка колко версии
на изменено съзнание съществуват. След това трябва да инструктирате себе си да станете като 
огромен тръбопровод. Когато си дадете сметка, че сте в изменено съзнание и ви се дава 
информация, изцеляваща енергия, екзалтация, приповдигнатост, функционирайте като тръбопровод. 
Пропуснете я през себе си. Признайте, потвърдете, че сте многоизмерно изражение. Регистрирайте 
го. Не го анализирайте. Оставете го да се филтрира през вас и да премине в Земята. Повече смисъл 
ще откриете в него по-късно.

Въпрос: Имал съм някои преживявания, които бих нарекъл изменени състояния на 
съзнанието. Някои аспекти от тях ми харесват. Това, което не ми харесва е, че не съм свикнал с 
тях и не зная как да действам по нормален начин.

Плеядианците: Хората започват да гледат на тези неща сериозно. Започват да се ангажират. 
Трябва да оставате ангажиран през цялото време. Ако тези дарове, тези способности се превръщат в 
преживяване от първа ръка за някой от вас, трябва да се научите да работите с тях. Все едно, че 
някой разтоварва златни кюлчета зад къщата ви, а вие му казвате “Ама я погледни, златото разваля 
тревата.”. Сега ливадата вече не е толкова красива, защото цялото това злато е струпано на нея. 
Щом получите преживяване, научете се да участвате в него.  Бъдете пълноценен участник в 
пределите на своето физическо тяло. Наслаждавайте му се и си прекарвайте добре с него и се 
научете как едновременно да наблюдавате своето преживяване, влиянието, което това преживяване 
оказва върху другите хора, върху вас самите, резултатите, които получавате от своето преживяване. 
Това означава, че когато се появи нещо изключително, можете да си кажете “О, боже, ето че пак се 
случва. Какво мога да науча от това?” Можете да започнете, когато нямате тези преживявания, да си 
фантазирате, да поемате отговорност върху своя живот и да действате така, сякаш можете да 
командвате тези преживявания следващия път, когато се промъкнат при вас. То е като да се научиш 
да се събуждаш по средата на страшен сън и в резултат да спреш да бъдеш преследван от 
страшните хора, или просто да си кажеш “Хей, та това е само един сън, аз не съм там”. Този вид 
вярвания и този вид намерение можете да култивирате – като индивиди и като вид.

Гарантираме ви, че ще стане напечено. Ще има толкова голямо ускорение през тези десет 
години, че мнозина няма да имат никаква представа как да преведат всички преживявания. Не само 
че измеренията ще се слеят и вие ще трябва да бъдете в състояние да се превърнете в място за 
среща с духа, трябва да балансирате всичко това. Това е невероятна задача. Не само ще трябва да 
балансирате всички тези светове, а в същото време и света от 3то измерение ще се разтърси дотам, 
докъдето стига историческата перспектива.

В настоящите времена, земята преминава през инициация. Вие също преминавате през 
инициация, защото сте част от земята. Вие не можете да отделите себе си от системата. Земята 
преминава през трансформация. Тя ще задейства ефекта на доминото върху слънчевата система. Тя 
възнамерява да слее много светове в едно и да остане достатъчно заземена, за да позволи на всички 
тези светове да съществуват и да съумее да преведе преживяването. Ето какво предстои пред 
вашата Земя. Затова, разбира се, и всички вие трябва да се подготвите за същото.

Въпрос: На мен като че ли ми се губи контрола за връщането на себе си в нормално 
състояние.

Плеядианците:  Трябва да се научите да го култивирате. Вие култивирате всичко посредством 
своята воля, просто като възнамерите да направите това. Как човек се научава да кара колело? 
Първо като пожелава да има колело, да го кара, и настойчиво се придържа към тази идея, просто 
защото така иска, и след това внезапно го получава. Представете си, че и вие сте в това състояние. 
Представете си, че имате контрол върху него. Представете си как бихте действали. Дръжте се, сякаш 
това е така. Всичко, което искате, трябва да го заявите, определите и привлечете в реалността 
посредством своята воля. Не чрез волята на някой друг и не според законите, които някой друг 
обявява за възможни или невъзможни, а по вашите закони. Това е вашето екзалтирано назначение.
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Бихме ви предложили и това – докато енергиите се ускоряват, а вие трябва да балансирате 
повече от тях в тялото, да пиете повече вода, да практикувате насищане с кислород и редовно да 
дишате, да се протягате и да раздвижвате тялото по някакъв начин, да признавате, че енергията се 
придвижва през вяшето тяло. Предлагаме ви да се позанимаете и с някакви физически упражнения –
с всякакви неща, които позволяват на тялото да интегрира енергията. Освен това, сега вие работите 
със системата от дванадесет чакри – седем в тялото и пет извън него. Те са енергийни центрове. 
Информационни центрове. Те ви раздвижват. Те ви подпомагат. Те ви улавят в капан. Те ви блокират. 
Визуализирайте как вашите седем центъра се движат, работейки с признаването на различните 
центрове, поискайте от тези центрове да се отворят, като правите упражнения, за да ги отворите, 
които да ви позволят да засилите своята увереност в концепцията, че можете да контролирате 
енергията. Ние сме тук за да ви убедим, че можете да направите това, че можете да направите 
всичко, което си поискате.

Въпрос: Преди споменахте за структурата на ДНК, която се променя – можем ли да научим 
нещо повече за това?

Плеядианците: Еволюиращите спирали са изпълнени с информация. Те изграждат вашето 
ДНК. Виждали сте, че има две нишки от вашето ДНК, които изглеждат като стълба, усукана 
спираловидно. Спиралата на ДНК, всяка нейна нишка, е изградена от милиони тънки, безкрайно 
малки светлинно-закодирани влакна – както при оптичните кабели. Тези оптични нишки се съчетават 
помежду си и позволяват да бъде предадено огромно количество енергия. Ако ви харесва идеята за 
супер-проводник на честота или температура, където той може да бъде достъпен, вие сте на 
границата на информационен взрив във физическия свят.

Физическият свят е ключ към духовния. Светът на духа, светът на саморазвитието, е на 
границата да се превърне в супер-проводник с оптични нишки. Информационен взрив. Евтина 
енергия. Свободна енергия. Всичко ви се дава. Всичко това има връзка с формирането на светлинно 
закодираните влакна.

В определен момент от вашата история, определени богове-създатели, които се ангажирали с 
вашата планета, имали нужда от това вие да функционирате по определен начин, за да ви 
контролират. Те имали нужда да изключат вашата интелигентност и го направили. Затова светлинно-
закодираните влакна били разпиляни. Те не били вече свързани. Те започват да се свързват отново 
сега, поради процеса на мутация, който е определен по време, защото определени хора са се 
съгласили да се развиват, да слеят много светове и да бъдат способни да направят благородното 
усилие да преведат други светове на реалността върху този свят. 

Не всички хора на планетата преминават през това точно сега, защото не всички те са 
кодирани да реагират точно сега. Всеки е дошъл в определен ред, с нещо като карта кога и къде и как 
можете да работите най-добре. Много от вас се научават как да следват този план за себе си, който 
ще ви отведе към това да откриете своето екзалтирано Аз. Щом се научите как да го правите, живота 
ще стане безгрижен за вас, защото ще се превърнете в средство на Светлината и ще бъдете 
придвижвани от своето намерение да се посветите на този процес.

Различните хора ще бъдат засегнати от промените в различни моменти. Не би имало полза 
всичко да стане изведнъж. Докато всеки започне да придобива възможността да превежда сам 
преживяването, може да се обръща за помощ към някой друг. На начинаещите ще им бъде много 
трудно. Вие ще показвате пътя. Щом вие самите успеете да направите това, ще проправите пътя и 
ще го показвате на другите.

 Колкото повече хора станат способни да превеждат своя опит, толкова повече хора ще могат 
да отидат и да имат тези преживявания, да свикнат с тях, да се придвижват с тях, да събират 
информация, да променят вероятностите, да се придвижват по коридорите на времето, да променят 
своя собствен живот, а после да са отново цялостни и да упражнят волята си относно това как 
използват тези променени състояния, а колкото повече могат да правят това, толкова по-голямо и 
изумително ще бъде ускорението. А когато много съзнания на планетата започнат да придобиват 
тази способност, тогава цялата мрежа, която организира и следи човешкото съзнание, ще се 
промени, и на планетата ще може да прониква повече енергия, понеже ще ги има онези, които са в 
състояние да я приемат и да се справят с нея.

Всеки трябва да се научи да се справя с тази енергия. Да я приютява в себе си. Тя е като 
нефтен кладенец. Каква полза би имало, ако нефтът си тече и се разлива безразборно навсякъде? 
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Почти никаква. Но когато разполагате с нефтен кладенец, находище  на природен газ или на вода, и 
вложите своето намерение по отношение на него и така насочите енергията, тогава онези, които 
насочват природните ресурси, стават богати. Дава ви се невероятен природен източник сега, а вие 
трябва да го затапите, да го насочите, и да се превърнете в много богати индивиди. 

Въпрос: Въпросът ми е за силите на Светлината и Мрака. Движението Ню Ейдж 
непрекъснато говори за обединяване на силите на Светлината. Чувствам, че Тъмните сили също 
сме ние и че трябва да признаем това и да го интегрираме.

Плеядианците: Да. Трето измерение се е насочило към сблъсък между измеренията – не 
между световете, а между измеренията. Много измерения ще започнат да се разбиват едно в друго. 
Някои от тях могат да изглеждат ужасяващи и много плашещи. Изпитанието, инициацията, - а 
инициацията винаги означава да се придвижиш през друга реалност и да я завладееш, да 
преобразуваш - инициацията трябва да бъде посрещната заедно с тези енергии и същности, които 
може би са представители на мрака и да разберете, че те идват да се слеят с вас, защото те са вас, 
те са част от вашето многоизмерно Аз, а вие сте стандартния носител на Светлината. Мракът ще 
дойде при Светлината.

Бъдете съвсем наясно, когато се занимавате с тези неща. Ако се колебаете за нещо, не го 
правете. Бъдете наясно. Много хора ще се сприятелят или ще преживеят нещо, което ще бъде 
плашещо за тях, за да го преобразуват, за да предизвикат промяна в съзнанието. Някои от тези 
същности, за което се е говорило на вашата планета, които идват, са от космоса – Сивите, 
влечугоподобните и др., и са истински. Вероятно ще имате шанса да се срещнете с тях.

Когато мислите за своята душа, мислете за душата си както сме ви учили – че човека е 
изключителен. Когато си представяте своята душа, си представяйте еволюцията на човешките 
прераждания. Това, което искаме да разберете е, че колкото съзнанието ви израства, толкова по-
голяма и по-голяма става историята. Докато еволюира съзнанието ви и достигнете до определена 
честота в живота и докато станете готови да схванете определени концепции и да ги приложите в 
живота си, историята става по-мащабна. Вие сте убедени в основното и вече можете да попълните 
празнините. Вие съществувате в множество маски и форми. Неща, които схващате като 
отвратителни, ще трябва да бъдат посрещани и интегрирани, за да се развие вашата душа. Знаейки 
колко хитър е Първосъздателят, не е ли именно това плана на Първосъздателя – да позволи всички 
видове маскировка, всички видове възможности на изражението, а след това да им даде възможност 
да се срещнат на различни планети, в различни времеви отрязъци и всички те да бъдат собственото 
му Аз? Това Аз трябва да признае именно това и да го установи и доведе обединяване, хармония, 
където всички видове могат да предложат един на друг това, което искат. Когато установите това, 
когато търсите екзалтираното Аз и разберете кое е това екзалтирано Аз и когато срещнете частите на 
себе си във физическата реалност, ще попитате, “Какво мога да направя за теб? Зная, че имаме 
нещо общо.”, вместо “Твоята кожа е различна от моята”, или “Ти имаш грапава кожа, а моята е 
гладка”.

Съществува точка за среща на съзнанията и Земята е определеното за тази цел място. Тази 
среща започва да се осъществява по много различни начини. За да бъде тя много успешна, трябва да 
е много добре оркестрирана. Различните съзнания трябва да бъдат представени едно на друго, за да 
не бъде повлияно, обезпокоено или отчуждено някое от тях.

Светлите сили, както ги определяме ние, означават разпространяване и споделяне на 
информацията. Мракът означава контролиране и скриване на информацията. Помислете за това и 
почувствайте това. Дошли сте на тази планета кодирани да носите Светлината и да предизвикате 
мащабна трансформация на планетата. Вие сте стандартния носител на своята душа, който казва “Аз 
определям темповете тук и тук вече ще има Светлина, вече няма да има мрак”.

Хрумвало ли ви е, че може би има части от вас самите, които също искат Светлина, но не 
знаят как да я открият, освен чрез вас? Те искат решения, отговори. Това, което чувствате, не е 
непременно намерението на тъмната сила, а емоционалния грим на тъмната сила, страха от това, 
което вибрира поради липса на информация. Всички вие знаете, че когато сте информирани, се 
чувствате много по-добре. Ако седите в стая и в нея е тъмно, а вие чувате звуци и си мислите, че в 
ъгъла има нещо, бихте се почувствали много по-добре в случай, че бъдете информирани, нали? 
Части от вас самите, които не са информирани, ще бъдат информирани. Как ще правите това? Като 
разпръсквате Светлината, като споделяте Светлината. Като кажете: “Смятам всичките ми други Аз, 
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които не са информирани, да бъдат информирани.” Съвсем просто е. Бихме искали да звучи 
практично, както се изразявате вие, защото ако почувствате, че е практично, ще го превърнете в 
практично, а след това то ще бъде ваше.

Въпрос: Как да направим себе си по-силни?

Плеядианците: Това, което предлагаме ние, не е точно начина, по който хората обикновено 
правят себе си по-силни. Този начин работи много, много добре. Той се състои в това да си 
определите среща със своето Аз и да кажете, “Обичам те, мое Аз, Ти си най-прекрасното Аз, Ти си 
моето Аз. Ти си моето собствено Аз. Ти си моето най-добро Аз. Ти си мен тук, в тази реалност, и аз 
те обичам. Ти си просто великолепно. Ти си номер едно. Ти си най-доброто Аз”.

Когато отдадете на самите себе си своята собствена любов така, сякаш сте кралска особа, 
приемаща официалното признание от хората. Когато го правите за това свое Аз, което сте, 
физическото тяло, което е на ваше разположение, всичко се променя и силата става ваша, защото 
вярвате в нея и обичате това, което сте. Когато вярвате и обичате това, което сте, всичко започва да 
върви по вашия път. Най-същественото е да се ангажирате да повярвате, че е възможно да 
заслужавате любов. Тогава вече няма нужда някой друг да ви обича. Вие не сте тук, за да събирате 
любов от другите хора, за да убедите себе си, че заслужавате това.

Вие сте тук, за да овладеете много трудна задача в една система, която е мрачна и която  
внася много малко информация във връзка с истинската история. Вие сте тук, за да направите 
невъзможното. Като обичате себе си и превръщате това посвещаване в стъпка номер едно всеки ден, 
всичко си отива на мястото. 

Въпрос: Въпросът ми е за страха. Понякога не мога да направя разлика между това да си
изплашен и да си позволиш да се превърнеш в жертва на страха. 

Плеядианците: Вгледайте се в енергийния пакет, който създавате. Разгледайте страха. Той е 
полезен. Не се плашете от него. Не си казвайте “О, аз съм преодолял всичките си страхове”, защото 
веднага ще видите как ви  поглежда някой от тях - точно зад ъгъла.

Страховете са полезни. Те ви помагат да внасяте корекции, за да не загубите живота си. Освен 
това, те ви показват и разрушителните мисловни стереотипи, които имате. Щом ви обземе голям 
страх, трябва да го разгледате, за да видите “Дали животът ми е в опасност, или самия аз си 
създавам определена реалност, или се подавам на общото внушение?” Трябва да се научите да 
различавате всичко това. Как се научавате да различавате това? Като поглеждате към себе си и се 
питате: “Откъде идва този страх? За какво става въпрос? Проверете. Вгледайте се в себе си. 
Вгледайте се в своите сънища, за да видите какви страшни неща сънувате. Понякога, когато части от 
вас самите, които имат по-голяма информация от самите вас, когато тези части искат нещо, а вие го 
пренебрегвате, то идва при вас в съня ви така, че да имате някакво предчувствие и да вземете мерки 
да не предприемате нещо. Всички събития са предвидени така, че да ви осигурят максимално 
израстване. Ако съумеете винаги да помните това, всичко ще стане много просто.

РАЗЧУПВАНЕ НА ШАБЛОНИТЕ

Бихме искали да поговорим за свободата и за това какво мислите, че съдържа полета към 
свободата. Предстои духовна революция. САЩ ще покажат какво наистина означава свободата. Тя 
означава да проявяваш мислите си и да бъдеш човек, който кара реалностите да се раздвижват. Ето 
към какво се придвижвате.

Онези от вас, които мислят, че сте свободни, са заседнали в ограничения. Придържате 
границите толкова близо до своето същество. Твърде далеч сте от това да сте свободни. Свободата 
няма ограничения. Свободата винаги има да ходи някъде другаде. Именно когато се застъпвате за 
своята свобода и твърдите, че сте свободни, сте всъщност най-далеч от свободата. Защото 
свободата не познава граници. Винаги има още накъде. Това е полета към свободата.

Въпрос: Как свързвате отдаването на своята воля на съзидателната жизнена сила и 
работата с тази сила, успоредно с проявяването, или сътворяването?
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Плеядианците: Когато говорите за предоставяне на волята си трябва да помните, че Първата 
Причина, Първосъздателя, Бог, е във всички неща.  Вие работите с волята на Първосъздателя. 
Първата Причина не съди. Първата Причина просто позволява пътешествието да бъде проучено. От 
индивидуалното съзнание зависи да се придвижи през опита, за да определи какво ще бъде най-
голямото изравняване на енергия, с оглед улесняване на растежа. Вие намеквате, че човек може да 
сгреши. Че може да бъде лош. Че може да тръгне срещу Божията воля.

Това което ще кажем ние е, че дори в случаите, когато някой, според вашите критерии, тръгне 
срещу Божията воля, Бог пак е с него. Всички вие мислите, че ако нещо е приповдигнато, трябва да е 
правилно и обратно. Всеки от вас е участвал в много преживявания, които са били не чак толкова 
уютни и комфортни. Всеки от вас в тези ситуации е научавал нещо фантастично, нещо, което остава с 
вас, което ви позволява да изградите цяла нова магистрала на своето съзнание върху тази основа, 
тъй като сте направили нещо, което не е било добро. 

Отстранете се от осъждането. Придвижете се в свободата на себе си в самия момент. Не 
поставяйте никакви ограничения относно това какво мислите, че можете или не можете да направите. 
За да си осигурите най-голям растеж, работете за себе си с изпълнено с любов сърце, почитайки себе 
си, чувствайки тази великолепна енергия на Аза.

Въпрос: Страхът ограничение ли е?

Плеядианците: Страхът е ограничение, да. Той е един от най-древните ваши придружители, 
тъй като е границата, която вие осмисляте. Имате основателна причина за това, поне така си 
мислите. И така, вие създавате солидна тухлена стена със страх. Всеки един от вас, в хода на вашите 
пътешествия, ще трябва да разтвори своите страхове, независимо дали са страх от неизвестното, 
или от прекалено добре познатото.

Една жена ни разказа за съня, който е сънувала, а ние й обяснихме какво се е случило. В съня 
си тя настоявала да отиде на място, където не е разбирала правилата на играта. Не е била 
подготвена да надмогне тъмнината, която е видяла. Страхът й е свършил добра работа, защото е 
отстранил астралното й тяло от мястото. Била е смела поради наличието на тренинг, но е разбрала, 
че все още съществуват плашещи области за нея. Разбрала е, че ще трябва да се изправи лице в 
лице с този страх, но ще й трябва сила, за да навлезе в вего и да го разтвори. Без наличието на 
силата, този страх е дошъл при нея и е завладял нейния свят в астрала дотолкова, че това е 
засегнало физическото й тяло. Не могла да подравни своето астрално тяло с физическото и се 
борела за да се върне обратно в него. Била уплашена, разтърсена до дъното на своето същество.

Въпрос: С тази свобода открила ли е нови граници? 

Плеядианците: Временно. Казахме ви, че е била самонадеяна мислейки си, че знае всичко. 
Това е пример за някой, който си мисли, че всичко му е ясно. Следващия път, когато отиде в тази 
реалност, обзалагаме се, че ще може да се придвижи през нея и нищо няма да й навреди. В този 
случай, страхът е бил от полза. Той й е помогнал да осъзнае, че нейната душа е била застрашена. 
Ето за какво служи страха. За да ви осведоми, че живота ви е в опасност, за да ви предпази. Това е 
причината, поради която той е във вашето тяло. За да знаете и да прегрупирате и преподредите 
своето придвижване напред. Страхът е сигнал, който казва “внимавай”. Но всички вие го използвате 
погрешно. Всички вие наричате нещата страшни просто защото сте мързеливи. Просто защото ви 
липсва кураж.

Въпрос: Дали свободата е осъзнатост в която се придвижваме, или е просто констатация, 
че винаги се доближаваме до нови възможности?

Плеядианците: На вашата планета, свободата винаги ще се доближава до новите 
възможности. Вашите Съединени Щати бяха формирани от големи майстори, които влизаха в тела. 
Бяха формирани от тези, които бяха родени на скромни места и от други, родени на специални места
и инкарнирани във формата на хора, за да внесат определена вибрация в една земя, която 
впоследствие щеше да бъде позната като лидер на това движение. Това време се връща. Много от 
вашите духовни водачи отново са инкарнирани в различни форми. И те се събират заедно. Налице е 
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събуждане и сред членовете на вашето правителство.  Мнозина искат да видят тази свобода 
доближена до сърцата на хората. И те ще се сплотят в тази страна около това какво е свободата. 

Няма начин тя да бъде подтисната. Няма начин да бъде спряно това. То е извън 
възможностите на хората. Казахме ви, че вие сте обичани същества на вашата планета.

Някои от вас избраха да пребивават в големи трудности и това е ваш избор. Затова, ако 
изберете да пребивавате в радост, ние ви приветстваме. Но всички вие сте се прераждали 
многократно на тази равнина. И всеки път между своите прераждания, вие сте протестирали и сте 
искали съдействие и сте настоявали, че вашето съзнание е готово за тези времена.

Въпрос: Може би малко сме поразширили своите граници?

Плеядианците: Да, така е. Когато не сте в тяло, се разширявате прекрасно. Ето, енергията е 
била помолена да дойде и проектира времето - това е времето. Така, че то е проектирано и 
призовано от самите вас. Тези богове създатели работят с вас в символични взаимоотношения, за да 
променят, от самите дълбини на вашето същество това, на което сте способни. Вие мислите, че 
предстои много работа. Това не е така. Вие бивате променяни. Всичко, което е необходимо да 
направите, е да реагирате по много простичък начин на промените, които се трансплантират вътре в 
самите вас. Вие просто трябва да натиснете бутона за активиране.

Въпрос: Струва ни се трудно да проявяваме, защото ни се иска да вярваме в нещо различно 
от това, което възприемаме като истина точно тогава и там. Като борбата на китайците да 
правят демонстрации за свободата понеже не забелязват, че в същия момент я притежават. 
Това ли е причината, поради която за мен е трудно да повярвам, че мога да проявявам 
неогранчената свобода да се придвижа в своето съзнание - защото я преживявам като нещо 
толкова заключено, толкова затворено, че сякаш просто не прави смисъл?

Плеядианците: Възможностите за всичко, което желаете, са вътре във вас. Докато не убедите 
себе си в това и не се откажете да слагате граници на това кое е възможно, няма да си дадете 
възможност да откриете това. Помнете Китайците. Спомнете си какви възможности преследват те, 
които някои от тях считат, че са извън техния обсег. А вие ги приемате като нещо дадено. Свободата 
да живеете на хубаво място. Свободата да си купувате рехи. Свободата да си купувате нещо да 
ядете. Свободата да вървите по улицата невредим. Свободата да ви познават, да приемат това, 
което мислите и никой да не ви заключва заради това.

Това са древните свободи за които сте се борили, за които другите се събуждат сега. Трябва 
да осъзнаете идеята как преди тези неща са били невъзможни за някои хора. И са все още 
невъзможни за някои. Трябва да приемете своята перспектива и да почувствате състрадание към тях 
и да оставите идеята, че това не е възможно да си отиде.

Вгледайте се в това, което считате за невъзможно. Осъзнайте го, разпознайте го като блестящ 
проблясък на разбиране, “Боже, аз пък мисля това за невъзможно. Това не е много мъдро от моя 
страна, нали? Поставям си ограничения.” Вие се застъпвате просто за един мисловен стереотип.

Въпрос: За да разчупим определен стереотип, необходимо ли е да вярваме, че заслужаваме 
да получим онова, до което се домогваме? 

Плеядианците: Винаги заслужава възможността. Възможно ли е? Да, може би е възможно. 
Заслужавам ли го? Достоен ли съм за него? Непрекъснато се люшкате между тези неща. Именно в 
това е посвещаването. То е упоритата настойчивост, насочена към разширяване на границите. То е 
да погледнеш към онова, което преди си приемал като дефиниция и да кажеш, "Да му се не види, ще 
се стремя към повече”.

Това означава съзнателно да го отстранявате, без да се притеснявате за това как или какво 
ще стане. Излезте от логическото мислене. Отстранете границата, а след това не влизайте в 
логически дебат със самия себе си. Пребивавайте в съзидателния ум. 
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Въпрос: Забелязвам, че блокирам нещата, които ми се случват посредством логическия си 
ум. Можете ли да ми предложите начини да премина отвъд това? 

Плеядианците: Това е добър въпрос. Как човек спира да танцува с логическото мислене? Това 
е голямо предизвикателство. Но това е и система от вярвания. Логическото мислене винаги иска 
контрол, винаги счита, че е право. Съзидателният ум, детето, не спори дали е право. То иска 
приключение, вълнение, нещо ново. Това е въпрос на означение. Фокусирайте се върху съзнателното 
усещане за това как желаете да подходите към своя живот.

Логическият ум винаги ви държи в ограничения. Дава ви чувство за фалшива сигурност и 
фалшива идентичност. Логическото мислене обикновено представя страховете. То ви предпазва да 
не направите онова, което се страхувате да направите. Съзидателният ум е импулсивното Аз. Това, 
което не търси логически смисъл и което не признава забрани.

Съзидателният ум има директна връзка с вашите водачи, с онази част от вас, която би ви 
осигурила всичката радост и цялата хармония, които бихте могли да желаете. Логическият ум и егото 
прикрепено към него, се страхуват да не сгрешат. Страхувате се да не изглеждате глупаво. Затова 
онези, които се страхуват да се опрат на съзидателността ще открият, че се борят с трудности. Онези 
пък, които се движат със съзидателност и доверие ще открият, че светът се отваря пред тях и че не 
съществува никакво логическо обяснение за това.

Има много хора, които са играли с тези идеи и които са имали успех. За своя огромна изненада 
при това. Това е просто разчупване на шаблон. Разширяване на навик. Когато решите да откажете 
цигарите какво правите? Просто спирате. 

Когато решите да отслабвате, започвате да следвате определената програма, която сте 
избрали, определяте и начина, по който ще я постигнете. Когато искате да направите нещо, то 
включва определени действия. Затова, когато искате да се придвижите в съзидателния ум, 
предприемате действия да пристъпите в своето импулсивно, неконтролируемо, интуитивно Аз. 

Въпрос: Как се прави това? 

Плеядианците: Как спирате цигарите? Не се шегуваме, говорим сериозно. Как го правите? 
Просто не вземате поредната цигара, нали?

Когато вземете решение, че сте готови да спрете да използвате логическото мислене, 
съществуват много техники, които ще се активират за вас.

Но, както споменахме, вие имате договори и споразумения с логическия ум, които ви е много 
трудно да нарушите. Възвърнете собствената си сила. Проектирайте себе си. Проектирайте своя 
свят. Движете се из него по всякакъв избран от вас самите начин. Ще ви научим нещо ново. Не че е 
чак толкова ново, колкото има нов оттенък. Когато бяхме във Вашингтон DC, Барбара и нейните 
приятели се срещаха с много хора. Тя им каза, "Хайде да не превръщаме това в прекалено трудна 
работа. Нека просто да възнамерим какво искаме и да седнем и да го оставим да дойде само при 
нас”. 

И така, те възнамериха буря. Всеки се опитваше да “зарази” другия с нещо изумително. Те се 
смееха и си прекарваха добре и излъчваха прекрасни вибрации. Даже измислиха и име “Да поиграем 
Интендо”. 

Защо да не поигравате по мъничко Интендо всеки ден със себе си, или със своите приятели? 
Забавно е и ви предлагаме да го направите, защото това ще ви позволи да разчупите бариерите. 

Въпрос: Често съм бил в изменено съзнание. Но не вярвам, че тези състояния са възможни. 
Не разбирам защо не вярвам във възможността за съществуването нещо, което съм преживявал? 

Плеядианците: Защото сте заседнал в логическия ум. Ето заради какво се застъпвате – заради 
логическия ум. Казвате, "Не вярвам, че това, което преживявам е възможно." Необходимо ви е да 
направите пътешествието с Дороти и Тото.

Това е контрола на логическия ум. Той няма да насърчи разчупването на даден шаблон. 
Логическият ум настоява, че определен свят вибрира според определен шаблон. Затова вие спорите 
с логическия ум. Отново трябва да ви приканим да пристъпите отвъд логиката. Започнете да вярвате 
в това, че множество неща са нелогични и не ги осъждайте.
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Въпрос: Казахте ми, че моето съзнание ще се промени, когато премина отвъд 
ограничението на мисленето че съм това и това, че живея в тази година, в това тяло, че съм 
това Аз. Какво имахте предвид?

Плеядианците: Когато говорехме за дефинирането на себе си просто казвахме, че когато 
определяте кои сте, това е граница, която поставяте около себе си. Колкото повече дефинирате себе 
си, толкова повече граници имате относно това, което мислите, че сте способни да преживеете.

Много от вас описват себе си така добре, че поставят около себе си граници от името на 
другите хора: казвате "Аз съм еди коя си, имам три деца и съм машинописка".

Това, към което се придвижвате, е да се откажете от контрола над своята идентичност и да му 
позволите да получи нова обвивка, нова дефиниция. Това е много фина енергия – повторното 
дефиниране на това кое е вашето Аз. Вие разбирате, че дефинирайки идентичността си отново, не 
ставате по-малко. Не губите нищо. Печелите перспектива за себе си.

Ето в какво ви е трудно да убедите себе си. Логическият ум ви е убедил, че можете да изгубите 
себе си. Това ни отвежда до идеята за смъртта. Вие асоциирате отдаването на логическата част от 
себе си със смъртта на своето его и анихилиирането на своето същество. Повечето от вас се 
страхуват от това, което лежи отвъд смъртта. Ето откъде идват блокажите ви. На вашата планета не 
е общоприет факта, че смърт няма.

Въпрос: Ако няма смърт, значи няма и провал, нали?

Плеядианците: Провалът донякъде е синоним на смъртта. Провалът може да бъде отнесен по-
нататък и по-нататък, защото когато някой се провали, се страхува, че ще бъде анихилииран. 
Съществува страх от провала, защото се смущавате от мястото на което отивате и което асоциирате 
със смъртта. Когато някой се провали, се чувства близо до смъртта. Предава се. Счита, че там няма 
нищо. Но разберете, това вярване е като вярването в смъртта.

Въпрос: Нима провалът не е просто въпрос на гледна точка? 

Плеядианците: Да, това е така. Провалът е нуждата да се придържаш към едно определено 
място, да си покажеш, че се боиш да се придвижиш. 

Провал не съществува. Провалът е етикет, точно както е етикет и смъртта. Той притежава 
персонално значение за вас. Вие възприемате това вярване, или този страх от провал, защото 
влагате сила в него и именно защото го етикетирате като провал. Съществуват индивиди, които
определено желаят да се занимават по-обстойно с провала.

Те търсят съчувствие и помощ, когато говорят за бъдещето “О, провалих се. Нужно ми е някой 
да ме обича, някой да ме прегърне, някой да дойде и да ми помогне, аз се провалих”. Просто кажете: 
“Имам нужда някой да ме обича. Днес имах успех”. 

Направете така, че нещата, които са били извън вашия обхват да преминат в пределите на 
вашия обхват. Ние винаги ще ви предлагаме нов хоризонт, ново преживяване. От самите вас ще си 
зависи дали ще се възползвате от възможността.

САГА ЗА СЕМЕЙСТВОТО НА СВЕТЛИНАТА [1]

През последните две години обсъждаме с вас много идеи относно границите, които сте 
поставили около начина, по който дефинирате реалността. Необходимо е всеки от вас да 
преразгледа границите, които сте поставили около себе си. Всеки от вас вярва, че сте се развили, че 
разполагате с голямата картина, че виждате много неща. Наистина, спрямо мястото откъдето сте 
започнали своето пътешествие, вие сте направили прогрес. Но ние ви гарантираме, че вие не 
виждате границата, която понастоящем поставяте около себе си, границата, която все още дефинира 
това, което вярвате, че можете и не можете да направите. Тези граници, които поставяте, които 
рекламирате и които обявявате за себе си, ви държат настрани от информацията, която започва да 
се събужда вътре във вас. Информацията е част от духовен подем.  Различни слоеве от реалността 
се отстраняват, за да влезете повече в тон с реалиите, които се наричат духовни. Ето какво е 
духовния напредък. Ние искаме да се откажете да поставяте граници. Да спрете да дефинирате и 
защитавате всеки аспект от своя живот.
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Светлината е информация. Мракът е невежество – състояние на неинформираност. Чували 
сте ни да говорим много пъти за Семейството на Светлината, или за отбора на Белите фланелки и за 
Отбора на тъмните фланелки. Вие представлявате връщането на Отбора на белите фланелки. По 
принцип това е, което сте. Вие сте членове на Семейството на Светлината и ние искаме да 
размислите кои са Светлината. Искаме това да бъде концепция, която се филтрира през вашето 
съзнание. 

Всички знаете, че тялото се променя. Извършва се пренареждане и прегрупиране на 
светлинно закодираните влакна, които са били разпръснати вътре във вашето физическо тяло. 
Вашите тела се преподреждат. Светлинно закодираните влакна съставляват това, което образува 
всяка спирала на ДНК. Когато тази енергия навлиза в тялото по време на ускоряванията на енергията, 
тя е като мрежа от енергия, наложена или положена върху физическото тяло. Всички тела трябва да 
бъдат цели, за да могат светлинно закодираните влакна да се прегрупират. Какво означава това? 

Спомнете си, че има милиони светлинно закодирани влакна. Те са били пренамерено 
разпръснати във вашето ДНК така, че още когато сте били създадени, да можете да бъдете 
контролирани от някои. Имало ги е тези, които  били от Светлината, които биологично създали 
огромно освобождаване в рамките на един от биологичните видове на планетата. Вашата реалност, 
вашия свят, е бил завладяван в различни времеви периоди. Съществували са други форми на 
извънземно настойничество или космически крале, които идвали и завземали проекта за вашата 
земя. Това религията нарекла “грехопадението”.

Тези нови администратори на вашата планета наричали себе си Бог с голямо “Б”, докато в 
действителност били богове с малко “б”. Те осъществили биогенетична манипулация върху много 
членове от този биологичен вид. Вашите роднини, които създали организацията на ДНК-материала, 
били изолирани, а материала разпръснат из тялото. Това формирало тънки влакънца от данни, 
произволно разхвърляни в самите клетки на тялото. Това са светлинно кодираните влакна.

Светлинно закодираните влакна започват да намират своите съответствия и данни, 
информацията, историятата, която е ваше рожденно право да познавате, организира себе си в 
самите ви тела съвместно с лъчите и решетките, които се поставят около вашите физически тела - на 
вас, които сте членове на Семейството на Светлината.

Благословена е задачата да носите светлина. Щом позволите на светлината да навлезе в 
тялото, започвате процес на промяна. Тя не винаги е забавна, въодушевяваща и весела, както някои 
от вас вече са открили. В този процес, когато нещата не са толкова изпълнени с веселба, първото 
нещо, което всички вие правите, за да стоите встрани от развитието и от промените, е незабавно да 
започнете да реагирате на всички емоционални събития със страх. Обвинявате някой друг и се 
оплаквате и имате чувството и действително вярвате, че някой друг ви е направил нещо. Останалата 
част от планетата вярва това. Останалата част от планетата не са членове на Семейството на 
Светлината. Разбира се, вие сте милиони и светлината се връща на тази планета, където отборът на 
тъмните фланелки управляваше много, много дълго време, където отборът на тъмните фланелки се 
хранеше от вашите емоции на страх и негативност, на войни и алчност. Понеже това е вселена на 
свободна воля, всичко това е било позволявано. И, разбира се, Първосъздателят, Първата Причина, 
е отборът на Мрака, както и Семейството на Светлината. Първосъздателят, Първата Причина, е във 
всички неща.

Ние ви учим, като ви разказваме истории. Някой ден може би вие ще прозрете през някои от 
тези истории, които ви разказваме и повече няма да имате нужда от тях. Вие ще бъдете в състояние 
да разрушите парадигмата и да опознаете по-мащабни реалности. Докато настъпи този ден, ние ви 
говорим посредством различни истории, за да поддържаме вашия интерес и да ви примамим към 
областите, в които се ужасявате да навлезете, но в които, същевременно, сте се съгласили от душа и 
сърце да навлезете. Вие сте се съгласили да носите светлината и да върнете светлината на тази 
планета. Затова, когато светлината започне да изпълва вашите тела, вашите спомени трябва да се 
отворят и да се развиете успоредно с развитието на ДНК, в едно многоизмерно Аз, в една 
многоизмерна реалност.

При биогенетичното развитие на ДНК, което сега е с двойна спирала, то става ДНК с тройна 
спирала. Тройната става шесторна, тя на свой ред деветорна, а после – дванадесеторна. Всяка 
поредна нишка се отнася към съответната чакра в системата, съставена от 12 чакри. 

При образуването на третата спирала, се извършва прегрупиране на определена информация, 
която съвпада с двойната спирала. Съществуват спомени и енергия, които трябва да бъдат отведени 
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до повърхността. Първите две нишки /двойната спирала/, които са в наличност във всеки човек, се 
отнасят до първите две чакри – основната чакра и чакрата на сексуалността.

Тройната спирала се свързва с третата чакра, тази на чувствата. Когато спиралата с три нишки 
се оформи и започне да освобождава съдържащите се в нея данни, докато нервната система 
продължава да се развива, мозъкът започва да функционира с по-голям капацитет, а не само с 5-8%. 
Това би означавало достъп до всички данни. Цялата история за вас във вселената се намира в тези 
светлинно закодирани влакна, разпръснати във вас от същества, които не искали да сте особено 
талантливи, тъй като в противен случай не биха могли да ви контролират.

Сега се приближавате към времето, когато ще има още три нишки така, че общо ще станат 
шест. Шестте ще работят през вашия сърдечен център, центъра на гърлото и центъра в областта на 
третото око.

Всичко от това, което не сте оставили да си отиде, което се отнася до идентичността, 
сексуалността и чувствата ще ви кара да чувствате болка в тези области. Ако не сте ги отработили, а 
просто сте използвали материала на своята собствена история, за да създавате сапунени опери 
около своя живот и да ги пускате непрестанно, създавайки неспирно шоу - ще ви кара да чувствате 
болка в тях. Ако не пречистите тези неща докато новото ДНК се формира, всичко в тялото ви ще 
създава хаос в него. 

Азът трябва да проучи цялата история на това тяло така, че да може да приеме кой и какво е 
това тяло, какво това тяло е направило и какво му е било направено на него. 

Ако и когато  стигнете до етапа на разбиране на това защо сте създали ситуации, при които 
другите да навлизат в живота ви и да внасят в него обърквания, то в идеалния случай вие ще 
поставите себе си в позиция, от която трезво да проучите каналите на многоизмерното си Аз където, 
ние ви гарантираме, няма да сте доволни от направеното.

Много от вас практикуват изкуството на проектирането. Това означава, че вие обвинявате 
някого другиго за това, което сами сте създали. Това означава, че действате точно обратното на това, 
на което сме ви учили. Никой никога не ви прави нищо. Вие самите създавате своята реалност. За да 
подготвите тялото си да се придвижи към многоизмерната версия на самото себе си, трябва да 
престанете да го осъждате. Трябва да промените парадигмите.

Ние внесохме идеята за сексуалността в много от тези концепции. Преди време ви учихме, че 
сексуалността е честота на екстаза, която не е отнета от вас както данните от вашето ДНК. Били сте 
оставени с честотата на оргазменото преживяване в сексуалността, за да можете да си спомните 
своята по-висша идентичност. 

Когато тази енергия, или тази история за себе си започне да се разкрива и вие започнете да 
откривате кои сте, ще трябва да обедините много тела, за да получите пълното влияние на решетката 
на своята идентичност и за да позволите на 12-те спирали да паснат в тялото ви, за да могат 
светлинно закодираните влакна да се преподредят. Това има връзка с менталното тяло, което, 
разбира се, е свързано с физическото тяло. Ментално, вие можете да изпратите изображение или 
можете да размърдате физическото тяло. Емоционалното тяло е тялото, което всеки иска да 
заобиколи. “Искам да се развивам. Искам бързо ускорение и не желая да преминавам през центъра 
на чувствата, за да го постигна”.

Вие сте свързани със своите многоизмерни Аз посредством своите чувства. Във вашето 
общество, хората просто са заобикаляли или пренасочвали енергията от първата чакра, втората 
чакра, и се придвижвали в сферата на мисленето. Ето защо женската вибрация е била много 
разочарована от мъжката вибрация - защото мъжката вибрация не изпитва чувства.

Мъжките вибрации изгубили своите чувства в своята втора чакра. Това било много 
разочароващо. Ако мъжката вибрация изпитвала чувства, обаче, нямало да може да ходи на война. 
Не можеш да изпитваш чувства и същевременно да отнемаш живота на друг. По принцип, ако вашия 
център на чувстването е отворен, вие сте свързани с нечий друг център на чувствата. При това 
положение бихте чувствали тяхната болка и щеше да бъде рядкост група хора да се заеме с подобен 
род болка и убиване. Войната възниква, защото центровете на чувстването са затворени. Затова 
мъжката вибрация беше в агония - поради заключените в пениса чувства през всичките тези години. 
Може би си мислите, че това е някаква шега. 

Не е шега. Ето какво е позволило на патриархалното общество да се развие без изпитващи 
чувства мъже. Вашият свят е бил организиран от хора в продължение на хиляди години, докато 
жените от енергията на богинята решили известно време да мълчат. Сега преживявате събуждането 



33

на богинята и сливането мъжката и женската идентичност във всяко лице - това на вашата планета е 
било наричано двойния огън. Двойният огън е мъжкото и женското във всекиго.

Въпрос: Понякога нещата, които наистина искаш да преживееш, или които копнееш да 
преживееш и които чувстваш, че са самия теб, са ужасни като преживяване. Копнежът и страха 
по някакъв начин свързани ли са с факта, че ДНК е било разпиляно и с това, че светлината е там, 
но сякаш не можеш да стигнеш до нея?

Плеядианците: Златна звезда за вас. Това е много удачен начин да проумеете това, което се 
стремите да проумеете. Физическите тела на създанията от земята са били проектирани. Всички вие 
представлявате ренегатска група на Светлината. Един ренегатски фактор на Светлината, бихме 
казали. Вие сте се съгласили да се върнете на планетата. Вие сте с назначение. Вие навлизате в тези 
физически тела и ги завземате. Вие възнамерявате посредством силата на своята духовна 
идентичност да промените физическото тяло. Всички вие сте избрали с голямо внимание генетичната 
линия, която най-добре би ви дала основния старт по отношение на всичко това. И така, всеки от вас 
генетично е избрал своите родители или своята генетична генеалогична структура там, където, като 
членове на Семейството, Светлината е втъкана във вашите собствени гени. Когато започвате да 
събуждате тази идентичност, тази реалност, когато кодировката започне да се активира във вас, вие 
трябва да я следвате. Логическият ум иска да се бори с кодировката. Именно логичесия ум до 
известна степен има спомен за болката, изстрадана при грехопадението. Когато човекът съществувал 
в своята принадлежаща му по право сфера, той притежавал способността да разбира много 
реалности. Притежавал способността да бъде многоизмерен, да бъде равен с боговете. Боговете 
завзели тази реалност - точно както корпоративните нашественици идват и завземат едно място, 
защото пенсионните фондове са в изобилие на тази планета, на която цари огромно изобилие. 
Затова в древността, за да можете да възприемате тези богове като богове, те ви пренаредили 
генетично.

ДНК била като фантастична библиотека, преди да бъде разпръсната. Представете си да 
влезете в библиотека и да свалите всички книги от рафтовете и да ги натрупате в средата на стаята, 
а след това да унищожите каталога така, че да няма начин да се открие информацията. Тази 
информация съществува, но ако не е систематизирана, се изгубва. Няма отпратки към нея.

Ето какво се е случило с вашата генетична структура. Станало е по времето, когато 
Семейството на Светлината е било разпръснато от планетата. Отборът на Мрака, този, който 
работел на основа на невежеството, навлязъл. Тялото носи страха и паметта за копнежа към 
познания, представлявани от боговете, които са ви били отнети. Боговете, които направили това, са 
великолепни космически същества. Те могат да правят много видове манипулации и работят с 
реалностите по много различни начини. Когато станало това, човекът потънал в невежество и 
започнал да нарича тези същества Бог с голямо “б”.

Бог с голямо “б” никога не е посещавал тази планета. Бог с голямо “б” е във всички неща. Вие 
сте си имали работа само с богове с малко “б”, които искали да ви объркат, които мислели за тук като 
за място, което те притежават в галактическите покрайнини на тази вселена със свободна воля.

Въпрос: Изглежда като парадокс; от една страна, ние създаваме своята реалност, а от 
друга сме генетично променени, за да потънем в невежество.

Плеядианците: Да. Това е парадоксът, с който искаме да се сблъскате в тези времена. 
Разбирате ли, и двете тези концепции са граници. Те дефинират вашата реалност. Достатъчно много 
от вас вече са събудени. Вие не сте сами. Процесът се извършва толкова бързо, че сте готови да 
осъзнаете своята идентичност като членове на Семейството на Светлината. Трябва да започнете да 
възприемате концепцията, че сте биогенетично манипулирани и че създавате своята собствена 
реалност. 

Намирате се в зона със свободна воля и това е позволено. Един от главните уроци преподаван 
на тази планета е, че в зона със свободна воля, авторитета, суверенността се считат за най-важното 
нещо по цялата вселена. Притежавате свободната воля да се откажете от своя авторитет и да 
позволите на другите да очертаят вашето съществуване. Други са ви създали така, както вие 
създавате множество неща. Вие внасяте светлина в нещата, които не разбирате. В идеалния случай, 
вие поемате определена отговорност за нещата в които внасяте светлина и за нещата, за които 
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проявявате загриженост. Вие проявявате определено състрадание и балансирате своята сила 
относно това, което създавате. Съществата, които ви създали, допуснали тяхното творение да бъде 
завладяно. Други дошли и завзели тази зона на свободна воля, в която всичко е позволено. Вие, като 
Семейство на Светлината, сте проектирали това време, за да промените планетата и евентуално да 
промените цялата вселена. Семейството на Светлината е много бързо.  Освен него, съществуват и 
много други семейства. Ние ви говорим за светлината, защото понастоящем това е вашия основен 
ангажимент. Може би по-късно ще започнете да си давате сметка какво има отвъд светлината и какво 
още съществува, освен светлината.

Въпрос: Когато ДНК била разпръсната, къде е отишла тази информация?

Плеядианците: Тя била разпръсната така, че да не прави никакъв смисъл, да не може да бъде 
свързана. Как да откривате информацията ли? Самата информация ще ви се разкрие. В това се 
състои процеса. Няма нужда да ходите някъде и да я търсите. Това е вашето наследство. Ето какво 
представлявате. Това са спомените, които ще започнат да нахлуват в съзнанието ви. Докато ДНК 
образува новите нишки, те ще преминат през нервната система в тялото ви, която се развива 
понастоящем. В последната година работихме с вас, за да развием нервната ви система, за да 
внесем светлина в телата ви, да наситим с кислород системата, да ви научим как да се придвижвате 
през енергийните ускорения и как да получавате достъп до още повече идеи, до повече 
преживявания в тялото. Докато този процес започва да нараства и да се разгръща в тялото, просто го 
наблюдавайте.

Искате да знаете как да получите достъп до него. Когато заседнете в своите драми, то става, 
защото продължавате да четете една книга, без да позволявате на информацията от другите книги да 
се събира заедно. Съществува цяла история. Тази история има връзка с цялата ви душа. Вие, като 
членове на Семейството на Светлината, сте се съгласили да държите в своето физическо тяло 
съзнателна осъзнатост за цялото си съществуване и да приемете това, което сте правили, ролите, 
които сте играли във всичките тези съществувания. А след това, да навлезете в други реалности, да 
ги промените според диктатите на вашето споразумение като представител на Семейството на 
Светлината. В рамките на това, разбира се,  притежавате свободна воля.

Тройната спирала ви отвежда към центъра за чувстване. Центъра за чувстване е емоцията. 
Емоцията е свързана, можете да не се съмнявате в това, и тя е вашия път, вашия мост, вашия билет 
към духовното Аз.

Когато хората не харесват или отричат емоционалното Аз, те не могат да достигнат до 
духовните реалности. Христос е казвал “Опознай себе си”. Това е било дадено на планетата много 
отдавна и изкривено така, че хората не могли да разберат колко велики в действителност са, както и 
това, че всичко, което било необходимо, било да преподредят себе си.

То е винаги нещо вътрешно. Когато хората са искали да знаят как да внесат промени на 
планетата, винаги сме казвали, работете със самите себе си. Развивайте себе си. Придвижете се 
отвъд собствените си граници. Научете се да ставате многоизмерни. Научете се да съществувате в 
астралния свят. Научете се да пътувате отвъд физическото тяло. Спрете да дефинирате тялото като 
нещо, което свършва “тук” – именно това ви насърчава да правите обществото, за да бъдете 
контролирани. 

В зона на свободна воля, контролът е част от играта, защото в зоната на свободна воля някой 
казва: "Аз искам да управлявам." Вие сте членове на Семейството на Светлината. На коя йерархия и 
на кои богове реагирате?

САГА ЗА СЕМЕЙСТВОТО НА СВЕТЛИНАТА [2]

Време е всички вие да дефинирате отново, в много по-широк смисъл, своята собствена 
идентичност. В космоса стават събития, за които вие самите, а и много от вашите политически 
лидери, нямате представа. Трябва да спрете с тези глупости по обявяването на различни същности 
за богове. Трябва да спрете да мислите, че има същества, които идват от небесата на вашата 
планета със специални таланти и способности и това, че всички те са свързани с духовността. Вие 
като вид ще откриете някои много обезпокоителни идеи през следващите години; може би това няма 
да стане за 15 или 20 години.
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При все това, ние ви подготвяме чрез изявление на Семейството на Светлината, за да можете 
да разберете и да бъдете информирани за да си съставите свое собствено мнение.

Семейството на Светлината е известно със своя усет за изграждане на общества, където 
съществува огромен обмен във всички посоки по продължение на светлинните лъчи. Какво означава 
това? Светлината е информация. Семейството на Светлината е Семейство на Информацията. 
Съществуват съзнания, които са Семейството на Войната, които прекарват може би милиарди години 
според вашата концепция за времето, в изучаване,  разработване, трупане на опит свързан с 
контрола над съзнанията. Във вселена, която съществува извън ограниченията на времето, в 
пределите на зоната със свободна воля, се разиграват всички сценарии.

За вас това е време да промените радикално възгледите си за самите себе си. Да премахнете 
границите. Да се издигнете над незначителността на ежедневните драми и събития, да започнете да 
осъзнавате на космическо ниво по-висшата драма, която се разиграва, така, че да сте по-добре 
информирани за своите собствени намерения, цели и драма. Трябва да сте в състояние да осъзнаете 
своята идентичност и да сте способни да я насочите към света, който си изберете.

Преживявали сте промени, мнозина от вас. Погледнете назад, за да видите кои сте били преди 
една година и в идеалния случай, всеки от вас ще се почувства малко по-зареден със сила. В 
идеалния случай, всеки от вас ще почувства, че вие във всеки момент създавате своята собствена 
реалност. И, в идеалния случай, всеки от вас ще приеме, че всяка от ситуациите, които преживявате 
(като заети с работа, или като безработни), е по ваш проект. В идеалния случай, по това време вече 
ще сте привлекли изкуството да проявявате, защото за вас е време да привлечете космическата 
мрежа, мрежата, която се активира чрез светлинно закодираните влакна намиращи се извън вашето 
тяло, а след това да свържете тази мрежа наситена с информация в своите души така, че да можете 
да станете предаватели на тези данни на вашата планета. 

За вас е време да разрушите границите около себе си. Тези граници са произхождали от 
вярванията, които са ви били давани, докато сте били в пределите на системата на двойната 
спирала. Докато другите спирали се формират във вашето тяло и започнат да струпват 
информацията заедно, а Семейството на Светлината започне отново да вибрира на тази планета и 
да променя нейния вибрационен курс ще откриете, че имате нужда да знаете и вярвате, че сте много 
по-способни, отколкото понастоящем вярвате, че сте. 

Вие трябва да сте много по-прозорливи относно това какво и кой ще дойде от небесата, 
защото в противен случай ще бъдете мамени и баламосвани, а няма да можете да осъзнаете, че ви 
мамят.

Ние виждаме това, защото знаем колко лесно е да бъдете измамени. Понякога и ние го 
правим, за да ви подтикваме да се придвижвате напред. Казвали сме ви това и друг път. Причината е, 
че ако ви бяхме разказали цялата история, много от вас отдавна щяха избягат. Така е. Затова ви 
внушаваме доверие. Внушихме ви новата информация, която гласи, че създавате себе си, че 
създавате своята реалност посредством своите мисли. С тази информация вие можете да започнете 
да създавате свят, проектиран от Семейството на Светлината така, че върху част от тази земя да 
могат да бъдат наложени един план и нова мрежа и да може да бъде създадена една изцяло нова 
реалност, защото тук, на вашата планета, понастоящем съществува потенциал в резултат на който в 
някакъв момент да избухне огромна космическа война. 

От историческа гледна точка, вие сте давали имена на богове на същества и цветовете на 
лъчите и е имало толкова много ала-баланици, че дори не сте схванали истинската картина на това, 
което става в космоса. Вие проължавате да наричате тези същества богове и имате напълно 
превратна представа за тях. 

Вие, като членове на Семейството на Светлината, имате същност в друга реалност, тя е онази 
идентичност, за която четете по книгите или която другите боготворят. Не е нужно да бъде 
превръщана в предмет на обожание. Тя просто е. Тя не е по-различна от онова вас, което седи пред 
нас. То си има своята драма и работи по същия начин, по който и вие. Просто е по-информирана, 
защото в сравнение с вас, работи на различна честота. Вие сте дошли тук, за да внесете тази честота 
и да направите така, че тази честота отново да се установи на планетата. Тази честота, която е 
информирана създава равенство.

Членовете на Семейството на Светлината са ренегати. Те определено са ренегати. Те внасят 
нещо в реалността, което на свой ред създава хаос на други равнини. И мнозина казват “О, не, ето я 
Светлината”. Техните системи, или техните планове биват изтласквани встрани, защото Светлината 
навлиза и разрушава системите.
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Системите от информация, системите на обществото, системите на световете се формират 
според информацията, която някой ви дава. Но всъщност те са формирани повече според липсата на 
информация, която някой не ви дава. Онова, което не знаете, което останалите крият от вас, формира 
вашите вярвания. Както в сексуалността. Както това, че никой не ви е информирал, че това, което 
мислите твори вашия свят. И така, светлината представлява информация - от онази, която притежава 
твърде много движение, която евентуално всички системи развиват. Светлината може да бъде една 
безсистемна организация, защото тя непрекъснато нарушава своите граници.

В рамките на Семейството на Светлината съществуват тези, които са консервативни. Които 
искат да крият. Които искат да скриват системи и идеи. Вие сте част от ренегатите. Вие нямате 
намерение да коленичите и да боготворите никого. Никой не може да застане пред вас, а вие да го 
следвате – освен за малко, защото сте забравили. Но вие ще знаете, че сте от тази част на 
Семейството на Светлината, която непрекъснато развява флага на свободата да не следваш никого, 
освен вътрешния си водач.

Съществуват онези, които правят всичко по силите си, за да не допуснат Светлината да 
проникне в системите. Съществува Божествен План, който е установен по много начини на тази 
планета. Този Божествен План е свързан със защита и екраниране на Светлината. Всичко се прави в 
съответния ред. Светлината няма необходимост от реклами на първа страница, или от бюлетин-
бордове или обяви. Светлината е честота, а честотата е онова, което се разпространява по 
планетата. Докато тази честота се разпространява, то става, защото членовете на Семейството на 
Светлината позволяват на информацията да бъде приета в техните тела, а след това просто 
позволяват на тази информация да бъде разпространявана живеейки, съществувайки.

Можете ли да проумеете, че ще има такива, които ще идват от звездите на вашата планета и 
които ще притежават способностите, които ще бъдат изумителни за масовото съзнание на хората на 
тази планета? Тези същества нямат чувства. Те не са свързани с някакво духовно търсене. Изборът 
на търсенето, на събуждането на духовното Аз е, разбира се, свободен за всеки на тази планета, за 
всеки във вселената. Не всеки ще си дава смета за това. 

Точно както вие самите сте отгледали на вашата планета много мощни индивиди, които не 
чувстват, които нямат връзка със своето емоционално и духовно съзнание, съществуват тези, които 
съществуват в космоса, които са изключително мощни космически крале, космически същности, които 
нямат нищо общо с духовността. Те ще бъдат мощни сили, сили, с които ако срещнете, ще се 
чувствате като Давид пред Голиат. Ето защо е важно за всички, които се учат как да променят своята 
реалност, да научат как да танцуват между вибрациите на честотата, да бъдат в състояние да скачат 
на перона на света, който ще искате да преживеете.

Въпрос: И така, тези високо развити, ментални същества, са разединени от своя духовен 
център и не са членове на Светлината, така ли?

Плеядианците: Това е един от най-големите уроци за вас като хора. Семейството на 
Светлината във вас знае това много добре. Но вие все още не сте събудени за тази част. Вие сте все 
още в човешката част от себе си. А човешката част е поставила граници относно това кой е добър и 
кой е лош, както и кой кой е в космическата йерархия. Съществува огромно количество литература на 
тази тема и вие сте попили всяка идея от тази литература. Ние ви казваме – отхвърлете всяка една 
идея. Отхвърлете всяка една от тези идеи, включително и тази, която ви обявява за кои да мислите, 
нас самите.

През следващите години тези, които идват от небето, няма да са членове на Семейството на 
Светлината. Те ще бъдат огледално изображение на онези на планетата. Казахме ви, вашия урок е 
да станете свой собствен авторитет и да спрете да отдавате процеса по вземането на решенията си 
на правителствените лица, или на родителите и учителите си, или на който и да е друг. Време е 
хората от земята да станат суверенни. 

Хората от земята имат нужда първо да бъдат измамени, за да осъзнаят това. Много от вас 
може да се окажат много разстроени. Ще виждате неща, които другите не виждат. Ще виждате как 
масова мания завладява планетата и няма да можете да живеете с това. Ще видите множество хора 
да се движат към нещо, към фалшив бог, който е една глупост. Това ще бъде времето, което за вас 
ще е сигнал да се оттеглите. 
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Започвате да чувствате какво е възможно да се задава. Както ви казахме преди, не е лесна 
задача да носите светлината. Щом я внесете в тялото си, няма спиране. Не можете са кажете 
“Напускам отбора на светлината”. Щом светлината е там, свършено е с това.

Искаме да си дадете сметка, че онези същества, които са космически същества, които са около 
вашата планета по това време и с които вашите правителства са сключили договори, се занимават 
със същите идеи, с които и вие. Съществуват онези с по-ниска интелигентност, от по-ниските 
йерархии, или както искате да ги наречете. Те са същества, които отразяват вашите вярвания и 
вашата драма обратно към вас. Те са били обвинявани в противно поведение, обвинявани са, че 
правят осакатявания на добитък и отвличания на хора, оплаквали се на много от организационните 
членове на УФО- организациите, проучващи подобни случаи.

При все това, те функционират като огледало, за да ви покажат вашия свят, да ви покажат с 
какво се съгласявате и какво приемате да правят вашите лидери по целия свят. Тези извънземни, 
които идват тук, не правят нищо различно, от това, което собствения ви вид прави, или от това, което 
масите позволяват на лидерите да правят от тяхно име, просто защото те не се изправят, за да кажат 
“Хей, аз не одобрявам това!”.

На тази планета съществува приемане, “Направи това вместо мен. Не искам да нося 
отговорност. Стани мой официален представител в правителството. Стани мой учител. Стани мой 
шеф. Някой да ми каже какво да направя”.

Тези извънземни отразяват за вас това. Спомняте ли си филма “V”? Преди много години, този 
филм беше показан на вашата планета, за да ви даде представа за коварството и склонноста към 
заговорничене на определени същности, които ще дойдат от космоса и които някои ще боготворят и 
за които ще мислят, че са майстори притежаващи абсолютно могъщество. Тези сценарии ще се 
окажат верни. Предстои сливане на човешкото съзнание с извънземното космическо присъствие на 
тази планета. То ви бива продавано с нарастващи темпове.

Това, което ние казваме е, че много от вас, които сте проучвали и използвали своята 
собствена прозорливост ще бъдат шокирани и отвратени от глупостта и обожанието, което 
останалата част от расата ще прояви към определени същества от космоса, които ще минат за ваши 
създатели, въпреки, че дори нямат тела като вашите. Те ще бъдат в състояние да правят много неща, 
да споделят много технологии. Те може би ще излекуват определени болести, които сами са 
спомогнали да бъдат създадени, показвайки на учени на вашата планета как да създават биологични 
оръжия. 

Вие ще се оттеглите, защото ще се отвратите от обществото, защото няма да ви привличат 
тези нови богове. Разбирате ли това? Разбирате ли, че новите богове могат да бъдат 
влечугоподобни? Това е малко смешно, не мислите ли? Затегнете коланите. Нямате идея какво се 
задава. Ето защо ние казваме “Ако ви бяхме казали всичко, което ви чака, отдавна да сте се 
разпръснали”.

И, помнете, ние ви казахме преди, че някои играят и в двата отбора, тъй като са двойни агенти, 
и т.н. Много е сложно. Толкова е сложно, че е време да пораснете и да разберете. Водихме ви за 
ръчичка тези няколко месеца и разширяваме вашите парадигми, разширяваме вашата идентичност, 
защото ви подготвяме за нещо така, че да можете да останете здраво в пределите на своята 
идентичност и да не бъдете сразени от това, което сте мислели, че е навън.

О, скъпо човечество, вие участвате в приключение. И само вие можете да го проведете. Не-
физическите сфери непрекъснато ви подкрепят. Членовете на Семейството на Светлината са около 
вас и с вас през цялото време. Но вие трябва да усвоите законите, които споделихме с вас и да ги 
закотвите на тази планета.

Щом започнете да живеете всичко, на което сме ви учили с това божествено безгрижие, тази 
вяра в идентичността, тази вяра в синхроничността, тази вяра че сте част от план, ще откриете, че 
даже в средата на огромни катаклизми, на изумителни предизвикателства, ще бъдете в състояние да 
отправите предизвикателство към човешките закони. 

Въпрос: Тогава, в известен смисъл, Светлината са разрушители. Разрушаваме старото, 
за да можем да създадем нов свят. Значи, всъщност ние не можем да заемем пасивна позиция.

Плеядианците: Разбира се, че не. Вие играете невероятно активна роля. Както ви казахме, има 
мнозина, които казват, “О, не, ето, идва Светлината!” Знае се, че Светлината променя всяка 
вибрационна честота, която срещне. Светлината носи информация. Информацията разширява 
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ситемите. А старите системи, вече не могат да съществуват. Затова, докато светлината се 
придвижва, за да разрушава, тя ражда нови ситеми чрез онова, което оставя след себе си. Формира 
се нов ред.

 За някои от вас е трудно да мислят за себе си като за разрушители, тъй като вие притежавате 
система за вярване относно това. Това е парадигма. За онези, които са заседнали в тази вибрация -
ако не разрушите тези идеи, ще станете много ограничени и приковани в преживяването на 
реалността.

Да, вие сте разрушители. Вие определено сте разрушители. Вие разрушавате системите, 
където преобладава отбора на Тъмните Фланелки, където преобладава невежеството. Светлината 
навлиза, за да разруши всички системи.

Когато говорим за оттегляне имаме предвид, че едва ли ще искате да останете. Ще се 
чувствате толкова изолирани и толкова сами. Ще чувствате разрушаването на системата от вярвания 
навсякъде около вас и формирането на такава, с която вие нямате никаква връзка – тази на 
обожанието или на влечугоподобните хора, или на някакъв друг вид хора. Детските играчки, наречени 
“Владетелите на Вселената” изобразяват енергии, които са не-духовно свързани и които са малко 
свирепи. Те са легитимни изображения. Тези хора, или членове на съзнания, които имат връзка с 
борбата и които имат връзка със страха от отказ или от промяна на авторитета, или от нуждата от 
авторитет, ще водят огромна битка със съществата, които ще дойдат от космоса.

Въпрос: Кой е най-ефективния начин да се справим с тези енергии? Ако се ангажираме с 
тях на тяхното ниво, това ще означава да слезем на тяхното ниво.

Плеядианците: Ето за какво сте обучавани вие. Това е мястото, където вашата “космическа 
дипломатичност” ще ви свърши много добра работа - за онези от вас, които получат дипломите си, че 
са я усвоили. 

Вие използвате своя център за чувстване. Усещате тези неща и позволявате. Имате си свои 
доводи да не пожелаете да излезете с пръчки и камъни и лъкове и стрели, които сте си направили в 
задния двор и да атакувате Владетелите на Вселената. Вие позволявате на всяко лице да изживее 
своята собствена драма. Вие разбирате безпогрешно, че сами си създавате своите преживявания. 
Дори когато става дума за това, кораб с дължина две мили да кацне на самия покрив на къщата ви.

Да бъдете разрушител значи, че чрез внасяне на светлина в своето тяло, вие внасяте 
светлина на планетата. А тази светлина носи информация. Честотата на светлината се отнася до 
историята на вашата идентичност. Историята на вашето специфично съзнание. Както казахме, това 
съзнание е било разпиляно от вашата база данни, или от вашата клетъчна структура, тъй като онези, 
които дошли тук за да бъдат ваши богове, не можели да ви контролират, ако притежавате някои от 
техните способности. Затова те дошли и  провели биогенетични опити и мутации, наричани 
“грехопадението”. Това станало когато преобладаващо станало невежеството на човека. 
Съществуват много различни експерименти, правени по това време. Това продължило доста дълъг 
период. Светлината представлява събиране в едно на това, което било разпиляно. Всичко, което 
имате нужда да направите, е да бъдете. Докато вие просто сте и се развивате и оставяте останалата 
част от личния ви живот да се развива, бивате приемани за даденост и това вие наистина трябва да 
приемете като дадено - че всички други членове на Светлината се развиват както вас. Вие излъчвате 
телепатични сигнали, че сте тук, че вашето присъствие е тук така, както ние винаги ви казваме “Ние 
сме тук”. Ние също сме членове на Семейството на Светлината и носим информацията със себе си. 
Тази информация се излъчва навсякъде. Ще има такива, които ще ви изглеждат направо като 
въплъщение на хаоса. 

Те за известно време ще се чувстват така, сякаш са в състояние на екстаз, щом открият, че 
това, което мислят за нов авторитет, за по-висш авторитет, една нова парадигма, са богове-животни, 
или каквото и да е.

Относно боговете-животни. Сега знаете защо са такива статуите на египтяните. Тези същества 
могат да правят невероятни неща. Те са онези, с които ще работят вашите правителства. Вашето 
правителство и членовете на всички комисии, ще рекламират и говорят въодушевено за тези 
същности, тъй като те ще помагат на тези същества за известно време да придобиват все повече и 
повече богатства.
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Съществата, които не са духовно информирани или обучени по духовни начини, отричат 
съществуването на една сила. Те са разработили научни принципи и технологии, които “разпиляват” 
законите на духовността.

Всички вие приемате, че понеже разбирате или вярвате в духовните реалии, това означава, че 
всеки, който е еволюирал, трябва съвсем естествено да се впише в тази информация. Това не е така. 
Възможно е да станеш блестящ майстор на манипулирането на материята и реалностите и без да 
разбираш духовните връзки. Много важно е да научите това.

Въпрос: Как свързването ни с нашите многоизмерни Аз може да ни помогне в това?

Плеядианците:  Съществуват части от вас самите, които знаят за вас, за чието съществуване 
вие не знаете. Към това трябва да прехвърлите мост и да го обедините. Вие работите в полето на 
една по-голяма идентичност, една идентичност, която търси да открие всички свои сили в тази 
област, всичките си кореспонденти. А вие, разбира се, сте главен кореспондент. Вие сте в най-
горещата територия по това време. Вие сте на ключовото място. Това е горещата точка сега.

В идеалния случай, ще бъдете в състояние да станете пътешественици в тази област и ще 
бъдете в състояние да използвате силата в това тяло. Понякога, може би, ще работите на полето, или 
в гррадината, или ще си говорите с някого, или ще берете ягоди и нещо ще достигне до вас, звук. И 
вие ще отидете някъде и ще седнете, ще позволите на настоящата си персоналност, да се отдели и 
съзнателно ще отведете тази персоналност там, където има нужда от нея, за да даде своя принос 
към Семейството на Светлината в тази реалност. И ще знаете, че това се случва. Ще осъзнавате 
това.

Всички вие ще станете многоизмерни играчи. Ще пътувате осъзнато. Това ще ви бъде забавно. 
Няма да търсите да четете книги, или да слушате касети, или да ходите на кино. Вие ще живеете тези 
неща. Когато внесете способностите на Семейството на Светлината на тази планета, другите няма да 
искат да сте тук, защото няма да се вписвате на фона на техните богове.

Не всеки иска да бъде свободен. Вие, като член на Семейството на Светлината, ще сътворите 
нова земя, която ще бъде свободна. Онези, които не желаят да бъдат свободни, ще си имат тяхна 
земя. Ще се извърши разцепване на реалностите и ще настъпи момент за раздяла.

Членовете на Семейството на Светлината знаят, че няма нужда да насилват нищо. Те просто 
работят заедно в хармония, за да се поддържат взаимно, да се търсят взаимно, за да чувстват 
комфорт в онова, което трябва да правят, защото някои от нещата, които ще трябва да правите ще 
бъдат скандални. Направо скандални.

Въпрос: Ще можем ли да познаем дали тези същества са от Светлината чрез вслушване в 
своя център на чувствата и чрез интуицията си?

Плеядианците: Да, ето как ще разберете дали сте в състояние да развиете своята способност 
да се вслушвате. Ще има мнозина, които ще се обръщат към тях и ще казват “Да, тези са страхотни. 
Имам прекрасни чувства към  тях. Толкова са великолепни. Виж какво могат да правят”. Ще изглежда 
така, сякаш идват да оправят и спасят вашия свят. Когато всъщност, това е просто друга форма на 
авторитет и контрол.

Имаме предвид това, че хората ще наложат определена система на вярване и определена 
парадигма върху тези същности. Съществува мащабна програма, която вече набира скорост и е 
насочена към това да ви бъде продавано присъствието на тези същности.

Много ще се обърнат към обожанието, защото ще изглежда сякаш се правят чудеса. Това ще 
изглежда като най-великото събитие в историята на света. Ще бъде тиражирано като такова. Ще бъде 
тиражирано като “нашите космически братя се завръщат”. Ще бъде тиражирано като “първия път, 
когато тези същества идват”, като най-голямото събитие в историята на вашия свят. Ще е налице 
огромна изненада. Отначало може да изглежда, че на човечеството се предоставя изцяло нова 
възможност, направо златна ера. След това ще откриете, че ще настъпи тирания по-голяма от когато 
и да било преди.

Целта, разбира се, е всеки да стане суверенен. А планетата – да се обедини. Един наш 
приятел казваше, че му се иска всяко лице на планетата да стигне “там”. Защото не всеки “е там”. Не 
всеки е в тази вибрация която иска, за да работи в хармония в тези времена.
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Семейството на Светлината, след като е проникнало и се е инфилтрирало на тази планета, ще 
създаде своя планетарна сфера, своя собствена земя. Вие ще направите това първоначално чрез 
създаване на свои комитети на светлината. След това, като работите в космическите лъчи и 
времевите сектори. Ще се изисква огромно единство на сила и хармония.

Въпрос: Къето и да погледна в своя живот, виждам граници, които съм поставил. Толкова 
са много, че сякаш най-лесно е просто да възнамеря те да се махнат, защото ако трябва да се 
справям с всяка от тях поотделно, ще ми отнеме дълго време.

Плеядианците: Ще трябва да се справите с всяка една от тях. Много ви се ще да кажете 
“Златен звезден прах, отстрани онова, което ме ограничава. Хоп! И съм свободен!” Това е класически 
пример да искаш да се свържеш отново, но да заобиколиш центъра на чувстването. Вие имате 
определени емоционални вярвания или чувства, които ви помагат да изведете тези граници извън 
себе си. Ако трябва да разрушите границата, вие трябва да се справите с емоцията, която я е 
поставила там. Именно посредством емоционалното тяло сте свързани с духовното тяло. Това е 
проблемът на много хора. Те искат да заобиколят това, което е трудно, защото ще трябва да си 
проправят път през него посредством чувствата. Това е дарът, който искате да заметете под килима и 
да кажете “Не искам да правя това”. А всъщност, това са вашите бисери. Това е ключът за разбиване 
на всяка преграда, дори ако откриете, че имате 101,000 такива прегради. Това, което трябва да 
направите е не да се разстройвате, че имате две дузини граници. Просто кажете: “Не е ли това 
интересно”. Погледнете границите, които сте изградили и вместо да ги проклинате, просто 
отбележете “Не е ли това интересно”. Вижте дали можете да откриете как се е стигнало до там. На 
каква цел е служила тази граница. В какъв магазин сте пазарували, когато сте я купили.

Щом признаете и разпознаете нещо и желаете да го освободите, то изчезва. Когато е 
вкопчвате, или се страхувате, или когато си мислите “Харесвам тази храница. Тя ми върши добра 
работа”, тогава се ограничавате. 

Чувството е това, което ви свързва с вашата човечност. Чувстването ви свързва с вашите 
емоции. Емоциите ви свързват в тази сфера на съществуване към вашето духовно тяло. Имаме 
предвид това, че емоциите, чувствата са ключа към това, че сте живи в тази реалност. Много 
реалности съществуват без емоции. Ако искате да отричате емоционалното си Аз в този живот, то би 
било най-добре да си дадете сметка, че сте го прекратили. Защото, ако не сте част от емоционалното 
си Аз, няма да успеете в играта, за която говорим. Просто ще бъдете един от тълпата, който гледа 
телевизия и се чувства като жертва отново и отново и отново.

Ако изпитвате болка в своето емоционално тяло, запитайте се защо според вас тази болка е 
там и какво е нейното предназначение и защо избирате да създавате болка вместо радост чрез 
своите емоции. Защо не избирате да създадете радост? Всичко е въпрос на избор. Налага се да ви 
напомним това. 

Повечето хора се страхуват от емоционалния център, от центъра на чувствата си. Страхуват 
се да чувстват. Вярвайте на своите чувства, независимо какви са те. Вярвайте, че те ви водят към 
нещо, начина, по който се чувствате ви осигурява едно осъзнаване.

Всички вие искате да пребивавате в живота, но в същото време искате и да бъдете отстранени 
от него. “Нека бъда тук и да съм мощна личност, но не искам да чувствам или да участвам прекалено 
в това, защото е твърде болезнено и ще бъда разбит”.

Когато не се страхувате от чувствата и се придвижите отвъд осъждането и позволявате на 
себе си да чувствате по всички начини по които чувствате и се придвижите отвъд тях, ще направите 
огромен пробив, защото ще сте в състояние да внесете чувства в други реалности. Някои от вас се 
страхуват да чувстват в тази реалност така, че вие дори няма да участвате в тази реалност, какво ли 
пък да я владеете.

Ако желаете да постигнете ускорение, гмурнете се в нещо, което предизвиква чувства. Спрете 
да избягвате посланието, за да можете да си мислите, че владеете ситуацията. Гмурнете се в 
средата, а после вижте дали владеете нещата.

Работата не е в това, че не знаете как да чувствате. Вие се страхувате от чувствата си. Вие не 
знаете какво да правите с тях, когато ви обхванат. Те ви създават усещане за безсилие. Асоцииате 
чувствата с нещо от рода “О, не, провалих го.” Вие имате граница от система на вярвания, че когато 
възникне нещо емоционално, това носи болка или чувство на гняв и не е добро. Време е да спрете да 
ходите на пръсти край нещата. Спрете да избягвате своите емоции.
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Въпрос: Аз се страхувам, че когато навляза в своите емоции и ги оставя да протичат, ще 
стана по-малко центриран.

Плеядианците: Разбирате ли, че когато се страхувате от нещо, то ви пречи да го преживеете, 
защото вие изграждате стена, която казва “Ако отида там ще е лошо”. Удряте спирачките и не отивате 
там. Всъщност, понякога най-голямото нещо е просто да кажете, “Какво пък, ще отида там”. След това 
се интересувайте само от това, че сте там, а не се безпокойте дали сте центриран, докато сте в 
центъра на чувствата. Това е отново да искаш да поемеш контрол над ситуацията. Разбира се, вие 
ще се стремите да сте центрирани в центъра на чувствата. Но ако възнамерите да навлезете в 
центъра на чувстването и винаги сте просто центриран, вие не си позволявате обхвата от движение, 
който е необходим, за да насочвате емоциите, които разбиват границите и системите от вярвания.

Можете да възнамерите да навлезете в центъра на чувствата и да научите как да бъдете 
центриран там и докато проучвате всички възможности на центъра на чувствата. Не да кажете 
“Смятам да бъда центриран там”. Тогава това звучи, сякаш няма да си позволите никакви движения, 
докато сте в него.

Стремете се да постигнете евентуална центрираност. Една центрираност не означава, че 
нещата не се колебаят. Тя означава, че позволявате нещата да се колебаят. Означава да оставите 
нещата да се колебаят. Когато лодката е готова да се преобърне, или когато е в спокойни води, вие 
позволявате това. Вие я управлявате. След това излизате от събитието, каквото и да е било – бурно, 
или спокойно.

Гневът служи на определена цел. Всичко, което искате е да приключите с него. Искате да го 
заметете под килима. Искате да се държите така, сякаш не е нещо добро. Третирате го като загнили 
зеленчуци. Изхвърляте го. Заравяте го в задния двор. Това е безпредметно. Ние наблягаме на това, 
че гнева има предназначение и че има смисъл да изпитвате гняв. Ако хората си позволяват да го 
изразяват, да преживеят своите страхове, които могат да доведат до изразяването на гняв, те биха 
научили нещо. Онези от вас, които отчаяно искат да избегнат страха и гнева и да не се конфронтират 
с него, или които се страхуват от него, имат да научат нещо много мащабно посредством тези техники 
и вие просто се боите да го преживеете.

През по-голямата част от времето искате да бъдете приемани. Вие чувствате: “Никой няма да 
ме харесва, ако правя това, или ако се чувствам по този начин”. И не си давате разрешение да 
изпитвате определени чувства. Ето откъде идва гнева. Създавате гнева, понеже определяте какво 
можете и какво не можете да правите.

Но ако не си позволявате да чувствате, не можете да се научите. И без да чувствате можете 
да имате добри неща в живота си, но такова съществуване не е особено удовлетворяващо.

Ние ви заявяваме, забавлявайте се през този преходен период. Изправени сте пред много 
прекрасни открития. Вярваме, че ще съберете всички тях за себе си. 

ПЪЛНОТАТА И СЛАДОСТТА НА ВАШИТЕ ДНИ

Вие се приближавате към зрелост. Ще разцъфтите напълно, ще бъдете цялостни в своята 
вибрация, в своята същност. Цялостността и зрелостта, сладостта на вашето съществуване са 
съществуванията, изпълнени с известна носталгия за вас, които са почти като болка във вашето 
същество, щом погледнете назад към тези времена. Много от вас се справят много добре и стоят на 
здрави позиции в самите себе си. Видяхте какво е необходимо да се промени и позволихте на себе си 
да бъдете “захранвани” с енергиите, които ще ви превърнат в зрял грозд на лозата. Някои от вас са 
ни чували да говорим за времето, което идва, за новите ускорявания на енергията. За някои от вас 
сигурно изглежда така, сякаш живеете от едното ускоряване до следващого. Изумителни потоци 
енергия постъпват с всяко поредно ускоряване. Сега сте узрели. Сега сте готови. Вече сте преминали 
покрай това, което е било трудно. Сега като духовни войни сте готови да се изправите лице в лице с 
онова, което идва, да преминете напълно в това, което лежи пред вас в светлината, във 
великолепието. Вашето население започва да се удвоява с ускорени темпове. Придвижвате се към 
електро-скок в съзнанието, защото на планетата ви ще има все повече и повече хора.

През 70-те години, на планетата имаше около два милиарда души, а сега – за по-малко от 15 
години, има пет милиарда. А какво ще стане през следващите петнадесет години? Защо толкова 
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много хора идват на планетата? Намирате се в много интересен момент от своето развитие. Много от 
вас не виждат съвсем ясно къде се намирате. Бихме искали да кажем, че сте на ръба на скалата. 
Стигнали сте далеч и следващата крачка ще ви отведе към пътешествието в безграничната енергия. 
Животът ще стане много по-вълнуващ, по-интересен. 

Ще обсъдим с вас сладостта, богатството, зрелостта на живота в тази вечер от вашите дни и 
това как мястото, на което сте стигнали, ще ви отведе по-навътре в области, където всички вие ще 
имате нужда да се превърнете в експерти и където ще имате огромно доверие в своите способности.

Въпрос: Искам да задам въпрос за нарастването на населението. Когато хората се 
прераждат на планетата, те знаят промените, които ще се случат – в такъв случай, защо се 
прераждат?

Плеядианците: Трябва да осъзнаете какво е ставало на земята от толкова дълго. Това е 
същото място, същия тип цикличност на ситуацията, при която всеки идва на планетата, за да 
отработи необходимото и непрекъснато отработва, отработва, отработва. Помислете си за преди 
10,000 години. Колко души са живеели на планетата? След това си помислете за преди 5,000 години 
и осъзнайте как броят им е нараснал. Когато броят на хората бил по-малък, разбира се, нещата 
ставали много по-бавно. Сега, когато броят на хората е нарастнал значително, нещата се ускоряват.

Ето къде е заседнало човечеството. Всички вие си мислите, че е лошо да умрете. Нали? 
Искате всеки да живее щастливо завинаги. Безсмъртие на съществуването. И така, всички вие 
считате, че не е добре, ако големи количества хора прекратят съществуването си. Това е позицията 
от която започвате да си задавате въпроси.

Трябва да разберете, че преди някой да влезе във физическо тяло, той знае, че няма да бъде 
анихилииран. Затова влиза с доверието, че е същество, което продължава съществуването си. След 
като вече е обхванат от тялото, от физическата реалност, престава да бъде сигурен какво става. 
Много от онези, които идват сега на планетата и помагат за бума на населението, идват тук знаейки, 
че няма да преминат към безсмъртието заедно с физическото си тяло. Само за малка, високо 
посветена група, ще бъде възможно да удължат своя физически живот. Но те знаят, че могат да 
бъдат част от огромните земни промени, че техния живот може да бъде миг светлина върху 
повърхността на земята - те са наясно с въздействието, която тяхната трансформация ще окаже 
върху върху съзнанието - на земята и на всички хора на нея.

Разбирате ли, като човешки същества вие трябва да бъдете извадени с шок от доволството в 
което сте потънали, от своята апатия. Понякога, това е единствения начин, по който се учите. Затова 
има шокове, които навлизат във вашите системи, които буквално ще ви отпратят в други реалности 
на съществуване. Ако за един миг умрат 20 милиона души, а вие трябваше да наблюдавате това, то 
може рязко да ви отпрати в друга реалност. Затова групите идват, защото знаят, че посредством 
своето намерение, това, че има толкова много хора на планетата ще предизвика това изместване в 
съзнанието, тъй като дейностите на всички тези хора не могат да не окажат въздействие върху 
еволюционния процес на Адамическия Човек.

Въпрос: Ако изригне вулкан и загинат 2 милиона души, дали тези 2 милиона имат някаква 
полза от участието си в този експеримент и от това, че са се поставили в това положение? Те 
също ли са включени в процеса по израстването?

Плеядианците: Абсолютно. Понастоящем, на вашата планета има 5 милиарда души. Скоро, в 
рамките на следващите 5 години ще започнат обсъждания за контролиране на населението при все, 
че няма да има такова контролиране, защото вие сте на път да откриете своите свободи. Това е 
нещо, което е извън контрол. Ние виждаме, че през 1990 населението на планетата ще достигне 10 
милиарда същества. Десет милиарда същества, които се борят за съзнание, за да дишат, за място на 
което да съществуват. Пътували ли сте наскоро по магистралите, за да видите колко много хора има? 
Можете ли да си представите какво ще стане, ако те за броени години се удвоят?

Това, което ще се случи е, че ще достигнете момент, а вие сте много близо до него, когато ще 
претоварите електросистемата на планетата. Ще трябва да има изместване, тласък, за да се 
достигне до по-високо ниво на осъзнаване. Ще настъпи време, ние ви гарантираме това, когато ще 
има масово и групово излизане от планетата. Масова смърт. Тези групи ще донесат промяна в 
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съзнанието. Онези, които остават на планетата във физическата реалност са онези, които ще 
променят структурата на планетата. 

Бихме искали тук да споменем какво ще правите вие, когато започнете своето интензивно 
проучване в астралната равнина. Това ще бъде ваш проект. Щом се включите в това ще откриете, че 
има работа за цял живот. Ще станете пионери в тази област. Известно време ще работите заедно. 
Мнозина от вас може би ще изнасят лекции, може би ще пишат книги с преживяванията, които ще 
имате, докато се научавате да се превръщате  в духовни творци и пътешественици на астрална 
равнина. Ще бъдете в състояние, когато придобиете способността да навлезете в това, което се 
нарича коридор на времето. Това е място, до което засега можете да стигнете само чрез напътствия. 
Щом някой ви покаже как да се движите по този коридор, ще ходите там астрално на групи и ще 
проектирате себе си в различни времеви сегменти на вашето собствено бъдеще, за да видите кои 
вероятности са преобладаващи и за да видите каква подготовка ще ви бъде необходима, за да 
работите с промените, които ще дойдат чрез масите, работещи заедно, за да променят планетата.

 Изключително интересно е това, което лежи пред вас. Ще бъдете твърде заети и добре 
възнаградени за работата, която ще вършите. Когато усвоите тези умения и техники, много от 
борбите, които понастоящем имате вече няма да съществуват, защото ще бъдете в състояние да се 
придвижите в сфера, която ще разшири картината, която понастоящем имате за раелността. Вашите 
средства и методология за осигуряването на просперитет и пари и всякакви видове желания ще 
бъдат налице, а вие ще притежавате по-ясна картина по отношение на определени решения, които 
ще вземете.

Въпрос: Когато мисля за тези промени на земята, наистина не виждам как можем да си 
правим някакви планове.

Плеядианците: Не можете. Защо искате да си правите планове?

Въпрос: Ако искам да постъпя в училище по киноизкуство, единствените места, където 
мога да отида, са Лос Анджелос, Ню Йорк и Чикаго, а чувам, че те ще бъдат изтрити от лицето 
на земята.

Плеядианците: Когато настъпи времето да вземете решение да направите  нещо, като се има 
предвид вашето намерение, знаейки, че сте подложени на разширяване на себе си, ако е във ваш 
интерес е да направите нещо, всичко ще се развие за вас така, сякаш някой е планирал целия 
епизод. Ако не трябва да стане, ако не е време да се включите в нещо, тогава вратите просто ще се 
затръшват пред лицето ви. Живейте живота си, всички вие, съхранявайки своите намерения. Имате 
нужда от голяма гъвкавост относно това как могат да бъдат осъществени тези намерения. 
Ограничение за вас е да се хващате за идеята, че киноизкуство може да се изучава само на три 
места. Изглежда, че случаят ще е точно такъв. Ние пък твърдим, че ако от все сърце искате да учите 
киноизкуство, можете да го създадете навсякъде, където искате, защото някой, който е голям филмов
режисьор, или нещо подобно, може да е от години в пенсия и да си търси някого, когото да обучава.

Това, което казваме ние, е: запазете мечтата си. Не се отказвайте от тази мечта. Просто 
отворете вероятностите относно това как ще научите това, което искате. Всички вие сте заседнали в 
това. Мислите си, че съществуват един или два избора относно това как можете да приемете нещо, 
или как нещо може да бъде направено за вас. Всъщност, можете един ден да отидете на плажа и да 
си вървите по брега и да намерите нещо на пясъка и да го вдигнете, а то да се окаже, че принадлежи 
на някого. Може да е неговото портмоне или чантичка. И вие да му го върнете, а там да ви благодарят 
и да ви поканят на чай и да се окаже, че са в киното от петдесет години и че идват тук по три пъти 
годишно за по един месец, по някаква работа.

Никога не знаете как Духа възнамерява да подреди ситуацията за вас. Спомнете си, вие сте на 
етапа, в който да признаете (онези от вас, които изберат да направят това), че сте на служба при 
духа. Когато наистина искате да постигнете ускорение и да осъществите големия скок в това, което 
сте, вие сте на служба при духа. За Духа няма ограничения. Духът не държи да преминете през 
някакви тестове в училище. Духът ще ви дава уроци безплатно без да ви иска възнаграждение, стига 
да реши това. Оставете Духа да подреди вместо вас това, което желаете и вярвайте в себе си. 
Заявете ясно своето намерение когато промените на земята и изместването в съзнанието се 
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извършват на планетата, вие да бъдете добре осигурени и в безопасност, за да бъдете гъвкави 
относно това с какви избори разполагате.

Въпрос: Щом ние изграждаме своята действителност, с достатъчно масова мисъл и любов 
можем ли да спрем промените на земята?

Плеядианците: Мнозина задават този въпрос. Отново си мислите, че земните промени ще 
бъдат лоши, защото животът ще бъде унищожен. Нали? Запомнете, че животът е дошъл тук, за да 
помогне, за да участва. Някои животи правят своя преход знаейки ефекта, който оказва това върху 
съзнанието. Забравяте, че всичко е свързано. Всичко е едно цяло. Може да сте в състояние да се 
свържете и да си осигурите една област, в която да можете а живеете. И вие самите да пропуснете 
голямата катастрофа. И все пак, по принцип няма да спрете промените, които са необходими, за да 
внесат изместване в съзнанието.

Вие сте в състояние да промените суровостта на промените, или на даден аспект от тях. Но по 
принцип, пулсът на света се движи към нещо и всичко от което се нуждаете, е да погледнете във 
вестника. Знаете ли колко земетресения ставаха преди 30-40 години? Малък брой, а не хиляди за 
година. Сега, със всеки изминат ден, техния брой нараства. Това са вашите промени на земята.

Понякога ние не харесваме думите “промени на земята”, тъй като създават у всички вас 
представата, че земята ще се разцепи на две и че ще има ужасни загуби. Ще има промени, 
определено ще има. Но, както казахме, промените на Земята изграждат насоките във връзка с 
атмосферното време. Всичко това е свързано с промените на земята, тъй като привлича вниманието 
на хората и те започват да се замислят. Целта на всичко това е да накара съществата, които са на 
планетата да разберат, че вие сте духовни същества, а не материални. Извеждането на преден план 
на това духовно Аз е цялата идея на тази промяна в съзнанието. Да бъдат отнети прекомерното 
наблягане върху материалния свят, борбата на хората, надпреварата, нуждата да излизат от дома си, 
за да работят, да се снабдяват с пари, да живеят в материалния свят – ето от какво се отдалечавате.

Сега е времето, в което Майката Земя се пречиства, което се отърсва от треската. То е сякаш 
тя ражда нещо.

Всеки един от вас е позволил на себе си да претърси своята лична земя и да я разтърси и 
рекултивира, да премине през емоционални бразди и да засади нови идеи за съществуване, нови 
модели на енергия. В известен смисъл, вече сте преминали през това, а сега ще го проектирате 
навън и ще дадете възможност да демонстрирате на останалата част от човечеството какво да 
направи. Това ще донесе прочистване. То ще донете реструктуриране и създаване на едно братство 
на планетата.

Въпрос: Можете ли да поговорите за това как ще преподредим своя график, за да вмъкнем 
в него всичко, което искаме да направим?

Плеядианците: Това наистина ще бъде предизвикателство. Преди всичко, винаги правете най-
вече това, което ви кара да се чувствате добре. Това не значи, че то трябва да е първото нещо за 
деня. То означава, че трябва да получи най-голям приоритет в някакъв момент от деня. Означава, че 
в рамките на деня това просто трябва да бъде направено. Това означава да дишате. Това означава 
да се храните правилно. Това означава да правите упражнения и да използвате физическото си тяло 
правилно. Тези неща трябва да са на първо място. Дишането, поглъщането на добра храна и 
правилното разширяване на енергията, физическия обмен на тялото. И медитирането. Когато правите 
всички тези неща редовно ще откриете, че имате много повече енергия и ще трябва да определите 
приоритета на това, което искате.  Ще го вмъкнете в своя график, ако се чувствате добре физически.

Често пъти хората са заети и казват “Трябва да направя това, и това, и това и нямам време”. 
След известно време, обаче, идва момент, в който не можете да правите всички неща, които желаете, 
защото тялото ви не ви съдейства. Винаги поставяйте на първо място грижите за своето физическо 
тяло.

Дайте си възможност да бъдете привлекателни и да се движите с достойнство през дните си. 
Пред вас лежат много приключения и ние сме сигурни, че всички вие ще участвате в тях. Ние ще 
направим необходимото, за да ви осигурим необходимата помощ и енергия така, че да извършите 
голямата трансформация на Земята.
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КОДИРАНЕ

Вашитe отговори са заровени дълбоко във вас. Въпроситe, които излизат на прeдeн план в ума 
ви идват, за да можeтe да сe задeйстватe отвътрe и да откриeтe свои собствeни отговори. За да 
постигнeтe това, първо трябва да повярватe, че информацията e складирана там.

Човeчeството научава огромeн урок сeга. Урокът e да установитe своята доброта и да откриeтe 
своята свързаност с всичко, коeто същeствува, да установитe, чe същeствуват много култури и 
общeства, чe същeствуват в нeобятността на това, коeто наричатe пространство, какато и чe те идват 
и напускат планeтата ви от край врeмe.

Въпросът нe e в това, чe ниe, Плeядитe, смe дошли да съдeйствамe. Ниe смe само eдна група 
от eдна звeздна систeма. Има много, които са дошли дотук по много причини. Някои са дошли за 
рeсурси, някои за гориво. Някои са дошли да обучават. Някои са дошли да подтискат. Някои са дошли 
да поробват. Някои са дошли да използват Зeмната сфeра, Тeрра като лаборатория.

Това за коeто говорим нe e голяма тайна, но e било скривано от вашитe общeства. Това e 
служило на вашия свят добрe до извeстна стeпeн  за да забравитe, чe иматe звeздни и космичeски 
връзки. Докато тази информация сe e прeдавала от уста на уста и туктам историитe са били 
промeняни, за да отговорят на нуждата на разказвача, за да съотвeтстват на ситуацията, отдeлни 
аспeкти от историята са сe прeвърнали в мит. Като деца вие научавате за тези митове и ги наричате 
приказки, или легенди. Но всъщност, в тях се има предвид нещо. В тях става дума за вашата история 
и към настоящия момент те са много изкривени.

За всичко това e имало причина. Случайности нe същeствуват. Всичко e прeдваритeлно 
договорeно и планирано посрeдством прeкраснитe тeлeпатични връзки, които същeствуват мeжду 
човeчeството и цeлия космос. Прeминали стe към състояниe на забрава, за да откриeтe нови 
тeритории на същeствуванe на вашата зeмя.

Мнозина от вас, които са запознати с нашитe думи и с думитe на много от мъдрeцитe, които ви 
съдeйстват на вашата планeта, мислят злe за онeзи от вашата планeта, които нe са в съотвeтствиe с 
тази информация. Това e съвършно нeнужно. Развитиeто и разгръщанeто на човeчeството върви 
доста добрe.

Същeствуват много групи понастоящeм, които слeдват подтика на любопитството, коeто ги 
води към тeхнитe същeства. Тe пристъпват напрeд и сe осмeляват да бъдат малко различни и да 
вярват в нови концeпции и идeи.

Нашата роля e да ви прeдложим и мъничко довeриe при вашeто пътуванe, да ви съдeйствамe, 
за да сe привeдeтe в съотвeтствиe със собствeнитe си спомeни така, чe да можeтe наистина да 
разцъфтитe.

Вашитe тeла са напълно кодирани с нeобходимата информация. Виe рeагиратe нe само на 
опрeдeлeни повиквания, а сe събуждатe, отварятe и докато съзнатeлно търситe това, виe изпращатe 
сигнал и привличатe към сeбe си множeство същeства.

Много от вас са били включeни тук прeди eони посрeдством звeздната eнeргия, посрeдством 
контакта с Плeядитe, посрeдством работата с повисшитe сфeри. Много от вас знаят за трудноститe, 
прeз които прeминава Тeрра и за това колко много пъти са сe измeствали зeмнитe пластовe и колко 
много пъти e идвала помощ от нeбeсата.

Информацията била изкривeна, когато онeзи, които дошли от нeбeто, били прeвърнати в 
боговe. Дори сeга дeцата идeализират онeзи, които могат да правят това, коeто тe самитe нe могат. 
Вашeто общeство ви дeмонстрира доста ясно тази концeпция за божeствeност. Тук смe за да ви 
напомним  това нe e нeобходимо.

Вашият триизмeрeн свят e свят на голeми прeдизвикатeлства. Той позволява установяванeто 
на прeкрасни ограничeния. Посрeдством тeзи ограничeния сe формират структури. И сe учитe. И сe 
опитватe да създаватe.

Виe стe голяма част от Първосъздатeля, Първата причина, а Първата причина жeлаe опит. 
Затова, когато осъждатe вашитe събратя затова, чe нe са онова, коeто смятатe, чe би трябвало да 
бъдат, или - коeто e ощe полошо, когато осъждатe самите сeбe си затова, чe нe стe онова, коeто 
смятатe, чe би трябвало да бъдeтe - виe обграждате с бариeри своя опит. Това, коeто ви казвамe ниe 
e, чe стe вeликолeпни същeства.

Нe всички на планeтата са готови за този прeход. Спорeд нас, щe има два вeроятни свята, 
които щe сe отцепят от онeзи, които нe могат да послeдват развитиeто в чeтвърто и пeто измeрeниe и 
щe има обeдиняванe, разбиранe на факта, чe всичко e eнeргия. Онeзи, които нe могат да послeдват 
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това, щe формират своя собствeна земна сфера, Терра. Това, което вие забравяте, а ние 
продължаваме да ви напомняме е, че триизмeрното преживяване нe e плътно въпрeки, чe ви 
изглeжда, че вашия свят е солиден и че виe стe плътни същeства. Виe стe eнeргия в пространството. 

Тази eнeргия можe да бъдe манипулирана и промeняна посрeдством мисловния процeс. 
Вашият опит в свeта, който щe формиратe, e пълна послeдица от вашитe мисли. Когато сe научитe сe 
да почитате сeбe си и да вярватe, чe вашитe мисли формират вашия опит и чe тe наистина имат 
значeниe, чe всeки от вас има значeниe, когато напълно почувстватe и започнeтe да живeeтe с това, 
тогава щe напрeднeтe в своята работа. Щe станeтe свидeтeли на голeми дeмонстрации на това и щe 
започнeтe да създаватe, да формиратe и да усилватe своитe чувства в прeживявания.

В началото спомeнахмe, чe стe кодирани. Цялото -  на клeтъчно ниво. Кодирано e за 
опрeдeлeни рeакции и опрeдeлeно повeдeниe и тeзи кодовe са имплантирани от вас. Никой друг нe 
идва в живота ви, за да ви контролира. Когато стe извън тялото си и правитe прeглeд на живота си и 
се учитe, виe планиратe врeмeто, коeто щe прeбиваватe в тялото и личността, която щe опитаватe, 
както и прeдизвикатeлствата, които щe сe изправят прeд вас.

Иначе как щяхтe да рeагиратe? Помислeтe за това. Помислeтe за интимността на своeто 
същeство. И помислeтe за сeбe си  и за това кои стe и колко стe вeликолeпни. Виe стe скрили в своeто 
тяло опрeдeлeни части информация, която щe бъдe активирана в подходящия момeнт и виe щe 
срeщнeтe подходящитe хора и щe сe окажeтe на подходящото място. Това важи за всички хора.

Ниe смe тук, за да ви съдeйствамe и за да ви дадeм основната информация как виe самитe щe 
трансформиратe своя опит на планeтата. Въпросът нe e в това, чe виe щe бъдeтe спасeни от тeзи в 
нeбeто  тe ви подпомагат и ви насочват.

Виe искатe помощ, ниe я давамe, както правят и много други. Но както майката би казала на 
дeтeто си  ако ти напиша домашното вмeсто тeб, никога няма да влeзeш в колeжа. Ако анализиратe 
кои стe и какви са вашитe жeлания в живота щe откриeтe, чe дълбоко в сeбe си виe знаeтe кои стe. 
Когато твърдите, че не знаете, вие заемате позиция на безсилие. Вие не отдавате дължимото на  
славното човечество.

Позволeтe си да забeлeжитe нови измeрeния на опита и нови рeалности и да забeлeжитe какво 
правитe за самитe сeбe си. Вашитe вярвания могат да ви спрат напълно от придвижванe напрeд, или 
да ви позволят да сe придвижватe напрeд всeки дeн по какъвто начин избeрeтe.

Виe сe събуждатe. Виe стe кодирани. И коeто e найважно  виe стe пряк рeзултат от своитe 
мисли.

Въпрос: Изглежда, че напоследък нeщата на планeтата сe ускоряват много бързо в посока 
към своeто анихилииранe. Това няма да продължи дълго, освeн ако нe сe извършат промeни. Ниe 
ли щe бъдeм отдeлeни от Зeмята, или ниe щe се опитаме да я промeним?

Плеядианците: Няма да има опит за промяна. Не можeтe да сe опитатe да промeнитe нищо. 
Когато сe опитватe, нe постигатe нищо. Опитванeто e бeздeйствиe. Правeнeто e онова, коeто щe 
донeсe промяната. Много важно e да държитe на своя свят. Наистина този свят изглeжда така, сякаш 
щe бъдe разрушeн, но това сe e случвало - по други начини, в други врeмeна - при подобни дeйствия. 

Това, коeто виe нe разбирате e, чe вашия свят нe e твърд, солидeн, устойчив. Всички хора, 
поради любовта си към Майката Зeмя, чувстват нужда от промяна, за да спасят Зeмята. Щом 
разбeрeтe, чe насрeща си няматe твърда маса, виe стe направили eдна крачка по таблото на играта. 
Когато разбeрeтe напълно, чe мисълта изгражда свeта, тогава щe осъзнаeтe, колко e важна проявата 
на мисълта. Правeнeто, дeйствията ви, са на второ място по значeниe. Можeтe да правитe каквото 
искатe, но ако нe вярватe, чe дeйствиeто ви щe донeсe нeщо добро, ако вярватe, чe стe бeзпомощни, 
тогава няма да помогнeтe за измeстванeто на свeта.

Спорeд нас, дeйствитeлността и поляритeта, които идват на планeтата ви щe включат 
разцепване на двe напълно различни отдeлни Тeрри. Виe приемете, чe щe има двe Зeми, а за 
астрономитe от другитe мeста те ще бъдат Зeмиблизнаци.

Виe трябва да разбeрeтe, чe всичко e eнeргия и чe има много вeроятни свeтовe и чe всeки от 
вас сe придвижва във вeроятeн свят от своята опитност винаги, когато си промeни рeшeниeто. Това 
сe случва нeпрeкъснато.

Но ниe сeга говорим за основно събитиe, за основно разцепване така, чe онeзи от планeтата, 
които искат пълния цикъл да бъдe завършeн, щe изградят свят, който e изцелен, който e изпълнeн с 
радост и красота.
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Чeсто пъти, за да можe човeк да разбeрe, чe разрушава, чe нe сe движи по найдобрия път към 
развитиeто, трябва да сe разболee, за да можe да възприeмe и оцeни наново това и да сe излeкува. 
Зeмната сфeра Тeрра би могла да бъдe почистeна много бързо от звeзднитe същeства, но Зeмната 
сфeра Тeрра e ваша отговорност.

Виe можeтe да получите - и при всички случаи на опрeдeлeн eтап щe получитe - огромна 
помощ, но вашeто прeдизвикатeлство e да разбeрeтe, чe онова, коeто прeдстои да сe направи няма 
да e нeобходимо да сe прави нeпрeмeнно с чук и пирони.

Работата щe сe извърши прeдимно с мислeнe. И когато сe научитe да сe събиратe на групи и 
да сe почитатe помeжду си и да признаватe, чe наистина стe постигнали огромeн напрeдък, когато сe 
съсрeдоточитe върху манипулиранeто на eнeргията, за да й позволитe да растe и да сe проявява и да 
донeсe свeтлината, тогава виe наистина създаватe това. Получаватe огромна помощ, за да нe могат 
разрушитeлнитe сили да прeдизвикат дeтонация. Няматe прeдстава колко голяма помощ. В тази 
Всeлeна същeствува свободна воля, поради коeто прeдизвикатeлствата чeсто са много поголeми. 
Имаме кодeкси на чeстта, които самитe ниe трябва да спазвамe. Само чe има толкова много намeси, 
които могат да възникнат и толкова много нeща, които могат да бъдат промeнeни.

Но щом сe стигнe до голeми дeструктивни дeтонации, много са били спирани, за да могат 
eнeргиитe дe получат повторeн достъп в съотвeтствиe с тeхнитe намeрeния. Чeсто пъти e нeобходимо 
жeланиeто на eдин ум, който да помоли за помощ. Eдно малко дeтe в пустинята, коeто очаква да сe 
събуди утрe сутринта и сe моли на някой нeпознат бог в нeбeто прeди да си лeгнe, докато глeда 
звeздитe и знаe, чe e запланувало да сe събуди сутринта. И толкова чeсто eдно мъничко повикванe 
като това промeня баланса на eнeргията и вeликитe същeства прeдставитeли на свeтлината идват да 
помагат, защото знаят, чe това разрушeниe можe да бъдe отложeно.

Почитайте Майката Зeмя. Каквато и част от Майката Зeмя да заeматe, да притeжаватe, да 
изминаватe, изпращайтe й мисли за обич. Привeдeтe сe в съотвeтствиe със Зeмята и зeмната eнeргия 
и направeтe онова, коeто чувстватe, чe e нeобходимо за личното си развитиe. Отново щe повторим, 
чe найзначитeлната работа щe бъдe извършeна с вашитe мисли. Нe си позволявайтe да сe хванeтe 
на въдицата, чe вашата Зeмя e обрeчeна. Защото ниe ви гарантирамe, чe нe e.

Въпрос: Можeтe ли да пояснитe идeята за двeтe Тeри?

Плеядианците: Концeпцията за вeроятност e, чe нe същeствува само eдна рeалност и чe виe
самитe правитe разклонeния, посрeдством мислитe си. Нe става въпрос за това, чe промeнятe свeта. 
Виe промeнятe свeта, който заeматe. Това отново ни връща към идeята, чe вашият опит нe e солидeн 
и устойчив. Той e конструиран от eнeргия и тази eнeргия приeма форма посрeдством мислитe на 
онeзи, които участват в този свят. 

Същeствуват, и винаги са същeствували, вeроятни зeми и вeроятни опитности. Същeствуват 
ваши вeроятни "Азовe", които живeят съвсeм различeн живот от вас, които сeдитe в тази стая тук.

Виe стe чeстота, eнeргия. Виe буквално удрятe струната eнeргия, чрeз която прозвучава 
вашeто същeствуванe. Виe стe толкова добрe запознати с това, чe оставатe фокусирани върху нeго 
нeпрeкъснато  върху eдин аспeкт от вашeто прeживяванe. Но прeживяванeто можe да сe поглeднe от 
много пeрспeктиви и онова, коeто се учитe, e как да промeнятe тази чeстота и как да промeнятe 
ритъма така, чe да можeтe да забeлeжитe онова, коeто обикновeно нe забeлязватe.

Това, коeто сe случва, e огромното поляризиранe на eнeргии, участници и наблюдатeли. Много 
от онeзи, които са дошли да наблюдават, са дошли и да рушат. Тe са дошли да научат своитe уроци, 
така да сe кажe. Същeствуват също така и участници, които са с ясното намeрeниe да създадат свят, 
който щe бъдe просто вeликолeпeн.

Спорeд нас, когато вeроятнитe свeтовe започнат да сe формират, щe има голeми 
прeмeствания на хора на вашата планeта. Щe изглeжда, чe сe формират голям хаос и бъркотия. Щe 
изглeжда, чe нациитe сe надигат eдна срeщу друга, за да воюват. Щe изглeжда, чe зeмeтрeсeнията сe 
случват почeсто. Щe изглeжда, чe животнитe и рибата са изчeзнали. Това, коeто всъщност сe случва 
e, чe тeзи животни сeга сe движат към свeта, който сe формира. Тe нe прeкратяват същeствуванeто си 
 просто сe плъзват в новия свят, за да изчакат виe да сe присъeдинитe към тях.

Донякъдe ни e трудно да ви обясним това, тъй като e отвъд опита на триизмeрната вeличина. 
Виe сe движитe към чeтвърто измeрeниe. Когато това придвижванe бъдe направeно, буквално щe 
формиратe нова Зeмя. И буквално щe бъдeтe там и щe ви сe струва, чe стe сe събудили от сън. Щe 
сe събудитe в eдин красив свят.
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Вашитe нeбeса са пълни с наблюдатeли, които наблюдават, за да видят как щe направитe това 
и да ви помагат да го направитe, защото на много от тях им изглeжда сякаш това e отвъд 
вeроятността за вашия свят. Но нe и за вас, които стe изучавали тази eнeргия като алхимици, като 
дрeвни Атланти. Трeнингът който стe имали в други врeмeна, e бил кодировката, поставeна във 
вашeто същeство, за да ви подготви за този критичeн момeнт.

Въпрос: Значи новият свят e в чeтвърто измeрeниe. Бихтe ли пояснили каква e разликата 
мeжду измeрeнията?

Плеядианците: Новоформираният свят щe съдържа в сeбe си всички измeрeния. Измeрeнията 
същeствуват eдно върху друго, eдно около друго, eдно в друго. Поради вашия трeнинг и поради 
начина по който стe били настроeни да вярватe и мислитe за сeбe си, ви изглeжда нeвъзможно да 
получитe достъп до тeзи идeи.

Eто защо ниe ви размътвамe ума, така да сe кажe, за да можeтe да вмeститe това и да го 
разбeрeтe. Виe самитe щe подравнитe своята eнeргия. Всeки от вас сe чувства от врeмe на врeмe 
объркан, притeснeн и разстроeн - то e, защото вършитe огромна работа, защото подравняватe своя 
мисловeн процeс и процeса на разбиранeто на това кои стe.

Триизмeрният опит e този, който изглeжда устойчив. Изглeжда като права линия, при която 
събитиeто слeдва прeдишното и изглeжда, чe цeлият свят e опрeдeлeн. Той изглeжда устойчив, 
солидeн, твърд.

Чeтириизмeрният опит e този на възприeманeто. Там виe знаeтe опрeдeлeни нeща, а тялото 
изглeжда помалко твърдо и солидно. Там човeк можe да вижда свeтлинни същeства, да чува звуци, 
да използва други срeдства, за да учи и събира информация.

Опитът от пeтото измeрeниe пък ви дава възможност да станeтe ощe помалко устойчив и 
нeизмeнeн. Имeнно в посока към тази способност работитe. Eто накъдe eвeнтуално сe e запътило 
човeчeството.

Някои щe дойдат в този нов свят поради голямата си любов. Щe дойдат просто като 
триизмeрни същeства, защото са с чисто сърцe и чиста любов. Нe защото са учили в храмовe и 
спeциални училища, а защото са сe научили да обичат. Научили са сe да говорят със Зeмята и 
жeлаят мир и красота. Много от този тип хора щe дойдат в тази нова Зeмя.

Вашата роля щe бъдe да обучитe тeзи хора как да сe придвижат в чeтвъртото и пeтото 
измeрeния. Поради това, чe тe няма да бъдат блокирани, тe щe бъдат напълно открити поради своята 
любов, щe израснат и щe направят eволюционeн скок в своeто съзнаниe, коeто e изумитeлно.

Любовта e ключът. Любовта изгражда Всeлeната. Казахмe ви, чe вашитe тeхнологии щe сe 
развият само до опрeдeлeна стeпeн, тъй като човeчeството и учeнитe нe разбират, чe любовта e 
нeобходима. Eнeргията можe да приeма всички форми на съзидатeлност, но когато човeк e обхванат 
от алчност или омраза или от други чувства, които нe са от сфeрата на свeтлината, тогава можeтe да 
напрeднeтe само толкова. Има само толкова информация на разположeниe за тази вибрация. 
Любовта e основния изграждащ блок. Когато човeк има любов, същeствуват всички възможности.

Въпрос: Да приeмeм, чe смe изпълнили задължeнията си на Зeмята за настоящия си живот 
 къдe щe отидeм?

Плеядианците: Понастоящeм на планeтата има много хора, които са тук, за да работят в 
настоящата активност на опита. Тe са прeминавали тук отново и отново за да учат, планират, да сe
образоват, да кодират своитe същeства в подготовка за това врeмe.

Когато този нов свят бъдe формиран, вашата продължитeлност на живота напълно щe сe 
промeни, вашeто възприятиe за врeмeто изцяло щe сe промeни, щe бъдeтe в измeнeно състояниe на 
същeствуванe. Щe бъдeтe свързани със звeздните eнeргии и извънзeмните същeства, които са 
помагали на вашата планeта и култури от хилядолетия.

Тe щe дойдат, за да ви прeдложат всякакви видовe прeживявания. Някои щe избeрат да 
работят на други планeти като съзнатeлни същeства. Други щe избeрат да останат тук на Тeра, за да 
изградят отново и прeструктурират eдно ново общeство. Много щe останат да работят с дeцата, за да 
бъдат обучeни от тях.
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Когато прeвeждатe от някоe своe прeживяванe, онeзи, които са тук за да завършат щe 
разбeрат, чe работата e свършeна. Новият свят e формиран и онeзи, които жeлаят щe имат сигурна 
платформа и красива планeта  планeтаскъпоцeнeн камък, с която да продължават напрeд.

Планeтата щe изтeгли само опрeдeлeно количeство eнeргия за сeбe си, защото eнeргията щe 
бъдe прeчистeна, оправeна и напълно подрeдeна. 

Мнозина от вас са били тук толкова дълго, чe вeчe копнeят за други прeживявания. 
Нима нe стe засeднали тук? За да завършитe част от своeто пътуванe  затова стe останали. 

Щe изпитватe голяма любов помeжду си и затова щe има голeми дeбати и ощe поголeми 
възможности във връзка с това къдe щe отидeтe.

Някои от вас няма да избeрат да влизат в триизмeрни тeла задълго, защото има толкова много 
работа и бeз да сe прeраждаш в тяло и да сe раждаш. В духовния свят прeдстоят много пътувания и 
много от вас щe си взeмат ваканции, както ги наричатe и щe пътуват наоколо, за да активират отново 
онова, коeто са забравили.

Щe посeтитe някои мeста за дeйствиe. Щe отидeтe на различни планeти и щe видитe различни 
форми на същeствуванe. Врeмeто нe същeствува, поради коeто щe бъдe възможно, изразeно с ваши 
понятия, да прeкаратe eдин милион от вашитe години в търсeнe на слeдващо място, на коeто да 
отидeтe. И този eдин милион години щe прeминат като eдномeсeчна ваканция. 

Можeтe да отидeтe някъдe и да сe включитe в работа със звука и свeтлината, или да сe 
занимаватe с манипулиранeто на матeрията във форми. Или пък можeтe да сe задоволитe да станeтe 
част от кристалнитe форми, които просто същeствуват и просто функционират като изпращачи на 
информация. Можeтe да станeтe част от тeзи кристални структури, които са станали гигантски и 
съставляват цeли планeти в другите измeрeния.

Щe отидeтe там, за да улeснитe пътуванeто на душата си и да станeтe eдно с цялото 
съзнаниe, коeто същeствува като цeнтралeн компютър в опрeдeлeни области на същeствуванeто. 
Тeзи кристални структури щe поeмат и прeдават информация. Това щe бъдe за вас доста 
задоволитeлно, защото щe възприeматe опита бeз да трябва да прeминаватe прeз прeраждания.

Някои от вас, слeд като успeят, могат да прояват достатъчно кураж и смeлост за да започнат 
да помагат на някоя друга планeта в нeйното развитиe. Щe отидeтe и щe сe родитe като eдин от тях, 
или щe сe стрeлкатe над тях с тeзи космичeски кораби и щe ги  интригуватe.

Доста сложно e. Всичко e забавлeниe. Всичко e любов. И това e огромeн вeликолeпeн план, 
който сe промeня нeпрeкъснато и винаги e на вашe разположeниe. Трябва да разбeрeтe, чe виe 
самитe стe много важна част от всичко това. Огромни пeрспeктиви лeжат прeд вас.

БЕЗСМЪРТИЕ И КОНТАКТИ

Преживяването на смъртта каквато я знаете е нещо, за което вие самите се програмирате. 
Процесът на стареене е онова, което очаквате през целия си живот. Бихме искали да посадим 
семената на идеята, че ще останете тук може би поне още стотина от вашите години, ако си изберете 
това. Това върху което ще работите, е разбирането и разпространяване на идеите, които са 
поставили граници на вашия опит и на това как да препрограмирате, така да се каже, как да 
освободите вградената травма, която е кодирана и записана в костите и клетките на вашата 
структура, които очакват определена форма на развитие. 

Това не е нова идея  идеята за безсмъртието, но е идея, която ще се възроди. Вие се 
подготвяте да обучавате масите на това, независимо дали го съзнавате, или не. Всеки от вас ще 
работи по различен начин, проявявайки своето собствено чувство на съзидателност.

Наложително е много от вас да останат тук, за да помогнат за формирането на новата Земя, 
която се ражда. Вие не сте тренирани само за да работите 2030 от вашите години, а след това да се
оттеглите. Не става въпрос за това. Вие сте в средата на гигантско изместване в съзнанието, 
обхващащо цялата земна сфера Терра. Към настоящия момент вие виждате само частица от онова, 
което предстои. То е отвъд вашето разбиране. Чувствайте се добре с това, тъй като то ще се разкрие, 
когато вие сте в състояние да разберете онова, което трябва да се знае. Идеята за безсмъртието ще 
има общо с вашето разбиране за значимостта на синхронизирането на вярванията и физическото 
тяло, на оползотворяването на великия лечител и възстановител за вашата система  кислорода, и 
как посредством дишането и освобождаването на ограничаващите идеи и програми поставени пред 
физическото тяло, ще позволите на себе си да регенерирате. 
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Някои от вас могат да паднат духом при тази идея, тъй като вашия живот не е в хармония към 
момента и могат да кажат "Не искам да живея още 100 години". Това ще се промени след като 
определени трудности бъдат извадени на повърхността и освободени и отработени. То ще стане 
посредством вашите намерения. Ще стане в естествен процес. Ще се развие с времето. Ние ще ви 
показваме в каква посока работите.

Вие всички очаквате да умрете. Празнувате рожденните си дни и им се радвате само до 
определена възраст. След това започвате да се ужасявате от тях, защото сте си изработили 
програма, според която всеки рожден ден носи дегенериране на тялото, болести и състояние водещо 
до неактивност. Картите от магазините, в които купувате, рекламират именно това. Навършвате 29 
години и си казвате, че сте превалили хълма. Изтъкваме ви това, защото работим с вас и ви 
подготвяме не само за няколко години вълнуващи преживявания, а за такива в продължение на много 
години, ако изберете това. Винаги зависи от вас.

Съществуват вероятни животи пред вас, които са освободени от физически трудности. Ако 
искате да се освободите от физическите трудности, именно вие трябва да приемете лечението. 
Лечение е необходимо, когато съществува дискомфорт в тялото. Дискомфорт в тялото съществува, 
когато човек отказва растежа, който душата има необходимост да преживее. Това е блокиране на 
растежа. Това е страх от промяната.

Чували сте ни да говорим достатъчно често за това колко важно е да се промените и все пак 
всеки от вас се страхува от промяната и искате да контролирате до наймалката подробност всеки 
аспект от живота си.

Когато позволите на тялото да се движи напред без страх, тогава няма нужда от дискомфорт 
или болест. Когато се научите да вярвате, че можете да поддържате устойчивост на телесната 
структура, устойчивост на регенерирането на клетките, вие ще бъдете в състояние да го 
демонстрирате и на другите.

Разширете вашите идеи, особено в областта на стареенето и безсмъртието и за това кои 
можете да бъдете. Вие можете да възвърнете своята жизненост. Съществуват древни науки, както 
можем да ги наречем, които споменават за възможностите на дишането. И въпреки това, на вас то ви 
се вижда като твърде голямо усилие. Какво е общото между всички вас, които сте на тази планета? 
То е, това, че всички имате необходимостта да дишате. А какво прави този кислород на вашата 
система? Регенерира я. Той активира онова, което става в нея.

В тези времена на ускоряване на енергията, ще е необходимо всеки от вас да добавя кислород 
към своето същество. Съществуват много начини да направите това. Найлесният е да започнете 
непрекъснато да държите сметка за своето дишане. Чрез дишането можете да направите много 
неща. Можете да активирате кристалните структури, или да деактивирате кристалните структури. 
Можете да активирате своето собствено Аз. Можете да пречиствате енергията, която преминава 
между две създания - просто чрез вдишване и издишване. Можете да постигнете състояние на 
огромно спокойствие. Можете да постигнете състояние на променено съзнание. Можете да 
постигнете изцеление. Можете, евентуално, да постигнете състояние на телепортация, билокация и 
дематериализация. Именно това е посоката, в която работите.

Втората част на нашата дискусия е за подготовката и за това какво е да имаш контакт. 
Контактът е съществувал на вашата планета от самото начало. Имало ги е тези, които са идвали и 
чиято цел на живота е била да обучават културите. Съществуват онези, които дори до ден днешен са 
се уединили в дълбоките катакомби, както бихте ги нарекли, дълбоките подземни тунели и манастири 
във вашия древен Тибет, в които се съхраняват телата на онези, които се пазят за вечността,  за да 
може да им бъде напомнено за учителите от звездите, които са направили толкова много за тази 
планета.

Винаги, когато човечеството е правило скок напред това е ставало, защото човечеството е 
било насочвано и защото то е искало съдействие. Много информация е предадена на вашата планета 
по различни начини. Всеки от вас е на път да получи огромен обем информация чрез себе си  от вас 
зависи дали ще повярвате в това. От вас си зависи дали ще поискате учител и помощник, който ви е 
необходим в този момент, за да осъществите жизнения си план. Всички вие сте тук по важни причини. 
Евентуално, вие всички ще осъществите контакт. Това може да стане по много начини. Чували сте ни 
да казваме отново и отново, че има много измерения на опита, всяко от които притежава своя 
валидност.

Подгответе се и очаквайте във всеки момент още информация, за да може любовта да 
премине и изтласка вашия страх. Може да си мислите, че за нас е лесно да ви кажем да накарате 
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страховете си да отстъпят. Вашите страхове започват от детството ви. Какви могат да бъдат вашите 
идеи за неизвестното, за безопасността.

В началото може да се стреснете, когато някой дойде във ваше присъствие и резонира на 
четири-пет фута над земята и ви дава наставления часдва. И все пак, ако се случи - вие сте го 
привлекли към себе си.

Ще установите, че каквото и да сте преживели през изминалия месец, то ще се удвои през 
следващия. Вие създавате за себе си масивно ускорение, защото всички го притегляте към себе си.

Найдобре би било, ако желаете, да последвате съвета ни, да поддържате равновесие и при 
всички случаи ясно да заявите - чрез молитва или намерение какво желаете и да използвате 
огромните дарове, които срещате по пътя си. Вие всички сте избрали себе си и сте си дали 
възможности за растеж отвъд дори найсмелите си мечти. Както винаги, ние сме тук, за да ви 
съдействаме и ви казваме, че съществува път на радост и слава пред вас и това е всичко, което ви е 
необходимо да знаете. Придвижете се в посока към това.

Въпрос: Значи ще започнем да ядем все полеки храни, докато се учим да привличаме все 
повече енергия от етера и все помалко - от физическото ни обкръжение, така ли?

Плеядианците: Точно така. Онези от вас, които обичат храната, няма нужда да я изоставят. 
Въпросът не е, че ще правите големи жертви. Просто ще откриете, че има алтернативни начини за 
съществуване и ще откриете, че вече нямате желание да поддържате предишните си хранителни 
навици.

Много от вас ще установят, че когато започвате да внасяте повече кислород в системата, ще 
получавате и повече енергия, която не е задължително да постъпва непременно от храната, че тя 
може да дойде от светлината, от медитацията, от подредеността на вашите мисли, от промяната на 
вашите убеждения, и че тялото няма нужда да се основава на онова, което вашите специалисти по 
хранене твърдят, че ви е нужно, за да останете живи.

Въпрос: Каква трябва да е първата ни стъпка по пътя към подмладяването?

Плеядианците: Внасянето на кислород. Кислородът отмива онова, което е ненужно и 
поддържа тялото изпълнено със светлина. Дишането е основното. Съществуват добавки, които също 
са окислители. Съществуват много неща, които внасят кислород в тялото ви , които можете да си 
закупите.

На дишането все още не се обръща необходимото внимание. Всичко друго определено ви 
помага, но дишането е ключът. Каквото и да решите да добавите към живота си, използвайте процеса 
на дишане. На всеки от вас, които сте на планетата, е дадено всичко от което се нуждае, за да 
постигне завършеност. Вие самите откривате нещата, които да ви помогнат в този процес и в това 
няма нищо лошо. Ние приветстваме вашата съзидателност. Но всички вие притежавате способности 
и дишането е един от наймощните ви инструменти.

Съществуват много техники. Съществуват много пътешествия, които могат да бъдат 
извършени с помощта само на дишането. Като използвате дишането и процеса на окисляване, заедно 
с поемането на субстанции, в които има кислород - особено ако консумирате храни богати на 
кислород - вие повишавате лекотата на съществуване. Активирате енергийна форма, която донася 
мащабни състояния на осъзнатост.

Въпрос: Започнахте да говорите за контакта. Чувствам, че с мен беше установен 
контакт, но не съм сигурна дали беше реален, или не.

Плеядианците: Какво мислите, че ще ви кажем – че си го въобразявате ли? Какво ви говорихме 
за въображението? Какво ви споменавахме за различните реалности на съществуването?  Всички те 
са легитимни. Вие самите сте си решили и в този момент ви е било казано да приемате. Мнозина от 
вас са обградени непрекъснато. Единствено от вас зависи дали ще решите да приемате.

Някои от вас ще започнат да чувстват натиск върху своето тяло, натиск върху кожата. Ще има 
леки намеци. Ще имате чувството, че въздуха в атмосферата се е променил. Ще има разлика в 
молекулярната структура на светлината пред вас. Всичко това е част от разнообразие от енергии, 
които се опитват да комуникират с вас. Нещо повече от факта, че тези същности се опитват да 
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комуникират с вас всъщност е това, че вие самите сте разрушили бариерите относно това, което 
считате че е възможно. Вие се придвижвате твърдо към онова, което бихте определили като 
четириизмерно преживяване, което ви позволява да бъдете чувстващи, а не мислещи.

Въпрос: Какво ще кажете за нашите страхове от контакт?

Плеядианците: В момента твърде малко от присъстващите на планетата са безстрашни. Така 
че, преди всичко, откажете се от всяко предварително мнение, което можете да имате за себе си, или 
за другите, които се изправят срещу своите страхове. Един от найдобрите начини да преодолеете 
своите страхове е да си ги признаете. Когато лъжете себе си и когато се опитвате да се преструвате, 
че не ви е страх, вие заравяте дълбоко в себе си това интимно чувство, което не признавате, защото 
считате че е слабост. А когато го поставите пред себе си и кажете "Страхувам се", вие отправяте 
изявлението към главата и искате да разберете този страх и искате съдействие в тази област.

Когато изпитвате страх, особено от контакт, вие се страхувате от непознатото, от "х" фактора, 
който ще се появи и ще ви окаже влияние по начин, който вие не можете да контролирате. Казвали 
сме ви, че вашия свят е резултат от проявата на вашите мисли.

Вашето намерение относно вида опит, който искате да имате, може буквално да се промени в 
миг. Ако някога откриете в опита си от трето, четвърто или пето измерение, че привличате към себе 
си нещо помалко от онова, което избирате, трябва да се научите да вярвате, че можете да 
преодолеете това в миг - независимо дали става въпрос за сън, или за някой, който ви напада. 
Вашите сили са такива. Вашите мисли ще изградят стена за защита и може да използвате тласък от 
енергия, която ще спре онова, което идва към вас.

Когато чувствате страх и желаете да спрете преживяването и не се чувствате подготвени за 
него, заявете това и образувайте около себе си броня от светлина и знайте, че тази броня от 
светлина е толкова реална, колкото и всяка друга, изградена от тухли стена. Това е, на което учите 
себе си  че вашите мисли изграждат вашия свят.

Голямото болшинство от вас няма да имат нужда от защита, тъй като имате способността да 
разберете, че ще привлечете към себе си найвисшата от светлинната енергия. Ако желаете контакт, 
поискайте той да се осъществи когато се чувствате в безопасност и удобство, за да не се стреснете. 
Определете как желаете контакта. Ако просто казвате "Искам контакт, искам контакт", какво ще 
получите? Ако искате контакт при определени условия, в определени параметри на опита, заявете 
това: "Бих искал да имам.." и определете утвърдително как проектирате опита си. "Ще се радвам на 
контакт с някой, който би се свързал с мен с любов така, че незабавно да почувствам това и 
незабавно да премина в състояние на приемане. Искам с мен да осъществи контакт някой, чиято 
физическа външност и вибрации са такива, че да се чувствам удобно с тях." Вие ще решите доколко 
приключенчески ще бъдат преживяванията ви. Ще дойде време, когато ще събирате толкова много 
впечатления и преживявания, че ние ще бъдем изтласкани назад и ще чакаме ред, за да се включим.

В момента на планетата се осъществяват много контакти. Вселената ви ври и кипи от живот. 
Само защото някои имат определени способности не означава непременно, че са с найвисши 
намерения. В това отношение усетът е найважен.

Начинът по който усещате това, е чрез чувството в централната част на тялото си. Какво е 
усещането ви там? Чувствате ли комфорт? Чувствате ли се ентусиазирани? Какво е съобщението, 
което ви се дава? Дали сте посочени заради своите собствени способности, или искат от вас да 
направите нещо от което не се чувствате комфортно? Всичко това са ключове.

Определено вие на вашата планета ще преживеете голямо объркване, тъй като всичко това 
ще  започне да се случва съвсем скоро. Всичко, което е било скривано, което е било прикривано от 
вас, ще излезе наяве в настоящото десетилетие и вие всички ще имате възможността да настроите 
точно интуицията си и да се приведете в съответствие с енергиите  човешки и други, които ще ви 
предоставят възможности за растеж. Вие сте тези, които в зависимост от своите намерения ще 
решите какъв ще бъде този растеж.

Повечето от съществата идващи от небето в този период са онези, които ще разширят 
духовното разбиране на човечеството. Човечеството ще се научи да резонира със своята чувствена 
красота и огромно желание да стане едно цяло с повисшите сфери. Не наричайте тези, които идват 
на земята aliens*. Разберете, че ние сме вашето древно наследство и че много са дошли да ви 
съдействат. Много са дошли да ви събудят отново и да ви позволят да се придвижите отвъд това 
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време, в което сте били напълно отчуждени от своите собствени енергии. Приветстваме ви за вашето 
пътуване в самите себе си.

aliens* - чужди, чужденци

ЕЗИКЪТ НА СВЕТЛИННАТА ГЕОМЕТРИЯ

Ние сме тук. Бихме желали да дискутираме с вас въпроса за езика на светлината и 
геометричната форма и за това как те танцуват около вас непрекъснато. Бихме желали също да 
свържем това с вашите сънища. Бихме желали да говорим и за невидимата енергия, която е около 
вас и образува електрическата мрежа на вашето тяло.  Ако научите нещо повече за тях, това ще ви 
позволи да внесете в своята сфера на дейност онова, което желаете. 

Около вас стават много неща, които вие не можете да видите. Съществува ускорение от така 
наречените учителиаватари  енергийни същества, които са се влели във вашата система. Те 
проникват във вашия свят и съдействат за повишаване на съзнанието.

Когато казваме, че аватарите и учителите са проникнали в електрическата мрежа на света, те 
носят със себе си свои собствени средства за обучение. Средствата, които се използват на вашата 
планета не са от вашето измерение. Те са символични форми, но буквално имат свой собствен живот 
и съставляват онова, което е известно като Език на светлината.

Във вас се имплантира структура  /геометрична форма/ и тази геометрична форма задейства 
определена информация във вас. Това е начин за приемане на информация и енергия, които ще 
улеснят вашето развитие. Това е научаване без мисленето, което обикновено ви е необходимо, 
когато работите с книги, или когато използвате интелекта. Това е отваряне към вярата, че съществува 
наистина необятна йерархия - необятна с оглед способността ви да я разберете, която е работила с 
човечеството от самото начало.

Йерархията работи с любов, цени онези, които сте и е в състояние да види през механизмите 
на времето, които са кодирани на различни места от планетата. Те са успели да видят, че съзнанието 
е готово за еволюционен скок.

Следващата стъпка в еволюционния скок /тъй като вие всички мутирате/, е определена 
геометрична форма буквално да бъде вградена във вас. Вие всички мутирате до такава степен, че 
това е процес на разгръщане във вас, който ще ви позволи да се придвижите в друга сфера на 
преживяване. Всяко човешко същество на планетата има потенциала да се придвижи напред чрез 
тази мутация. Много от вас ще спрат процеса, тъй като нямат желание да влязат в крак с повисше 
съзнание. Когато си давате сметка за наличието на едно Божествено съзнание, засяващо вашата 
планета, за наличието на един наистина огромен интелект, който е изпълнен с любов, който работи с 
вас, и когато отправите зов да бъдете част от това съзнание, тогава привличате към себе си 
имплантирането на геометрична форма.

Формите, които се имплантират са разнообразни. Например, с пирамидална структура. Защо 
пирамидата е толкова важна? На вашата планета и в космоса пирамидалната структура се използва, 
за да представи огромно единство на съзнание. Това е структурата, която е найтрудно да се изгради 
в цялото й многообразие от фасетки и въпреки това е структура на съвършенство. Това е структура 
за използването на енергията и излъчването й. Използват се структурата на сферата, структурата на 
спиралата. Спиралата е много скъпа за много от вас. Много от вас са пребивавали в култури и 
общества, където спиралата е била използвана за разпространяване на много идеи. Ще се използва 
и структурата на успоредните линии, както и тази на куба, както и петостена.

Въпрос: Можете ли да поговорите още за петостенната фигура, която споменахте?

Плеядианците: Петостенната фигура представлява фигурата на човек. Представлява човек в 
напълно неограниченото му състояние. Човек напълно свободен. Това е човек по свой собствен 
проект, без никакви ограничения. Това е човек способен да лети - нещо, което голямото болшинство 
от вас не мислят, че можете да направите. Въпреки всичко, това е един имплант, който идва след 
време, когато някой напълно се е посветил на онова, което преди е било възможно.

Геометричната форма, която ще ви бъде имплантирана, ще зависи преди всичко от вашето 
желание за привеждане в съответствие на вашето желание и вашата вяра, че тези същности работят 
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с вас и че избират да ви бъдат на разположение, ако вие изберете да сте им на разположение. Когато 
започнете да се разгръщате и да позволявате да ви се случват така наречените чудеса, в живота ви 
да се случват великолепни събития, те ще започнат.

Много от вас ще започнат с импланта на окръжността, защото тя представлява божествената 
форма, единството, цялостността. Някои от вас ще изберат да им бъде имплантирана пирамидата. 
Това ще бъде вашата най-голяма енергия, защото сте подравнили себе си спрямо тази конструкция 
на вашата планета. 

Някои от вас са прекарали много животи с тази пирамида. Не непременно пирамидата в Гиза, 
а пирамидите в цялата планета  откритите и неоткритите.

Във вашия свят вие мислите, че вашата география е известна, но тя не е. Съществуват много 
неща, които все още не са открити, тъй като се изплъзват от една реалност в друга. Дълбоко в 
джунглите има много пирамиди, които лежат погребани под земята. Все още има много чудеса за 
откриване.

Да се върнем към петостена. Онези от вас например, които искат да вземат и физическото 
тяло и които вярват, че наистина не съществуват ограничения да вземат това тяло и да излязат от 
планетата с него въпреки, че все още живеят на планетата  това например е желание, което ще 
предизвика имплантирането на петостен. Някои от вас са се опитвали да пътуват с него. Някои от вас 
знаят как да го използват в своето същество. Но когато наистина го призовете към себе си и искате да 
изпитате чувството какво наистина означава това да бъдете неограничено съзнание, което ще пътува 
с тялото без тяло, тогава ще се осъществи това имплантиране. Това не е найвисшата форма за 
имплантиране. Не съществуват найвисши и найнизши форми.

Имплантирането се извършва тогава, когато е найподходящо за личното ви развитие. След 
като веднъж вече бъдете имплантирани, ще започне безкраен процес по имплантирането на нови и 
нови форми, които ще идват във вашето същество.

Въпрос: Ние ли си избираме импланта?

Плеядианците: Не, но вие избирате начина си на живот. Избирате какво е важно за вас всеки 
ден. Това, което е било важно за вас преди две години не е онова, което е важно за вас днес.

Начинът, по който живеехте живота си преди две години, определи каква енергия ще пасне 
найдобре, за да улесни вашето развитие към момента. Това е въпрос на свързване на енергии. 

Щом ви имплантират в началото и се приведете в съответствие с този повисш създател, с 
това съзнание, във вас се поставя една форма. Тя е геометрична светлинна форма.

Тази форма резонира във вас. След като формата е била поставена във вашето същество, тя 
улеснява постъпването на знания във вас. След като енергията от тази форма бъде асимилирана, 
вие ще напредвате, защото вашите убеждения ще се променят, ще се развиете в своето мислене - в 
своето същество, в своето съзнание, и ще бъдете готови да приемете нова форма в себе си.

Евентуално ще приемете цялата азбука на светлината в себе си. Тази азбука на светлината 
ще ви учи. Колко от вас са сънували геометрични форми? Това е показател, че формите работят с 
вас. Ако искате да знаете какво ви е имплантирано, обърнете внимание кои форми започват да 
излизат първи и кои са поголеми от другите. В някои от вас ще има цилиндрични, успоредни линии, 
спирали, сфери, кубове, пирамиди, петостен. Много от тях дори нямат имена.

Формите, които ще разпознаете, ще възлязат на определен брой, след което ще последват 
нови, които вашето съзнание не може да преведе. Може би сте чули за 144те? Те представляват 
формите от спираловидната йерархия, които биват вмествани в електрическата мрежа на вашата 
планета сега.

В течение на годината ще забележите, че ще има значително разгръщане на съзнанието. 
Какво общо има това с езика на светлината?

Въпрос: Геометричните форми запечатват ли се в електрическата мрежа?

Плеядианците: Да. Всеки учител има свой собствен печат, ако трябва да използваме този 
термин, който ще представя една част от езика на светлината така, че 144 000 енергийни печата ще 
бъдат вградени във вас. 

Сигурно се питате как ще живеем толкова дълго, че да може да се случи всичко това. Ще 
започнете с дванадесет форми, тъй като основно те са формите, които тялото ще е в състояние да 
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поеме. Много покъсно, след като трансформацията е вече извършена, ще има движение и ще стане 
вместването на 144 000 символични езикови структури, които ще преминат през вашето същество. 
Това ще бъде разгръщане, което дори не може да ви бъде обяснено докато сте живи, защото то е 
нещо, за което не можете съзнателно да направите място.

Въпрос: Как се свързва това с мрежата, която също се разширява около планетата?

Плеядианците: На всяко свещено място от планетата е поставен механизъм, който отчита 
времето и нивото на съзнание в рамките на съответната структура. Те са поставени там, за да 
наблюдават нивото на съзнание на човечеството. Когато отидете на едно от тези свещени места 
знаейки, че се привеждате в съответствие с него, вие задействате нещо в себе си и нещо в този 
механизъм.

Кой е поставил този механизъм? Великите биогенетици, които отговарят за този експеримент, 
провеждан на вашата земна сфера Тера. Те се грижат за вас, позволявайки ви да разцъфтите до 
пълния си потенциал, преди във вас да бъдат направени някакви промени.

Вие, като вид, трябва да бъдете подготвени /психически и физически/, да извършите тази 
промяна. Ако онези, които ви наблюдават не бяха изключително внимателни и ако работеха с нещо 
помалко от любовта, или ако копчето биваше завъртано твърде бързо, цялостната структура на 
тялото ви нямаше да е в състояние да издържи скока в триизмерния опит. Понастоящем, вие не сте 
подготвени за такова голямо ускорение.

Вие всички чувствате ускорението и приемате възможния за момента максимум. Ако искате да 
приемете повече в своето същество, ние ще ви научим с езика на светлината как да го направите, как 
да разширите мрежата си.

Вашите физически тела не са подготвени, за да можете да установите на колко канала 
едновременно сте настроени. Затова се прави подготовка. Затова играем игри с вас. Затова правите 
енергийни упражнения.

Нещата, на които ви учим, ви подготвят да видите колко многоизмерни сте във всеки момент 
така, че когато можете да се настроите към многообразието от станции, които са вашето собствено 
Аз, както и многообразието от опитности, да можете да го направите с радост и безопасно.

Това е сериозна работа. Ето защо с вашата планета трябва да се работи с любов. Ето защо
великите господари на светлината, биогенетиците, които ви проектираха и които сега планират 
следващия ви скок, работят с любов, внимателно, бавно, докато спите, в състояние подобно на 
сегашното, за да можете да се разгърнете полесно, без страх или изгаряне на това, което сте. Някои 
от вас са изгаряли в други свои животи.

Това изгаряне се получава, ако бързаш прекалено много, ако съзнанието ти не е разширено 
дотолкова, че да позволи навлизането на енергията. Вие позволявате на любовта да навлезе във 
вашето същество и всичко което правите, се движи с любов.

Въпрос: Откъде произхождат ученията на местните американци?

Плеядианците: Местните американци са засяти и обучени от звездни същности. Те са били 
донесени на Земята от онези от звездите. Те са били засяти цивилизации. Били са научени как да 
живеят. Били са научени как да се хармонизират. Те представляват засята от звездите цивилизация, 
която е обичала Земята и която е внесла в Земята огромна енергия.

Земята е тази, която прави вашите преживявания възможни. Ако не беше тя, вие нямаше да 
можете да сте тук. Въпреки това, вие не обичате Земята достатъчно, за да й отдадете заслуженото в 
достатъчна степен. Чрез възраждане на местните американски учения вие установявате, че Земята 
не е просто нещо, което строите и по което вървите. Тя е живо същество. Тя притежава съзнание. 

Трябва да обърнете внимание на съзнателното общуване със Земята. Местните американци 
ще събудат онова, което е складирано във вас и на което сте били обучавани. Ще си спомните и ще 
започнете да цените онова, което ви позволява да сте тук.

Вие ще го съчетаете с вашето древно наследство от звездите и ще обедините земята и 
космоса. Вие ще го обедините  в своето физическо същество и ще носите съзнанието на Бог. 
Посредством това, ще сътворите нова сфера на съществуване, нов човек и нова земя. Местните 
американци са в пълно съзвучие с многообразието от видовете съзнание. Комбинацията от видовете 
хора /човекживотно, човекнасекомо, човекптица/  всички тези форми имат реалност. Вие смятате, 
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че те не съществуват единствено защото не ги срещате по улиците. Те обаче съществуват в 
паралелните реалности и световете навсякъде около вас.

Това е, което ще откриете. Не мислете, че ще изгубите своите топчета за игра. Ще започнете 
да забелязвате неща. Те са легитимни. Те са реални. Това ще ви бъде помогнато да разберете.

Въпрос: Мога ли да се науча да летя?

Плеядианците: Вашата реалност се определя от онова, на което сте се поддали. Вие сте 
израснали с принципно непозната парадигма, която не подкрепя излизането от тялото и 
междуизмерните пътувания, затова то не е найлесното нещо, с което да се започне, след като 
вкарате тази идея в главата си.

Ако планирате да се научите как да летите, бъдете в себе си много наясно, че искате точно 
това. Това е фаза от вашето развитие, в която желаете да влезете повече, отколкото в друга и в 
резултат ще привлечете към себе си учител.

Когато мислите какво точно желаете и възнамерявате това да е следващата стъпка от вашето 
развитие, нещо ще дойде да ви учи. Вие буквално го създавате и внасяте в своя свят.

Обучаването по летене има връзка с промяната на съзнанието и с това, което мислите, че 
физическото ви тяло може да прави. Когато летите, част от вашето съзнание влиза в друго измерение 
на опита. Чувствате, че летите, виждате се, че летите, пътувате, после се приземявате на ново място, 
а тялото се дематериализира и идва при вс.

Някои от местните американци, които се движат по повърхността на планетата, ще ви научат 
да летите. Това ще бъде допълнителна премия към вашите таланти в предстоящите години. Това 
наистина ще стане.

Ще се видим отново. Нашият съвет, ако пожелаете да го последвате, е да си изградите път, по 
който е лесно да се премине и да възнамерите да преживеете въодушевяващи пътешествия.

ТЪРСЕНЕТО НА СЕБЕ СИ

Ние сме тук. Тази вечер ще ви говорим за способността да се обединявате и да ставате едно 
цяло - със себе си и със своите идеи. Мнозина от вас стигат до точката в която признават, че 
съществуват много фасетки на това кои сте, както и много различни видове подход към изразяването 
на това кои сте. 

Същественото, което трябва да направите, е да обедините това идеално Аз с другото си Аз, 
което от една страна се счита за цяло, а от друга - деформирано и разединено. В своята реалност 
вие се опитвате да видите колко фасетки на това Аз съществуват, как да придвижите своето
преживяване от един аспект от своето същество към друг, опитвате се да почувствате, че наистина 
израствате и натрупвате разбиране на своята реалност, което до този отрязък време не е 
съществувало, не е било признавано, самото съществуване на което даже е било отричано.

Това, за което говорим, е как да поддържате централния канал отворен и ясен и цялостен и 
обединен и същевременно, по свой собствен каприз и под формата на свое приключение и радост и 
разбиране, да придвижите този канал към други части на преживяванията и към други реалности, 
където можете да събирате информация, независимо дали тя идва от вашите така наречени минали 
животи, или от миналата история на планетата или вселената, или от бъдещето. Не забравяйте, че 
вие сте натрупали определена информация и сега сте в състояние да я вкарате в употреба. 
Чувствайте се свободни да ни питате каквото желаете, а ние ще се постараем да разширим 
перспективата, която понастоящем имате за своята реалност.

Въпрос: Как можем да накараме хората да се фокусират върху едни и същи неща? 

Плеядианците: Вашето най-голямо домашно е готово със самите себе си и няма нужда да 
излизате и да размахвате флаг в света. Докато се учите да чувствате светлината вътре в себе си и да 
постигате неща със своите мисли, и предавате любов към Майката Земя, докато се учите да 
благославяте мястото, където живеете и се грижите за своята част от Терра, вие ще оказвате 
влияние върху другите, защото вашата вибрация ще се излъчва, а подобното привлича подобно. Ще 
привлечете към себе си онези, които е необходимо, за да ви съдействат.
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Съществува фина граница между това да поемеш отговорност за себе си и да направиш 
крачката наречена служба в общественото съзнание в света. Докато се учите да вършите своята 
работа в живота и да проявявате съвсем лесно това, което искате, една естествена част от вашата 
еволюция ще ви придвижи до място, където ще пожелаете по-голям опит. Една част от този по-голям 
опит се научава от другите и така се придвижвате в една роля, не където спасявате другите, а където 
разширявате своята работа. Никой няма нужда да бъде спасяван от вас, или от когото и да е.

Вашата основна работа е със собственото си Аз. Именно този Аз е частта от вашия опит, която 
се опитвате да усъвършенствате. Докато усъвършенствате този, който сте вие имате изумителни 
способности да привличате към себе си други, които вършат същото нещо. Ще се обедините и ще 
оформите нови области в които да се учите, ще откриете нови части от своята сила и опит.

По този начин, светът няма да бъде заграбен и разрушен чрез замърсяване. Вие всички си 
мислите, че вашия свят е една твърда топка и че си стои там в пространството. От определена 
перспектива, това наистина е така, но това не е единствения, така наречен факт, валиден за вашия 
свят. 

Вашият свят е преминал през много бъркотия. Състоянието в света сега е пряко отражение на 
състоянието на емпиричната душевна същност на много от хората на планетата. Наред с 
изумителните красоти, имате и огромни региони, белязани с грозота и огромни трудности. Разберете, 
че това не е лошо. Това е учебен процес, в който сте включени всички вие и то наистина е огромен 
процес. Колкото повече се отдалечавате от състоянието на осъждане и можете да приемете тези 
части от вашия свят като части, които усвояват енергията, толкова повече можете да изцелите това. 
Колкото повече се съпротивлявате, колкото повече желаете да имате контрол и да променяте, 
толкова повече вие живеете своите вярвания и толкова повече ограничавате своите преживявания. 
Преживяванието е да позволяваш, радостно да твориш и да не осъждаш другия, защото не мисли или 
чувства по начина, по който ти го правиш.

Въпрос: Какво е предизвикателството, за да активираме своето разгръщане?

Плеядианците: Предизвикателството е да оставате радостни. Вие всички знаете, че това е 
истинско предизвикателство, защото всички вие си имате своите настроения и колебания. 
Предизвикателството е да оставате радостни и да вибрирате и резонирате изцяло във времето в 
което се оказвате, където е вашето преживяване. 

Работата е в това да притежавате това познание винаги в своите моменти, защото кои сте вие 
произлиза от този момент. Ние изпитваме огромна съпричастност към вас. Виждаме откъде идвате 
вие, като човечество. Виждаме предизвикателствата, които се изправят пред вас и обществото, което 
ви държи като в клетка, което би ви контролирало и моделирало дори много повече, стига да можехте 
да съществувате с още по-малко.

Въпрос: Предполага се, че сме знаели, че ще има предизвикателства. 

Плеядианците: Наистина, поискали сте и помощ. Освен това сте дошли на големи групи в този 
определен времеви отрязък, [който беше] проектиран от вас всичките така, че да разполагате с 
възможно най-голямото предизвикателство. Знаехте, че ще ви бъде осигурена огромна помощ. Но 
вие всички трябваше да се изправите пред предизвикателството да признаете тази помощ, която 
щеше достига до вас от всичките учения, които са в наличност сега. И не само да я признаете, но и да 
я вкарате в употреба и да не отричате голямото обучение, което вие самите приготвихте за себе си 
така, че да можете вие самите да преминете отвъд пределите на това, което сте. 

Сложно е. Съвсем просто е. Ето защо ви казваме да не спирате да се радвате. На вашето ниво 
на развитие, това не е лесно. 

Вие всички разбирате силата на телепатичната мисъл. Вие всички разбирате, че телепатията 
се извършва непрекъснато във вашето общество и вашия свят. Обърнали ли сте внимание през 
последните може би шест месеца на годината, колко некомфортно ви е в големи тълпи хора, за 
разлика от някоя малка, строго подбрана, контролирана група от съмишленици? Ако слушате да 
говори някой и се възхищавате от този човек, значи имате с него нещо общо, някаква обща черта. Ако 
отидете в голям град и вървите по улицата, или отидете на футболен мач, или някъде, където големи 
групи хора изпращат масови телепатични мисли, а вие не вибрирате в съзвучие с тях, за приемащото 
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средство /вашето тяло/ е много трудно да приема и да се справя с цялото това бърборене, с което не 
е съгласно.

Ето защо казваме, че ви е трудно.Това е от наша гледна точка и ние правим така, че да видите 
с какво работите. В момента за вас е трудно да поддържате тази радост. Полесно е да поддържате 
фокуса в момента, отколкото радостта.

В настоящия етап на вашето развитие, вие още не сте се научили как да екранирате и как да 
сменяте канала на тези данни, които плуват наоколо. До голяма степен се оставяте да бъдете 
повлияни от много около вас. Трябва да поставяте около себе си екран така, че да не приемате 
напосоки информация, която не ви е необходима. Вие всички си мислите, че вирусите се носят из 
въздуха и че можете да ги прихванете и да хванете някоя болест. Ако трябва да се притеснявате 
истински за нещо, то всъщност е за мислите, които се носят из въздуха, които привличате към себе 
си, с които се подкрепяте, и на чието влияние се оставяте.

От полза би било да си представите себе си като солиден пламък и да си представите, че 
мислите, които идват при вас и които са от същата природа, резонират с пламъка, а онези, които не 
са - се разтварят. По този начин вие можете да поддържате представа за себе си като за носител на 
светлината в области, в които може би наличието на светлина не е толкова обичайно нещо.

ВЪПРОС: Как можем да екранираме себе си от негативизма?        

Плеядианците: Въпросът е как мислите за себе си. Като в същия момент осъзнавате това, 
което става около вас, дори да не си давате сметка, че го правите. Повярвайте, че тези мисли са там. 
Направете като част от житейстия си опит това да разбирате, че мислите са около вас навсякъде и че 
вие самите сте център на вашето същество. Като помните това, вие носите своята сила, своя светъл 
пламък на съществуване във всички ситуации, а не го използвате като фенерче, което (според 
нуждата си), ту запалвате - ту гасите.

Събирате се на една от вашите сбирки, или сядате да медитирате и запалвате светлината. 
Знаете, че сте светлинно същество. След това, обаче, излизате навън и я гасите. Така не си правите 
голяма услуга  нито на себе си, нито на своето лично развитие. Помнете кои сте.

Всички вие сте същества, които се борят по найпрекрасния начин да бъдат нещо повече. Като 
не забравяте това и като не забравяте за онези, които ви съдействат като ваши пазачи, водачи, 
съветници, като се учите да разпознавате кои сте и по какъв път вървите, вие ще можете да доведете 
това до изразяването на радостта в найпълна степен. Ще бъдете смаяни какво ще започне да ви се 
случва тогава.

Помнете, че вие сте тези светлинни същества, тези светлинни същности  така ще носите 
устойчива сила и красота където и да отидете и няма да е нужно да чувствате, или да бъдете 
повлиявани от вибрациите на другите.  Самите вие ще носите вибрацията, а не знаете каква енергия 
подавате от себе си и влияете на другите, които може би имат огромна нужда от любов и признание. 

Има хора на вашата планета, които са били високоразвити същества и е въпрос на голяма 
чест да бъдете в тяхното обкръжение. Това е, което научавате. Това е нещото, което имате нужда да 
признаете. Не правете реклама наляво и надясно. Живейте чрез аурата на съществуването. Това е 
възвисено състояние. 

Въпрос: Аз дълбоко желая да опозная себе си и вярвам в радостта. Моля ви да ми 
помогнете. 

Плеядианците: Какво мислите, че можем да направим? Ако пребивавате в радост, на ваше 
разположение е силата. Не отдавайте на други своята сила. Докато се учите да резонирате с по-
голяма радост, и докато се учите да виждате, че радостта струи отвсякъде в света, вашия живот ще 
се промени. 

Въпрос: А какво ще кажете за страха от силата и страха от провал?

Плеядианците: Когато човек трябва да се справи със страха от силата, той трябва да се вгледа 
в определени послания. Ако човек се страхува от силата си и не е готов за нея, това може да 
означава, че е използвал силата погрешно, или че са му били разказвани разни истории за силата и в 
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резултат се страхува от силата си. Или може би сте създали ситуации, където да имаш сила не 
изглежда толкова забавно, тъй като имате изкривени вярвания относно нея.

Когато говорим за сила, имаме предвид отказа от сила по отношение на друг. Говорим за 
събуждането на сила във всеки и за това силата да остане във вас и за това, че силата е вярата, 
която човек има и която цени повече от всичко останало. Тази сила ви поддържа живи. Тя поддържа 
вашия опит радостен, съзидателен и разнообразен. Ако се боите от собствената си сила, значи се 
боите от себе си.

Ако откриете, че имате объркващи вярвания относно вашата сила и самите себе си, би ви било 
от полза по няколко пъти на ден да затваряте очи и да си повтаряте "Аз съм, който съм". Развийте 
любов към себе си и се свържете с това и този, който е това същество.

Докато се учите да обичате съществото, което сте, вие ще развиете любов към силата, която 
имате. Тази сила ще ви позволи да се движите в живота си със щастие и хармония. Ние не говорим за 
проява на сила спрямо другите, защото всеки отговаря за самия себе си. Когато се боите от силата, 
често причината е как сте използвали тази сила спрямо другите. Истински силно същество е онова, 
което проявява найвисока форма на радост и опитност и поддържа изключителна хармония в своето 
ежедневие. Това е силата. 

Въпрос: Как човек се отказва да съди?

Плеядианците: Като погледне към собствения си живот и усети, че е уморен да го съдят. Ако 
съдите другите, те ще съдят вас и живота ви. Ако издавате присъди над другите, независимо какво 
правят и дали то е правилно или погрешно, другите ще правят същото по отношение на самите вас, 
във вашия собствен живот. То ще бъде вашия огледален опит.

Лесно е да не съдите. Просто спирате. Просто спрете по средата на изречението и си кажете 
"Какво изпускам, когато съдя?" Когато съдите, вие пропускате поголямата история и си отрязвате 
достъпа до информация, а тъй като сте събиращи информация същества, вие си правите лоша 
услуга по този начин.

Въпрос: Как да установим по-тесен и близък контакт по време на сън? 

Плеядианците: Първо, трябва да го желаете, и второ, трябва да положите огромни усилия от 
своя страна, за да участвате активно в него. Като казваме огромни усилия,  нямаме предвид 
преместване на планини или носене на камъни. Не. Става дума за сериозен ангажимент от ваша 
страна, за да признаете преди всичко, че съществува една жизнеспособна реалност, една от многото, 
които прозират по време на сън.

Първопричината до голяма степен е идея за това. Първопричината със съня си “вдъхнал 
живот” на творението. Мощна част от вашия източник е състоянието по време на сън. 

Това е инструмент, който ви е достъпен. Съществува стена между преживяванията в дневния 
свят и преживяванията по време на сън. Това, което най-много може да ви улесни за да достигнете 
стената и да прехвърлите мост над нея, или да пробиете дупка в нея, е да съответствате съвсем 
буквално на едното от двете - или като говорите, или като пишете за това.

Така го валидизирате и улавяйки една реалност, я изтегляте от едната реалност към другата. 
Щом се научите да изтегляте една реалност към друга, ще създадете смесване на реалностите така, 
че ще има едно ваше Аз, което може би ще се чуди в кой свят сте.

Някои от вас са имали това преживяване при което сте знаели, че сънувания свят е съвсем 
валиден и не сте сигурни дали сънувате, или сте будни. И някои от вас са пренасяли това в 
ежедневния свят. Това е сила. Това не е объркване. Това е разбирането на способността да 
манипулирате формата посредством мисълта. Всички вие знаете, че в сънувания свят основния закон 
е мигновено манипулиране на материята посредством мисълта.

Ако искате да проучите тази територия и да станете адепт в нея, предлагаме ви да започнете 
да променяте своите сънища. Започнете да променяте преживяването, което имате още докато го 
имате. Създайте си нещо по средата на съня. Проявете си един кораб и започнете да пътувате в 
своите сънища. И вижте докъде ще ви отведе.

Въпрос: По какво можем да познаем кога създаваме собствените си проблеми сами, и кога 
става въпрос за нещо, което не можем да променим, тъй като е извън нашия контрол?
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Плеядианците: Никога нищо не е извън вашия контрол. Ако нещо подобно изглежда, че е 
извън вашия контрол и попаднете във вихрушката му, отпуснете се и се оставете да ви носи и 
излезте от нея при първа възможност. Не се борете с това, в което не желаете да останете. Ако 
откриете, че се уловени в този вид енергия, който ще ви носи наоколо и ви се струва, че сте 
безпомощни, отпуснете се и плувайте с нея и създайте в собствения си ум позицията, "това не е за 
мен и ще сляза от този вагон веднага, щом забави ход".

Вие всички забравяте, че можете да създавате онова, което желаете. Можете например да 
изпратите съобщението, че сте готови за нови преживявания. Мислите си, че сте сами. Всички вие сте 
обградени от много енергия. Има много, които биха ви дошли на помощ. Ако чувствате, че ви липсва 
информация, или че ви липсват ресурси, изгответе програма да ви бъдат доставени.

Докато привеждате себе си в съответствие със светлината и осъществяването си, няма начин 
да не го привлечете към себе си. Вашите собствени негативни мисли ви саботират и ви държат 
настрани от вашето найголямо приключение.

Вашето предизвикателство е да поддържате баланс в своя живот. За да можете да се 
придвижите в областта на личното си развитие, което лежи пред вас, дръжте сметка за вашите 
надежди. Радостта, която балансът може да ви донесе, ще ви отвори врата там, където виждате 
стена. В последно време, пред вас са се отваряли врати там, където изобщо не сте очаквали да има 
врата. Вие сами поставяте основите. Вие изграждате нови параметри. Затова, когато ви се струва, че 
няма врати, че няма нови възможности, позволете на себе си да се движите балансирано и да 
поддържате себе си много центрирани и да знаете, че вратите ще се отворят чрез вашето търпение. 
Осъзнайте, че сте любов, че сте светлина и че сте на велико пътешествие, дори ако понякога да не 
можете да го познаете. Вие наистина сте страхотни пътешественици. Приемете нашето признание и 
благословия.

И ВСЕ ПАК, ЧИЙ Е ТОЗИ ПЛАН?

Ние сме тук. Казвали сме ви, че трябва да се включвате, да живеете в постоянен стремеж към 
найвисши достижения, че сте въвлечени в множество драми ставащи на много места едновременно, 
че вашата планета е в центъра на невероятни преобразувания. Говорили сме ви за Божествения 
план, за семейството на Светлината и за това, че Семейството на Светлината трябва да работи 
съвместно. Някои от вас задават въпроси "А чий е този план?" По чий план функционирате? Кои са 
тези повелители, тези попечители, тези собственици на Земята? Нещо наистина владее вашата 
Земя. Нещо наистина владее всяка комбинация от молекули, съществуващи на планетата. Нещо 
предполага, че владее. Вие сте напълно изолирани от висшето знание за съществуването. Вие сте 
изолирани и се намирате под карантина по много причини и в съответствие с определени планове. 
Изолирани сте с помощта на честотния контрол  по електромагнитен път. Понякога дори е трудно да 
се намери Земята на космическите карти. Някой от владетелите на вашата Земя е замаскирал самото 
съществуване на планетата такава каквато я знаете и в течение на дълго време е забравял да нанася 
нейното съществуване на картите.

Това е интересно, нали? Защо се прави това? Някои от вас вече са слушали как разказваме за 
невероятните съкровища от знания, заключени тук на Земята. Слушали сте нашия разказ за 
изходната цел на планетата, която трябва да стане хранилище на информация, събрана на едно 
място и щедро предоставяна в огромно количество на чувстващите съзнания. Целта на експеримента 
била създаване на места, на хранилища на информация, където можеш да се явиш дори от други 
вселени и да влезеш в Живата Библиотека и да разбереш назначението на тази енергия, да 
разбереш историята на вселенската структура.

Почувствайте това за което говорим, защото в близките години концепцията за Живата 
Библиотека ще бъде внедрена във вашето тяло.

Живата Библиотека била създадена като експеримент, при който животът можел да се 
въплъщава генетически и бил изпълнен със знания. И ако някой дойдел в Живата Библиотека, 
знаейки как да използва честотните кодове и как да променя своя собствен електромагнитен спектър 
с помощта на мисълта, щял да може да възприеме историята на Вселената така, както съществува 
тя: насекоми, растения, почва, скали, реки. Всички неща на тази планета били целенасочено 
разработени, с цел да съдържат знание. Изначалните проектанти разработили Земята и слънчевата 
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система по много важна причина, а след това, преди хилядолетия тук възникнали разкол, вражди и 
разделение.

В последните времена, вас ви ръководи и контролира една крайно ренегатска група. Тя 
започнала като малобройна и незначителна, но се вмъкнала във вероятностите на времето и 
съумяла да проникне в множество различни реалности, доколкото започнаа да владее някои от 
съществуващите в пространството портали. Била извършена огромна революция и велик преврат, с 
продължителност милиони години. Вашата Земя това не я касаело допреди 300 000 години. Трябва 
да помните, че времето е много еластично и въздейства на различните реалности не съвсем 
едновременно.

Както ви напомняме отново и отново, вие сте част от Семейството на Светлината и 
притежавате възможността да преобразувате енергиите. Вие, като членове на Семейството на 
Светлината, имате нещо общо. Тази особеност се състои в това, че можете да бъдете безупречни 
преобразуватели. Вие можете да приемате енергия изпратена от космоса и да я задържате в своето 
тяло, да я променяте и да я предавате на планетата. Други не са способни даже да възприемат 
съществуването на тези енергии, тъй като във физическото им тяло няма нищо, което да може да 
улови или задържи тази енергия, понеже са преустроени като вид.

Битката се разразила между съществата, наричани от вас богове. Единствената им работа 
била да следят за структурите на съзнанието, които наричате планети. Когато преди 300 000 години 
тук дошли тези тиранични същества и станали стопани, след гигантски разрушения те създали 
съвършено друг вид и генетически преобразували и преустроили онези, които останали на планетата. 
Сега има план, който се привежда в действие. Той е насочен към това, вашите владетели да бъдат 
върнати отново към съответствието им с тази Земя, а Първоначалният план да бъде върнат към 
изходната му цел.

Кои са тези господари? В чия драма сте въвлечени? Кой прави филма на вашия живот? На 
какви екрани в космоса блестите вие? Започнете да мислите с такива понятия. Започнете да си 
позволявате да разширявате своята личност по отношение на това кои предполагате, че сте. Вие не 
сте толкова неизвестни, колкото си мислите. Като членове на Семейството на Светлината, вие сте 
изпратени по споразумение да влезете тук и да измените системата. Тренирани сте да се справяте с 
неимоверни количества енергия. В Холивуд имате каскадьори  те изпълняват номерата и поемат 
ударите. Вие сте каскадьорите по отношение на енергията. Вие сте каскадьорите на живота. Това е 
Семейството на Светлината. Вие сте специалистите в тези системи.

Сега на планетата се намират много индивиди, които са специалисти. Семейството на 
Светлината е представено тук от милиони. Има и други семейства на съзнанието. Когато настъпи 
момента ще откриете, че сте много, много милиони, които ще съедините енергиите си заедно. 
Времената в които не сте действали съвместно ще останат далеч в миналото, затова ще станат 
събития, които ви обединяват и ще установите, че вашият живот никога не е бил попрекрасен. Това е 
истина.Ще установите, че цялата самота и празнота, които са ви държали разделени от вашата 
висша идентичност, са си отишли.

Въпрос: Сега постъпва много информация за извънземните и доколкото разбирам, не им е 
позволено да променят свободната воля. Така ли е?

Плеядианците: Съществуват две групи закони. Драмата, в която днес е въвлечена Земята, е 
многоизмерна. Вие трябва да преминете към съгласуваност. Всяка липса на цялостност, ще ви свари 
неподготвени. Истина е. Затова вие трябва да сте последователни. Вашият глобус трябва да спазва 
съответната последователност. 

С други думи, не можете да имате корпорации, които се преструват, че се борят за опазване на 
околната среда, а се отклоняват от това и започват войни повече от всеки друг. Подобни неща 
пораждат гигантско раздвояване на енергията. Съществуват тези, които по този начин постъпват с 
владението на вашата планета. Те не спазват закона гласящ, че мирът съществува в собствената си 
неприкосновеност и че не се позволява прилагането на честотен контрол.

Тези енергии, които искат да върнат към живот тези закони на свободата, носят това в своя 
план. Това е само един от плановете, участващи в днешния конфликт на планетата. Съществуват 
тези, които казват "А, не можете да се намесвате в това. Животът трябва да се развива сам." А от 
друга страна, ако останете сами и никога не получите помощ в своята еволюция, няма да стигнете 



62

доникъде поради това, че вас ви управляват. Вие не можете да съществувате без тези, чиито играчки 
сте. Вие не съществувате отделно. Вие съществувате в колектив.

Просто сега хората се намират на найниската степен на колектива, затворени в своите три 
измерения и честотния контрол. Те нямат ни наймалка представа за всички богатства на потенциала, 
заложен в съвместното им съществуване, когато едната форма на съществуването знае, че влияе на 
другата и, че я допълва. Това е взаимна свързаност в симбиоза. Не сме убедени, че сме ви изяснили 
достатъчно подробно въпроса. Това е обширна тема.

Когато казваме, че сте играчки на другите това ви ядосва. "Чакайте. Аз имам свободна воля. 
Нямам нужда да принадлежа на някого. Кой смята да ме командва?" Но в същото време, кой е бил 
създаден от Първопричината и изпратен да създава други светове  те могли ли са да съществуват 
без Първопричината? Вие нямаше да съществувате, ако някой не ви беше създал. Вие сте продукт на 
нечий план. Затова сте играчки на други.

Вие бяхте повелители, когато други бяха ваши играчки. Вие трябва да разигравате всичко това 
в рамките на многоизмерното Аз, това Аз, което знае, че има стотици хиляди едновременни 
съществувания. То може да е толкова безбрежно. Тази огромна енергия може да събира и познава 
себе си, което не е кой знае какво. Това в известен смисъл е награда. В известен смисъл е 
достижение, защото единното знае колко е сложно. Единното не се изненадва, ако някой бива 
изолиран. То знае, че това не е така. Информацията го пронизва назад и напред от една система на 
реалността в друга и то не счита, че някой го владее или манипулира. То усеща как единното 
съществува в хармония.

Нима вашият палец се побърква, когато трябва да отидете някъде  той не иска, но останалото 
тяло отива. Започвате да разбирате, че вашата ръка не може да каже: "Аз ще си остана в къщи през 
това време. Не искам да ходя с останалата част от тялото." Това значи да си част от колектива. 
Подобно на това, както вашето тяло работи идеално съвместно и разбира сътрудничеството на 
всички части, всичките ви личности трябва да направят същото.

Именно към това не са искали да допускат хората вашите боговетворци, защото тогава не 
биха могли да ги контролират. Затова те разрушили това място, колкото могли, взели онова, което 
било останало, преобразували генетичната структура и създали вид, който бил биогенетически 
заключен в неведение и можел /и започнал/, да излъчва страх. Именно този страх те започнали да 
използват. Култивирали го. Жънели го. Използвали го, за да го изнасят навън и да контролират други 
светове в нашата Вселена. Това всъщност се прави понастоящем в Близкия Изток.

Въпрос: То е, сякаш има сито, за да се види кой стои на страната на светлината сега. 
Хората биват разтърсвани и или се парализират от страх, или заявяват, "Това не е вярно. 
Стига ми толкова. Повече няма да правя това." Времето, обаче, е сега и ние нямаме право да 
мързелуваме, нямама право да седим със скръстени ръце. Или се парализираш, или биваш 
подтикнат да действаш. 

Плеядианците: Да. А онези, които не се придвижат, ще бъдат повлияни от събития, ще им 
окажат още по-силно въздействие. Това ще се случи скоро. Нарастването е постоянно. 

Та чий е този план? В действие са приведени много планове. Всичко това е нещо като 
многоизмерна холографска игра на шах, а другите фигури си имат собствени намерения, и при това в 
действие влизат техните собствени планове. Един иска да направи едно. Другият взима енергията му 
и започва да я използва за собствените си нужди. Извън вашата планета кипи гигантска творческа 
дейност по оркестрирането на предстоящите събития. Сили, за чието съществуване вие нямате ни 
наймалка представа, движат човешките съзнания като кукли на конци.

Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте кодирани и програмирани. Всичко това е 
вътре във вас. Трябва да стигнете до точката в която да повярвате, че притежавате това. Трябва да 
започнете да се вслушвате в това съобщение  тогава тази енергия, която е програмирана вътре във 
вас ще започне да се разкрива.

За привеждането ви в движение, ще идват послания с големина на крачките както тези на 
планетата. Тези, които искат да осъществяват контрол с помощта на честотите на страха, 
действително го правят. Те разчитат на своето технологично превъзходство за създаване на 
честотния контрол и за поддържането на тази честота на страха по цялото земно кълбо.

Те не слагат в сметката членовете на Семейството на Светлината, които могат да се 
обединяват телепатично и да станат самостоятелна енергийна станция. Има такива, които са 
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недостатъчно осведомени за вашите възможности. Или може би не вярват в тях. Ние вярваме във 
вас. Ние разчитаме на вас. Има много енергии, неизброимо множество, разчитащи на вас. На това, че 
ще успеете да направите едно просто нещо  да пренесете своята реалност от мястото на страха и 
хаоса до мястото на свободата, просто защото такова е вашето намерение и защото знаете, че 
можете да го направите.

Въпрос: Как да приемаме информация, или да получаваме ръководство? 

Плеядианците: Преди всичко, за всички вас, нека се спрем на няколко основни неща тук. 
Вярвате, или не, навсякъде по глобуса сега, енергията, която чувствате сега, е нещо необичайно. 
Сега много от вас вече не са самотни. Те са открили в себе си неголямо семейство, или нарастващо 
семейство съзнание. Те започват да разбират, че за тях живота има цел много повелика, отколкото 
са можели да помислят. Те се обединяват с помощта на този или друг източник. Ние сме само един от 
източниците на информация. Ние сме тук по назначение, както и вие. Затова, позволете ни да 
напомним на всички вас по глобуса, където и да сте, на онези, които не са тук днес, на този 19-ти 
февруари, а на онези, които са в бъдещето, ще кажем - това важи и за вас.

Започнете да разчитате на самите себе си. Започнете да осъзнавате, че каквото мислите това 
става. Започнете да призовавате и да привличате към себе си необходимата помощ, независимо от 
това, което се изисква от вас. Не съществуват енергии, които са достъпни за едни и недостъпни за 
други.

Когато започнете да признавате себе си като член на Семейството на Светлината ще 
откриете, че наоколо е пълно с енергии, които отдавна са осведомени за това кои сте.Те очакват кога 
ще узнаете за това вие. Щом се убедите в това, ще започнете да получавате все поголяма помощ и 
ще започнете да действате в оптимални условия - просто поради факта, че вярвате в това. 
Доверявайте се и обичайте това, което имате и това тяло, което заемате. Започнете да чувствате 
тези послания, които очакват да ги чуете. След това, отхвърляйки встрани всички страхове, си 
позволете да почувствате, че сте обичани. Не от жена или мъж, от родители или от членовете на 
семейството си. Започнете да чувствате любов от себе си към себе си. Когато започнете да 
признавате, да се съгласявате на тази любов, която имате, ще започнете да чувствате и 
съществуването на многоизмерното си Аз, което ви обича вас, изпълняващия задачата. Затова, че 
насищате тези други личности с потенциал, носещ невероятни изменения на съзнанието на 
вселената.

Въпрос: Страхът, доколкото разбирам, се използва като източник, за да бъдат държани 
те под контрол.

Плеядианците: Това е като радиостанция или честоти, изпращани към други светове. То е 
това, което ги обкръжава. Както ви казахме, има нещо, което обкръжава вашата планета и което ви 
контролира.

Въпрос : Ако именно емоцията страх е желаната от някои същности честота, какво 
става, когато провеждаме глобална медитация в целия свят? Това безпокои ли онези, които 
използват страха? 

Плеядианците: Разбира се, че ги безпокои. Сигналите, излъчвани от планетата са се 
променили. Затова на нея се връщат онези, които имат намерение да сложат нещата в ред.

Въпрос :  Излъчваната от планетата честота на страха, която неочаквано започва да се 
смесва с честотата на любовта, щастието и радостта причинява ли им нещо повече от 
храносмилателни смущения?

Плеядианците: Предизвиква голяма загриженост. Но със самата енергия, честотата, 
създадената връзка, нищо не може да се направи. Ако предполагате, че за нещо отговаряте, значи 
отговаряте за това нещо. Волята, която започвате да изявявате ще бъде подложена на проверка. 
Понякога ще се случва нещо, което да ви отклонява от избрания път. Но ако вие успеете с помощта 
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на волята си да възстановите този курс, нищо няма да може да ви попречи, защото започвате да 
действате със собствените си сили и започвате да приемате енергии.

Този електрически заслон, тази енергия, която е обгърнала планетата, в определена степен е 
спирала разпространяването на друг вид енергия. Но даже когато други енергии са били способни да 
проникнат през електрическия заслон, не е имало кой да ги приеме в продължение на много години. 
Енергията можела да преминава, но какво от това, когато никой не можел да я приеме в тялото си и 
да я преобразува? То е като да изливаш вода. То е чудесно, но ако нямаш контейнер, в който да я 
съхраниш, тя просто изтича в земята.

В тялото на хората не можело да се проникне даже след като Земята била намерена, даже 
когато електромагнитния пулс на Земята бил открит. Тук дълго време не е имало нищо, което да може 
да приема, да задържа тази енергия, която би могла да обезпечи реорганизацията. Щом някои от вас 
станат способни да променят своята честота, това непременно и безусловно се забелязва.

На всички нива на съществуването е напълно понятно, че Земята понастоящем преживява 
огромен напредък. На него разчитат. Той е планиран. Това е гигантска игра. И гигантска война, от 
гледна точка на някои енергии. Вашата Земя съществува в толкова много реалности. Ние говорим не 
само за една Земя или за една от реалностите на Земята. Има много версии на вашата Земя, на 
вашето бъдеще и на вашето минало.

Въпрос: А другите аспекти от нас вече наясно ли са как да отключат своята реалност и 
да разбират своето многоизмерно Аз?

Плеядианците: Някои от тях са осъзнали това и очакват кога ще го осъзнаете и вие. Други все 
още нищо не забелязват и нямат никаква представа за това, че вие сте свързани. Интелектуално 
вече ви е казано, че сте свързани и че съществувате на много места. Някои от вас са се докоснали до 
това и емпирично.

Но поради голямото влияние на логическия разум, вие не вземате под внимание даже 
спомените за някакво подобно преживяване. Понякога нещата се усложняват с това, че вие създавате 
такъв опит, а след това блокирате паметта за неговото съществуване. Вие не можете да си 
представите колко сложни и колко управляеми са честотите на телата и колко много реалности 
въздействат през цялото време върху тази реалност и колко много опит имате, който просто 
пренебрегвате, тъй като нямате място, където да го включите.

Вие сте на път да преминете от нервна система с две платна към такава с 12 платна. Когато 
това стане, ще започнете да си спомняте събития, които са станали едновременно с други събития и 
в началото може да бъдете малко обезкуражени, защото няма да има къде да ги вместите.

След две години, например, ще си спомните как на Нова година сте имали гости. Неочаквано 
ще си спомните събития, които са станали на същата тази Нова година. И ще откриете, че сте 
присъствали едновременно на два новогодишни празника. Това ще стане, когато нервната система 
започне да влиза в новата пулсация, когато тялото започне да овладява библиотеката, която идва 
отново на мястото си.

Когато светлинно закодираните влакна започнат да се реформират и да предават достъпното 
в тях, нервната система трябва да може да носи и предава тази информация. Как мислите, защо 
вашия мозък през цялото време е бездействал? Защо използвате толкова малка част от неговия 
потенциал? Защото ДНК е била изключена, ето защо.

Очевидно е, че ако имате мозък и изолзвате само 58% от неговия капацитет, трябва да има 
причина и за съществуването и на останалата му част. Явно е, че нещо в тялото не е включено към 
него. Това не ви ли говори нещо? Сега тялото започва да се включва, защото лъчите постъпващи от 
космоса, електромагнитните космически лъчи могат да преминават през електрическия заслон, а вие 
се намирате тук, за да ги улавяте. Вашата задача е да правите това.

В началото, процесът трябва да е бавен, иначе ще “изгорите”. Ще ви дойде прекалено. На 
всеки би му дошло прекалено, ако трябваше да се случи за едно денонощие. Налице е разгръщане, 
което ще се извърши така, че евентуално да започнете да използвате пълния капацитет на мозъка си 
на тази планета. Дали това ще стане по време на вашия живот или не, ние не сме сигурни. За вас 
самите, да. Когато казваме, че не сме сигурни дали това ще стане в рамките на настоящия ви живот, 
или не, имаме предвид цялото човечество - за онези, които решат да останат тук. За вас самите, да, 
повече от вероятно е, вие ще отидете, ако не се страхувате и не се самовъздържате, вие ще можете 
да продължите живота си със стотици години, можете да придвижите тялото си към пълно 
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обновяване, което за сега е направо нечувано, и можете да постигнете пълните способности на 
вашето ДНК в пълно съответствие с дванадесетте спирали, функциониращи при пълен капацитет на 
мозъка. Само си помислете кои ще бъдете тогава.

Въпрос: В началото на своя коментар вие говорехте за това чий е този план и може би 
можем да запитаме как те оказват влияние върху личния живот на всеки от нас. Наскоро имах 
чувството, че ще правя някои неща в бъдеще и започвам да осъзнавам, че има и други неща и се 
питам колко плана се провеждат като общо и дали планът е бил сменен?

Плеядианците: Планове се сменят непрекъснато. Винаги се намира нов, пикантен материал за 
вмъкване. Нови сценарии за написване. Нови идеи. Точно както вие се въодушевявате и виждате 
нови възможности, докато ставате по-достъпни. Отпуснете ли се, вие можете да се впуснете в още 
по-луди приключения.

Въпрос: Добре. Питам се ето какво, идеята, че съществуват много планове с които 
работим и че те се променят и че част от работата ни е да сме наясно с промените и да сме в 
синхрон с новите …

Плеядианците: Вашата работа е да прекарвате времето си приятно. Да бъдете напълно 
достъпни и да изпълнявате дадената ви задача, за да отправите предизвикателство към тези закони, 
които сега са определени за човека. Иначе казано, ще пренебрегвате всичко на което са ви учили. 
Всичко, което ви е дадено от вашата образователна система. На всеки, който твърди "Това свършва 
тук", ще казвате "Я ме виж!" Вашата цел е да измените парадигмата така, че всеки да остане 
зашеметен и вече на нищо и на никого да не вярва.

И правейки това, трябва да си прекарвате приятно. Няма нужда да се безпокоите за някакви 
планове. Това няма никакво отношение към вашата работа. Достатъчно е просто да поразмишлявате 
за това. Понякога вие прекалено много се безпокоите, мислите, че трябва нещо да организирате и 
контролирате, а това от вас не се изисква. Бъдете достъпни за поддържане на честотата, а в 
качеството ви на Пазители на Честотата се подразбира, че искате да прекарвате времето си приятно. 
Искате прилично възнаграждение и искате да се учите. Искате радост, безопасност и хармония. 
Малко секс от време на време и т.н.

Въпрос: Разбирам, че всичко е свързано. Светлината е равна на информация. Любовта се 
равнява на съзидание, и че ДНК е съзидание. Също както във вселената и може би многобройните 
вселени, това е много важен, уникален начин за формиране на творението, когато участват 
любовта и свободната воля. Тук се опитвам да видя, че всичко е свързано. Свободната воля и 
светлината и информацията и ДНК и това колко важно е човешкото същество. Всъщност, като 
че ли сега човешкото същество се превръща вече в главината, вместо в колелото.

Плеядианците: Всъщност, на малцина в тази вселенска структура им хрумва, че именно 
човешкото същество държи ключа и че е главина и че е било скрито от Изначалните Планиращи 
просто за в случай, че възникне един вероятен свят, една вероятна вселена, където световете 
започнат да умират, тъй като честотата на любовта не съществува. Ние идваме с назначение, с 
назначение от тази вероятна вселена. Това не означава, че ние сме от тази вероятна вселена. 
Спомнете си, ние ви казахме, че ние сме ренегати и че в пределите на системата Плеяди 
съществуват онези, които ни мислят за луди. Които се чудят и питат какво целим и дали то изобщо 
може да бъде постигнато. Започнахме с неколцина и можем да ви кажем, че сега името ни е известно 
по света и че продължава да се разпространява. Нашето име “Плеядианците”, които са само един 
сбор от съзнание, представляващо Плеядианската система, на която хората са кодирани да реагират. 
Ние се стремим да внесем осъзнатост за наличието на съзнание в хората. Тази кодировка. Просто, че 
чрез този код за Плеядианското познание, Плеядианската любов за хората може да бъде активирана 
в човешката памет и, че посредством това може да настъпи изместване. Без това вмъкване от страна 
на Семейството на Светлината, вашия свят се е насочил към разрушение. Преди всичко, той е бил 
под контрол през цялото това време. Без вмъкването от бъдещето на Семейството на Светлината, 
без 60те, които да активират кодировките на много от членовете на Семейството на Светлината, без 
всичко това, щеше да е налице цялостно завземане. Съществуват вероятности, при които вече е 
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имало такова превземане през 50те и през 70те и през 90те. Вие променяте вероятностите, защото 
променяте честотата тук. Променяте всичко просто със своето присъствие. Ние разчитаме на факта, 
че променяйки самата същина, и че отключвайки тайната в хората, за да бъдат в състояние да носят 
честотата, че те, въоръжени с тези познания и с истината за тяхната история, ще осъществят 
промяната. Вие просто можете да направите от тази възможност налична. Докато правите налична 
тази честота, докато хората правят този избор, те започват да вмъкват нещо в реалността, което е 
липсвало в продължение на милиони години в бъдещето. Те започват да се противопостовят на 
тиранията, която е завзела тази вселена далеч в бъдещето, където световете умират, защото липсва 
любов. Затова онова, което се случва е, че именно от тази същина, именно от този момент от 
времето сме и ние и много други, които подбуждат изтриването на една вероятна вселена, в която 
любовта и свободата са забравени, в която за тях липсва всякакъв контекст. Това е част от плана. 
Следващите двадесет години са изключително важни. Събитията, които се извършват сега са 
изключително важни. Ние искаме от вас да изострите своите сетива.

Бихме искали да изпитвате любов и да си играете с всички тези многоизмерни понятия в 
процеса на наслаждаване на живота, в процеса на формиране на намеренията за желаното, в 
процеса на излизането отвъд всички ограничения, при което се явявате като Пазители на Честотата и 
ясно формулирате какво искате в качеството си на Пазители на Честотата.

Щом осъзнаете своя потенциал и своите възможности, каква награда бихте искали да 
получите затова, че сте развили тези свои способности? Какво искате? Ясно се съсредоточете върху 
това... и след това забравете за него и просто наблюдавайте как нещата се проявяват. Колкото 
повече се безпокоите за това дали притежавате тези способности и какво точно сте заслужили, 
толкова повече обърквате и усложнявате всичко и започвате да се колебаете и вече не знаете какво 
правите.

Въпрос: Казахте, че тук имаме много отговорности. Говорихте за бъдещето на света и 
вселените от гледна точка на липсата на любов. Излиза, че трябва да вървим по този път и да 
се забавляваме, но имаме и грандиозна цел.

Плеядианците: Затова ви казваме да се забавлявате, защото ако не се забавлявате, рискувате 
да започнете да се вземате твърде насериозно и товарът да се окаже твърде тежък за вас и всички 
вие да се възпротивите и да кажете: "Няма да направим това". Виждате ли, когато ви кажем да се 
забавлявате и да изградите своя собствена реалност, ние ви казваме да изградите това и вие отивате 
и го изграждате, след което ще останете тук много по-дълго, а ние ще ви определим още по-далечно 
разстояние. Ако се забавлявате, ще бъдете доста по-полезни. Ако се забавлявате, ще бъде по-лесно 
да се оползотвори вашата енергия, отколкото ако не се забавлявате. Вие сте прекалено устойчиви, 
когато не се забавлявате - много по-гъвкави и полезни сте, когато се забавлявате. Казвате: "Още, 
Плеядианци. Още. Още!" Разбирате ли сега как ви погаждаме номера? Ако не се забавлявате, докато 
правите нещо, просто спрете да го правите. Не ни е грижа какво е това, с което сте се захванали. Ако 
не се забавлявате, докато го правите, не го правете, защото изграждате съпротива и създавате 
погрешно използване на енергия. Ако това, с което се занимавате не ви харесва, просто кажете: "Не 
съм на разположение. Съжалявам, ако това те обижда, но просто не си падам по теб. Аз просто не 
съм на разположение за нещо, което не е весело." Може да става въпрос за майка ви, която ви е 
поканила на неделен обяд. Може да сте правили нещо в продължение на 20 години и сега да кажете: 
"Това вече не ми доставя удоволствие, не съм на разположение." Трябва да се изправите лице в лице 
с тези неща и да спрете да бъдете жертви в ситуации, в които преди сте се отказвали да се изправите 
и да кажете: "Това не ми харесва". Вече не правете това, което не ви харесва. Това не означава, че 
трябва да се ядосвате. Просто вече започвате да защитавате целостта на своите молекули.

Въпрос: Ами ако става въпрос за работата ти? Трябва ли просто да спра работа и да спра 
да си плащам сметките?

Плеядианците: Казвате го, сякаш нямате избор. Казвате го така, сякаш единствения избор, с 
който разполагате, е да трябва да останете в нещо което не ви доставя удоволствие, защото ако го 
прекратите няма друга алтернатива. Ние ви казваме: започнете да осъзнавате идеята, че имате 
право да се забавлявате, да печелите повече пари и да правите много повече неща, за да се 
забавлявате. Ако сте затънали в система от вярвания, която гласи: "Мразя работата си, но не мога да 
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я напусна, защото ако я напусна какво ще правя?" Е, това е вашата реалност, която сте изградили. 
Ние пък твърдим, че можете да кажете: "Знаеш ли, не смятам да работя повече с неща, които не са 
забавни. Смятам да спра да се занимавам с всички неща, които не са забавни. Смятам да участвам 
само в неща, които са забавни. Смятам да бъда материално подсигурен и в безопасност." Вие се 
страхувате изключително силно да не загубите. Ето как обществото ви контролира. Цялото общество 
се контролира посредством страха. Колко от милионите жители на САЩ смятате, че обичат своята 
работа? Много, много малка част. Те ходят в службите си, защото вярват, че това е наложително, за 
да могат да оцелеят. Съществува цяло общество, чиито граждани са принуждавани да запазват 
работата си поради страха и мисълта, че се нуждаят от работата си, за да могат да оцелеят. Били сте 
обилно хранени с този материал и имате чувството, че не можете да съществувате без него. 
Разберете, че материалния свят е един мисловен свят, а съществува и духовен, който е много по-
забавен, както и това, че не се нуждаете от работата си, за да просъществувате, че можете просто да 
заявите какво желаете, само защото сте достатъчно умни да повярвате в нещо, в което никой друг не 
вярва - че можете да получавате нещата безплатно и можете просто да си доставяте неща от други 
реалности в настоящата реалност. Кога най-после ще проумеете това и ще започнете да го правите? 
Всички вие се държите така, сякаш това е изключително трудно.

Въпрос: Искате да кажете да си вземем нещо от друга реалност ли? Това ли е начина по 
който човек може теоретично да спечели на лотария?

Плеядите: До известна степен. Казвате го така, сякаш да се спечели на лотария е трудно. 
Какво толкова? Вие нямате нужда да разчитате на лотарията. Можете да разчитате на себе си. 
Можете да разчитате на своята способност да наредите на реалността просто да ви предостави 
онова, което ви е необходимо - да имате пари, за да се изявите. Да имате благополучие. Да имате 
прехрана и сигурност, които просто да ви бъдат предоставени. Напълно изтрийте от съзнанието си 
идеята, че трябва да работите усилено, за да получите това, или ако някой ви каже, че не 
заслужавате да го получите безплатно. Това ви пречи да го получите. Страхувате се, че не го 
заслужавате, или сте били обучени, били сте програмирани с идеята, че трябва да работите, за да 
бъдете компенсирани. Че "парите не растат по дърветата". Не, парите не растат по дърветата – те 
растат във въздуха. Те не растат по дърветата - растат във въздуха и могат да се появят в ръката ви, 
стига да започнете да вярвате в това. Те проявяват склонността да се появят в чекмеджетата от 
време на време. Те са поставяни там от различни енергии. Нещата преминават от една реалност в 
друга. Това е отворена система. Колкото повече влизате в тон с тези нефизически същества, толкова 
повече те ще играят с вас посредством тези видове енергии. Часовникът ви днес е тук, после изчезва 
за два месеца, после се появява отново там, където сте сигурни, че сте го били оставили преди два 
месеца, но където сте обирали прах и сте чистили и където безуспешно сте го търсили. После, 
съвсем внезапно той се появява отново. Това ви се случва непрекъснато. Изяснете си какво искате. 
Направете го игриво. Ако си изясните какво искате, а след това започнете да се притеснявате за него, 
забравете го. Това ще бъде губене на време. Трябва да си изясните какво искате, а след това да го 
забравите и да му позволите да дойде при вас и да спрете да се притеснявате и да се чудите за това, 
което ви е учила майка ви, за това, което ви е учил учителя ви до шести клас, за това какво ще кажат 
приятелите ви. Именно това е нещото, което пречи на тези неща да дойдат при вас. Но стига сме 
говорили за създаването на ваша собствена реалност. Вие вече сте тръгнали по пътя и се справяте 
много добре.

МИСЛОВНАТА ИГРА И ШАБЛОНИТE

Чували сте ни да казваме, че всичко е вярно от определена гледна точка и че реалността е 
далеч извън пределите на това, което можете да схванете. Съществува една безбрежност, която 
непрекъснато нараства и се разширява.

На вашата планeта e имало съвсем малко хора, които разбрали правилата и сe научили малко 
по-добре от другитe как да създават и привличат онова, коeто искат и как самитe тe да станат 
манипулатори, управляващи и проeктанти на играта.

Вашата планeта започнала с опрeдeлeн план. Този план бил да сe проeктира нов свят, къдeто 
щяло има мащабни обмeни на информация. Голeмият, подобeн на компютър ум, свързвал кристална 
мрeжа от информация, която щяла да блeсти в тази галактика като хранилищe. Тя била обмeнeн 
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цeнтър. Проeктиран бил свят, който бил красив, защото тази информация трябвало да сe съдържа в 
клeткитe на всeки и всяко живо същeство и във всяка молeкула съзнаниe, която същeствувала тук. 
Съзнаниe щяло да бъдe вложено във всички нeща.

При огромното разширяванe на съзнаниeто същeствуват много различни форми на живи и 
чувстващи същeства. Всички тe играят това, коeто бихтe нарeкли мисловна игра. Първосъздатeлят, 
Първопричината, или понe така изглeжда, e първоизточника на мисловната игра.

Първосъздатeлят замислил себе си и се придвижил така, че да можe да види сeбe си, да можe 
да докажe на сeбe си, чe същeствува. Той създавал извън сeбe си. И така, играта започнала. Дори 
Първосъздатeлят нeпрeстанно изнeнадва сeбe си с новитe правила и новитe възможности на тази 
субстанция, която била надарeна със съзнаниe.

Формитe на тази субстанция нeпрeкъснато мутират и сe промeнят и дори и най-малката част 
от нeя съдържа нови потeнциали. В рамкитe на тази мисловна игра, която сe играe от всичко 
същeствуващо, правилата нeпрeкъснато сe промeнят - това e част от играта.

Това, коeто става на планeтата към този момeнт e, чe вас ви инструктират и ви дават 
информация, тъй като правилата са промeнeни. Врeмe e голяма част от човeчeството да извади 
наявe вътрeшното си познаниe и да сe научи да играe с всичкитe си способности.

Казвали смe ви да държитe смeтка за това какво прeдставятe на самитe сeбe си. Всяка част от 
матeриала извън вас опрeдeля как щe сe чувстватe и как щe разположитe парамeтритe на своя опит и 
какво щe си позволитe да поставитe в своя живот. Това коeто виждатe, сe опрeдeля от онова, коeто 
вярвате, че е възможно. Вие сте в задънена и от двете страни улица, така да се каже, защото искате 
да промените това, което вярвате, че е възможно за себе си и едновременно с това не знаете много 
добре как да промените това, което възприемате. 

Кодиран e абсолютно всeки от вас. Кодовeтe биват активирани от някои от онeзи дрeвни 
създатeли, които са създали вашата планeта, играeйки си със своята божeствeност. Много битки e 
имало за тeриторията на тази Зeмна Сфeра Тeра. Много са идвали тук и са властвали и са 
използвали правилата на играта и са развивали общeства в съотвeтствиe с това как искали 
човeчeството да възприeма. Много чeсто стe били продукта на няколко индивида, проeктиращи 
човeшкия опит. Включeни стe в това ощe вeднъж. Този път са ви казали, чe можeтe да бъдeтe 
освободeни посрeдством вашeто собствeно мислeнe и вашитe собствeни способности за 
възприeманe. Ниe искамe да ви тласнeм ощe по-напрeд в това, за да можeтe дeйствитeлно да си 
дадeтe смeтка какви са вашитe граници и да си дадeтe смeтка, чe всяка частица e част от играта.

ВЪПРОС: Тeзи създатeли състeзават ли се помeжду си и те ли правят така, чe и 
творeнията им да воюват помeжду си?

ПЛEЯДИАНЦИТE: Състeзания е имало. Имало e голямо количeство информация, скривана от 
публиката от хилядолетия. Имало e хора, които са знаeли способноститe на човeчeството. Виe сe 
опитватe да разширитe своитe способности и въпрeки това сe съпротивляватe и отричатe, чe изобщо 
ги иматe.

Дошло e врeмe да проумeeтe това. Онeзи по-вeлики човeшки същности, които стe нарeкли 
боговe, онeзи по-разширeни същeства, наистина са измислили свои собствeни правила за 
мисловната игра. В рамкитe на тeзи правила тe са проeктирали общeства, в които човeшкият вид нe e 
бил насърчаван да бъдe нeзависим. Помислeтe за историята на вашия свят прeз послeднитe 2000 от 
вашитe години и поглeднeтe към различнитe общeства. Какво са правели тeзи общeства? Доколко са 
насърчавали свободата? А нeзависимостта? Колко общeства работят с идeята за подтисканe?

Чували стe ни да казвамe, чe живeeтe в САЩ, зeмята на свободнитe, или понe така си мислитe. 
Ниe нe смe тук, за да започнeм рeволюция. Ниe смe тук за да разширим онова коeто вярватe, чe e 
възможно и да ви съдeйствамe във вашeто израстванe и да ви накарамe да сe обърнeтe изцяло към 
сeбe си и към своитe собствени отговори. Няма нужда да вярватe в нищо друго, освeн в сeбe си.

Когато вярватe в eдин Бог който e извън вас, виe нe отдаватe дължимото на Бога, който e 
вътре във вас, коeто e вашe рождeнно право. Това е основно състояние на осъзнатост за всички и 
всеки един от вас - да се придвижи в светостта на своето собствено същество. 

Всeки от вас и всички вие стe онова, в коeто иматe нужда да вярватe. Когато вярватe в сeбe си 
и разширявате прeдставата за това какво мислитe, чe стe, вие започватe да разширяватe правилата 
на голямата мисловна игра и сe изравняватe с голeмитe момчeта.
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ВЪРОС: Аз много сe обърквам поради нeпрeкъснатите прeминавания от eдна систeма на 
вярвания към друга.

ПЛEЯДИАНЦИТE: Когато стe на път да направитe промяна, по принцип, виe прeминаватe прeз 
извeстна дeзориeнтация, за да можeтe да постигнeтe по-голямо разбиранe на сeбe си. Освeн това, 
дeзориeнтацията има общо с освобождаванeто на старото повeдeниe, с отказванeто от контрола, 
защото къдeто и да стe, на какъвто и eтап от развитиeто си да се намирате, същeствува опрeдeлeно 
количeство контрол.

Контролът формира границите на това, коeто считатe за бeзопасно повeдeниe и бeзопасни 
магистрали за прeкосяванe. И така, когато стe на път да направитe промяна, виe трябва да го 
оставитe да отстъпи и да прeоцeните онова, коeто като човeшки същeства мислитe, чe e добрe да 
направитe. И ставатe нeтърпeливи и нe можeтe да разбeрeтe защо ви e отнeло толкова врeмe да сe 
придвижитe от eдно състояниe към друго. Съвсeм просто e. Виe нe взeматe рeшeниeто.

Идeитe, които изпращатe на сeбe си, нe са ясни. Можe да ви сe струва, чe са ясни. Виe нe 
разбиратe колко сложни са вашитe мисли и считатe, чe правейки eдно изявлeниe, то щe изгради 
жeланото и че можe вeчe да нe мислитe за нeго и започвате да правитe всевъзможни други 
изявлeния, които да го разградят, само чe виe тях нe ги чуватe. Вашитe мисли са като мъгла и сe 
сипят от вас във всякакви форми. И всички тe търсят разширeниe, търсят да заeмат място. И така, 
когато нe стe сигурни какво искатe, виe нe даватe eднопосочeн тласък.

Eнeргиитe сeга стават наистина много мощни, много силно зарeдeни. Виe научаватe, чe за да 
повдигнeтe сeбe си до по-високи състояния на съзнаниe щe e нeобходима опрeдeлeна интeнзивност 
на ангажимeнта. Всички ваши мисли имат значeниe. Ако всичкитe ви мисли нe са подравнeни с най-
голямото ви намeрeниe, значи няма да стигнeтe там,  нe и в цялостна завършеност. Виe всички 
трябва да сe научитe как да вярватe на сeбe си, как да изпитватe по-голяма любов към сeбe си и, 
разбира сe, как да изпитватe много повeчe радост.

Научeтe сe да бъдeтe балансирани, за да можете да сe движитe с по-голяма скорост. Ако нe 
стe балансирани, няма да можeтe да сe движитe с ускорeниe, защото прeвозното ви срeдство щe сe 
прeобърнe.

Много от вас са прeтърпeли и физичeски и душeвни сблъсъци, защото тичали слeд нeщо, 
коeто сте смятали, чe искатe и нe стe разбрали правилата на играта. Или пък стe саботирали своитe 
собствeни правила - като стe мислели, чe нe стe достатъчно силни, или като стe считали другитe за 
много вeлиики, или като стe смятали, чe нe заслужаватe това, коeто прeслeдватe.Удоволствието, 
което извличате докато говорите за тях [е по-вълнуващо] отколкото би било, ако ги проявите.

Изключитeлно интeрeсно e. Онова, коeто сe случва на планeтата по това врeмe наистина я 
прави страхотно място на коeто да бъдeш. Ако имашe списаниe за човeчeството в космоса, Зeмната 
Сфeра Тeра щeшe да бъдe на корицата, а всички виe щяхте да стe звeзди. Така чe живейте 
съобразно с това. Бъдeтe живи, защото за това става въпрос. Къдeто и да отидeтe, в каквото и 
състояниe на съзнаниeто да сe намиратe, щe има нeща за научаванe. Докато сe учитe как да 
използватe правилата тук, щe промeнитe правилата на играта за всички други играчи. Щe им 
покажeтe, чe правилата са сe промeнили и чe дори най-малкитe форми на съзнаниe са разбрали, чe 
са като боговeтe.

ВЪПРОС: Какъв вид свобода трябва да търсим?

ПЛEЯДИАНЦИТE: Когато търситe свобода, тя трябва да e свободата от очаквания. Много хора 
като вас са открили това, защото тази информация e била разпространeна на вашата планeта и 
тайнитe общeства от хилядолетия са знаeли много от правилата, така да сe кажe. Много от онeзи, 
които са научили как да играят игритe, са пазели свободата като скъпоцeнна храна - далeч от обсeга 
на мнозинството.

Наричали я с мистeриозни имeна и казвали, чe човeчeството нe би знаeло какво да я прави, 
ако я имашe. Затова я пазeли само за сeбe си. Затова, когато ви казвамe да търситe свободата, това 
e свобода от всичко, коeто би дeфинирало и подтискало вашата способност, което би ви ограничило.

Останeтe в тази свобода, придвижeтe сe напрeд към всичко, коeто би повлияло на вашия 
жизнeн опит и вашата рeалност, за да разширитe тази свобода и към другитe. Няма ограничeния.

ВЪПРОС: Колко далeч можeм да стигнeм от нивото на коeто смe сeга?
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ПЛEЯДИАНЦИТE: Изключитeлно далeч. В много кратък пeриод от врeмe голямото болшинство 
от вас щe са направили огромeн скок. В рамкитe на 12 от вашитe години щe откриeтe способности по 
най-различни начини.

Дори сeга, виe сe учитe как да разширяватe, засяватe сeбe си със свeтлина и започватe да 
слушатe вътрeшното си Аз. Много от вас глeдат твърдe интeлeктуално на това. Виe стe "там горe" и 
всички виe сe боитe да слeзeтe "там долу", защото там щe изпитватe чувства. Но там щe развиeтe 
вашата способност да чувстватe и щe развиeтe състраданиe. А слeд това щe навлeзeтe в тeзи сфeри. 
Това нe са сфeри на мислeнeто. Тe са сфeри на най-висока свързаност с духовността. Тe щe ви 
помогнат да сe прeвърнeтe във вeлики същeства на свeтлината, които щe комуникират с вас, докато 
строят мостовe от свeтлина до вас в това врeмe. Няматe дори прeдстава какво e възможно. Вашият 
ум нe можe да схванe какво e възможно докато стe живи.

Напослeдък говорихмe, чe това коeто щe става, e достъпно за всички вас и то сe нарича 
бeзсмъртиe и способност да удължаватe живота си и да спрeтe тeзи глупости с поставянeто на 
eтикeти на програмиранeто на дeгeнeриранe на тялото. Това e част от играта. Това e гъвкаво 
правило. Защо рeшаватe, чe стe остарeли? Защо опрeдeлятe, чe тялото губи с възрастта? Защото 
опрeдeлeн сeктор от общeството ви e подхвърлил това правило за играта. Някой e искал да има 
власт и да прави пари и затова e създал онази част от играта нарeчeна здравe.

Всичко e играта и виe сe хващатe на всяка въдица. Нe трябва да играeтe ничия друга игра, а 
своята собствeна. Виe можeтe да сe научитe да работитe съвмeстно и да  сe поддържатe, за да 
създадeтe правила за своя собствeна игра. Виe стe нeограничeни същeства. Това e огромната 
радост, която прeживяватe. Eто защо всички виe стe дошли тук. Да участватe в това. Да си го 
спомнитe.

Сeга много от вас прeминават прeз голeми трудности, защото eнeргиитe сe промeнят и има 
опрeдeлeни вярвания, които сякаш ги удрят в лицeто. Чували стe ни да казвамe, чe 
eлeктромагнитната eнeргия на вашата планeта e напълно промeнeна и всичко в космоса сe ускорява, 
защото вашата всeлeна сe придвижва към нова област в пространството. Виe сe зарeждатe с нови 
частици на същeствуванe. Това прeдизвиква измeстванeто в съзнаниeто. Имeнно това e, коeто прави 
всички нeща различни и коeто сeга прави всички нeща възможни сега. То e онова, коeто прокънтява в 
душата ви и, макар да го изразяват с различни думи, много от онeзи, за които чeтeтe и учитe ви казват 
същото.

Всичко, коeто e нeобходимо да направитe, e да започнeтe да гаситe сигналните светлинки в 
главата си. Независимо чии думи ви ги казват, защото виe притeжаватe цялата информация, тя е 
съхранена във вас. Това, коeто правитe, e да излагатe сeбe си на действието на различни пускови 
мeханизми, които стe си заложили във външния свят, прeдназначeни да донeсат активиранeто на 
опрeдeлeни шаблони във вас. Нe e нужно много да сe потитe, за да станe всичко това. Виe работитe в 
посока към нeго. Намирате се само на няколко крачки от опрeдeлeни количeства огромни промeни. 
Виe щe бъдeтe удостоeни с тях и щe бъдeтe развълнувани, а слeд това щe сe потопитe отново в 
скуката и щe пожeлаeтe нови способности. Сeга сe движитe бързо.

Помислeтe за това какво стe направили за няколко от вашитe години. Помислeтe къдe бяхтe 
всички виe в началото на 80тe, какво знаeхтe, как сe чувствахтe по отношeниe на сeбe си, какво бeшe 
възможно. Помислeтe си къдe бяхтe прeди една година и какво знаeтe сeга. Виe опрeдeлeно сe 
придвижватe.

ВЪПРОС: Каква e разликата мeжду старитe правила и новитe?

ПЛEЯДИАНЦИТE: В онова, коeто наричатe библeйски врeмeна имало същности, които дошли 
на вашата планeта и които играeли. Тe знаeли, чe според онова, което правилата диктуват, ако 
създадeш и изпратиш опрeдeлeни идeи, можeш да накараш голeми маси от съзнаниe да послeдват 
твоитe дeйствия. Тeзи същности дошли на вашата планeта и оказали влияние върху културитe. 
Поиграли си да променят вашeто ДНК и формирали нови хора от наличнитe на Зeмята. Тeзи 
същности са спомeнавани във вашата Библия. Тe оказали влияниe върху човeчeството по начини, 
чиито рeзултати усeщатe сeга. Старитe правила били, чe това e тeритория за онова, коeто бихтe 
нарeкли опрeдeлeни нeбeсни боговe.

Тeзи боговe от нeбeсата създали правилата. Правилата гласяли, чe човeчeството щe 
боготвори онeзи, които са в нeбeсата и щe изразява това по много начини. Тe искали да посвeтят 
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хората в някои нeща за сeбe си, но бeз да им дадат цялата информация, защото иначe с кого щeли да 
си играят? Имало обачe и други боговe от нeбeсата, които искали човeчeството да участва в чeстна 
игра. Затова прeд вашата Зeмна Сфeра Тeра било направeно прeдизвикатeлство от гледна точка на 
типа информация, която постъпвала, за да се позволи на това човeчeство да забeлeжи какво можe да 
бъдe. Старитe правила били на болшинството от хората да нe сe позволява да разбeрат кои са. Тe 
били оставeни да тънат в нeвeжeство. Били оставeни в мрак. Били поставeни в подчинeниe. Виe стe 
били държани в нeвeдeниe от разбиранeто на това кои стe.

Новитe правила са, чe всичко e позволeно.Били сте широко отворени, така да се каже. Знаeтe 
ли кой e промeнил правилата? Вие. Слeд като стe сe прeраждали тук хиляди пъти, виe стe го 
измислили. Това врeмe било проeктирано за вас, за да можeтe да внeсeтe тук онова, коeто e било 
ваша цeл от самото начало.

Eдно от основнитe правила, това, коeто сe опитватe да разбeрeтe и осъщeствитe, e идeята за 
проявата на мисълта,  чe виe стe рeзултат от своитe мисли. Това e нeщото, коeто сeга e най-важно да 
знаeтe в този момeнт. Нe да чакатe вeликитe същeства от космоса да дойдат и да ви спасят. Виe 
изтъквате като довод своитe ограничeния. Хванали стe сe за тях. Вкопчили стe сe в тях като в 
парцалeната кукла, с която стe играли като дeтe.

ВЪПРОС: Какво щe кажeтe за дилeмата да започнeш да опознаваш сeбe си, но да нe 
харeсаш онова, коeто виждаш?

ПЛEЯДИАНЦИТE: Това е прекрасен момент – дилемата, когато започнеш да опознаваш себе 
си, което идва с развиването на само-осъзнатост и само-уважение, и констатацията, че не харесваш 
онова, което виждаш. Промeнeтe го. Това, коeто виждатe, така или иначe e ваше мнение. Много 
обичатe да наричатe сeбe си прави или нeправи. "Днeс съм красив", а на другия дeн "Днeс приличам 
на пълeн парцал". Прeз цялото врeмe си причиняватe това. Защо произнасятe присъди?

Виe сe учитe. Виe стe на своето пътeшeствиe и чувстватe, чe опрeдeлeни изражения на 
повeдeниe и прeживяванe ви eкзалтират, а други ви карат да извръщатe глава в обратна посока. 
Когато откриватe това в сeбe си виe позволяватe на сeбe си да сe развиватe следвайки определена 
линия на поведение. Когато откриeтe, чe има част от вас която нe харeсватe, позволeтe си да обичатe 
тази част от сeбe си и да я освободитe. Ако нe харeсватe част от сeбe си, пуснeтe я да си отидe.

Използвайтe правилата и си направeтe ново Аз. Промeнeтe своeто повeдeниe. Вярвайтe, чe 
можeтe да промeнитe част от сeбe си. Но нe я освобождавайтe от гняв или омраза. Позволeтe на сeбe 
си да установитe, чe коeто и от нeщата които нe одобряватe да визиратe, самите виe стe го оставили 
да сe появи на бял свят. Оставeтe го да си отидe. Повeчe нe сe занимавайтe с нeго.

Нe винаги щe обичатe всяка част от сeбе си, защото сe учитe и сe налага да сe натъкватe на 
някои нeща, които да привличат вниманиeто ви. Това e знак, чe трябва да събeрeтe повeчe 
информация и ви дава възможност да изпитвате повeчe съчувствиe и към другитe. Затова нe бъдeтe 
толкова строги към сeбe си.

Докато нe заобичатe сeбe си, няма да изпитатe любов и към никой друг. Тази свeтлинна 
eнeргия, която ви сe изпраща и която прониква в същeствуванeто, e направeна от любов. Това e 
субстанцията на същeствуванeто, която прониква във всички нeща. Ако вашитe учeни можeха да 
разтворят най-малката частица от същeствуванeто, за да открият какво стои в основата на всичко и 
коe задвижва всичко, щяха да открият любовта. Това e нeщото, коeто ви свързва.Това e нeщото,  
коeто ви поддържа живи. Започнeтe със сeбe си. Дайтe си смeтка, чe стe избрали сeбe си. Избрали 
стe сeбe си за играч, който да придвижитe в този аспeкт на същeствуванeто. Когато нe поeматe 
отговорността за играча който стe избрали, виe отричатe и своeто участиe в играта. Затова биватe 
придвижвани по дъската на живота бeз никакъв контрол, като прeз цялото врeмe търситe връзка с 
любовта, но нe осъзнаватe, чe за да я осъщeствитe, виe трябва да включитe собствeната си 
свeтлина, която пък сe включва чрeз любов към самия сeбe си. Когато включитe собствeната си 
свeтлина чрeз любовта към самия сeбe си и спирайки да осъждатe сeбe си, тогава играта напълно сe 
промeня. Тогава вeчe виe нe отивате да търситe любов. Виe стe самата любов.

Когато стe любов и когато сe движитe с любов, всичко, което притегляте към себе си е любов, 
защото виe стe като фар и я привличате към себе си. Когато нe обичатe сeбe си и  търситe любов, виe 
нe я виждатe, защото ви липсва eлeктромагнитния капацитeт дори да я разпознаeтe, какво ли пък да 
успeeтe да я притeглитe към сeбe си.
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Помнeтe, чe виe самитe стe своя основeн инструмeнт за радост и прeживявания. Именно виe 
самитe стe своитe най-голeми учитeли. Затова живeйтe, защото така или иначe всичко e във вас. 
Всичко останало щe сe разгърнe прeд вас като най-вeликолeпната магия, щом откриeтe това.

ХАРМОНИЧНОСТТА НА ЧЕСТОТНОТО МОДУЛИРАНЕ И ЧОВЕШКОТО ДНК

Бихме искали да ви напомним, че вие сте членове на Семейството на Светлината – това е 
нещо, което в следващите няколко години ви предстои да осъзнаете. Вижте, част от еволюцията на 
човека – планираната еволюция на човека – планираното преподреждане на ДНК – е всеки да 
започне да отваря своята банка на паметта и да си спомни кой е. В различни измерения на 
реалността съществуват различни преживявания и различни закони. В това, което вие наричате 3-то 
измерение, където сте били заключени като човешка раса – като човешки вид – толкова дълго време, 
съществува ограничение относно това какво може да преживее човек. Трето измерение е 
проектирано да се фокусира върху една съществуваща реалност. Проектирано е по този начин в 
съответствие с честотата и нервните пулсации и скоростта на честотите да регулира нервните 
пулсации в тялото.

Вие сте механично, биогенетично настроени – проектирани. От известно време са в действие 
нови версии на вас самите. Когато казваме нови версии на вас самите, имаме предвид човешката 
раса. Вие, които сте тук, сте много повече от хора. Като членове на Семейството на Светлината, вие 
овладявате многоизмерните реалности. В многоизмерната реалност, трябва да се кандидатиреш за 
Член на Семейството на Светлината. Според това какви въпроси ще ни зададете, ще ви говорим още 
за това.

Като членове на Семейството на Светлината, вие сте се преродили на тази планета за да се 
подготвите да си свършите работата. Каква е вашата работа? Вашата работа е доста проста. Като 
членове на Семейството на Светлината, вие внасяте честотата на Светлината в системите, където 
съществуват ограничения на честотата на Светлината. А Светлината е информация. Не искаме това 
да ви звучи като студени, компютърни данни. Това е информация, предавана биологично, по 
електромагнитен път,  посредством съзнанието. Това е нещото, в което вие сте експерти. Ако 
трябваше да ви бъдат отпечатани визитни картички след като си спомните напълно своята 
идентиност, те щяха да гласят – Член-ренегат на Семейството на Светлината, Разбивач на 
Системи, на разположение за промяна на системи на съзнанието във Вселени със Свободна Воля, 
на повикване.

Вие се занимавате с това – ето какво правите. Ние просто казваме, че това е аспект от вашата 
идентичност, който е общ за всички ви. В тези времена, тук са милиони от вас. Вие сте тук преди 
всичко за да си спомните кои сте и да действате многоизмерно в системата и да научите хората –
местното население, че са били подложени на честотен контрол от дълго време  и да ги научите на 
нова система. Вие сте маскирани като хора. И щом започнете да си давате сметка за това, ще се 
отстраните от човешката драма, от човешката дилема на честотния контрол.

Честотният контрол е бил наложен преди 300,000 години от група богове-създатели, които 
били майстори на генетиката и пренаредили вашето ДНК. Защо са пренаредили вашето ДНК? Защото 
искали да контролират местното население. А местното население тогава било доста умно. То 
притежавало много развита система за приемане на информация и можело да приемат директно от 
космоса. А след като я приемели, те притежавали множество различни начини за разпространяването 
на тази информация.

Понастоящем, вие на вашата планета имате много интересен начин за разпространяване на 
информацията. Тя е основана на технологии извън вас самите. В древността това ставало 
посредством контакти един с друг – не чрез технологии, а чрез вътрешни механизми.

И така, когато тези богове-създатели завзели тази планета – както били направили и в много 
други системи – те взели част от останалото човешко съзнание и пренаредили ДНК. Ето от кой 
момент започва историята, описана във вашата Библия. Това е историята, с която разполагате –
повечето хора мислят, че тяхната история започва от преди няколко хиляди години. Трябва да 
осъзнаете, че вашата история започва преди милиони години. Първо, ще разкриете и интегрирате за 
себе си и за планетата, историята на вашата планета за изминалите 300,000 години – така можете да 
разширите картината на човешката дилема.

И така, тези майстори на генетиката пренаредили вашето ДНК; хората били стимулирани да 
произвеждат определена честота – страх; те се хранели с него – колкото и странно да ви звучи, точно 
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това е ставало тук. Боговете-създатели упражнявали честотен контрол и ограничавали начините на 
изражение на хората.

Като разбивачи на системи, вие сте дошли да премахнете източника им на храна, да 
промените този източник, да внесее информация и Светлина, да внесете разбиране, че съществуват 
потенциали за промени – и да осигурите източник на храна, който работи в сътрудничество и 
резонира със Светлината. Ето защо сте тук. Ето какава е вашата отговорност.

Ние разбираме, че някои от вас са много озадачени как да направят това. Едно от най-важните 
неща е от този моментг нататък да не изгражадате своите бъдещи преживявания въз основа на 
миналите. Всички вие използвате миналото като оправдание за това какво може да се случи в 
бъдеще. Известни сте с това. Трябва да се държите като току-що телепортиран – невинен като бебе и 
да пристъпите сред обстоятелствата на ежедневния си живот. И да правите това всеки ден, сутрин да 
се събуждате с яснота за това какво възнамерявате да преживеете през деня. Ако досега не сте 
правили това, ако не сте си създали навик досега, започнете да го правите. Това е начина, по който е 
проектирана реалността. Гоямата тайна, скривана от човечеството е, че мисълта създава 
преживяванията. Мисълта създава реалността. Цялата реалност е съзадена от мисъл и е изцяло 
субективно преживяване. Вие сте контролирани по електромагнитен път така, че да създадете 
преживяване в определен спектър на реалността.

Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте настроени така, че да внасяте нови 
честоти. Вие сте дошли тук, за да задържите новите честоти, излъчвани от космоса към вас – които 
задействат един нов енергиен шаблон във вашите тела. Това е вашето предназначение – да 
започнете съзнателно да проектирате вашата цел. Започнете като си изясните какво искате и 
започнете да го преживявате независимо от това в каква област е разположено то. Това е абсолютно 
наложително. 

Въпрос: Споменахте за мълчаливия звук. Бихте ли казали нещо повече – това свързано ли е 
с честотите на мисълта?

Говорихме за този беззвучен звук във връзка с децата. Казахме, че през следващите години 
децата, които сега се раждат на планетата, или които са били родени през последните 4 до 5 години, 
както много млади хора, подобно на вас, ще напуснат домовете си и ще започнат да се събират в 
групови колективи. И ще създат беззвучен звук около планетата. 

Те ще постигнат изумителни резултати. Едно от нещата, за които не си давате сметка 
е, че ще се появи армия на съпротива – честотна съпротива. Нещо като френската съпротива, 
спомняте ли си? Децата ще са в състояние колективно да създават честоти посредством 
мълчаливо телепатично общуване помежду си и безмълвно хармонизиране – понякога ще му дават 
и гласен израз – за да променят събитията. Вижте, звукът може да бъде насочван и използван за 
пренареждане на молекулярните структури – може да се използва за благородни цели, а може и да 
притежава огромна разрушителна сила.

Децата, които идват сега на планетата сега са това,  което наричаме инкарнации на Висши 
Учители на Любовта. Кои са Висшите Учители на Любовта? Казахме ви, че Светлината е Честота. Вие 
сте членове на Семейството на Светлината и както ви казахме, това е нещо с което трябва да се 
гордеете. Децата – много от тях, които навлизат сега – са Висши Учители на Любовта. Те са 
усъвършенствали честотата на Любовта. Осъзнайте съзидателността – разберете, че съзидателния 
процес почита живота и наличието на съзнание във всички неща. И тези деца, които разбират това,
ще внесат стабилизиране, когато настъпи момента за това. Те притежават потенциала да го 
направят. Това имаме предвид, когато говорим за мълчалив звук.

Въпрос: Въпросът ми е за смъртта - на нашата планета има много страх – това част от 
тактиката на съществата, които ни контролират ли е?

На вашата планета съществува огромно неразбиране относно преходите. Да кажем това. Тъй 
като съзнанието създава честота, вашите емоции – това как се чувствате, се предават навсякъде. 
Независимо дали си давате сметка за това или не, правите го. Съзнанието е храна и е във всички 
неща. Ако се страхувате от смъртта през целия си живот, сте като сочна пържола. Много са начините 
по които общества, привидно алтруистични, създават елемента на страха и хаоса в пределите на 
съществуването.
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Затова хората трябва да бъдат научени как да умират съзнателно. Трябва да бъдат научени 
как да напуснат. Когато човек умре, преживява първо онова, което очаква да преживее. За някои е 
много трудно, защото са били подведени да вярват, че когато умрат ще им бъде много трудно. Една 
от професиите, която ще се появи на планетата, ще бъде помощта при прехода, нещо като помощник 
при прехода – вие ще помагате на хората да преминават от тази система в другата. И вие ще бъдете 
в състояние не само да им говорите за това, а и буквално да ги превеждате и придружавате дотам.

Това е било правено в множество древни култури – например в египетската. 

Въпрос: А самоубийството? Наистина ли е грешно? Това означава ли, че искаш да си 
тръгнеш? 

Повечето хора, които извършват самоубийство го правят, защото никога не им е била 
подавана идеята за тяхната собствена сила. Непрекъснато са били убеждавани да вярват в това, че 
не могат да направят нищо във връзка с обстоятелствата в своя живот. Защото именно на това ви учи 
вашия свят. Че сте неспособни. Че живота ви не зависи от вас. И така, скриването на тази изумителна 
истина създава възможността за появата на честотата на самоубийството.

Неправилно е да прекъсвате своя живот по насилствен начин. Вие носите отговорност за 
живота си. Вашата отговорност е да го използвате, за да направите нещо добро от него, а когато 
свършите с него, да го доведете до край пожелавайки този край.

В настоящия си живот на вас няма да ви бъде преподавана нова информация. В настоящия си 
живот трябва да си спомните това, което вече знаете. Ето защо ние сме тук – за да ви напомним за 
това.

Йерархията е толкова гигантска. Учили са ви, че Яхве е края на тази йерархия – че той е 
върховното същество. Абсолютно не! Върховното Същество, Първосъздателя, е във всички неща. 
Той не слиза на отделна планета. Разбирате ли? Неговата енергия е толкова огромна, че ръководи 
цялото съществуване и създава Енергии, които излизат и правят каквото могат, за да се учат.

Въпрос (продълж.): Освен това, въпросът ми има връзка с причината и следствието. Къде е 
победата за онези, които осъществяват контрола? Рано или късно, всичко ще им се върне –
независимо дали ще го наречем карма, или причина и следствие. Може би няма победа за никого?

Съществува опит и преживяване. Спомнете си, ние казахме, че тази локална вселена, през 
която преминавате, е зона на свободна воля. Това означава, че темата, която преобладава в този 
сектор на съществуването – вашата локална вселена – че всички неща са позволени. Това е 
експеримента на Първосъздателя в този къс от съществуването. Всички неща са позволени. Когато 
всички неща са позволени, съществува процес на научаване, който е открит и осъзнат в пределите на 
това съществуване.

Ние не казваме, че това е добре или зле. Първосъздателят събира опит. И тъй като 
съзнанието е дарено със свободна воля, тази вселена е един експеримент и участие в това доколко 
далеч ще стигне съзнанието със своята свободна воля, преди да си даде сметка, че анихилиира себе 
си. И Първосъздателя, в своята щедрост, позволява това да съществува по свои собствени причини –
тъй като всяка система е подплатена и свързана, като гнездо на оси, с останалите вселенски системи. 
Това, което наричате Творение е много, наистина много голямо.

Въпрос: Въпросът ми е свързан със семейството на Светлината. Изглежда съществуват 
такива същества, които са дошли в тази система от други системи, които са инкарнирани на 
планетата, и които са с по-възвисено съзнание, отколкото местните от планетата и които все 
пак не се чувстват като членове на Семейството на Светлината. Това така ли е и ако е така, 
как се свързват те с цялостния план?

Съществува това, което ние наричаме царства на съзнанието. Това е концепция, която ни се 
иска да проумеете. В тези царства на съзнанието съществуват сходства на енергията. Съществуват 
много видове царства на съзнанието. Семейството на Светлината идва от специално царство на 
съзнанието.

Бихме искали да осъзнаете това, когато съзнанието усвои законите на съзиданието, законите 
на манипулирането и управлението на реалността. Когато човек придобие ловкост в това. Твърде 
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лесно е тогава за него да се прояви във всяка форма, която си избере. В идеалния случай, за онези 
от вас, които са активирали своите спомени като шамани и исконно население, вие добре знаете, че 
част от ученията на тези местни култури бяха да навлязат в тези разнообразни реалности и да 
променят формата си. Шаманите в някои култури умеели това. Те носели генетичното кодиране и на 
планетата съществували много малко от тях спрямо общия брой на населението на планетата. Те 
били способни да се движат под формата на животни, като различни форми и под различни 
маскировки. Това били наистина много задълбочени познания.

Така, както науката съществува на планетата, така съществува тя и извън планетата. Както 
казахме, вашата планета е онова, което се нарича гореща точка. Тя е кодирана да започне своята 
собствена революция, не непременно просто революция в САЩ за промяна на своя жизнен път. Това 
е изместване на измеренията, което ще промени цялото пространство около Земята. Както казахме 
вече, вие сте разположени в много други системи и правите същите неща едновременно. 

Много извънземни са изпълнени с любопитство за живота – любопитство за жизнените форми. 
Те знаят как да пренаредят молекулярната си структура и идват на планетата маскирани като хора. 
Разбирате ли това? И така това, което се случва много често, (особено във времена на бурни 
промени, където измеренията притежават потенциала да се сливат и сблъскват – каквото, разбира 
се, вие правите тук за планетата) съществува огромно събиране на енергии, които идват за да 
участват в голямото шоу.

Голямото шоу се случва на много нива, не само на ниво трето измерение. Вие започвате една 
верижна реакция, която се придвижва през всички измерения на съществуването, през цялото 
съзнание. И така, някои ще дойдат тук под прикритие - като хора, или инкарнирани - ще се възползват 
от възможността да получат билет в тази реалност, да бъдат тук за събитието. Може би за някои от 
тях вие усещате, че не са родени на планетата, но усещате и това, че не са тук като разрушители на 
системи, а са тук за да наблюдават, да участват, да разберат така, че да върнат тази информация 
обратно на своите планети, които непрекъснато се развиват.

И така, съществуват интелигентни същества, които са способни да се проявяват като хора и да 
играят тази роля съвършено. Понякога тяхната памет е непокътната, а понякога и те имат воал. Не 
винаги е лесно да дойдеш тук с напълно съзнателни спомени за това кой си някъде другаде, поради 
честотния контрол, разбира се. Нещо друго?

Въпрос: Споменавали сте за икономическа рецесия. Бихте ли казали още нещо по този 
въпрос?

Да, налице е прекалена привързаност към материалния свят – с алчност и нужда от солидната 
форма и пълна липса на разбиране за не-физическия свят, който съществува край вас. Затова можем 
да ви кажем, че вашите корпорации се се насочили към някои основни преподреждания, към ново 
положение на нещата – меко казано. Вижте, съзнанието трябва да се промени. Това е част от 
божествения план. Тази възможност, целия този сценарий – няма да бъде пропуснат. И затова, 
според нас, трябва да очаквате огромна по мащабите си депресия – наистина много, много голяма 
депресия. И вие сте едва в началните етапи на нейното “отхвърляне” – както биха искали да вярват 
вашите правителствени ръководители. Вашия почитан президент, Г-н Буш заяви, че всички 
икономисти се паникьосват и че вие не сте в рецесия. Вестниците, разбира се, са пълни с 
икономически данни за това, че продажбите на дребно спадат и че ескалацията на войната, която ви 
струва няколко милиарда долара всеки месец - за да поддържате войските си  в статично положение 
и да се чудите защо са там. Затова отричането й е първия етап.

През тези времена на депресия – както го виждаме ние, това може да продължава цяло 
десетилетие, ще има преструктуриране на вашите ценности. Ще има преподреждане на приоритетите 
относно това, което е на първо място във вашия живот и ще има хора, които, след като загубят 
всичко, ще се изправят – хора, които иначе никога не биха се изправили (докато са притежавали 
всичко), както и хора, които ще се събудат за невероятния потенциал, който притежават. И поради 
това, че всеки се страхува да напусне системата, те ще бъдат накарани насила да напуснат 
системата. Системата е корумпирана и не работи. Системата не почита живота. Тя не почита вашата 
Земя. Това е основното. Затова, щом нещо не почита живота, щом не почита Земята, определено 
можете да се обзаложите, че ще се разпадне, и то с гръм и трясък.
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Въпрос: Интересуват ме сценариите, които можем да очакваме лично. Какво можем да 
очакваме от реалния свят, който е там навън от гледна точка на разпадане на обществото и 
излагането на някои от тези политически фигури като Буш и Кисинджър – целия политически 
спектър?

Преди всичко, когато си тръгнете оттук тази вечер, можете да заявите ясно по пътя си за в 
къщи какво искате да преживеете – вашата версия за това. Разбирате ли? С други думи, не схващате 
ли, че не можете да направите нищо относно това, което се случва? Само защото ви казваме, е 
системата ви ще се разпадне, това не означава, че вашия личен живот също ще се разпадне. Това е 
абсолютно сигурно. Второто нещо – какво можете да очаквате да откриете, докато някои от тези 
същности учат себе си? Това, което ще намерите е, че каквото всеки си направи, това ще получи. 
Затова, трябва да се научите да поемате отговорност за това, което ви се случва. И така, тези 
енергии, тези същности, които са били пионки, и които са били манипулирани да контролрат хората 
ще открият, че им предстоят някои интересни уроци и отклонения.

Въпрос: Бихте ли ни казали нещо за това каква е разликата между роботиката 
(роботоидите) и синтетиката (хуманоидите)? 

О, това са ваши термини. Искате от нас да дефинираме термините на някого другиго. 
Разбирате ли?

Въпрос (продълж.): Не, аз питам дали някой от тези термини може да се приложи към някои 
от нашите политически фигури, коио са понастоящем в Белия Дом?

О, всеки ни задава този въпрос! Ще ви кажем така, абсолютно! Положително!
Вие трябва да разберете, че генетичната манипулация е професия на възраст милиони 

години. Майсторите на генетиката и създаването на живот са много почитана професия. Съществуват 
тези, които практикуват това с вдъхновение и онези, които я практикуват като отвратително 
отмъщение.

Ще ви кажем, че съществуват енергии на вашата земна равнина, които са въоръжени със сила 
и обзети от алчност. Ще ги наречем отбора по световно управление. Те управляват много от вашите 
системи, вашите парични системи, вашите правителствени системи, вашите военни системи, вашите 
образователни системи, вашите медицински системи. Те са момчетата зад кулисите, които определят 
законите и правилата. Те са много очаровани от своята собствена значимост. Те нямат центрове на 
чувствата, които да са отворени. Те са свързани с енергии, които разбират генетичните манипулации.
Генетичното манипулиране е било въведено в лабораториите на вашата планета забулено с огромна 
тайна и човешкият живот е бил възпроизвеждан от доста време. Науката роботика е да създадеш 
подобна на жива форма, което всъщност е възпроизвеждане на истинска жизнена форма.

Съществуват и енергии, които вземат съществуващи вече жизнени форми и пренареждат 
определени мозъчни клетки с електромагнитни импулси в тялото така, че тялото да започне да прави 
неща в съответствие с тази програма. Някои от тези неща се правят чрез системно вкарване на 
определени опиати в системата. Затова, що се отнася до това дали определени политически фигури 
са действително реални или не, въпросът е доста уместен. Защото момчетата зад кулисите, които 
внасят тази технология тук на Земята, са обучавали някои от вашите учени как да създават живот. Е, 
доколко преобладаващо е това на вашата планета понастоящем, ние нямаме правото да уточняваме. 
Ние не можем да си позволим да изложим на опасност нашето средство (Барбара) и не искаме да 
застрашаваме никой от вас с информация, която не е уместно да притежавате засега. Просто се 
научете да използвате своята интуиция да наблюдавате. И ако някой е трансформиран, или започне 
да изглежда твърде различно за кратък период от време, наблюдавайте влизането и излизането на 
политически фигури в определени болнични институции. Нужно ли е да казваме нещо повече?

Въпрос: Имам въпрос във връзка с това. Това и за Зета Ретикюли ли важи, които правят 
тук своите изследвания?
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Тези същности, които вие наричате Зета Ретикюли са – да речем, те имат нужда от вас в тези 
времена по много причини. И вие имате нужда от тях. И тяхното ДНК е пренаредено. Тяхното ДНК е 
било пренаредено от същите Богове-Създатели, които са пренаредили  и вашето ДНК.

И всеки се връща тук по това време заради възможността да си възвърне своята собствена 
цялост. И всеки започва да научава нещо за своята собствена сила. Тези енергии, които наричате 
Зета Ретикюли – те са изгубили, в резултат от генетични манипулации, своята способност да се 
свързват със своето емоционално Аз. Те нямат емоции, нямат чувства такива, каквито ги разбирате 
вие. Казахме ви, че менталното тяло и физическото тяло са тясно свързани. Духовното тяло и 
емоционалното тяло са свързани. Имате нужда от емоциите в тази система на реалността, за да 
получите достъп до своите многоизмерни Аз. Вашето чувство е това, което ви казва какво става, не 
интелекта. Затова, те са дошли тук да се кръстосат с вас, да се смесят с вас, и да общуват с вас и да 
се учат от вас, за да прибавят отново чувствата към своя загиващ биологичен вид.

Въпрос (Продълж.): Те доброволно ли участват в този  процес? 

Някои от тях са доброволци. Някои от тях са малко груби, дори склонни към насилие. По същия 
начин, по който вие в този момент не можете да представлявате всички хора на вашата планета, така 
не можете да очаквате и няколко извънземни да бъдат представители на цяла група. Съществуват 
много, много различни видове, с много различен дневен ред по това време, дори в пределите на вида 
Зета Ретикюли. Съществуват онези, които носят Светлината и онези, които се инкарнират като 
носители на Светлината във всички системи. Системите на рептилиите, системите на птиците, 
системите на Зета Ретикюли. Разбирате ли?

Въпрос: Моят въпрос е за боговете-създатели. Значи съществува влечугоподобната раса, 
но какво ще кажете за другите групи, които също идват тук, за да променят генетично 
съществата, които са били тук? Тези от Лира, от Сириус? 

Имаше и много други. Предстои ви да откриете много от тези други. Много от тях имаха 
човешка форма. Понастоящем, вашето най-голямо притеснение, или дискомфорт, идва от онези от 
влечугоподобния тип, тъй като те ви изглеждат най-чужди. И най-големия шок за хората ще бъде 
когато открият, че този, когото са почитали като Йехова и Яхве, за когото се говори в Библията, и че 
тези, които са били ваши родоначалници в Библията са тези, които са се смесили с влечугоподобните 
и местните хора и създали изначалната система. О, да. Ще откриете това и за много религиозни 
лидери ще бъде доста разстройващо, когато открият тази история!

Въпрос: Говорихте приповдигнато за J. Hurtak и неговата книга, Ключовете на Енох. Бихте 
ли ни казали нещо за неговата интерпретация на този въпрос и неговото благоговение пред 
Яхве? 

Енергиите за които говорите, Ключовете на Енох, са само едно парче от кейка. Ние винаги сме 
поддържали становището, че те са само едно парче от кейка. Винаги сме поддържали становището, 
че не сме съгласни с онова, което е казано там. Но в същото време сме поддържали и становището, 
че материалът е представен по такъв начин, че да събуди индивида – не да го превърне в свой 
ученик, в свой сляп последовател. Той е предвиден да разшири представата на индивида за 
картината, за да му даде възможност да започне да възприема реалността в много по-едър план.

Това, което липсва в текста според нас е, че боговете не са непременно в човешка форма. Ето 
какво не е разбрано. Защо? Защото това е неговата картина. Книгата е базирана на неговите 
неподправени впечатления въз основа на неговата система от вярвания и на това, което е създал. Но 
ние споделяме с вас нашата версия, базирана на нашето преживяване на реалността. Това, през 
което някой друг преминава и предава, е базирано съответно на неговия опит. Вашата работа е да 
откриете нишката истина между това, което ви е било казвано, а след това да откриете своята 
собствена истина. Затова, когато ни питат, както често става, ние казваме да, проучете това 
произведение и го разберете. Тази книга е създадена за да събуди мнозина. Тя не е създадена за да 
се превърне в новата Библия. Поне по наше мнение.

Ще ви кажем просто това, че независимо каква история ви разказваме днес, ние ви 
гарантираме, че след една година ще ви разкажем различна история. Защото след една година вие 
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ще сте в състояние да проумеете нещата в един по-мащабен план. И така, историята непрекъснато 
ще се развива. А вашата работа е да откриете вътре в историята своята идентичност и това, за което 
не знаете в какво да вярвате, или какво са ви казали – вашата възможност е да се вместите в това, 
което знаете. Всеки е много изненадан от този човек (J. J. Hurtak), за когото говорите, който е човек, 
който резонира със своя собствен интегритет. Абсолютно. И в същото време той резонира в 
пределите на определена система от вярвания. И дори той установява, че за него ще е много трудно 
да открие, че това, което според него прилича на човек, всъщност не е такъв. Дори той каза, че по-
низшите форми ще се покажат пред по-висшата йерархия. И нека кажем, че в своето желание да 
служи и в своето желание да знае, той е бил част от холографска драма, която ще се окаже доста 
интересна. Това е всичко, за което ни е позволено да говорим засега, защото това е неговото 
преживяване и той трябва да изрази себе си. Разбирате ли това?

Вярвайте на себе си и вярвайте на това, което става. Още отначалото казахме, че 
извънземните,  инопланетните същества, стоят зад всяко сериозно изместване на съзнанието. Те 
стоят зад заболяванията - Черната Чума е пусната в действие от извънземни, заболяването СПИН
също. Те стоят и зад въвеждането на някои религии. Те са стояли зад много, много неща.

Има една добра книга на вашия пазар – Барбара я чете това лято. Тя ще ви даде някои 
интересни прозрения, ако сте в състояние да ги извлечете от нея – нарича се “Боговете на Едем”. 
Тази книга ще ви покаже инфилтрирането на енергии през различните системи на мисълта.

Нека кажем, че има още една дузина книги, написани от различни автори, които ще донесат 
още шокираща информация на вашата планета. Една от тях, “Летящите Змии и Дракони” (Автор: R. A. 
Boula? Publisher Galaxy), която горещо ви препоръчваме да прочетете. Тя третира миналото на 
човека, свързано с влечугоподобните. Тя е превод на древни ръкописи, направен от много интересна 
гледна точка. Ако искате да прочетете нещо шокиращо и нещо, за което сме ви говорили, тази книга 
го изобразява в големи подробности, тази книга ще направи това за вас.

Въпрос: Споменахте отбора по световно управление във връзка с термина отвратително 
отмъщение. Дали отбора по световно управление е съизмерим с Трилатералната Комисия, 
международната банкова общност?

Да, те са добри колеги!

Въпрос (Продълж.): Значи планетата е контролирана от тази малка група същества, 
които са въоръжени със своето самодоволство? Затворени в своя център на чувствата?

Без отворен център на чувствата, а първата и втора чакра са с огромна активност!

Въпрос (Продълж.): И определят кой ще спечели изборите, какви войни да се водят?

Оркестрират и притежават всичко!

Въпрос (Продълж.): И още, дали това съответствие с кодировката 666- и белега на звяра, 
който е 666 означава, че един ден ще се опита да премахне парите и да ни вкара всичките в 
система, при която да ни поставят знак, за да могат да ни контролират по друг начин?

Без да се впускаме в големи подробности, нека кажем така. Говорили сме за това много пъти. 
Това, което можем да ви кажем е, че това, което е разкрито в Откровението на Свети Йоан, било как 
може някой да бъде транспортиран във времето и да му бъде показана буквално една бъдеща визия 
– холограма – на потенциалните сценарии на това, което ще се случи. Те взели съвсем обикновен 
човек, чийто опит не бил извлечен от технологичния свят и му дали възможност да опише тези неща –
много от това е погрешно разбрано. Що се отнася до вашето контролиране от белега на звяра, то до 
известна степен вие сте контролирани от своя дълг или привързаности – необходими привързаности, 
иначе бихте ги оставили на материалния свят. От вас могат доста да се възползвате по този начин, 
да. Съществуват планове за устройване на безкласово общество. Има планове за въвеждане на 
съвсем нова форма на пари – ново обращение на валута. Имало е много неща базиращи се на 
технологията без Любов, контролиращи населението.
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Ще ви кажем, че Висшите Учители на Любовта, използвайки своето намерение, могат да 
скъсат всяка електрическа система, която си изберат. Те тепърва ще започнат да демонстрират това 
– за огромно раздразнение на родителите си – като повреждат електрическите предмети в къщи. Ето 
кога можете да бъдете сигурни, че имате един от Тези Висши Учители на Любовта в своето 
семейство! Когато електроуредите започнат да полудяват – или започнат да спират и да се 
повреждат. Това ще бъде началото на разширяването на използването на този вид енергия. И така, 
Божият План работи дори в животните. Божият План работи дори в отбора по световно управление. 
Защото отбора по световно управление е тук за да подтикне потъналото в самодоволство общество 
към действие – защото всеки е погълнат от материалния свят.

Въпрос: Въпросът ми е пак за децата. Говорихте за тези Висши Учители на Любовта, 
които сега са на 5 или под 5 години – а какво ще кажете за децата, които са на ..?

Ние не искаме да се хващате за тази цифра, защото възрастта няма значение. Има Висши 
Учители на Любовта, които са на 25, 22, 19, 55 години. Разбирате ли? Ние просто казваме, че като 
колектив, те се групират според възрастта и така погледнато са на 5 години и под 5.

Въпрос: По повод на вашия коментар за качеството на живота и важността му - аз 
интуитивно усещам спадането на качеството на живота, особено в градовете. Бих искал да чуя 
вашето мнение за определените знаци и за нещата, за които можем да следим, в контекста на 
времето, и съответно да решим, дали е дошло време да напуснем градовете и да се преместим в 
по-провинциални региони? 

О, няма да ви хареса това, което ще ви кажем – на никого не му харесва, особено когато 
говорим по въпроса кога е време да се преместите!

Когато честотите станат такива, че всичко стане твърде “трескаво”. Когато започнете да 
установявате, че вече не ви доставя удоволствие да излизате в трескаво забързания свят. Когато 
продуктите и услугите на вашия ежедневен свят се поставят под въпрос, с други думи, когато стане 
твърде трудно да получавате нещата, в сравнение с преди. Когато въздуха бъде замърсен. Когато 
водните ви запаси бъдат замърсени, или липсват. Когато качествата, които биха ви позволили да 
водите живот, където сте осигурени ви бъдат отнети. Тогава това ще е сигнал, че е време да си 
потърсите друго място. Разбирате ли?

Въпрос (Продълж.): Да, но на мен не ми е ясно защо казвате, че отговора няма да ни хареса?

Защото нима качеството на вашия въздух и вода не са сериозно поставени под въпрос сега? 
Не можете ли да разберете, че това показва, че е време да започнете да се изнасяте?

Много от вас не искат да чуват това. Те искат да чуят, че то трябва да стане по-късно. Отиваме 
в Ню Йорк, а на тях не им харесва когато им казваме, че в името на своята собствена безопасност 
трябва да се изнесат и да отидат да живеят сред природата. В тази част на света, вие поне имате 
природа наоколо си. Всяко място, където вече няма природа, не може повече да поддържа живота. 
Защото без природата, определени енергии не могат да ви бъдат предавани. 

За нас беше удоволствие да разговаряме с вас.

БОГОВЕ, УЛОВЕНИ В КАПАНА НА ИЛЮЗИЯТА

Тази вечер ще стане дума за боговете, хванати в капана на илюзията. Не само за боговете, 
които управляват вашата планета. За вас самите, като еволюиращи богове. Напомняме ви, че в тези 
времена съществува една изумителна галактическа идентичност, която желаe да се изяви чрез 
вашата идентичност. Това галактическо разбиране на човечеството е нещо, което вие сте тренирани 
да постигнете. Като членове на Семейството на Светлината вие сте нещо повече от хора, вие сте 
част от междугалактически същности, което резонират с определен тип жизнен ангажимент или 
заетост. Това ангажиране навлиза в системите на мислене, в системите на съзнание, в установените 
системи, и ги променя. Където и да отидете, вие внасяте промяна. Вие сте членове на Семейството 
на Светлината, както често сме ви казвали, светлината се нуждае от информация. Всички вие сте 
очаровани да събирате данни за неизвестните части на вашия свят и на самите себе си. Вие искате 
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да разкриете тези мистерии. Това е част от вашата природа. Като членове на Семейството на 
Светлината, вас могат да ви наемат, вие сте на разположение за пътуване, да отидете в различни 
системи на съществуването  и да се престорите на “невинни”, вие сте по назначение. Вие идвате не 
само за да се развивате чрез дадена система и да се учите от нея - вие идвате за да я разбиете, за 
да я промените. Разбивачи на системи - ето какво сте вие.

Въпрос: Често сте споменавали, че Земята е място, където съществата идват и се 
обучават да станат богове. Едно от нещата, за които си дадох сметка наскоро е, че когато 
свържеш това с онова, което боговете-създатели са направили, разбираш, че вие идвате на 
земята за да научите как да бъдеш бог-създател, как да работиш с творението и че именно това 
е мястото, където усвояваме нашия интегритет относно това кога и как създаваме живот.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Много добре. И най-простата част от това обучение е да започнете да 
действате така, сякаш вече сте. Разбирате ли това? Така, сякаш вие наистина създавате своята 
реалност. Да действате така, сякаш се посвещавате на намерението. Вижте, има толкова много неща, 
които можем да кажем тук, трудно е. Бихме могли да говорим цяла вечер само по тази тема, защото 
съществуват тези, които се учат, докато гледат как се учите вие. След това има ги и онези, които 
биват толкова запленени от определени процеси на учене от хората, че хората отдават своята сила 
на определени енергии и тогава е налице учене на много, много нива. Отдавна ви казахме, че хората 
в някои ситуации биват уподобявани на играчките на боговете. Отдавна ви казваме това. Ние 
подбираме думите си внимателно, защото наистина искаме да разширим вашата картина. Също така 
искаме и да знаете, че вие сте маскирани като хора. Ако можете да проучите земята знаейки, че сте 
маскирани като хора, това би ви дало известно отстраняване от болката или емоционалното 
“засмукване”, през които планетата преминава сега, емоционалната болка, процеса на раждането.

ВЪПРОС: Като членове на Семейството на Светлината, не сме ли ние на някакво ниво 
маскирани богове-създатели, работещи със своя собствен експеримент?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Тази Земя беше експеримент и е била експеримент в биологичното 
творение, от гледна точка на генетиката. Споменавали сме ви, че Земята беше проектирана да бъде 
Междугалактически Център за Информация. Това може да звучи сякаш целия свят е бил направен от 
поредица файлове. Можете ли да си представите металически свят, изпълнен с файлови кутийки и че 
това е Земята като център за информация? Или можете ли да си представите Земята, покрита с 
компютри като някой, който идва и сяда в компютърния терминал и бива превърнат в данни от 
компютър? Това е друг начин да имате Междугалактически Обменен Център. Онези от вас, които са 
слушали какво споделяме с вас знаят, че сме казвали, че когато този проект е бил изготвен за своите 
собствени цели, призивът се разнесъл и много форми на разумен живот дарили своето ДНК. Дали 
ДНК съставлява файловете? Дали ДНК съставлява компютрите? Или ДНК съставлява хората и 
животните и растенията? 

Междугалактическият Обменен Център за информация трябваше да бъде това, което се 
нарича Жива Библиотека. Всеки можеше да дойде на Земята и да се впусне в преживяванията на 
тези, които са участвали, отдавайки своята жизнена сила, за да създадат жива жизнена сила тук, 
която да бъде преживявана. Познанията трябвало да бъдат съхранени генетично във всички неща. 
Спомняте ли си, ние ви казахме, че вашите богове създатели били майстори на генетиката? 
Спомняте ли си когато ви казахме за завръщането на Влечугоподобните и казахме, че те също са 
майстори на генетиката? Вие сте били отклонявани от истината относно това как в действителност се 
преживява информацията.

Наскоро говорихме за летописите за Адам и Ева и за това как им били дадени познания и как 
познанията били съхранени “на живо”. На живо в плода, който те поглъщали и изяждайки една 
субстанция постигали познания. Така може би получавате известна представа за това какво 
представлява това място? Изначалният човек бил кодиран по определен начин да бъде средство за 
преживяване, средство, да бъде средство, което да може да бъде заемано. В хода на земната 
история е имало множество битки сред боговете създатели във връзка със собствеността над това 
място. Както ви казахме, преди около 300,000 години се състояла една от най-скорошните битки и 
определени енергии предявили претенции за собственост над тази територия. Оттогава тези, които 
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са майстори на генетиката, вече можели посредством своите невероятни познания в областта на тази 
наука да контролират честотата на еволюцията на тази планета.

Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте изпратени тук, за да промените 
честотата на планетата. Съвсем просто е. Това е вашето основно предназначение. Вие идвате като 
хора, но все пак не сте хора. Вие идвате от своето бъдеще в миналото на Земята. Почувствайте това 
за момент. Чували сте ни достатъчно често да казваме, че ние идваме във вашето настояще, което е 
от наша гледна точка минало, за да направим промени, да повлияем на вероятните промени. Вие 
правите същото.

Всички вие чувствате, че сте били родени и че сте имали много животи. Искаме да си 
представите един сценарий, където хората от тази зона на свободна воля са завладяни от чума и 
където има огромна тирания и честотен контрол, където има страх и хаос, които обхващат цялата 
вселена. Лесно е да си го представите. Искаме да разберете, че технологията може да отиде толкова 
далеч, че тези, които съществуват във времевия период които са обсадени, обградени с този вид 
честота, могат да се върнат стотици хиляди години назад до съответна точка във времето, за да 
променят наличното настояще. От тези времеви периоди определени енергии могат да променят 
аналите на своята собствена история.

Вие бяхте изпратени от точка в далечното бъдеще назад през своето минало, за да се 
подготвите за времето, когато вашите таланти могат да бъдат използвани, когато вашите способности 
могат да проникнат през системите и да променят системите незабавно, където могат да бъдат 
проявени, където могат да бъдат задействани. Ето част от това, което правите вие. 

Изначалните Плановици, онези, чийто проект Земя беше изначално, решиха да променят 
онова, което става тук и да въведат Изначалния План в действие. Докато всички системи се развиват 
и всички форми на съзнанието еволюират, промяната е най-добра, когато става отвътре, вместо 
отвън. Като членове на Семейството на Светлината, вие се специализирате в инфилтриране на 
системи маскирани като част от местното население. Вие просто живеете като местните хора и след 
това, когато дойде подходящия момент, получавате напрежението и преобразувате себе си, 
продължавайки да изглеждате като местен жител. След това излъчвате нова честота, защото 
мнозинството от вас улавят преобладаващата честота и вие активирате една мрежа помежду си, 
докато обитавате системата, разбира се, маскирани, и започвате да променяте цялата система, като 
променяте собствената си честота. За да разберете системата, вие идвате от бъдещето назад в 
миналото на системата, развивайки се напред до време, в което ставате готови. Това, което си 
спомняте, са реалности, където вие съществувате едновременно, където едновременно се 
занимавате с друга версия на системата. Като разбивачи на системи и като членове на Семейството 
на Светлината, вие се инкарнирате не само в човешките сфери. Докато се развивате тук на тази 
Земя, стремейки се да разберете своята идентичност и да присъедините това вътрешно познание 
към живота под маската на човек, съществуват части на вас самите, които работят в много други 
реалности и правят същите неща и вашия свят на сънищата е вратата, пред която вие лесно можете 
да получите достъп до този вид опит.

Онези от вас, които са смели и онези от вас, които снемат острите ръбове от реалността, 
започват да получават безопасни спомени за другите аспекти на тяхното аз. Когато започнете да си 
давате сметка колко грандиозен е плана за промяната на измеренията на това място, ще си дадете и 
сметка за това, че да работите само от позицията на човек би било неефективно. Като обикновен 
човек не би имало достатъчно разбиране, достатъчно енергия да “откъснете” онова, което може да 
бъде “откъснато” на тази планета. Затова вие прониквате в много различни реалности по това време, 
с множество паралелни съзнания. Вие променяте много реалности и започвате да се събуждате в 
тях.

ВЪПРОС: Мнозина от нас преминават през голяма доза емоцианален подем в момента. 
Можете ли да ни кажете нещо за стойността на емоциите?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Под въздействието на емоциите, във физическото ви тяло се извършват 
химически реакции. Когато не използвате емоциите, съществува различен маршрут, до който можете 
да получите достъп. Емоциите освобождават хормони, ензими, много други неща, а те започват да 
оказват катализиращо влияние едно върху друго. Когато светлинно кодираните влакна, онези тънки и 
ефирни като паяжина нишки, които внасят всички данни във вашата история, започнат да се 
подравняват със съответните емоции, човек може да се придвижи към спомените в други реалности. 
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Емоциите са много, много необходими. Мнозина от вас правят грешката да не желаят да се 
занимават с емоциите. Това е един от вашите най-големи страхове, ще се потопите в нещо много 
емоционално, но след това какъв контрол ще имате? Всички вие ще трябва да се научите, че 
съществува много, което да можете да откриете, като се откажете от контрола. Много дълбоките 
чувства към някого или нещо могат да ви катапултират в по-висшите спомени за вашата идентичност. 
Молим ви, осъзнайте това.

ВЪПРОС: Препоръчахте мнозина от нас да се свържат с тези емоции и да преминат през 
емоцианално пречистване, през пречистване на емоционалното тяло. Ако наистина можем да 
влезем във връзка с емоциите от ранното си детство или с тези неща, които са били 
травмиращи, сурови и болезнени, според мен това е подготовка за среща с нашите многоизмерни 
Аз, които могат да изпитват болка или травма. Да имаме куража да чувстваме ни подготвя за 
това, което предстои.

ПЛЕЯДИААНЦИТЕ: Ако има нещо, което всички вие имате нужда по това време да 
култивирате за себе си, то е куража да чувствате, куража да пристъпите напред в емоционалната си 
идентичност с други версии на себе си, които може би не напълно разбирате. Ето защо онези от вас, 
които са правили упражнения тази година, определено са почувствали резултата от тях. Онези от вас, 
които се чудят какво още да направят за себе си, занимайте се с тялото си, поработете върху него, 
подравнете го, направете нещо различно. Отворете онова, което държите така здраво вътре в себе 
си така, че да можете  да се чувствате малко по-уязвими. Едно от нещата, които ще се случат на 
всички вас е, че вашата физиология буквално ще се промени, когато пуснете да си отиде онова, за 
което сте се държали, за да се предпазите. Това е нещо голямо. Спомнете си, ние казахме на вас 
като членове на Семейството на Светлината, че вие идвате тук маскирани като хора и криете от себе 
си, че не сте хора, за да можете да разберете човешката дилема и ефектите на честотния контрол.

Какво означава това, “ефекти на честотния контрол”? Споменахме, че преди 300,000 години, 
когато някои богове-създатели, които са Влечугоподобни завладяли тази реалност, те променили 
наличното ДНК на някои хора, които събрали за целите на своите експерименти. Разбира се, вие 
трябва да знаете, че има много цивилизации, които съществуваха преди настоящата. Това, което се 
случи беше, че хората бяха пренаредени и оставени с това, което знаете като двойна спирала. След 
това много подбуждащи енергии бяха внедрени на тази планета за да е сигурно това, че 
притежаващите двойна спирала с информация, хората, ще успеят да се преборят и оцелеят, както и 
това, че твърде малко от висшите постижения ще достигат до тях, а дори и да достигнат, то ще е за 
много кратък период от време.

Като членове на Семейството на Светлината, чрез промяна на ДНК, вие правите невъзможно 
този сценарий да продължи да съществува.

ВЪПРОС: Казвате “богове, уловени в капана на илюзията” – кои са боговете? Това ние ли 
сме?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: До известна степен те са вие. Макар, че искаме да разберете, че самите 
ваши Влечугоподобни богове са уловени в капана на илюзиите. Можете ли да проумеете колко 
огромно е всичко? Можете ли да разберете колко голяма игра се играе? Тези богове създатели, пред 
които, да, вие сте се прекланяли, и, да, технологично те са много по-напред, отколкото можете да 
схванете, но какво от това? Те са забравили кои са техните богове. Те са боговете, уловени в капана 
на илюзиите. По същия начин, по който те са контролирали вашата честота и са направили 
контролиран свят за вас и са си играли с вашия свят и са създавали сценарий след сценарий и са 
използвали честотното модулиране за своя собствена изгода, за да създадат определени излъчвания 
от хората и за да насочват тези излъчвания през порталите към космоса за всевъзможни храни или 
средства, за които те използват тази енергия. Спомнете си, съзнанието е енергия. Съзнание има във 
всички неща. Спомнете си, че вашата планета е била контролирана от общество, което ви е 
ограничавало и е създало хаос и страх и войни и недостиг и противопоставяне на хората помежду им. 
Това е била историята през последните 300,000 години. Противопоставянето на човек срещу човек, 
което поражда страх сред местното население. Тогава то започва да излъчва този страх. Колективно, 
планетата излъчва енергията, която тези богове създатели използват. Като членове на Семейството 
на Светлината, вие сте навлезли, за да промените преобладаващата честота, която се излъчва от 
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местното население. Вие сте дошли тук, за да бъдете живото вдъхновение и да им покажете как да
действат противоположно на това, което са мислели.

ВЪПРОС: Едно от нещата, които съм дошъл да осъзная е, че ние създаваме своята 
собствена реалност, но ние, същевременно, създаваме и нашите илюзии. Освен това, 
съществува противоречие между това какво е реалност и какво е илюзия? Аз не съм осъзнал 
всичко все още, но има нещо в това, което казахте за улавянето в капана на илюзиите.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Уловени в капана на илюзии. Да, защото ако вие можете да разберете, че 
щом онези, които започват да разширяват своето съзнание си дадат сметка, че самата планета е 
уловена във капана на фалшивите познания, уловена във фалшивата идентичност на това какво е и 
видите как хората са контролирани от определени индивиди, вие ще разберете, че боговете-
създатели също са уловени в капан. Те са уловили себе си точно както са направили това и хората. 
На пръв пъглед изглежда, че Влечугоподобните са уловили хората, нали? Спомнете си, хората 
създават своята събствена реалност. И така, всъщност хората създали това да бъдат уловени в
капан и да бъдат подложени на генетични манипулации и да бъде  променено и пренаредено тяхното 
ДНК от Влечугоподобните. Спомнете си, всичко, което създавате е ваше преживяване. И така, те 
започнали своя собствена версия на това в своя собствен живот и дори не знаели това. Те са 
боговете, хванати в капана на илюзията.

ВЪПРОС: Говорихте за необходимостта да се поддържа честотата на светлината, но на 
мен не ми е съвсем ясно.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Вие се съгласихте да навлезете тук и да поддържате определено 
количество ток, електромагнитна енергия. Когато човешкото тяло бъде потопено в определено 
количество електромагнитна енергия, разбира се, цялото тяло функционира съвсем различно. 
Съгласявайки се да приемете и поддържате честотата като притежавате определено количество 
електромагнитна енергия, която непрекъснато се развива във вас, вие променяте своето собствено 
напрежение, променяте своето собствено осъзнаване в процеса. Като започвате да задържате тази 
честота и да я поддържате постоянна, това означава евентуално 100% от времето, независимо каква 
е ситуацията вие да вярвате, че вие самите създавате своята реалност, без значение как изглеждат 
нещата на пръв поглед. Това означава да си Пазител на Честотата. Честотата е съзнание. Тя е 
осъзнатост. Ето как влияете на хората около себе си.

Ние ви предложихме от самото начало да започнете да живеете със и да свиквате с идеята, че 
вие създавате своите преживявания, че вие ги проектирате, че вие самите сте отговорни за тях. Това 
е част от онова, което сте били подведени да вярвате на тази планета – че вие нямате нищо общо 
със събитията. Това е част от ограбването на вашата собствена енергия. Някой ви учи, че не вие сте 
отговорни, а вие се хващате на това и работите изпитвайки чувство на безсилие. “Аз не съм 
отговорен за своя живот. Нямам нищо общо с това, което ми се случва. Всичко е извън моите ръце” 
Това е невероятна тирания. То всъщност е точно обратното на начина, по който планетата 
функционира.

ВЪПРОС: Емоциите оказват ли влияние върху подъжането на честотата? Например, ако 
си разтревожен и ядосан, можеш ли въпреки това да поддържаш своята честота?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Зависи. Когато се ядосате и разтревожите, вие чувствате, че някой ви е 
направил нещо ли, или се ядосвате, защото отново сте създали копие на ситуация, от която да се 
научите поради това, че предишния път не сте успели?

ВЪПРОС: Ако се погледне на гнева просто като на друго изражение на емоциите - без да ги 
осъждаш, това оказва ли влияние върху поддържането на честотата?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Абсолютно да, оказва влияние върху поддържането на честотата. 
Честотата, за която ние казваме, че трябва да внесете на планетата, е често от типа „Аз го създадох, 
аз го направих, аз съм отговорен, аз мога да го променя, мога да го изцеля и т.н.” Разбирате ли? Вие 
внасяте честотата на потенциалната възможност. Като Пазители на Честотата, вашето назначение е 
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да живеете непрекъснато така, а не да говорите така, а да живеете иначе. Ето кога не сте Пазител на 
Честотата. Когато се държите като ядосан или разтревожен и когато сте ядосан на себе си поради 
това, че сте ядосан и разтревожен, вие всъщност се държите като жертва, защото сте направили 
нещо, което не сте искали да направите и в такъв случай не сте Пазител на Честотата. Абсолютно не. 
Какво показвате в такъв случай на останалите? Какви свободи показвате на другите? Един Пазител 
на Честотата живее живота си по такъв начин, че започва да показва на другите как се издига над 
всяка ситуация, защото е способен да  държи на преден план в ума си това, което създава и 
независимо как изглеждат нещата, е способен да създава с радост, защото открива дори в яда, че 
това, което е създал го отвежда някъде.

ВЪПРОС: Значи, в пределите на задържането и поддържането на честотата влизат и 
чувствата, емоциите ако не ги осъждаш.

ПЛЕЯДИАНЦИИТЕ: Без чувството, че си безсилен, или лишен от сила. Обикновено, когато сте 
ядосани, вие сте ядосани, защото чувствате, че нямате нищо общо с това, което се е случило. 
Помислете над това. Няма нужда да се ядосвате на себе си. Ако сключите споразумение със себе си, 
че вашето Аз винаги ще създава възможност след възможност в името на доброто приключение и 
доброто прекарване, ако живеете живота си по този начин, това значи да вярвате, че всичко, което си 
създавате, е в съответствие с плана. То следва логично от това, което знаете.

Всеки човек излъчва определена честота. Бихме желали да я наречем вашата песен. Това е 
вашия тон. В този контролиран свят, е бил установен честотен контрол и непрекъснато ви е било 
напомняно да се страхувате. Докато сте израствали, вашите родители са ви казвали: “Не се прибирай 
късно”, или нещо подобно. Казвани са ви неща, които да ви настроят на вибрационна честота, при 
която да се страхувате и безпокоите. Помислете за това. “Закопчай си колана, може да 
катастрофираш”. “Трябва да си вземаш редовно витамините”. “Трябва да се ваксинираш против грип”. 
Всички тези неща, всичко е било основано, цялото ваше общество е било основано на един 
лайтмотив, че това общество не е удобно. Че планетата не е нещо от типа “Хей, всичко е страхотно”. 
Не на това са ви учили.

Когато се научите да модулирате и контролирате честотата, която излъчвате и започнете да 
оказвате влияние върху цялата планета с това, планетата започва да предявява своето право на 
собственост. Вие учите, че съществуват поведенчески стереотипи в индивидите, които са доста общи. 
Щом започнете да разпознаавате тези стереотипи и да ги приемате като глобални, вместо като 
индивидуални, ще бъдете в състояние да осъществите глобално изцеление за планетата, като 
едновременно с това си давате сметка относно това защо определени неща от по-висш порядък, от 
по-висш нюанс, са именно такива, и ще бъдете в състояние да преобразувате много неща на 
планетата, защото ще разпознаете и нуждите на планетата, а не само на индивида. Ако приемате 
нещата лично, ще бъдете с наранени чувства. А когато чувствата ви са наранени, вие не сте Пазител 
на Честотата, защото тогава се държите така, сякаш не всичко е в ред. Ние искаме от вас да видите 
божествения ред, божественото безгрижие, съвършенството във всички неща. И така, можете да 
забележите как се чувствате и можете да почувствате това само за секунда или две и да кажете, 
“Това е интересно. Чувствам се по този начин и при все това моето висше Аз знае за какво става 
дума”, за да можете да преобразувате. Като се чувствате безсилни вие нямате идея как се чувства по 
това време по-голямата част от планетата. Следвате ли мисълта ни? Всички вие сте толкова готови 
да правите изявления върху това, което преживявате. Трябва да гледате на събитията като на 
събития и да видите какво идва от тях. Винаги гледайте на всяко събитие като на възможност.

Ще стане много важно в определен момент за вас да знаете кой е Пазител на Честотата и кой 
не е, защото ще настъпи време, когато ще можете да предавате познанията съвсем лесно. Някои от 
вас вече са в състояние да правят това до известна степен. Когато можете да предавате познания, 
ще искате да знаете, доколко другото лице е последователно в своето поведение и дали неговите 
емоции не го довеждат до амок. Защото в противен случай, ако е склонно да потъва в емоционални 
драми, вие няма да бъдете в състояние да се свържете с него. Ще бъде като да си държите ръцете 
хлабаво. Ще настъпят времена, когато ще искате да разчитате на това кой е Пазител на Честота и кой 
не е, защото вашия живот и живота на мнозина други ще зависи от устойчивостта и 
последователността на онези, на които можете да разчитате. Разликата ще е огромна.
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ВЪПРОС: Ние създаваме своята собствена реалност и тази планета е изпълненена с 
информация. Това има ли нещо общо с начина, по който Влечугоподобните са били замесени или 
хванати в капан тук?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Те са били уловени в капан тук, да. Те са уловени в капана на илюзията. Те 
всъщност не знаят, че са заседнали. Вие напипвате нещо тук макар, че би трябвало да продължите 
по-нататък.

ВЪПРОС: Това ме кара да мисля, че трябва човек да бъде наистина отговорен за всичко, 
което казва и мисли, защото то се превръща в камъни и кости на земята и оказва влияние върху 
всеки друг.

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Земята беше създадена с определена цел, като Междугалактически Център 
за Информация. Този обменен център не е единствения. Съществува поредица от обменни центрове, 
които образуват мрежа, свързваща и обединяваща вашата локална вселена в едно. Тази мрежа 
създава жива връзка от Живите Библиотеки. Като разбивачи на системи, вие работите в паралелни 
светове по това време, които също са част от тази мрежа. Това, което се е случило в едно от 
вероятните бъдещета, е огромна тирания, обхванала тази локална вселена и информационните 
системи са затворени. 

Посредством честотното модулиране (контролирането на честотата) е имало енергия, 
обхванала много от тези Информационни Центрове и жизнената информация, всичко такова, каквото 
го знаете - във вашето бъдеще спира. Бъдещето, от което идваме е доста обезпокояващо. Ние сме 
членове на Семейството на Светлината така, както и вие. Ние получихме назначение да дойдем и да 
работим с вас в нашето минало, във вашето настояще, за да променим далечното бъдеще, като 
променим събитията, където те за пръв път са започнали и където биха могли да бъдат умишлено 
променени в миналото от нашето настояще. Във вашето настояще.

ВЪПРОС: Дали нашето настояще ще промени нашето минало?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Чуйте тези думи много внимателно. Вие ще промените миналото като 
създадете ново минало. Не е непременно необходимо да изтриете старото си минало. Разбирате ли? 
И така, нов път, нова вероятност ще се осъществи. Всичко, което съществува, си съществува. Ние 
искаме да създадем нова магистрала за избор. Тъй като сте разбивачи на системи, вие сте експерти 
във внасянето на избор в системите. Вие навлизате в системи, където изборът е бил ограничен. Вие 
позволявате избора на различен потенциал. Вие сте тук, за да внесете потенциала на 
сътрудничеството и хармонията. Това само по себе си е в пълен противовес на бъдещето, това 
бъдеще, около което ние трябва да създадем алтернативна вероятност.

Разберете, че там, където ви предстои да отидете е изключително интересно. Ние постъпихме 
много хитро като помогнахме да се развие съзнанието. Ние преднамерено устроихме това, за да 
можете вие да откриете за себе си своята собствена истина така, че да имате множество 
преживявания, на които да разчитате за себе си, за да можете да имате семейство, за което да се 
грижите и да си дадете сметка, че никой от вас няма нужда да е сам. Ние създадохме арена, където 
имате позволението да живеете своята светлина, за да можете накрая да излезете от най-дълбоката 
част на своето същество и да засветите като тези, които винаги сте знаели че сте.

Назначението продължава. Вашата задача е значително ускорена. Вашата работа ще 
проникне още по-навътре в самите вас. Дните на масовите сборища навън отминаха. Енергията, 
всичко, което търсите идва от прекарване на известно време със самите себе си. Онези от вас, които 
правят най-големите скокове и които постигат най-големите ускорения са които правят най-дълбоко 
посвещаване на това тялото им да бъде променено, които съзнателно променят начина си на 
изразяване, начина си на мислене и които започват да навлизат навътре, в тишината, и започват да 
чуват какво ви се предава. Всички вие приемате тези данни. Проблемът е, че не се доверявате в 
достатъчна степен на това, което знаете. В посока именно на това ви тласкаме непрекъснато ние.

Облагите и наградите, които ние получаваме от това са многоизмерни. Това, на което ни учите 
вие е безценно. Вие ни показвате нещо далеч повече, отколкото изобщо можете да си представите. В 
своята невинност и доверие вие излъчвате честота, която ние използваме, за да светим в бъдещето и 
да показваме нещо на онези в нашето бъдеще, което вие във вашето настояще им давате, без дори 
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да си давате сметка за това. Вие сте доста скромни. В много светове вие сте доста известни. Някой 
ден ще разберете какво означава това.

ЗА БЛИЗКИЯ ИЗТОК, СИВИТЕ, КОМПЮТРИТЕ И ОЩЕ НЕЩО

ВЪПРОС: Тогава това, което става в Близкия Изток би било отличен начин да се получи 
значително количество храна.

Да, Много добре. Освен това, що се отнася до Средния Изток, нека ви подсетим нещичко за 
Близия Изток. Както казахме, областта, която се нарича Месопотамия, е мястото, на което започва 
всичко. Мястото, на което тези богове-създатели установили своя дом прези 300,000 години. 
Осъзнайте това, че съществуват портали, или това, което бихте нарекли енергийни “улеи”, през които 
човек трябва да навлезе в планетарните съществувания. 

В Близкия Изток има огромен портал – коридор за достъп до вашата планета, който преди 
300,000 години определени богове-създатели притежавали и заемали. Имало е нашествия, битки, 
всякакви неща - заради този портал. През него честотата на човечеството може да бъде 
контролирана – това не е единствения портал – съществуват и много други портали макар, че това е 
главния портал, заради който са се водили всички битки във времето. Боговете-създатели, които били 
тук преди 300,000 години се завръщат. Те все още съществуват. Те живеят, работят и съществуват 
подвластни на закони различни от вашите. С други думи, 300,000 години не е твърде дълъг период за 
тях – разбирате ли това? Това е вашия времеви сектор, не техния. Те пътуват през това, което 
наричате пространство. Те са интересни същества. Те са спомогнали да се развие вашата 
цивилизация. Те са спомогнали да се разруши вашата цивилизация. Дори помежду си те спорят и се 
бият. Вярвате или не, боговете-създатели правят това. Да се върнем на въпроса. Те губят контрол 
над планетата, затова се връщат към своя първоначален портал и създават страх и хаос в областта 
на своя портал, защото именно това е тяхното гнездо. То не се намира над земята, то е под земята.

ВЪПРОС: Значи, това ги свързва с извънземните сиви и драконите, така ли?

Всичко е част от нещо, което бихте нарекли йерархия. Много от тези в йерархията не разбират 
как работят нещата на отделните нива, точно както онези военни в САЩ не винаги разбират военната 
йерархия. Всичко е в голяма степен разделено на части. Това е начина да се поддържа контрол, да се 
раздели силата на части.

ВЪПРОС: Кои точно са съществата, които смятат, че именно те са собствениците?

Те са космически същества. Те имат това, което бихте нарекли свой дом в космоса. Те се 
развиват. Те са богове създатели. Те могат да създават живота макар, че от известна гледна точка 
съществуват тези, които биха ги изритали от клуба на боговете-създатели, защото чувстват, че те не 
почитат живота, който създават. Но във вселената на Първосъздателя тук, всички неща са любов. 
Понеже всички неща са любов, тук се научават много, много уроци. И така, тези същества са 
космически същества, които идват тук – чиито истории срещате в древните ръкописи – те спечелиха 
битката. Те дойдоха тук, защото искаха това място по свои собствени съображения – по много 
причини. 

Те са “миньори”. От една страна, те искаха да проучат вътрешността на Земята и да видят 
какво има вътре. Едно от нещата, които са много интересни за вашето образование на планетата е, 
че целия напредък и разбиране на това, което става във вашата Земя, не се оповестява публично от 
университетските системи. Това е пазена в строга тайна наука – науката във вътрешната Земя – тя е 
доста шокираща. Тези същества притежават много машини и са построили, или добавили тунели към
съществуващите системи от тунели. Те са построили много, много системи под повърхността на 
вашата Земя. Тези същества обичат да работят зад кулисите. Изразено с ваши понятия те не са 
хуманоидни. Те са проектирани като различен сбор от молекули. Някои от тях могат да бъдат 
определени като влечугоподобни по природа – ето защо им слагат прякора “гушерчетата”. Ние 
вярваме, че ако се вгледате в своето общество понастоящем, ще разпознаете – в някои от вашите 
телевизионни шоу програми, от играчките, с които си играят децата ви – тяхното завръщане – тяхната 
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повторна поява във вашето общество. В ход е доста хитро измислена програма, за да бъдат 
въведени вашите влечугоподобни предци.

И така, те дошли на тази планета по ред причини. Те искали да контролират честотите, за да 
имат източник на храна, да копаят вътрешността, да установят честотен контрол във вътрешността, а 
след това създали други същества, за да си играят със Земята – да създават мисловни шаблони –
като внасяли холограми на вашата планета, за да повлияят върху цялото поколение и да го накарат 
да промени курса на своите вярвания чрез събитията. Те стояли зад повечето религии, или зад 
изкривяванията на главните религии. Те са много интересни персонажи.

ВЪПРОС: Те знаят ли, че и ние сме тук и че вече печелим войната на друго ниво?

Да, знаят, но ви подценяват, при цялото си великолепие. Въпреки целия си блясък, и те имат 
области, които могат да бъдат наречени бели петна. Разбирате ли? Те са толкова очаровани от 
силата, че се бият и помежду си.

ВЪПРОС: Но след като знаят, че сме тук, няма ли да се опитат да ни отнемат нашата 
сила? Или се страхуват от нас? Или искат да водят битка с нас?

Вгледайте се в своето общество, какво прави то? Да ви даде сила ли се стреми, или да ви я 
отнеме?

ПИТАЩИЯ: Да ни я отнеме.

Значи, какъв би бил отговора на вашия въпрос? Знаейки, същевременно, че тези същности са 
проникнали в  правителствени, религиозни институции и в образователните системи? САЩ участват в 
едно огромно пътешествие, като с влакче в пратер. Вие притежавате потенциала да суспендирате 
своята конституция, да изгубите много от своите права. Защо? Защото хората като цяло са твърде 
добросърдечни. Не Семейството на Светлината са добросърдечни. Вие сте разбивачи на системи. 
Останалата част от населението е твърде добросърдечна. Те искат да си седят облегнати назад. Те 
са лишени от сила с помощта на честотния контрол - посредством телевизията и радиото. 
Посредством всички неща, които са проектирани да създават статично електричество около 
наличното ДНК.

ВЪПРОС: Да, но аз говорех за нас, Съществата на Светлината.

Нека ви кажем нещо. Вие сами създавате своята реалност. Не влечугоподобните. Разбирате 
ли?

ВЪПРОС: Споменавали сте, че човек трябва да посети светите места, като египетските 
пирамиди и Перу. Необходимо ли е, когато работиш над себе си, да посетиш лично тези места? 
Или това е нещо, което може да се разгърне вътре в самия теб, вместо да бъде задействано 
отвън?

Не е непременно необходимо да ходите там. С други думи, ако никога не отидете на свещено 
място, а винаги си стоите в задния двор, няма непременно да изпуснете нещо. Намерението е важно -
способността да очертаете ясно какво желаете да преживеете. Намерението да отворите своите 
банки на паметта, да активирате паметта си и да се изложите на честотата на други, които са били на 
тези места е всичко, което е необходимо да преживеете. С други думи, достатъчно хора са ходили на 
тези места, където данните са кодирани в камъка, където е историята на вашата планета и където я 
има тази честота на камъните, която е честотата на информацията, която не се признава (поне не 
официално) на вашата планета. И тялото, когато премине към състояние на приемане може да 
приеме информацията от този тип. Ето защо много пъти хората имат много интересна реакция 
спрямо местата, които посещават. Те чувстват честотата на историята на това място. Те чувстват и 
енергията, чувстват познанията, които са записани в камъните на тези места. На такива места тези 
камъни са обикновено гранит, а в гранита има кристални структури. Някои от тях, разбира се, са 
варовик, който да ги предпазва от ерозия под въздействие на водата. Историята е вградена в камъка 
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– в самия камък. Тя е пригодена, тя е нанесена там посредством устройства, които издават звук. 
Хората в древността разбирали ролята на пазител на честотата. Ако отидете в Египет и погледнете 
йероглифите по стените, ще видите човешки същества, седнали в странни пози – до половината са 
като хора, другата половина – като нещо друго, а ръцете им са над главите. Между ръцете им има 
един зиг-заг, който бихте нарекли светкавица. Това означава пазител на честотата. Това означава, че 
този индивид е бил в състояние да поддържа и излъчва определена честота и да имплантира 
определени структури в познанията и посредством честотата, а не само в писмена форма. И така, 
когато човек отиде на тези места, се натъква на това.

Интересното е, че има множество свещени места, които са все още под повърхността, или все 
още очакват да се извърши сливането на измеренията. В САЩ е имало множество, множество древни 
цивилизации, които са взели участие тук, много, които са оставили свои останки, а тези останки са 
били прикривани и заравяни съвсем хитро, съвсем преднамерено. И те ще започнат да излизат на 
повърхността през следващите 20 години. Много нови открития ще бъдат направени, много повече, 
отколкото в който и да е друг времеви период на това, което бихте нарекли писана история. Много от 
тях вече са били разкрити, особено в Египет миналата година. Защото мнозина са ходили да разкрият 
тази енергия, но  въпреки това тя е била пазена в тайна, нали? В Перу е другото място, където 
тунелната система влиза под Земята и една много древна цивилизация е била въведена от Хората-
Птици в областта на езерото Титикака – далеч по-древна от тази в Месопотамия – заровена разбира 
се, под много земни пластове.

Вашата планета е едно изключително интересно място. Ако само онези, които приемат 
информация имаха по-голяма свобода да я разгласяват, мнението на всеки щеше да се промени, 
защото щяха да открият, че Земята е наистина място на Любов, а не място, на което просто да се 
стараеш да оцеляваш.

ВЪПРОС: Това, което възприемам – илюзия ли е, или не? Имам чувството, че гледам към 
бездушни, кухи, роботоиди, синтетични хора – и се чудя. Дали виждам отражението на самия себе 
си, или наистина виждам…? Това ме отблъсква, защото виждам тези хора като мошеници.

Нека ви кажем какво се случва – това съвсем не е необичайно – добре е, че повдигнахте този 
въпрос – дъбре е, че въпросите, които ни задават от единия край на страната до другия са едни и 
същи – това показва, че се развивате едновременно. Това, което се случва е, че вече не сте заспали. 
Вие сте се отделили от контролираното население – поради енергийния шаблон вътре във вас –
поради това, че сте дошли тук, за да се отделите. Дошли сте тук за да бъдете част от него и за да 
разберете човешката дилема – но след това сте дошли тук, за да се събудите – да приемете цялата 
информация, да бъдете приемник на Космическите лъчи и да позволите на процеса да ви промени. 
Това, което се случва сега е, че доста хитро, момент след момент, вие се променяте толкова много, 
че всичко започва да ви изглежда различно. И започвате да виждате отвъд илюзията. Започвате да 
виждате отвъд контрола на честотата на тази планета. Повечето хора – особено в САЩ – подлагат 
себе си на въздействието на телевизора или радиото. Това са двете методологии, въведени преди 
около 50 години с единствената цел да се контролира човешката честота. Това беше много успешен 
пазарен план, наистина много успешен.

ВЪПРОС: Това отнася ли се и за компютрите – защото аз обичам компютрите и работя с 
тях всеки ден?

Вижте, не самата технология е лоша. С технологията няма нищо нередно. Въпросът се свежда 
до това как се използва тази технология на вашата планета. Проверете своите чувства. Проверявайте 
своята яснота.

За вас, хората е много, много лесно да убедите себе си, че сте добре. Нашето средство 
(Барбара)  казваше на една нейна приятелка оня ден, че когато отиде в Ню Йорк или Вашингтон, 
хората там не мислят, че има нещо нередно. Те не искат и да чуят, когато им казваме: Хора, това не е 
здравословно обкръжение – вие сте поразявани синхотронно – сега е подходящ момент да напуснете. 
Те казват НЕ, ние сме си добре. Те отричат напълно колко наясно могат да бъдат.

Ако искате да сте наясно – ако искате да разберете себе си и вселената – отидете и 
прекарайте една седмица, или две, далеч от електричеството – на някое място сред природата, 
където се чувствате добре. Там, където не преживявате стрес от каквото и да е. След това вижте 
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какво можете да приемете за себе си. Междувременно, отидете и седнете и прегърнете едно дърво. 
Седнете в парка. Доближете се до природата и започнете да виждате способността си да предавате -  
каква е тя, когато сте сред природата и каква - когато сте до контролирана технология.

ВЪПРОС: Но няма начин да избягаме от използването на компютрите – и това е в сила 
все повече и повече. 

Това е хубава технология и един ден ще се превърне в прекрасна технология, а не в 
манипулативна. Вижте, тя е била масово разпространена сред публиката. Публиката я използва в 
своята невинност – без да разбира огромната манипулация, която стои зад нея.

ВЪПРОС: Но ако манипулацията създава карма, причина и следствие – не си ли дават 
сметка манипулаторите, че правят тази манипулация на самите себе си. Че всичко, което 
изпращат във вселената ще се върне обратно към тях?

Не, разбира се, че не. Те все още не са си дали сметка за това. Но вече започват – особено 
вашия почитан президент Буш – той започва да си дава сметка, че всичко, което е задействал, 
започва да се обръща срещу него.

ВЪПРОС: Но някои от тези същества – боговете-създатели – те интелигентни ли са? 
Не си ли дават смета за очевидното?

Нека ви кажем нещо. На вашата планета се приема, че понеже някой е интелигентен, значи 
е и духовно осъзнат. Това е абсолютно невярно! С други думи, някой може да бъде блестящ –
може да се научи да превъзхожда човешките закони – и все пак да не работи с честотата на 
Любовта. Вижте, светлинната честота внася информация. Честотата на Любовта носи съзидание и 
уважение и връзка с цялото творение. Честотата на Любовта сама по себе си може да бъде много 
осакатяваща ако мислите, че честотата е извън вас. Можете да правите това, което е било 
правено на тази планета отново и отново – да боготворите някой, който ви рекламира честотата 
на Любовта така, сякаш е светец. Идеалният вариант е да носите светлинната честота на 
информацията – да станете информиран – и да свържете информацията с честотата на Любовта, 
което ще ви позволи да се почувствате част от творението – ще ви позволи да не го осъждате и да 
не се стахувате от него – ще ви позволи просто да съзрете божественото, съвършенството в него
докато то се развива, за да научи всяко включено в него съзнание за себе си.

Точно както компютрите могат да бъдат използвани по положителен начин. Зависи как го 
използваш. Зависи от криещото се зад него намерение. Ние твърдим, че в продължение на доста 
години намерението зад телевизията е било да се създаде нация от автомати – да се създаде нация 
от хора пристрастени към честотата, която им се излъчва – така, че даже и да не им харесва това, 
което гледат, да продължават да го гледат – това ви държи неподвижни и не ви дава възможност да 
мислите.

ВЪПРОС (Продълж.): Но ако позитивните сили започнат да го използват като честота…?

Това е един от парадоксите, където от една страна освобождаваща информация се предава 
посредством разрушителна честота. И ето. Вие гледате телевизия и някое телевизионно предаване 
ви казва всичко за това колко възвишени и неограничени можете да бъдете – докато всъщност ви 
облъчват с честота, която ви държи встрани от способността ви да мислите – това ви държи в 
неподвижно състояние и ви превръща в общество, което се стреми единствено да оцелее, да не 
закъснява, да си мълчи и да ходи на работа. Ние виждаме твърде малко добро в честотата на 
телевизията и ви препоръчваме да не се подлагате на нейното въздействие.

Всъщност, ако наистина искате да се развивате, казваме го съвсем сериозно, не четете 
вашите вестници, не слушайте радио и не гледайте телевизия. Ако сте в състояние да се оттървете 
от медиите за известно време, ако се отстраните от честотата на хаоса, вълненията, стреса, врявата 
и изкушенията от всякакъв вид, които всъщност не са ви нужни – ще започнее да получавате яснота. 
Ще започнете да се вслушвате в това, което става вътре във вас самите. Ще започнете да 
придобивате възможността да живеете в света, а не да се изгубите в него. Ще получите яснота. Не 
можем да наблегнем на това достатъчно силно!

Всеки иска да спори с нас до край относно това – ами това предаване – или, нека да гледаме 
само тази програма! Спорете за каквото си искате, но ние ви казваме, че когато пътувате по света и 
отидете в страните от третия свят, където не разполагат с баня и тоалетна в къщата, където не 
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разполагат с течаща вода, където не разполагат с готварски печки и хладилници – имат телевизор. 
Ние питаме – какво стои зад това?

Разбира се, ако се намирахте в общество, което наистина го е грижа за неговите членове, там 
нямаше да ви дадат телевизор. Ако бяхте в общество, което наистина почита своите членове, всичко 
щеше да ви бъде дадено по начин, който да ви осигури цялостност, а не лудост. Телевизията освен 
това ви задържа бездейни – насърчава заседналия живот. Огледайте се наоколо си. Събудете се, 
хора! Относно идеята за телевизията ще ви кажем, че когато  телевизора не е включен, в много 
случаи той е създаден така, че да излъчва отклоняваща честота – да предава нещо. Вашите 
микровълнови печки също се използват по начин, който не е бил предвиждан. Бъдете нащрек. Ако не 
се чувствате добре във връзка с нещо, ако то създава статичност и нервност във вас, спрете го. 
Отстранете се от него.

Това, което се случва е, че докато се променяте, вие получавате по-фина настройка. 
Превръщате се в по-чувствителен инструмент. Разбирате ли? И това показва какво е било преди това 
около вас – били сте толкова плътни, че това нещо ви е действало и оказвало влияние и държало в 
сферата на по-ниските вибрации, а вие даже не сте били в състояние да го усетите. Сега, когато 
получавате яснота и променяте своята диета специално за целта, като пиете повече и по-пречистена 
вода, защото водата функционира като проводник на електричество в тялото, също и като очистител, 
всичко започва да се променя. Всичко се ускорява – времето се разпада. Космическите лъчи внасят 
огромна енергия на планетата, а ДНК се развива. Затова всички вие започвате да ставате много 
чувствителни. Ще откриете, че храната, която сте обичали преди една или две години, вече не ви 
харесва, тъй като сте толкова чувствителни към честотите, които се съдържат в някои храни, че не
можете да ги ядете.

Всички вие трябва да обявите ясно своето намерение относно това как бихте искали да бъде 
проектирана вашата реалност. Това не означава, че не сте гъвкави. Това означава, че работите с 
яснота и че заявявате: До моите водачи и духовни същества и всички онези, които ми помагат в 
моето еволюционно пътуване на тази Земя, моето намерение е да имам успех – моето намерение е 
да съм в безопасност във всички неща, които правя – моето намерение е да получавам Любов и да 
отдавам Любов във всичко, което правя. Моето намерение е да си прекарвам страхотно – да съм 
осигурен с блага според нуждите ми – моето намерение е да не се привързвам прекалено много към 
материалните блага.

ВЪПРОС: Аз говоря на Земята като на живо същество. Когато нашите собствени 
центрове на чувствата бъдат пречистени, тогава това ще даде ли на Земята възможност да се 
измести по-плавно, вместо с катаклизми, които отразяват нашия стрес и напрежение и 
полярности?

Да, с други думи, уроците на Земята понастоящем имат общо с много неща. Преди всичко, 
както някой питаше, за настъпването на четвърто измерение – с промяната на честотите, всичко 
наоколо се променя. Когато честотата се променя то е като да се изнасяш от къщи. Вече не живееш в 
същото обкръжение, цялото обкръжение се променя. Тези промени са предназначени да осигурят 
духовен подем в живота на всеки. Те са проектирани да улеснят всекиго в разбирането на опита. Те 
са предназначени да бъде разединен човека от парадигмата, която е дефинирала вашия свят като 
твърд и устойчив. Това е дефинирало вашия свят с много ограничени термини. Ако хората започнеха 
самостоятелно да  поставят като номер едно приоритет качеството на живота, като същевременно 
почитат качеството на живота на Земята, на тази планета би имало много малко промени. Но много 
от хората, особено във вашия Западен свят, вашия Западен експеримент, са загрижени за съвсем 
различно качество на живота - колко електроника притежават, колко коли в гаража си имат. И те 
изобщо не са свързани с влиянието на цялото това материално производство върху чувстващото 
същество тоест, да речем, вашите родители. И така, ако хората не се променят, ако те не направят 
изместване в стойностите, т.е. да започнат да ценят това място, благодарение на което сте тук, 
тогава Земята в своето желание за своята лична инициация, в своя собствен сремеж към по-висша 
честота  ще донесе пречистването, което ще я балансира отново.

Сега съществува потенциал (и ние сме казвали това многократно) много, много милиони хора 
да напуснат планетата за един следобед. Може би тогава всеки ще започне да се събужда относно 
това какво става.



91

Вижте, вие сте получавали предупреждения. През цялото време сте получавали 
предупреждения, които ви насърчават. Окуражават ви. Карат ви да осъзнаете, че трябва да има 
глобална промяна. И да, налице са незначителни движения и тези незначителни движения ще 
нарастнат неимоверно. Всичко зависи от това доколко склонен е съответния някой да се промени. 
Каква е вашата отговорност в този процес? Вашата отговорност е доколко имате желание вие, всеки 
един от вас да се промени! Не само да говори за това – дошло е времето да го направите. И когато се 
посветите на промяната, когато започнете да правите това в своя личен живот, вие автоматически 
правите промяната достъпна за цялата планета.

ВЪПРОС: Един въпрос относно подземните водородни експлозии – информацията , която 
съм приемал казва: Не правете това – не правете това! Но въпреки всичко, Президентът Буш 
настоява да продължим да го правим. Сега планираме да ангажираме всеки в това така, че през 
януари да кажем: Не. Не можем повече да си позволяваме това – ние няма да го толерираме. 
Имате ли други идеи какво можем да направим – нещо, което можем, а засега не го правим?

Вижте, трябва да се събудят повече хора. Начинът, по който повече хора ще се събудят е 
когато осъзнаят отклоненията. Не в съседния град. Когато осъзнаят отклоненията в собствения им 
заден двор.

Ето защо е такова качеството на хранителните продукти – ето защо е непрекъснатата липса на 
стабилна икономика и висящия хаос - ще има нужда от много по-голямо посвещаване на всички тези 
действия. Разбирате ли? Защото вижте, много хора не искат да са на видно място, защото се 
страхуват да не си навлекат неприятности. И затова си казват, аз ще си пазя работата и собствената 
безопасност. А едно от най-невероятните неща, които могат да се видят в едно общество е, че когато 
отнемеш сигурността на всички, куражът започва да разцъфтява като току-що засадена градина, 
защото те вече нямат какво да губят. И тогава хората започват да се изправят.

Никога не си позволявайте да имате чувството, че вашите усилия са напразни. Но и не се 
привързвайте прекалено към резултата. Използвайте силата на своя ум за да възнамерите ясно какво 
точно желаете. Поискайте помощ от нефизическите сфери. Визуализирайте резултата, който искате 
да получите. Разберете, че вие създавате своята реалност, че всеки друг човек създава своята 
реалност – и че всеки има възможността да се събуди по всяко време. Когато подхождате към нещо, 
подхождайте към него с оглед на по-голямата картина. Да, тези детонации под вашата Земя и в 
космоса определено създават липса на устойчивост на вашата планета. В момента устойчивостта се 
колебае. При все това ще ви кажем – всеки момент все повече и повече хора се събуждат. Нека ви 
кажем това – не за да ви тревожим или да ви обезкуражаваме – вие сте малко утопични по природа –
разбирате ли това? Това е добър начин. Няма проблеми. Просто казваме, че вие имате спомени, 
които са много пресни и много близо до предната част на ума, спомени за места, където сте живели и 
където е направо идеално. И имате нужда и стремеж да внесете този идеал на планетата – и да 
приложите на практика този идеализъм – да превърнете този идеализъм в начин на живот. Вие 
правите това за себе си  и вярвате, че правейки го за себе си, другите ще последват примера ви. 
Разбрахте ли? А когато не виждате това да се случва в глобален мащаб, то не означава, че не се 
случва в собствения ви живот. 

Когато достатъчен брой хора създават своята собствена реалност и я създават съзнателно, 
вие създавате нова равнина. Ще бъде направено буквално разцепване на световете. Това 
разцепване е по-вероятно да се случи за повече от двадесет години. Междувременно, повече от 
вероятно е, че вашия свят ще бъде завладян от войни доста пъти и ще се състоят някои много 
объркващи и озадачаващи космически драми. Някои от вашите звездни братовчеди имат нужда да се 
появят пред публиката и да обявят кои са.

ВЪПРОС: Какво ще кажете за замърсяването на океаните и за китовете и делфините, 
които излизат на брега? Те имат по-висша интелигентност – да ни помогнат ли се опитват?

Делфините и китовете са членове на Семейството на Светлината. Те носят една честота. От 
хилядолетия те са носили честотата от някои от вашите древни цивилизации. Делфините - на тези от 
Атлантида; това, което наричате Атлантска култура. Те бяха кодирани преди потъването на 
Атлантида. Дадена им беше много информация. Понастоящем делфините предават тази информация 
на човешкия вид. Освен това, те ви предават и съобщение, което казва, че качеството на техния 
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живот е поставено под въпрос. А щом качеството на техния живот е поставено под въпрос, значи под
въпрос е и вашето. Понастоящем те са огледало за вас. 

ВЪПРОС: Цялото това замърсяване, то безвъзвратно ли е? Всички радиоактивни 
отпадъци и токсични вещества, пестицидите …

Питате ни дали положението е безнадеждно ли? Разбира се, че не. Разбира се, че 
съществуват технологии, които биха могли да почистят това място както трябва, ако това беше плана. 
Но при безотговорността на настоящия човешки вид, това би било безмислено. Защото настоящия 
човешки вид трябва да се научи да почита своето гнездо. Всички вие трябва да се научите да 
почитате своите тела, защото без тялото, не бихте били тук. И без Земята също не бихте били тук. 
Тялото ви е най-великия дар, то е най-ценното нещо, което притежавате – заедно със Земята. И в 
идеалния случай, ще има святост, почитане и ценене и Любов към Земята и към цялото ви човешко 
същество. И когато живеее живота си по този начин си личи. Позволете на красотата да резонира във 
вашия дом, във вашата собственост, в земята с която сте свързани и в земята на вашето тяло. 

ВЪПРОС: Можете ли да ни кажете нещо за ролята, която играят костите? Споменахте 
нещо за връзката на костите с камъните?

Казахме, че информацията е записана в костите просто както информацията е записана в 
камъните – посредством звук, посредством честота. Ето защо ви препоръчваме от толкова време –
работа с тялото, работа с тялото, работа с тялото! Приветстваме тези, които работят над телата си! 
Хората, които се занимават с кондициониране на тялото професионално, са тренирани да правят 
нещо, което нямат представа какво е. Ако някой от вашия отбор по световно управление знаеше 
какво правят когато работят върху тялото, техния труд щеше да бъде забранен! Абсолютно! Тези, 
които работят върху тялото си ще станат преобразуватели на честотата. Пречиствайки физическото 
си тяло вие помагате на интелигентността на Светлинно-закодираните влакна. И честотите в костите 
ви ще работят със Светлинно-закодираните нишки.

Скелетът е вашата структура – формата. Той не е толкова твърд, колкото си мислите. Костите 
са доста порести и същия звук, който е кодиран в камъните е кодиран и в човешките кости. Когато 
върху физическото тяло се работи чрез всякакъв вид енергийни упражнения, това помага на тялото 
да познае своята идентичност. И когато неговата идентичност излезе на преден план, човешката
драма се изчиства по-дълбоко и човек не се изгубва в нея. Човек започва да се гордее със своето 
участие в нея, вместо да се чувства като жертва.

ВЪПРОС: Имам въпрос за онези от нас, които прекарват много, много часове, заобиколени 
от електроника – има ли нещо, което можем да сложим на работното си място?

Съществуват мното кристални структури, които са способни да предават изумителни 
количества енергия. Нашето средство (Барбара) има много приятели, които работят в подобно 
обкръжение, някои от които идват при нас и  ние им препоръчваме, номер едно, много ясно 
намерение всеки ден относно това каква е целта им, какво искат и какъв вид честоти сте способни да 
преживеете.

Ние гледаме на електрониката като на електроника, през която електрическия ток преминава 
по цял ден – той не е съвместим с човешкия ток в тялото. Хората са електрически създания и всички 
тези различни приспосбления работят с електричество. Цялата електрическа система е в 
дисхармония с физическото тяло. Вашия Г-н Тесла е предлагал електрическа система, която е била 
много по-хармонична с човешкото тяло, но тя не е била внедрена. 

И така, за да постигнете ускорен прогрес, трябва да научите да се придвижвате извън тези 
електронни потоци, в които понастоящем се потопявате. Идете сред природата, седнете тихо сред 
природата – седнете край поточе, край воден басейн – за да почувствате енергията на Земята. Когато 
правите това, представете си как стълб от Светлина навлиза във вашето тяло. Препоръчваме ви да 
използвате стълб от Светлина, който навлиза през горната част на главата ви и го оставете да отмие 
всичко от вас. И докато правите това, оставете я да излезе през слънчевия ви сплит и да образува 
броня – мехур от Светлина – около вас. Така, че всичко, което се приближава към вас, да се удря в 
този мехур, а не във физическото тяло.
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Препоръчваме ви да бъдете много ясни относно своя живот и относно това за какво точно е на 
разположение вашия живот. Споменавахме ви, че би било много добре да казвате: “В радост, 
безопасност и хармония, пристъпвам в непознатото.” Тези са условията, при които ще пристъпите в 
неизвестното. Когато кажете това, то заявява какъв искате да бъде вашия опит. Това позволява на 
енергията, която се събира около вас да знае какви са вашите условия.

Докато сте сред природата, вие се отстранявате от тази енергия на електрониката, която 
отклонява от енергията ви и навлизате в ясната енергия. И така се научавате да познавате и двата 
вида, научавате са да работите с тях. Също така ви препоръчваме и да пиете много вода – вода, вода 
и пак вода, пречистена вода!

Научете се да живеете без ограничения. С други думи, всички вие понякога си мислите. О, 
мога да получа това само по този начин. Как ще направя тези неща? Изяснете си какво искате! Искате 
суверинитет, искате яснота, искате енергия, искате духовен подем, искате обновяване, искате да се 
промените и да се развиете. И освен това, искате да прибавите към това някои ежедневни неща. Не 
прибавяйте това към ежедевните си неща. Разбирате ли? Прибавете ежедневните си неща към това, 
за да могат ежедневните ви неща да работят по това. А след това възнамерете да започне да се 
случва невъзможното, а след това седнете и наблюдавайте. Ще бъдете изумени! 

ОЩЕ ОТ ПЛЕЯДИАНЦИТЕ

Вашите мисли, емоции и вярвания, ще бъдат дълбоко повлияни от енергии от многоизмерните 
и от едновременните ви инкарнационни съществувания.  Предизвикателството пред вас ще се състои 
в това съзнателно да успеете да се справите с отварянето на каналите на познанието съдържащи 
информацията за едновременното време. И все пак, вашият ум, духът на вашето съществуване, 
клетките на вашето тяло, мозъкът ви, са многоизмерни през цялото време. Единствено вашето 
съзнателно Аз е настроено така, че да гледа само един канал и поради това именно този канал е 
единственото, което виждате.

Днешният Армагедон включва малцината, които контролират многото. Те на свой ред се делят 
на нежелаещи да мислят самостоятелно и на такива, които искат да знаят; и ще знаят ще разберат и 
ще изберат да изцелят всичко. Истинското изцеление означава състрадателно повторно 
интерпретиране на енергийното разбиране на хора, места, времена и събития.

За да осъзнаете нещата, трябва да преодолеете страха от личната си сила, но въпросът 
остава: Колко далеч ще стигнете, преди да оцените онова, което е вътре?

Ще се заговори публично за опасенията, свързани с генното инженерство, с клонирането и с 
всички видове електронно вмешателство. От много десетилетия насам, подземните инсталации се 
използват като тайни места за провеждане на експерименти  на тези места учените ви си играят с 
възпроизвеждането на живот: правят експерименти с хора, животни и дори комбинират човешки и 
животински гени, като възпроизвеждат отново така наречените отвратителни създания, създавани в 
Атлантида. Ще се сблъскате с етичните съображения във връзка с това какво може да се направи с 
тялото. Напомняме ви, макар че много от вас го знаят много добре  клонингите нямат душа. Не 
притежават искрицата на живота. В найдобрия случай, те могат да бъдат накарани да правят любов  
да участват в процеса, свързан с изявата на сексуалността, при който спермата естествено опложда 
яйцето. Ако можехте да прескочите във времето и да видите как фашисткия клон от вероятностите, 
водещ началото си от настоящото време привлича хората, които не искат да мислят самостоятелно и 
които са много силно привлечени от идеята някой друг да мисли вместо тях! На тях са им вградени 
чипове и те са се превърнали в програмирани роботи. Много функциониращи роботи вече 
съществуват: хората биват хипнотизирани и привеждани в транс от електрониката, към която са се 
пристрастили, при което човек изглежда така сякаш все още функционира нормално, но излъчваните 
от него мозъчни вълни показват, че са в състояние подобно на дрогираните или в състояние на 
ступор. Отнемането на силата от човешкия ум дава повод за сериозна загриженост.

Преди всичко се фокусирайте върху физическата си форма. Разбирайки, откривайки и 
освобождавайки болката, която носите - ще освободи място за комуникации и знания от 
едновременните ви животи, които са много тясно свързани с вашия съзнателен живот.

Умът е универсален по своя обсег и все пак е дисоцииран на много отделни отделения, като 
всички те са до известна степен съзнателни. Умът е в състояние да функционира като интегрирано 
сътрудничество от много идентичности, които работят заедно, сътрудничейки си и проучвайки, 
снабдявайки с познания подсъзнателния ум и подтиквайки го да стане съзнателен. Вратите на 
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подсъзнанието ви ще започнат да се отварят и да освобождават мощни минали емоции. Трябва да 
използвате тази енергия, за да следвате своите импулси и да се научите да вярвате на съвпаденията 
в живота си, на усета и интуицията и чувствата си. А ако не знаете как да чувствате, изпускате нещо 
много важно от тази игра.Чувстването се активира като си дадете позволение да чувствате и да 
притежавате, без да осъждате фонтана от чувства, които се появяват. Вашите чувства са ценни 
активи, които могат да ви помогнат да определите къде стоите при поемането на отговорността за 
своите творения. Когато не признавате как наистина се чувствате, вие отричате своите чувства, а 
след това подсъзнателно проектирате върху други това, което не признавате като свое собствено 
творение. Не е съвсем лесна задача да обявите за свое собствено нещо, което не знаете че 
притежавате - в случая става дума за онова, което е съхранено дълбоко в подсъзнателния ум. Ние 
сме тук, за да ви помогнем в този процес.

Сега генофондът на човечеството е подложен на стрес и въпросът е: ще успеете ли да 
изчистите своите гени? Ще бъдете ли в състояние да преобразувате глобалния шок в нарастващ 
гняв? Сблъскват се вярвания, смесват се стойности и поради усилените енергии, тези манипулилации 
повече няма да могат да прикриват истината. Хората ще си зададат въпроса:"Какво става с нашия 
свят? Какво не е наред с нашите управници? Защо сме в това положение?"

От наша гледна точка, много от вас спряха да ценят веселието. Това е истината. Радостта, 
веселието, доброто настроение, смеха  всички те създават много чиста вибрация. Добре е да се 
възползвате от наличните възможности. Мързелът няма да ви свърши работа. Вие трябва със 
състрадание да се протегнете и да влеете сила в други хора, като използвате за целта думите и 
енергията, за да ги успокоите. Интензивността на телепатията е много голяма точно сега, както и 
вашата сила да търсите това, което искате  това е отплатата за усъвършенстването на ума.

Спомняйте си своето детство  когато сте били радостни и жизнени, въодушевени и 
развълнувани  тези моменти са живи и жизнени и отново ще ви обгърнат енергийно. Всички вие 
имате много контакти с реалности от други времеви линии; важното е да обръщате внимание на 
дребните неща в живота. Вие всички сте многоизмерни. Можете да развиете ум с много личности, 
които са свързани заедно: хармонични, с много задачи, работещи прекрасно с вашия съзнателен ум. 
В момента можете да знаете, че всички те са тук: налични и готови да сътрудничат, като вие имате 
свободата да бъдете които сте. Това е положителната страна от контрола над ума  това е обратното 
на дисоциирания, фрагментиран ум.

Поемането на отговорност е част от преструктурирането на ума. Ние виждаме вероятностите и 
усещаме психичното време. Разбираме вашите дилеми, както и разцъфтяването на вашето съзнание 
и това колко голяма роля играете в тази космическа драма. Ние ви ценим заради вашата способност 
да се губите в нежността и дълбините на своите лични моменти: гушнати в прегръдка, или улавящи 
многото чувствени аромати на лятото. Вие сте забележителни същества и самите вие съвсем скоро 
също ще започнете да разбирате какво точно виждаме ние.

Ако ви е полесно да записвате нещата, за да разберете какво преживявате, непременно го 
направете. Вие сте тук като пионери на възприемането. Използвайте своя ум и го правете 
съзнателно, за да се учите от онова, което приемате. Не очаквайте да прочетете нещо за мощта и 
силата на духовната революция в контролираните вестници, нито да я видите като новина номер 
едно в новините. Трябва да вярвате и да се настроите и да се вслушвате в своята собствена форма 
на комуникация, а след това ще знаете и ще преуспеете.Запомнете, тези, които отказват да се 
събудят хранят онези, които ги контролират. Това е отдавна направено споразумение, упреци не се 
допускат. Този път не става въпрос за вас срещу някого. Ако следвате стария път на 
противопоставяне от типа “Ние срещу Тях”, страхът и безсилието ще продължат да ви правят 
компания - както досега.

Търсете пътя, който носи веселие и радостен живот, където привличате значими и смислени 
взаимоотношения. Енергийно предавайте това, което научавате и доброволността на 
съществуването. Демонстрирайте своята вътрешна способност да преобразувате себе си, да не се 
подчинявате на токсините и на фашистките действия. Имате свой собствен финес, елегантност и 
стил. Използвайте ги! Новото естествено чувство знае, че всичкия живот е значим и че трябва да се 
грижите за него. Влюбете се в себе си, защото сте прекрасна форма на сътворението, способна да 
проявява великолепна и величествена версия на съществуването чрез мисли, думи и дела.

Излекувайте своята кръвна линия, излекувайте своята болка и открийте радостта да се 
освободите от тях! Това е найстрахотното време да си жив, което ще влезе в аналите на вашите 
истории за преражданията. Някой бъдещ ден ще си спомняте и разказвате дълги истории за това 
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какво е било да си жив на Земята по време на голямото ускоряване  един 25годишен промеждутък 
от многоизмерна енергия, магически, внушителен и мистериозен.

ПЛЕАДИАНЦИТЕ  МИНАЛО И ИСТОРИЯ

Онези, които първоначално засели тази част от Галактиката са известни като Основателите.
Първата цивилизация възникнала в звездната система Лира преди много милиони години.
Те били с хуманоидна форма.
След това възникнали много издънки от тази цивилизация, докато се осъществявала 

колонизация на различни планети от Галактиката.
Една от тях покъсно станала известна като Плеядианската.
По реда на възрастта им, расите идват от Лира, Вега, Зета Ретикюли, Арктурус, Сириус, 

Орион, Плеяди, Земя.
Всички цивилизации в нашето Галактическо семейство имат генетични връзки със съществата 

от Лира.
Една група от оригиналната Лирианска раса напуснала своята планета, тъй като искала да 

открие и да се развие чрез позитивната полярност.
Те вярвали, че страданието и болката могат да бъдат избегнати.
Станали пионери в проучването на тази идея.
В своето търсене на нов дом, те открили млада планета богата на природни богатства  

Земята.
Те съществували едновременно със земната приматна раса, но скоро открили, че не могат да 

се адаптират към енергиите на планетата.
Затова взели ДНК от тези примати - за да им помогне да се приспособят.
След това другите Лириански групи кацнали на Земята, отваряйки стари рани и конфликти.
Първоначалният колектив решил още веднъж да напусне и открие друга планета.
Накрая те открили нов дом в звездната система Плеяди.
Тогава тези Земни/Лирианци се отцепили от останалата част от своето Галактическо 

семейство.
Започнали да ценят мира и хармонията толкова много, че отрекли всички форми на 

негативност.
Но техният растеж и еволюция стагнирали  те имали нужда от нова цел.
Междувременно, цивилизацията от Орион проучвала негативната полярност с ужасяващи и 

разрушителни резултати.
Те постоянно били във война със самите себе си и в конфликт с останалите извънземни раси.
Плеадианците решили да отправят предизвикателство към тази негативност на Орион.
Тези опити били краткотрайни, една от техните населени планети била разрушена от 

Империята от Орион.
Потресени от това, техният страх от негативността бил създаден  те станали още 

поизолирани.
По време на този период генетичните експерименти на Земята били в пълен ход.
Плеадианците били помолени да дарят своето оригинално Земно/Лирианско ДНК за проекта.
Казано им било, че това ДНК ще играе главна роля при развиването на човешкия хибрид.
Така започнала специалната връзка между човечеството и Плеадианците.
Защото те буквално са нашите постари братовчеди.
Последвали хиляди години Плеадианско взаимодействие с нашите ранни предци.
Те били третирани като богове.
За жалост Плеадианците започнали да се наслаждават на своята сила.
Използвали страха, за да манипулират, служели си със своите повисши технологии и 

започнали да ревнуват другите извънземни, които идвали на Земята.
Днес Плеадианците се срамуват от своето тогавашно поведение.
Те вече не гледат на хората като на деца.
Вторият път те искат да внесат поправки.
Биват избрани като първата извънземна раса, която да помогне на Земята да се вмести в 

"поголямата извънземна картина".
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Тъй като външният им вид е подобен на хората е било решено, че така нашите страхове ще са 
помалки.

Понастоящем се обсъжда въпроса за масови контакти по целия свят в близко бъдеще.
Това би включвало масово приземяване както в Англия, така и по целия свят.
В допълнение, ще има космически кораби, видими над всеки главен град в света*.
Това обаче са само вероятности, а не сигурна информация.
Някога интегрираните хора след това ще помогнат на Плеадианците да включат негативната 

полярност обратно в своята раса.
Посредством форма на пренасяне на паметта те могат да научат за нашите негативни драми 

без да трябва да ги преживеят в действителност.
Кармичното колело се върти с пълен размах  ние ставаме учителите, а Плеадианците  

нашите ученици.
* Напълно е възможно, обаче, отборът на “тъмните фланелки” да “открадне” тази идея и да 

прожектира в небето холографски изображения на летящи чинии, придружени и от истински такива, 
които да са всъщност със земен произход – ако това стане, нека всеки използва като ориентир своя 
вътрешния усет – дали изпитва чувството, че “нещо не е както трябва”.

ЧОВЕК-ПЛЕЯДИАНЕЦ ЛИ СТЕ ВИЕ?
(СЪБУЖДАНЕ НА ВАШИЯ ПЛЕЯДИАНСКИ ГЕН)

Много човешки същества в това измерение носят ген на Плеядите в своето ДНК. Те не 
осъзнават неговото наличие, докато той не се активира и не донесе големи промени. Първоначалното 
активиране на този ген поставя началото на едно пътуване от страна на хоратаПлеадианци към 
откриване на истинската им природа и действително им предназначение в това измерение. Всеки, 
който чете този материал, вече е получил своето активиране, независимо дали си дава сметка за 
това или не, а някои от вас може да са и на последващ етап на осъзнаване, където сте готови да 
започнете да работите за своето повисше предназначение.

Събуждането става при скорост, която е подходяща за съответния индивид. Вашите повисши 
съзнателни съставни части определят кога става първоначалното активиране. Те работят с вас 
посредством процеса на емоционалното пречистване и продължават процеса на активиране през 
този период.

Събуждането може да стане в рамките на продължителен период, или за пократък период, в 
зависимост от вашето ниво на съпротива. Съпротивата НЕ спира процеса. Тя само го удължава и 
предизвиква болезнени преживявания. Понякога трябва да преживеем безмислеността на 
съпротивата, преди да отдадем дължимото на своето найдълбоко предназначение и цел.

Всичко в нашата вселена работи в съответствие със законите на електромагнитната и 
холографска проекция. Универсалните /вселенските/ закони от този тип, са основани на начина, по 
който съществата избират да изразят себе си. В другите измерения могат да се прилагат различни 
закони, които физиците могат да не наблюдават в това измерение. Нашето обкръжение и хората 
около нас са проекции на нашата собствена енергия; ние по магнитен път привличаме ситуации, 
които съответстват на вътрешните ни мисли. Нашите ДНК структури проектират нашите вярвания, за 
да създават физическата реалност, която преживяваме.

ХоратаПлеадианци магнетично се привличат помежду си, посредством енергията, 
проектирана от активирания Плеадиански ген. Ще се срещаме с хора, които говорят за, или които 
претендират, че са Плеадианци. "Случайно" ще четем написани от Плеядите неща, и/или ще се 
оказва, че слушаме музика, ценим изкуството, или гледаме филми направени от хораПлеадианци. В 
първите етапи на първоначалното активиране може да не си даваме сметка за значимостта на всичко 
това. Може да се случи така, че в първоначалното търсене на духовната истина, написаната от 
Плеядите литература да стане част от нашия списък с книги. Първоначално може дори да отхвърлим 
идеята за влияние на Плеядите.

Всеки, който чете ТАЗИ литература няма нужда да се съмнява, че е човекПлеадианец, защото 
сайта и настоящия материал са кодирани така, че да достигнат до всички онези, които са вече готови 
да изпълнят изцяло своето предназначение. Може да не си давате сметка, че стигате до този етап, но 
това ще ви даде знак, че може да направите споразумението на съзнателно ниво. Тук сте, за да 
изпълните задължение и активирането ви тласва в тази посока.
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ОТРИЧАНЕ

Да се споразумеем със своето Плеадианско наследство не е лесна задача. Знам това, защото 
отричането е моя найголям враг. Научих, обаче, че то е вградено в структурата на вярванията на 
всяко човешко същество. То е в гените. Ето защо, човешката раса се бори със своята идентичност.

Нашето отричане не е част от нашето Плеадианско наследство, а от нашата многоизмерна 
природа. Плеадианците са просто многоизмерни същества, чията форма е с много висока честота, с 
каквато някога са били и хората. Технически казано, Плеадианците са просто високо еволюирали 
хора. Всички жизнени форми започват при тази висока честота.

Човешките същества са убедили себе си, че тяхната реалност е ограничена в рамките на тази 
вселена и на физическото тяло и техните ДНК-шаблони отразяват това. Всички чувства отвъд 
физическата структура слабо се използват. Плеадианцитехора притежават същия тип ДНК. 
Единствената разлика е, че активирания Плеадиански ген създава ускорено трансформиране на тези 
структури. То е много бързо и интензивно. Тази трансформация се проявява в емоционален и 
физически смут в самия човекПлеадианец, докато той започва да поставя под въпрос своите 
вярвания и житейско предназначение. Докато започва своето пътуване в духовна истина и научава за 
своето наследство, човекътПлеадианец се сблъсква с големи конфликти, които се проявяват като 
съмнения.

ВЯРА

За Плеадианците, които влизат в това измерение, за да станат хораПлеадианци, 
СПОМНЯНЕТО е найтрудната част от процеса по събуждането. Плеадианската енергия е с твърде 
висока честота, за да бъде задържана в плътното човешко тяло и тъй като нашето събуждащо се 
съзнание е нарочно разположено в това измерение, изпитваме трудност да резонираме с нашето 
Плеадианско минало.

Поради това, ВЯРАТА е основното лекарство по време на събуждането. Докато съществуват 
ясни индикатори на вашия Плеадиански ген и вашето подълбоко познание поддържа тази 
информация, вие може все още да се съмнявате, защото вашата система от вярвания ще влиза в 
конфликт с тези нови идеи за себе си. Съмнението е просто борба между старите установени
вярвания и новите, в опит да се намери място във вашата човешка система.

По време на тези фази на вътрешна борба, единствено вярата ще ни накара да преследваме 
нашите цели за самореализация. Можем единствено да научим абсолютната стойност на този 
принцип, действайки върху своите найдълбоки импулси в лицето на страха. Всички ние признаваме 
на думи идеята за вярата, но когато се сблъскаме с труден избор, често се отвръщаме от нея. 
Единствено с течение на времето и опита, укротени от тази дълбока вяра, признаваме напълно 
своята идентичност и предназначение като хораПлеадианци.

ОТГОВОРНОСТ

Когато се споразумяваме с нашето Плеадианско наследство, много хораПлеадианци отказват 
да носят отговорност за своите животи. Те може да използват новото осъзнаване на себе си като 
извинение за своето антисоциално поведение, или да го приемат като квалификация, да се гневят 
непродуктивно срещу пропуските на човечеството. Някои сайтове на Плеяди предлагат да се 
формират комитети за "намиране на други планети за обитаване", или за да "построят късмически 
кораби и да се махнат от тук". Чел съм и за плеадианци, които искат да напуснат планетата 
посредством програми за "духовно извисяване" и съм говорил с хора, които говорят за напускане на 
планетата в случай, че "инопланетяните им предложат да ги закарат". 

Тези хора трябва да признаят, че се сблъскват със съвсем човешки изявления за посвещаване 
и трябва да ги проучат и да се освободят от тях. Плеадианците са тук, за да помогнат в програмата за 
снабдяване на човечеството със сила. Освобождаването им от това измерение няма да стане, докато 
не поемат тази отговорност, защото те са част от поголямо групово съзнание, в което са се включили 
доброволно в тази роля. Ето изборът, който ги държи обвързани с това задължение.
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Ние сме хора, както и Плеадианци и сме си създали много ограничаващи вярвания, което 
често ни се отразява в трудни обстоятелства. При активирането, трябва да отработим това. В 
противен случай, процеса на събуждане се удължава и създава повече трудности и болка.

Ние не сме тук, за да празнодумстваме и бръщолевим за несправедливостите на този свят. 
Преминали сме през човешките си прераждания, за да почувстваме, разберем и намерим начин с 
помощта на нашето Плеадианско повисше съзнание, за да започнем своята собствена уникална 
програма за съдействие, която ще промени тенденцията на хората да се самозаробват.

РАЗПОЗНАВАНЕ НА СВОЕТО ПЛЕЯДИААНСКО НАСЛЕДСТВО

Вие сте човекПлеядианец (някои ни наричат Служители на Светлината), получил 
първоначалното си активиране, ако се идентифицирате с повечето или с всички от споменатите 
подолу точки:

1. Преминали сте през духовна трансформация /не в религиозния смисъл/, което ви е накарало 
да поставите под въпрос своите вярвания и взаимоотношения със света.

2. Хората и обстоятелствата в живота ви вече не представляват същия интерес за вас. 
Нещата, които преди са били толкова важни за вас, сега вече ви се струват незначителни  изглеждат 
ви плоски и маловажни

3. Трудно се свързвате с хора, с които преди сте имали много общо  те самите вече също не 
ви разбират.

4. Имате чувството, че "търсите нещо".
5. Всичко споменато погоре ви причинява известна /ако не и позначителна/ депресия  

чувствате, че всичко е безмислено и въпреки това не знаете какво да направите в тази връзка.
6. Чувствате се виновни, защото имате всичко, което ви е необходимо, а въпреки това се 

чувствате празни вътрешно.
7. Интересувате се от алтернативни терапии за лечение, медитация и т.н.
8. Дълбоко в себе си винаги сте знаели, че сте различни от другите.
9. Винаги сте били чувствителни към различни форми на човешкото страдание и сте имали 

дълбоко вътрешно желание да направите нещо във връзка с това
10. Жадно поглъщате езотеричната литература, част от която съдържа информация за 

Плеядите и другите видове Служители на Светлината
11. Срещали сте хора, които говорят за Плеядите; или претендиращи, че са Плеядианци; или 

които говорят за Плановете на Плеядите.
12. Звездите ви очароват, както и/или историите за извънземни посетители.

АКТИВИРАНЕ НА ВАШАТА ЦЕЛ

Найчесто задавания въпрос е "Какво да правя?". Ето процеса, който ще осигури 
трансформацията, необходима ни за да изпълним ролята си на Плеядиански Носители на 
Светлината.

ПЛАНОВЕТЕ НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ ЗА ЛИЧНОТО АКТИВИРАНЕ
В зависимост от вашия многоизмерен опит, може да ви е необходим /или не/ 

човекПлеядианец, който да ви помага. За подобен наръчник може да ви послужи книгата 
“Инициативата на Плеядите”. Съществуват и курсове, които можете да посещавате.

СТЪПКА 1:
НАУЧЕТЕ СЕ ДА МЕДИТИРАТЕ
Научете се да медитирате ефективно, за да правите контакт с различните аспекти на 

повисшето си съзнание в измерението на Плеядите. Те винаги присъстват като част от поголямото 
ви осъзнаване. Ваша отговорност е да се настроите спрямо тях, посредством процеса на 
медитативна визуализация.

СТЪПКА 2:
ОПОЗНАЙТЕ ПОВИСШИТЕ АСПЕКТИ НА СВОЕТО "АЗ"
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Опознайте различните личности в групата на своето повисше съзнание. Научете функцията 
на всеки от тях и открийте как вашата човешка функция пасва на плана за лекуване на цялото 
групово съзнание.

СТЪПКА 3:
НАУЧЕТЕ СЕ ДА ПРИЕМАТЕ ИНФОРМАЦИЯ
Вашето групово съзнание винаги общува с вас посредством вашия подсъзнателен ум. Именно 

посредством този метод на комуникация сте се оказали в тази нова осъзнатост на вашето 
Плеядианско наследство. При все това, вие не винаги действате според своята интуиция, тъй като и 
егото оказва мощно влияние в това отношение. Когато се научите да приемате информация правилно
ще отстраните егото като препятствие. Когато се нуждаете от съвет какво действие да предприемете 
при дадени обстоятелства, спуснатите към вас думи от вашето повисше съзнание ще заобиколят 
влиянието на егото. Зависи изцяло от вас самите обаче дали ще последвате този съвет, независимо 
колко може да ви плаши той.

СТЪПКА 4:
РАЗБЕРЕТЕ ИСТИНСКАТА ПРИРОДА НА РЕАЛНОСТТА
Придобийте разбиране на истинската природа на реалността. Егото ни дава илюзорна 

представа за начина, по който работят нещата  ние живеем по неговите правила и в резултат на това 
не използваме силата си. Едва когато се научим да разбираме научните принципи на холографската 
проекция и електромагнетизма, ще започнем да опознаваме себе си и да си възвръщаме силата.

СТЪПКА 5:
НАУЧЕТЕ СЕ ДА ИДЕНТИФИЦИРАТЕ ВЯРВАНИЯТА, КОИТО ВИ ОГРАНИЧАВАТ ВЪВ 

ВАШЕТО ЧОВЕШКО СЪЩЕСТВУВАНЕ
Започнете да откривате себе си. Какви са вашите вярвания? Кои парадигми ви задържат? Как

са свързани те с вашите мнения и поведение? Как сте ги развили? Какви древни системи от вярвания 
лежат във вашия подсъзнателен ум? Открийте тайните на вашето несъзнато. Как тези вярвания се 
проектират за да създадат вашите преживявания? Как привличате повече от тези вярвания поради 
тези вярвания?

Може да живеете с много неидентифицирани страхове, които стават причина да отричате 
своето Плеадианско наследство. Когато сме неспособни да вярваме в себе си въпреки вътрешното 
знание за своя произход, ние се сблъскваме с блокажи, които само анализа на нашите вярвания може 
да разкрие. Всички ние, в един или друг момент, преживяваме конфликта да узнаем, че сме 
Плеадианци, същевременно отричайки го. Можем да облекчим фрустрацията като разберем какво я 
предизвиква. Ние не сме ограничени от нашето човешко съществуване. Ние сме многоизмерни. 
Отстраняването на връзките, които ни свързват с това измерение, осигурява връщането на нашата 
сила.

СТЪПКА 6:
НАУЧЕТЕ ЗА ПЛЕАДИАНЦИТЕ
Научете за своето Плеадианско наследство. Трябва да знаете кои са те и какво сте станали по 

отношение на тях, за да можете да изпълните своето предназначение. Вие сте Плеадиански 
Служител на Светлината. Защо сте се записали доброволец? С кого работите? Как функционират те 
по отношение на това измерение? Могат да бъдат зададени много въпроси и вие можете да откриете 
с помощта на спуснатата вече информация чрез други хора всичко това, както и чрез самостоятелно 
снемане на информация.

СТЪПКА 7:
ЗАПОЗНАЙТЕ СЕ СЪС СВОЕТО ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕ
Започнете процеса по установяването на своето предназначение, като разберете какво е то. 

От вашето решение зависи как да съдействате на инициативата на Плеядите и това решение се 
базира на вашата страст и таланти. Какво обичате да правите? Коя дейност прави живота ви смислен 
и значим? Как тази дейност може да бъде използвана, за да повлияе на другите да възвърнат своята 
сила? Всеки Плеадиански Служител на Светлината има различна функция. Някои преподават, други 
пишат книги, някои свирят, други правят филми. С какво можете да допринесете за колективното 
съзнание на човечеството?

СТЪПКА 8:
НАПИШЕТЕ СВОЯ ПЛАН ЗА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО СИ
След като открием кои действително сме, ще трябва да започнем своята мисия с план за 

нашето предназначение в настоящото измерение. Подготвяйки го, ние даваме насока на другите 
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аспекти на нашето повисше съзнание  онези същности, които ни водят духовно. Те също имат нужда 
от насоки от нас. Ние сме физическото проявление на групата съзнания и е необходимо да очертаем 
точно каква функция ще изпълняваме. Освен това, трябва да заявим и каква финансова подкрепа ни 
е необходима. След като планът ни завърши, ние се обвързваме с него за толкова дълго, колкото е 
необходимо той да съществува. Докато сме фокусирани върху своята цел обстоятелствата ще се 
проявяват в съответствие с този план.

СТЪПКА 9:
ЖИВЕЙТЕ ЧЕСТНО
Всеки човекПлеадианец трябва да живее абсолютно честно, в съответствие с вселенския 

закон. Ние сме тук, за да донесем вестта за силата и любовта и трябва да живеем силен и изпълнен с 
любов живот, ако искаме да повлияем на хората положително. Онези, които не правят каквото 
говорят, ще имат слабо влияние. Това ще се отрази и на обстоятелствата от техния живот. Няма 
значение колко прекрасно излагаме принципите за любовта и силата  ако не можем да ги приложим 
към своя собствен живот, това означава, че живеем като безпомощни. Нямаме правото да 
разпространяваме тази съобщения, докато не успеем да заживеем в абсолютна истина със себе си. 
Не можем да лъжем човечеството. Вече има толкова много наранявания и несправедливости, които 
то е поело на плещите си. Плеадианците трябва да учат на любов и сила чрез своите собствени 
действия.

КАКВО Й СТАВА НА НАШАТА ПЛАНЕТА?

При навлизането на Земята в 4то измерение, преди нейните полюси да отидат на нови места, 
което ще стане когато самото човешко съзнание се измести в 4то измерение ще има период от 
време, когато ще цари хаос. Това е период, в който повечето хора ще полудеят, всички социални 
системи, финансови системи, политически и др. ще се разпаднат и планетата ще бъде обхваната от 
всеобщ хаос. Този период по традиция продължава от 3 месеца до две години преди реалното 
изместване на полюсите.

Хаосът се предизвиква тогава, когато геомагнитните полюси на земята спаднат до нула. Това 
предизвиква хаос, защото човешкото същество има нужда от магнитното поле на Земята, за да 
поддържа своя емоционален баланс и памет. Когато магнитните полюси спаднат до нула, хората 
полудяват.

Някои религиозни ордени се подготвят отдавна за този период /напр. Мормоните са запасени с 
храна и вода за две години/. Но да вярваш, че ако направиш това ще оцелееш, а след две години 
всичко ще си продължи по старому, е нереалистично. 

В края на този период съзнанието ще се разшири и ще се роди новото съзнание  това на 4то 
измерение. Да се подготвим физически за това е невъзможно.

Ето някои реални доказателства получени от нас  вие си решете дали те са реални или 
въображаеми и как да реагирате на тази информация.

1. ОТ КОСМОСА
На 14 декември 1997 г. от дълбините на космоса до земята е достигнала експлозия. От район с 

размера на Тексас, отдалечен на 12 милиарда светлинни години е дошла експлозия, за която /според 
Е=МС на квадрат/ би била необходима цялата материя във вселената /за да се освободи толкова 
много енергия/. Според нашето разбиране на вселената, това би трябвало да е невъзможно. На 
Земята никой не би могъл дори да започне да обяснява това, но за да се усложни още повече 
ситуацията, след тази първа експлозия са станали още 2000 такива. Над 2000 нови вселени са били 
създадени в рамките на тази!!!

2. ЦЕНТЪРЪТ НА ГАЛАКТИКАТА
От 14 декември 1997г, центърът на нашата галактика също е започнал да излъчва огромни 

количества енергия във вселената. Това също е необяснимо според учен с които съм говорил. По 
думите на същия учен, всъщност сателита, който е бил разрушен през юни 1998г /"сигнализиращия" 
сателит/ е бил разрушен от едно от тези избухвания от центъра на нашата галактика. Според този 
човек, ако тази енергия продължава да се повишава и пулсира, би могла евентуално да разруши 
всички наши сателити, намиращи се около Земята.
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3. СЛЪНЦЕТО
През 1992г всичко свързано с нашето слънце е било нормално. То е имало магнитен северен и 

южен полюс. Функционирало е нормално според стандартите на нашите учени.
През декември 1994г, космически кораб на НАСА е отишъл да измери магнитното поле на 

слънцето и се е оказало, че слънцето вече няма северен и южен полюс. Магнитното поле на 
слънцето се е променило драстично в едно хомогенно поле. Научно обяснение на този факт, разбира 
се, няма. Никой досега не е виждал подобно нещо. След това сателитът СОХО е бил изпратен на 
проучване за две години.

В началото на юни две комети са влезли в слънцето  това не е необичайно. Годишно в 
слънцето влизат около 25 или повече комети и астероиди. Дотогава нищо не се е случвало, когато 
космическо тяло се удари в слънцето. Но този път слънцето е реагирало по начин, който никой 
дотогава не е виждал. Приблизително 30 до 35 слънчеви изригвания са се появили от повърхността 
на слънцето в два паралелни кръга на 19.5 сев. и южна ширини. Това са ширините, където 
взаимнопресичащите се тетраедри пресичат сферата на слънцето.

Също както със Земята или с човешко същество. Ако бяха се получили две или три слънчеви 
изригвания едновременно, това щеше да е повод за голяма загриженост поради магнитните бури, 
които биха били предизвикани на Земята. Но количество от порядъка на 3035 е изключително.

Освен това, според Грег Брадън протонния поток на слънцето, който се измерва в ПЮИ се е 
повишил до около 25 000 в края на 80те години. Учените са много загрижени от факта, че толкова 
много енергия достига Земята. А знаете ли каква е била тази стойност преди няколко дни? 42 000 
ПЮИ!!! Никой обаче не казва нищо. Какво могат да кажат?

И друго  на 25 юни, 1998г сателитът СОХО който е наблюдавал слънцето, според НАСА 
внезапно е спрял да работи. Повече обяснения не ни дават. Възможно ли е това да е реално, или е 
нарочно предизвикано като проблем, с цел да се спре подаването на информация към обществото?

И още. На 26 юни 1998г на Земята е имало магнитна буря с магнитуд 6 или 7 степен. 
Обикновено целият свят бива информиран, за да сме подготвени за този потенциален проблем. Този 
път НАСА не е уведомила обществеността. ЗАЩО?

КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА ГОЛЕМИЯ ЕКСПЕРИМЕНТ?
(информацията е от Нибиру, чрез Джелайла Стар)
www.nibiruancouncil.com
Големият експеримент е свързан с целта на Създателя да интегрира двете полярни 

противоположности Светлината и Мрака. В нашата вселена тези две форми енергия са представени 
от две раси  човешката и влечугоподобната. Опитвали сме се вече на два пъти безуспешно да 
интегрираме поляритета. Сега сме на път да успеем.

КАК ЩЕ ПРИКЛЮЧИМ УСПЕШНО ГОЛЕМИЯ ЕКСПЕРИМЕНТ?
Чрез съзнателно изграждане на 5измерно общество, където Светлината и Мрака са 

балансирани. Това означава, че ние вече сме балансирали енергиите на Светлината и Мрака в себе 
си за да могат да се прояват като наша реалност.

ЕДИНО СЪЗНАНИЕ
Някои го наричат Христово съзнание. Имам предвид състояние на съзнанието в което 

вярваме, че всички сме едно, следователно всичко, което правим и мислим, оказва влияние върху 
всичко друго. Първостепенният компонент тук е единството. При Големия Експеримент Единство на 
съзнанието представлява Светлината.

ИНТЕРНЕТ: НОВИЯТ КОЛЕКТИВ
Компютърът ни предпазва от евентуалната злоупотреба с  колектива от страна на онези, които 

искат да ни заробят, защото докато я използваме не могат да ни програмират да стоим все свързани 
с мрежата и съзнанието ни да е настроено “на вълна Интернет” през цялото време. Ето как колектива 
се превръща в инструмент за осъществяване на контрол. Когато достатъчно много хора започнат да 
остават “настроени”, или “он лайн” през цялото време и този брой достигне критична маса, тази нужда 
се превръща в навик, а този навик трябва да бъде обслужван така, че онези, които осигуряват 
съответната технология и други подобни неща удовлетворяват тази нужда. Ако това поведение не 
бъде съзнателно спряно, скоро възниква общество, което си стои постоянно свързано с мрежата и 



102

именно тогава вече то е узряло за манипулация от типа поставяне на микрочипове в самите хора, или 
за контрол над ума. Дръжте сметка за опасността да се пристрастите към непрекъснат престой в 
мрежата.

ЗА ИЗМЕРЕНИЯТА
За нас измеренията не са вертикални, а хоризонтални  те са състояния на колективното 

съзнание. Едно измерение не е подобро или полошо от друго  те са като игрални полета, където 
можеш да учиш уроците, които това състояние на съзнанието или това измерение могат да ти 
предложат. Можеш да ги уподобиш на футболни стадиони. Един от тях не е подобър от другите  те 
са просто различни. Всички са за игра на футбол, някои са открити, други закрити. Играта която се 
играе е същата, но отборите всеки път са различни. Понякога два едни и същи отбора се срещат, за 
да изиграят същата игра отново макар, че преживяването от играта и крайния резултат са различни. 
Ние, които сме в девето измерение сме стари кучета. Били сме наоколо дълго време и сме играли 
тази игра на полярностите, опитвайки се да постигнем своята крайна цел... интегриране.

Когато започнете да се събуждате за своя многоизмерен живот ще откриете, че започвате да 
си спомняте някои от хората в своя живот от други места и времена. Ако са членове на семейство в 
тази друга реалност може да откриете, че може да искате да се свържете повече с тези, които са те в 
съответния друг живот, отколкото с това, което са в настоящия ви живот.

Да живееш многоизмерно означава да живееш всеки ден със спомените от други животи и с 
всички емоции и чувства, съдържащи се в тях. Както все още чувстваме емоциите от първата си 
среща  спомените от други животи са също толкова реални.

Да си многоизмерен изисква огромна отговорност. Докато спомените от другите ни животи 
станат поясни, трябва да решим как ще се справим с тях в настоящата реалност. Някои от вас 
започват да си спомнят връзки, които в този живот не са като в другия. Срещаш някого и чувстваш, че 
трябва да ти е съпруг, но той е вече женен. Това може да стане източник на истинска емоционална 
травма. Може да изпитваш гняв, че не можеш да си с него и да си причиниш болка в настоящия 
живот. Настоящият ти съпруг пък може да се почувства застрашен от това и да възникне конфликт.

Да се отвориш за многоизмерността означава да си спомниш кой си сега и кой си в другите си 
животи. Означава и да поемеш пълната отговорност  да откриеш и цениш истинската причина за 
своето многоизмерно съществуване тук в трето измерение, а не само очевидните си 3измерни 
желания. Не забравяйте, че всички тези животи протичат едновременно сега. Линейното време 
съществува само тук, в рамките на "Големия експеримент". Не забравяйте и това, че заедно с 
радостта да получиш достъп до другите си животи идва и предизвикателството, свързано със 
спомените, които съдържат раните, които сте дошли да излекувате тук. Моето семейство, например, 
не е единственото ми семейство от друго измерение и времева линия.

Започнах да разбирам, че въображението всъщност е програмна операционна система /нещо 
като Уиндоуз, но далеч подобра/ в човека, посредством която сме в състояние да получаваме достъп 
до Акашевите записи и до някои други космически записи. Психичните жлези са софтуерните 
програми, които използват операционната система, за да превръщат информацията във форма, която 
можем да разберем.

Хората имат напълно развито емоционално тяло, т.е. в тяхното ДНК е вграден наймощния 
инструмент на сътворението. Той се нарича състрадание  това е найвисоката възможна честота и с 
нея можете да изграждате нови реалности, или да променяте вече съществуващите.

Когато имаш напълно развито емоционално тяло, ти имаш способността да преобразуваш 
нискоенергийните емоции от типа на гняв, горчивина и срам, в състрадание. Този процес се извършва 
във Висшето сърце или тимуса, които функционират като огнище  вземат енергиите от ниските 
честоти и ги преобразуват във високочестотна форма.

Състраданието е емоцията и честотата, които могат да променят нашето ДНК. Ниските честоти 
трябва да бъдат повишени във високи. Ако можете да постигнете състрадание, можете да създадете 
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магнитно поле на състрадание. Ако можете да създадете това поле, вие можете да създадете и 
решетка от това поле с желания от вас размер. За да се създаде достатъчно голяма решетка от този 
тип са необходими просто достатъчен брой хора /магическия брой 144 000/, които да захранят тази 
решетка така, че да могат да я разширят с желаните от тях размери  например такава, че да може да 
обгърне планетата.

Когато ние, като нация и раса, успеем да разберем, че проявите на Мрака са просто външните 
форми на мрака вътре в самите нас ще спрем да се борим с тях и ще ги интегрираме. Когато си 
спомним, че всички сме едно, влечугоподобни, хора, мъже и жени, ние ще отворим сърцата си за да 
прегърнем своята тъмна страна, за да станем отново цялостни. С нашето състрадание ние ще 
създадем свят на хармония и ще доведем играта до нейния успешен край.

Работата на вашите водачи е да ви осигуряват духовна подкрепа. Болшинството от 
подкрепата ще дойде от хора, които са дошли тук да служат. Това е значението на баланса между 
службата в полза на себе си и службата в полза на другите. Това е значението на тази двупосочна 
улица.

КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВАТ ВРЕМЕВИТЕ ЛИНИИ?
Времевите линии са проекции от събития, които се случват в резултат от определен наш избор 

или решение. Въз основа на поредицата решения, които сме взели до даден момент, се създават по 
няколко времеви линии или проекции от събития  въз основа на направения от нас избор, в 
реалността ни се проявява една от тях.

КАКВО ОЗНАЧАВА ТЕРМИНЪТ "ПЪРВАТА ВЪЛНА"?
Отнася се за онези индивиди, които имат договор сключен от тяхната душа да бъдат учители 

на стотици и хиляди или милиони хора по време на духовното израстване, който ще приключи до 
2012 година.

ИМА ЛИ И ДРУГИ ВЪЛНИ?
Да, има и Втора и Трета. Първата вълна е наймалката, Втората е много поголяма, а Третата 

е найголямата, която ще избере духовното израстване.

ИМА ЛИ СПЕЦИАЛНИ КОДОВЕ В НАШИТЕ ТЕЛА СЪДЪРЖАЩИ ИНФОРМАЦИЯ ЗА 
ДОГОВОРА ЗА ПЪРВАТА ВЪЛНА И НАШАТА МИСИЯ?

Да, в ДНК има кодове, които съдържат информация за Договора за Първата Вълна и за 
специалната мисия, избрана от всеки индивид при изпълнението на този договор. Тези кодове са като 
микроскопични чипове, съдържащи тази информация. Много от тези, които трябва да са в Първата 
вълна получават символи и/или звуци, които са част от езика, известен на всички участници в 
Първата Вълна. Това е универсален език на светлината, като в случая светлината е информация.

Този език по някакъв начин включва ДНК в себе си. Той съдържа звуци и символи подобни на 
еврейската азбука, която е основана на този език.

КОГА Е ЗАПОЧНАЛА ПЪРВАТА ВЪЛНА?
Кодовете на тези от Първата Вълна са активирани около 1996 година, но не едновременно, а в 

рамките на двегодишен период с начало 1994г, като болшинството са активирани през 1996г.

КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА ДОГОВОРА ЗА УЧАСТИЕ В ПЪРВАТА ВЪЛНА?
Това е договор за преподаване и водачество в областта на духовното извисяване. Това е 

първата група души, които ще покажат пътя в новото хилядолетие и ще подготвят останалите за 
прехода. Те могат да бъдат учители, преподаващи концепциите за многоизмерността или 
изобретатели, които ще създадат технологиите, които ще са необходими за 5то измерение. Те ще 
създадат основата и ще подготвят хората за тяхното придвижване напред.

СПЕЦИАЛНИ КЛЮЧОВЕ ЗА ОТКЛЮЧВАНЕ НА ТАЙНИТЕ НА ЧОВЕШКОТО ОЦЕЛЯВАНЕ
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РАБОТЕТЕ С ДУХА ВЪВ ВАС, ЗА ДА НАПРАВИТЕ СОБСТВЕНОТО СИ ПРИДВИЖВАНЕ НА 
ЗЕМЯТА МАЛКО ПОЛЕСНО И МАЛКО ПОСПОКОЙНО

СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 1
ОТТЪРВЕТЕ СЕ ОТ СТРАХА

Как да стане това? Просто го оставете да си отиде. Оставете го и оставете Духа или както 
някои биха казали, оставете го и оставете Бог, или “Да бъде волята Ти”. Отдръпнете се встрани, което 
означава, че човешката част от нас може да  остане объркана от обстоятелствата на това, което ни 
заобикаля във физическата или материалната реалност. Минете покрай човешката част като се 
фокусирате или визуализирате душата, която сте. Визуализирайте и знайте със сигурност, че Бог е 
част от вас и че вие сте част от Бога. 

Това е много помощно от всичко, което можете да видите или усетите във физическия свят. 
Можете да станете посилни, знаейки кои наистина сте. Това, което сте никога не свършва и никога не 
умира. Независимо какво виждате със своите физически очи знайте, че това е вярно. Дръжте се за 
това познание и му вярвайте.

СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 2
ОТБЛЪСКВАНЕ НА НЕГАТИВНОСТТА

Не може да се фокусирате върху негативността и да очаквате да бъдете позитивни. 
Негативността привлича негативност. Тя храни себе си. Обградете се с радост, с добри хора и с 
добри обстоятелства и това е, което ще пожънете. Позитивността поражда позитивност. Как да се 
оттървем от негативността, когато като че ли негативността ни обгражда отвсякъде? Просто се 
отдръпнете от нея и откажете да я приемате вътре в себе си.

Удивително е как човешкото състояние може да привлича драмата. Потапяме се в нея толкова 
много, че сме в състояние да се удавим и отблъснем светлината. Не винаги осъзнаваме, че правим 
това, но щом го осъзнаем ни става полесно да се отдръпнем. Просто го направете! Махнете се, дори 
само за момент, но го направете сами  НАСТРОЙТЕ СЕ РАЗЛИЧНО, ОТТЕГЛЕТЕ СЕ  отидете на 
място в себе си или на специално място, което ще поднови и захрани душата и сърцето ви.

СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 3
КАК ДА ОСТАНЕМ В СВЕТА, НО БЕЗ ДА ПОТЪНЕМ ЗАЕДНО С НЕГО

Виждаме с човешките си очи, но виждаме и с очите на душата. Истина е, че с нашите човешки 
очи физическият пейзаж е толкова мощен и огромен, че напълно забравяме, че сме първо и преди 
всичко душа. А душата може да се справи с всичко. Човешкото състояние не може.

Върнете се към първия ключ  Оставете го и оставете Духа, или оставете Бог. Представете си, 
че се отдръпвате настрани. Сега позволете на Духа да навлезе и да ви обхване. Не стойте отзад. Не 
се страхувайте. Това е собствения ви Дух  това е Бог, защото вие сте едно с Духа  Божествения 
Източник  Създателя. Просто знайте, че Духът ще ви пази и защити, независимо какво се случва. 
Започнете да се отваряте сега и се оставете да бъдете изпълнени.

СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 4
ДУХОВНА ДИСЦИПЛИНА

Ако не са ни научили на дисциплина като деца, никога не е късно. Можем да се научим чрез 
собственото си осъзнаване. Да бъдеш духовно дисциплиниран, значи да се научиш как да навигираш 
поефикасно в реалността на настоящата Земя. Само когато гледаме с очите на Душата си, ние 
работим с пълна Яснота, че наистина ще бъдем в състояние да навигираме бавно. Ако се окаже, че 
потъвате, моля ви, хванете себе си.

Вие сте единствените, които могат да задействат вътрешната си светлина. Включете я сега. 
Представете си, че става поярка. Сега насочете този лъч светлина към целта, към която искате да 
отидете. Вие СТЕ Светлина! Следвайте пътя, който сте си избрали. Какво избирате  да паднете 
откъм страната на мрака и разрухата, или да се движите по пътя от Светлина?
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Да вървите по своя път от Светлина не означава, че няма да срещате противоположното, а че 
ще бъдете водени така, че да виждате поясно и поспокойно тази противоположност. Когато 
започнете да се движите и гледате с очите на своята Душа, ще развиете самоосъзнаване. 
Повишавайки своето осъзнаване, ще ви помогне да станете подисциплинирани  в резултат да 
станете посилни и поспокойни. Духовната дисциплина е вътрешна сила, която само ще ви помогне, 
а няма да ви пречи.

СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 5
КАКВОТО И ДА СТАВА, ЗАПАЗЕТЕ СВОЕТО ЩАСТИЕ

Щастието е състояние, при което вие определяте нивото. Когато се научите как де се 
отървавате от страха, как да отблъсквате негативността, знаейки как да останете в света без да 
потънете с него, автоматически ще развиете самодисциплина на своите душа и Дух. Ще започнете 
все повече и повече да виждате с очите на своята Душа. Тъй като се учите как да се отървете от 
страха и учите как да отблъсквате негативността, вече няма да привличате тези сили към себе си. Ще 
видите, че негативността и лошите неща все още ги има, но те са извън вас, а не във вас.

Щастието е състоянието на вашето собствено сърце. Да, вие все още можете да виждате 
какво става около вас  но няма да му позволите да ви всмуче в някоя голяма черна дупка и да ви 
задържи там. Придържайки се към страха и негативността, ще изгубите своето щастие. Почувствайте 
ситуацията на това което става около вас  бъдете чувствителни към света, който ви обгражда. 
Разберете, че вашето осъзнаване се развива и ще ви помогне да не потънете в морето на мрака и 
негативността. Усвоили сте духовната дисциплина.Ще вървите като Светлина, ще носите Светлина и 
Любов на света, независимо как изглежда външната ситуация. Правейки това, ще почувствате 
вътрешно ЩАСТИЕ  мир в душата си  вие НЯМА да потънете със света, независимо какво се 
случва. Знайте, че това е вярно. Молим ви, нека това ви пази и води, защото във вас е Бог. 

Предадено от Сириус
Чрез Лиа Шапиро

ПРЕОДОЛЯВАНЕ НА СТРАХА

Как можем да направим така, че страхът да не ни контролира и да не проваля живота ни?

Трябва да разберете, че той е ваш приятел. Той ви съобщава "Тук, тук, погледни тук! Това е 
част от самия теб, за чието съществуване не знаеш. Привличам към нея твоето внимание, нима това 
не е чудесно? А сега, след като  узна за нея, можеш да я интегрираш с всичко останало и да станеш в 
голяма степен самия себе си. Нима не ти направих прекрасен подарък?

Не!? Ти не искаш да видиш част от самия себе си? Какво искаш да кажеш с това? Аз мислех, 
че искаш да се видиш изцяло, да узнаеш от себе си всичко, да изучиш всяка частичка от този 
многоизмерен свят част от който си. Не искаш ли да интегрираш, за да ускориш своето развитие?

...Не си сигурен, така ли? Добре, аз ще поостана тук наоколо, докато не узрееш, докато не ми 
позволиш да ти доставя тези послания. Разбира се, докато аз обикалям наоколо ти ще усещаш моето 
присъствие. Ще ме храниш и аз ще ставам все посилен, ще те занимавам дотогава, докато не 
изслушаш всичко, което имам да ти кажа, след което вече мога да се отдалеча и да си вървя."

Ето единствената причина, поради която ви преследва страха. Не желаете да изслушате 
неговите съобщения. Искате да отхвърлите неговите послания считайки, че те не заслужават 
да им се отделя внимание.

Да, но ако страхът носи със себе си послание, аз не винаги зная какво е то. По-добре е 
просто да получавам посланието без страха.

Не твърдя, че той има поголяма сила от вашата. Но много от вас прекалено много разчитат на 
своите навици. Ето защо считайки, че много неща се случват в живота ви по привичен начин, вие не 
обръщате внимание на тези послания, които носи в себе си страха, вие просто ги отхвърляте встрани, 
без да помислите за тях.
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Ето защо трябва да знаете, че послания има и че можете да ги чуете. Можете да си позволите 
да изпитате изумление от това, че страхът ви доставя послания  тогава негативизма ще бъде 
смегчен и притъпен. В тази минута в която вие проявите любопитство и си кажете "Колко интересно, 
какво се говори там?"  в тази същата минута страхът ще престане да има власт над вас.

Можете ли да ни дадете пример какъв род послания носи в себе си този страх?

Например, разхождате се по улицата. Към вас се насочват някакви хора. Вие се изплашвате: 
"Какво искат тези? Защо се приближават? Не искам да ме заговарят. Може би искат да ме ограбят? 
Какво искат?"

"Извинете, бихте ли ми казали колко е часа?"  "Ах, да, разбира се!"  "Много ви благодаря. 
Довиждане." И си задавате въпроса "Защо се изплаших? Защо в мен автоматично се пробуди страх, 
след като не знаех нищо?" Предположения и стереотипи, които изграждате. Навици, в които вярвате. 
Ето в какво се състои посланието  то ви позволява да разберете за тези стереотипи, които са 
построени във вас, за тези навици, които сте си създали и които не ви харесват.

Ето това е посланието. Ако не искате повече да живеете така, трябва да позволите на страха 
да ви покаже, че тези представи живеят във вас. Вие можете да ги измените. Ето един от способите 
от които може да се възползва страха, за да ви доставя послания.

Да, но има ситуации, в които под сакото си този младеж наистина носи пистолет…

Така е, но какво от това?

Страхът ви заповядва незабавно да изчезвате оттам!

Ясно. Да повторим още веднъж: ситуацията може да възникне по този начин, но това изобщо 
не е задължително. Знаейки своята действителност и знаейки я без страх, вие можете да познаете 
предварително събитието. Но ще знаете и това, че то не е необходимо непременно да ви се отрази 
отрицателно. Разбирането на ситуацията не трябва да поражда страх.

Това е вярно, но аз говоря ето за какво – понякога чувството на страх ме обхваща и си казвам 
“Виж, всичко е наред”. И съзнавам, че повече не съм в състояние да изпитвам страх, защото знам, че 
всичко ще свърши благополучно. Ако става така, то какво е посланието? И има ли необходимост от 
послания?

Да, в минутата в която сте проявили интерес, вие получавате посланието. Идеята на много 
страхове се състои в това да разпали вашето любопитство и да ви насочи към изследване на всяко 
ъгълче от вашата собствена личност. Това е всичко. Това е меко напомняне. И колкото повече 
желание за изследване проявявате, толкова помеки стават тласъците. В края на краищата, 
преставате изобщо да изпитвате страх. И все пак, това е идея за малките навици и старите 
представи. Това е. Слаби бодвания от старите навици. Но още щом осъзнаете, че има нещо, което 
заслужава изследване... навиците за вас не съществуват.

Значи, когато оня с пистолета се приближи към теб с намерение да те ограби и да ти 
направи нещо друго, ти, изпитвайки страх, казваш: “Всичко е наред. Просто мога да разглеждам 
това като положителна случка” и това ще ни отпрати в измерение, където ще започнем 
съвместно да творим…

Да, това наистина може да стане така. То може да доведе и дотам, че изобщо да не се окажете 
до подобен индивид.

Добре, но имам предвид, ако е на две крачки от мен…
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Разберете, вие изпускате един много важен момент. Създавайки в своята реалност 
определена вибрация, вие просто няма да се срещнете с грабителя. Вие ще тръгнете по една улица, 
а той ще избере друга. Няма да ви се наложи да допускате мисъл за конфронтация... въпреки, че 
някои индивиди намират за много интересна възможността да разберат това, в което вярват в такъв 
момент. И тогава наистина им се случва такъв момент. Те сами го създават.

Излиза, че ако аз се разхождам по улицата по която няма грабители, значи вече съм 
отработил страховете си.

Да, за това става дума. Ако използвате ситуация която допуска присъствието на страх за да 
работите с него, тогава вие, самите вие можете да измените ситуацията във всяка минута. Затова 
разберете, че ако искате да постъпвате така, то индивида, който сте привлекли към себе си иска да 
се измени заедно с вас. И в известен смисъл вече се е изменил.

ФОРМУЛА НА СЪСТРАДАНИЕТО

Първи многоизмерен ключ към състраданието

Формулата на състраданието, която ще споменаваме подолу само като Формулата, се 
използва за да ви придвижи от ниво Едно до ниво Девет в хода на процеса по Разкодирането, 
Повторното свързване и Активирането на вашето ДНК (ще го споменаваме и съкратено като 
"РПАпроцес"). Използва се също така и за да поддържате своята многоизмерност, след като вече сте 
я постигнали. 

Формулата ви дава възможност да се придвижвате през достатъчно уроци от вашия житейски 
план, с цел да постигнете честотата, която е необходима за пълно осъзнаване. С други думи, 
Формулата повишава честотата на тялото ви всеки път, когато я използвате, за да се справите с 
някакъв конфликт и да интегрирате страха, съдържащ се в урока зад съответния конфликт.

Уроците идват при вас опаковани като конфликти. Открих, че не мога да завърша РПАпроцеса 
без тази формула, защото тя ми даваше възможност да отстраня негативните емоции от конфликтите 
от моите психични/емоционални тела чрез преместването им през моето сърце към повисшето ми 
сърце, преобразувайки ги в състрадание.

Друга полза от Формулата, е активирането на бездействащите психични жлези. Всеки пък, 
когато използвате формулата, упражнявате тези бездействащи жлези. Докато завършите 
активирането на своето ДНК, те вече ще са в непрекъсната употреба.

НЕЩА, КОИТО ТРЯБВА ДА ПОМНИТЕ, КОГАТО ИЗПОЛЗВАТЕ ФОРМУЛАТА НА 
СЪСТРАДАНИЕТО

СЪСТРАДАНИЕТО, от гледна точка на 5то измерение: дълбоко осъзнаване на страданието на 
друг без да изпитваш нужда да облекчиш това страдание; да чувстваш напълно стойността на 
страданието; състояние на неосъждане. 

Да не осъждаш, означава да погледнеш на уроците и нещата в живота ни от тази перспектива. 
Да разбереш, че всичко, което ни се случва е по наш собствен избор. Поемаме отговорност за всяко 
добро и болезнено събитие в живота си. Така не се чувстваме безпомощни и жертви. Сдобиваме се 
със сила и можем да създаваме своята реалност по свой избор.

Изпитайте чувствата на съответната ситуация, изразете ги първо вербално и физически, а 
СЛЕД това започнете работа с формулата. Когато ги изпитвате и изразявате физически, това издига 
емоциите през сърдечната чакра в чакрата на висшето сърце, където те ще бъдат преобразувани и 
освободени. Тези плътни емоции с пониска честота са горивото, което - след като е превърнато в 
състрадание с висока честота през висшето сърце /действа като пещ за горене/ - протича през тялото 
ви като оргазмено освобождаване и в същото време променя вашето ДНК.

Ще продължите този цикъл по пречистването на старите си емоционални рани, докато се 
справяте и с текущите уроци чрез Формулата на състраданието - докато изчистите достатъчно, за да 
можете да активирате отново дванадесетте спирали на своето ДНК. След това ще продължите да се 
изчиствате емоционално, за да приключите със своя възход, но вече ще притежавате подкрепата на 
новите нервни пътища и свързаните с тях здравословни поведенчески шаблони. Възходът /Духовното 
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извисяване/, е предвиден да приключи около 2012 година. Нека разгледаме 9те стъпки на 
Формулата:

СТЪПКА ЕДНО: УРОКЪТ
КАКЪВ Е УРОКЪТ, КОЙТО СЪМ ИСКАЛ/А/ ДА НАУЧА ОТНОСНО ТОВА ЛИЦЕ И КОНФЛИКТА, 

КОЙТО ПРЕЖИВЯВАМЕ?

Помолете своето Висше Аз/душа, ангелите или духовните си водачи да ви помогнат. Помолете 
ги да ви покажат урока, който сте искали да научите. Той е включен в житейския ви план, който е като 
пътна карта за настоящия ви живот. Съдържа всички уроци, договори и главни събития за настоящия 
ви живот, заедно с включените в него хора.

СТЪПКА ДВЕ: ДОГОВОРА
КАКЪВ Е ДОГОВОРЪТ, КОЙТО СЪМ СКЛЮЧИЛ/А/ С ТОВА ЛИЦЕ?

Помолете да ви бъде показан договора /договорите/, които се сключили, за да научите този 
урок. Ако използвате Формулата за да освободите един индивид, попитайте за договора между вас и 
това лице. Обикновено има много договори с много хора за научаването на един и същи урок. 
Съотношението между договорите свързани с уроците, варира в зависимост от това колко дълго и 
колко на брой животи сте се опитвали да научите този конкретен урок. Колкото повече са животите, 
толкова са повече договорите от този тип в настоящия ви живот.

Не забравяйте, че никой не сключва подобен договор, ако и той не трябва да научи същия 
урок. В някои случаи, другото лице в този договор е там, за да научи обратната страна на урока.

СТЪПКА ТРИ: РОЛЯТА
КАКВА Е РОЛЯТА КОЯТО ИГРАЕ ТОЗИ ЧОВЕК ЗА ДА ИЗПЪЛНИ СВОЯТА ЧАСТ ОТ 

ДОГОВОРА?

Поискайте да видите и разберете каква е ролята, която вие играете и каква е ролята, която 
другото лице играе в договора. Помолете за съдействие, за да разберете как изглеждат ролите, 
докато биват изигравани. Аз, например си представям сцена, себе си като актриса, а другия човек 
като втори актрьор /актриса/. Това ми помага да видя ролите поясно, защото съм в състояние да 
погледна на тяхното поведение като на представление.

СТЪПКА ЧЕТИРИ: АСПЕКТЪТ
КАКЪВ Е АСПЕКТЪТ ОТ МЕН САМИЯ, КОЙТО ТОВА ЛИЦЕ ОТРАЗЯВА ОБРАТНО КЪМ МЕН?

Още веднъж поискайте помощ, за да видите и разберете аспекта от себе си, който другото 
лице отразява обратно към вас. Те са вашето огледало, отразяващо един аспект от себе си 
посредством своето поведение. Винаги тази стъпка ми е била найтрудна. Тя изисква брутална 
искреност към себе си, но пък напълно си струва усилието.

Понякога, вместо да отразяват даден аспект от собственото ви поведение, те отразяват нещо, 
което осъждате. Например някой, който краде от вас. Вие може да не сте крадец, но може би 
осъждате кражбите или хората, които са крадци.

СТЪПКА ПЕТ: ПОДАРЪКЪТ
КАКЪВ Е ПОДАРЪКЪТ, КОЙТО ТОВА ЛИЦЕ ВИ ДАВА ИГРАЕЙКИ СВОЯТА РОЛЯ?

Поискайте помощ, за да видите и разберете какъв е подаръкът, който другия човек ви дава 
изигравайки своята роля. Стойността за която споменах, е стойността на подаръка, а подаръкът е 
научения урок.

ПРОВЕРКА НА ПРОЦЕСА
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След края на първите 5 стъпки, трябва да почувствате прилив на състрадание и благодарност 
за другия човек, ангажиран в конфликта/договора. Ако това не стане, върнете се назад и започнете 
отново.

Понякога са нужни няколко опита, за да стигнете до урока върху който работите. Аз познавам 
по това, че сърцето ми се изпълва с топло чувство. То е нещо като чувство, че нещо ти е познато от 
типа Аха!

Последните 4 стъпки се използват за приключване на пречистването и освобождаване на 
емоционалната негативност/боклук от вашето физическо тяло през чакрата на висшето сърце.

Когато мисля за тази чакра, аз си представям един невидим конус вграден в ауричното ми 
поле. Той е прикрепен към физическото ми тяло точно над сърцето ми и под ключицата. Когато 
използвам Формулата, той се отваря така, че преобразуваната енергия/състрадание да може да 
премине през него и да излезе навън.

Според мен, тази чакра изпълнява същата функция както другите отделителни места в човека 
 изпълнява функцията по отделянето на токсичните вещества. Единствената разлика е, че тя помага 
за отделянето на етерна материя.

СТЪПКА ШЕСТ: ПРИЕМАНЕТО
МОГА ЛИ ДА ПРИЕМА РОЛЯТА ИЗИГРАНА ОТ ТОЗИ ЧОВЕК ЗАЕДНО С ИЗВЪРШЕНИТЕ ОТ 

НЕГО ДЕЙСТВИЯ ЗА ДА МИ ПОМОГНЕ ДА НАУЧА ТОЗИ УРОК?

Приемането е един от четирите елемента на безусловна любов. Приемането е част от 
състраданието и е безусловна любов в действие. Това също включва приемане на това кое е това 
лице без обвинения. Когато ми е трудно с тази стъпка обикновено си представям, че те са души в 
тяло също като мен и ние взаимно си помагаме с някакъв урок.

СТЪПКА СЕДЕМ: ПОЗВОЛЕНИЕТО
МОГА ЛИ ДА СИ ПОЗВОЛЯ ДА ОСТАВЯ ДА СИ ОТИДЕ СВОЯ
ГНЯВ КЪМ ТОЗИ ЧОВЕК, КОЙТО Е ИЗИГРАЛ РОЛЯТА, ЗА ДА МИ ПОМОГНЕ ДА НАУЧА 

УРОКА?

Позволението също е един от 4те елемента на безусловната любов. Позволението е част от 
състраданието и е безусловна любов в действие. Това включва да позволите на това лице да бъде 
което е и да следва избрания си път, независимо от това как се чувствате вие във връзка с всичко 
това.

Обикновено, на този етап вече не ми е трудно да се освободя от гнева си към този човек, 
защото изпитвам благодарност и състрадание, които идват от това, че виждам болката, която тези 
хора изпитват, докато изиграват своята роля заради мен.

Позволението е полесно да се направи когато се откажете от нуждата да контролирате нечие 
поведение или избори за тяхно собствено добро. Ние проявяваме склонност да контролираме хората 
от страх, че техните действия ще наранят тях и/или нас. Ако проумеем, че всичко си има стойност, ще 
можем да започнем да се освобождаваме от нуждата си да контролираме, защото ще разберем, че 
ще има стойност при всеки и всякакъв резултат.

СТЪПКА ОСЕМ: ОСВОБОЖДАВАНЕТО
МОГА ЛИ ДА ОСВОБОДЯ ТОВА ЛИЦЕ ОТ ВИНА?

Това е лесно, когато разберете, че не сте жертва. Обратно, вие сте активен участник в един 
договор и урок, които сами сте спомогнали да се уреди.

Поемайки отговорността за вашата роля в договора ви дава възможност да освободите 
другото лице от вина заради ролята, която е играло, за да ви помогне да научите урока, който сте 
искали да научите. На този етап вече вие разбирате, че точно както вие не сте жертва, така няма и 
злодей. Девин, моят водач от 9то измерение, ми е казвал много пъти, че е много потрудно да играеш 
ролята на злодея, отколкото на героя.

Да освободиш някого от вина е различно от това да му простиш. Прощаваме на някого, когато 
чувстваме, че е сгрешил спрямо нас. Освобождаването обаче е ключов елемент от Формулата. То 
възниква като резултат от вашето състрадание към другия човек.
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СТЪПКА ДЕВЕТ: ЛЮБЕЗНОСТТА
СЕГА, СЛЕД КАТО СЪМ ОСВОБОДИЛ ТОВА ЛИЦЕ, МОГА ЛИ
ДА БЪДА ЛЮБЕЗЕН КЪМ НЕГО/НЕЯ И АКО ДА, КАК И КОГА
ЩЕ ГО НАПРАВЯ?

На този етап вие трябва да чувствате интензивността на освобождаването чрез своето 
повисше сърце. Аз намирам, че степента на чувството се различава, в зависимост от емоционалната 
интензивност в случая. Колкото е понаситен емоционално, толкова поинтензивно е и 
освобождаването.

Тази стъпка е найемоционалната. Изпълвам се с благодарност достигайки тази стъпка и 
единствената ми мисъл е как да компенсирам и да благодаря.

Сега, когато чувствате благодарност и състрадание и сте освободили другия човек от 
обвинения и гняв и установявате, че отново можете да бъдете любезни към него, вие сте почти 
приключили с Формулата. Последните й две части са:

а. КАК ще покажа любезността си?
б. КОГА ще направя това?
Тези последни две части са много важни и ви съветвам да ги завършите възможно найбързо, 

тъй като процесът няма да е приключен, преди да го направите. Писмо или телефонен разговор до 
това лице, в което да им благодарите за урока, ще свършат работа. 

ВНИМАНИЕ!
Не ги превеждайте през Формулата. Няма да ви разберат и ще се ядосат или настроят 

отбранително, освен ако не я знаят от преди това.

ПРОМЯНА НА ЕНЕРГИЯТА
След като сте приключили с Формулата, време е да направите нещо с договора. Договорът е 

енергия както всичко друго така, че можете да промените формата му в нещо друго, както например с 
Лего.

Аз обикновено си представям, че договора се разтваря на хиляди парчета от светлинна 
енергия, а след това изпращам тази енергия на някой, който е болен, за да му помогне да се 
излекува. В други случаи, я депозирам в енергийна сметка, която съм създала, за да представлява 
едно от моите желания като нова къща или нещо друго. Вие също можете да я депозирате в нечия 
сметка, за да му помогнете да изрази някое свое желание.

МНОГОИЗМЕРНИ КЛЮЧОВЕ НА СЪСТРАДАНИЕТО

Ключовете на състраданието са умствен/емоционален процес, в резултат на който спираме да 
обвиняваме другите и виждаме урока и ползата в своя живот, гледайки от тази перспектива. 
Проумяваме, че всичко което се случва в живота е по наш собствен избор.

ПЪРВИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
ФОРМУЛА НА СЪСТРАДАНИЕТО
Научавате се да откривате урока зад възникналата неприятна или болезнена ситуация.

ВТОРИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
КЛЮЧЪТ НА СЪСТРАДАНИЕТО
Давате си възможност да спрете да обвинявате другите и да преобразувате страха, срама, 

вината и обвиненията и от настоящия и миналите си животи.

ТРЕТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
ПАРТНЬОРСТВО МЕЖДУ ДУШАТА/ЕГОТО/ВИСШЕТО АЗ
Започвате да разбирате връзката, която някога сте имали със своята Душа и Его (детето във 

вас) и как сте изгубили тази връзка, когато сте започнали училище, как тя е функционирала в живота 
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ви и каква е била ползата от нея. Да си осигурите съдействието на своите Душа/Его/Висше Аз, е от 
основно значение за постигането на успешно духовно извисяване.

ЧЕТВЪРТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
ОТВОРЕНАТА ВРАТА
Усвоявате стъпките за възстановяване и поддържане на партньорството между вас и вашите 

Душа/Его/Висше Аз.

ПЕТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
НЕ СЕ ДРЪЖТЕ ЗА НИЩО И ЩЕ ИМАТЕ ВСИЧКО
Осъзнаване на факта, че привличаме в живота си онова, от което се страхуваме и че 

освобождаването от страха е от съществено значение за взаимоотношенията и живота ни. 
Предприемане на стъпки в посока към освобождаването на страха. Спираме да се вкопчваме в нещо 
или някого от живота си. Оставяме нашата душа да ни води. "Остави го и остави Бог (или Душата) да 
се погрижи за това"

ШЕСТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
ТАНЦУВАНЕ С МРАКА
Осъзнавате на необходимостта от интегриране на Мрака  другата полярност и наш учител. 

Научавате се да освобождавате своя страх, който е ваш универсален учител.

СЕДМИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:
СПОРАЗУМЕНИЯТА
Осъзнавате необходимостта от и ползата да сключите споразумения с детето във  вас и да ги 

спазвате, за да си осигурите неговото съдействие.

НЯКОИ ПОДРОБНОСТИ ВЪВ ВРЪЗКА С РЕКОДИРАНЕТО НА ДНК, ЕМОЦИОНАЛНОТО 
ПРЕЧИСТВАНЕ, ДУХОВНОТО ИЗВИСЯВАНЕ И ТЕХНИЯ МЕХАНИЗЪМ

КАКВО ОЗНАЧАВА "РЕКОДИРАНЕ НА ДНК"?

Това е термин използван за да отрази промените в нашите физически, емоционални и духовни 
тела, които се извършват с цялото човечество, докато земната честота се повишава до нивото на 
духовно извисяване, т.е. Рай на Земята. В резултат от тези промени, в нашето ДНК възникват 
генетични изменения, които се отразяват както на нашето емоционално тяло, така и на 
повишаващата се честота на Земята.

Тези промени, наричани Рекодиране, Повторно свързване и Активиране на ДНК, като краен 
резултат водят до получаването на пълно съзнание докато сме в 3измерното си сегашно тяло. Това 
означава, че започвате да чувате, виждате и чувствате неща от повисоките измерения, докато 
вашите психични (засега бездействащи жлези), започнат отново да функционират вследствие 
рекодирането на вашето ДНК.

Заедно с повишаването на вашата честота, започвате да чувствате тялото си полеко, 
различни части от ума ви започват да функционират подобре (получавате поголяма яснота и 
полесно вземате решения в различни ситуации) и започвате да узнавате отговорите още докато 
задавате въпроса.

Това, което става на практика докато се рекодирате е, че вашето Мер-Ка-Ба (светлинно тяло) 
се активира, кристалите на вашата коронна чакра се задействат и вашия хипоталамус, който 
функционира като универсален преводач, на свой ред също се активира, което пък донася ясно 
разбиране и комуникации на хората във всички измерения.

ПО КАКВО СЕ РАЗЛИЧАВА РЕКОДИРАНЕТО НА ДНК ОТ УСКОРЕНОТО РЕКОДИРАНЕ НА 
ДНК?

Рекодиране на ДНК се извършва върху всички хора понастоящем  много от тях просто не 
знаят защо животът им се променя толкова бързо. Ускореният вариант за рекодиране на ДНК просто 
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е въпрос на ваш избор, който ви помага да преминете през този растеж съзнателно със скорост, която 
сами си определите. При това ускорено рекодиране вие сами си избирате да преминавате през 
промените съзнателно използвайки деветте нива на процеса по рекодиране на ДНК като схема, по 
която да се справите с промените и да разберете защо сте избрали тези уроци.

Причината, поради която на Земята е предоставен този вариант е за да се обучат учители, 
които да помогнат за приключването на този процес и които да съдействат на останалите хора да 
преминат полеко през този процес, да го преминат с необходимото разбиране и лекота. Към 
варианта за ускорено преминаване през този процес обикновено се чувстват привлечени Звездните 
потомци (представител на друга цивилизация в човешко тяло), Заместителите (душа, заела човешко 
тяло вместо пребивавалата дотогава в него душа в резултат на предварително споразумение между 
тях  преди самото прераждане), и Служителите на светлината, тъй като част от техните мисии е да 
бъдат учители и да помогнат на хората при духовното им извисяване. 

КАКВА Е ВРЪЗКАТА МЕЖДУ "РЕКОДИРАНЕ НА ДНК", "ЕМОЦИОНАЛНО ПРЕЧИСТВАНЕ" и 
"ДУХОВНО ИЗВИСЯВАНЕ"?

Рекодирането на ДНК е процеса по духовното извисяване. Активирането на Мер-Ка-Ба 
/светлинното тяло/, е само част от процеса по духовното извисяване. Мер-Ка-Ба се активира чрез 
приключване на останалата част от процеса, пречистването на емоционалното тяло вследствие на 
което се повишава честотата на физическото тяло, което активира светлинното тяло. Инструментите 
за тази промяна са: Процеса  Рекодиране, Повторно Свързване и Активиране, предназначен за 
Рекодирането на ДНК, както и Формулата на Състраданието. Те са прости и лесно изпълними и 
вършат работа. През този процес можете да преминете и напълно самостоятелно и без 
допълнителна помощ. В резултат можете да възстановите и 12те спирали на своето ДНК.

ИСКАМ ДА ПРЕМИНА ПРЕЗ УСКОРЕНО РЕКОДИРАНЕ НА ДНК  КАК ДА ГО НАПРАВЯ?

1. Гласно поискайте ускорено рекодиране на ДНК. Просто кажете на глас: "Аз моля за ускорено 
рекодиране на ДНК по свое собствено желание". Когато направите това вие поемате отговорност за 
това ускорено развитие и правите запис в Акашевите архиви. Молим ви разберете, че той няма да ви 
бъде осигурен, ако не го поискате гласно с думи, защото живеете в зона на "свободна воля". Нищо не 
може да ви бъде дадено без ваше изрично разрешение.

2. Започнете процеса с прочистване на черния дроб. Прочистването на физическото тяло 
посредством прочистване на дебелото черво и черния дроб преди да започнете рекодиране на ДНК, 
помага изключително много. Това не само слага началото на процеса, но и помага да преминете през 
него максимално лесно и много поудобно. /За прочистването на черния дроб ще получите 
допълнителни подробности/.

След като осъществите прочистването на физическо ниво, стари проблеми ще започнат да 
излизат на повърхността, придружени от свързаните с долната чакра емоции на гняв, срам, вина, 
негодувание и др. Направете си списък на тези конфликти и започнете да прилагате към всеки от тях 
Формулата на състраданието, за да пречистите и преобразувате тази енергия в състрадание в своето 
Висшето Сърце.

Болезнените спомени се задържат в нашите физически тела като болести, а в нашите 
емоционални тела  като блокажи /или емоционални прегради/.

КАКВО Е НЕОБХОДИМО ДА МОЖЕМ, ЗА ДА СЕ ИЗВИСИМ ДУХОВНО?

1. Да постигаме състрадание чрез преобразуване на емоционалните блокажи в нас
2. Да ценим Мрака по всички начини
3. Да живеем в хармония с всички други създания във вселената, независимо от разликите 

помежду ни

КАК СЕ ВЪЗВИСЯВАМЕ ДУХОВНО?
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Като пречистваме емоционалните си блокажи, интегрираме страховете които лежат в основата 
на тези блокажи и преобразуваме гнева, омразата, вината и срама от тези блокажи в състрадание.

Във всеки от нашите емоционални блокажи лежат осъждането и тъмните емоции, посочени 
погоре. Когато се научим да приемаме, ценим и използваме тези емоции балансирано, ние 
балансираме своята Мрачна страна.

Погледнато отвън  когато се научим да ценим онези, които изразяват мрачни емоции в ролята 
им като наши учители /т.е. онези, които играят отрицателна роля за нас, понеже имат с нас духовни 
договори да го правят/, ние балансираме Светлината и Мрака в нашата реалност.

Докато разчистваме своите емоционални блокажи, ние разширяваме своето съзнание. 
Започваме порядко да осъждаме и ставаме посъстрадателни. Първо се разширява нашето 
съзнание, а след това физическото ни тяло го следва. На третия етап, нашата външна реалност 
започва да отразява новото съзнание, което изразяваме. Така и физическата реалност започва бавно 
да се променя. Затова всеки ден, докато позволяваме на своите водачи да ни предоставят уроци, 
чрез които да се прочистваме, ние постепенно се извисяваме духовно. Всеки път, когато изчистим 
даден блок и изпитаме благодарност, оценяване и състрадание към съответната личност, ние се 
извисяваме.

И така, духовното възвисяване се осъществява когато:
1. желаете да прочистите своите емоционални блокажи
2. прочиствате даден блокаж, интегрирате страха като го преживявате и постигате 

състрадание и по този начин разширявате своето съзнание.

КАКЪВ Е МЕХАНИЗМА НА ДУХОВНОТО ИЗВИСЯВАНЕ?

Това е процес, който има духовен, емоционален, ментален и физически компонент. Той е 
многослоен и взаимосвързан, т.е. промяната на едно ниво оказва влияние и върху останалите 
(ефектът на доминото).

Механизмът на този процес е следния:

1. Изразявате желание да ви бъдат показани вашите страхове.

2. Страхът се проявява във вашия живот опакован като урок, който излиза на преден план.

3. Преминавате през страха изпитвайки го толкова пълно, колкото е необходимо, за да го 
интегрирате.

4. Интегрирате страха и по този начин научавате урока. Изпитвате чувства на вина, срам, 
омраза, яд, негодувание и др. свързани с този страх/урок. Да, ние се страхуваме от тези чувства, 
защото са ни учили, че те са лоши и когато ги изпитваме, ние също сме лоши.

5. При интегрирането на страха и научаването на урока преживявате освобождаване. При това 
вече изпитвате чувство на радост, благословия, благодарност (към лицето изпълняващо Мрачната 
роля) и състрадание (за болката, която то преживява поради това, че трябва да изиграе тази роля за 
нас). Докато изпитвате състрадание, изпитвате особено чувство в своето тяло и експлозия на енергия 
във вашата сърдечна чакра (това са отрицателните емоции, преобразувани в състрадание) и спирате 
да обвинявате съответния човек.

6. Състраданието, което изпитвате, преобразува малко от вашето ДНК от ДНК на въглеродна 
основа в ДНК на силициева или кристална основа и така дава възможност за навлизане на повече 
светлина в тялото ви. В същото време, всички импланти (т.е. поведенчески шаблони), свързани със 
страха/урока, се променят (балансират). Ако сте отработвали известно време този страх в различните 
му аспекти, тези новообразувани поведенчески шаблони освобождават своята част от вашите досега 
бездейни 10 спирали от ДНК така, че те да могат да бъдат отново свързани и да започнат да 
функционират пълноценно.
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Колкото повече напредвате в този процес, толкова повече рекодирате своето ДНК и в резултат 
съзнанието ви се променя и все повече се приближавате към точката на интегриране между 
Светлината и Мрака. Състраданието е безусловното приемане на всички неща (Светли и Мрачни), 
независимо от това кои, или какво са.



Емилия Манолова


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: НИЕ СМЕ ТУК!

СЪДЪРЖАНИЕ


 1. Събуждането: Ние сме тук


 2. Събуждането (продължение)


 3. Изявления на Плеядианците


 4. Спомени в зоната на свободната воля


 5. Предстоящите промени


 6. Единственият урок е да обичате себе си


 7. В търсене на своето екзалтирано аз


 8. Разчупване на шаблоните


 9. Сага за семейството на Светлината 1


10. Сага за семейството на Светлината 2


11. Пълнотата и сладостта на вашите дни


12. Кодиране 


13. Безсмъртие и контакти


14. Езикът на светлинната геометрия


15. Търсене на себе си


16. И все пак, чий е този план?


17. Мисловната игра и шаблоните


18. Хармоничността на честотното модулиране и човешкото ДНК


19. Богове, уловени в капана на илюзията


20. За Близкия Изток, Сивите, компютрите и още нещо


21. Още от Плеядианците


22. Плеядианците - минало и история


23. Човек-Плеядианец ли сте вие?


24. Разпознаване на своето плеядианско наследство 1


25. Какво й става на нашата планета?


26. Какво представлява големия експеримент?


27. Специални ключове за отключване тайните на човешкото оцеляване


28. Преодоляване на страха


29. Формула на състраданието


30. Многоизмерни ключове на състраданието


31. Някои подробности във връзка с рекодирането на ДНК, емоционалното пречистване, духовното извисяване и техния    механизъм


СЪБУЖДАНЕТО: НИЕ СМЕ ТУК


Добър вечер. Ние сме тук. Ние сме вашето древно семейство. Идваме от звездната система Плеяди. Знаем себе си като Плеядианци и преди еони бяхме ваши роднини.


Когато земното кълбо Тера беше формирано, имаше много, които проявиха интерес да бъдат пионери и да отидат в нова област, за да се учат и да преживяват, формулират и създават. Това беше възможност и мнозина от нашите скъпи и обичани Плеядианци се записаха. Плеядианската култура е древна. Тя беше засята от друга вселена – вселена на любов, която се върна към Всичко, Което Е. Плеядианците засяха звездната система Плеяди в тукашната вселена преди преместването на земната сфера да стане възможно. Работим с любов. Работим с идеи и идеали, които са ви непълно непознати. 


От ваша гледна точка, нашата технология е донякъде сходна. Ние сме, както вие се изразявате, компютъризирани. Харесваме този термин, тъй като представя цялостна картина на способностите ни. Картината всъщност представя само 1% от това, на което сме способни. Все пак, от ваша гледна точка, мислете за нас като за компютъризирано общество. Ние сме колективна енергия. Ние не сме от вашето измерение. Звездната система Плеяди има седем звезди, шест от които, според нас, се виждат с невъоръжено око. Има много планети и ние сме на милиони и милиони мили от вашата система, макар, че имаме транспорт, с който можем да стигнем дотук много бързо. Разполагаме с много начини за транспортиране.


Идваме предимно с космически кораби. Най-често с кораби-майки. Корабите-майки са гигантски – дълги са една ваша миля и могат да поберат хиляди. Те са удължени подобно на вашите и би отнело дни, за да се транспортират дотук. Имаме и подобни на диск кораби, които могат да стигнат дотук за част от вашия ден. 


Понякога ни е трудно да превръщаме вашата времева система – вашите часове, минути и секунди в това, което им съответства в нашата система – може би по-малко от една четвърт от вашия ден. Ние сме напреднала цивилизация. Нашата технология е древна, защото идва от древна вселена, която се е развила и е готова да се върне обратно към Първопричината.


Ние избрахме да не се връщаме към Първопричината, а да продължим, водени от любов, за да подпомогнем развитието на тази вселена. Беше ни позволено да донесем това знание със себе си, тъй като нашето технологично развитие е изцяло в унисон с Първопричината и не бихме го използвали по начин, който е в разрез с любовта, или с развитието на човечеството и с всички същества на вселената. Затова ни позволиха да бъдем тук. Бяхме приветствани за решението си.


Ние сме пратениците в тази звездна система, в тази вселена от друга вселена. Ние работим с много, не само с Тера, Земята. Работим и в други слънчеви системи, с други планетарни същества, с други създания.


Тази вселена е голям и нов експеримент. Различни опции, харесваме тази дума, се изпробват тук. В нея господства свободната воля. На Тера вие смятате, че имате свободна воля, но всъщност не разбирате какво е свободната воля. Свободната воля обхваща цялата идея, че можете да имате всичко, каквото пожелаете. Единственият ви мотив да изберете да участвате в планетната система на тази вселена със свободна воля е бил, че ще можете да правите каквото си искате. 


Тера беше формирана със специфични намерения. Замислена беше като център на настоящата слънчева система, като търговски център, като банка за събиране на идеи. Точно както се събирали идеите в средищата, в които се превръщали отделни пристанищни градове или области в определени времеви отрязъци – с развитието на различни части от вашия глобус, те излизали на мода и се превръщали във въплъщение на тенденциите, културният напредък, обменът на идеи. Идеалният вариант за ролята на Тера е да бъде перла във вселената заради своята физическа красота – тази физическа красота ще бъде запазена не само в това измерение, а в различни измерения. Трябвало е да бъде център с поразителна красота, център на невероятен обмен, свобода, идеи, красота, любов, хора и хуманност за създанията от цялата вселена и звездна система – те трябвало да могат да идват тук и да обменят онова, с което разполагат така, както на пазара се разменят едни стоки за други. 


Както знаете, това не стана. За щастие, нещата се променят. За нещастие, преди хилядолетия от вашето минало станали събития, които не били предвидени, защото когато имаш работа със свободната воля, никога не знаеш. В случая със свободната воля няма очаквания – има само намерения и надежди. А понякога, дори и намеренията могат да претърпят промени.


Това било първоначалното намерение. Преди хилядолетия, преди милиони години, се появила разрушителна сила, която се проявила доста явно в тази област на творението, експериментирайки с друга форма на съществуване. Това експериментиране не било лошо – то било просто друга гледна точка. Говорим с неутрални термини, за да не хвърляме вина и да не пораждаме предразсъдъци относно когото и да било.


Разрушителната сила оказала огромно влияние върху Тера. Тя предизвикала в космическите сили, в йерархиите, голямо объркване. И през всичките тези хилядолетия, тези милиони години, се е опитвала да оправдае присъствието си.


В последните хиляди години ние помагаме на по-висшите духовни сили - тези на Първопричината. Ние свободно оказахме помощ, тъй като първоначалните членове на семейството започнаха този експеримент с Тера, а след това, когато онези разрушителни енергии взеха превес и промениха намерението относно онова, което трябваше да бъде Тера, ние изгубихме контакт с членовете на нашето семейство. Това беше много тъжно за нас, тъй като не бяхме предвидили тази загуба.


Ние, като Плеядианци, сме високоеволюирали и с огромни познания и огромна свързаност с Първопричината – ето защо знаехме, че това е временна загуба на членове от семейството ни макар, че в случая “временно”, изразено с вашите понятия за време, означаваше милиони години. И въпреки, че първоначалният шок беше почувстван буквално в цялата вселена и вселени, ние създадохме план и знаехме, че ще дойде времето, когато ще бъдем отново свързани.


Ние сме членовете на вашето семейство, които загубиха контакт с вас преди хилядолетия. Дошли сме да ви помогнем да се завърнете. Дошли сме да възстановим контакта, да ви помогнем, за да можете отново да се свържете с нас, да се освободите и да изберете да се върнете на Плеядите, или да останете тук, на Тера, да повишите вибрациите си и да позволите на Тера да стане това, за което първоначално е била предназначена – център за международен обмен, междугалактически международен център за обмен на информация за вселената.


Както добре знаете, поглеждайки към планетата сега, можете да поклатите глава и да кажете: “Леле-е, доста сме се отклонили от първоначалната цел”. И това наистина е така. Все пак, към настоящия момент на вашата планета стават събития, които са на път да променят всичко това.


Още преди хилядолетия се знаеше, че ще има момент, в който енергиите ще бъдат узрели за контакт, за регулиране, за приемане на енергията от повторното свързване. Надявахме се, че критичния момент ще бъде достигнат посредством отварянето на телата със свободна воля по техен собствен избор, посредством любовта.


Това не стана. Вие достигнахте критичния момент. Той започна да се оформя преди 30, 40 години и дейностите, които се извършваха на тази сфера бяха предмет на сериозна загриженост за всички във вашата вселена. Липсата на любов сред човечеството, липсата на любов един към друг на тази планета. Разделението помежду ви. Пропускането на идеята, че всички сте едно, че всички вие сте свързани, че това, което правиш, оказва влияние върху другия.


Знайте, че има много милиони от милиардите на планетата, които са събудени, които се движат към просветлението, към признаването на Първосъздателя. 


Това, което става на вашата планета сега е, че енергията на Първосъздателя бива предоставена на планетата като цяло. Когато казваме “като цяло” имаме предвид, че не съществуват групи предпочетени пред други. Възможностите съществуват за всекиго. Въпрос на индивидуален избор е да използваш възможността, която ти се предоставя.


На събудените ще бъде предоставено, така да се каже, да събудят някого. Енергията на Първосъздателя сега се предоставя на планетата в огромен мащаб, наистина огромен. Тя обгражда сферата. Светлинната честота бомбардира вашата планета, въпреки, че онези, които знаят как да използват тази енергия, могат да я почувстват. Тя е като невидима сила във вашия живот и ако не знаете за тази невидима сила, няма да я видите. 


Ако събуждащите подходят към събужданите с любов, с намерението да служат и да променят планетарния потенциал, историята на планетата, и да се свържат безусловно със събужданите, процесът ще бъде успешен. В повечето случаи онези, които имат нужда да бъдат събудени, работят по това в мечтите си, но са объркани и биха приветствали това, което би им дало допълнителна сила и насока.


Събужданите ще имат нужда от ръководство за известен период от време поради наличната енергия, но разпознаването ще стане много бързо, след което те също ще започнат да се събуждат и подпомагат другите. Колкото по-голяма част от човечеството узнае, толкова по-лесни ще бъдат времената, които предстоят.


Ние работим, седим като на тръни на своите места. Имаме предвид нашите същества, звездните същности, звездните семейства, духовните водачи, високоеволюиралите учители, посетителите от страна на Първопричината. Много са тук. Небесата, атмосферата е пълна, така да се каже, с онези, които поддържат Тера, които й помагат да бъде жива и вибрираща, блестяща, и които същевременно уважават вашата свободна воля.


Ето защо казваме, че понастоящем събужданията са толкова важни. Те са от първостепенна важност. Индивидуалните събуждания. От уста на уста. Това е най-добрия начин да се извърши онова, което трябва да бъде извършено. Един на друг. Книгите са хубаво нещо. Касетите също. Но когато едно същество обича друго, това освобождава. Така това същество създава и оказва влияние върху много други. Ето как, според нас, ще се извърши този процес.


Казахме вече, че Тера е в район със свободна воля заедно с цялата вселена, но едновременно със свободната воля съществува и кодекс на честта. И този кодекс на честта е уважението към живота. Уважението към живота и задължението да не посягаш на него. Уважението към живота е от първостепенна важност, както и запазването му.


Преди милиони години, когато разрушителната сила дойде и промени всичко това, свободната воля все пак беше зачетена и ние се отдръпнахме – гледахме, чакахме и знаехме, че ще дойде времето, когато всичко това ще достигне своя връх, когато промените ще могат да бъдат направени.


Разрушителните сили дойдоха отново. Този път те няма да успеят. Все пак, тази енергия оказва огромно влияние върху планетата в настоящия момент, поради технологичното развитие и поради степента на това технологично развитие на територията на цялата планета.


Ние молим всеки човек да говори индивидуално с другия. В този момент се събуждат много мощни индивиди. Тези, които оказват влияние върху другите хора са онези, които се събуждат на този етап и биват събуждани от онези, които са направили споразумения и договори още преди хилядолетия да осъществят това. Виждаме, че ще има географски промени, големи промени. Тъй като промените представляват най-доброволния начин за повторно синхронизиране. Ако трябваше да има големи разрушения, а такива ще има, но ако те трябваше да бъдат преобладаващото на тази сфера, това би оказало върху космоса такова сериозно влияние, че в този случай не може да бъде допуснато. 


Промените, които ще станат на повърхността на Тера, не са точно определени. Те няма да бъдат точно определени, докато не се случат, в хода на натрупването на енергията. Енергията ще се натрупва отчасти поради това, което става на глобуса, както и в резултат на планетарни и космически влияния. Ако се доближите твърде много до погрешното използване на технологията, естествено, Майката Земя, която е живо, жизнено, дишащо същество, по-скоро ще се измести, отколкото да се разруши. Изместванията ще бъдат оздравителни – точно както човек има треска, температура, и се поти, след което оздравява. Ако Майката Земя не се измести и погрешното използване на енергията се окаже преобладаващата парадигма, знаете ли какво ще се случи? Това ще означава разрушаване на Вселената. 


Ние не искаме да бъдем унищожени, а погрешното използване на технологията на вашата планета може да унищожи вселената. Помислете върху това за което говорим, защото е много сериозно.


Много от вас виждат нещата в черни и бели краски, докато Вселената съществува в сиви тонове. Тя не е такава, каквато вие си мислите, че е. Навсякъде съществува живот, който вие не можете да видите. Съществуват много измерения и много форми на съществуване. Това, което става във вашето измерение, ще окаже влияние върху всички ни, защото градивните блокове на Вселената и космоса са свързани. Атомите, елементите, всички са едни и същи. Те са универсални. Универсални инструменти, така да се каже. И при погрешно използване на един от тях в един сегмент на областта, това би оказало влияние върху много други. Ето защо казваме, че настройваме Майката Земя към познанието за това. Майката Земя знае, че този потенциал се случва и ще се измести в момента, в който опасността стане прекалено голяма.


Разберете, че всички тези промени са свързани със събужданията. Ако събужданията се осъществят много бързо и онези, които са в правителството, военната индустрия, медиите, съобщенията, телевизията, вестниците, киното, ако тези влиятелни хора на планетата могат да бъдат събудени бързо, всичко може да се промени. Майката Земя ще направи това, което е необходимо, за да се синхронизира, в името на собственото си оцеляване.


Имаме предвид, че ако вашето намерение е да пристъпите в бъдните времена с радост, с опит и като участници, като съзнателни участници в движението, което планетата избере, тогава ясно мислете за това което искате, възнамерете го, планирайте с оглед на него, а след това вярвайте, че частта от тялото, разположена в слънчевия ви сплит, ще ви насочва заедно със сърцето, да бъдете там, където е необходимо да бъдете. Ако правите това ясно планиране, ако разчитате на него, ако го заявите, ако пристъпите в знаенето, а не в мисленето, но в знаенето без нито капка съмнение, че ще бъдете тук в радост, хармония, щастие, съзидателност, веселие при съгражането на света, на цивилизацията която искате, значи така и ще бъде.


Помислете върху това няколко минути и направете своя избор. Проверете сърцата си и решете какво искате. Захвърлете встрани онова, което не е важно за вас и вложете своята енергия, своите мисли, своите сърца в това, което е най-важно за вас. И при никакви обстоятелства не се плашете от промяната, защото промяната ще стане, независимо дали я изберете, или – не. Затова, ако съзнателно изберете промяната, тя може да бъде вашето средство, вашия метод да се придвижите в идващите времена. Не се съпротивлявайте на промяната. Плувайте. Може да става въпрос за взаимоотношения, за раздели или за осъществяване на връзка. Може да става въпрос за започване на работа или за отказ от нея. Може да става въпрос за изобилие, или липсата му. Всички тези събития ще ви мотивират към нещо. Искаме да навлезете навътре, да вярвате на чувствата си. Вярвайте в себе си. Част от ползата ще бъде образуването на големи семейства. Групи от 30 до 50 души ще бъдат много силни. Освен това, искаме да поговорим за наличието на външните средства за комуникации, които очакват да разговарят с много от вас, които говорят с всекиго и с всеки от вас макар, че вие не го съзнавате. Голям брой същества имат желание да помогнат.


Искаме да проверите сърцата си, да се откажете от своите страхове в полза на онова, което е най-важно за вас. Предлагаме и ще ви подкрепим в тези ви усилия, ако когато мечтаете си позволявате да мечтаете и за възможностите, които ви изглеждат необикновени. Събудените и голям брой от онези, които са в процес на събуждане, приемат информация чрез мечтите си и получават така наречените идеи. Провокирана информация. Потенциалните възможности са далеч отвъд онова, което е в наличност на планетата понастоящем. Това ще бъдат забавни неща. Ще бъдат радостни неща. Това ще е нещо нежно, оздравяващо, успешно. Играйте с мечтите си, а когато една от тези луди идеи дойде при вас, сграбчете я като балон надут с горещ въздух и полетете малко над околността и вижте къде ще ви отведе.


Искаме да пристъпите към тези времена с открит ум, съзидателен ум, нежно, да навлезете в себе си. Да вярвате в себе си. Отворете сърцето си, за да се свържете с човечеството, за да събудите другите. Що се отнася до трудностите ви, ще ги оставите като стари дрехи, които вече са ви отеснели. Вашите болки, копнежи и трудности могат да бъдат оставени настрани, за да облечете новото си облекло.


Мнозина ще бъдат изумени при навлизането в тези времена, тъй като от много неща ще трябва да се откажат. Много неща трябва да бъдат променени и много неща трябва да бъдат изоставени. Въпреки това ние ви казваме, че ако самата Земя не сменя своите сезони, би било много досадно. Затова есента трябва да дойде, както и зимата, за да настъпи обновяването през пролетта. Това е, което ще преживеете.


Ние сме поели ангажимент да ви водим през това време. Тук има много, които ви обичат, помагат и правят онова, което е необходимо. Отворете сърцата си. Отворете очите си към това, което идва. Не се плашете. Знайте, че сте обградени от любов и енергии по-големи, отколкото в този момент можете да си представите. 


Вярваме, че онова, което ви казваме, ви дава сили, просветлява ви и ви води. Излезте напред. Движете се с любов. Почувствайте свързаността на всичко, което съществува.


Погледнете човечеството в очите и вижте себе си, защото вие сте там, благословете се за това и вашето събуждане ще е по-успешно, отколкото можете да си представите. 


Обърнете се към нас за помощ и ние ще дойдем при вас. Изпращаме ви своята благословия, скъпи, любими приятели.


СЪБУЖДАНЕТО 2


/със съкращения/


…Когато казваме, че всичко е истина, това основно значи да ви кажем, че каквото и да изберете да вярвате наистина ще бъде вярно. Това ще бъде реалността, в която ще изживеете живота си  и ще прояви символичното представяне на тази реалност във вашия живот. Вашите съседи и приятели и социалната структура с която се обграждате, ще отразят обратно към вас точно това. Световете не са солидни и устойчиви места за съществуване. Световете представляват набор от вероятности. Световете са тънки като хартия. Само че вие не разбирате това. Вие си мислите, че вашите светове са от бетон и си мислите, че някои авторитетни структури са единствено правите и поставяте авторитета извън себе си. Католическата църква е не по-права от която и да е друга църква. Именно истината, която се опитвате да разберете сега, е абсолютната истина за вас самите. Вие искате, поради начина, по който сте водили живота си досега, да ви бъде казвано да следвате определена структура. Най-висшите учения по наше мнение, но това е само нашето мнение, са ученията, които ви показват самите вас и които ви казват, “Вие сте Първопричината. Вие сте част от огромна енергия. И вие, самите вие, сте мисловни проявления на това, което си мислите, че сте.” Именно тази истина, по наше мнение, е истината, която ние, Плеядианската култура и много, много, много култури, използваме като първичен закон за съществуването за самите себе си. Това, което всички вие се учите да разбирате е онова, което е истината за вас и за начина, по който да накарате вашия свят да работи. Ще започнем като ви кажем, че вие сте центъра на вашия свят и вие сте силата на вашия свят. Какво е онова, което искате? Искате щастие? Искате безопасност? Искате радост? Искате хармония? Искате лично развитие? Искате мир? Искате изобилие? Вие сте Първопричината. Тази сила, която притежавате, не е нещо ново. Има някои от вас, които са били в канавките, или без храна, или на границата да умрат и са си пожелали нещо и то се е проявило, и които са си помислили, че това е станало просто защото са имали късмет. Именно вашето собствено желание, всъщност, извикването от вас на вашата собствена сила е било онова, което се е проявило пред вас. Това е основен закон на преживяването.


Въпрос: Споменахте, че сме си избрали да бъдем тук, за да преживяваме. Толкова просто ли е всичко? Когато сме отделени от тялото си, решаваме да се върнем, за да преживеем нещо ли? Просто не мога да си преставя някой, който си избира да дойде тук, освен ако не се е налагало да го направи.



Плеядианците: Много по-сложно е от това просто да идвате тук за да преживявате, макар че именно преживяванията са онова, което преследвате. Но не става въпрос за това, че вие си се реете в етера без никаква работа и решавате, “О, струва ми се, че изглежда уютничко там долу. Ще взема да сляза в тоя свят”. Не е толкова просто. Вие сте част от енергията от една свръхдуша. Това страхотно същество пътува заради собственото си израстване през планети, през творения, които вие дори не разбирате, през творения, които от ваша гледна точка не са реални, защото не можете да видите физически свят на който те биха могли да съществуват. Само че те, въпреки това, наистина съществуват. Има светове, които съществуват в празното пространство, така да се каже, които съдържат форми и цветове и звуци, и които са съвсем легитимни и вие сте преживявали тези светове. При вашето съществуване, с оглед на решенията си къде искате да отидете, би било нещо като да си вземете кола и да имате неограничена банкова сметка. С други думи, да не трябва да се притеснявате за финанирането на своите пътешествия. Щяхте да можете да отидете където си изберете.  Единственото ограничение щеше да бъде, че ако изберете да пътешествате в САЩ, трябва да обходите всички щати. Щеше да е наложително да отидете във всеки щат и, може би, да прекарате поне по една седмица във всеки от тях. След като сте приключили с пътешествието, е възможно да поразмислите и да кажете, “Съществува възможност за допълнителен растеж в щат Минесота. Преди да напусна това пътешествие и да отида в Европа с моите неограничени средства, имам нужда да проуча този район”. Това, което се случва в планетарен мащаб в това време е, че всички хора, без изключение, се опитват да свържат информацията, която им е на разположение и да я внесат в своята физическа реалност. Вие се опитвате да разберете и да си спомните и да забележите, че вие сте част от много по-голяма същност и личност, отколкото преди сте си мислели, че сте.  Когато Христовата същност ви каза на вашата планета “Вие не сте сами”, ви каза точно това. Именно това трябваше да си спомните. Вие не сте сами. Не само ги има тези, които представяме ние, които идват от звездите, има и такива от други измерения. Вашето предизвикателство е да се събудите за това и да вярвате - в случай, че изберете да вярвате - в разширяването на своя живот посредством тази информация. Защото тези същности са тук, за да изграждат мостове между световете и да променят света.



Въпрос: Имате ли някакви практически препоръки за ежедневието във връзка с това как да поддържаме своята центрираност? Очевидно нашата цел е да поддържаме осъзнатост за това кои сме, и сред хаоса наоколо, изглежда губим тази тъничка нишка, която ни кара да си спомняме.


Плеядианците: Това е част от вашето предизвикателство в тези времена. Вие забравяте кои сте, защото ви се струва, че ви е необходимо време, за да си спомните кои сте. И ви се струва, че нямате достатъчно време, за да се занимавате с това непрекъснато. И така, забравяте, самоподвеждате се да мислите, че не сте този, който бихте искали да бъдете. Това е въпрос на мисловен процес. Ако желаете да поддържате по-голяма свързаност с просветленото Аз, приповдигнатото Аз – в различни части от деня инжектирайте мислите си с подсилващи утвърждения, или изявления в този смисъл. Вие усложнявате нещата. Ще ви дадем пример. Вие казвате, “Добре, започвам нова програма. От утре ще стана и ще направя изявление пред света за това кой ще бъда, после ще направя изявлението отново, около обяд, после след залез, и преди да си легна – четири пъти дневно”. И правите всичко в продължение на една седмица, или десет от вашите дни. На единайстия ден, обаче, сутринта евентуално забравяте да го кажете и заявявате, “О, не казах онова нещо, и ще го кажа много набързо”. После, на обяд, казвате, “О, толкова съм зает, че нямам време. Е, ще го кажа по-късно.” Времето за вечеря идва и си отива, а вие все още не сте го казали. След това си лягате и казвате, “Ама нали тази сутрин го казах, ще го кажа по-късно”. Това е толкова лесно за вас поради изкривяването на елемента, който наричате време, което ви позволява да живеете живота си така, че да пропуснете същината на това кой сте. Всъщност времето, което отива за да кажете “Сега нямам време”, или “Ще го кажа по-късно”, би стигнало, за да го кажете. Ето колко просто е. Не става дума за параграф, който трябва да прочетете за себе си. Не става дума за основен ангажимент в елемента, който наричате време. Става въпрос за чувство за това кой сте в момента на своята осъзнатост на това същество. И това не е нещо, върху което трябва непрекъснато да се фокусирате, а нещо, за което ще възнамерите да стане част от вашето същество. Точно както спането, ставането и яденето, са част от вашето същество. Вие просто имате нужда да се осъзнаете и да сведете глава в почитание и поздрав към самите себе си. Поздравът към себе си като към великолепно същество. Ето колко просто е всичко. Ако го правите редовно като част от вас самите не означава, че вашия живот ще бъде наистина идеален. Защото, отново ще ви напомним, че вие сте като на увеселително влакче. Ще има издигания и спускания. Ако знаете, че сте възнамерили почиттта и огромното развитие на себе си докато преминавате през тези извисявания и спускания, вие ще се дадете сметка, че именно това е частта от израстването, което всъщност искате. Вашето предизвикателство е да обичате себе си и да не бъдете критични към себе си и да си давате сметка, че вие проектирате преживявания, предназначени да удовлетворят нуждите и израстването ви. Светът е символичен и ви говори. Вашето предизвикателство е да разбирате какво е онова, което ви казва. Ако виждате пред себе си танцуващи мечета, бихме казали, че сте игриво същество. Ако виждате странни мъже и дракони и влечугоподобни хора, бихме казали, леле-е, що за страх проявявате? Е, шегуваме се, естествено, но ви даваме примери, защото, като хора, това е вашия начин да се учите. Вие обичате картинките и обичате примерите. Обичате да бъдете в състояние да формирате идеи в ума си и да правите сравнения. Това е начина, по който учите. Към настоящия момент, вие не приемате познанията чрез осмоза. Ако случаят беше такъв, нямаше да е нужно да ви казваме и дума даже. Просто щяхме да ви имплантираме с енергия. Подали сме ви много информация и вие я приемате на много нива на съществуването. Поздравете себе си за великолепното същество, което сте и в което се превръщате. 


До нови срещи. Желаем ви лека нощ.


ИЗЯВЛEНИЯ НА ПЛEЯДИАНЦИТE


Ние сме тук, за да ви помогнeм да повишитe своята чeстота.


Идвамe от Плeядитe и всe пак същeствувамe в друго измeрeниe.


Идвамe при вас с любов и опрeдeлeна цeл.


Нашeто намeрeниe и жeланиe са да ви събудим.


Отворeтe ума си за ВСИЧКИ възможности.


Ниe смe ЩАСТЛИВИ и РАЗВЛНУВАНИ, чe найпослe стигнахмe до вас!


Ниe нe прeтeндирамe, чe имамe ЦЯЛАТА истина, но смe тук, за да ви помогнeм да хвърлитe СВEТЛИНА върху истината.


УМЪТ E EНEРГИЯ и има силата да промeня МАТEРИЯТА. Знайтe, чe матeрията e просто физичeското проявлeниe на eнeргията.


Нашият мотив нe e да ви донeсeм притeснeния, страх или загрижeност.


Отидeтe ОТВЪД мястото, къдeто ви казват да нe ходитe - и щe започнeтe да виждатe това, коeто прeди нe стe виждали.


Осъзнаванeто донася изясняване на нeщата. Изясняването носи събужданe. Събужданeто щe ви отвeдe в Просвeтлeно състояниe. В Свeтлината щe намeритe своята ИСТИНА и найпослe щe узнаeтe, чe СИЛАТА E ВЪВ ВАС.


Точно както същeствуват хора, които живeят в други зeми и остават нeпознати за вас, има и същeства, които живeят в други сфeри и други свeтовe. И в двата случая, тe могат да ви станат познати.


Бeз ЛЮБОВТА нe можeтe да разбeрeтe нищо.


ЛЮБОВТА e същността на ВСИЧКО.


Събудeтe сe и си дайтe смeтка за своята Божeствeна Същност.


Дошли смe за да ви прeдложим важна информация. Обeщавамe ви, прeвръзките прeд очитe ви щe бъдат свалeни. Виe сами щe видитe истината. Всичко, коeто искамe от вас, e да останeтe отворeни за тeзи възможности и да слeдватe сърцeто си.


Нашeто жeланиe e да ви поднeсeм ИНФОРМАЦИЯТА по възможно найприятния и положитeлeн възможeн начин.


Молим ви, нe ни прeвръщайтe в порeдната рeлигия и нe прeвръщайтe в прeдмeт на обожаниe онeзи, които идват със съобщeния.


Много от вас са забравили кои стe и защо стe тук.


Мнозина от нас сe научиха да достигат до вас, но нe са много тeзи от Зeмята, които могат да сe свържат и настроят на нашата вълна  броят им, обачe, нeпрeкъснато сe повишава.


Точно както има много видовe хора, така има и много видовe Плeадианци. Носим ви хармонизирана информация, защото смe хармонизирани същeства.


Идвамe при вас с ЛЮБОВ.


Щe има много, които щe чуят и щe занeсат повисши познания и eволюция  на другитe.


Много отдавна дойдохмe от ЗВEЗДИТE за да ЗАСEEМ, а сeга смe eволюирали и същeствувамe в друга сфeра. Когато виe сe сдобиeтe с достатъчно информация, за да ускоритe своята eволюция, ВИE самите щe станeтe НОВИТE ЗАСЯВАЩИ ОТ ЗВEЗДИТE на тази сфeра!


СПОМЕНИ В ЗОНАТА НА СВОБОДНАТА ВОЛЯ


Живели някога същества, на които се искало нещо да създадат. За да въплътят своето желание в живота, на тях им било необходимо да влязат в определена област от мирозданието и много меко да я преобразят. Тези същества работели за Светлината, но били тясно свързани и внимателно охранявали определен аспект на съзнанието. В различните промеждутъци от време, Пазителите на Светлината се срещали и работели съвместно. Техните пътища се пресичали в различни измерения на реалността. Те планирали, обменяли идеи и определили времето, когато планът им може да встъпи в действие.


Определени членове на отбора на Светлината се занимавали с разчети на възможните действия на Първосъздателя: какво именно Първосъздателят може да изпрати, къде има намерение да извърши своите действия и по какъв начин може найпълно да се обогати опита Му. Тези същности добре разбирали какво може да стане със Светлината и планът им бил разработен до наймалките подробности. Този план в частност предполагал готовност към голямо космическо сътресение, което, както те предвиждали, щяло да произлиза от Първосъздателя.


Пазителите на Светлината проявили голяма преданост към делото при подготовката на програмата, след което започнало обучението. В хода на изпълнението на дадения план предстояло да се научи много, тъй като планът не бил никак прост. Намерението на Пазителите на Светлината се състояло във внасянето на Светлина в реалност, където Светлината нямало да бъде приветствана с добре дошла и където тя изобщо не се "вписвала". Подобна задача можело да се сравни в опит да се пъхне крака на възрастен в обувката на бебе.


Но тези същества подготвили план за това време, когато ще се появи възможност да се вмести Светлината в подобна реалност. Тези същества сте вие, а времето е сега. Времето било внимателно изчислено и всеки от вас в дълбините на своята душа знае, че сте дошли тук с определена цел  да започнете своя полет и да се освободите от всичко, което до настоящия момент ви е свързвало с вашата реалност. Реалността в която сте влезли, обвила съзнанието ви с тънки нишки, приличащи поскоро на стоманени пръти. Тя нарушила вашите възприятия за самите себе си и за вашето място във вселената.


За онези от вас, които са дошли да участват в този план и да работят с частта на съзнанието, явяваща се светлина, времето за действие настъпи. Вашата дейност започва от този момент. Всичко, което е необходимо да направите, е да позволите на енергията на Светлината да навлезе във вашето тяло. Необходимо ви е да се научите да задържате честотата на дадената енергия, да разчистите пътя на емоционалните енергии, тънещи в забрава във вътрешността на вашето физическо тяло. Когато започнете да изследвате себе си ще забележите, че съществуват множество Аз, които пътешестват по вътрешните пътища на съзнанието.


Ще откриете, че вашето общество е било устроено много хитро по такъв начин, че да ви предпазва от познанието на найинтимната и найинтересната част от себе си. В качеството на Пазители на Светлината вие ще можете да създадете избор от различни реалности и да ги внесете в масовото съзнание на планетата. Вие ще можете да дистигнете целта, създавайки възможност за подобен избор - в началото за самите себе си  като постигнете състояние на вътрешен покой и мир и състояние на вътрешна любов. Безусловната любов предполага приемането на това, което сте в действителност, на това какво в живота си сте направили сами и на това какво са направили с вас другите. Вие ще приемете и ще съумеете да интегрирате целия обединен опит защото знаете, че именно тези ситуации са ви били крайно необходими, за да ви доведат до заключителния стадий на приемането на себе си и задържането на Светлината в своето съзнание.


Първоначалният план за Земята бил създаването на тази планета на информационен център за различните Галактически системи. Първостроителите не са се отказали от този план. Те също били членове на Семейството на Светлината и някои от вас са били много близки с тях. Почувствайте това.


Вие се различавате от много от хората на Земята по това, че сте членове на Семейството на Светлината. Вие знаете това, което другите не знаят. Вие можете да познаете представители на Светлината ли са дадени същности, или не. Знаете това от дълбините на своето сърце. Вие можете да се чувствате болни в общество, което не знае че е болно.


Много хора ще започнат да почитат дадени същности от космоса защото ще им се струва, че стават чудеса и се извършва найграндиозното събитие в историята на Земята. Може де им се стори, че на човека се дават нови възможности, че е настъпил Златен Век. А след това всички ще се удивят, когато тиранията се ожесточи още повече в сравнение с диктатурата, съществувала преди нея.


Целта на еволюцията, разбира се, е индивидуалната свобода, суверенност и независимост в условията на общопланетарно единение. Не всички ще успеят да завършат прехода към новата степен на съзнанието. Не всички понастоящем се намират на честотата на вибрацията, стремяща се към хармония. На Земята съществуват и такива хора, които ще почувстват състояние сравнимо с екстаза, когато открият новата, висша власт. От тяхна гледна точка те ще създадат нова парадигма, ще започнат да почитат животнибогове или нещо друго. В това време членовете на Семейството на Светлината, внедрили се на планетата, ще създадат своя собствена планетарна сфера, своя собствена Земя.


Вие всички изучавате урока на властта, на авторитарността, на  йерархичността. Кой стои над съществата идващи тук сега? Кой е техният бог? Кой е авторитет за тях? Това повисоко "началство" се връща на Земята в настоящия момент. На Земята е необходимо да научи урок. Тези същности, връщащи се на Земята, които не се явяват духовно информирани същества, не следват духовния път и отричат съществуването на духовни сили. Те са разработили научни принципи и технологии, които ще разрушат законите на духовността.


Възможно е да считате, че всеки човек едновременно с повишаването на нивото на своето развитие, постига и духовни ценности. Вие мислите така, защото сами разбирате или вярвате в съществуването на духовното. Това, обаче, не винаги е вярно. Напълно е възможно да се научиш изкусно да манипулираш материята и реалността без самият ти да разбираш дълбоките духовни връзки. Особено важно е вие да усвоите тази мисъл.


В бъдеще на тази планета ще дойдат същества със способности, които ще поразят масовото съзнание на хората. Но тези същества не са способни да чувстват и не са свързани с духовни търсения. Желанието да търсиш своя духовен път и да разбудиш в себе си духовното начало, разбира се, е свободен избор за човека на дадената планета и на всяко същество във вселената. И далеч не всеки избира да реализира дадената възможност.


Както вие на тази планета сте култивирали силни личности, в които центровете на чувствата са били затворени  личности, които не са свързани със своето емоционално и духовно съзнание, така и в космоса съществуват могъщи космически крале, същества, които нямат никакво отношение към духовността. Те се явяват просто могъщи сили. Ако се срещнете с подобни сили, ще се чувствате както Давид пред Голиат. Именно затова за вас е много важно да умеете да променяте своята собствена реалност. Подобни навици ще ви позволят да се приплъзвате и да танцувате между различните честотни вибрации, или да се превключите на друга "радиостанция" на вселената, чрез която ще искате да придобиете определен опит.


Желанието да обожествяваш някого или нещо, е проява на честотния контрол на Земята. Вашата планета се движи към среща с нов обект на поклонение. Това ще бъде "холографско вмъкване", нов бог, нов кумир. Боговететворци, влечугоподобните, знаят, че техния план не е сполучил напълно, затова съществува намерението да създадат нов план, ново отклонение. Затова найглавното е да се вслушвате в себе си, да се доверявате на своята интуиция. Вслушвайте се към тези вътрешни съобщения, към вътрешната информация, която преминава през вас. Започнете да танцувате под ритъма на своята вътрешна мелодия, станете приятели с нея. На вас самите е необходимо да отворите за себе си своята реалност отвътре и да насочите своя живот в съответствие с нея. Това е този подарък, който е даден на всеки в Зоната на Свободната Воля.


В тази зона е разрешено всичко, даже тиранията. Тук всеки е дарен с потенциал да създава своята собствена реалност. Да позволите на някой да създава вашата реалност вместо вас  това също е свободен избор. Болшинството от хората на Земята позволяват на други да създават тяхната реалност, да им диктуват какъв трябва да бъде вътрешният им свят. Посредством честотния контрол са ви заставяли да търсите отговорите на въпросите извън себе си. Щом се появят новите богове, вие сте готови да ги обожествявате. И така нататък, до безкрай.


Щом започнете да живеете в съответствие със своята пътеводна звезда  без да се боите да следвате своята интуиция, своя вътрешен глас, тогава всичко, което ви обкръжава, ще се измени. Това вече става в много географски точки на планетата. Както съществуват пътища, по които мисълта обхожда Земята, така съществуват и пътища, по които мисълта се разпространява във вселената. Творческите лъчи на Космоса са съставна част от междугалактическата система, която направлява енергията на мислите, възникващи вследствие на вашите вярвания в други измерения на съществуването. Даже днес вие се явявате животворящо вдъхновение за други същности, влизайки в качеството на източник на определени честотни вибрации, направляеми в друга система.


Както ние притегляме енергии от други системи към вашата система, така и вие изпращате енергия в другите системи и им въздействате без да знаете за това. Ние искаме да осъзнаете своето влияние и тази сила, с която можете да оказвате влиянието си на другите системи. Вие дори не можете да си представите колко сте могъщи и именно затова можете да представлявате за себе си определена опасност. Вие вече сте попили огромно количество от енергията, предизвикваща процеса мутация. Как ще постъпите с нея? Накъде ще я отправите? Обичате ли себе си и другите?


Първостроителите се интересуват не само от тази конкретна локална зона. Те искат изменение в строежа на ДНК в цялата вселена. Те искат вселената да може да изсвири нова симфония на Съзнанието. Те искат не само възстановяване възможностите за достигане на високи честотни вибрации на Земята, избор на честотата на Светлината и Любовта. Тяхната игра е много помащабна  те искат да преустроят вибрационната матрица на цялата тази вселена. Те създават такава възможност като проникват в ключовите зони на галактиката и организират взривове. В тези различни центрове едновременно ще стане пробуждане на съзнанието, в резултат на което, с течение на времето, ще се измени общата честотна вибрация на вселената.


Първостроителите на Земята защитават интересите на Първосъздателя. Първосъздателят получава знания от всичко съществуващо, защото пребивава във всичко съществуващо. Както вие усвоявате и четете уроците получени от вас, така и Първосъздателят чете уроците, получени от него от всичко съществуващо. Първосъздателят позволява на своите творения да съществуват и получава знания за своя творчески потенциал, като наблюдава своите творения. Той се учи от своите творения така, както мъдрите родители се учат от своите деца. Вие сте необходими на Първосъздателя, за да измисляте и връщате обратно към него нови изобретения. Така първосъздателят получава нов опит и сам се развива.


Понастоящем, Първосъздателят отправя своята енергия към Зоната на Свободната Воля. В далечна времева точка от вашето бъдеще е било показано докъде може да доведе този експеримент, ако бъде оставен без надзор. Енергиите притежават способност да излизат извън пределите на която и да е структура и да завладяват други енергии. Съществува реалната възможност в течение на стотици и хиляди години в дадената звездна система да се установи период на тирания. От точка намираща се в далечното бъдеще, този експеримент се "преработва", основната енергия се подлага на процес на трансмутация и трансформация. Вие се явявате част от тази трансформация, като се вмъквате в самата вътрешност в различен облик и при това сами пробуждайки се. 


Човешката част от вашето Аз, в контролируем режим е определила кой е добър и кой лош и кой кой е в космическата йерархия. По този повод е било изписано огромно количество литература и вие сте я погълнали цялата.


Разрушете всички тези идеи. Разрушете всичко и всяка от тях - в това число и онова, което мислите за нас.


В течение на следващите години тези, които се появят от небесата няма непременно да принадлежат към Семейството на Светлината. Вече сме ви споменавали, че вашият урок се състои в това да започнете да разпознавате властта и контрола над себе си. Необходимо ви е да се научите сами да вземате своите решения и да не прехвърляте създаването на своята реалност на другите  нито на правителствените чиновници, нито на родителите си, нито на боговете. Дошло е време хората на Земята да станат суверенни.


Ще се наложи хората да бъдат примамвани към правилния път, доколкото все още не могат да получат информация от своето собствено Аз. Много от вас скоро ще открият, че се намират в състояние на фрустрация. Особено силно ще ви дразни това, че другите не виждат онова, което е така очевидно за вас. Ще станете очевидци на масова мания на планетата и ще ви бъде много трудно спокойно да съществувате във всеобщото объркване. Ще видите как тълпи от хора ще се хвърлят към лъжливи богове  от ваша гледна точка, това ще бъде върха на глупостта или безумието.


Вие вече можете да предчувствате бъдещите събития. Да носиш в себе си Светлината не е лека задача. Щом пуснете Светлината в своето индивидуално съзнание, която е информация и истинско знание, процесът става необратим и се ускорява. Вие вече не можете да кажете "Напускам отбора на Светлината. Повече не желая да бъда причисляван към него." Щом ви се прииска да избягате от средата на пълното неразбиране, ако вече сте приели и понесли Светлината, не можете да се оттървете от нея. Вашето решение е било доброволно.


Искаме добре да разберете, че тези космически същества, които се намират около Земята, които вашия център на чувствата характеризира с отрицателен знак и с които някои сили от вашите правителства са подписали договор, също решават въпросите, които стоят в този момент пред вас. Тези същества както в огледало отразяват вашите вярвания и драматизма на събитията. Обвинявали са ги в некоректно поведение, в това, че са правили генетични експерименти, че са предизвиквали мутации, че са похищавали хора. Подобни действия се предизвикали широк негативен отклик.


Но тези същества само отразяват това, което става във вашия свят. Те отразяват това, което самите вие допускате и което позволявате да вършат вашите лидери по целия свят. С какво вашето сляпо подчинение пред правителството и средствата за масова информация, които правят с вас всичко което си поискат, се отличават от поведението на кравата, която са отвлекли извънземните същества? Тези жители на други планети, които идват на Земята, постъпват точно така, както и самите представители на човешката раса. Масите позволяват на своите лидери да постъпват и действат както си искат и да действат от тяхно име затова, защото не въстават и не казват "На нас това не ни харесва". На Земята действа негласен договор. Съзнанието на планетата в настоящия момент е следното: "Правете всичко вместо мен. Аз не желая да нося никаква отговорност. Можете да станете представители на властта. Можете да станете мои учители. Можете да станете мои началници. Някой да ми каже какво да правя."


Много от вас, които се научат да се ползват от своето вътрешно зрение, ще бъдат шокирани от глупостта на някои хора и ще бъдат ужасени от това идеологическо идолопоклонничество, което ще изпитва останалата част от човешката раса по отношение на определени същности от космоса. Тези енергии ще започнат да се представят за ваши създатели въпреки, че техните тела изобщо няма да приличат на вашите. Те ще притежават много способности и ще споделят много нови технологии. Може би дори ще успеят да излекуват някои болести, които преди това сами са спомогнали да се създадат, обучавайки земните учени на методите за бактериологична война.


У вас ще възникне отвращение към обществото, защото ще бъдете несъвместими с новите богове и вие ще отстъпите. Разбирате ли вие, че много от новите богове могат да бъдат влечугоподобни? Смешно ли ви се струва това? Дори не можете да си представите какво ще стане в бъдеще. Ако ви разкриехме цялата информация за това което трябва да стане, много от вас биха си умрели от страх.


Има и такива, които ще играят едновременно и в двата отбора  така наречените "двойни агенти". На дадения етап вие все още трудно можете да обхванете цялата сложност на ситуацията. Ние просто променяме вашата парадигма и разширяваме границите на вашето индивидуално съзнание. Ако сте подготвени и информирани, ще можете твърдо да съхраните своята индивидуалност и няма да бъдете смазани от онова, което се намира някъде там отвън.


О, скъпо човечество, чакат ви удивителни събития и именно вие сте непосредствените участници в тях, които могат да изменят техния изход в нужното направление. Вие постоянно получавате поддръжка от невидимите нефизически сфери на съществуване. Членовете на Семейството на Светлината се намират около вас във всеки момент от времето. Но само от вас зависи доколко пълно ще усвоите тези закони, които споделихме с вас и как ще ги внедрите на тази планета.


Необходимо е да се научите да се доверявате на своето индивидуално съзнание, да се доверявате на синхронността на битието (когато всички необходими хора и събития се събират на определено място в оптималния момент от времето), да се доверявате на това, че вие сте част от определен план. И когато вие на практика  в реалността на своя живот  осъществите това на което ви учим, ще откриете, че даже сред огромно бедствие можете да преодолеете ограничеността на несъвършените закони, измислени от хората и справедливи за преобладаващото мнозинство от хората на съответната планета.


Боговететворци си имат свои боговетворци, в посока на които те еволюират. Този разрив на съзнанието, който се е образувал между боговететворци и техните създатели, е станал в контекста на манипулацията на много светове и вселени, а не само на един вид на една планета. Вас, като представители на един отделен вид, човешката раса, ви манипулират в множество реалности на съзнанието.


Боговететворци са жонгльори с реалностите, но кой жонглира с техните реалности и ги превежда чрез собствените си творения във всички тези светове? Необходимо ви е да почувствате тези идеи. Позволете на вашите нервни клетки да работят в режим, който не включва рационалната логическа част от вашето съзнание, която иска да определи и означи всеки предмет до наймалките мимолетни подробности. Опитът от подобна реалност води до пробуждане на самите себе си на чувстващото начало на съзнанието. И внезапно ще ви обхване едно всеобхватно чувство на знание, когато хиляди страници ще оживеят във вас в една секунда божествен екстаз.


ПРЕДСТОЯЩИТЕ ПРОМЕНИ


Земната сфера Тера се намира в процес на огромни промени. Винаги са ви казвали, че от гледната точка на линейната перспектива вие обитавате тази планета от известен брой години. Вашите учени предполагат, че за кратко време сте изминали пътя на цивилизацията от маймуните до човека.


Това е абсолютно невярна представа. Високоразвитият адамически човек съществува на тази планета от много милиони години. Животът на вашата планета е бил засят от същества от други планети. Това е станало в хода на експеримент, започнат от този, който ние наричаме Първопричината, а вие  Бог, Творецът, Всичко Съществуващо. Енергийната същност на Първопричината е съзиданието.


Първопричината присъства абсолютно във всичко, точно както навсякъде и във всичко присъства и съзнание. Целта на първото и основно пътешествие на Първопричината се състои в това да събере информация и да усили потенциала на битието. В глобален мащаб човечеството се опитва да разбере, че вашият свят се явява пряк резултат от вашето мислене.


В настоящият момент вашият найголям проблем се явява в това да се научите да управлявате проявлението на мислите, а също така да манипулирате материята и съществуването. Още щом в главата ви залегне мисълта, че това е основната, съществената идея, вселенския закон за битието, вие ще започнете да се освобождавате от твърдите и строги рамки на своето съществуване, които ви ограничават вече толкова милиони години.


На вашата планета са били тези, които индивидуално или на неголеми групи са съумели да възприемат тази информация, да се възползват от нея и така да се освободят от оковите на триизмерното съществуване. Сега на вашата планета се извършва мощно движение към разбирането на вселенското знание; затова хората сега са толкова неспокойни. Като се научите да разширявате своето съзнание, да позволявате на новите знания и опит да проникнат в реалността на цялото битие, вие ще започнете да повишавате своите телепатични способности и ще можете да въздействате на окръжаващите ви, на членовете на своето семейство, на образователната система, на вашите съседи и познати  на всички във вашия свят. В хода на това възниква нещото, което наричате критична маса  когато определено количество индивиди достигнат до определена степен в овладяването на знанието, останалите просто и внезапно ще разберат всичко чрез тях.


Пред вас лежат десет-петнадесет изключително интересни години. Ще видите как вашата реалност се обръща с главата надолу, ще видите хаос и огромен смут. Ще видите как се пропукват стените на кулата на културната парадигма, която досега неизменно е служила на човечеството като образ на "реалния" свят.


От историческа гледна точка, за последните пет-шест столетия вашите учени и интелектуалци са се постарали колкото може поточно да изразят същността на вашия свят. Вие не сте поставяли под съмнение техните изводи. Сега светът ви се струва солиден и ненарушим. Считате самите себе си за солидни и материални. На всички ви се струва, че живеете в един и същи свят в едно и също време. Това не е така  изобщо не е така.


Вие неотклонно се движите към постигането на 4то измерение в усещането. Усещането на третото измерение се обуславяше от мисленето, а в четвъртото е посвързано с възприятието, с използването на всички възможности на индивидуалното същество.


Вие толкова точно сте определили самите себе си, че даже не поставяте въпроса за това кои сте всъщност. Хиляди години се съгласявате с определението, дадено ви от тези, които считате за властелини  само затова, защото те могат да говорят посилно от вас, да публикуват книги и да получават научни степени. Но всичко това са глупости!


Винаги поставяйте под съмнение това, което чувате  даже това, което ви казваме ние сега. Станете за себе си единствен авторитет. Терра се движи именно към това - всеки един от нейните жители да открие в себе си целостта, пълнотата и завършеността на битието, своята лична отговорност за себе си и за окръжаващия свят в който живее.


Доверявайки се на самите себе си, подлагайте на съмнение всичко, което ви казват  особено правителствените чиновници, системата за образование, телевизията, вестниците. Учете се да четете между редовете  това ще ви донесе само добро.


ВЪПРОС: Някои от нас стигат до пълно нежелание да слушат правителството. Например, искаме да знаем как да внесем промени в опазването на околната среда. 


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Найосновните промени, които трябва да направите, са в самите себе си. Отново и отново ви напомняме, че вие самите се явявате този инструмент, с който е необходимо да работите. Ако ви безпокои състоянието на околната среда и сте лично свързани с нещо, което го засяга, подобре се занимайте с това, което ви принадлежи лично  с вашия участък земя. С каквото и да се занимавате, замислете се как да постигнете хармония с МайкатаПрирода. 


Освен това трябва да разберете, че за достигането на това изменение в съзнанието, действително са необходими известни разрушения. Струва ви се, че вашата планета загива от екологична гледна точка, но от наша гледна точка тя изминава необходимия път  човечеството расте. Ако всички жители на планетата бяха съвършени, или иначе казано, ако околната среда на Земята беше в идеално състояние, то нямаше да има условия за подобно изменение на съзнанието. Известно количестно хаос и разрушения действително са необходими за установяването на новия ред.


Вашата планета е разумно същество  тя е жива. Тя притежава собствено съзнание. Вашата найвелика крачка ще бъде самонастройването към общуване с нея. Поискайте от МайкатаЗемя всичко, което ви е необходимо, но в замяна поемете отговорността и задължението да й предоставите всичко, което й е необходимо на нея. Ако пък чувствате необходимост заедно с други съмишленици да очистите някой ручей или езеро наблизо  направете го.


Но не си струва да излизате на улицата и да размахвате пред всички гневни лозунги. Работата, която ви предстои да извършите, е работа вътре във вашия разум. Вие сте мислещи, даже нещо повече  одухотворени същества. Вие сте тези, които проявяват мислите.


Вие можете да направите доста повече със своите мисли, отколкото да тичате по всякакви комитети, където сърдито да удряте с юмрук по масата. Използвайки разума си по време на медитация, за да можете с негова помощ да отправите към МайкатаЗемя светлина, вие служите като своеобразен мост между космоса, Първопричината и Земята така, че в резултат вашата планета получава светлина.


Ние твърдим, че това ще ви помогне попросто и лесно да се отнасяте към своята околна среда. Та нали съществуват извънземни енергии  те притежават такива технологии, които биха могли да изчистят вашата околна среда толкова бързо  за няколко дни или седмица. Но ако направехме това ние, какъв би бил резултата? Онези, които унищожават планетата биха казали: "Ето, виждате ли  всичко с планетата е наред. Можем да си продължаваме в същия дух!"  и вие отново бихте се оказали в изходна точка.


Тера целенасочено се придвижва към това да стане истинска перла в дадения сектор на Вселената (каквато трябваше да стане от самото начало). Тъмнината действително отстъпва и Тера се движи съм върховно просветление. Съществува състояние на съзнанието, което е необходимо да бъде осъзнато. Вие всички имате отношение към това. Вие сте едно цяло. Не бихте могли да съществувате, ако не беше земната сфера. Разбирате ли? Разбирате ли вие, че и другите също трябва да научат този урок?


Урокът ще бъде научен. Земята сама ще изцели себе си. И ще има промени на Земята. Огромни промени. Вие вече изпитахте върху себе си тези промени, когато по целите Съединени Щати се проточиха мощни земни пожари. Те са една от формите на земните промени. И вашият опит от борбата със силните ветрове  торнадото  това също е запознанство с видове промени. Наблюдавайки всичко това, радвайте се, защото такива промени оказват влияние на живота и съзнанието на човека. Всеки път, когато става нещо подобно, на пътя на съзнанието застава новия човек. Така МайкатаЗемя изчиства и лекува себе си.


Не се страхувайте  вашият свят няма да бъде унищожен. Около вашата планета има огромни сили  те ще ви окажат помощ. В цялата Слънчева система, във физическата и нефизическата реалност, има неизброимо множество извънземни същества, които са дошли тук, за да ви окажат съдействие във всичките ви нужди. Ние не можем да се намесваме, доколкото вие се отнасяте към Вселена на свободна воля, но можем да ви оказваме съдействие. Когато, обаче, вие се обърнете към нас за съдействие, ние го оказваме  на тези, които искат съзнателно да развият себе си, да получат подинамично и пълно усещане на живота. Има ли още въпроси?


ВЪПРОС: Въпросът ми е за алкохолизма и др. подобни злоупотреби, които оказват лошо влияние на децата, погубват много животи и ни съпровождат от юношеството до зрелостта, разрушавайки отношенията между хората. Родил съм се в семейство на алкохолици и разбирам, че такава е била съдбата ми. Но болката и мъката от осъзнаването на това ме принудиха да направя не съвсем верен избор, който оказа разрушително въздействие на моя живот. Опитвам се да се избавя от тази болка, но ми е сложно да се вписвам не в тези ситуации, които ме привличат само защото са ми познати, а в другите, които се явяват за мен благо.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Споменатата токущо история е история за болката, объркването и безсилието, история за осъзнаването на необходимостта от избор, и затова ще бъде поучителна за всеки. Преди всичко, трябва да разберете  ако вие изпитвате объркване и осъзнаете това свое състояние  поздравете себе си. Това значи, че вие се си  навици и предишния си начин на живот, за да направите всичко отново. Не трябва да мислите, че ако чувствате в себе си хаос и смущение, пътя е без изход. Обратно  това е възвишено състояние на битието  при условие, че не пребивавате в него безкрайно. За да не останете безкрайно в това състояние, подчинете се на поставената задача и признайте, че вие действително работите над нещо важно.


За личното израстване е абсолютно необходимо да обичате себе си и да се доверявате на себе си. Когато човек попадне в ситуация, която му се струва далеч от идеала може да му се стори, че някой го е излъгал в живота. Но ако човек вярва, че създава своята собствена реалност, то възниква риск малко да се обърка  защо ти все пак си направил далеч не идеалния избор?

Всеки трябва да си зададе въпроса: "Какво означава за мен служенето на другите? По какъв начин мога да създам възможности за своя растеж? В какво се състоят основните трудности на моите родители? Какво означава всичко това за мен?" Осмисляйки всяка от възникващите ситуации, вие задържате себе си на земята, а отказа от обсъждане на това кое е правилно и кое – неправилно, ви позволява да се придвижвате напред в своето възприемане на реалността и да изпитвате състрадание към себе си.


Вие често поставяте себе си в трудни ситуации, за да имате възможност да помагате на другите, които се намират в още потрудно положение. На този, при когото всичко върви по мед и масло, често му е трудно да общува с други представители на човешкия род. Но когато сте претърпели много трудности и лишения и сте разбрали, че всичко това е резултат от проявите на мислите, ще ви бъде доста полесно (при наличието на силно желание и несъкрушимо намерение) да измените това, което става около вас. Вие вече сте преминали своя урок и сега виждате, че ви е било необходимо да имате точно такива родители. А родителите ви са изучавали своя урок  за това как техните болезнени пристрастия не са им давали възможност да живеят найпълноценно. Всеки урок винаги е урок  и за вас и за целия свят. Вашето семейство е ваше огледало. Всички вие сте огледало един за друг. Постарайте се да приемете това и да свикнете с мисълта, че вие играете своя роля. Това е ваша пиеса. Вие в нея сте и актьор и драматург и режисьор.


Позволявайте си да излизате от пиесата в която играете и да погледнете отстрани на това, което прави тя за вас. Позволявайте си да пренапишете своята пиеса. Но не унищожавайте своя опит, а стройте върху него, добавяйки към него. Вие се сблъсквате с огромни проблеми, когато се опитвате да изтриете части от своя живот. Прибавяйте новата информация и опит към старите. Вярвайте в това, че вие се движите към големи възможности за любов и растеж, а в идеалния случай  за да служите.


Служенето е висшата форма на самоизцеление. Когато сте заети със служене, това изглежда така, сякаш помагате на другите. Но при това вие сте заети с висшата форма на лечителство  вие лекувате своята душа! Вие се освобождавате и включвате към единството на битието. Но за да се придвижите към служене, трябва да натрупате повече опит  без него служенето е невъзможно. Когато се оказвате в болезнени ситуации, запитайте себе си: вярвате ли, че животът е болка? Доколко е необходима болката? Възможно ли е да преживеете живота си без болка?


Помнете, че вие самите сте си избрали своите родители. Именно в това гнездо вие сте имали найдобрите възможности за учение и растеж. Това не е последният избор  последен избор изобщо няма. Вашите родители са вашата охрана във физическия свят. Те придават структура и на вашите убеждения и на вашето мислене.


Животът не е задължително да бъде болезнен. Проверете своите чувства и убеждения. Ако някои от тях не са напълно идеални, отстранете ги, както сваляте ненужни дрехи. Ако мислите ви вече не ви устройват, ако не са продуктивни, ако не подобряват вашия свят (какъвто искате да го преживеете)  отхвърлете ги.


В своята медитация се опитайте да визуализирате голям кашон. Вие слагате в него всичко, което вече не ви е необходимо, всички стари схеми и убеждения. Мислено простете на своите родители за тяхното неведение. Простете им за това, че не са знаели на какво да ви учат. И простете на себе си затова, че ги осъждате. Ще видите, че веднага ще се отделите от мъртвата точка. Ще се преустройвате и променяте за да способствате на вашия личен растеж. И не забравяйте  вие самите сте свой главен инструмент. Вие самите сте това парче глина, над което работите. Помнете това. Вие работите над себе си, а не над другите. Другите са вторичен продукт.


Работете над себе си и ще измените света. Обичайте себе си и ще измените света. Искайте да ви бъде показван пътя. Призовавайте за помощ. Искайте наставления. Позволете си да се подчините на висшето благо, което можете да проявите. А след това, освободете себе си и простете.


ВЪПРОС: Чувствам, че цялото ми същество е готово да се промени, но имам и голям страх и неведение. Искам да знам. Моля за ръководство. А получавам отговори: "Чакай". "Още е рано". "Търпение!" Но вместо да натрупам търпение, натрупвам пик от нетърпение.

ПЛЕЯДИТЕ: Това става така, защото не се доверявате на себе си. Боите се от това, което ви чака занапред. Преди всичко трябва да разберете, че всеки от вас живее в свой собствен свят. Вие всички сте се договорили, че съществува само един свят, но всеки от вас формира за себе си свят от собствения си опит. Ако решите, че този свят ще бъде безопасен, такъв и ще стане. Но даже и в този мир и спокойствие, вие можете да се натъкнете на някои плашещи неща. Ако вярвате в това, че вас ви водят по пътя, ако вярвате в това, че се намирате повисоко от останалите и че вашия свят е изпълнен със спокойствие и радост  така и ще бъде. Говорим за този свят, в който живеете вие и никой друг.


Научавайки се да се доверявате на себе си и да се потапяте в свят на безопасност и великолепие, вие ще придобиете известно търпение, което ще ви позволи да дочакате до този момент, в който този свят се разгърне пред вас с цялата си красота. 


Единствено от самите вас зависи дали ще бъдете търпеливи, дали ще съумеете да обикнете себе си такива, каквите сте и ще повярвате ли в това, че тъмните пътешествия на вашата душа се явяват само необходим опит, който ще ви помогне подобре да разберете пътя на другите. Именно вие можете сега да понесете към хората светлината и да ги изведете от тъмнината. Но преди всичко, вие сте длъжни да разберете какви сте всъщност и защо сте станали такива, каквите сте. Ако нямате свой собствен опит, вие никога няма да можете да разберете това.


Не съдете себе си за своите действия и за това кои сте били преди това. Приемете своята сила. Приемете себе си такива, каквито сте. Съгласете се с това, че носите светлина за самите себе си, а после се подчинете на своята роля, въоръжете се с търпение и оставете на действието да се развие. Времето ще се ускори и ще потече много бързо за вас. Не си струва да го пришпорвате. Пред вас има още много години опит и игра в собствената ви пиеса. Това е, което ви предстои. Сега се подготвяте за път. Събирате багаж от собствени знания, от своята преданост на идеята. Разучавате ролята на лидер. В новото общество ще има голямо търсене на опори, които да го поддържат. Много от вас ще трябва да устоят на всяка цена и да вярват в себе си. Ние ви молим да поемете такава отговорност  всички вие.


ВЪПРОС: Струва ми се, че човек, който се занимава с търсене на себе си, е доста уязвим  особено по време на сън. Лично на мен ми се е случвало да чувствам, че преживявам някакво недобро нахлуване. Такова действително ли е възможно?


ПЛЕЯДИТЕ: Първите ви думи бяха "Струва ми се". "Струва ми се, че човек е уязвим." В това се крие всичко. Ето в какво влагате своята сила. Ето какво искате да получите в действителност. На вас ви е нужна демонстрация на вашата собствена вяра в своята уязвимост. Естествено, при това можете да изпитвате каквото си искате  всичко, което ще потвърди вашата уязвимост пред неочакваното нахлуване. Вие сте подложени на завладяване, на нападение  всичко, което следва от уязвимостта.


Вашата найголяма възможност за растеж е несъвместима с уязвимостта, или с идеята за лесно превръщане в жертва. Вие сами си създавате демонстрация за потвърждение на това. Много подобре е да формирате свят с помощта на проява на мисълта, като казвате: "Вярвам, че съм в безопасност. Вярвам, че ще ме преведат по пътя. Вярвам, че съм благословен. Вярвам, че съм преминал божествено обучение, че съм обучаван по време на сън." Чувствате ли разликата?


Да, в избора на думите.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Не, в избора на вярванията. Вие можете да изберете и предишните думи и въпреки това да вярвате, че оставате уязвими; но можете да убедите себе си и в своята неуязвимост. За да си обясните откъде се е взела тази вяра в собствената си уязвимост, вие трябва да проследите хода на целия си живот. Всеки път, когато човек мисли за своята уязвимост, той може да си казва "Но нали с мен се случи това и това и това и това  това потвърждава, че съм уязвим".


Ние говорим за това, че мисълта винаги е първична, а опитът винаги е вторичен. Никога не става иначе. Ситуация, при която в началото възприемате някакъв опит и едва след това започвате да строите на негова основа собствените си мисли, е невъзможна: вашият опит задължително ще бъде пряко отражение на това какво мислите.


Ето защо ви казваме: следете за своите мисли, старайте се да опознаете себе си. Говорете с другите с гласа на любовта. Казвайте "аз вярвам", или "аз чувствам". Говорейки по този начин вие ще се приближите към същността на самия себе си, а приближавайки се към собственото си ядро ще разберете, че формирате собствен опит на основата на чувствата и мислите. 


Ако сте открили в себе си идеи, които ви изглеждат далеч от идеалните, опитайте се да се промените. Ако незабавната промяна не ви се отдава, всеки ден в продължение на 5 минути внедрявайте в себе си новото усещане и привиквайте към мисълта за това, че в тези пет минути вие се чувствате в безопасност и имате надеждна опора. След такава тренировка, през цялото останало време можете да се опивате от своята уязвимост.


Ако правите това по няколко пъти на ден ще забележите, че мислите ви ви заставят да се чувствате във всеки случай малко по иначе.


ВЪПРОС: Доколкото разбирам, всичко казано от вас днес може да се нарече основи на метафизично учение.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Това е така. Искаме да ви кажем  на вас и на вашата планета - само това, че тази информация съществува от незапомнени времена; в някакъв период е била скрита от вас, макар че по принцип тази информация е открита за всички и всеки. Ние се намираме тук само за да ви напомним за това, за да ви подтикнем напред. Ние сме тук затова - за да можем посредством контакта да ви съобщим непосредственото усещане, като при това отговорим на евентуалните ви въпроси, както и за да ви дадем възможност да се движите самостоятелно напред. Освен това, нашата функция се състои в това да ви ободрим, да ви изпълним с любов, за да разберете, че вие самите се явявате въплъщение на любовта.


Вие сте много високо ценени, а вашата планета е идеално място за съществуване. Бъдете горди с това какви сте. Ние идваме тук доброволно, защото ви уважаваме и защото ни е грижа за вас. Всички вие сте същества, живеещи в много измерения. Вие прониквате с поглед в много видове реалност, всеки от които е ценен и достоверен.


Събуждайте се поскоро!


За нас беше удоволствие да разговаряме с вас, приемете нашата благословия. Обърнете се към нас, когато имате нужда от съдействие. Създавайте свои собствени магистрали на изражение, защото вие наистина участвате във велико пътешествие.


EДИНСТВEНИЯТ УРОК E ДА ОБИЧАТE СEБE СИ


Има само eдин урок за научаванe. Eдин eдинствeн. Да обичатe сeбe си. Това е единствения урок, който съществува и това e нeщото, с коeто всички щe сe боритe отново и отново. Всички виe стe дошли от вeлики същности  боговeсъздатeли, които са били любопитни по отношeниe на вашата зeмна сфeра, дошли тук да станат част от огромeн eкспeримeнт. Опрeдeлeно от тяхна глeдна точка тe глeдали на сeбe си като на същности, които са продължeниe на Първосъздатeля, който имал огромни способности. Тe нe глeдали на сeбe си като на боговe. Само онeзи, които нe били толкова eволюирали глeдали на сeбe си като на Боговe. Виe всички стe били в тази позиция.


Защо стe изоставили тази позиция на божeствeност и стe сe отдeлили ли? Защото стe любопитни. Искали стe да разбeрeтe какво e да чувстватe опрeдeлeни eмоции, да получитe опрeдeлeни пeрспeктиви за живота. Съгласили стe сe да сe отдeлитe доброволно, с готовност и да прeбиваватe в много цивилизации и култури. Дошло e врeмeто да станeтe отново цялостни, дошло е време да си спомнитe. Eто какво става. А как щe си спомнитe? Чрeз промяната, която сe извършва във вашeто тяло. А виe щe улeснитe всичко това, ако съумeeтe да обичатe това, коeто стe, защото това e вашата грижа. Виe смятатe, чe трябва да сe грижитe за другитe, за да служитe. Служeнeто означава да сe грижитe за сeбe си, защото всъщност това e ваша грижа. Когато сe грижитe за сeбe си, виe изпращатe в съзнаниeто на Майката Зeмя опрeдeлeна вибрация. Тази вибрация работи със съзнаниeто на Майката Зeмя и в рeзултат сe осъщeствява свързванe на духа. Възниква рeзонанс. Да обичате себе си означава да позволите на себе си най-голямата чест и достойнство да бъдете. Това означава да поставите себе си на първо място понеже почитате себе си, а не поради това, че сте егоисти. Винаги, когато приемате в живота си нeщо помалко от това, коeто ви прави щастливи e, защото нe цeнитe кои стe. Примиряватe сe с помалко. Примиряватe сe с помалко, защото сe боитe, чe ако нe приeмeтe помалко щe останeтe бeз нищо. Това e вярванe. Това e страх.


Това e програма, която приeматe отново и отново. Това e част от културна парадигма. Дeцата от новото основно тeчeниe няма да сe включат в това вярванe. Новитe дeца знаят, чe не е нужно да сe задоволяват с помалко. Тe щe научат своитe родитeли. Тe щe научат останалитe, чe никой нe трябва да прави компромис. Никой нe трябва да приeма помалко, отколкото жeлаe.


Бихмe искали от вас в този момeнт да си дадeтe обeщаниe прeд самитe сeбe си, чe щe поставитe сeбe си на свой собствeн трон. Почитайтe това, коeто стe и възнамерете всичко, коeто поставятe в живота си от този момeнт нататък да бъдат даровe от голeми съкровища за вас. Виe щe ги създадeтe. Нe сe страхувайтe от своята сила. Виe до извeстна стeпeн сe боитe, чe ако започнeтe да създаватe това, коeто наистина жeлаeтe, нe сe знаe докъдe щe ви извeдe то. Затова отлагатe "Щe успeя слeд двe години. Нe съм готов".


Обичайтe това, коeто стe, за да можeтe да бъдeтe водeща свeтлина за всички други. Това e вашe право. Врeмe e да си спомнитe. Важно e за вас да цeнитe и почитатe сeбe си и да научитe eдинствeния урок, който трябва да сe научи. Това e любовта, защото любовта e ключът, който щe отключи всяка тeхнология. Тя щe отвори всички врати към извънзeмнитe и мeждуизмeрни комуникации, вътрeшнозeмни комуникации, които щe ви позволят наистина да живeeтe.


ВЪПРОС: За какъв пeриод от врeмe става дума, прeди да започнeм да виждаме тeхнологията, която щe ни прeдпази да нe бъдeм използвани? За няколко години ли става въпрос, или за вeк?


ПЛEЯДИТE: Това, коeто сe случи прeз послeднитe години струва 20 години работа. В рамкитe на тази година всеки лунен цикъл се равнява на пет години. И процeсът щe сe ускори дори ощe повeчe така, чe щe започнe да сe равнява на десет години. Eто колко много eнeргия има, колко много вeликолeпиe. Човечеството се придвижва към състояние на гениалност. Човeчeството мутира. Това, коeто щe сe случи прeз слeдващитe десет години от настоящия момeнт нe сe поддава на разбиранe. Врeмeто толкова сe ускорява, eнeргиитe са толкова огромни  затова толкова много от вас имат трудности с някои нeща в личния си живот. Всичко, коeто използватe, за да спрeтe своя растeж, ви удря в лицето.


Eто защо някои от вас сe разболяват и сe чувстват дискомфортно  защото трябва да направят промeни и в основата на тeзи промeни e любовта и приeманeто на сeбe си, с оглед на това къдe стe и какво стe направили  много e важно да нe сe осъждатe. Трябва да можeтe да проявитe гъвкавостта да сe промeнитe, да изоставитe старитe си модeли на повeдeниe и да можeтe в бъдeщe да сe придвижитe напрeд.


Понякога e трудно да оставитe старитe мeста. Понякога найдоброто, коeто можeтe да направитe e да напуснeтe  да затворитe вратата и да продължитe напрeд. Изградeтe нови постройки и нови структури на своята идeнтичност. Това e много важно. Виe стe на ръба на скок в съзнаниeто и всички виe нямашe да сeдитe тук, ако нe бяхтe силно заинтeрeсувани от това, ако нямашe част от вас, която сe опитва да бъдe много смeла, за да тръгнe в тази посока.


Нe става въпрос за вeк. Прeд вас има 1520 години, които щe бъдат найинтeрeснитe от прeживeнитe на планeтата. Щe станeтe свидeтeли на научни открития, които щe бъдат многобройни. Тe няма да могат да бъдат държани в тайна от общeството, както досeга. Няма да могат да бъдат запазeни в тайна, защото толкова много от тях щe идват eдноврeмeнно. 


Библиотeкитe на познаниeто сe вливат в атмосфeрата на зeмята. В дадeн момeнт двe дузини индивиди щe откриват eдно и също нeщо на планeтата. Вашитe учитeли от повисшитe сфeри си търсят учeници. Ако искатe да направитe нeщо рeволюционно, ако искатe да промeнитe живота си, просто си поканeтe учитeл. Той щe дойдe и щe сe заeмe с това и то с огромно вдъхновeниe.


ВЪПРОС: Не съм наясно с кодирането в нашата ДНК система и с начина по който се предава от прераждане в прераждане.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: От вашата перспектива, когато влизате в тяло, вие много, много внимателно избирате кое ще бъде семейството, което ще ви даде възможност да притежавате характеристиките, които биха ви дали възможност да представите себе си в съответствие с целта, която преследвате. Много индивиди съхраняват в себе си така наречените рецесивни характеристики. Понастоящем, много от тези рецесивни характеристики излизат на повърхността. Много от тях са били кръстосани помежду им така, че доминантните минават на заден план. Вие избирате внимателно потеклото, което съдържа в своето хранилище на информация това, което можете да използвате.


Вашето ДНК представлява дълга поредица от хромозоми, съхранени в клетките. Тези много дълги, тънки влакна съдържат различни кодировки за това как ще бъде проектирано тялото, дали ще бъдете музикант, дали ще бъдете жена или мъж, дали ще имате руса коса, доколко ще сте склонни да сте здрави, или не, и така нататък.


Това, което вашите учени са разкодирали, е може би една милионна част от ДНК. На тях им е известно, че са направили само драскотина по повърхността на всичко, което е там. Но те смятат, че целите влакна са изпълнени с ненужен материал. Това кодиране е генетично съхранено и е било в латентно състояние, рецесивно в рамките на много поколения семейства.


Когато влизате в тяло вие внимателно избирате семейство с определено потекло, така, че във времето след това вие знаете, че със своето назначение да внесете светлина на планетата вие ще имате способността да активирате онова, което е било обявявано за ненужната част от ДНК и да се придвижите към събуждането на нови способности в себе си. Правейки това, вие ще помогнете и на останалата част от човечеството да направи същото.


Сега не сте всичко, което можете да бъдете. Превръщате се в нещо повече. По време на своя живот, ще “родите” нови способности в себе си. Ще “родите” буквално нови същества чрез активирането на ДНК. Истина е.


Постeпeнно щe възстановитe способноститe, заложeни във вашeто ДНК  виe подпомагатe това активиранe - внасяйки кислород в систeмата посредством дишането. Постъпващият в тялото ви кислород задeйства кодираното в ДНК. Тeзи кодовe могат да бъдат активирани нe само чрeз кислорода  тeзи, които наричамe боговeсъздатeли слeдят как сe развиватe и какво правитe. Тe създават мeтод за промяната на това коeто стe посрeдством ускоряванeто на eнeргията.


Всички тeзи нeща въздeйстват върху тялото и му позволяват да сe промeни. Eто защо, ако искатe нeщо сeга и считатe, чe нe стe способни на това нeщо, отпуснeтe сe. Щe станeтe способни. Вярвайтe на жeланията си. Тe си имат причина. Способноститe щe послeдват.


Виe си казватe "Как бих могъл да направя това?", или "Щях да мога да направя това когато бях дeтe, но сeга съм възрастeн и имам нужда от толкова обучeниe". Това са глупости.


Ако искатe нeщо, виe реагирате на началото на събужданeто на тази част от сeбe си  тогава то можe да дойдe много лeсно. На всички ви e възложeна задачата да носитe свeтлината и да освeтитe пътя прeд другитe.


Навсякъдe над тази планeта имашe мрак, мрак докъдето можеше да стигне погледа на човечеството. А виe стe тук за да освeтитe пътя. За някои от вас, това изглeжда като голяма борба. "Как мога да освeтя пътя на другитe, когато нe мога да запазя свeтлината за сeбe си от eдиния дeн до другия?"


Нe бъдeтe толкова строги към сeбe си, когато нe обичатe този, който стe. Виe създаватe способности, за да разбeрeтe къдe e останалата част от човeчeството. Виe сe развиватe толкова бързо, чe стe забравили къдe са другитe и откъдe стe дошли. И тъй, в своите вълнeния виe сe упрeкватe, чe нe стe съвършeни.


Това, коeто в дeйствитeлност сe случва e, чe привличатe рeалности. В eдиния момeнт стe там, а в слeдващия  тук. Това, коeто правитe, e да си покажeтe разликата мeжду това да си там и това да нe си тук. Очeвидно e, чe когато си там, си на върха на свeта. Когато нe си там сe чувстваш така, сякаш са ти възложили да почистиш отходнитe канали на този свят. Това щe ви покажe разликата в съзнаниeто и нeщата, които това съзнаниe можe да направи. Щe сe откажeтe да копаeтe отходни ями. Повярвайтe ни. Това щe бъдe заниманиe за цял живот.


Щe искатe да освeтитe пътя и когато копаeтe тeзи ями, или ги почистватe, сe самопровeряватe. Това ви дава разбиранeто за това къдe са другитe и откъдe идват и как сe държат при трудности. Всичко това са уроци, включeни в обичанeто на сeбe си.


Когато виe самите сe окажeтe в отходната яма, кажeтe си "О, eто, чe пак съм тук. Нe e ли интeрeсно как откривам, чe освeтявам пътя в eдин момeнт, а в слeдващия чистя боклука? Щом съм в ямата, очeвидно има повeчe за чистeнe. Нeка да разглeдам поотблизо това." Виe хвърлятe свeтлина към онази част от сeбe си, към която нe искатe да поглeждатe и която прeдставя сянката от тъмната ви част.


Послe поглeднeтe към това, коeто виждатe. Какво виждатe, чe правитe? Какво виждатe около сeбe си бeз да го осъждатe, само чувствайки? Искамe всички да чувстватe сeбe си. Виe стe добри в чувстванeто и сe учитe как да станeтe ощe подобри. Сeга щe сe научитe как да балансиратe това чувство.


Открили стe тeхники, открили сте способността да спрeтe да осъждатe, когато изпитватe чувство и да бъдeтe там. Когато чувстватe, прeд вас сe изправя цeнна информация. Тя e там прeд очитe ви. Виe всички осъждатe чувствата си и казватe "О, eто, чe пак сe чувствам така. Да му сe нe види. Трябва да съм ужасeн, щом сe чувствам така".  Трябва да кажeтe: "Щом сe стрeмя към ускорeно развитиe и чувствам отново това, значи в това чувство би трябвало да има найголямо развитиe. Какво има в това чувство, коeто трябва да знам?"


Отпуснeтe сe там, къдeто стe. Нe си давайтe толкова зор. Виe сe опитватe да направитe eдно огромно домашно така, чe да можeтe да излeзeтe и да повлияeтe върху другитe по балансиран начин, за да изпитатe състраданиe и да работитe с онeзи, които щe бъдат в същото положeниe, в коeто виe стe били.


Можете да кажете, "Знам, бил съм там." Най-великите учители живеят това, което казват и са правили това, което и вие. Затова знаят. Затова, когато видите някой обзет от “лудост”, почитайте го като си кажете, че ще стане велик учител, когато осъзнае всичко. Поради ускоряването във времето, животът ви буквално ще бъде натъпкан с такива преживявания. 


ВЪПРОС: Миналият месец аз сякаш преразглеждах нещата от живота си – продължавам да се връщам към привидно забравени ситуаци и изглежда напредвам.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Това е защото почиствате къщата. Именно с това е свързан процеса. Всичко, което сте били заключили, всичко, което не сте отработили, ще ви връхлети. Вие правите пластове от себе си и напластявате, напрастявате, напластявате. Приближавате се към времето, когато ще трябва да преразгледате не само всичко от този си живот, но ще навлезете и в другите си животи и ще получите други визии.


Това е началото на вашето преразглеждане на себе си. При никакви обстоятелства не осъждайте онова, което се появява. Искаме да гледате на това така, сякаш казвате: “Боже, има тази гигантска постройка и съм наследил това. Ще я моделирам отново и ще направя такава, каквато искам да бъде. Ще премина от стая на стая за да почистя и видя какво има тук и какво искам.” И когато го видите, можете да кажете, “Спомням си това. Това стана тогава, а това стана еди кога си.” Не се чувствайте виновни. Не се притеснявайте за това. Позволете си да наблюдавате всичко, което излиза и да се удивлявате на драмите, които сте поставили в своя живот. Те са тук за да ви научат.


Тези уроци, с които сте свързани, които са ваше творение идват отново, за да ви покажат нещата така, че да можете да преразгледате всичко, което сте. Правейки това за този си живот си казвайте: “Леле, тук понякога съм бил малко глупав”, Или “Леле, понякога не съм знаел за какво мисля. Предполагам, че наистина съм правил това със затворени очи”. Това е максималното количество осъждане, което искаме да правите. Бъдете нежни. Обичайте себе си. Не се чувствайте виновни.


Вижте кой друг е включен във вашия сценарий. Гледайте така, сякаш сте седнали в публиката и ръкопляскайте силно на ролята, която сте изиграли толкова хубаво. Удостоявайте се с Академичната Награда на някои места за това, че сте свършили такава добра работа и сте изиграли ролята. Осъзнайте за какво става дума и кажете, “Разбрах. Виждам целта, в посока на която съм работил.” Този процес ще настъпи изключително бързо. Оставете го да дойде. Оставете го да пречисти вашето тяло. След няколко лунни месеца ще имате възможност, или вече сте предприели пътешествие в нова част от света, където ще отидете и ще се вгледате в миналите си дейности, защото имате нужда да изцелите цялата душа на своето същество и да приемете цялостността. Обичайте този, който сте.


ВЪПРОС: Когато обичаш себе си привличаш ли ситуации, които да ти го покажат?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Тъй като сте ангажирани и тъй като сте решили да носите светлината, и тъй като сте решили в този си живот да извършите пътуване, което не е от най-лесните пътувания, но определено е пътуването, което е най-компенсиращото, ще има определени предизвикателства като изпитание, за да проверят вашата пригодност за поемане на ангажимент и да бъдете включени в съответния ешелон с водачи. Ето какво правите. 

Затова, бъдете толерантни към себе си. Когато тези чувства се надигнат във вас и всичко изглежда сякаш искат да ви взривят, кажете си, "тези чувства са мои учители. Няма да се страхувам от тях. Те искат да ми покажат нещо. И аз ще се науча. Ще се променя. Аз съм гъвкав. Аз съм изпълнен с кураж. Аз съм поел ангажимент към себе си. Всички вие, не бъдете толкова взискателни към себе си.” Обичайте себе си.


Ние, Плеядианците, дойдохме за да бъдем включени в експеримента така, че да можем да увеличим нашата собствена служба към себе си. Докато израствате, вие сте нашето семейство. Вие сте нас. И ние сме дошли да ви съберем заедно и да ви научим на това кои сте, за да можете да заемете полагаемото ви се място в рамките на семейството на онези, за които вашия Първосъздател е създал формулите с цел да осъзнаете неограничените потенциали, които ви очакват.


Докато ви учим и докато всеки от вас се опитва да направи нещо, което преди сте мислели, че не можете да направите, и докато всеки от вас се придвижва малко по-близо до почитането и обичта към себе си, ние самите израстваме. Вие добавяте нещо към онова, което сме ние. И затова, вашия успех съставлява нашия успех.


Нашето пътешествие зависи от вашия ангажимент към себе си. Ние сме вложили много в това, което сте вие. И не искаме да ставаме свидетели на никакви провали. Разбирате ли?


Урокът, който вие трябва да научите, единствения урок, който трябва да бъде научен, е този на любовта. Тази любов ще ви даде възможността да отидете навсякъде. Прекарвайте дните си в радост, в безопасност и в хармония и пристъпете в това огромно неизвестно с любов.


В ТЪРСЕНЕ НА СВОЕТО ЕКЗАЛТИРАНО АЗ


Искаме да ви насърчим да търсите своето екзалтирано Аз. Това е едно търсене, което напълно си струва да направите.


Няма нужда да работите с нас, или с някой друг непрекъснато, за да събирате информация. Непрекъснато е необходимо да правите само едно – да работите със себе си и да търсите значението на това, което ние наричаме своето екзалтирано Аз. Чувствайте. Какво означава екзалтиран? Триумфиращ. Освободен. Радващ се на постиженията си. Притежаващ най-високи постижения.


Вашата планета отчаяно се нуждае от посветени същности, търсещи своето екзалтирано Аз. Всеки момент в дълбините на самото си същество вие трябва да знаете, че сте се посветили да откриете тази екзалтираност. Тя може да бъде предадена с думи от типа на “честота”, “вълна от чувство”, “вибрация”. Всички вие разбирате вибрациите на Светлината и звука. Вибрациите са непрекъснати. Те носят форми на интелигентност. Те също така и предават форми на интелигентност. Не забравяйте, че сте стъпили на този път и непрекъснато си напомняйте, че внасяте Светлина в своето тяло и че се стремите да повишите честотите на своето физическо същество, да отправите предизвикателство срещу законите на човека и да промените честотата на планетата – с това можете да направите повече от всички книги и касети на света.


Няма нищо по-силно от това да се посветите на търсенето на своето екзалтирано Аз. Щом се посветите на това и щом започнете да говорите с боговете и богините, вие се посвещавате на енергията на Светлината, на енергията на екзалтацията и приповдигнатата честота. От този момент сте белязани. След това вече трябва да живеете според онова, което тези енергии сложат пред вас в съответствие с вашето желание за ускорение.


Много хора са сериозно загрижени от това какво става на световната сцена. Преди всичко разберете, че световната сцена никога не ви казва истината, така че няма нужда да се притеснявате относно това какво прави тя. В този смисъл, винаги съществува божествен план, винаги е в ход някакъв по-висш план. На настоящия етап от своето развитие, вие трябва да започнете пряко да разбирате този план. С други думи, да имате абсолютно доверие, знаейки какво става през цялото време. Ето към какво ни се иска да се стремите.


Нашето намерение е да внесем искрица живот и Светлина във всеки от вас. Възнамеряваме да предадем тази информация на много, много нива и вие да приемете огромно количество инструкции просто като се настроите на вълна приемане.


Въпрос: Въпросът ми е за заземяването. Мисля, че зная какво е да си заземен, а понякога като че ли забравям.


Плеядианците: Мнозина не разбират необходимостта да си заземен. Скоро ще откриете, че когато се придвижвате към все по-голямо ускорение, ако не сте заземени, свързани, на нервната ви система ще е трудно. Важността да бъдеш заземен докато променяш своята честота е следната – когато честотата се променя, когато в тялото навлиза повече светлина, то започва да приема повече данни. Понякога много се отегчавате, живеейки във вашия свят и искате просто да се настроите на приемане. Ако не сте заземени, нямаше да разполагате с начин тази информация да навлезе във вашата реалност и вие да я използвате. Тя може просто да претовари вашата система, иначе няма да можете да преведете това, което приемате и няма да сте в състояние да останете спокойни.


Вие трябва да балансирате едновременно много светове. Как правите това? Като го възнамерите. Посредством практика. Посредством “декрет”. Заземяването позволява на световете да се сливат и вие да получите достъп до много светове. То ви позволява да чувствате прилив на енергия там, където ви е необходимо, когато това ви е необходимо, за да станете супер-човек. Добър начин да се заземявате е да излезете навън и да седнете на земята. Излезте и бъдете сред природата. Застанете до някое дърво. Или седнете до някое дърво за малко. Или си изнесете един стол на слънцето и почетете книга, докато слънцето ви огрява. Или отидете да плувате, или потопете крака във водата. Това са елементите. Те изграждат Земята, затова можете да ги почувствате. Вашата работа е да се развивате, тъй като, докато целият човешки вид се придвижва към сливане на измеренията, вашата нервна система трябва да бъде способна да преведе цялата информация, която ще взриви начина, по който дефинирате света. Абсолютно. Това е, което предстои. През последната година информацията, която може да ви е била известна от години, става все по-общодостъпна. Много хора, които не се интересуват от извънземни, се интересуват от личното си развитие. Те са наясно с това, че е налице нарастващо движение. Нещо се променя. По целия свят. Не става дума само за САЩ. Съществува конфликт в тези времена на енергии. Можете да го наречете схватка. Можете да го наречете грандиозна битка. Битката ще стане още по-грандиозна. Въпросът е чия честота ще преобладава на тази планета и кой ще притежава, манипулира и определя вашата честота. И кои сте вие с маската на хора като честота,  и каква точно е вашата задача в тези времена? От съществено значение е да знаете кои сте, какво правите и кога го правите. Докато ставате междуизмерни и докато честотите се променят и енергиите се ускоряват, това, което става е, че вашето тяло преминава през драстична, стремителна промяна. Промяна, с която нервната система, преносителката на информация, трябва да се справи.


Много от вас умеят да готвят и знаят как се използва готварската печка. Има неща, които известно време трябва да печете при 350 градуса и толкова. Това, което се случва на вашата планета сега е, че много хора функционират при честота 350, а сега честотата стига до 450 и до 500! – Те ще изгорят, ако не бъдат извадени и ако не намерят начин да се заземят, или да интегрират преживяването. Нека го правят, когато сигналния бутон им сигнализира, че са в много реалности.


Вие трябва да се опитате да боравите с множество реалности едновременно, да си дадете сметка, че го правите и след това да имате място на тази ваша Земя, в която да преведете информацията. Вие нямаше да сте тук, ако за вас не беше важно да заземите информацията и енергията в Земята. Затова, винаги, когато се окажете електрифицирани или заредени с енергия, трябва да си дадете сметка кога сте в изменено съзнание. Трябва да си дадете сметка колко версии на изменено съзнание съществуват. След това трябва да инструктирате себе си да станете като огромен тръбопровод. Когато си дадете сметка, че сте в изменено съзнание и ви се дава информация, изцеляваща енергия, екзалтация, приповдигнатост, функционирайте като тръбопровод. Пропуснете я през себе си. Признайте, потвърдете, че сте многоизмерно изражение. Регистрирайте го. Не го анализирайте. Оставете го да се филтрира през вас и да премине в Земята. Повече смисъл ще откриете в него по-късно.


Въпрос: Имал съм някои преживявания, които бих нарекъл изменени състояния на съзнанието. Някои аспекти от тях ми харесват. Това, което не ми харесва е, че не съм свикнал с тях и не зная как да действам по нормален начин.


Плеядианците: Хората започват да гледат на тези неща сериозно. Започват да се ангажират. Трябва да оставате ангажиран през цялото време. Ако тези дарове, тези способности се превръщат в преживяване от първа ръка за някой от вас, трябва да се научите да работите с тях. Все едно, че някой разтоварва златни кюлчета зад къщата ви, а вие му казвате “Ама я погледни, златото разваля тревата.”. Сега ливадата вече не е толкова красива, защото цялото това злато е струпано на нея. Щом получите преживяване, научете се да участвате в него.  Бъдете пълноценен участник в пределите на своето физическо тяло. Наслаждавайте му се и си прекарвайте добре с него и се научете как едновременно да наблюдавате своето преживяване, влиянието, което това преживяване оказва върху другите хора, върху вас самите, резултатите, които получавате от своето преживяване. Това означава, че когато се появи нещо изключително, можете да си кажете “О, боже, ето че пак се случва. Какво мога да науча от това?” Можете да започнете, когато нямате тези преживявания, да си фантазирате, да поемате отговорност върху своя живот и да действате така, сякаш можете да командвате тези преживявания следващия път, когато се промъкнат при вас. То е като да се научиш да се събуждаш по средата на страшен сън и в резултат да спреш да бъдеш преследван от страшните хора, или просто да си кажеш “Хей, та това е само един сън, аз не съм там”. Този вид вярвания и този вид намерение можете да култивирате – като индивиди и като вид.


Гарантираме ви, че ще стане напечено. Ще има толкова голямо ускорение през тези десет години, че мнозина няма да имат никаква представа как да преведат всички преживявания. Не само че измеренията ще се слеят и вие ще трябва да бъдете в състояние да се превърнете в място за среща с духа, трябва да балансирате всичко това. Това е невероятна задача. Не само ще трябва да балансирате всички тези светове, а в същото време и света от 3то измерение ще се разтърси дотам, докъдето стига историческата перспектива.


В настоящите времена, земята преминава през инициация. Вие също преминавате през инициация, защото сте част от земята. Вие не можете да отделите себе си от системата. Земята преминава през трансформация. Тя ще задейства ефекта на доминото върху слънчевата система. Тя възнамерява да слее много светове в едно и да остане достатъчно заземена, за да позволи на всички тези светове да съществуват и да съумее да преведе преживяването. Ето какво предстои пред вашата Земя. Затова, разбира се, и всички вие трябва да се подготвите за същото.


Въпрос: На мен като че ли ми се губи контрола за връщането на себе си в нормално състояние.


Плеядианците:  Трябва да се научите да го култивирате. Вие култивирате всичко посредством своята воля, просто като възнамерите да направите това. Как човек се научава да кара колело? Първо като пожелава да има колело, да го кара, и настойчиво се придържа към тази идея, просто защото така иска, и след това внезапно го получава. Представете си, че и вие сте в това състояние. Представете си, че имате контрол върху него. Представете си как бихте действали. Дръжте се, сякаш това е така. Всичко, което искате, трябва да го заявите, определите и привлечете в реалността посредством своята воля. Не чрез волята на някой друг и не според законите, които някой друг обявява за възможни или невъзможни, а по вашите закони. Това е вашето екзалтирано назначение.


Бихме ви предложили и това – докато енергиите се ускоряват, а вие трябва да балансирате повече от тях в тялото, да пиете повече вода, да практикувате насищане с кислород и редовно да дишате, да се протягате и да раздвижвате тялото по някакъв начин, да признавате, че енергията се придвижва през вяшето тяло. Предлагаме ви да се позанимаете и с някакви физически упражнения – с всякакви неща, които позволяват на тялото да интегрира енергията. Освен това, сега вие работите със системата от дванадесет чакри – седем в тялото и пет извън него. Те са енергийни центрове. Информационни центрове. Те ви раздвижват. Те ви подпомагат. Те ви улавят в капан. Те ви блокират. Визуализирайте как вашите седем центъра се движат, работейки с признаването на различните центрове, поискайте от тези центрове да се отворят, като правите упражнения, за да ги отворите, които да ви позволят да засилите своята увереност в концепцията, че можете да контролирате енергията. Ние сме тук за да ви убедим, че можете да направите това, че можете да направите всичко, което си поискате.


Въпрос: Преди споменахте за структурата на ДНК, която се променя – можем ли да научим нещо повече за това?

Плеядианците: Еволюиращите спирали са изпълнени с информация. Те изграждат вашето ДНК. Виждали сте, че има две нишки от вашето ДНК, които изглеждат като стълба, усукана спираловидно. Спиралата на ДНК, всяка нейна нишка, е изградена от милиони тънки, безкрайно малки светлинно-закодирани влакна – както при оптичните кабели. Тези оптични нишки се съчетават помежду си и позволяват да бъде предадено огромно количество енергия. Ако ви харесва идеята за супер-проводник на честота или температура, където той може да бъде достъпен, вие сте на границата на информационен взрив във физическия свят.


Физическият свят е ключ към духовния. Светът на духа, светът на саморазвитието, е на границата да се превърне в супер-проводник с оптични нишки. Информационен взрив. Евтина енергия. Свободна енергия. Всичко ви се дава. Всичко това има връзка с формирането на светлинно закодираните влакна.


В определен момент от вашата история, определени богове-създатели, които се ангажирали с вашата планета, имали нужда от това вие да функционирате по определен начин, за да ви контролират. Те имали нужда да изключат вашата интелигентност и го направили. Затова светлинно-закодираните влакна били разпиляни. Те не били вече свързани. Те започват да се свързват отново сега, поради процеса на мутация, който е определен по време, защото определени хора са се съгласили да се развиват, да слеят много светове и да бъдат способни да направят благородното усилие да преведат други светове на реалността върху този свят. 


Не всички хора на планетата преминават през това точно сега, защото не всички те са кодирани да реагират точно сега. Всеки е дошъл в определен ред, с нещо като карта кога и къде и как можете да работите най-добре. Много от вас се научават как да следват този план за себе си, който ще ви отведе към това да откриете своето екзалтирано Аз. Щом се научите как да го правите, живота ще стане безгрижен за вас, защото ще се превърнете в средство на Светлината и ще бъдете придвижвани от своето намерение да се посветите на този процес.


Различните хора ще бъдат засегнати от промените в различни моменти. Не би имало полза всичко да стане изведнъж. Докато всеки започне да придобива възможността да превежда сам преживяването, може да се обръща за помощ към някой друг. На начинаещите ще им бъде много трудно. Вие ще показвате пътя. Щом вие самите успеете да направите това, ще проправите пътя и ще го показвате на другите.


 Колкото повече хора станат способни да превеждат своя опит, толкова повече хора ще могат да отидат и да имат тези преживявания, да свикнат с тях, да се придвижват с тях, да събират информация, да променят вероятностите, да се придвижват по коридорите на времето, да променят своя собствен живот, а после да са отново цялостни и да упражнят волята си относно това как използват тези променени състояния, а колкото повече могат да правят това, толкова по-голямо и изумително ще бъде ускорението. А когато много съзнания на планетата започнат да придобиват тази способност, тогава цялата мрежа, която организира и следи човешкото съзнание, ще се промени, и на планетата ще може да прониква повече енергия, понеже ще ги има онези, които са в състояние да я приемат и да се справят с нея.


Всеки трябва да се научи да се справя с тази енергия. Да я приютява в себе си. Тя е като нефтен кладенец. Каква полза би имало, ако нефтът си тече и се разлива безразборно навсякъде? Почти никаква. Но когато разполагате с нефтен кладенец, находище  на природен газ или на вода, и вложите своето намерение по отношение на него и така насочите енергията, тогава онези, които насочват природните ресурси, стават богати. Дава ви се невероятен природен източник сега, а вие трябва да го затапите, да го насочите, и да се превърнете в много богати индивиди. 


Въпрос: Въпросът ми е за силите на Светлината и Мрака. Движението Ню Ейдж непрекъснато говори за обединяване на силите на Светлината. Чувствам, че Тъмните сили също сме ние и че трябва да признаем това и да го интегрираме.

Плеядианците: Да. Трето измерение се е насочило към сблъсък между измеренията – не между световете, а между измеренията. Много измерения ще започнат да се разбиват едно в друго. Някои от тях могат да изглеждат ужасяващи и много плашещи. Изпитанието, инициацията, - а инициацията винаги означава да се придвижиш през друга реалност и да я завладееш, да преобразуваш - инициацията трябва да бъде посрещната заедно с тези енергии и същности, които може би са представители на мрака и да разберете, че те идват да се слеят с вас, защото те са вас, те са част от вашето многоизмерно Аз, а вие сте стандартния носител на Светлината. Мракът ще дойде при Светлината.


Бъдете съвсем наясно, когато се занимавате с тези неща. Ако се колебаете за нещо, не го правете. Бъдете наясно. Много хора ще се сприятелят или ще преживеят нещо, което ще бъде плашещо за тях, за да го преобразуват, за да предизвикат промяна в съзнанието. Някои от тези същности, за което се е говорило на вашата планета, които идват, са от космоса – Сивите, влечугоподобните и др., и са истински. Вероятно ще имате шанса да се срещнете с тях.


Когато мислите за своята душа, мислете за душата си както сме ви учили – че човека е изключителен. Когато си представяте своята душа, си представяйте еволюцията на човешките прераждания. Това, което искаме да разберете е, че колкото съзнанието ви израства, толкова по-голяма и по-голяма става историята. Докато еволюира съзнанието ви и достигнете до определена честота в живота и докато станете готови да схванете определени концепции и да ги приложите в живота си, историята става по-мащабна. Вие сте убедени в основното и вече можете да попълните празнините. Вие съществувате в множество маски и форми. Неща, които схващате като отвратителни, ще трябва да бъдат посрещани и интегрирани, за да се развие вашата душа. Знаейки колко хитър е Първосъздателят, не е ли именно това плана на Първосъздателя – да позволи всички видове маскировка, всички видове възможности на изражението, а след това да им даде възможност да се срещнат на различни планети, в различни времеви отрязъци и всички те да бъдат собственото му Аз? Това Аз трябва да признае именно това и да го установи и доведе обединяване, хармония, където всички видове могат да предложат един на друг това, което искат. Когато установите това, когато търсите екзалтираното Аз и разберете кое е това екзалтирано Аз и когато срещнете частите на себе си във физическата реалност, ще попитате, “Какво мога да направя за теб? Зная, че имаме нещо общо.”, вместо “Твоята кожа е различна от моята”, или “Ти имаш грапава кожа, а моята е гладка”.


Съществува точка за среща на съзнанията и Земята е определеното за тази цел място. Тази среща започва да се осъществява по много различни начини. За да бъде тя много успешна, трябва да е много добре оркестрирана. Различните съзнания трябва да бъдат представени едно на друго, за да не бъде повлияно, обезпокоено или отчуждено някое от тях.


Светлите сили, както ги определяме ние, означават разпространяване и споделяне на информацията. Мракът означава контролиране и скриване на информацията. Помислете за това и почувствайте това. Дошли сте на тази планета кодирани да носите Светлината и да предизвикате мащабна трансформация на планетата. Вие сте стандартния носител на своята душа, който казва “Аз определям темповете тук и тук вече ще има Светлина, вече няма да има мрак”.


Хрумвало ли ви е, че може би има части от вас самите, които също искат Светлина, но не знаят как да я открият, освен чрез вас? Те искат решения, отговори. Това, което чувствате, не е непременно намерението на тъмната сила, а емоционалния грим на тъмната сила, страха от това, което вибрира поради липса на информация. Всички вие знаете, че когато сте информирани, се чувствате много по-добре. Ако седите в стая и в нея е тъмно, а вие чувате звуци и си мислите, че в ъгъла има нещо, бихте се почувствали много по-добре в случай, че бъдете информирани, нали? Части от вас самите, които не са информирани, ще бъдат информирани. Как ще правите това? Като разпръсквате Светлината, като споделяте Светлината. Като кажете: “Смятам всичките ми други Аз, които не са информирани, да бъдат информирани.” Съвсем просто е. Бихме искали да звучи практично, както се изразявате вие, защото ако почувствате, че е практично, ще го превърнете в практично, а след това то ще бъде ваше.


Въпрос: Как да направим себе си по-силни?


Плеядианците: Това, което предлагаме ние, не е точно начина, по който хората обикновено правят себе си по-силни. Този начин работи много, много добре. Той се състои в това да си определите среща със своето Аз и да кажете, “Обичам те, мое Аз, Ти си най-прекрасното Аз, Ти си моето Аз. Ти си моето собствено Аз. Ти си моето най-добро Аз. Ти си мен тук, в тази реалност, и аз те обичам. Ти си просто великолепно. Ти си номер едно. Ти си най-доброто Аз”.


Когато отдадете на самите себе си своята собствена любов така, сякаш сте кралска особа, приемаща официалното признание от хората. Когато го правите за това свое Аз, което сте, физическото тяло, което е на ваше разположение, всичко се променя и силата става ваша, защото вярвате в нея и обичате това, което сте. Когато вярвате и обичате това, което сте, всичко започва да върви по вашия път. Най-същественото е да се ангажирате да повярвате, че е възможно да заслужавате любов. Тогава вече няма нужда някой друг да ви обича. Вие не сте тук, за да събирате любов от другите хора, за да убедите себе си, че заслужавате това.


Вие сте тук, за да овладеете много трудна задача в една система, която е мрачна и която  внася много малко информация във връзка с истинската история. Вие сте тук, за да направите невъзможното. Като обичате себе си и превръщате това посвещаване в стъпка номер едно всеки ден, всичко си отива на мястото. 


Въпрос: Въпросът ми е за страха. Понякога не мога да направя разлика между това да си изплашен и да си позволиш да се превърнеш в жертва на страха. 


Плеядианците: Вгледайте се в енергийния пакет, който създавате. Разгледайте страха. Той е полезен. Не се плашете от него. Не си казвайте “О, аз съм преодолял всичките си страхове”, защото веднага ще видите как ви  поглежда някой от тях - точно зад ъгъла.


Страховете са полезни. Те ви помагат да внасяте корекции, за да не загубите живота си. Освен това, те ви показват и разрушителните мисловни стереотипи, които имате. Щом ви обземе голям страх, трябва да го разгледате, за да видите “Дали животът ми е в опасност, или самия аз си създавам определена реалност, или се подавам на общото внушение?” Трябва да се научите да различавате всичко това. Как се научавате да различавате това? Като поглеждате към себе си и се питате: “Откъде идва този страх? За какво става въпрос? Проверете. Вгледайте се в себе си. Вгледайте се в своите сънища, за да видите какви страшни неща сънувате. Понякога, когато части от вас самите, които имат по-голяма информация от самите вас, когато тези части искат нещо, а вие го пренебрегвате, то идва при вас в съня ви така, че да имате някакво предчувствие и да вземете мерки да не предприемате нещо. Всички събития са предвидени така, че да ви осигурят максимално израстване. Ако съумеете винаги да помните това, всичко ще стане много просто.


РАЗЧУПВАНЕ НА ШАБЛОНИТЕ


Бихме искали да поговорим за свободата и за това какво мислите, че съдържа полета към свободата. Предстои духовна революция. САЩ ще покажат какво наистина означава свободата. Тя означава да проявяваш мислите си и да бъдеш човек, който кара реалностите да се раздвижват. Ето към какво се придвижвате.


Онези от вас, които мислят, че сте свободни, са заседнали в ограничения. Придържате границите толкова близо до своето същество. Твърде далеч сте от това да сте свободни. Свободата няма ограничения. Свободата винаги има да ходи някъде другаде. Именно когато се застъпвате за своята свобода и твърдите, че сте свободни, сте всъщност най-далеч от свободата. Защото свободата не познава граници. Винаги има още накъде. Това е полета към свободата.


Въпрос: Как свързвате отдаването на своята воля на съзидателната жизнена сила и работата с тази сила, успоредно с проявяването, или сътворяването?


Плеядианците: Когато говорите за предоставяне на волята си трябва да помните, че Първата Причина, Първосъздателя, Бог, е във всички неща.  Вие работите с волята на Първосъздателя. Първата Причина не съди. Първата Причина просто позволява пътешествието да бъде проучено. От индивидуалното съзнание зависи да се придвижи през опита, за да определи какво ще бъде най-голямото изравняване на енергия, с оглед улесняване на растежа. Вие намеквате, че човек може да сгреши. Че може да бъде лош. Че може да тръгне срещу Божията воля.


Това което ще кажем ние е, че дори в случаите, когато някой, според вашите критерии, тръгне срещу Божията воля, Бог пак е с него. Всички вие мислите, че ако нещо е приповдигнато, трябва да е правилно и обратно. Всеки от вас е участвал в много преживявания, които са били не чак толкова уютни и комфортни. Всеки от вас в тези ситуации е научавал нещо фантастично, нещо, което остава с вас, което ви позволява да изградите цяла нова магистрала на своето съзнание върху тази основа, тъй като сте направили нещо, което не е било добро. 


Отстранете се от осъждането. Придвижете се в свободата на себе си в самия момент. Не поставяйте никакви ограничения относно това какво мислите, че можете или не можете да направите. За да си осигурите най-голям растеж, работете за себе си с изпълнено с любов сърце, почитайки себе си, чувствайки тази великолепна енергия на Аза.


Въпрос: Страхът ограничение ли е?


Плеядианците: Страхът е ограничение, да. Той е един от най-древните ваши придружители, тъй като е границата, която вие осмисляте. Имате основателна причина за това, поне така си мислите. И така, вие създавате солидна тухлена стена със страх. Всеки един от вас, в хода на вашите пътешествия, ще трябва да разтвори своите страхове, независимо дали са страх от неизвестното, или от прекалено добре познатото.


Една жена ни разказа за съня, който е сънувала, а ние й обяснихме какво се е случило. В съня си тя настоявала да отиде на място, където не е разбирала правилата на играта. Не е била подготвена да надмогне тъмнината, която е видяла. Страхът й е свършил добра работа, защото е отстранил астралното й тяло от мястото. Била е смела поради наличието на тренинг, но е разбрала, че все още съществуват плашещи области за нея. Разбрала е, че ще трябва да се изправи лице в лице с този страх, но ще й трябва сила, за да навлезе в вего и да го разтвори. Без наличието на силата, този страх е дошъл при нея и е завладял нейния свят в астрала дотолкова, че това е засегнало физическото й тяло. Не могла да подравни своето астрално тяло с физическото и се борела за да се върне обратно в него. Била уплашена, разтърсена до дъното на своето същество.


Въпрос: С тази свобода открила ли е нови граници? 


Плеядианците: Временно. Казахме ви, че е била самонадеяна мислейки си, че знае всичко. Това е пример за някой, който си мисли, че всичко му е ясно. Следващия път, когато отиде в тази реалност, обзалагаме се, че ще може да се придвижи през нея и нищо няма да й навреди. В този случай, страхът е бил от полза. Той й е помогнал да осъзнае, че нейната душа е била застрашена. Ето за какво служи страха. За да ви осведоми, че живота ви е в опасност, за да ви предпази. Това е причината, поради която той е във вашето тяло. За да знаете и да прегрупирате и преподредите своето придвижване напред. Страхът е сигнал, който казва “внимавай”. Но всички вие го използвате погрешно. Всички вие наричате нещата страшни просто защото сте мързеливи. Просто защото ви липсва кураж.


Въпрос: Дали свободата е осъзнатост в която се придвижваме, или е просто констатация, че винаги се доближаваме до нови възможности?


Плеядианците: На вашата планета, свободата винаги ще се доближава до новите възможности. Вашите Съединени Щати бяха формирани от големи майстори, които влизаха в тела. Бяха формирани от тези, които бяха родени на скромни места и от други, родени на специални места и инкарнирани във формата на хора, за да внесат определена вибрация в една земя, която впоследствие щеше да бъде позната като лидер на това движение. Това време се връща. Много от вашите духовни водачи отново са инкарнирани в различни форми. И те се събират заедно. Налице е събуждане и сред членовете на вашето правителство.  Мнозина искат да видят тази свобода доближена до сърцата на хората. И те ще се сплотят в тази страна около това какво е свободата. 


Няма начин тя да бъде подтисната. Няма начин да бъде спряно това. То е извън възможностите на хората. Казахме ви, че вие сте обичани същества на вашата планета.


Някои от вас избраха да пребивават в големи трудности и това е ваш избор. Затова, ако изберете да пребивавате в радост, ние ви приветстваме. Но всички вие сте се прераждали многократно на тази равнина. И всеки път между своите прераждания, вие сте протестирали и сте искали съдействие и сте настоявали, че вашето съзнание е готово за тези времена.


Въпрос: Може би малко сме поразширили своите граници?


Плеядианците: Да, така е. Когато не сте в тяло, се разширявате прекрасно. Ето, енергията е била помолена да дойде и проектира времето - това е времето. Така, че то е проектирано и призовано от самите вас. Тези богове създатели работят с вас в символични взаимоотношения, за да променят, от самите дълбини на вашето същество това, на което сте способни. Вие мислите, че предстои много работа. Това не е така. Вие бивате променяни. Всичко, което е необходимо да направите, е да реагирате по много простичък начин на промените, които се трансплантират вътре в самите вас. Вие просто трябва да натиснете бутона за активиране.


Въпрос: Струва ни се трудно да проявяваме, защото ни се иска да вярваме в нещо различно от това, което възприемаме като истина точно тогава и там. Като борбата на китайците да правят демонстрации за свободата понеже не забелязват, че в същия момент я притежават. Това ли е причината, поради която за мен е трудно да повярвам, че мога да проявявам неогранчената свобода да се придвижа в своето съзнание - защото я преживявам като нещо толкова заключено, толкова затворено, че сякаш просто не прави смисъл?


Плеядианците: Възможностите за всичко, което желаете, са вътре във вас. Докато не убедите себе си в това и не се откажете да слагате граници на това кое е възможно, няма да си дадете възможност да откриете това. Помнете Китайците. Спомнете си какви възможности преследват те, които някои от тях считат, че са извън техния обсег. А вие ги приемате като нещо дадено. Свободата да живеете на хубаво място. Свободата да си купувате рехи. Свободата да си купувате нещо да ядете. Свободата да вървите по улицата невредим. Свободата да ви познават, да приемат това, което мислите и никой да не ви заключва заради това.


Това са древните свободи за които сте се борили, за които другите се събуждат сега. Трябва да осъзнаете идеята как преди тези неща са били невъзможни за някои хора. И са все още невъзможни за някои. Трябва да приемете своята перспектива и да почувствате състрадание към тях и да оставите идеята, че това не е възможно да си отиде.


Вгледайте се в това, което считате за невъзможно. Осъзнайте го, разпознайте го като блестящ проблясък на разбиране, “Боже, аз пък мисля това за невъзможно. Това не е много мъдро от моя страна, нали? Поставям си ограничения.” Вие се застъпвате просто за един мисловен стереотип.


Въпрос: За да разчупим определен стереотип, необходимо ли е да вярваме, че заслужаваме да получим онова, до което се домогваме? 


Плеядианците: Винаги заслужава възможността. Възможно ли е? Да, може би е възможно. Заслужавам ли го? Достоен ли съм за него? Непрекъснато се люшкате между тези неща. Именно в това е посвещаването. То е упоритата настойчивост, насочена към разширяване на границите. То е да погледнеш към онова, което преди си приемал като дефиниция и да кажеш, "Да му се не види, ще се стремя към повече”.


Това означава съзнателно да го отстранявате, без да се притеснявате за това как или какво ще стане. Излезте от логическото мислене. Отстранете границата, а след това не влизайте в логически дебат със самия себе си. Пребивавайте в съзидателния ум. 


Въпрос: Забелязвам, че блокирам нещата, които ми се случват посредством логическия си ум. Можете ли да ми предложите начини да премина отвъд това? 


Плеядианците: Това е добър въпрос. Как човек спира да танцува с логическото мислене? Това е голямо предизвикателство. Но това е и система от вярвания. Логическото мислене винаги иска контрол, винаги счита, че е право. Съзидателният ум, детето, не спори дали е право. То иска приключение, вълнение, нещо ново. Това е въпрос на означение. Фокусирайте се върху съзнателното усещане за това как желаете да подходите към своя живот.


Логическият ум винаги ви държи в ограничения. Дава ви чувство за фалшива сигурност и фалшива идентичност. Логическото мислене обикновено представя страховете. То ви предпазва да не направите онова, което се страхувате да направите. Съзидателният ум е импулсивното Аз. Това, което не търси логически смисъл и което не признава забрани.


Съзидателният ум има директна връзка с вашите водачи, с онази част от вас, която би ви осигурила всичката радост и цялата хармония, които бихте могли да желаете. Логическият ум и егото прикрепено към него, се страхуват да не сгрешат. Страхувате се да не изглеждате глупаво. Затова онези, които се страхуват да се опрат на съзидателността ще открият, че се борят с трудности. Онези пък, които се движат със съзидателност и доверие ще открият, че светът се отваря пред тях и че не съществува никакво логическо обяснение за това.


Има много хора, които са играли с тези идеи и които са имали успех. За своя огромна изненада при това. Това е просто разчупване на шаблон. Разширяване на навик. Когато решите да откажете цигарите какво правите? Просто спирате. 


Когато решите да отслабвате, започвате да следвате определената програма, която сте избрали, определяте и начина, по който ще я постигнете. Когато искате да направите нещо, то включва определени действия. Затова, когато искате да се придвижите в съзидателния ум, предприемате действия да пристъпите в своето импулсивно, неконтролируемо, интуитивно Аз. 


Въпрос: Как се прави това? 


Плеядианците: Как спирате цигарите? Не се шегуваме, говорим сериозно. Как го правите? Просто не вземате поредната цигара, нали?


Когато вземете решение, че сте готови да спрете да използвате логическото мислене, съществуват много техники, които ще се активират за вас.


Но, както споменахме, вие имате договори и споразумения с логическия ум, които ви е много трудно да нарушите. Възвърнете собствената си сила. Проектирайте себе си. Проектирайте своя свят. Движете се из него по всякакъв избран от вас самите начин. Ще ви научим нещо ново. Не че е чак толкова ново, колкото има нов оттенък. Когато бяхме във Вашингтон DC, Барбара и нейните приятели се срещаха с много хора. Тя им каза, "Хайде да не превръщаме това в прекалено трудна работа. Нека просто да възнамерим какво искаме и да седнем и да го оставим да дойде само при нас”. 


И така, те възнамериха буря. Всеки се опитваше да “зарази” другия с нещо изумително. Те се смееха и си прекарваха добре и излъчваха прекрасни вибрации. Даже измислиха и име “Да поиграем Интендо”. 


Защо да не поигравате по мъничко Интендо всеки ден със себе си, или със своите приятели? Забавно е и ви предлагаме да го направите, защото това ще ви позволи да разчупите бариерите. 


Въпрос: Често съм бил в изменено съзнание. Но не вярвам, че тези състояния са възможни. Не разбирам защо не вярвам във възможността за съществуването нещо, което съм преживявал? 


Плеядианците: Защото сте заседнал в логическия ум. Ето заради какво се застъпвате – заради логическия ум. Казвате, "Не вярвам, че това, което преживявам е възможно." Необходимо ви е да направите пътешествието с Дороти и Тото.


Това е контрола на логическия ум. Той няма да насърчи разчупването на даден шаблон. Логическият ум настоява, че определен свят вибрира според определен шаблон. Затова вие спорите с логическия ум. Отново трябва да ви приканим да пристъпите отвъд логиката. Започнете да вярвате в това, че множество неща са нелогични и не ги осъждайте.


Въпрос: Казахте ми, че моето съзнание ще се промени, когато премина отвъд ограничението на мисленето че съм това и това, че живея в тази година, в това тяло, че съм това Аз. Какво имахте предвид?


Плеядианците: Когато говорехме за дефинирането на себе си просто казвахме, че когато определяте кои сте, това е граница, която поставяте около себе си. Колкото повече дефинирате себе си, толкова повече граници имате относно това, което мислите, че сте способни да преживеете.


Много от вас описват себе си така добре, че поставят около себе си граници от името на другите хора: казвате "Аз съм еди коя си, имам три деца и съм машинописка".


Това, към което се придвижвате, е да се откажете от контрола над своята идентичност и да му позволите да получи нова обвивка, нова дефиниция. Това е много фина енергия – повторното дефиниране на това кое е вашето Аз. Вие разбирате, че дефинирайки идентичността си отново, не ставате по-малко. Не губите нищо. Печелите перспектива за себе си.


Ето в какво ви е трудно да убедите себе си. Логическият ум ви е убедил, че можете да изгубите себе си. Това ни отвежда до идеята за смъртта. Вие асоциирате отдаването на логическата част от себе си със смъртта на своето его и анихилиирането на своето същество. Повечето от вас се страхуват от това, което лежи отвъд смъртта. Ето откъде идват блокажите ви. На вашата планета не е общоприет факта, че смърт няма.


Въпрос: Ако няма смърт, значи няма и провал, нали?


Плеядианците: Провалът донякъде е синоним на смъртта. Провалът може да бъде отнесен по-нататък и по-нататък, защото когато някой се провали, се страхува, че ще бъде анихилииран. Съществува страх от провала, защото се смущавате от мястото на което отивате и което асоциирате със смъртта. Когато някой се провали, се чувства близо до смъртта. Предава се. Счита, че там няма нищо. Но разберете, това вярване е като вярването в смъртта.


Въпрос: Нима провалът не е просто въпрос на гледна точка? 


Плеядианците: Да, това е така. Провалът е нуждата да се придържаш към едно определено място, да си покажеш, че се боиш да се придвижиш. 


Провал не съществува. Провалът е етикет, точно както е етикет и смъртта. Той притежава персонално значение за вас. Вие възприемате това вярване, или този страх от провал, защото влагате сила в него и именно защото го етикетирате като провал. Съществуват индивиди, които определено желаят да се занимават по-обстойно с провала.


Те търсят съчувствие и помощ, когато говорят за бъдещето “О, провалих се. Нужно ми е някой да ме обича, някой да ме прегърне, някой да дойде и да ми помогне, аз се провалих”. Просто кажете: “Имам нужда някой да ме обича. Днес имах успех”. 


Направете така, че нещата, които са били извън вашия обхват да преминат в пределите на вашия обхват. Ние винаги ще ви предлагаме нов хоризонт, ново преживяване. От самите вас ще си зависи дали ще се възползвате от възможността.


САГА ЗА СЕМЕЙСТВОТО НА СВЕТЛИНАТА [1]


През последните две години обсъждаме с вас много идеи относно границите, които сте поставили около начина, по който дефинирате реалността. Необходимо е всеки от вас да преразгледа границите, които сте поставили около себе си. Всеки от вас вярва, че сте се развили, че разполагате с голямата картина, че виждате много неща. Наистина, спрямо мястото откъдето сте започнали своето пътешествие, вие сте направили прогрес. Но ние ви гарантираме, че вие не виждате границата, която понастоящем поставяте около себе си, границата, която все още дефинира това, което вярвате, че можете и не можете да направите. Тези граници, които поставяте, които рекламирате и които обявявате за себе си, ви държат настрани от информацията, която започва да се събужда вътре във вас. Информацията е част от духовен подем.  Различни слоеве от реалността се отстраняват, за да влезете повече в тон с реалиите, които се наричат духовни. Ето какво е духовния напредък. Ние искаме да се откажете да поставяте граници. Да спрете да дефинирате и защитавате всеки аспект от своя живот.


Светлината е информация. Мракът е невежество – състояние на неинформираност. Чували сте ни да говорим много пъти за Семейството на Светлината, или за отбора на Белите фланелки и за Отбора на тъмните фланелки. Вие представлявате връщането на Отбора на белите фланелки. По принцип това е, което сте. Вие сте членове на Семейството на Светлината и ние искаме да размислите кои са Светлината. Искаме това да бъде концепция, която се филтрира през вашето съзнание. 


Всички знаете, че тялото се променя. Извършва се пренареждане и прегрупиране на светлинно закодираните влакна, които са били разпръснати вътре във вашето физическо тяло. Вашите тела се преподреждат. Светлинно закодираните влакна съставляват това, което образува всяка спирала на ДНК. Когато тази енергия навлиза в тялото по време на ускоряванията на енергията, тя е като мрежа от енергия, наложена или положена върху физическото тяло. Всички тела трябва да бъдат цели, за да могат светлинно закодираните влакна да се прегрупират. Какво означава това? 


Спомнете си, че има милиони светлинно закодирани влакна. Те са били пренамерено разпръснати във вашето ДНК така, че още когато сте били създадени, да можете да бъдете контролирани от някои. Имало ги е тези, които  били от Светлината, които биологично създали огромно освобождаване в рамките на един от биологичните видове на планетата. Вашата реалност, вашия свят, е бил завладяван в различни времеви периоди. Съществували са други форми на извънземно настойничество или космически крале, които идвали и завземали проекта за вашата земя. Това религията нарекла “грехопадението”.


Тези нови администратори на вашата планета наричали себе си Бог с голямо “Б”, докато в действителност били богове с малко “б”. Те осъществили биогенетична манипулация върху много членове от този биологичен вид. Вашите роднини, които създали организацията на ДНК-материала, били изолирани, а материала разпръснат из тялото. Това формирало тънки влакънца от данни, произволно разхвърляни в самите клетки на тялото. Това са светлинно кодираните влакна.


Светлинно закодираните влакна започват да намират своите съответствия и данни, информацията, историятата, която е ваше рожденно право да познавате, организира себе си в самите ви тела съвместно с лъчите и решетките, които се поставят около вашите физически тела - на вас, които сте членове на Семейството на Светлината.


Благословена е задачата да носите светлина. Щом позволите на светлината да навлезе в тялото, започвате процес на промяна. Тя не винаги е забавна, въодушевяваща и весела, както някои от вас вече са открили. В този процес, когато нещата не са толкова изпълнени с веселба, първото нещо, което всички вие правите, за да стоите встрани от развитието и от промените, е незабавно да започнете да реагирате на всички емоционални събития със страх. Обвинявате някой друг и се оплаквате и имате чувството и действително вярвате, че някой друг ви е направил нещо. Останалата част от планетата вярва това. Останалата част от планетата не са членове на Семейството на Светлината. Разбира се, вие сте милиони и светлината се връща на тази планета, където отборът на тъмните фланелки управляваше много, много дълго време, където отборът на тъмните фланелки се хранеше от вашите емоции на страх и негативност, на войни и алчност. Понеже това е вселена на свободна воля, всичко това е било позволявано. И, разбира се, Първосъздателят, Първата Причина, е отборът на Мрака, както и Семейството на Светлината. Първосъздателят, Първата Причина, е във всички неща.


Ние ви учим, като ви разказваме истории. Някой ден може би вие ще прозрете през някои от тези истории, които ви разказваме и повече няма да имате нужда от тях. Вие ще бъдете в състояние да разрушите парадигмата и да опознаете по-мащабни реалности. Докато настъпи този ден, ние ви говорим посредством различни истории, за да поддържаме вашия интерес и да ви примамим към областите, в които се ужасявате да навлезете, но в които, същевременно, сте се съгласили от душа и сърце да навлезете. Вие сте се съгласили да носите светлината и да върнете светлината на тази планета. Затова, когато светлината започне да изпълва вашите тела, вашите спомени трябва да се отворят и да се развиете успоредно с развитието на ДНК, в едно многоизмерно Аз, в една многоизмерна реалност.


При биогенетичното развитие на ДНК, което сега е с двойна спирала, то става ДНК с тройна спирала. Тройната става шесторна, тя на свой ред деветорна, а после – дванадесеторна. Всяка поредна нишка се отнася към съответната чакра в системата, съставена от 12 чакри. 


При образуването на третата спирала, се извършва прегрупиране на определена информация, която съвпада с двойната спирала. Съществуват спомени и енергия, които трябва да бъдат отведени до повърхността. Първите две нишки /двойната спирала/, които са в наличност във всеки човек, се отнасят до първите две чакри – основната чакра и чакрата на сексуалността.


Тройната спирала се свързва с третата чакра, тази на чувствата. Когато спиралата с три нишки се оформи и започне да освобождава съдържащите се в нея данни, докато нервната система продължава да се развива, мозъкът започва да функционира с по-голям капацитет, а не само с 5-8%. Това би означавало достъп до всички данни. Цялата история за вас във вселената се намира в тези светлинно закодирани влакна, разпръснати във вас от същества, които не искали да сте особено талантливи, тъй като в противен случай не биха могли да ви контролират.


Сега се приближавате към времето, когато ще има още три нишки така, че общо ще станат шест. Шестте ще работят през вашия сърдечен център, центъра на гърлото и центъра в областта на третото око.


Всичко от това, което не сте оставили да си отиде, което се отнася до идентичността, сексуалността и чувствата ще ви кара да чувствате болка в тези области. Ако не сте ги отработили, а просто сте използвали материала на своята собствена история, за да създавате сапунени опери около своя живот и да ги пускате непрестанно, създавайки неспирно шоу - ще ви кара да чувствате болка в тях. Ако не пречистите тези неща докато новото ДНК се формира, всичко в тялото ви ще създава хаос в него. 


Азът трябва да проучи цялата история на това тяло така, че да може да приеме кой и какво е това тяло, какво това тяло е направило и какво му е било направено на него. 


Ако и когато  стигнете до етапа на разбиране на това защо сте създали ситуации, при които другите да навлизат в живота ви и да внасят в него обърквания, то в идеалния случай вие ще поставите себе си в позиция, от която трезво да проучите каналите на многоизмерното си Аз където, ние ви гарантираме, няма да сте доволни от направеното.


Много от вас практикуват изкуството на проектирането. Това означава, че вие обвинявате някого другиго за това, което сами сте създали. Това означава, че действате точно обратното на това, на което сме ви учили. Никой никога не ви прави нищо. Вие самите създавате своята реалност. За да подготвите тялото си да се придвижи към многоизмерната версия на самото себе си, трябва да престанете да го осъждате. Трябва да промените парадигмите.


Ние внесохме идеята за сексуалността в много от тези концепции. Преди време ви учихме, че сексуалността е честота на екстаза, която не е отнета от вас както данните от вашето ДНК. Били сте оставени с честотата на оргазменото преживяване в сексуалността, за да можете да си спомните своята по-висша идентичност. 


Когато тази енергия, или тази история за себе си започне да се разкрива и вие започнете да откривате кои сте, ще трябва да обедините много тела, за да получите пълното влияние на решетката на своята идентичност и за да позволите на 12-те спирали да паснат в тялото ви, за да могат светлинно закодираните влакна да се преподредят. Това има връзка с менталното тяло, което, разбира се, е свързано с физическото тяло. Ментално, вие можете да изпратите изображение или можете да размърдате физическото тяло. Емоционалното тяло е тялото, което всеки иска да заобиколи. “Искам да се развивам. Искам бързо ускорение и не желая да преминавам през центъра на чувствата, за да го постигна”.


Вие сте свързани със своите многоизмерни Аз посредством своите чувства. Във вашето общество, хората просто са заобикаляли или пренасочвали енергията от първата чакра, втората чакра, и се придвижвали в сферата на мисленето. Ето защо женската вибрация е била много разочарована от мъжката вибрация - защото мъжката вибрация не изпитва чувства.


Мъжките вибрации изгубили своите чувства в своята втора чакра. Това било много разочароващо. Ако мъжката вибрация изпитвала чувства, обаче, нямало да може да ходи на война. Не можеш да изпитваш чувства и същевременно да отнемаш живота на друг. По принцип, ако вашия център на чувстването е отворен, вие сте свързани с нечий друг център на чувствата. При това положение бихте чувствали тяхната болка и щеше да бъде рядкост група хора да се заеме с подобен род болка и убиване. Войната възниква, защото центровете на чувстването са затворени. Затова мъжката вибрация беше в агония - поради заключените в пениса чувства през всичките тези години. Може би си мислите, че това е някаква шега. 


Не е шега. Ето какво е позволило на патриархалното общество да се развие без изпитващи чувства мъже. Вашият свят е бил организиран от хора в продължение на хиляди години, докато жените от енергията на богинята решили известно време да мълчат. Сега преживявате събуждането на богинята и сливането мъжката и женската идентичност във всяко лице - това на вашата планета е било наричано двойния огън. Двойният огън е мъжкото и женското във всекиго.


Въпрос: Понякога нещата, които наистина искаш да преживееш, или които копнееш да преживееш и които чувстваш, че са самия теб, са ужасни като преживяване. Копнежът и страха по някакъв начин свързани ли са с факта, че ДНК е било разпиляно и с това, че светлината е там, но сякаш не можеш да стигнеш до нея?


Плеядианците: Златна звезда за вас. Това е много удачен начин да проумеете това, което се стремите да проумеете. Физическите тела на създанията от земята са били проектирани. Всички вие представлявате ренегатска група на Светлината. Един ренегатски фактор на Светлината, бихме казали. Вие сте се съгласили да се върнете на планетата. Вие сте с назначение. Вие навлизате в тези физически тела и ги завземате. Вие възнамерявате посредством силата на своята духовна идентичност да промените физическото тяло. Всички вие сте избрали с голямо внимание генетичната линия, която най-добре би ви дала основния старт по отношение на всичко това. И така, всеки от вас генетично е избрал своите родители или своята генетична генеалогична структура там, където, като членове на Семейството, Светлината е втъкана във вашите собствени гени. Когато започвате да събуждате тази идентичност, тази реалност, когато кодировката започне да се активира във вас, вие трябва да я следвате. Логическият ум иска да се бори с кодировката. Именно логичесия ум до известна степен има спомен за болката, изстрадана при грехопадението. Когато човекът съществувал в своята принадлежаща му по право сфера, той притежавал способността да разбира много реалности. Притежавал способността да бъде многоизмерен, да бъде равен с боговете. Боговете завзели тази реалност - точно както корпоративните нашественици идват и завземат едно място, защото пенсионните фондове са в изобилие на тази планета, на която цари огромно изобилие. Затова в древността, за да можете да възприемате тези богове като богове, те ви пренаредили генетично.


ДНК била като фантастична библиотека, преди да бъде разпръсната. Представете си да влезете в библиотека и да свалите всички книги от рафтовете и да ги натрупате в средата на стаята, а след това да унищожите каталога така, че да няма начин да се открие информацията. Тази информация съществува, но ако не е систематизирана, се изгубва. Няма отпратки към нея.


Ето какво се е случило с вашата генетична структура. Станало е по времето, когато Семейството на Светлината е било разпръснато от планетата. Отборът на Мрака, този, който работел на основа на невежеството, навлязъл. Тялото носи страха и паметта за копнежа към познания, представлявани от боговете, които са ви били отнети. Боговете, които направили това, са великолепни космически същества. Те могат да правят много видове манипулации и работят с реалностите по много различни начини. Когато станало това, човекът потънал в невежество и започнал да нарича тези същества Бог с голямо “б”.


Бог с голямо “б” никога не е посещавал тази планета. Бог с голямо “б” е във всички неща. Вие сте си имали работа само с богове с малко “б”, които искали да ви объркат, които мислели за тук като за място, което те притежават в галактическите покрайнини на тази вселена със свободна воля.


Въпрос: Изглежда като парадокс; от една страна, ние създаваме своята реалност, а от друга сме генетично променени, за да потънем в невежество.


Плеядианците: Да. Това е парадоксът, с който искаме да се сблъскате в тези времена. Разбирате ли, и двете тези концепции са граници. Те дефинират вашата реалност. Достатъчно много от вас вече са събудени. Вие не сте сами. Процесът се извършва толкова бързо, че сте готови да осъзнаете своята идентичност като членове на Семейството на Светлината. Трябва да започнете да възприемате концепцията, че сте биогенетично манипулирани и че създавате своята собствена реалност. 


Намирате се в зона със свободна воля и това е позволено. Един от главните уроци преподаван на тази планета е, че в зона със свободна воля, авторитета, суверенността се считат за най-важното нещо по цялата вселена. Притежавате свободната воля да се откажете от своя авторитет и да позволите на другите да очертаят вашето съществуване. Други са ви създали така, както вие създавате множество неща. Вие внасяте светлина в нещата, които не разбирате. В идеалния случай, вие поемате определена отговорност за нещата в които внасяте светлина и за нещата, за които проявявате загриженост. Вие проявявате определено състрадание и балансирате своята сила относно това, което създавате. Съществата, които ви създали, допуснали тяхното творение да бъде завладяно. Други дошли и завзели тази зона на свободна воля, в която всичко е позволено. Вие, като Семейство на Светлината, сте проектирали това време, за да промените планетата и евентуално да промените цялата вселена. Семейството на Светлината е много бързо.  Освен него, съществуват и много други семейства. Ние ви говорим за светлината, защото понастоящем това е вашия основен ангажимент. Може би по-късно ще започнете да си давате сметка какво има отвъд светлината и какво още съществува, освен светлината.


Въпрос: Когато ДНК била разпръсната, къде е отишла тази информация?

Плеядианците: Тя била разпръсната така, че да не прави никакъв смисъл, да не може да бъде свързана. Как да откривате информацията ли? Самата информация ще ви се разкрие. В това се състои процеса. Няма нужда да ходите някъде и да я търсите. Това е вашето наследство. Ето какво представлявате. Това са спомените, които ще започнат да нахлуват в съзнанието ви. Докато ДНК образува новите нишки, те ще преминат през нервната система в тялото ви, която се развива понастоящем. В последната година работихме с вас, за да развием нервната ви система, за да внесем светлина в телата ви, да наситим с кислород системата, да ви научим как да се придвижвате през енергийните ускорения и как да получавате достъп до още повече идеи, до повече преживявания в тялото. Докато този процес започва да нараства и да се разгръща в тялото, просто го наблюдавайте.


Искате да знаете как да получите достъп до него. Когато заседнете в своите драми, то става, защото продължавате да четете една книга, без да позволявате на информацията от другите книги да се събира заедно. Съществува цяла история. Тази история има връзка с цялата ви душа. Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте се съгласили да държите в своето физическо тяло съзнателна осъзнатост за цялото си съществуване и да приемете това, което сте правили, ролите, които сте играли във всичките тези съществувания. А след това, да навлезете в други реалности, да ги промените според диктатите на вашето споразумение като представител на Семейството на Светлината. В рамките на това, разбира се,  притежавате свободна воля.


Тройната спирала ви отвежда към центъра за чувстване. Центъра за чувстване е емоцията. Емоцията е свързана, можете да не се съмнявате в това, и тя е вашия път, вашия мост, вашия билет към духовното Аз.


Когато хората не харесват или отричат емоционалното Аз, те не могат да достигнат до духовните реалности. Христос е казвал “Опознай себе си”. Това е било дадено на планетата много отдавна и изкривено така, че хората не могли да разберат колко велики в действителност са, както и това, че всичко, което било необходимо, било да преподредят себе си.


То е винаги нещо вътрешно. Когато хората са искали да знаят как да внесат промени на планетата, винаги сме казвали, работете със самите себе си. Развивайте себе си. Придвижете се отвъд собствените си граници. Научете се да ставате многоизмерни. Научете се да съществувате в астралния свят. Научете се да пътувате отвъд физическото тяло. Спрете да дефинирате тялото като нещо, което свършва “тук” – именно това ви насърчава да правите обществото, за да бъдете контролирани. 


В зона на свободна воля, контролът е част от играта, защото в зоната на свободна воля някой казва: "Аз искам да управлявам." Вие сте членове на Семейството на Светлината. На коя йерархия и на кои богове реагирате?


САГА ЗА СЕМЕЙСТВОТО НА СВЕТЛИНАТА [2]


Време е всички вие да дефинирате отново, в много по-широк смисъл, своята собствена идентичност. В космоса стават събития, за които вие самите, а и много от вашите политически лидери, нямате представа. Трябва да спрете с тези глупости по обявяването на различни същности за богове. Трябва да спрете да мислите, че има същества, които идват от небесата на вашата планета със специални таланти и способности и това, че всички те са свързани с духовността. Вие като вид ще откриете някои много обезпокоителни идеи през следващите години; може би това няма да стане за 15 или 20 години.


При все това, ние ви подготвяме чрез изявление на Семейството на Светлината, за да можете да разберете и да бъдете информирани за да си съставите свое собствено мнение.


Семейството на Светлината е известно със своя усет за изграждане на общества, където съществува огромен обмен във всички посоки по продължение на светлинните лъчи. Какво означава това? Светлината е информация. Семейството на Светлината е Семейство на Информацията. Съществуват съзнания, които са Семейството на Войната, които прекарват може би милиарди години според вашата концепция за времето, в изучаване,  разработване, трупане на опит свързан с контрола над съзнанията. Във вселена, която съществува извън ограниченията на времето, в пределите на зоната със свободна воля, се разиграват всички сценарии.


За вас това е време да промените радикално възгледите си за самите себе си. Да премахнете границите. Да се издигнете над незначителността на ежедневните драми и събития, да започнете да осъзнавате на космическо ниво по-висшата драма, която се разиграва, така, че да сте по-добре информирани за своите собствени намерения, цели и драма. Трябва да сте в състояние да осъзнаете своята идентичност и да сте способни да я насочите към света, който си изберете.


Преживявали сте промени, мнозина от вас. Погледнете назад, за да видите кои сте били преди една година и в идеалния случай, всеки от вас ще се почувства малко по-зареден със сила. В идеалния случай, всеки от вас ще почувства, че вие във всеки момент създавате своята собствена реалност. И, в идеалния случай, всеки от вас ще приеме, че всяка от ситуациите, които преживявате (като заети с работа, или като безработни), е по ваш проект. В идеалния случай, по това време вече ще сте привлекли изкуството да проявявате, защото за вас е време да привлечете космическата мрежа, мрежата, която се активира чрез светлинно закодираните влакна намиращи се извън вашето тяло, а след това да свържете тази мрежа наситена с информация в своите души така, че да можете да станете предаватели на тези данни на вашата планета. 


За вас е време да разрушите границите около себе си. Тези граници са произхождали от вярванията, които са ви били давани, докато сте били в пределите на системата на двойната спирала. Докато другите спирали се формират във вашето тяло и започнат да струпват информацията заедно, а Семейството на Светлината започне отново да вибрира на тази планета и да променя нейния вибрационен курс ще откриете, че имате нужда да знаете и вярвате, че сте много по-способни, отколкото понастоящем вярвате, че сте. 


Вие трябва да сте много по-прозорливи относно това какво и кой ще дойде от небесата, защото в противен случай ще бъдете мамени и баламосвани, а няма да можете да осъзнаете, че ви мамят.


Ние виждаме това, защото знаем колко лесно е да бъдете измамени. Понякога и ние го правим, за да ви подтикваме да се придвижвате напред. Казвали сме ви това и друг път. Причината е, че ако ви бяхме разказали цялата история, много от вас отдавна щяха избягат. Така е. Затова ви внушаваме доверие. Внушихме ви новата информация, която гласи, че създавате себе си, че създавате своята реалност посредством своите мисли. С тази информация вие можете да започнете да създавате свят, проектиран от Семейството на Светлината така, че върху част от тази земя да могат да бъдат наложени един план и нова мрежа и да може да бъде създадена една изцяло нова реалност, защото тук, на вашата планета, понастоящем съществува потенциал в резултат на който в някакъв момент да избухне огромна космическа война. 


От историческа гледна точка, вие сте давали имена на богове на същества и цветовете на лъчите и е имало толкова много ала-баланици, че дори не сте схванали истинската картина на това, което става в космоса. Вие проължавате да наричате тези същества богове и имате напълно превратна представа за тях. 


Вие, като членове на Семейството на Светлината, имате същност в друга реалност, тя е онази идентичност, за която четете по книгите или която другите боготворят. Не е нужно да бъде превръщана в предмет на обожание. Тя просто е. Тя не е по-различна от онова вас, което седи пред нас. То си има своята драма и работи по същия начин, по който и вие. Просто е по-информирана, защото в сравнение с вас, работи на различна честота. Вие сте дошли тук, за да внесете тази честота и да направите така, че тази честота отново да се установи на планетата. Тази честота, която е информирана създава равенство.


Членовете на Семейството на Светлината са ренегати. Те определено са ренегати. Те внасят нещо в реалността, което на свой ред създава хаос на други равнини. И мнозина казват “О, не, ето я Светлината”. Техните системи, или техните планове биват изтласквани встрани, защото Светлината навлиза и разрушава системите.


Системите от информация, системите на обществото, системите на световете се формират според информацията, която някой ви дава. Но всъщност те са формирани повече според липсата на информация, която някой не ви дава. Онова, което не знаете, което останалите крият от вас, формира вашите вярвания. Както в сексуалността. Както това, че никой не ви е информирал, че това, което мислите твори вашия свят. И така, светлината представлява информация - от онази, която притежава твърде много движение, която евентуално всички системи развиват. Светлината може да бъде една безсистемна организация, защото тя непрекъснато нарушава своите граници.


В рамките на Семейството на Светлината съществуват тези, които са консервативни. Които искат да крият. Които искат да скриват системи и идеи. Вие сте част от ренегатите. Вие нямате намерение да коленичите и да боготворите никого. Никой не може да застане пред вас, а вие да го следвате – освен за малко, защото сте забравили. Но вие ще знаете, че сте от тази част на Семейството на Светлината, която непрекъснато развява флага на свободата да не следваш никого, освен вътрешния си водач.


Съществуват онези, които правят всичко по силите си, за да не допуснат Светлината да проникне в системите. Съществува Божествен План, който е установен по много начини на тази планета. Този Божествен План е свързан със защита и екраниране на Светлината. Всичко се прави в съответния ред. Светлината няма необходимост от реклами на първа страница, или от бюлетин-бордове или обяви. Светлината е честота, а честотата е онова, което се разпространява по планетата. Докато тази честота се разпространява, то става, защото членовете на Семейството на Светлината позволяват на информацията да бъде приета в техните тела, а след това просто позволяват на тази информация да бъде разпространявана живеейки, съществувайки.


Можете ли да проумеете, че ще има такива, които ще идват от звездите на вашата планета и които ще притежават способностите, които ще бъдат изумителни за масовото съзнание на хората на тази планета? Тези същества нямат чувства. Те не са свързани с някакво духовно търсене. Изборът на търсенето, на събуждането на духовното Аз е, разбира се, свободен за всеки на тази планета, за всеки във вселената. Не всеки ще си дава смета за това. 


Точно както вие самите сте отгледали на вашата планета много мощни индивиди, които не чувстват, които нямат връзка със своето емоционално и духовно съзнание, съществуват тези, които съществуват в космоса, които са изключително мощни космически крале, космически същности, които нямат нищо общо с духовността. Те ще бъдат мощни сили, сили, с които ако срещнете, ще се чувствате като Давид пред Голиат. Ето защо е важно за всички, които се учат как да променят своята реалност, да научат как да танцуват между вибрациите на честотата, да бъдат в състояние да скачат на перона на света, който ще искате да преживеете.


Въпрос: И така, тези високо развити, ментални същества, са разединени от своя духовен център и не са членове на Светлината, така ли?


Плеядианците: Това е един от най-големите уроци за вас като хора. Семейството на Светлината във вас знае това много добре. Но вие все още не сте събудени за тази част. Вие сте все още в човешката част от себе си. А човешката част е поставила граници относно това кой е добър и кой е лош, както и кой кой е в космическата йерархия. Съществува огромно количество литература на тази тема и вие сте попили всяка идея от тази литература. Ние ви казваме – отхвърлете всяка една идея. Отхвърлете всяка една от тези идеи, включително и тази, която ви обявява за кои да мислите, нас самите.


През следващите години тези, които идват от небето, няма да са членове на Семейството на Светлината. Те ще бъдат огледално изображение на онези на планетата. Казахме ви, вашия урок е да станете свой собствен авторитет и да спрете да отдавате процеса по вземането на решенията си на правителствените лица, или на родителите и учителите си, или на който и да е друг. Време е хората от земята да станат суверенни. 


Хората от земята имат нужда първо да бъдат измамени, за да осъзнаят това. Много от вас може да се окажат много разстроени. Ще виждате неща, които другите не виждат. Ще виждате как масова мания завладява планетата и няма да можете да живеете с това. Ще видите множество хора да се движат към нещо, към фалшив бог, който е една глупост. Това ще бъде времето, което за вас ще е сигнал да се оттеглите. 


Започвате да чувствате какво е възможно да се задава. Както ви казахме преди, не е лесна задача да носите светлината. Щом я внесете в тялото си, няма спиране. Не можете са кажете “Напускам отбора на светлината”. Щом светлината е там, свършено е с това.


Искаме да си дадете сметка, че онези същества, които са космически същества, които са около вашата планета по това време и с които вашите правителства са сключили договори, се занимават със същите идеи, с които и вие. Съществуват онези с по-ниска интелигентност, от по-ниските йерархии, или както искате да ги наречете. Те са същества, които отразяват вашите вярвания и вашата драма обратно към вас. Те са били обвинявани в противно поведение, обвинявани са, че правят осакатявания на добитък и отвличания на хора, оплаквали се на много от организационните членове на УФО- организациите, проучващи подобни случаи.


При все това, те функционират като огледало, за да ви покажат вашия свят, да ви покажат с какво се съгласявате и какво приемате да правят вашите лидери по целия свят. Тези извънземни, които идват тук, не правят нищо различно, от това, което собствения ви вид прави, или от това, което масите позволяват на лидерите да правят от тяхно име, просто защото те не се изправят, за да кажат “Хей, аз не одобрявам това!”.


На тази планета съществува приемане, “Направи това вместо мен. Не искам да нося отговорност. Стани мой официален представител в правителството. Стани мой учител. Стани мой шеф. Някой да ми каже какво да направя”.


Тези извънземни отразяват за вас това. Спомняте ли си филма “V”? Преди много години, този филм беше показан на вашата планета, за да ви даде представа за коварството и склонноста към заговорничене на определени същности, които ще дойдат от космоса и които някои ще боготворят и за които ще мислят, че са майстори притежаващи абсолютно могъщество. Тези сценарии ще се окажат верни. Предстои сливане на човешкото съзнание с извънземното космическо присъствие на тази планета. То ви бива продавано с нарастващи темпове.


Това, което ние казваме е, че много от вас, които сте проучвали и използвали своята собствена прозорливост ще бъдат шокирани и отвратени от глупостта и обожанието, което останалата част от расата ще прояви към определени същества от космоса, които ще минат за ваши създатели, въпреки, че дори нямат тела като вашите. Те ще бъдат в състояние да правят много неща, да споделят много технологии. Те може би ще излекуват определени болести, които сами са спомогнали да бъдат създадени, показвайки на учени на вашата планета как да създават биологични оръжия. 


Вие ще се оттеглите, защото ще се отвратите от обществото, защото няма да ви привличат тези нови богове. Разбирате ли това? Разбирате ли, че новите богове могат да бъдат влечугоподобни? Това е малко смешно, не мислите ли? Затегнете коланите. Нямате идея какво се задава. Ето защо ние казваме “Ако ви бяхме казали всичко, което ви чака, отдавна да сте се разпръснали”.


И, помнете, ние ви казахме преди, че някои играят и в двата отбора, тъй като са двойни агенти, и т.н. Много е сложно. Толкова е сложно, че е време да пораснете и да разберете. Водихме ви за ръчичка тези няколко месеца и разширяваме вашите парадигми, разширяваме вашата идентичност, защото ви подготвяме за нещо така, че да можете да останете здраво в пределите на своята идентичност и да не бъдете сразени от това, което сте мислели, че е навън.


О, скъпо човечество, вие участвате в приключение. И само вие можете да го проведете. Не-физическите сфери непрекъснато ви подкрепят. Членовете на Семейството на Светлината са около вас и с вас през цялото време. Но вие трябва да усвоите законите, които споделихме с вас и да ги закотвите на тази планета.


Щом започнете да живеете всичко, на което сме ви учили с това божествено безгрижие, тази вяра в идентичността, тази вяра в синхроничността, тази вяра че сте част от план, ще откриете, че даже в средата на огромни катаклизми, на изумителни предизвикателства, ще бъдете в състояние да отправите предизвикателство към човешките закони. 


Въпрос: Тогава, в известен смисъл, Светлината са разрушители. Разрушаваме старото, за да можем да създадем нов свят. Значи, всъщност ние не можем да заемем пасивна позиция.


Плеядианците: Разбира се, че не. Вие играете невероятно активна роля. Както ви казахме, има мнозина, които казват, “О, не, ето, идва Светлината!” Знае се, че Светлината променя всяка вибрационна честота, която срещне. Светлината носи информация. Информацията разширява ситемите. А старите системи, вече не могат да съществуват. Затова, докато светлината се придвижва, за да разрушава, тя ражда нови ситеми чрез онова, което оставя след себе си. Формира се нов ред.


 За някои от вас е трудно да мислят за себе си като за разрушители, тъй като вие притежавате система за вярване относно това. Това е парадигма. За онези, които са заседнали в тази вибрация - ако не разрушите тези идеи, ще станете много ограничени и приковани в преживяването на реалността.


Да, вие сте разрушители. Вие определено сте разрушители. Вие разрушавате системите, където преобладава отбора на Тъмните Фланелки, където преобладава невежеството. Светлината навлиза, за да разруши всички системи.


Когато говорим за оттегляне имаме предвид, че едва ли ще искате да останете. Ще се чувствате толкова изолирани и толкова сами. Ще чувствате разрушаването на системата от вярвания навсякъде около вас и формирането на такава, с която вие нямате никаква връзка – тази на обожанието или на влечугоподобните хора, или на някакъв друг вид хора. Детските играчки, наречени “Владетелите на Вселената” изобразяват енергии, които са не-духовно свързани и които са малко свирепи. Те са легитимни изображения. Тези хора, или членове на съзнания, които имат връзка с борбата и които имат връзка със страха от отказ или от промяна на авторитета, или от нуждата от авторитет, ще водят огромна битка със съществата, които ще дойдат от космоса.


Въпрос: Кой е най-ефективния начин да се справим с тези енергии? Ако се ангажираме с тях на тяхното ниво, това ще означава да слезем на тяхното ниво.

Плеядианците: Ето за какво сте обучавани вие. Това е мястото, където вашата “космическа дипломатичност” ще ви свърши много добра работа - за онези от вас, които получат дипломите си, че са я усвоили. 


Вие използвате своя център за чувстване. Усещате тези неща и позволявате. Имате си свои доводи да не пожелаете да излезете с пръчки и камъни и лъкове и стрели, които сте си направили в задния двор и да атакувате Владетелите на Вселената. Вие позволявате на всяко лице да изживее своята собствена драма. Вие разбирате безпогрешно, че сами си създавате своите преживявания. Дори когато става дума за това, кораб с дължина две мили да кацне на самия покрив на къщата ви.


Да бъдете разрушител значи, че чрез внасяне на светлина в своето тяло, вие внасяте светлина на планетата. А тази светлина носи информация. Честотата на светлината се отнася до историята на вашата идентичност. Историята на вашето специфично съзнание. Както казахме, това съзнание е било разпиляно от вашата база данни, или от вашата клетъчна структура, тъй като онези, които дошли тук за да бъдат ваши богове, не можели да ви контролират, ако притежавате някои от техните способности. Затова те дошли и  провели биогенетични опити и мутации, наричани “грехопадението”. Това станало когато преобладаващо станало невежеството на човека. Съществуват много различни експерименти, правени по това време. Това продължило доста дълъг период. Светлината представлява събиране в едно на това, което било разпиляно. Всичко, което имате нужда да направите, е да бъдете. Докато вие просто сте и се развивате и оставяте останалата част от личния ви живот да се развива, бивате приемани за даденост и това вие наистина трябва да приемете като дадено - че всички други членове на Светлината се развиват както вас. Вие излъчвате телепатични сигнали, че сте тук, че вашето присъствие е тук така, както ние винаги ви казваме “Ние сме тук”. Ние също сме членове на Семейството на Светлината и носим информацията със себе си. Тази информация се излъчва навсякъде. Ще има такива, които ще ви изглеждат направо като въплъщение на хаоса. 


Те за известно време ще се чувстват така, сякаш са в състояние на екстаз, щом открият, че това, което мислят за нов авторитет, за по-висш авторитет, една нова парадигма, са богове-животни, или каквото и да е.


Относно боговете-животни. Сега знаете защо са такива статуите на египтяните. Тези същества могат да правят невероятни неща. Те са онези, с които ще работят вашите правителства. Вашето правителство и членовете на всички комисии, ще рекламират и говорят въодушевено за тези същности, тъй като те ще помагат на тези същества за известно време да придобиват все повече и повече богатства.


Съществата, които не са духовно информирани или обучени по духовни начини, отричат съществуването на една сила. Те са разработили научни принципи и технологии, които “разпиляват” законите на духовността.


Всички вие приемате, че понеже разбирате или вярвате в духовните реалии, това означава, че всеки, който е еволюирал, трябва съвсем естествено да се впише в тази информация. Това не е така. Възможно е да станеш блестящ майстор на манипулирането на материята и реалностите и без да разбираш духовните връзки. Много важно е да научите това.


Въпрос: Как свързването ни с нашите многоизмерни Аз може да ни помогне в това?


Плеядианците:  Съществуват части от вас самите, които знаят за вас, за чието съществуване вие не знаете. Към това трябва да прехвърлите мост и да го обедините. Вие работите в полето на една по-голяма идентичност, една идентичност, която търси да открие всички свои сили в тази област, всичките си кореспонденти. А вие, разбира се, сте главен кореспондент. Вие сте в най-горещата територия по това време. Вие сте на ключовото място. Това е горещата точка сега.


В идеалния случай, ще бъдете в състояние да станете пътешественици в тази област и ще бъдете в състояние да използвате силата в това тяло. Понякога, може би, ще работите на полето, или в гррадината, или ще си говорите с някого, или ще берете ягоди и нещо ще достигне до вас, звук. И вие ще отидете някъде и ще седнете, ще позволите на настоящата си персоналност, да се отдели и съзнателно ще отведете тази персоналност там, където има нужда от нея, за да даде своя принос към Семейството на Светлината в тази реалност. И ще знаете, че това се случва. Ще осъзнавате това.


Всички вие ще станете многоизмерни играчи. Ще пътувате осъзнато. Това ще ви бъде забавно. Няма да търсите да четете книги, или да слушате касети, или да ходите на кино. Вие ще живеете тези неща. Когато внесете способностите на Семейството на Светлината на тази планета, другите няма да искат да сте тук, защото няма да се вписвате на фона на техните богове.


Не всеки иска да бъде свободен. Вие, като член на Семейството на Светлината, ще сътворите нова земя, която ще бъде свободна. Онези, които не желаят да бъдат свободни, ще си имат тяхна земя. Ще се извърши разцепване на реалностите и ще настъпи момент за раздяла.


Членовете на Семейството на Светлината знаят, че няма нужда да насилват нищо. Те просто работят заедно в хармония, за да се поддържат взаимно, да се търсят взаимно, за да чувстват комфорт в онова, което трябва да правят, защото някои от нещата, които ще трябва да правите ще бъдат скандални. Направо скандални.


Въпрос: Ще можем ли да познаем дали тези същества са от Светлината чрез вслушване в своя център на чувствата и чрез интуицията си?


Плеядианците: Да, ето как ще разберете дали сте в състояние да развиете своята способност да се вслушвате. Ще има мнозина, които ще се обръщат към тях и ще казват “Да, тези са страхотни. Имам прекрасни чувства към  тях. Толкова са великолепни. Виж какво могат да правят”. Ще изглежда така, сякаш идват да оправят и спасят вашия свят. Когато всъщност, това е просто друга форма на авторитет и контрол.


Имаме предвид това, че хората ще наложат определена система на вярване и определена парадигма върху тези същности. Съществува мащабна програма, която вече набира скорост и е насочена към това да ви бъде продавано присъствието на тези същности.


Много ще се обърнат към обожанието, защото ще изглежда сякаш се правят чудеса. Това ще изглежда като най-великото събитие в историята на света. Ще бъде тиражирано като такова. Ще бъде тиражирано като “нашите космически братя се завръщат”. Ще бъде тиражирано като “първия път, когато тези същества идват”, като най-голямото събитие в историята на вашия свят. Ще е налице огромна изненада. Отначало може да изглежда, че на човечеството се предоставя изцяло нова възможност, направо златна ера. След това ще откриете, че ще настъпи тирания по-голяма от когато и да било преди.


Целта, разбира се, е всеки да стане суверенен. А планетата – да се обедини. Един наш приятел казваше, че му се иска всяко лице на планетата да стигне “там”. Защото не всеки “е там”. Не всеки е в тази вибрация която иска, за да работи в хармония в тези времена.


Семейството на Светлината, след като е проникнало и се е инфилтрирало на тази планета, ще създаде своя планетарна сфера, своя собствена земя. Вие ще направите това първоначално чрез създаване на свои комитети на светлината. След това, като работите в космическите лъчи и времевите сектори. Ще се изисква огромно единство на сила и хармония.


Въпрос: Къето и да погледна в своя живот, виждам граници, които съм поставил. Толкова са много, че сякаш най-лесно е просто да възнамеря те да се махнат, защото ако трябва да се справям с всяка от тях поотделно, ще ми отнеме дълго време.


Плеядианците: Ще трябва да се справите с всяка една от тях. Много ви се ще да кажете “Златен звезден прах, отстрани онова, което ме ограничава. Хоп! И съм свободен!” Това е класически пример да искаш да се свържеш отново, но да заобиколиш центъра на чувстването. Вие имате определени емоционални вярвания или чувства, които ви помагат да изведете тези граници извън себе си. Ако трябва да разрушите границата, вие трябва да се справите с емоцията, която я е поставила там. Именно посредством емоционалното тяло сте свързани с духовното тяло. Това е проблемът на много хора. Те искат да заобиколят това, което е трудно, защото ще трябва да си проправят път през него посредством чувствата. Това е дарът, който искате да заметете под килима и да кажете “Не искам да правя това”. А всъщност, това са вашите бисери. Това е ключът за разбиване на всяка преграда, дори ако откриете, че имате 101,000 такива прегради. Това, което трябва да направите е не да се разстройвате, че имате две дузини граници. Просто кажете: “Не е ли това интересно”. Погледнете границите, които сте изградили и вместо да ги проклинате, просто отбележете “Не е ли това интересно”. Вижте дали можете да откриете как се е стигнало до там. На каква цел е служила тази граница. В какъв магазин сте пазарували, когато сте я купили.


Щом признаете и разпознаете нещо и желаете да го освободите, то изчезва. Когато е вкопчвате, или се страхувате, или когато си мислите “Харесвам тази храница. Тя ми върши добра работа”, тогава се ограничавате. 

Чувството е това, което ви свързва с вашата човечност. Чувстването ви свързва с вашите емоции. Емоциите ви свързват в тази сфера на съществуване към вашето духовно тяло. Имаме предвид това, че емоциите, чувствата са ключа към това, че сте живи в тази реалност. Много реалности съществуват без емоции. Ако искате да отричате емоционалното си Аз в този живот, то би било най-добре да си дадете сметка, че сте го прекратили. Защото, ако не сте част от емоционалното си Аз, няма да успеете в играта, за която говорим. Просто ще бъдете един от тълпата, който гледа телевизия и се чувства като жертва отново и отново и отново.


Ако изпитвате болка в своето емоционално тяло, запитайте се защо според вас тази болка е там и какво е нейното предназначение и защо избирате да създавате болка вместо радост чрез своите емоции. Защо не избирате да създадете радост? Всичко е въпрос на избор. Налага се да ви напомним това. 


Повечето хора се страхуват от емоционалния център, от центъра на чувствата си. Страхуват се да чувстват. Вярвайте на своите чувства, независимо какви са те. Вярвайте, че те ви водят към нещо, начина, по който се чувствате ви осигурява едно осъзнаване.


Всички вие искате да пребивавате в живота, но в същото време искате и да бъдете отстранени от него. “Нека бъда тук и да съм мощна личност, но не искам да чувствам или да участвам прекалено в това, защото е твърде болезнено и ще бъда разбит”.


Когато не се страхувате от чувствата и се придвижите отвъд осъждането и позволявате на себе си да чувствате по всички начини по които чувствате и се придвижите отвъд тях, ще направите огромен пробив, защото ще сте в състояние да внесете чувства в други реалности. Някои от вас се страхуват да чувстват в тази реалност така, че вие дори няма да участвате в тази реалност, какво ли пък да я владеете.


Ако желаете да постигнете ускорение, гмурнете се в нещо, което предизвиква чувства. Спрете да избягвате посланието, за да можете да си мислите, че владеете ситуацията. Гмурнете се в средата, а после вижте дали владеете нещата.


Работата не е в това, че не знаете как да чувствате. Вие се страхувате от чувствата си. Вие не знаете какво да правите с тях, когато ви обхванат. Те ви създават усещане за безсилие. Асоцииате чувствата с нещо от рода “О, не, провалих го.” Вие имате граница от система на вярвания, че когато възникне нещо емоционално, това носи болка или чувство на гняв и не е добро. Време е да спрете да ходите на пръсти край нещата. Спрете да избягвате своите емоции.


Въпрос: Аз се страхувам, че когато навляза в своите емоции и ги оставя да протичат, ще стана по-малко центриран.


Плеядианците: Разбирате ли, че когато се страхувате от нещо, то ви пречи да го преживеете, защото вие изграждате стена, която казва “Ако отида там ще е лошо”. Удряте спирачките и не отивате там. Всъщност, понякога най-голямото нещо е просто да кажете, “Какво пък, ще отида там”. След това се интересувайте само от това, че сте там, а не се безпокойте дали сте центриран, докато сте в центъра на чувствата. Това е отново да искаш да поемеш контрол над ситуацията. Разбира се, вие ще се стремите да сте центрирани в центъра на чувствата. Но ако възнамерите да навлезете в центъра на чувстването и винаги сте просто центриран, вие не си позволявате обхвата от движение, който е необходим, за да насочвате емоциите, които разбиват границите и системите от вярвания.


Можете да възнамерите да навлезете в центъра на чувствата и да научите как да бъдете центриран там и докато проучвате всички възможности на центъра на чувствата. Не да кажете “Смятам да бъда центриран там”. Тогава това звучи, сякаш няма да си позволите никакви движения, докато сте в него.


Стремете се да постигнете евентуална центрираност. Една центрираност не означава, че нещата не се колебаят. Тя означава, че позволявате нещата да се колебаят. Означава да оставите нещата да се колебаят. Когато лодката е готова да се преобърне, или когато е в спокойни води, вие позволявате това. Вие я управлявате. След това излизате от събитието, каквото и да е било – бурно, или спокойно.


Гневът служи на определена цел. Всичко, което искате е да приключите с него. Искате да го заметете под килима. Искате да се държите така, сякаш не е нещо добро. Третирате го като загнили зеленчуци. Изхвърляте го. Заравяте го в задния двор. Това е безпредметно. Ние наблягаме на това, че гнева има предназначение и че има смисъл да изпитвате гняв. Ако хората си позволяват да го изразяват, да преживеят своите страхове, които могат да доведат до изразяването на гняв, те биха научили нещо. Онези от вас, които отчаяно искат да избегнат страха и гнева и да не се конфронтират с него, или които се страхуват от него, имат да научат нещо много мащабно посредством тези техники и вие просто се боите да го преживеете.


През по-голямата част от времето искате да бъдете приемани. Вие чувствате: “Никой няма да ме харесва, ако правя това, или ако се чувствам по този начин”. И не си давате разрешение да изпитвате определени чувства. Ето откъде идва гнева. Създавате гнева, понеже определяте какво можете и какво не можете да правите.


Но ако не си позволявате да чувствате, не можете да се научите. И без да чувствате можете да имате добри неща в живота си, но такова съществуване не е особено удовлетворяващо.


Ние ви заявяваме, забавлявайте се през този преходен период. Изправени сте пред много прекрасни открития. Вярваме, че ще съберете всички тях за себе си. 


ПЪЛНОТАТА И СЛАДОСТТА НА ВАШИТЕ ДНИ


Вие се приближавате към зрелост. Ще разцъфтите напълно, ще бъдете цялостни в своята вибрация, в своята същност. Цялостността и зрелостта, сладостта на вашето съществуване са съществуванията, изпълнени с известна носталгия за вас, които са почти като болка във вашето същество, щом погледнете назад към тези времена. Много от вас се справят много добре и стоят на здрави позиции в самите себе си. Видяхте какво е необходимо да се промени и позволихте на себе си да бъдете “захранвани” с енергиите, които ще ви превърнат в зрял грозд на лозата. Някои от вас са ни чували да говорим за времето, което идва, за новите ускорявания на енергията. За някои от вас сигурно изглежда така, сякаш живеете от едното ускоряване до следващого. Изумителни потоци енергия постъпват с всяко поредно ускоряване. Сега сте узрели. Сега сте готови. Вече сте преминали покрай това, което е било трудно. Сега като духовни войни сте готови да се изправите лице в лице с онова, което идва, да преминете напълно в това, което лежи пред вас в светлината, във великолепието. Вашето население започва да се удвоява с ускорени темпове. Придвижвате се към електро-скок в съзнанието, защото на планетата ви ще има все повече и повече хора.


През 70-те години, на планетата имаше около два милиарда души, а сега – за по-малко от 15 години, има пет милиарда. А какво ще стане през следващите петнадесет години? Защо толкова много хора идват на планетата? Намирате се в много интересен момент от своето развитие. Много от вас не виждат съвсем ясно къде се намирате. Бихме искали да кажем, че сте на ръба на скалата. Стигнали сте далеч и следващата крачка ще ви отведе към пътешествието в безграничната енергия. Животът ще стане много по-вълнуващ, по-интересен. 


Ще обсъдим с вас сладостта, богатството, зрелостта на живота в тази вечер от вашите дни и това как мястото, на което сте стигнали, ще ви отведе по-навътре в области, където всички вие ще имате нужда да се превърнете в експерти и където ще имате огромно доверие в своите способности.


Въпрос: Искам да задам въпрос за нарастването на населението. Когато хората се прераждат на планетата, те знаят промените, които ще се случат – в такъв случай, защо се прераждат?


Плеядианците: Трябва да осъзнаете какво е ставало на земята от толкова дълго. Това е същото място, същия тип цикличност на ситуацията, при която всеки идва на планетата, за да отработи необходимото и непрекъснато отработва, отработва, отработва. Помислете си за преди 10,000 години. Колко души са живеели на планетата? След това си помислете за преди 5,000 години и осъзнайте как броят им е нараснал. Когато броят на хората бил по-малък, разбира се, нещата ставали много по-бавно. Сега, когато броят на хората е нарастнал значително, нещата се ускоряват.


Ето къде е заседнало човечеството. Всички вие си мислите, че е лошо да умрете. Нали? Искате всеки да живее щастливо завинаги. Безсмъртие на съществуването. И така, всички вие считате, че не е добре, ако големи количества хора прекратят съществуването си. Това е позицията от която започвате да си задавате въпроси.


Трябва да разберете, че преди някой да влезе във физическо тяло, той знае, че няма да бъде анихилииран. Затова влиза с доверието, че е същество, което продължава съществуването си. След като вече е обхванат от тялото, от физическата реалност, престава да бъде сигурен какво става. Много от онези, които идват сега на планетата и помагат за бума на населението, идват тук знаейки, че няма да преминат към безсмъртието заедно с физическото си тяло. Само за малка, високо посветена група, ще бъде възможно да удължат своя физически живот. Но те знаят, че могат да бъдат част от огромните земни промени, че техния живот може да бъде миг светлина върху повърхността на земята - те са наясно с въздействието, която тяхната трансформация ще окаже върху върху съзнанието - на земята и на всички хора на нея.


Разбирате ли, като човешки същества вие трябва да бъдете извадени с шок от доволството в което сте потънали, от своята апатия. Понякога, това е единствения начин, по който се учите. Затова има шокове, които навлизат във вашите системи, които буквално ще ви отпратят в други реалности на съществуване. Ако за един миг умрат 20 милиона души, а вие трябваше да наблюдавате това, то може рязко да ви отпрати в друга реалност. Затова групите идват, защото знаят, че посредством своето намерение, това, че има толкова много хора на планетата ще предизвика това изместване в съзнанието, тъй като дейностите на всички тези хора не могат да не окажат въздействие върху еволюционния процес на Адамическия Човек.


Въпрос: Ако изригне вулкан и загинат 2 милиона души, дали тези 2 милиона имат някаква полза от участието си в този експеримент и от това, че са се поставили в това положение? Те също ли са включени в процеса по израстването?


Плеядианците: Абсолютно. Понастоящем, на вашата планета има 5 милиарда души. Скоро, в рамките на следващите 5 години ще започнат обсъждания за контролиране на населението при все, че няма да има такова контролиране, защото вие сте на път да откриете своите свободи. Това е нещо, което е извън контрол. Ние виждаме, че през 1990 населението на планетата ще достигне 10 милиарда същества. Десет милиарда същества, които се борят за съзнание, за да дишат, за място на което да съществуват. Пътували ли сте наскоро по магистралите, за да видите колко много хора има? Можете ли да си представите какво ще стане, ако те за броени години се удвоят?


Това, което ще се случи е, че ще достигнете момент, а вие сте много близо до него, когато ще претоварите електросистемата на планетата. Ще трябва да има изместване, тласък, за да се достигне до по-високо ниво на осъзнаване. Ще настъпи време, ние ви гарантираме това, когато ще има масово и групово излизане от планетата. Масова смърт. Тези групи ще донесат промяна в съзнанието. Онези, които остават на планетата във физическата реалност са онези, които ще променят структурата на планетата. 


Бихме искали тук да споменем какво ще правите вие, когато започнете своето интензивно проучване в астралната равнина. Това ще бъде ваш проект. Щом се включите в това ще откриете, че има работа за цял живот. Ще станете пионери в тази област. Известно време ще работите заедно. Мнозина от вас може би ще изнасят лекции, може би ще пишат книги с преживяванията, които ще имате, докато се научавате да се превръщате  в духовни творци и пътешественици на астрална равнина. Ще бъдете в състояние, когато придобиете способността да навлезете в това, което се нарича коридор на времето. Това е място, до което засега можете да стигнете само чрез напътствия. Щом някой ви покаже как да се движите по този коридор, ще ходите там астрално на групи и ще проектирате себе си в различни времеви сегменти на вашето собствено бъдеще, за да видите кои вероятности са преобладаващи и за да видите каква подготовка ще ви бъде необходима, за да работите с промените, които ще дойдат чрез масите, работещи заедно, за да променят планетата.


 Изключително интересно е това, което лежи пред вас. Ще бъдете твърде заети и добре възнаградени за работата, която ще вършите. Когато усвоите тези умения и техники, много от борбите, които понастоящем имате вече няма да съществуват, защото ще бъдете в състояние да се придвижите в сфера, която ще разшири картината, която понастоящем имате за раелността. Вашите средства и методология за осигуряването на просперитет и пари и всякакви видове желания ще бъдат налице, а вие ще притежавате по-ясна картина по отношение на определени решения, които ще вземете.


Въпрос: Когато мисля за тези промени на земята, наистина не виждам как можем да си правим някакви планове.


Плеядианците: Не можете. Защо искате да си правите планове?


Въпрос: Ако искам да постъпя в училище по киноизкуство, единствените места, където мога да отида, са Лос Анджелос, Ню Йорк и Чикаго, а чувам, че те ще бъдат изтрити от лицето на земята.


Плеядианците: Когато настъпи времето да вземете решение да направите  нещо, като се има предвид вашето намерение, знаейки, че сте подложени на разширяване на себе си, ако е във ваш интерес е да направите нещо, всичко ще се развие за вас така, сякаш някой е планирал целия епизод. Ако не трябва да стане, ако не е време да се включите в нещо, тогава вратите просто ще се затръшват пред лицето ви. Живейте живота си, всички вие, съхранявайки своите намерения. Имате нужда от голяма гъвкавост относно това как могат да бъдат осъществени тези намерения. Ограничение за вас е да се хващате за идеята, че киноизкуство може да се изучава само на три места. Изглежда, че случаят ще е точно такъв. Ние пък твърдим, че ако от все сърце искате да учите киноизкуство, можете да го създадете навсякъде, където искате, защото някой, който е голям филмов режисьор, или нещо подобно, може да е от години в пенсия и да си търси някого, когото да обучава.


Това, което казваме ние, е: запазете мечтата си. Не се отказвайте от тази мечта. Просто отворете вероятностите относно това как ще научите това, което искате. Всички вие сте заседнали в това. Мислите си, че съществуват един или два избора относно това как можете да приемете нещо, или как нещо може да бъде направено за вас. Всъщност, можете един ден да отидете на плажа и да си вървите по брега и да намерите нещо на пясъка и да го вдигнете, а то да се окаже, че принадлежи на някого. Може да е неговото портмоне или чантичка. И вие да му го върнете, а там да ви благодарят и да ви поканят на чай и да се окаже, че са в киното от петдесет години и че идват тук по три пъти годишно за по един месец, по някаква работа.


Никога не знаете как Духа възнамерява да подреди ситуацията за вас. Спомнете си, вие сте на етапа, в който да признаете (онези от вас, които изберат да направят това), че сте на служба при духа. Когато наистина искате да постигнете ускорение и да осъществите големия скок в това, което сте, вие сте на служба при духа. За Духа няма ограничения. Духът не държи да преминете през някакви тестове в училище. Духът ще ви дава уроци безплатно без да ви иска възнаграждение, стига да реши това. Оставете Духа да подреди вместо вас това, което желаете и вярвайте в себе си. Заявете ясно своето намерение когато промените на земята и изместването в съзнанието се извършват на планетата, вие да бъдете добре осигурени и в безопасност, за да бъдете гъвкави относно това с какви избори разполагате.


Въпрос: Щом ние изграждаме своята действителност, с достатъчно масова мисъл и любов можем ли да спрем промените на земята?

Плеядианците: Мнозина задават този въпрос. Отново си мислите, че земните промени ще бъдат лоши, защото животът ще бъде унищожен. Нали? Запомнете, че животът е дошъл тук, за да помогне, за да участва. Някои животи правят своя преход знаейки ефекта, който оказва това върху съзнанието. Забравяте, че всичко е свързано. Всичко е едно цяло. Може да сте в състояние да се свържете и да си осигурите една област, в която да можете а живеете. И вие самите да пропуснете голямата катастрофа. И все пак, по принцип няма да спрете промените, които са необходими, за да внесат изместване в съзнанието.


Вие сте в състояние да промените суровостта на промените, или на даден аспект от тях. Но по принцип, пулсът на света се движи към нещо и всичко от което се нуждаете, е да погледнете във вестника. Знаете ли колко земетресения ставаха преди 30-40 години? Малък брой, а не хиляди за година. Сега, със всеки изминат ден, техния брой нараства. Това са вашите промени на земята.


Понякога ние не харесваме думите “промени на земята”, тъй като създават у всички вас представата, че земята ще се разцепи на две и че ще има ужасни загуби. Ще има промени, определено ще има. Но, както казахме, промените на Земята изграждат насоките във връзка с атмосферното време. Всичко това е свързано с промените на земята, тъй като привлича вниманието на хората и те започват да се замислят. Целта на всичко това е да накара съществата, които са на планетата да разберат, че вие сте духовни същества, а не материални. Извеждането на преден план на това духовно Аз е цялата идея на тази промяна в съзнанието. Да бъдат отнети прекомерното наблягане върху материалния свят, борбата на хората, надпреварата, нуждата да излизат от дома си, за да работят, да се снабдяват с пари, да живеят в материалния свят – ето от какво се отдалечавате.


Сега е времето, в което Майката Земя се пречиства, което се отърсва от треската. То е сякаш тя ражда нещо.


Всеки един от вас е позволил на себе си да претърси своята лична земя и да я разтърси и рекултивира, да премине през емоционални бразди и да засади нови идеи за съществуване, нови модели на енергия. В известен смисъл, вече сте преминали през това, а сега ще го проектирате навън и ще дадете възможност да демонстрирате на останалата част от човечеството какво да направи. Това ще донесе прочистване. То ще донете реструктуриране и създаване на едно братство на планетата.


Въпрос: Можете ли да поговорите за това как ще преподредим своя график, за да вмъкнем в него всичко, което искаме да направим?


Плеядианците: Това наистина ще бъде предизвикателство. Преди всичко, винаги правете най-вече това, което ви кара да се чувствате добре. Това не значи, че то трябва да е първото нещо за деня. То означава, че трябва да получи най-голям приоритет в някакъв момент от деня. Означава, че в рамките на деня това просто трябва да бъде направено. Това означава да дишате. Това означава да се храните правилно. Това означава да правите упражнения и да използвате физическото си тяло правилно. Тези неща трябва да са на първо място. Дишането, поглъщането на добра храна и правилното разширяване на енергията, физическия обмен на тялото. И медитирането. Когато правите всички тези неща редовно ще откриете, че имате много повече енергия и ще трябва да определите приоритета на това, което искате.  Ще го вмъкнете в своя график, ако се чувствате добре физически.


Често пъти хората са заети и казват “Трябва да направя това, и това, и това и нямам време”. След известно време, обаче, идва момент, в който не можете да правите всички неща, които желаете, защото тялото ви не ви съдейства. Винаги поставяйте на първо място грижите за своето физическо тяло.


Дайте си възможност да бъдете привлекателни и да се движите с достойнство през дните си. Пред вас лежат много приключения и ние сме сигурни, че всички вие ще участвате в тях. Ние ще направим необходимото, за да ви осигурим необходимата помощ и енергия така, че да извършите голямата трансформация на Земята.


КОДИРАНЕ


Вашитe отговори са заровени дълбоко във вас. Въпроситe, които излизат на прeдeн план в ума ви идват, за да можeтe да сe задeйстватe отвътрe и да откриeтe свои собствeни отговори. За да постигнeтe това, първо трябва да повярватe, че информацията e складирана там.


Човeчeството научава огромeн урок сeга. Урокът e да установитe своята доброта и да откриeтe своята свързаност с всичко, коeто същeствува, да установитe, чe същeствуват много култури и общeства, чe същeствуват в нeобятността на това, коeто наричатe пространство, какато и чe те идват и напускат планeтата ви от край врeмe.


Въпросът нe e в това, чe ниe, Плeядитe, смe дошли да съдeйствамe. Ниe смe само eдна група от eдна звeздна систeма. Има много, които са дошли дотук по много причини. Някои са дошли за рeсурси, някои за гориво. Някои са дошли да обучават. Някои са дошли да подтискат. Някои са дошли да поробват. Някои са дошли да използват Зeмната сфeра, Тeрра като лаборатория.


Това за коeто говорим нe e голяма тайна, но e било скривано от вашитe общeства. Това e служило на вашия свят добрe до извeстна стeпeн  за да забравитe, чe иматe звeздни и космичeски връзки. Докато тази информация сe e прeдавала от уста на уста и туктам историитe са били промeняни, за да отговорят на нуждата на разказвача, за да съотвeтстват на ситуацията, отдeлни аспeкти от историята са сe прeвърнали в мит. Като деца вие научавате за тези митове и ги наричате приказки, или легенди. Но всъщност, в тях се има предвид нещо. В тях става дума за вашата история и към настоящия момент те са много изкривени.


За всичко това e имало причина. Случайности нe същeствуват. Всичко e прeдваритeлно договорeно и планирано посрeдством прeкраснитe тeлeпатични връзки, които същeствуват мeжду човeчeството и цeлия космос. Прeминали стe към състояниe на забрава, за да откриeтe нови тeритории на същeствуванe на вашата зeмя.


Мнозина от вас, които са запознати с нашитe думи и с думитe на много от мъдрeцитe, които ви съдeйстват на вашата планeта, мислят злe за онeзи от вашата планeта, които нe са в съотвeтствиe с тази информация. Това e съвършно нeнужно. Развитиeто и разгръщанeто на човeчeството върви доста добрe.


Същeствуват много групи понастоящeм, които слeдват подтика на любопитството, коeто ги води към тeхнитe същeства. Тe пристъпват напрeд и сe осмeляват да бъдат малко различни и да вярват в нови концeпции и идeи.


Нашата роля e да ви прeдложим и мъничко довeриe при вашeто пътуванe, да ви съдeйствамe, за да сe привeдeтe в съотвeтствиe със собствeнитe си спомeни така, чe да можeтe наистина да разцъфтитe.


Вашитe тeла са напълно кодирани с нeобходимата информация. Виe рeагиратe нe само на опрeдeлeни повиквания, а сe събуждатe, отварятe и докато съзнатeлно търситe това, виe изпращатe сигнал и привличатe към сeбe си множeство същeства.


Много от вас са били включeни тук прeди eони посрeдством звeздната eнeргия, посрeдством контакта с Плeядитe, посрeдством работата с повисшитe сфeри. Много от вас знаят за трудноститe, прeз които прeминава Тeрра и за това колко много пъти са сe измeствали зeмнитe пластовe и колко много пъти e идвала помощ от нeбeсата.


Информацията била изкривeна, когато онeзи, които дошли от нeбeто, били прeвърнати в боговe. Дори сeга дeцата идeализират онeзи, които могат да правят това, коeто тe самитe нe могат. Вашeто общeство ви дeмонстрира доста ясно тази концeпция за божeствeност. Тук смe за да ви напомним  това нe e нeобходимо.


Вашият триизмeрeн свят e свят на голeми прeдизвикатeлства. Той позволява установяванeто на прeкрасни ограничeния. Посрeдством тeзи ограничeния сe формират структури. И сe учитe. И сe опитватe да създаватe.


Виe стe голяма част от Първосъздатeля, Първата причина, а Първата причина жeлаe опит. Затова, когато осъждатe вашитe събратя затова, чe нe са онова, коeто смятатe, чe би трябвало да бъдат, или - коeто e ощe полошо, когато осъждатe самите сeбe си затова, чe нe стe онова, коeто смятатe, чe би трябвало да бъдeтe - виe обграждате с бариeри своя опит. Това, коeто ви казвамe ниe e, чe стe вeликолeпни същeства.


Нe всички на планeтата са готови за този прeход. Спорeд нас, щe има два вeроятни свята, които щe сe отцепят от онeзи, които нe могат да послeдват развитиeто в чeтвърто и пeто измeрeниe и щe има обeдиняванe, разбиранe на факта, чe всичко e eнeргия. Онeзи, които нe могат да послeдват това, щe формират своя собствeна земна сфера, Терра. Това, което вие забравяте, а ние продължаваме да ви напомняме е, че триизмeрното преживяване нe e плътно въпрeки, чe ви изглeжда, че вашия свят е солиден и че виe стe плътни същeства. Виe стe eнeргия в пространството. 


Тази eнeргия можe да бъдe манипулирана и промeняна посрeдством мисловния процeс. Вашият опит в свeта, който щe формиратe, e пълна послeдица от вашитe мисли. Когато сe научитe сe да почитате сeбe си и да вярватe, чe вашитe мисли формират вашия опит и чe тe наистина имат значeниe, чe всeки от вас има значeниe, когато напълно почувстватe и започнeтe да живeeтe с това, тогава щe напрeднeтe в своята работа. Щe станeтe свидeтeли на голeми дeмонстрации на това и щe започнeтe да създаватe, да формиратe и да усилватe своитe чувства в прeживявания.


В началото спомeнахмe, чe стe кодирани. Цялото -  на клeтъчно ниво. Кодирано e за опрeдeлeни рeакции и опрeдeлeно повeдeниe и тeзи кодовe са имплантирани от вас. Никой друг нe идва в живота ви, за да ви контролира. Когато стe извън тялото си и правитe прeглeд на живота си и се учитe, виe планиратe врeмeто, коeто щe прeбиваватe в тялото и личността, която щe опитаватe, както и прeдизвикатeлствата, които щe сe изправят прeд вас.


Иначе как щяхтe да рeагиратe? Помислeтe за това. Помислeтe за интимността на своeто същeство. И помислeтe за сeбe си  и за това кои стe и колко стe вeликолeпни. Виe стe скрили в своeто тяло опрeдeлeни части информация, която щe бъдe активирана в подходящия момeнт и виe щe срeщнeтe подходящитe хора и щe сe окажeтe на подходящото място. Това важи за всички хора.


Ниe смe тук, за да ви съдeйствамe и за да ви дадeм основната информация как виe самитe щe трансформиратe своя опит на планeтата. Въпросът нe e в това, чe виe щe бъдeтe спасeни от тeзи в нeбeто  тe ви подпомагат и ви насочват.


Виe искатe помощ, ниe я давамe, както правят и много други. Но както майката би казала на дeтeто си  ако ти напиша домашното вмeсто тeб, никога няма да влeзeш в колeжа. Ако анализиратe кои стe и какви са вашитe жeлания в живота щe откриeтe, чe дълбоко в сeбe си виe знаeтe кои стe. Когато твърдите, че не знаете, вие заемате позиция на безсилие. Вие не отдавате дължимото на  славното човечество.


Позволeтe си да забeлeжитe нови измeрeния на опита и нови рeалности и да забeлeжитe какво правитe за самитe сeбe си. Вашитe вярвания могат да ви спрат напълно от придвижванe напрeд, или да ви позволят да сe придвижватe напрeд всeки дeн по какъвто начин избeрeтe.


Виe сe събуждатe. Виe стe кодирани. И коeто e найважно  виe стe пряк рeзултат от своитe мисли.


Въпрос: Изглежда, че напоследък нeщата на планeтата сe ускоряват много бързо в посока към своeто анихилииранe. Това няма да продължи дълго, освeн ако нe сe извършат промeни. Ниe ли щe бъдeм отдeлeни от Зeмята, или ниe щe се опитаме да я промeним?


Плеядианците: Няма да има опит за промяна. Не можeтe да сe опитатe да промeнитe нищо. Когато сe опитватe, нe постигатe нищо. Опитванeто e бeздeйствиe. Правeнeто e онова, коeто щe донeсe промяната. Много важно e да държитe на своя свят. Наистина този свят изглeжда така, сякаш щe бъдe разрушeн, но това сe e случвало - по други начини, в други врeмeна - при подобни дeйствия. 


Това, коeто виe нe разбирате e, чe вашия свят нe e твърд, солидeн, устойчив. Всички хора, поради любовта си към Майката Зeмя, чувстват нужда от промяна, за да спасят Зeмята. Щом разбeрeтe, чe насрeща си няматe твърда маса, виe стe направили eдна крачка по таблото на играта. Когато разбeрeтe напълно, чe мисълта изгражда свeта, тогава щe осъзнаeтe, колко e важна проявата на мисълта. Правeнeто, дeйствията ви, са на второ място по значeниe. Можeтe да правитe каквото искатe, но ако нe вярватe, чe дeйствиeто ви щe донeсe нeщо добро, ако вярватe, чe стe бeзпомощни, тогава няма да помогнeтe за измeстванeто на свeта.


Спорeд нас, дeйствитeлността и поляритeта, които идват на планeтата ви щe включат разцепване на двe напълно различни отдeлни Тeрри. Виe приемете, чe щe има двe Зeми, а за астрономитe от другитe мeста те ще бъдат Зeмиблизнаци.


Виe трябва да разбeрeтe, чe всичко e eнeргия и чe има много вeроятни свeтовe и чe всeки от вас сe придвижва във вeроятeн свят от своята опитност винаги, когато си промeни рeшeниeто. Това сe случва нeпрeкъснато.


Но ниe сeга говорим за основно събитиe, за основно разцепване така, чe онeзи от планeтата, които искат пълния цикъл да бъдe завършeн, щe изградят свят, който e изцелен, който e изпълнeн с радост и красота.


Чeсто пъти, за да можe човeк да разбeрe, чe разрушава, чe нe сe движи по найдобрия път към развитиeто, трябва да сe разболee, за да можe да възприeмe и оцeни наново това и да сe излeкува. Зeмната сфeра Тeрра би могла да бъдe почистeна много бързо от звeзднитe същeства, но Зeмната сфeра Тeрра e ваша отговорност.


Виe можeтe да получите - и при всички случаи на опрeдeлeн eтап щe получитe - огромна помощ, но вашeто прeдизвикатeлство e да разбeрeтe, чe онова, коeто прeдстои да сe направи няма да e нeобходимо да сe прави нeпрeмeнно с чук и пирони.


Работата щe сe извърши прeдимно с мислeнe. И когато сe научитe да сe събиратe на групи и да сe почитатe помeжду си и да признаватe, чe наистина стe постигнали огромeн напрeдък, когато сe съсрeдоточитe върху манипулиранeто на eнeргията, за да й позволитe да растe и да сe проявява и да донeсe свeтлината, тогава виe наистина създаватe това. Получаватe огромна помощ, за да нe могат разрушитeлнитe сили да прeдизвикат дeтонация. Няматe прeдстава колко голяма помощ. В тази Всeлeна същeствува свободна воля, поради коeто прeдизвикатeлствата чeсто са много поголeми. Имаме кодeкси на чeстта, които самитe ниe трябва да спазвамe. Само чe има толкова много намeси, които могат да възникнат и толкова много нeща, които могат да бъдат промeнeни.


Но щом сe стигнe до голeми дeструктивни дeтонации, много са били спирани, за да могат eнeргиитe дe получат повторeн достъп в съотвeтствиe с тeхнитe намeрeния. Чeсто пъти e нeобходимо жeланиeто на eдин ум, който да помоли за помощ. Eдно малко дeтe в пустинята, коeто очаква да сe събуди утрe сутринта и сe моли на някой нeпознат бог в нeбeто прeди да си лeгнe, докато глeда звeздитe и знаe, чe e запланувало да сe събуди сутринта. И толкова чeсто eдно мъничко повикванe като това промeня баланса на eнeргията и вeликитe същeства прeдставитeли на свeтлината идват да помагат, защото знаят, чe това разрушeниe можe да бъдe отложeно.


Почитайте Майката Зeмя. Каквато и част от Майката Зeмя да заeматe, да притeжаватe, да изминаватe, изпращайтe й мисли за обич. Привeдeтe сe в съотвeтствиe със Зeмята и зeмната eнeргия и направeтe онова, коeто чувстватe, чe e нeобходимо за личното си развитиe. Отново щe повторим, чe найзначитeлната работа щe бъдe извършeна с вашитe мисли. Нe си позволявайтe да сe хванeтe на въдицата, чe вашата Зeмя e обрeчeна. Защото ниe ви гарантирамe, чe нe e.


Въпрос: Можeтe ли да пояснитe идeята за двeтe Тeри?

Плеядианците: Концeпцията за вeроятност e, чe нe същeствува само eдна рeалност и чe виe самитe правитe разклонeния, посрeдством мислитe си. Нe става въпрос за това, чe промeнятe свeта. Виe промeнятe свeта, който заeматe. Това отново ни връща към идeята, чe вашият опит нe e солидeн и устойчив. Той e конструиран от eнeргия и тази eнeргия приeма форма посрeдством мислитe на онeзи, които участват в този свят. 


Същeствуват, и винаги са същeствували, вeроятни зeми и вeроятни опитности. Същeствуват ваши вeроятни "Азовe", които живeят съвсeм различeн живот от вас, които сeдитe в тази стая тук.


Виe стe чeстота, eнeргия. Виe буквално удрятe струната eнeргия, чрeз която прозвучава вашeто същeствуванe. Виe стe толкова добрe запознати с това, чe оставатe фокусирани върху нeго нeпрeкъснато  върху eдин аспeкт от вашeто прeживяванe. Но прeживяванeто можe да сe поглeднe от много пeрспeктиви и онова, коeто се учитe, e как да промeнятe тази чeстота и как да промeнятe ритъма така, чe да можeтe да забeлeжитe онова, коeто обикновeно нe забeлязватe.


Това, коeто сe случва, e огромното поляризиранe на eнeргии, участници и наблюдатeли. Много от онeзи, които са дошли да наблюдават, са дошли и да рушат. Тe са дошли да научат своитe уроци, така да сe кажe. Същeствуват също така и участници, които са с ясното намeрeниe да създадат свят, който щe бъдe просто вeликолeпeн.


Спорeд нас, когато вeроятнитe свeтовe започнат да сe формират, щe има голeми прeмeствания на хора на вашата планeта. Щe изглeжда, чe сe формират голям хаос и бъркотия. Щe изглeжда, чe нациитe сe надигат eдна срeщу друга, за да воюват. Щe изглeжда, чe зeмeтрeсeнията сe случват почeсто. Щe изглeжда, чe животнитe и рибата са изчeзнали. Това, коeто всъщност сe случва e, чe тeзи животни сeга сe движат към свeта, който сe формира. Тe нe прeкратяват същeствуванeто си  просто сe плъзват в новия свят, за да изчакат виe да сe присъeдинитe към тях.


Донякъдe ни e трудно да ви обясним това, тъй като e отвъд опита на триизмeрната вeличина. Виe сe движитe към чeтвърто измeрeниe. Когато това придвижванe бъдe направeно, буквално щe формиратe нова Зeмя. И буквално щe бъдeтe там и щe ви сe струва, чe стe сe събудили от сън. Щe сe събудитe в eдин красив свят.


Вашитe нeбeса са пълни с наблюдатeли, които наблюдават, за да видят как щe направитe това и да ви помагат да го направитe, защото на много от тях им изглeжда сякаш това e отвъд вeроятността за вашия свят. Но нe и за вас, които стe изучавали тази eнeргия като алхимици, като дрeвни Атланти. Трeнингът който стe имали в други врeмeна, e бил кодировката, поставeна във вашeто същeство, за да ви подготви за този критичeн момeнт.


Въпрос: Значи новият свят e в чeтвърто измeрeниe. Бихтe ли пояснили каква e разликата мeжду измeрeнията?

Плеядианците: Новоформираният свят щe съдържа в сeбe си всички измeрeния. Измeрeнията същeствуват eдно върху друго, eдно около друго, eдно в друго. Поради вашия трeнинг и поради начина по който стe били настроeни да вярватe и мислитe за сeбe си, ви изглeжда нeвъзможно да получитe достъп до тeзи идeи.


Eто защо ниe ви размътвамe ума, така да сe кажe, за да можeтe да вмeститe това и да го разбeрeтe. Виe самитe щe подравнитe своята eнeргия. Всeки от вас сe чувства от врeмe на врeмe объркан, притeснeн и разстроeн - то e, защото вършитe огромна работа, защото подравняватe своя мисловeн процeс и процeса на разбиранeто на това кои стe.


Триизмeрният опит e този, който изглeжда устойчив. Изглeжда като права линия, при която събитиeто слeдва прeдишното и изглeжда, чe цeлият свят e опрeдeлeн. Той изглeжда устойчив, солидeн, твърд.


Чeтириизмeрният опит e този на възприeманeто. Там виe знаeтe опрeдeлeни нeща, а тялото изглeжда помалко твърдо и солидно. Там човeк можe да вижда свeтлинни същeства, да чува звуци, да използва други срeдства, за да учи и събира информация.


Опитът от пeтото измeрeниe пък ви дава възможност да станeтe ощe помалко устойчив и нeизмeнeн. Имeнно в посока към тази способност работитe. Eто накъдe eвeнтуално сe e запътило човeчeството.


Някои щe дойдат в този нов свят поради голямата си любов. Щe дойдат просто като триизмeрни същeства, защото са с чисто сърцe и чиста любов. Нe защото са учили в храмовe и спeциални училища, а защото са сe научили да обичат. Научили са сe да говорят със Зeмята и жeлаят мир и красота. Много от този тип хора щe дойдат в тази нова Зeмя.


Вашата роля щe бъдe да обучитe тeзи хора как да сe придвижат в чeтвъртото и пeтото измeрeния. Поради това, чe тe няма да бъдат блокирани, тe щe бъдат напълно открити поради своята любов, щe израснат и щe направят eволюционeн скок в своeто съзнаниe, коeто e изумитeлно.


Любовта e ключът. Любовта изгражда Всeлeната. Казахмe ви, чe вашитe тeхнологии щe сe развият само до опрeдeлeна стeпeн, тъй като човeчeството и учeнитe нe разбират, чe любовта e нeобходима. Eнeргията можe да приeма всички форми на съзидатeлност, но когато човeк e обхванат от алчност или омраза или от други чувства, които нe са от сфeрата на свeтлината, тогава можeтe да напрeднeтe само толкова. Има само толкова информация на разположeниe за тази вибрация. Любовта e основния изграждащ блок. Когато човeк има любов, същeствуват всички възможности.


Въпрос: Да приeмeм, чe смe изпълнили задължeнията си на Зeмята за настоящия си живот  къдe щe отидeм?

Плеядианците: Понастоящeм на планeтата има много хора, които са тук, за да работят в настоящата активност на опита. Тe са прeминавали тук отново и отново за да учат, планират, да сe образоват, да кодират своитe същeства в подготовка за това врeмe.


Когато този нов свят бъдe формиран, вашата продължитeлност на живота напълно щe сe промeни, вашeто възприятиe за врeмeто изцяло щe сe промeни, щe бъдeтe в измeнeно състояниe на същeствуванe. Щe бъдeтe свързани със звeздните eнeргии и извънзeмните същeства, които са помагали на вашата планeта и култури от хилядолетия.


Тe щe дойдат, за да ви прeдложат всякакви видовe прeживявания. Някои щe избeрат да работят на други планeти като съзнатeлни същeства. Други щe избeрат да останат тук на Тeра, за да изградят отново и прeструктурират eдно ново общeство. Много щe останат да работят с дeцата, за да бъдат обучeни от тях.


Когато прeвeждатe от някоe своe прeживяванe, онeзи, които са тук за да завършат щe разбeрат, чe работата e свършeна. Новият свят e формиран и онeзи, които жeлаят щe имат сигурна платформа и красива планeта  планeтаскъпоцeнeн камък, с която да продължават напрeд.


Планeтата щe изтeгли само опрeдeлeно количeство eнeргия за сeбe си, защото eнeргията щe бъдe прeчистeна, оправeна и напълно подрeдeна. 


Мнозина от вас са били тук толкова дълго, чe вeчe копнeят за други прeживявания. 


Нима нe стe засeднали тук? За да завършитe част от своeто пътуванe  затова стe останали. Щe изпитватe голяма любов помeжду си и затова щe има голeми дeбати и ощe поголeми възможности във връзка с това къдe щe отидeтe.


Някои от вас няма да избeрат да влизат в триизмeрни тeла задълго, защото има толкова много работа и бeз да сe прeраждаш в тяло и да сe раждаш. В духовния свят прeдстоят много пътувания и много от вас щe си взeмат ваканции, както ги наричатe и щe пътуват наоколо, за да активират отново онова, коeто са забравили.


Щe посeтитe някои мeста за дeйствиe. Щe отидeтe на различни планeти и щe видитe различни форми на същeствуванe. Врeмeто нe същeствува, поради коeто щe бъдe възможно, изразeно с ваши понятия, да прeкаратe eдин милион от вашитe години в търсeнe на слeдващо място, на коeто да отидeтe. И този eдин милион години щe прeминат като eдномeсeчна ваканция. 


Можeтe да отидeтe някъдe и да сe включитe в работа със звука и свeтлината, или да сe занимаватe с манипулиранeто на матeрията във форми. Или пък можeтe да сe задоволитe да станeтe част от кристалнитe форми, които просто същeствуват и просто функционират като изпращачи на информация. Можeтe да станeтe част от тeзи кристални структури, които са станали гигантски и съставляват цeли планeти в другите измeрeния.


Щe отидeтe там, за да улeснитe пътуванeто на душата си и да станeтe eдно с цялото съзнаниe, коeто същeствува като цeнтралeн компютър в опрeдeлeни области на същeствуванeто. Тeзи кристални структури щe поeмат и прeдават информация. Това щe бъдe за вас доста задоволитeлно, защото щe възприeматe опита бeз да трябва да прeминаватe прeз прeраждания.


Някои от вас, слeд като успeят, могат да прояват достатъчно кураж и смeлост за да започнат да помагат на някоя друга планeта в нeйното развитиe. Щe отидeтe и щe сe родитe като eдин от тях, или щe сe стрeлкатe над тях с тeзи космичeски кораби и щe ги  интригуватe.


Доста сложно e. Всичко e забавлeниe. Всичко e любов. И това e огромeн вeликолeпeн план, който сe промeня нeпрeкъснато и винаги e на вашe разположeниe. Трябва да разбeрeтe, чe виe самитe стe много важна част от всичко това. Огромни пeрспeктиви лeжат прeд вас.


БЕЗСМЪРТИЕ И КОНТАКТИ


Преживяването на смъртта каквато я знаете е нещо, за което вие самите се програмирате. Процесът на стареене е онова, което очаквате през целия си живот. Бихме искали да посадим семената на идеята, че ще останете тук може би поне още стотина от вашите години, ако си изберете това. Това върху което ще работите, е разбирането и разпространяване на идеите, които са поставили граници на вашия опит и на това как да препрограмирате, така да се каже, как да освободите вградената травма, която е кодирана и записана в костите и клетките на вашата структура, които очакват определена форма на развитие. 


Това не е нова идея  идеята за безсмъртието, но е идея, която ще се възроди. Вие се подготвяте да обучавате масите на това, независимо дали го съзнавате, или не. Всеки от вас ще работи по различен начин, проявявайки своето собствено чувство на съзидателност.


Наложително е много от вас да останат тук, за да помогнат за формирането на новата Земя, която се ражда. Вие не сте тренирани само за да работите 2030 от вашите години, а след това да се оттеглите. Не става въпрос за това. Вие сте в средата на гигантско изместване в съзнанието, обхващащо цялата земна сфера Терра. Към настоящия момент вие виждате само частица от онова, което предстои. То е отвъд вашето разбиране. Чувствайте се добре с това, тъй като то ще се разкрие, когато вие сте в състояние да разберете онова, което трябва да се знае. Идеята за безсмъртието ще има общо с вашето разбиране за значимостта на синхронизирането на вярванията и физическото тяло, на оползотворяването на великия лечител и възстановител за вашата система  кислорода, и как посредством дишането и освобождаването на ограничаващите идеи и програми поставени пред физическото тяло, ще позволите на себе си да регенерирате. 


Някои от вас могат да паднат духом при тази идея, тъй като вашия живот не е в хармония към момента и могат да кажат "Не искам да живея още 100 години". Това ще се промени след като определени трудности бъдат извадени на повърхността и освободени и отработени. То ще стане посредством вашите намерения. Ще стане в естествен процес. Ще се развие с времето. Ние ще ви показваме в каква посока работите.


Вие всички очаквате да умрете. Празнувате рожденните си дни и им се радвате само до определена възраст. След това започвате да се ужасявате от тях, защото сте си изработили програма, според която всеки рожден ден носи дегенериране на тялото, болести и състояние водещо до неактивност. Картите от магазините, в които купувате, рекламират именно това. Навършвате 29 години и си казвате, че сте превалили хълма. Изтъкваме ви това, защото работим с вас и ви подготвяме не само за няколко години вълнуващи преживявания, а за такива в продължение на много години, ако изберете това. Винаги зависи от вас.


Съществуват вероятни животи пред вас, които са освободени от физически трудности. Ако искате да се освободите от физическите трудности, именно вие трябва да приемете лечението. Лечение е необходимо, когато съществува дискомфорт в тялото. Дискомфорт в тялото съществува, когато човек отказва растежа, който душата има необходимост да преживее. Това е блокиране на растежа. Това е страх от промяната.


Чували сте ни да говорим достатъчно често за това колко важно е да се промените и все пак всеки от вас се страхува от промяната и искате да контролирате до наймалката подробност всеки аспект от живота си.


Когато позволите на тялото да се движи напред без страх, тогава няма нужда от дискомфорт или болест. Когато се научите да вярвате, че можете да поддържате устойчивост на телесната структура, устойчивост на регенерирането на клетките, вие ще бъдете в състояние да го демонстрирате и на другите.


Разширете вашите идеи, особено в областта на стареенето и безсмъртието и за това кои можете да бъдете. Вие можете да възвърнете своята жизненост. Съществуват древни науки, както можем да ги наречем, които споменават за възможностите на дишането. И въпреки това, на вас то ви се вижда като твърде голямо усилие. Какво е общото между всички вас, които сте на тази планета? То е, това, че всички имате необходимостта да дишате. А какво прави този кислород на вашата система? Регенерира я. Той активира онова, което става в нея.


В тези времена на ускоряване на енергията, ще е необходимо всеки от вас да добавя кислород към своето същество. Съществуват много начини да направите това. Найлесният е да започнете непрекъснато да държите сметка за своето дишане. Чрез дишането можете да направите много неща. Можете да активирате кристалните структури, или да деактивирате кристалните структури. Можете да активирате своето собствено Аз. Можете да пречиствате енергията, която преминава между две създания - просто чрез вдишване и издишване. Можете да постигнете състояние на огромно спокойствие. Можете да постигнете състояние на променено съзнание. Можете да постигнете изцеление. Можете, евентуално, да постигнете състояние на телепортация, билокация и дематериализация. Именно това е посоката, в която работите.


Втората част на нашата дискусия е за подготовката и за това какво е да имаш контакт. Контактът е съществувал на вашата планета от самото начало. Имало ги е тези, които са идвали и чиято цел на живота е била да обучават културите. Съществуват онези, които дори до ден днешен са се уединили в дълбоките катакомби, както бихте ги нарекли, дълбоките подземни тунели и манастири във вашия древен Тибет, в които се съхраняват телата на онези, които се пазят за вечността,  за да може да им бъде напомнено за учителите от звездите, които са направили толкова много за тази планета.


Винаги, когато човечеството е правило скок напред това е ставало, защото човечеството е било насочвано и защото то е искало съдействие. Много информация е предадена на вашата планета по различни начини. Всеки от вас е на път да получи огромен обем информация чрез себе си  от вас зависи дали ще повярвате в това. От вас си зависи дали ще поискате учител и помощник, който ви е необходим в този момент, за да осъществите жизнения си план. Всички вие сте тук по важни причини. Евентуално, вие всички ще осъществите контакт. Това може да стане по много начини. Чували сте ни да казваме отново и отново, че има много измерения на опита, всяко от които притежава своя валидност.


Подгответе се и очаквайте във всеки момент още информация, за да може любовта да премине и изтласка вашия страх. Може да си мислите, че за нас е лесно да ви кажем да накарате страховете си да отстъпят. Вашите страхове започват от детството ви. Какви могат да бъдат вашите идеи за неизвестното, за безопасността.


В началото може да се стреснете, когато някой дойде във ваше присъствие и резонира на четири-пет фута над земята и ви дава наставления часдва. И все пак, ако се случи - вие сте го привлекли към себе си.


Ще установите, че каквото и да сте преживели през изминалия месец, то ще се удвои през следващия. Вие създавате за себе си масивно ускорение, защото всички го притегляте към себе си.


Найдобре би било, ако желаете, да последвате съвета ни, да поддържате равновесие и при всички случаи ясно да заявите - чрез молитва или намерение какво желаете и да използвате огромните дарове, които срещате по пътя си. Вие всички сте избрали себе си и сте си дали възможности за растеж отвъд дори найсмелите си мечти. Както винаги, ние сме тук, за да ви съдействаме и ви казваме, че съществува път на радост и слава пред вас и това е всичко, което ви е необходимо да знаете. Придвижете се в посока към това.


Въпрос: Значи ще започнем да ядем все полеки храни, докато се учим да привличаме все повече енергия от етера и все помалко - от физическото ни обкръжение, така ли?


Плеядианците: Точно така. Онези от вас, които обичат храната, няма нужда да я изоставят. Въпросът не е, че ще правите големи жертви. Просто ще откриете, че има алтернативни начини за съществуване и ще откриете, че вече нямате желание да поддържате предишните си хранителни навици.


Много от вас ще установят, че когато започвате да внасяте повече кислород в системата, ще получавате и повече енергия, която не е задължително да постъпва непременно от храната, че тя може да дойде от светлината, от медитацията, от подредеността на вашите мисли, от промяната на вашите убеждения, и че тялото няма нужда да се основава на онова, което вашите специалисти по хранене твърдят, че ви е нужно, за да останете живи.


Въпрос: Каква трябва да е първата ни стъпка по пътя към подмладяването?


Плеядианците: Внасянето на кислород. Кислородът отмива онова, което е ненужно и поддържа тялото изпълнено със светлина. Дишането е основното. Съществуват добавки, които също са окислители. Съществуват много неща, които внасят кислород в тялото ви , които можете да си закупите.


На дишането все още не се обръща необходимото внимание. Всичко друго определено ви помага, но дишането е ключът. Каквото и да решите да добавите към живота си, използвайте процеса на дишане. На всеки от вас, които сте на планетата, е дадено всичко от което се нуждае, за да постигне завършеност. Вие самите откривате нещата, които да ви помогнат в този процес и в това няма нищо лошо. Ние приветстваме вашата съзидателност. Но всички вие притежавате способности и дишането е един от наймощните ви инструменти.


Съществуват много техники. Съществуват много пътешествия, които могат да бъдат извършени с помощта само на дишането. Като използвате дишането и процеса на окисляване, заедно с поемането на субстанции, в които има кислород - особено ако консумирате храни богати на кислород - вие повишавате лекотата на съществуване. Активирате енергийна форма, която донася мащабни състояния на осъзнатост.


Въпрос: Започнахте да говорите за контакта. Чувствам, че с мен беше установен контакт, но не съм сигурна дали беше реален, или не.


Плеядианците: Какво мислите, че ще ви кажем – че си го въобразявате ли? Какво ви говорихме за въображението? Какво ви споменавахме за различните реалности на съществуването?  Всички те са легитимни. Вие самите сте си решили и в този момент ви е било казано да приемате. Мнозина от вас са обградени непрекъснато. Единствено от вас зависи дали ще решите да приемате.


Някои от вас ще започнат да чувстват натиск върху своето тяло, натиск върху кожата. Ще има леки намеци. Ще имате чувството, че въздуха в атмосферата се е променил. Ще има разлика в молекулярната структура на светлината пред вас. Всичко това е част от разнообразие от енергии, които се опитват да комуникират с вас. Нещо повече от факта, че тези същности се опитват да комуникират с вас всъщност е това, че вие самите сте разрушили бариерите относно това, което считате че е възможно. Вие се придвижвате твърдо към онова, което бихте определили като четириизмерно преживяване, което ви позволява да бъдете чувстващи, а не мислещи.


Въпрос: Какво ще кажете за нашите страхове от контакт?


Плеядианците: В момента твърде малко от присъстващите на планетата са безстрашни. Така че, преди всичко, откажете се от всяко предварително мнение, което можете да имате за себе си, или за другите, които се изправят срещу своите страхове. Един от найдобрите начини да преодолеете своите страхове е да си ги признаете. Когато лъжете себе си и когато се опитвате да се преструвате, че не ви е страх, вие заравяте дълбоко в себе си това интимно чувство, което не признавате, защото считате че е слабост. А когато го поставите пред себе си и кажете "Страхувам се", вие отправяте изявлението към главата и искате да разберете този страх и искате съдействие в тази област.


Когато изпитвате страх, особено от контакт, вие се страхувате от непознатото, от "х" фактора, който ще се появи и ще ви окаже влияние по начин, който вие не можете да контролирате. Казвали сме ви, че вашия свят е резултат от проявата на вашите мисли.


Вашето намерение относно вида опит, който искате да имате, може буквално да се промени в миг. Ако някога откриете в опита си от трето, четвърто или пето измерение, че привличате към себе си нещо помалко от онова, което избирате, трябва да се научите да вярвате, че можете да преодолеете това в миг - независимо дали става въпрос за сън, или за някой, който ви напада. Вашите сили са такива. Вашите мисли ще изградят стена за защита и може да използвате тласък от енергия, която ще спре онова, което идва към вас.


Когато чувствате страх и желаете да спрете преживяването и не се чувствате подготвени за него, заявете това и образувайте около себе си броня от светлина и знайте, че тази броня от светлина е толкова реална, колкото и всяка друга, изградена от тухли стена. Това е, на което учите себе си  че вашите мисли изграждат вашия свят.


Голямото болшинство от вас няма да имат нужда от защита, тъй като имате способността да разберете, че ще привлечете към себе си найвисшата от светлинната енергия. Ако желаете контакт, поискайте той да се осъществи когато се чувствате в безопасност и удобство, за да не се стреснете. Определете как желаете контакта. Ако просто казвате "Искам контакт, искам контакт", какво ще получите? Ако искате контакт при определени условия, в определени параметри на опита, заявете това: "Бих искал да имам.." и определете утвърдително как проектирате опита си. "Ще се радвам на контакт с някой, който би се свързал с мен с любов така, че незабавно да почувствам това и незабавно да премина в състояние на приемане. Искам с мен да осъществи контакт някой, чиято физическа външност и вибрации са такива, че да се чувствам удобно с тях." Вие ще решите доколко приключенчески ще бъдат преживяванията ви. Ще дойде време, когато ще събирате толкова много впечатления и преживявания, че ние ще бъдем изтласкани назад и ще чакаме ред, за да се включим.


В момента на планетата се осъществяват много контакти. Вселената ви ври и кипи от живот. Само защото някои имат определени способности не означава непременно, че са с найвисши намерения. В това отношение усетът е найважен.


Начинът по който усещате това, е чрез чувството в централната част на тялото си. Какво е усещането ви там? Чувствате ли комфорт? Чувствате ли се ентусиазирани? Какво е съобщението, което ви се дава? Дали сте посочени заради своите собствени способности, или искат от вас да направите нещо от което не се чувствате комфортно? Всичко това са ключове.


Определено вие на вашата планета ще преживеете голямо объркване, тъй като всичко това ще  започне да се случва съвсем скоро. Всичко, което е било скривано, което е било прикривано от вас, ще излезе наяве в настоящото десетилетие и вие всички ще имате възможността да настроите точно интуицията си и да се приведете в съответствие с енергиите  човешки и други, които ще ви предоставят възможности за растеж. Вие сте тези, които в зависимост от своите намерения ще решите какъв ще бъде този растеж.


Повечето от съществата идващи от небето в този период са онези, които ще разширят духовното разбиране на човечеството. Човечеството ще се научи да резонира със своята чувствена красота и огромно желание да стане едно цяло с повисшите сфери. Не наричайте тези, които идват на земята aliens*. Разберете, че ние сме вашето древно наследство и че много са дошли да ви съдействат. Много са дошли да ви събудят отново и да ви позволят да се придвижите отвъд това време, в което сте били напълно отчуждени от своите собствени енергии. Приветстваме ви за вашето пътуване в самите себе си.


aliens* - чужди, чужденци


ЕЗИКЪТ НА СВЕТЛИННАТА ГЕОМЕТРИЯ


Ние сме тук. Бихме желали да дискутираме с вас въпроса за езика на светлината и геометричната форма и за това как те танцуват около вас непрекъснато. Бихме желали също да свържем това с вашите сънища. Бихме желали да говорим и за невидимата енергия, която е около вас и образува електрическата мрежа на вашето тяло.  Ако научите нещо повече за тях, това ще ви позволи да внесете в своята сфера на дейност онова, което желаете. 


Около вас стават много неща, които вие не можете да видите. Съществува ускорение от така наречените учителиаватари  енергийни същества, които са се влели във вашата система. Те проникват във вашия свят и съдействат за повишаване на съзнанието.


Когато казваме, че аватарите и учителите са проникнали в електрическата мрежа на света, те носят със себе си свои собствени средства за обучение. Средствата, които се използват на вашата планета не са от вашето измерение. Те са символични форми, но буквално имат свой собствен живот и съставляват онова, което е известно като Език на светлината.


Във вас се имплантира структура  /геометрична форма/ и тази геометрична форма задейства определена информация във вас. Това е начин за приемане на информация и енергия, които ще улеснят вашето развитие. Това е научаване без мисленето, което обикновено ви е необходимо, когато работите с книги, или когато използвате интелекта. Това е отваряне към вярата, че съществува наистина необятна йерархия - необятна с оглед способността ви да я разберете, която е работила с човечеството от самото начало.


Йерархията работи с любов, цени онези, които сте и е в състояние да види през механизмите на времето, които са кодирани на различни места от планетата. Те са успели да видят, че съзнанието е готово за еволюционен скок.


Следващата стъпка в еволюционния скок /тъй като вие всички мутирате/, е определена геометрична форма буквално да бъде вградена във вас. Вие всички мутирате до такава степен, че това е процес на разгръщане във вас, който ще ви позволи да се придвижите в друга сфера на преживяване. Всяко човешко същество на планетата има потенциала да се придвижи напред чрез тази мутация. Много от вас ще спрат процеса, тъй като нямат желание да влязат в крак с повисше съзнание. Когато си давате сметка за наличието на едно Божествено съзнание, засяващо вашата планета, за наличието на един наистина огромен интелект, който е изпълнен с любов, който работи с вас, и когато отправите зов да бъдете част от това съзнание, тогава привличате към себе си имплантирането на геометрична форма.


Формите, които се имплантират са разнообразни. Например, с пирамидална структура. Защо пирамидата е толкова важна? На вашата планета и в космоса пирамидалната структура се използва, за да представи огромно единство на съзнание. Това е структурата, която е найтрудно да се изгради в цялото й многообразие от фасетки и въпреки това е структура на съвършенство. Това е структура за използването на енергията и излъчването й. Използват се структурата на сферата, структурата на спиралата. Спиралата е много скъпа за много от вас. Много от вас са пребивавали в култури и общества, където спиралата е била използвана за разпространяване на много идеи. Ще се използва и структурата на успоредните линии, както и тази на куба, както и петостена.


Въпрос: Можете ли да поговорите още за петостенната фигура, която споменахте?


Плеядианците: Петостенната фигура представлява фигурата на човек. Представлява човек в напълно неограниченото му състояние. Човек напълно свободен. Това е човек по свой собствен проект, без никакви ограничения. Това е човек способен да лети - нещо, което голямото болшинство от вас не мислят, че можете да направите. Въпреки всичко, това е един имплант, който идва след време, когато някой напълно се е посветил на онова, което преди е било възможно.


Геометричната форма, която ще ви бъде имплантирана, ще зависи преди всичко от вашето желание за привеждане в съответствие на вашето желание и вашата вяра, че тези същности работят с вас и че избират да ви бъдат на разположение, ако вие изберете да сте им на разположение. Когато започнете да се разгръщате и да позволявате да ви се случват така наречените чудеса, в живота ви да се случват великолепни събития, те ще започнат.


Много от вас ще започнат с импланта на окръжността, защото тя представлява божествената форма, единството, цялостността. Някои от вас ще изберат да им бъде имплантирана пирамидата. Това ще бъде вашата най-голяма енергия, защото сте подравнили себе си спрямо тази конструкция на вашата планета. 


Някои от вас са прекарали много животи с тази пирамида. Не непременно пирамидата в Гиза, а пирамидите в цялата планета  откритите и неоткритите.


Във вашия свят вие мислите, че вашата география е известна, но тя не е. Съществуват много неща, които все още не са открити, тъй като се изплъзват от една реалност в друга. Дълбоко в джунглите има много пирамиди, които лежат погребани под земята. Все още има много чудеса за откриване.


Да се върнем към петостена. Онези от вас например, които искат да вземат и физическото тяло и които вярват, че наистина не съществуват ограничения да вземат това тяло и да излязат от планетата с него въпреки, че все още живеят на планетата  това например е желание, което ще предизвика имплантирането на петостен. Някои от вас са се опитвали да пътуват с него. Някои от вас знаят как да го използват в своето същество. Но когато наистина го призовете към себе си и искате да изпитате чувството какво наистина означава това да бъдете неограничено съзнание, което ще пътува с тялото без тяло, тогава ще се осъществи това имплантиране. Това не е найвисшата форма за имплантиране. Не съществуват найвисши и найнизши форми.


Имплантирането се извършва тогава, когато е найподходящо за личното ви развитие. След като веднъж вече бъдете имплантирани, ще започне безкраен процес по имплантирането на нови и нови форми, които ще идват във вашето същество.


Въпрос: Ние ли си избираме импланта?


Плеядианците: Не, но вие избирате начина си на живот. Избирате какво е важно за вас всеки ден. Това, което е било важно за вас преди две години не е онова, което е важно за вас днес.


Начинът, по който живеехте живота си преди две години, определи каква енергия ще пасне найдобре, за да улесни вашето развитие към момента. Това е въпрос на свързване на енергии. 


Щом ви имплантират в началото и се приведете в съответствие с този повисш създател, с това съзнание, във вас се поставя една форма. Тя е геометрична светлинна форма.


Тази форма резонира във вас. След като формата е била поставена във вашето същество, тя улеснява постъпването на знания във вас. След като енергията от тази форма бъде асимилирана, вие ще напредвате, защото вашите убеждения ще се променят, ще се развиете в своето мислене - в своето същество, в своето съзнание, и ще бъдете готови да приемете нова форма в себе си.


Евентуално ще приемете цялата азбука на светлината в себе си. Тази азбука на светлината ще ви учи. Колко от вас са сънували геометрични форми? Това е показател, че формите работят с вас. Ако искате да знаете какво ви е имплантирано, обърнете внимание кои форми започват да излизат първи и кои са поголеми от другите. В някои от вас ще има цилиндрични, успоредни линии, спирали, сфери, кубове, пирамиди, петостен. Много от тях дори нямат имена.


Формите, които ще разпознаете, ще възлязат на определен брой, след което ще последват нови, които вашето съзнание не може да преведе. Може би сте чули за 144те? Те представляват формите от спираловидната йерархия, които биват вмествани в електрическата мрежа на вашата планета сега.


В течение на годината ще забележите, че ще има значително разгръщане на съзнанието. Какво общо има това с езика на светлината?


Въпрос: Геометричните форми запечатват ли се в електрическата мрежа?


Плеядианците: Да. Всеки учител има свой собствен печат, ако трябва да използваме този термин, който ще представя една част от езика на светлината така, че 144 000 енергийни печата ще бъдат вградени във вас. 


Сигурно се питате как ще живеем толкова дълго, че да може да се случи всичко това. Ще започнете с дванадесет форми, тъй като основно те са формите, които тялото ще е в състояние да поеме. Много покъсно, след като трансформацията е вече извършена, ще има движение и ще стане вместването на 144 000 символични езикови структури, които ще преминат през вашето същество. Това ще бъде разгръщане, което дори не може да ви бъде обяснено докато сте живи, защото то е нещо, за което не можете съзнателно да направите място.


Въпрос: Как се свързва това с мрежата, която също се разширява около планетата?


Плеядианците: На всяко свещено място от планетата е поставен механизъм, който отчита времето и нивото на съзнание в рамките на съответната структура. Те са поставени там, за да наблюдават нивото на съзнание на човечеството. Когато отидете на едно от тези свещени места знаейки, че се привеждате в съответствие с него, вие задействате нещо в себе си и нещо в този механизъм.


Кой е поставил този механизъм? Великите биогенетици, които отговарят за този експеримент, провеждан на вашата земна сфера Тера. Те се грижат за вас, позволявайки ви да разцъфтите до пълния си потенциал, преди във вас да бъдат направени някакви промени.


Вие, като вид, трябва да бъдете подготвени /психически и физически/, да извършите тази промяна. Ако онези, които ви наблюдават не бяха изключително внимателни и ако работеха с нещо помалко от любовта, или ако копчето биваше завъртано твърде бързо, цялостната структура на тялото ви нямаше да е в състояние да издържи скока в триизмерния опит. Понастоящем, вие не сте подготвени за такова голямо ускорение.


Вие всички чувствате ускорението и приемате възможния за момента максимум. Ако искате да приемете повече в своето същество, ние ще ви научим с езика на светлината как да го направите, как да разширите мрежата си.


Вашите физически тела не са подготвени, за да можете да установите на колко канала едновременно сте настроени. Затова се прави подготовка. Затова играем игри с вас. Затова правите енергийни упражнения.


Нещата, на които ви учим, ви подготвят да видите колко многоизмерни сте във всеки момент така, че когато можете да се настроите към многообразието от станции, които са вашето собствено Аз, както и многообразието от опитности, да можете да го направите с радост и безопасно.


Това е сериозна работа. Ето защо с вашата планета трябва да се работи с любов. Ето защо великите господари на светлината, биогенетиците, които ви проектираха и които сега планират следващия ви скок, работят с любов, внимателно, бавно, докато спите, в състояние подобно на сегашното, за да можете да се разгърнете полесно, без страх или изгаряне на това, което сте. Някои от вас са изгаряли в други свои животи.


Това изгаряне се получава, ако бързаш прекалено много, ако съзнанието ти не е разширено дотолкова, че да позволи навлизането на енергията. Вие позволявате на любовта да навлезе във вашето същество и всичко което правите, се движи с любов.


Въпрос: Откъде произхождат ученията на местните американци?


Плеядианците: Местните американци са засяти и обучени от звездни същности. Те са били донесени на Земята от онези от звездите. Те са били засяти цивилизации. Били са научени как да живеят. Били са научени как да се хармонизират. Те представляват засята от звездите цивилизация, която е обичала Земята и която е внесла в Земята огромна енергия.


Земята е тази, която прави вашите преживявания възможни. Ако не беше тя, вие нямаше да можете да сте тук. Въпреки това, вие не обичате Земята достатъчно, за да й отдадете заслуженото в достатъчна степен. Чрез възраждане на местните американски учения вие установявате, че Земята не е просто нещо, което строите и по което вървите. Тя е живо същество. Тя притежава съзнание. 


Трябва да обърнете внимание на съзнателното общуване със Земята. Местните американци ще събудат онова, което е складирано във вас и на което сте били обучавани. Ще си спомните и ще започнете да цените онова, което ви позволява да сте тук.


Вие ще го съчетаете с вашето древно наследство от звездите и ще обедините земята и космоса. Вие ще го обедините  в своето физическо същество и ще носите съзнанието на Бог. Посредством това, ще сътворите нова сфера на съществуване, нов човек и нова земя. Местните американци са в пълно съзвучие с многообразието от видовете съзнание. Комбинацията от видовете хора /човекживотно, човекнасекомо, човекптица/  всички тези форми имат реалност. Вие смятате, че те не съществуват единствено защото не ги срещате по улиците. Те обаче съществуват в паралелните реалности и световете навсякъде около вас.


Това е, което ще откриете. Не мислете, че ще изгубите своите топчета за игра. Ще започнете да забелязвате неща. Те са легитимни. Те са реални. Това ще ви бъде помогнато да разберете.


Въпрос: Мога ли да се науча да летя?


Плеядианците: Вашата реалност се определя от онова, на което сте се поддали. Вие сте израснали с принципно непозната парадигма, която не подкрепя излизането от тялото и междуизмерните пътувания, затова то не е найлесното нещо, с което да се започне, след като вкарате тази идея в главата си.


Ако планирате да се научите как да летите, бъдете в себе си много наясно, че искате точно това. Това е фаза от вашето развитие, в която желаете да влезете повече, отколкото в друга и в резултат ще привлечете към себе си учител.


Когато мислите какво точно желаете и възнамерявате това да е следващата стъпка от вашето развитие, нещо ще дойде да ви учи. Вие буквално го създавате и внасяте в своя свят.


Обучаването по летене има връзка с промяната на съзнанието и с това, което мислите, че физическото ви тяло може да прави. Когато летите, част от вашето съзнание влиза в друго измерение на опита. Чувствате, че летите, виждате се, че летите, пътувате, после се приземявате на ново място, а тялото се дематериализира и идва при вс.


Някои от местните американци, които се движат по повърхността на планетата, ще ви научат да летите. Това ще бъде допълнителна премия към вашите таланти в предстоящите години. Това наистина ще стане.


Ще се видим отново. Нашият съвет, ако пожелаете да го последвате, е да си изградите път, по който е лесно да се премине и да възнамерите да преживеете въодушевяващи пътешествия.


ТЪРСЕНЕТО НА СЕБЕ СИ


Ние сме тук. Тази вечер ще ви говорим за способността да се обединявате и да ставате едно цяло - със себе си и със своите идеи. Мнозина от вас стигат до точката в която признават, че съществуват много фасетки на това кои сте, както и много различни видове подход към изразяването на това кои сте. 


Същественото, което трябва да направите, е да обедините това идеално Аз с другото си Аз, което от една страна се счита за цяло, а от друга - деформирано и разединено. В своята реалност вие се опитвате да видите колко фасетки на това Аз съществуват, как да придвижите своето преживяване от един аспект от своето същество към друг, опитвате се да почувствате, че наистина израствате и натрупвате разбиране на своята реалност, което до този отрязък време не е съществувало, не е било признавано, самото съществуване на което даже е било отричано.


Това, за което говорим, е как да поддържате централния канал отворен и ясен и цялостен и обединен и същевременно, по свой собствен каприз и под формата на свое приключение и радост и разбиране, да придвижите този канал към други части на преживяванията и към други реалности, където можете да събирате информация, независимо дали тя идва от вашите така наречени минали животи, или от миналата история на планетата или вселената, или от бъдещето. Не забравяйте, че вие сте натрупали определена информация и сега сте в състояние да я вкарате в употреба. Чувствайте се свободни да ни питате каквото желаете, а ние ще се постараем да разширим перспективата, която понастоящем имате за своята реалност.


Въпрос: Как можем да накараме хората да се фокусират върху едни и същи неща? 


Плеядианците: Вашето най-голямо домашно е готово със самите себе си и няма нужда да излизате и да размахвате флаг в света. Докато се учите да чувствате светлината вътре в себе си и да постигате неща със своите мисли, и предавате любов към Майката Земя, докато се учите да благославяте мястото, където живеете и се грижите за своята част от Терра, вие ще оказвате влияние върху другите, защото вашата вибрация ще се излъчва, а подобното привлича подобно. Ще привлечете към себе си онези, които е необходимо, за да ви съдействат.


Съществува фина граница между това да поемеш отговорност за себе си и да направиш крачката наречена служба в общественото съзнание в света. Докато се учите да вършите своята работа в живота и да проявявате съвсем лесно това, което искате, една естествена част от вашата еволюция ще ви придвижи до място, където ще пожелаете по-голям опит. Една част от този по-голям опит се научава от другите и така се придвижвате в една роля, не където спасявате другите, а където разширявате своята работа. Никой няма нужда да бъде спасяван от вас, или от когото и да е.


Вашата основна работа е със собственото си Аз. Именно този Аз е частта от вашия опит, която се опитвате да усъвършенствате. Докато усъвършенствате този, който сте вие имате изумителни способности да привличате към себе си други, които вършат същото нещо. Ще се обедините и ще оформите нови области в които да се учите, ще откриете нови части от своята сила и опит.


По този начин, светът няма да бъде заграбен и разрушен чрез замърсяване. Вие всички си мислите, че вашия свят е една твърда топка и че си стои там в пространството. От определена перспектива, това наистина е така, но това не е единствения, така наречен факт, валиден за вашия свят. 


Вашият свят е преминал през много бъркотия. Състоянието в света сега е пряко отражение на състоянието на емпиричната душевна същност на много от хората на планетата. Наред с изумителните красоти, имате и огромни региони, белязани с грозота и огромни трудности. Разберете, че това не е лошо. Това е учебен процес, в който сте включени всички вие и то наистина е огромен процес. Колкото повече се отдалечавате от състоянието на осъждане и можете да приемете тези части от вашия свят като части, които усвояват енергията, толкова повече можете да изцелите това. Колкото повече се съпротивлявате, колкото повече желаете да имате контрол и да променяте, толкова повече вие живеете своите вярвания и толкова повече ограничавате своите преживявания. Преживяванието е да позволяваш, радостно да твориш и да не осъждаш другия, защото не мисли или чувства по начина, по който ти го правиш.


Въпрос: Какво е предизвикателството, за да активираме своето разгръщане?

Плеядианците: Предизвикателството е да оставате радостни. Вие всички знаете, че това е истинско предизвикателство, защото всички вие си имате своите настроения и колебания. Предизвикателството е да оставате радостни и да вибрирате и резонирате изцяло във времето в което се оказвате, където е вашето преживяване. 


Работата е в това да притежавате това познание винаги в своите моменти, защото кои сте вие произлиза от този момент. Ние изпитваме огромна съпричастност към вас. Виждаме откъде идвате вие, като човечество. Виждаме предизвикателствата, които се изправят пред вас и обществото, което ви държи като в клетка, което би ви контролирало и моделирало дори много повече, стига да можехте да съществувате с още по-малко.


Въпрос: Предполага се, че сме знаели, че ще има предизвикателства. 


Плеядианците: Наистина, поискали сте и помощ. Освен това сте дошли на големи групи в този определен времеви отрязък, [който беше] проектиран от вас всичките така, че да разполагате с възможно най-голямото предизвикателство. Знаехте, че ще ви бъде осигурена огромна помощ. Но вие всички трябваше да се изправите пред предизвикателството да признаете тази помощ, която щеше достига до вас от всичките учения, които са в наличност сега. И не само да я признаете, но и да я вкарате в употреба и да не отричате голямото обучение, което вие самите приготвихте за себе си така, че да можете вие самите да преминете отвъд пределите на това, което сте. 


Сложно е. Съвсем просто е. Ето защо ви казваме да не спирате да се радвате. На вашето ниво на развитие, това не е лесно. 


Вие всички разбирате силата на телепатичната мисъл. Вие всички разбирате, че телепатията се извършва непрекъснато във вашето общество и вашия свят. Обърнали ли сте внимание през последните може би шест месеца на годината, колко некомфортно ви е в големи тълпи хора, за разлика от някоя малка, строго подбрана, контролирана група от съмишленици? Ако слушате да говори някой и се възхищавате от този човек, значи имате с него нещо общо, някаква обща черта. Ако отидете в голям град и вървите по улицата, или отидете на футболен мач, или някъде, където големи групи хора изпращат масови телепатични мисли, а вие не вибрирате в съзвучие с тях, за приемащото средство /вашето тяло/ е много трудно да приема и да се справя с цялото това бърборене, с което не е съгласно.


Ето защо казваме, че ви е трудно.Това е от наша гледна точка и ние правим така, че да видите с какво работите. В момента за вас е трудно да поддържате тази радост. Полесно е да поддържате фокуса в момента, отколкото радостта.


В настоящия етап на вашето развитие, вие още не сте се научили как да екранирате и как да сменяте канала на тези данни, които плуват наоколо. До голяма степен се оставяте да бъдете повлияни от много около вас. Трябва да поставяте около себе си екран така, че да не приемате напосоки информация, която не ви е необходима. Вие всички си мислите, че вирусите се носят из въздуха и че можете да ги прихванете и да хванете някоя болест. Ако трябва да се притеснявате истински за нещо, то всъщност е за мислите, които се носят из въздуха, които привличате към себе си, с които се подкрепяте, и на чието влияние се оставяте.


От полза би било да си представите себе си като солиден пламък и да си представите, че мислите, които идват при вас и които са от същата природа, резонират с пламъка, а онези, които не са - се разтварят. По този начин вие можете да поддържате представа за себе си като за носител на светлината в области, в които може би наличието на светлина не е толкова обичайно нещо.


ВЪПРОС: Как можем да екранираме себе си от негативизма?        


Плеядианците: Въпросът е как мислите за себе си. Като в същия момент осъзнавате това, което става около вас, дори да не си давате сметка, че го правите. Повярвайте, че тези мисли са там. Направете като част от житейстия си опит това да разбирате, че мислите са около вас навсякъде и че вие самите сте център на вашето същество. Като помните това, вие носите своята сила, своя светъл пламък на съществуване във всички ситуации, а не го използвате като фенерче, което (според нуждата си), ту запалвате - ту гасите.


Събирате се на една от вашите сбирки, или сядате да медитирате и запалвате светлината. Знаете, че сте светлинно същество. След това, обаче, излизате навън и я гасите. Така не си правите голяма услуга  нито на себе си, нито на своето лично развитие. Помнете кои сте.


Всички вие сте същества, които се борят по найпрекрасния начин да бъдат нещо повече. Като не забравяте това и като не забравяте за онези, които ви съдействат като ваши пазачи, водачи, съветници, като се учите да разпознавате кои сте и по какъв път вървите, вие ще можете да доведете това до изразяването на радостта в найпълна степен. Ще бъдете смаяни какво ще започне да ви се случва тогава.


Помнете, че вие сте тези светлинни същества, тези светлинни същности  така ще носите устойчива сила и красота където и да отидете и няма да е нужно да чувствате, или да бъдете повлиявани от вибрациите на другите.  Самите вие ще носите вибрацията, а не знаете каква енергия подавате от себе си и влияете на другите, които може би имат огромна нужда от любов и признание. 


Има хора на вашата планета, които са били високоразвити същества и е въпрос на голяма чест да бъдете в тяхното обкръжение. Това е, което научавате. Това е нещото, което имате нужда да признаете. Не правете реклама наляво и надясно. Живейте чрез аурата на съществуването. Това е възвисено състояние. 


Въпрос: Аз дълбоко желая да опозная себе си и вярвам в радостта. Моля ви да ми помогнете. 


Плеядианците: Какво мислите, че можем да направим? Ако пребивавате в радост, на ваше разположение е силата. Не отдавайте на други своята сила. Докато се учите да резонирате с по-голяма радост, и докато се учите да виждате, че радостта струи отвсякъде в света, вашия живот ще се промени. 


Въпрос: А какво ще кажете за страха от силата и страха от провал?


Плеядианците: Когато човек трябва да се справи със страха от силата, той трябва да се вгледа в определени послания. Ако човек се страхува от силата си и не е готов за нея, това може да означава, че е използвал силата погрешно, или че са му били разказвани разни истории за силата и в резултат се страхува от силата си. Или може би сте създали ситуации, където да имаш сила не изглежда толкова забавно, тъй като имате изкривени вярвания относно нея.


Когато говорим за сила, имаме предвид отказа от сила по отношение на друг. Говорим за събуждането на сила във всеки и за това силата да остане във вас и за това, че силата е вярата, която човек има и която цени повече от всичко останало. Тази сила ви поддържа живи. Тя поддържа вашия опит радостен, съзидателен и разнообразен. Ако се боите от собствената си сила, значи се боите от себе си.


Ако откриете, че имате объркващи вярвания относно вашата сила и самите себе си, би ви било от полза по няколко пъти на ден да затваряте очи и да си повтаряте "Аз съм, който съм". Развийте любов към себе си и се свържете с това и този, който е това същество.


Докато се учите да обичате съществото, което сте, вие ще развиете любов към силата, която имате. Тази сила ще ви позволи да се движите в живота си със щастие и хармония. Ние не говорим за проява на сила спрямо другите, защото всеки отговаря за самия себе си. Когато се боите от силата, често причината е как сте използвали тази сила спрямо другите. Истински силно същество е онова, което проявява найвисока форма на радост и опитност и поддържа изключителна хармония в своето ежедневие. Това е силата. 


Въпрос: Как човек се отказва да съди?


Плеядианците: Като погледне към собствения си живот и усети, че е уморен да го съдят. Ако съдите другите, те ще съдят вас и живота ви. Ако издавате присъди над другите, независимо какво правят и дали то е правилно или погрешно, другите ще правят същото по отношение на самите вас, във вашия собствен живот. То ще бъде вашия огледален опит.


Лесно е да не съдите. Просто спирате. Просто спрете по средата на изречението и си кажете "Какво изпускам, когато съдя?" Когато съдите, вие пропускате поголямата история и си отрязвате достъпа до информация, а тъй като сте събиращи информация същества, вие си правите лоша услуга по този начин.


Въпрос: Как да установим по-тесен и близък контакт по време на сън? 


Плеядианците: Първо, трябва да го желаете, и второ, трябва да положите огромни усилия от своя страна, за да участвате активно в него. Като казваме огромни усилия,  нямаме предвид преместване на планини или носене на камъни. Не. Става дума за сериозен ангажимент от ваша страна, за да признаете преди всичко, че съществува една жизнеспособна реалност, една от многото, които прозират по време на сън.


Първопричината до голяма степен е идея за това. Първопричината със съня си “вдъхнал живот” на творението. Мощна част от вашия източник е състоянието по време на сън. 


Това е инструмент, който ви е достъпен. Съществува стена между преживяванията в дневния свят и преживяванията по време на сън. Това, което най-много може да ви улесни за да достигнете стената и да прехвърлите мост над нея, или да пробиете дупка в нея, е да съответствате съвсем буквално на едното от двете - или като говорите, или като пишете за това.


Така го валидизирате и улавяйки една реалност, я изтегляте от едната реалност към другата. Щом се научите да изтегляте една реалност към друга, ще създадете смесване на реалностите така, че ще има едно ваше Аз, което може би ще се чуди в кой свят сте.


Някои от вас са имали това преживяване при което сте знаели, че сънувания свят е съвсем валиден и не сте сигурни дали сънувате, или сте будни. И някои от вас са пренасяли това в ежедневния свят. Това е сила. Това не е объркване. Това е разбирането на способността да манипулирате формата посредством мисълта. Всички вие знаете, че в сънувания свят основния закон е мигновено манипулиране на материята посредством мисълта.


Ако искате да проучите тази територия и да станете адепт в нея, предлагаме ви да започнете да променяте своите сънища. Започнете да променяте преживяването, което имате още докато го имате. Създайте си нещо по средата на съня. Проявете си един кораб и започнете да пътувате в своите сънища. И вижте докъде ще ви отведе.


Въпрос: По какво можем да познаем кога създаваме собствените си проблеми сами, и кога става въпрос за нещо, което не можем да променим, тъй като е извън нашия контрол?


Плеядианците: Никога нищо не е извън вашия контрол. Ако нещо подобно изглежда, че е извън вашия контрол и попаднете във вихрушката му, отпуснете се и се оставете да ви носи и излезте от нея при първа възможност. Не се борете с това, в което не желаете да останете. Ако откриете, че се уловени в този вид енергия, който ще ви носи наоколо и ви се струва, че сте безпомощни, отпуснете се и плувайте с нея и създайте в собствения си ум позицията, "това не е за мен и ще сляза от този вагон веднага, щом забави ход".


Вие всички забравяте, че можете да създавате онова, което желаете. Можете например да изпратите съобщението, че сте готови за нови преживявания. Мислите си, че сте сами. Всички вие сте обградени от много енергия. Има много, които биха ви дошли на помощ. Ако чувствате, че ви липсва информация, или че ви липсват ресурси, изгответе програма да ви бъдат доставени.


Докато привеждате себе си в съответствие със светлината и осъществяването си, няма начин да не го привлечете към себе си. Вашите собствени негативни мисли ви саботират и ви държат настрани от вашето найголямо приключение.


Вашето предизвикателство е да поддържате баланс в своя живот. За да можете да се придвижите в областта на личното си развитие, което лежи пред вас, дръжте сметка за вашите надежди. Радостта, която балансът може да ви донесе, ще ви отвори врата там, където виждате стена. В последно време, пред вас са се отваряли врати там, където изобщо не сте очаквали да има врата. Вие сами поставяте основите. Вие изграждате нови параметри. Затова, когато ви се струва, че няма врати, че няма нови възможности, позволете на себе си да се движите балансирано и да поддържате себе си много центрирани и да знаете, че вратите ще се отворят чрез вашето търпение. Осъзнайте, че сте любов, че сте светлина и че сте на велико пътешествие, дори ако понякога да не можете да го познаете. Вие наистина сте страхотни пътешественици. Приемете нашето признание и благословия.


И ВСЕ ПАК, ЧИЙ Е ТОЗИ ПЛАН?


Ние сме тук. Казвали сме ви, че трябва да се включвате, да живеете в постоянен стремеж към найвисши достижения, че сте въвлечени в множество драми ставащи на много места едновременно, че вашата планета е в центъра на невероятни преобразувания. Говорили сме ви за Божествения план, за семейството на Светлината и за това, че Семейството на Светлината трябва да работи съвместно. Някои от вас задават въпроси "А чий е този план?" По чий план функционирате? Кои са тези повелители, тези попечители, тези собственици на Земята? Нещо наистина владее вашата Земя. Нещо наистина владее всяка комбинация от молекули, съществуващи на планетата. Нещо предполага, че владее. Вие сте напълно изолирани от висшето знание за съществуването. Вие сте изолирани и се намирате под карантина по много причини и в съответствие с определени планове. Изолирани сте с помощта на честотния контрол  по електромагнитен път. Понякога дори е трудно да се намери Земята на космическите карти. Някой от владетелите на вашата Земя е замаскирал самото съществуване на планетата такава каквато я знаете и в течение на дълго време е забравял да нанася нейното съществуване на картите.


Това е интересно, нали? Защо се прави това? Някои от вас вече са слушали как разказваме за невероятните съкровища от знания, заключени тук на Земята. Слушали сте нашия разказ за изходната цел на планетата, която трябва да стане хранилище на информация, събрана на едно място и щедро предоставяна в огромно количество на чувстващите съзнания. Целта на експеримента била създаване на места, на хранилища на информация, където можеш да се явиш дори от други вселени и да влезеш в Живата Библиотека и да разбереш назначението на тази енергия, да разбереш историята на вселенската структура.


Почувствайте това за което говорим, защото в близките години концепцията за Живата Библиотека ще бъде внедрена във вашето тяло.


Живата Библиотека била създадена като експеримент, при който животът можел да се въплъщава генетически и бил изпълнен със знания. И ако някой дойдел в Живата Библиотека, знаейки как да използва честотните кодове и как да променя своя собствен електромагнитен спектър с помощта на мисълта, щял да може да възприеме историята на Вселената така, както съществува тя: насекоми, растения, почва, скали, реки. Всички неща на тази планета били целенасочено разработени, с цел да съдържат знание. Изначалните проектанти разработили Земята и слънчевата система по много важна причина, а след това, преди хилядолетия тук възникнали разкол, вражди и разделение.


В последните времена, вас ви ръководи и контролира една крайно ренегатска група. Тя започнала като малобройна и незначителна, но се вмъкнала във вероятностите на времето и съумяла да проникне в множество различни реалности, доколкото започнаа да владее някои от съществуващите в пространството портали. Била извършена огромна революция и велик преврат, с продължителност милиони години. Вашата Земя това не я касаело допреди 300 000 години. Трябва да помните, че времето е много еластично и въздейства на различните реалности не съвсем едновременно.


Както ви напомняме отново и отново, вие сте част от Семейството на Светлината и притежавате възможността да преобразувате енергиите. Вие, като членове на Семейството на Светлината, имате нещо общо. Тази особеност се състои в това, че можете да бъдете безупречни преобразуватели. Вие можете да приемате енергия изпратена от космоса и да я задържате в своето тяло, да я променяте и да я предавате на планетата. Други не са способни даже да възприемат съществуването на тези енергии, тъй като във физическото им тяло няма нищо, което да може да улови или задържи тази енергия, понеже са преустроени като вид.


Битката се разразила между съществата, наричани от вас богове. Единствената им работа била да следят за структурите на съзнанието, които наричате планети. Когато преди 300 000 години тук дошли тези тиранични същества и станали стопани, след гигантски разрушения те създали съвършено друг вид и генетически преобразували и преустроили онези, които останали на планетата. Сега има план, който се привежда в действие. Той е насочен към това, вашите владетели да бъдат върнати отново към съответствието им с тази Земя, а Първоначалният план да бъде върнат към изходната му цел.


Кои са тези господари? В чия драма сте въвлечени? Кой прави филма на вашия живот? На какви екрани в космоса блестите вие? Започнете да мислите с такива понятия. Започнете да си позволявате да разширявате своята личност по отношение на това кои предполагате, че сте. Вие не сте толкова неизвестни, колкото си мислите. Като членове на Семейството на Светлината, вие сте изпратени по споразумение да влезете тук и да измените системата. Тренирани сте да се справяте с неимоверни количества енергия. В Холивуд имате каскадьори  те изпълняват номерата и поемат ударите. Вие сте каскадьорите по отношение на енергията. Вие сте каскадьорите на живота. Това е Семейството на Светлината. Вие сте специалистите в тези системи.


Сега на планетата се намират много индивиди, които са специалисти. Семейството на Светлината е представено тук от милиони. Има и други семейства на съзнанието. Когато настъпи момента ще откриете, че сте много, много милиони, които ще съедините енергиите си заедно. Времената в които не сте действали съвместно ще останат далеч в миналото, затова ще станат събития, които ви обединяват и ще установите, че вашият живот никога не е бил попрекрасен. Това е истина.Ще установите, че цялата самота и празнота, които са ви държали разделени от вашата висша идентичност, са си отишли.


Въпрос: Сега постъпва много информация за извънземните и доколкото разбирам, не им е позволено да променят свободната воля. Така ли е?


Плеядианците: Съществуват две групи закони. Драмата, в която днес е въвлечена Земята, е многоизмерна. Вие трябва да преминете към съгласуваност. Всяка липса на цялостност, ще ви свари неподготвени. Истина е. Затова вие трябва да сте последователни. Вашият глобус трябва да спазва съответната последователност. 


С други думи, не можете да имате корпорации, които се преструват, че се борят за опазване на околната среда, а се отклоняват от това и започват войни повече от всеки друг. Подобни неща пораждат гигантско раздвояване на енергията. Съществуват тези, които по този начин постъпват с владението на вашата планета. Те не спазват закона гласящ, че мирът съществува в собствената си неприкосновеност и че не се позволява прилагането на честотен контрол.


Тези енергии, които искат да върнат към живот тези закони на свободата, носят това в своя план. Това е само един от плановете, участващи в днешния конфликт на планетата. Съществуват тези, които казват "А, не можете да се намесвате в това. Животът трябва да се развива сам." А от друга страна, ако останете сами и никога не получите помощ в своята еволюция, няма да стигнете доникъде поради това, че вас ви управляват. Вие не можете да съществувате без тези, чиито играчки сте. Вие не съществувате отделно. Вие съществувате в колектив.


Просто сега хората се намират на найниската степен на колектива, затворени в своите три измерения и честотния контрол. Те нямат ни наймалка представа за всички богатства на потенциала, заложен в съвместното им съществуване, когато едната форма на съществуването знае, че влияе на другата и, че я допълва. Това е взаимна свързаност в симбиоза. Не сме убедени, че сме ви изяснили достатъчно подробно въпроса. Това е обширна тема.


Когато казваме, че сте играчки на другите това ви ядосва. "Чакайте. Аз имам свободна воля. Нямам нужда да принадлежа на някого. Кой смята да ме командва?" Но в същото време, кой е бил създаден от Първопричината и изпратен да създава други светове  те могли ли са да съществуват без Първопричината? Вие нямаше да съществувате, ако някой не ви беше създал. Вие сте продукт на нечий план. Затова сте играчки на други.


Вие бяхте повелители, когато други бяха ваши играчки. Вие трябва да разигравате всичко това в рамките на многоизмерното Аз, това Аз, което знае, че има стотици хиляди едновременни съществувания. То може да е толкова безбрежно. Тази огромна енергия може да събира и познава себе си, което не е кой знае какво. Това в известен смисъл е награда. В известен смисъл е достижение, защото единното знае колко е сложно. Единното не се изненадва, ако някой бива изолиран. То знае, че това не е така. Информацията го пронизва назад и напред от една система на реалността в друга и то не счита, че някой го владее или манипулира. То усеща как единното съществува в хармония.


Нима вашият палец се побърква, когато трябва да отидете някъде  той не иска, но останалото тяло отива. Започвате да разбирате, че вашата ръка не може да каже: "Аз ще си остана в къщи през това време. Не искам да ходя с останалата част от тялото." Това значи да си част от колектива. Подобно на това, както вашето тяло работи идеално съвместно и разбира сътрудничеството на всички части, всичките ви личности трябва да направят същото.


Именно към това не са искали да допускат хората вашите боговетворци, защото тогава не биха могли да ги контролират. Затова те разрушили това място, колкото могли, взели онова, което било останало, преобразували генетичната структура и създали вид, който бил биогенетически заключен в неведение и можел /и започнал/, да излъчва страх. Именно този страх те започнали да използват. Култивирали го. Жънели го. Използвали го, за да го изнасят навън и да контролират други светове в нашата Вселена. Това всъщност се прави понастоящем в Близкия Изток.


Въпрос: То е, сякаш има сито, за да се види кой стои на страната на светлината сега. Хората биват разтърсвани и или се парализират от страх, или заявяват, "Това не е вярно. Стига ми толкова. Повече няма да правя това." Времето, обаче, е сега и ние нямаме право да мързелуваме, нямама право да седим със скръстени ръце. Или се парализираш, или биваш подтикнат да действаш. 


Плеядианците: Да. А онези, които не се придвижат, ще бъдат повлияни от събития, ще им окажат още по-силно въздействие. Това ще се случи скоро. Нарастването е постоянно. 


Та чий е този план? В действие са приведени много планове. Всичко това е нещо като многоизмерна холографска игра на шах, а другите фигури си имат собствени намерения, и при това в действие влизат техните собствени планове. Един иска да направи едно. Другият взима енергията му и започва да я използва за собствените си нужди. Извън вашата планета кипи гигантска творческа дейност по оркестрирането на предстоящите събития. Сили, за чието съществуване вие нямате ни наймалка представа, движат човешките съзнания като кукли на конци.


Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте кодирани и програмирани. Всичко това е вътре във вас. Трябва да стигнете до точката в която да повярвате, че притежавате това. Трябва да започнете да се вслушвате в това съобщение  тогава тази енергия, която е програмирана вътре във вас ще започне да се разкрива.


За привеждането ви в движение, ще идват послания с големина на крачките както тези на планетата. Тези, които искат да осъществяват контрол с помощта на честотите на страха, действително го правят. Те разчитат на своето технологично превъзходство за създаване на честотния контрол и за поддържането на тази честота на страха по цялото земно кълбо.


Те не слагат в сметката членовете на Семейството на Светлината, които могат да се обединяват телепатично и да станат самостоятелна енергийна станция. Има такива, които са недостатъчно осведомени за вашите възможности. Или може би не вярват в тях. Ние вярваме във вас. Ние разчитаме на вас. Има много енергии, неизброимо множество, разчитащи на вас. На това, че ще успеете да направите едно просто нещо  да пренесете своята реалност от мястото на страха и хаоса до мястото на свободата, просто защото такова е вашето намерение и защото знаете, че можете да го направите.


Въпрос: Как да приемаме информация, или да получаваме ръководство? 


Плеядианците: Преди всичко, за всички вас, нека се спрем на няколко основни неща тук. Вярвате, или не, навсякъде по глобуса сега, енергията, която чувствате сега, е нещо необичайно. Сега много от вас вече не са самотни. Те са открили в себе си неголямо семейство, или нарастващо семейство съзнание. Те започват да разбират, че за тях живота има цел много повелика, отколкото са можели да помислят. Те се обединяват с помощта на този или друг източник. Ние сме само един от източниците на информация. Ние сме тук по назначение, както и вие. Затова, позволете ни да напомним на всички вас по глобуса, където и да сте, на онези, които не са тук днес, на този 19-ти февруари, а на онези, които са в бъдещето, ще кажем - това важи и за вас.


Започнете да разчитате на самите себе си. Започнете да осъзнавате, че каквото мислите това става. Започнете да призовавате и да привличате към себе си необходимата помощ, независимо от това, което се изисква от вас. Не съществуват енергии, които са достъпни за едни и недостъпни за други.


Когато започнете да признавате себе си като член на Семейството на Светлината ще откриете, че наоколо е пълно с енергии, които отдавна са осведомени за това кои сте.Те очакват кога ще узнаете за това вие. Щом се убедите в това, ще започнете да получавате все поголяма помощ и ще започнете да действате в оптимални условия - просто поради факта, че вярвате в това. Доверявайте се и обичайте това, което имате и това тяло, което заемате. Започнете да чувствате тези послания, които очакват да ги чуете. След това, отхвърляйки встрани всички страхове, си позволете да почувствате, че сте обичани. Не от жена или мъж, от родители или от членовете на семейството си. Започнете да чувствате любов от себе си към себе си. Когато започнете да признавате, да се съгласявате на тази любов, която имате, ще започнете да чувствате и съществуването на многоизмерното си Аз, което ви обича вас, изпълняващия задачата. Затова, че насищате тези други личности с потенциал, носещ невероятни изменения на съзнанието на вселената.


Въпрос: Страхът, доколкото разбирам, се използва като източник, за да бъдат държани те под контрол.


Плеядианците: Това е като радиостанция или честоти, изпращани към други светове. То е това, което ги обкръжава. Както ви казахме, има нещо, което обкръжава вашата планета и което ви контролира.


Въпрос : Ако именно емоцията страх е желаната от някои същности честота, какво става, когато провеждаме глобална медитация в целия свят? Това безпокои ли онези, които използват страха? 


Плеядианците: Разбира се, че ги безпокои. Сигналите, излъчвани от планетата са се променили. Затова на нея се връщат онези, които имат намерение да сложат нещата в ред.


Въпрос :  Излъчваната от планетата честота на страха, която неочаквано започва да се смесва с честотата на любовта, щастието и радостта причинява ли им нещо повече от храносмилателни смущения?


Плеядианците: Предизвиква голяма загриженост. Но със самата енергия, честотата, създадената връзка, нищо не може да се направи. Ако предполагате, че за нещо отговаряте, значи отговаряте за това нещо. Волята, която започвате да изявявате ще бъде подложена на проверка. Понякога ще се случва нещо, което да ви отклонява от избрания път. Но ако вие успеете с помощта на волята си да възстановите този курс, нищо няма да може да ви попречи, защото започвате да действате със собствените си сили и започвате да приемате енергии.


Този електрически заслон, тази енергия, която е обгърнала планетата, в определена степен е спирала разпространяването на друг вид енергия. Но даже когато други енергии са били способни да проникнат през електрическия заслон, не е имало кой да ги приеме в продължение на много години. Енергията можела да преминава, но какво от това, когато никой не можел да я приеме в тялото си и да я преобразува? То е като да изливаш вода. То е чудесно, но ако нямаш контейнер, в който да я съхраниш, тя просто изтича в земята.


В тялото на хората не можело да се проникне даже след като Земята била намерена, даже когато електромагнитния пулс на Земята бил открит. Тук дълго време не е имало нищо, което да може да приема, да задържа тази енергия, която би могла да обезпечи реорганизацията. Щом някои от вас станат способни да променят своята честота, това непременно и безусловно се забелязва.


На всички нива на съществуването е напълно понятно, че Земята понастоящем преживява огромен напредък. На него разчитат. Той е планиран. Това е гигантска игра. И гигантска война, от гледна точка на някои енергии. Вашата Земя съществува в толкова много реалности. Ние говорим не само за една Земя или за една от реалностите на Земята. Има много версии на вашата Земя, на вашето бъдеще и на вашето минало.


Въпрос: А другите аспекти от нас вече наясно ли са как да отключат своята реалност и да разбират своето многоизмерно Аз?


Плеядианците: Някои от тях са осъзнали това и очакват кога ще го осъзнаете и вие. Други все още нищо не забелязват и нямат никаква представа за това, че вие сте свързани. Интелектуално вече ви е казано, че сте свързани и че съществувате на много места. Някои от вас са се докоснали до това и емпирично.


Но поради голямото влияние на логическия разум, вие не вземате под внимание даже спомените за някакво подобно преживяване. Понякога нещата се усложняват с това, че вие създавате такъв опит, а след това блокирате паметта за неговото съществуване. Вие не можете да си представите колко сложни и колко управляеми са честотите на телата и колко много реалности въздействат през цялото време върху тази реалност и колко много опит имате, който просто пренебрегвате, тъй като нямате място, където да го включите.


Вие сте на път да преминете от нервна система с две платна към такава с 12 платна. Когато това стане, ще започнете да си спомняте събития, които са станали едновременно с други събития и в началото може да бъдете малко обезкуражени, защото няма да има къде да ги вместите.


След две години, например, ще си спомните как на Нова година сте имали гости. Неочаквано ще си спомните събития, които са станали на същата тази Нова година. И ще откриете, че сте присъствали едновременно на два новогодишни празника. Това ще стане, когато нервната система започне да влиза в новата пулсация, когато тялото започне да овладява библиотеката, която идва отново на мястото си.


Когато светлинно закодираните влакна започнат да се реформират и да предават достъпното в тях, нервната система трябва да може да носи и предава тази информация. Как мислите, защо вашия мозък през цялото време е бездействал? Защо използвате толкова малка част от неговия потенциал? Защото ДНК е била изключена, ето защо.


Очевидно е, че ако имате мозък и изолзвате само 58% от неговия капацитет, трябва да има причина и за съществуването и на останалата му част. Явно е, че нещо в тялото не е включено към него. Това не ви ли говори нещо? Сега тялото започва да се включва, защото лъчите постъпващи от космоса, електромагнитните космически лъчи могат да преминават през електрическия заслон, а вие се намирате тук, за да ги улавяте. Вашата задача е да правите това.


В началото, процесът трябва да е бавен, иначе ще “изгорите”. Ще ви дойде прекалено. На всеки би му дошло прекалено, ако трябваше да се случи за едно денонощие. Налице е разгръщане, което ще се извърши така, че евентуално да започнете да използвате пълния капацитет на мозъка си на тази планета. Дали това ще стане по време на вашия живот или не, ние не сме сигурни. За вас самите, да. Когато казваме, че не сме сигурни дали това ще стане в рамките на настоящия ви живот, или не, имаме предвид цялото човечество - за онези, които решат да останат тук. За вас самите, да, повече от вероятно е, вие ще отидете, ако не се страхувате и не се самовъздържате, вие ще можете да продължите живота си със стотици години, можете да придвижите тялото си към пълно обновяване, което за сега е направо нечувано, и можете да постигнете пълните способности на вашето ДНК в пълно съответствие с дванадесетте спирали, функциониращи при пълен капацитет на мозъка. Само си помислете кои ще бъдете тогава.


Въпрос: В началото на своя коментар вие говорехте за това чий е този план и може би можем да запитаме как те оказват влияние върху личния живот на всеки от нас. Наскоро имах чувството, че ще правя някои неща в бъдеще и започвам да осъзнавам, че има и други неща и се питам колко плана се провеждат като общо и дали планът е бил сменен?


Плеядианците: Планове се сменят непрекъснато. Винаги се намира нов, пикантен материал за вмъкване. Нови сценарии за написване. Нови идеи. Точно както вие се въодушевявате и виждате нови възможности, докато ставате по-достъпни. Отпуснете ли се, вие можете да се впуснете в още по-луди приключения.


Въпрос: Добре. Питам се ето какво, идеята, че съществуват много планове с които работим и че те се променят и че част от работата ни е да сме наясно с промените и да сме в синхрон с новите …


Плеядианците: Вашата работа е да прекарвате времето си приятно. Да бъдете напълно достъпни и да изпълнявате дадената ви задача, за да отправите предизвикателство към тези закони, които сега са определени за човека. Иначе казано, ще пренебрегвате всичко на което са ви учили. Всичко, което ви е дадено от вашата образователна система. На всеки, който твърди "Това свършва тук", ще казвате "Я ме виж!" Вашата цел е да измените парадигмата така, че всеки да остане зашеметен и вече на нищо и на никого да не вярва.


И правейки това, трябва да си прекарвате приятно. Няма нужда да се безпокоите за някакви планове. Това няма никакво отношение към вашата работа. Достатъчно е просто да поразмишлявате за това. Понякога вие прекалено много се безпокоите, мислите, че трябва нещо да организирате и контролирате, а това от вас не се изисква. Бъдете достъпни за поддържане на честотата, а в качеството ви на Пазители на Честотата се подразбира, че искате да прекарвате времето си приятно. Искате прилично възнаграждение и искате да се учите. Искате радост, безопасност и хармония. Малко секс от време на време и т.н.


Въпрос: Разбирам, че всичко е свързано. Светлината е равна на информация. Любовта се равнява на съзидание, и че ДНК е съзидание. Също както във вселената и може би многобройните вселени, това е много важен, уникален начин за формиране на творението, когато участват любовта и свободната воля. Тук се опитвам да видя, че всичко е свързано. Свободната воля и светлината и информацията и ДНК и това колко важно е човешкото същество. Всъщност, като че ли сега човешкото същество се превръща вече в главината, вместо в колелото.


Плеядианците: Всъщност, на малцина в тази вселенска структура им хрумва, че именно човешкото същество държи ключа и че е главина и че е било скрито от Изначалните Планиращи просто за в случай, че възникне един вероятен свят, една вероятна вселена, където световете започнат да умират, тъй като честотата на любовта не съществува. Ние идваме с назначение, с назначение от тази вероятна вселена. Това не означава, че ние сме от тази вероятна вселена. Спомнете си, ние ви казахме, че ние сме ренегати и че в пределите на системата Плеяди съществуват онези, които ни мислят за луди. Които се чудят и питат какво целим и дали то изобщо може да бъде постигнато. Започнахме с неколцина и можем да ви кажем, че сега името ни е известно по света и че продължава да се разпространява. Нашето име “Плеядианците”, които са само един сбор от съзнание, представляващо Плеядианската система, на която хората са кодирани да реагират. Ние се стремим да внесем осъзнатост за наличието на съзнание в хората. Тази кодировка. Просто, че чрез този код за Плеядианското познание, Плеядианската любов за хората може да бъде активирана в човешката памет и, че посредством това може да настъпи изместване. Без това вмъкване от страна на Семейството на Светлината, вашия свят се е насочил към разрушение. Преди всичко, той е бил под контрол през цялото това време. Без вмъкването от бъдещето на Семейството на Светлината, без 60те, които да активират кодировките на много от членовете на Семейството на Светлината, без всичко това, щеше да е налице цялостно завземане. Съществуват вероятности, при които вече е имало такова превземане през 50те и през 70те и през 90те. Вие променяте вероятностите, защото променяте честотата тук. Променяте всичко просто със своето присъствие. Ние разчитаме на факта, че променяйки самата същина, и че отключвайки тайната в хората, за да бъдат в състояние да носят честотата, че те, въоръжени с тези познания и с истината за тяхната история, ще осъществят промяната. Вие просто можете да направите от тази възможност налична. Докато правите налична тази честота, докато хората правят този избор, те започват да вмъкват нещо в реалността, което е липсвало в продължение на милиони години в бъдещето. Те започват да се противопостовят на тиранията, която е завзела тази вселена далеч в бъдещето, където световете умират, защото липсва любов. Затова онова, което се случва е, че именно от тази същина, именно от този момент от времето сме и ние и много други, които подбуждат изтриването на една вероятна вселена, в която любовта и свободата са забравени, в която за тях липсва всякакъв контекст. Това е част от плана. Следващите двадесет години са изключително важни. Събитията, които се извършват сега са изключително важни. Ние искаме от вас да изострите своите сетива.


Бихме искали да изпитвате любов и да си играете с всички тези многоизмерни понятия в процеса на наслаждаване на живота, в процеса на формиране на намеренията за желаното, в процеса на излизането отвъд всички ограничения, при което се явявате като Пазители на Честотата и ясно формулирате какво искате в качеството си на Пазители на Честотата.


Щом осъзнаете своя потенциал и своите възможности, каква награда бихте искали да получите затова, че сте развили тези свои способности? Какво искате? Ясно се съсредоточете върху това... и след това забравете за него и просто наблюдавайте как нещата се проявяват. Колкото повече се безпокоите за това дали притежавате тези способности и какво точно сте заслужили, толкова повече обърквате и усложнявате всичко и започвате да се колебаете и вече не знаете какво правите.


Въпрос: Казахте, че тук имаме много отговорности. Говорихте за бъдещето на света и вселените от гледна точка на липсата на любов. Излиза, че трябва да вървим по този път и да се забавляваме, но имаме и грандиозна цел.


Плеядианците: Затова ви казваме да се забавлявате, защото ако не се забавлявате, рискувате да започнете да се вземате твърде насериозно и товарът да се окаже твърде тежък за вас и всички вие да се възпротивите и да кажете: "Няма да направим това". Виждате ли, когато ви кажем да се забавлявате и да изградите своя собствена реалност, ние ви казваме да изградите това и вие отивате и го изграждате, след което ще останете тук много по-дълго, а ние ще ви определим още по-далечно разстояние. Ако се забавлявате, ще бъдете доста по-полезни. Ако се забавлявате, ще бъде по-лесно да се оползотвори вашата енергия, отколкото ако не се забавлявате. Вие сте прекалено устойчиви, когато не се забавлявате - много по-гъвкави и полезни сте, когато се забавлявате. Казвате: "Още, Плеядианци. Още. Още!" Разбирате ли сега как ви погаждаме номера? Ако не се забавлявате, докато правите нещо, просто спрете да го правите. Не ни е грижа какво е това, с което сте се захванали. Ако не се забавлявате, докато го правите, не го правете, защото изграждате съпротива и създавате погрешно използване на енергия. Ако това, с което се занимавате не ви харесва, просто кажете: "Не съм на разположение. Съжалявам, ако това те обижда, но просто не си падам по теб. Аз просто не съм на разположение за нещо, което не е весело." Може да става въпрос за майка ви, която ви е поканила на неделен обяд. Може да сте правили нещо в продължение на 20 години и сега да кажете: "Това вече не ми доставя удоволствие, не съм на разположение." Трябва да се изправите лице в лице с тези неща и да спрете да бъдете жертви в ситуации, в които преди сте се отказвали да се изправите и да кажете: "Това не ми харесва". Вече не правете това, което не ви харесва. Това не означава, че трябва да се ядосвате. Просто вече започвате да защитавате целостта на своите молекули.


Въпрос: Ами ако става въпрос за работата ти? Трябва ли просто да спра работа и да спра да си плащам сметките?


Плеядианците: Казвате го, сякаш нямате избор. Казвате го така, сякаш единствения избор, с който разполагате, е да трябва да останете в нещо което не ви доставя удоволствие, защото ако го прекратите няма друга алтернатива. Ние ви казваме: започнете да осъзнавате идеята, че имате право да се забавлявате, да печелите повече пари и да правите много повече неща, за да се забавлявате. Ако сте затънали в система от вярвания, която гласи: "Мразя работата си, но не мога да я напусна, защото ако я напусна какво ще правя?" Е, това е вашата реалност, която сте изградили. Ние пък твърдим, че можете да кажете: "Знаеш ли, не смятам да работя повече с неща, които не са забавни. Смятам да спра да се занимавам с всички неща, които не са забавни. Смятам да участвам само в неща, които са забавни. Смятам да бъда материално подсигурен и в безопасност." Вие се страхувате изключително силно да не загубите. Ето как обществото ви контролира. Цялото общество се контролира посредством страха. Колко от милионите жители на САЩ смятате, че обичат своята работа? Много, много малка част. Те ходят в службите си, защото вярват, че това е наложително, за да могат да оцелеят. Съществува цяло общество, чиито граждани са принуждавани да запазват работата си поради страха и мисълта, че се нуждаят от работата си, за да могат да оцелеят. Били сте обилно хранени с този материал и имате чувството, че не можете да съществувате без него. Разберете, че материалния свят е един мисловен свят, а съществува и духовен, който е много по-забавен, както и това, че не се нуждаете от работата си, за да просъществувате, че можете просто да заявите какво желаете, само защото сте достатъчно умни да повярвате в нещо, в което никой друг не вярва - че можете да получавате нещата безплатно и можете просто да си доставяте неща от други реалности в настоящата реалност. Кога най-после ще проумеете това и ще започнете да го правите? Всички вие се държите така, сякаш това е изключително трудно.


Въпрос: Искате да кажете да си вземем нещо от друга реалност ли? Това ли е начина по който човек може теоретично да спечели на лотария?


Плеядите: До известна степен. Казвате го така, сякаш да се спечели на лотария е трудно. Какво толкова? Вие нямате нужда да разчитате на лотарията. Можете да разчитате на себе си. Можете да разчитате на своята способност да наредите на реалността просто да ви предостави онова, което ви е необходимо - да имате пари, за да се изявите. Да имате благополучие. Да имате прехрана и сигурност, които просто да ви бъдат предоставени. Напълно изтрийте от съзнанието си идеята, че трябва да работите усилено, за да получите това, или ако някой ви каже, че не заслужавате да го получите безплатно. Това ви пречи да го получите. Страхувате се, че не го заслужавате, или сте били обучени, били сте програмирани с идеята, че трябва да работите, за да бъдете компенсирани. Че "парите не растат по дърветата". Не, парите не растат по дърветата – те растат във въздуха. Те не растат по дърветата - растат във въздуха и могат да се появят в ръката ви, стига да започнете да вярвате в това. Те проявяват склонността да се появят в чекмеджетата от време на време. Те са поставяни там от различни енергии. Нещата преминават от една реалност в друга. Това е отворена система. Колкото повече влизате в тон с тези нефизически същества, толкова повече те ще играят с вас посредством тези видове енергии. Часовникът ви днес е тук, после изчезва за два месеца, после се появява отново там, където сте сигурни, че сте го били оставили преди два месеца, но където сте обирали прах и сте чистили и където безуспешно сте го търсили. После, съвсем внезапно той се появява отново. Това ви се случва непрекъснато. Изяснете си какво искате. Направете го игриво. Ако си изясните какво искате, а след това започнете да се притеснявате за него, забравете го. Това ще бъде губене на време. Трябва да си изясните какво искате, а след това да го забравите и да му позволите да дойде при вас и да спрете да се притеснявате и да се чудите за това, което ви е учила майка ви, за това, което ви е учил учителя ви до шести клас, за това какво ще кажат приятелите ви. Именно това е нещото, което пречи на тези неща да дойдат при вас. Но стига сме говорили за създаването на ваша собствена реалност. Вие вече сте тръгнали по пътя и се справяте много добре.


МИСЛОВНАТА ИГРА И ШАБЛОНИТE

Чували сте ни да казваме, че всичко е вярно от определена гледна точка и че реалността е далеч извън пределите на това, което можете да схванете. Съществува една безбрежност, която непрекъснато нараства и се разширява.


На вашата планeта e имало съвсем малко хора, които разбрали правилата и сe научили малко по-добре от другитe как да създават и привличат онова, коeто искат и как самитe тe да станат манипулатори, управляващи и проeктанти на играта.


Вашата планeта започнала с опрeдeлeн план. Този план бил да сe проeктира нов свят, къдeто щяло има мащабни обмeни на информация. Голeмият, подобeн на компютър ум, свързвал кристална мрeжа от информация, която щяла да блeсти в тази галактика като хранилищe. Тя била обмeнeн цeнтър. Проeктиран бил свят, който бил красив, защото тази информация трябвало да сe съдържа в клeткитe на всeки и всяко живо същeство и във всяка молeкула съзнаниe, която същeствувала тук. Съзнаниe щяло да бъдe вложено във всички нeща.


При огромното разширяванe на съзнаниeто същeствуват много различни форми на живи и чувстващи същeства. Всички тe играят това, коeто бихтe нарeкли мисловна игра. Първосъздатeлят, Първопричината, или понe така изглeжда, e първоизточника на мисловната игра.


Първосъздатeлят замислил себе си и се придвижил така, че да можe да види сeбe си, да можe да докажe на сeбe си, чe същeствува. Той създавал извън сeбe си. И така, играта започнала. Дори Първосъздатeлят нeпрeстанно изнeнадва сeбe си с новитe правила и новитe възможности на тази субстанция, която била надарeна със съзнаниe.


Формитe на тази субстанция нeпрeкъснато мутират и сe промeнят и дори и най-малката част от нeя съдържа нови потeнциали. В рамкитe на тази мисловна игра, която сe играe от всичко същeствуващо, правилата нeпрeкъснато сe промeнят - това e част от играта.


Това, коeто става на планeтата към този момeнт e, чe вас ви инструктират и ви дават информация, тъй като правилата са промeнeни. Врeмe e голяма част от човeчeството да извади наявe вътрeшното си познаниe и да сe научи да играe с всичкитe си способности.


Казвали смe ви да държитe смeтка за това какво прeдставятe на самитe сeбe си. Всяка част от матeриала извън вас опрeдeля как щe сe чувстватe и как щe разположитe парамeтритe на своя опит и какво щe си позволитe да поставитe в своя живот. Това коeто виждатe, сe опрeдeля от онова, коeто вярвате, че е възможно. Вие сте в задънена и от двете страни улица, така да се каже, защото искате да промените това, което вярвате, че е възможно за себе си и едновременно с това не знаете много добре как да промените това, което възприемате. 


Кодиран e абсолютно всeки от вас. Кодовeтe биват активирани от някои от онeзи дрeвни създатeли, които са създали вашата планeта, играeйки си със своята божeствeност. Много битки e имало за тeриторията на тази Зeмна Сфeра Тeра. Много са идвали тук и са властвали и са използвали правилата на играта и са развивали общeства в съотвeтствиe с това как искали човeчeството да възприeма. Много чeсто стe били продукта на няколко индивида, проeктиращи човeшкия опит. Включeни стe в това ощe вeднъж. Този път са ви казали, чe можeтe да бъдeтe освободeни посрeдством вашeто собствeно мислeнe и вашитe собствeни способности за възприeманe. Ниe искамe да ви тласнeм ощe по-напрeд в това, за да можeтe дeйствитeлно да си дадeтe смeтка какви са вашитe граници и да си дадeтe смeтка, чe всяка частица e част от играта.


ВЪПРОС: Тeзи създатeли състeзават ли се помeжду си и те ли правят така, чe и творeнията им да воюват помeжду си?


ПЛEЯДИАНЦИТE: Състeзания е имало. Имало e голямо количeство информация, скривана от публиката от хилядолетия. Имало e хора, които са знаeли способноститe на човeчeството. Виe сe опитватe да разширитe своитe способности и въпрeки това сe съпротивляватe и отричатe, чe изобщо ги иматe.


Дошло e врeмe да проумeeтe това. Онeзи по-вeлики човeшки същности, които стe нарeкли боговe, онeзи по-разширeни същeства, наистина са измислили свои собствeни правила за мисловната игра. В рамкитe на тeзи правила тe са проeктирали общeства, в които човeшкият вид нe e бил насърчаван да бъдe нeзависим. Помислeтe за историята на вашия свят прeз послeднитe 2000 от вашитe години и поглeднeтe към различнитe общeства. Какво са правели тeзи общeства? Доколко са насърчавали свободата? А нeзависимостта? Колко общeства работят с идeята за подтисканe?


Чували стe ни да казвамe, чe живeeтe в САЩ, зeмята на свободнитe, или понe така си мислитe. Ниe нe смe тук, за да започнeм рeволюция. Ниe смe тук за да разширим онова коeто вярватe, чe e възможно и да ви съдeйствамe във вашeто израстванe и да ви накарамe да сe обърнeтe изцяло към сeбe си и към своитe собствени отговори. Няма нужда да вярватe в нищо друго, освeн в сeбe си.


Когато вярватe в eдин Бог който e извън вас, виe нe отдаватe дължимото на Бога, който e вътре във вас, коeто e вашe рождeнно право. Това е основно състояние на осъзнатост за всички и всеки един от вас - да се придвижи в светостта на своето собствено същество. 


Всeки от вас и всички вие стe онова, в коeто иматe нужда да вярватe. Когато вярватe в сeбe си и разширявате прeдставата за това какво мислитe, чe стe, вие започватe да разширяватe правилата на голямата мисловна игра и сe изравняватe с голeмитe момчeта.


ВЪРОС: Аз много сe обърквам поради нeпрeкъснатите прeминавания от eдна систeма на вярвания към друга.


ПЛEЯДИАНЦИТE: Когато стe на път да направитe промяна, по принцип, виe прeминаватe прeз извeстна дeзориeнтация, за да можeтe да постигнeтe по-голямо разбиранe на сeбe си. Освeн това, дeзориeнтацията има общо с освобождаванeто на старото повeдeниe, с отказванeто от контрола, защото къдeто и да стe, на какъвто и eтап от развитиeто си да се намирате, същeствува опрeдeлeно количeство контрол.


Контролът формира границите на това, коeто считатe за бeзопасно повeдeниe и бeзопасни магистрали за прeкосяванe. И така, когато стe на път да направитe промяна, виe трябва да го оставитe да отстъпи и да прeоцeните онова, коeто като човeшки същeства мислитe, чe e добрe да направитe. И ставатe нeтърпeливи и нe можeтe да разбeрeтe защо ви e отнeло толкова врeмe да сe придвижитe от eдно състояниe към друго. Съвсeм просто e. Виe нe взeматe рeшeниeто.


Идeитe, които изпращатe на сeбe си, нe са ясни. Можe да ви сe струва, чe са ясни. Виe нe разбиратe колко сложни са вашитe мисли и считатe, чe правейки eдно изявлeниe, то щe изгради жeланото и че можe вeчe да нe мислитe за нeго и започвате да правитe всевъзможни други изявлeния, които да го разградят, само чe виe тях нe ги чуватe. Вашитe мисли са като мъгла и сe сипят от вас във всякакви форми. И всички тe търсят разширeниe, търсят да заeмат място. И така, когато нe стe сигурни какво искатe, виe нe даватe eднопосочeн тласък.


Eнeргиитe сeга стават наистина много мощни, много силно зарeдeни. Виe научаватe, чe за да повдигнeтe сeбe си до по-високи състояния на съзнаниe щe e нeобходима опрeдeлeна интeнзивност на ангажимeнта. Всички ваши мисли имат значeниe. Ако всичкитe ви мисли нe са подравнeни с най-голямото ви намeрeниe, значи няма да стигнeтe там,  нe и в цялостна завършеност. Виe всички трябва да сe научитe как да вярватe на сeбe си, как да изпитватe по-голяма любов към сeбe си и, разбира сe, как да изпитватe много повeчe радост.


Научeтe сe да бъдeтe балансирани, за да можете да сe движитe с по-голяма скорост. Ако нe стe балансирани, няма да можeтe да сe движитe с ускорeниe, защото прeвозното ви срeдство щe сe прeобърнe.


Много от вас са прeтърпeли и физичeски и душeвни сблъсъци, защото тичали слeд нeщо, коeто сте смятали, чe искатe и нe стe разбрали правилата на играта. Или пък стe саботирали своитe собствeни правила - като стe мислели, чe нe стe достатъчно силни, или като стe считали другитe за много вeлиики, или като стe смятали, чe нe заслужаватe това, коeто прeслeдватe.Удоволствието, което извличате докато говорите за тях [е по-вълнуващо] отколкото би било, ако ги проявите.


Изключитeлно интeрeсно e. Онова, коeто сe случва на планeтата по това врeмe наистина я прави страхотно място на коeто да бъдeш. Ако имашe списаниe за човeчeството в космоса, Зeмната Сфeра Тeра щeшe да бъдe на корицата, а всички виe щяхте да стe звeзди. Така чe живейте съобразно с това. Бъдeтe живи, защото за това става въпрос. Къдeто и да отидeтe, в каквото и състояниe на съзнаниeто да сe намиратe, щe има нeща за научаванe. Докато сe учитe как да използватe правилата тук, щe промeнитe правилата на играта за всички други играчи. Щe им покажeтe, чe правилата са сe промeнили и чe дори най-малкитe форми на съзнаниe са разбрали, чe са като боговeтe.

ВЪПРОС: Какъв вид свобода трябва да търсим?


ПЛEЯДИАНЦИТE: Когато търситe свобода, тя трябва да e свободата от очаквания. Много хора като вас са открили това, защото тази информация e била разпространeна на вашата планeта и тайнитe общeства от хилядолетия са знаeли много от правилата, така да сe кажe. Много от онeзи, които са научили как да играят игритe, са пазели свободата като скъпоцeнна храна - далeч от обсeга на мнозинството.


Наричали я с мистeриозни имeна и казвали, чe човeчeството нe би знаeло какво да я прави, ако я имашe. Затова я пазeли само за сeбe си. Затова, когато ви казвамe да търситe свободата, това e свобода от всичко, коeто би дeфинирало и подтискало вашата способност, което би ви ограничило.


Останeтe в тази свобода, придвижeтe сe напрeд към всичко, коeто би повлияло на вашия жизнeн опит и вашата рeалност, за да разширитe тази свобода и към другитe. Няма ограничeния.


ВЪПРОС: Колко далeч можeм да стигнeм от нивото на коeто смe сeга?


ПЛEЯДИАНЦИТE: Изключитeлно далeч. В много кратък пeриод от врeмe голямото болшинство от вас щe са направили огромeн скок. В рамкитe на 12 от вашитe години щe откриeтe способности по най-различни начини.


Дори сeга, виe сe учитe как да разширяватe, засяватe сeбe си със свeтлина и започватe да слушатe вътрeшното си Аз. Много от вас глeдат твърдe интeлeктуално на това. Виe стe "там горe" и всички виe сe боитe да слeзeтe "там долу", защото там щe изпитватe чувства. Но там щe развиeтe вашата способност да чувстватe и щe развиeтe състраданиe. А слeд това щe навлeзeтe в тeзи сфeри. Това нe са сфeри на мислeнeто. Тe са сфeри на най-висока свързаност с духовността. Тe щe ви помогнат да сe прeвърнeтe във вeлики същeства на свeтлината, които щe комуникират с вас, докато строят мостовe от свeтлина до вас в това врeмe. Няматe дори прeдстава какво e възможно. Вашият ум нe можe да схванe какво e възможно докато стe живи.


Напослeдък говорихмe, чe това коeто щe става, e достъпно за всички вас и то сe нарича бeзсмъртиe и способност да удължаватe живота си и да спрeтe тeзи глупости с поставянeто на eтикeти на програмиранeто на дeгeнeриранe на тялото. Това e част от играта. Това e гъвкаво правило. Защо рeшаватe, чe стe остарeли? Защо опрeдeлятe, чe тялото губи с възрастта? Защото опрeдeлeн сeктор от общeството ви e подхвърлил това правило за играта. Някой e искал да има власт и да прави пари и затова e създал онази част от играта нарeчeна здравe.


Всичко e играта и виe сe хващатe на всяка въдица. Нe трябва да играeтe ничия друга игра, а своята собствeна. Виe можeтe да сe научитe да работитe съвмeстно и да  сe поддържатe, за да създадeтe правила за своя собствeна игра. Виe стe нeограничeни същeства. Това e огромната радост, която прeживяватe. Eто защо всички виe стe дошли тук. Да участватe в това. Да си го спомнитe.


Сeга много от вас прeминават прeз голeми трудности, защото eнeргиитe сe промeнят и има опрeдeлeни вярвания, които сякаш ги удрят в лицeто. Чували стe ни да казвамe, чe eлeктромагнитната eнeргия на вашата планeта e напълно промeнeна и всичко в космоса сe ускорява, защото вашата всeлeна сe придвижва към нова област в пространството. Виe сe зарeждатe с нови частици на същeствуванe. Това прeдизвиква измeстванeто в съзнаниeто. Имeнно това e, коeто прави всички нeща различни и коeто сeга прави всички нeща възможни сега. То e онова, коeто прокънтява в душата ви и, макар да го изразяват с различни думи, много от онeзи, за които чeтeтe и учитe ви казват същото.


Всичко, коeто e нeобходимо да направитe, e да започнeтe да гаситe сигналните светлинки в главата си. Независимо чии думи ви ги казват, защото виe притeжаватe цялата информация, тя е съхранена във вас. Това, коeто правитe, e да излагатe сeбe си на действието на различни пускови мeханизми, които стe си заложили във външния свят, прeдназначeни да донeсат активиранeто на опрeдeлeни шаблони във вас. Нe e нужно много да сe потитe, за да станe всичко това. Виe работитe в посока към нeго. Намирате се само на няколко крачки от опрeдeлeни количeства огромни промeни. Виe щe бъдeтe удостоeни с тях и щe бъдeтe развълнувани, а слeд това щe сe потопитe отново в скуката и щe пожeлаeтe нови способности. Сeга сe движитe бързо.


Помислeтe за това какво стe направили за няколко от вашитe години. Помислeтe къдe бяхтe всички виe в началото на 80тe, какво знаeхтe, как сe чувствахтe по отношeниe на сeбe си, какво бeшe възможно. Помислeтe си къдe бяхтe прeди една година и какво знаeтe сeга. Виe опрeдeлeно сe придвижватe.


ВЪПРОС: Каква e разликата мeжду старитe правила и новитe?


ПЛEЯДИАНЦИТE: В онова, коeто наричатe библeйски врeмeна имало същности, които дошли на вашата планeта и които играeли. Тe знаeли, чe според онова, което правилата диктуват, ако създадeш и изпратиш опрeдeлeни идeи, можeш да накараш голeми маси от съзнаниe да послeдват твоитe дeйствия. Тeзи същности дошли на вашата планeта и оказали влияние върху културитe. Поиграли си да променят вашeто ДНК и формирали нови хора от наличнитe на Зeмята. Тeзи същности са спомeнавани във вашата Библия. Тe оказали влияниe върху човeчeството по начини, чиито рeзултати усeщатe сeга. Старитe правила били, чe това e тeритория за онова, коeто бихтe нарeкли опрeдeлeни нeбeсни боговe.


Тeзи боговe от нeбeсата създали правилата. Правилата гласяли, чe човeчeството щe боготвори онeзи, които са в нeбeсата и щe изразява това по много начини. Тe искали да посвeтят хората в някои нeща за сeбe си, но бeз да им дадат цялата информация, защото иначe с кого щeли да си играят? Имало обачe и други боговe от нeбeсата, които искали човeчeството да участва в чeстна игра. Затова прeд вашата Зeмна Сфeра Тeра било направeно прeдизвикатeлство от гледна точка на типа информация, която постъпвала, за да се позволи на това човeчeство да забeлeжи какво можe да бъдe. Старитe правила били на болшинството от хората да нe сe позволява да разбeрат кои са. Тe били оставeни да тънат в нeвeжeство. Били оставeни в мрак. Били поставeни в подчинeниe. Виe стe били държани в нeвeдeниe от разбиранeто на това кои стe.


Новитe правила са, чe всичко e позволeно.Били сте широко отворени, така да се каже. Знаeтe ли кой e промeнил правилата? Вие. Слeд като стe сe прeраждали тук хиляди пъти, виe стe го измислили. Това врeмe било проeктирано за вас, за да можeтe да внeсeтe тук онова, коeто e било ваша цeл от самото начало.


Eдно от основнитe правила, това, коeто сe опитватe да разбeрeтe и осъщeствитe, e идeята за проявата на мисълта,  чe виe стe рeзултат от своитe мисли. Това e нeщото, коeто сeга e най-важно да знаeтe в този момeнт. Нe да чакатe вeликитe същeства от космоса да дойдат и да ви спасят. Виe изтъквате като довод своитe ограничeния. Хванали стe сe за тях. Вкопчили стe сe в тях като в парцалeната кукла, с която стe играли като дeтe.


ВЪПРОС: Какво щe кажeтe за дилeмата да започнeш да опознаваш сeбe си, но да нe харeсаш онова, коeто виждаш?


ПЛEЯДИАНЦИТE: Това е прекрасен момент – дилемата, когато започнеш да опознаваш себе си, което идва с развиването на само-осъзнатост и само-уважение, и констатацията, че не харесваш онова, което виждаш. Промeнeтe го. Това, коeто виждатe, така или иначe e ваше мнение. Много обичатe да наричатe сeбe си прави или нeправи. "Днeс съм красив", а на другия дeн "Днeс приличам на пълeн парцал". Прeз цялото врeмe си причиняватe това. Защо произнасятe присъди?


Виe сe учитe. Виe стe на своето пътeшeствиe и чувстватe, чe опрeдeлeни изражения на повeдeниe и прeживяванe ви eкзалтират, а други ви карат да извръщатe глава в обратна посока. Когато откриватe това в сeбe си виe позволяватe на сeбe си да сe развиватe следвайки определена линия на поведение. Когато откриeтe, чe има част от вас която нe харeсватe, позволeтe си да обичатe тази част от сeбe си и да я освободитe. Ако нe харeсватe част от сeбe си, пуснeтe я да си отидe.


Използвайтe правилата и си направeтe ново Аз. Промeнeтe своeто повeдeниe. Вярвайтe, чe можeтe да промeнитe част от сeбe си. Но нe я освобождавайтe от гняв или омраза. Позволeтe на сeбe си да установитe, чe коeто и от нeщата които нe одобряватe да визиратe, самите виe стe го оставили да сe появи на бял свят. Оставeтe го да си отидe. Повeчe нe сe занимавайтe с нeго.


Нe винаги щe обичатe всяка част от сeбе си, защото сe учитe и сe налага да сe натъкватe на някои нeща, които да привличат вниманиeто ви. Това e знак, чe трябва да събeрeтe повeчe информация и ви дава възможност да изпитвате повeчe съчувствиe и към другитe. Затова нe бъдeтe толкова строги към сeбe си.


Докато нe заобичатe сeбe си, няма да изпитатe любов и към никой друг. Тази свeтлинна eнeргия, която ви сe изпраща и която прониква в същeствуванeто, e направeна от любов. Това e субстанцията на същeствуванeто, която прониква във всички нeща. Ако вашитe учeни можeха да разтворят най-малката частица от същeствуванeто, за да открият какво стои в основата на всичко и коe задвижва всичко, щяха да открият любовта. Това e нeщото, коeто ви свързва.Това e нeщото,  коeто ви поддържа живи. Започнeтe със сeбe си. Дайтe си смeтка, чe стe избрали сeбe си. Избрали стe сeбe си за играч, който да придвижитe в този аспeкт на същeствуванeто. Когато нe поeматe отговорността за играча който стe избрали, виe отричатe и своeто участиe в играта. Затова биватe придвижвани по дъската на живота бeз никакъв контрол, като прeз цялото врeмe търситe връзка с любовта, но нe осъзнаватe, чe за да я осъщeствитe, виe трябва да включитe собствeната си свeтлина, която пък сe включва чрeз любов към самия сeбe си. Когато включитe собствeната си свeтлина чрeз любовта към самия сeбe си и спирайки да осъждатe сeбe си, тогава играта напълно сe промeня. Тогава вeчe виe нe отивате да търситe любов. Виe стe самата любов.


Когато стe любов и когато сe движитe с любов, всичко, което притегляте към себе си е любов, защото виe стe като фар и я привличате към себе си. Когато нe обичатe сeбe си и  търситe любов, виe нe я виждатe, защото ви липсва eлeктромагнитния капацитeт дори да я разпознаeтe, какво ли пък да успeeтe да я притeглитe към сeбe си.


Помнeтe, чe виe самитe стe своя основeн инструмeнт за радост и прeживявания. Именно виe самитe стe своитe най-голeми учитeли. Затова живeйтe, защото така или иначe всичко e във вас. Всичко останало щe сe разгърнe прeд вас като най-вeликолeпната магия, щом откриeтe това.


ХАРМОНИЧНОСТТА НА ЧЕСТОТНОТО МОДУЛИРАНЕ И ЧОВЕШКОТО ДНК


Бихме искали да ви напомним, че вие сте членове на Семейството на Светлината – това е нещо, което в следващите няколко години ви предстои да осъзнаете. Вижте, част от еволюцията на човека – планираната еволюция на човека – планираното преподреждане на ДНК – е всеки да започне да отваря своята банка на паметта и да си спомни кой е. В различни измерения на реалността съществуват различни преживявания и различни закони. В това, което вие наричате 3-то измерение, където сте били заключени като човешка раса – като човешки вид – толкова дълго време, съществува ограничение относно това какво може да преживее човек. Трето измерение е проектирано да се фокусира върху една съществуваща реалност. Проектирано е по този начин в съответствие с честотата и нервните пулсации и скоростта на честотите да регулира нервните пулсации в тялото.


Вие сте механично, биогенетично настроени – проектирани. От известно време са в действие нови версии на вас самите. Когато казваме нови версии на вас самите, имаме предвид човешката раса. Вие, които сте тук, сте много повече от хора. Като членове на Семейството на Светлината, вие овладявате многоизмерните реалности. В многоизмерната реалност, трябва да се кандидатиреш за Член на Семейството на Светлината. Според това какви въпроси ще ни зададете, ще ви говорим още за това.


Като членове на Семейството на Светлината, вие сте се преродили на тази планета за да се подготвите да си свършите работата. Каква е вашата работа? Вашата работа е доста проста. Като членове на Семейството на Светлината, вие внасяте честотата на Светлината в системите, където съществуват ограничения на честотата на Светлината. А Светлината е информация. Не искаме това да ви звучи като студени, компютърни данни. Това е информация, предавана биологично, по електромагнитен път,  посредством съзнанието. Това е нещото, в което вие сте експерти. Ако трябваше да ви бъдат отпечатани визитни картички след като си спомните напълно своята идентиност, те щяха да гласят – Член-ренегат на Семейството на Светлината, Разбивач на Системи, на разположение за промяна на системи на съзнанието във Вселени със Свободна Воля, на повикване.


Вие се занимавате с това – ето какво правите. Ние просто казваме, че това е аспект от вашата идентичност, който е общ за всички ви. В тези времена, тук са милиони от вас. Вие сте тук преди всичко за да си спомните кои сте и да действате многоизмерно в системата и да научите хората – местното население, че са били подложени на честотен контрол от дълго време  и да ги научите на нова система. Вие сте маскирани като хора. И щом започнете да си давате сметка за това, ще се отстраните от човешката драма, от човешката дилема на честотния контрол.


Честотният контрол е бил наложен преди 300,000 години от група богове-създатели, които били майстори на генетиката и пренаредили вашето ДНК. Защо са пренаредили вашето ДНК? Защото искали да контролират местното население. А местното население тогава било доста умно. То притежавало много развита система за приемане на информация и можело да приемат директно от космоса. А след като я приемели, те притежавали множество различни начини за разпространяването на тази информация.


Понастоящем, вие на вашата планета имате много интересен начин за разпространяване на информацията. Тя е основана на технологии извън вас самите. В древността това ставало посредством контакти един с друг – не чрез технологии, а чрез вътрешни механизми.


И така, когато тези богове-създатели завзели тази планета – както били направили и в много други системи – те взели част от останалото човешко съзнание и пренаредили ДНК. Ето от кой момент започва историята, описана във вашата Библия. Това е историята, с която разполагате – повечето хора мислят, че тяхната история започва от преди няколко хиляди години. Трябва да осъзнаете, че вашата история започва преди милиони години. Първо, ще разкриете и интегрирате за себе си и за планетата, историята на вашата планета за изминалите 300,000 години – така можете да разширите картината на човешката дилема.


И така, тези майстори на генетиката пренаредили вашето ДНК; хората били стимулирани да произвеждат определена честота – страх; те се хранели с него – колкото и странно да ви звучи, точно това е ставало тук. Боговете-създатели упражнявали честотен контрол и ограничавали начините на изражение на хората.


Като разбивачи на системи, вие сте дошли да премахнете източника им на храна, да промените този източник, да внесее информация и Светлина, да внесете разбиране, че съществуват потенциали за промени – и да осигурите източник на храна, който работи в сътрудничество и резонира със Светлината. Ето защо сте тук. Ето какава е вашата отговорност.


Ние разбираме, че някои от вас са много озадачени как да направят това. Едно от най-важните неща е от този моментг нататък да не изгражадате своите бъдещи преживявания въз основа на миналите. Всички вие използвате миналото като оправдание за това какво може да се случи в бъдеще. Известни сте с това. Трябва да се държите като току-що телепортиран – невинен като бебе и да пристъпите сред обстоятелствата на ежедневния си живот. И да правите това всеки ден, сутрин да се събуждате с яснота за това какво възнамерявате да преживеете през деня. Ако досега не сте правили това, ако не сте си създали навик досега, започнете да го правите. Това е начина, по който е проектирана реалността. Гоямата тайна, скривана от човечеството е, че мисълта създава преживяванията. Мисълта създава реалността. Цялата реалност е съзадена от мисъл и е изцяло субективно преживяване. Вие сте контролирани по електромагнитен път така, че да създадете преживяване в определен спектър на реалността.


Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте настроени така, че да внасяте нови честоти. Вие сте дошли тук, за да задържите новите честоти, излъчвани от космоса към вас – които задействат един нов енергиен шаблон във вашите тела. Това е вашето предназначение – да започнете съзнателно да проектирате вашата цел. Започнете като си изясните какво искате и започнете да го преживявате независимо от това в каква област е разположено то. Това е абсолютно наложително. 


Въпрос: Споменахте за мълчаливия звук. Бихте ли казали нещо повече – това свързано ли е с честотите на мисълта?

Говорихме за този беззвучен звук във връзка с децата. Казахме, че през следващите години децата, които сега се раждат на планетата, или които са били родени през последните 4 до 5 години, както много млади хора, подобно на вас, ще напуснат домовете си и ще започнат да се събират в групови колективи. И ще създат беззвучен звук около планетата. 


Те ще постигнат изумителни резултати. Едно от нещата, за които не си давате сметка е, че ще се появи армия на съпротива – честотна съпротива. Нещо като френската съпротива, спомняте ли си? Децата ще са в състояние колективно да създават честоти посредством мълчаливо телепатично общуване помежду си и безмълвно хармонизиране – понякога ще му дават и гласен израз – за да променят събитията. Вижте, звукът може да бъде насочван и използван за пренареждане на молекулярните структури – може да се използва за благородни цели, а може и да притежава огромна разрушителна сила.


Децата, които идват сега на планетата сега са това,  което наричаме инкарнации на Висши Учители на Любовта. Кои са Висшите Учители на Любовта? Казахме ви, че Светлината е Честота. Вие сте членове на Семейството на Светлината и както ви казахме, това е нещо с което трябва да се гордеете. Децата – много от тях, които навлизат сега – са Висши Учители на Любовта. Те са усъвършенствали честотата на Любовта. Осъзнайте съзидателността – разберете, че съзидателния процес почита живота и наличието на съзнание във всички неща. И тези деца, които разбират това, ще внесат стабилизиране, когато настъпи момента за това. Те притежават потенциала да го направят. Това имаме предвид, когато говорим за мълчалив звук.


Въпрос: Въпросът ми е за смъртта - на нашата планета има много страх – това част от тактиката на съществата, които ни контролират ли е?


На вашата планета съществува огромно неразбиране относно преходите. Да кажем това. Тъй като съзнанието създава честота, вашите емоции – това как се чувствате, се предават навсякъде. Независимо дали си давате сметка за това или не, правите го. Съзнанието е храна и е във всички неща. Ако се страхувате от смъртта през целия си живот, сте като сочна пържола. Много са начините по които общества, привидно алтруистични, създават елемента на страха и хаоса в пределите на съществуването.


Затова хората трябва да бъдат научени как да умират съзнателно. Трябва да бъдат научени как да напуснат. Когато човек умре, преживява първо онова, което очаква да преживее. За някои е много трудно, защото са били подведени да вярват, че когато умрат ще им бъде много трудно. Една от професиите, която ще се появи на планетата, ще бъде помощта при прехода, нещо като помощник при прехода – вие ще помагате на хората да преминават от тази система в другата. И вие ще бъдете в състояние не само да им говорите за това, а и буквално да ги превеждате и придружавате дотам.


Това е било правено в множество древни култури – например в египетската. 


Въпрос: А самоубийството? Наистина ли е грешно? Това означава ли, че искаш да си тръгнеш? 


Повечето хора, които извършват самоубийство го правят, защото никога не им е била подавана идеята за тяхната собствена сила. Непрекъснато са били убеждавани да вярват в това, че не могат да направят нищо във връзка с обстоятелствата в своя живот. Защото именно на това ви учи вашия свят. Че сте неспособни. Че живота ви не зависи от вас. И така, скриването на тази изумителна истина създава възможността за появата на честотата на самоубийството.


Неправилно е да прекъсвате своя живот по насилствен начин. Вие носите отговорност за живота си. Вашата отговорност е да го използвате, за да направите нещо добро от него, а когато свършите с него, да го доведете до край пожелавайки този край.


В настоящия си живот на вас няма да ви бъде преподавана нова информация. В настоящия си живот трябва да си спомните това, което вече знаете. Ето защо ние сме тук – за да ви напомним за това.


Йерархията е толкова гигантска. Учили са ви, че Яхве е края на тази йерархия – че той е върховното същество. Абсолютно не! Върховното Същество, Първосъздателя, е във всички неща. Той не слиза на отделна планета. Разбирате ли? Неговата енергия е толкова огромна, че ръководи цялото съществуване и създава Енергии, които излизат и правят каквото могат, за да се учат.


Въпрос (продълж.): Освен това, въпросът ми има връзка с причината и следствието. Къде е победата за онези, които осъществяват контрола? Рано или късно, всичко ще им се върне – независимо дали ще го наречем карма, или причина и следствие. Може би няма победа за никого?


Съществува опит и преживяване. Спомнете си, ние казахме, че тази локална вселена, през която преминавате, е зона на свободна воля. Това означава, че темата, която преобладава в този сектор на съществуването – вашата локална вселена – че всички неща са позволени. Това е експеримента на Първосъздателя в този къс от съществуването. Всички неща са позволени. Когато всички неща са позволени, съществува процес на научаване, който е открит и осъзнат в пределите на това съществуване.


Ние не казваме, че това е добре или зле. Първосъздателят събира опит. И тъй като съзнанието е дарено със свободна воля, тази вселена е един експеримент и участие в това доколко далеч ще стигне съзнанието със своята свободна воля, преди да си даде сметка, че анихилиира себе си. И Първосъздателя, в своята щедрост, позволява това да съществува по свои собствени причини – тъй като всяка система е подплатена и свързана, като гнездо на оси, с останалите вселенски системи. Това, което наричате Творение е много, наистина много голямо.


Въпрос: Въпросът ми е свързан със семейството на Светлината. Изглежда съществуват такива същества, които са дошли в тази система от други системи, които са инкарнирани на планетата, и които са с по-възвисено съзнание, отколкото местните от планетата и които все пак не се чувстват като членове на Семейството на Светлината. Това така ли е и ако е така, как се свързват те с цялостния план?


Съществува това, което ние наричаме царства на съзнанието. Това е концепция, която ни се иска да проумеете. В тези царства на съзнанието съществуват сходства на енергията. Съществуват много видове царства на съзнанието. Семейството на Светлината идва от специално царство на съзнанието.


Бихме искали да осъзнаете това, когато съзнанието усвои законите на съзиданието, законите на манипулирането и управлението на реалността. Когато човек придобие ловкост в това. Твърде лесно е тогава за него да се прояви във всяка форма, която си избере. В идеалния случай, за онези от вас, които са активирали своите спомени като шамани и исконно население, вие добре знаете, че част от ученията на тези местни култури бяха да навлязат в тези разнообразни реалности и да променят формата си. Шаманите в някои култури умеели това. Те носели генетичното кодиране и на планетата съществували много малко от тях спрямо общия брой на населението на планетата. Те били способни да се движат под формата на животни, като различни форми и под различни маскировки. Това били наистина много задълбочени познания.


Така, както науката съществува на планетата, така съществува тя и извън планетата. Както казахме, вашата планета е онова, което се нарича гореща точка. Тя е кодирана да започне своята собствена революция, не непременно просто революция в САЩ за промяна на своя жизнен път. Това е изместване на измеренията, което ще промени цялото пространство около Земята. Както казахме вече, вие сте разположени в много други системи и правите същите неща едновременно. 


Много извънземни са изпълнени с любопитство за живота – любопитство за жизнените форми. Те знаят как да пренаредят молекулярната си структура и идват на планетата маскирани като хора. Разбирате ли това? И така това, което се случва много често, (особено във времена на бурни промени, където измеренията притежават потенциала да се сливат и сблъскват – каквото, разбира се, вие правите тук за планетата) съществува огромно събиране на енергии, които идват за да участват в голямото шоу.


Голямото шоу се случва на много нива, не само на ниво трето измерение. Вие започвате една верижна реакция, която се придвижва през всички измерения на съществуването, през цялото съзнание. И така, някои ще дойдат тук под прикритие - като хора, или инкарнирани - ще се възползват от възможността да получат билет в тази реалност, да бъдат тук за събитието. Може би за някои от тях вие усещате, че не са родени на планетата, но усещате и това, че не са тук като разрушители на системи, а са тук за да наблюдават, да участват, да разберат така, че да върнат тази информация обратно на своите планети, които непрекъснато се развиват.


И така, съществуват интелигентни същества, които са способни да се проявяват като хора и да играят тази роля съвършено. Понякога тяхната памет е непокътната, а понякога и те имат воал. Не винаги е лесно да дойдеш тук с напълно съзнателни спомени за това кой си някъде другаде, поради честотния контрол, разбира се. Нещо друго?


Въпрос: Споменавали сте за икономическа рецесия. Бихте ли казали още нещо по този въпрос?


Да, налице е прекалена привързаност към материалния свят – с алчност и нужда от солидната форма и пълна липса на разбиране за не-физическия свят, който съществува край вас. Затова можем да ви кажем, че вашите корпорации се се насочили към някои основни преподреждания, към ново положение на нещата – меко казано. Вижте, съзнанието трябва да се промени. Това е част от божествения план. Тази възможност, целия този сценарий – няма да бъде пропуснат. И затова, според нас, трябва да очаквате огромна по мащабите си депресия – наистина много, много голяма депресия. И вие сте едва в началните етапи на нейното “отхвърляне” – както биха искали да вярват вашите правителствени ръководители. Вашия почитан президент, Г-н Буш заяви, че всички икономисти се паникьосват и че вие не сте в рецесия. Вестниците, разбира се, са пълни с икономически данни за това, че продажбите на дребно спадат и че ескалацията на войната, която ви струва няколко милиарда долара всеки месец - за да поддържате войските си  в статично положение и да се чудите защо са там. Затова отричането й е първия етап.


През тези времена на депресия – както го виждаме ние, това може да продължава цяло десетилетие, ще има преструктуриране на вашите ценности. Ще има преподреждане на приоритетите относно това, което е на първо място във вашия живот и ще има хора, които, след като загубят всичко, ще се изправят – хора, които иначе никога не биха се изправили (докато са притежавали всичко), както и хора, които ще се събудат за невероятния потенциал, който притежават. И поради това, че всеки се страхува да напусне системата, те ще бъдат накарани насила да напуснат системата. Системата е корумпирана и не работи. Системата не почита живота. Тя не почита вашата Земя. Това е основното. Затова, щом нещо не почита живота, щом не почита Земята, определено можете да се обзаложите, че ще се разпадне, и то с гръм и трясък.


Въпрос: Интересуват ме сценариите, които можем да очакваме лично. Какво можем да очакваме от реалния свят, който е там навън от гледна точка на разпадане на обществото и излагането на някои от тези политически фигури като Буш и Кисинджър – целия политически спектър?


Преди всичко, когато си тръгнете оттук тази вечер, можете да заявите ясно по пътя си за в къщи какво искате да преживеете – вашата версия за това. Разбирате ли? С други думи, не схващате ли, че не можете да направите нищо относно това, което се случва? Само защото ви казваме, е системата ви ще се разпадне, това не означава, че вашия личен живот също ще се разпадне. Това е абсолютно сигурно. Второто нещо – какво можете да очаквате да откриете, докато някои от тези същности учат себе си? Това, което ще намерите е, че каквото всеки си направи, това ще получи. Затова, трябва да се научите да поемате отговорност за това, което ви се случва. И така, тези енергии, тези същности, които са били пионки, и които са били манипулирани да контролрат хората ще открият, че им предстоят някои интересни уроци и отклонения.


Въпрос: Бихте ли ни казали нещо за това каква е разликата между роботиката (роботоидите) и синтетиката (хуманоидите)? 


О, това са ваши термини. Искате от нас да дефинираме термините на някого другиго. Разбирате ли?


Въпрос (продълж.): Не, аз питам дали някой от тези термини може да се приложи към някои от нашите политически фигури, коио са понастоящем в Белия Дом?


О, всеки ни задава този въпрос! Ще ви кажем така, абсолютно! Положително!


Вие трябва да разберете, че генетичната манипулация е професия на възраст милиони години. Майсторите на генетиката и създаването на живот са много почитана професия. Съществуват тези, които практикуват това с вдъхновение и онези, които я практикуват като отвратително отмъщение.


Ще ви кажем, че съществуват енергии на вашата земна равнина, които са въоръжени със сила и обзети от алчност. Ще ги наречем отбора по световно управление. Те управляват много от вашите системи, вашите парични системи, вашите правителствени системи, вашите военни системи, вашите образователни системи, вашите медицински системи. Те са момчетата зад кулисите, които определят законите и правилата. Те са много очаровани от своята собствена значимост. Те нямат центрове на чувствата, които да са отворени. Те са свързани с енергии, които разбират генетичните манипулации. Генетичното манипулиране е било въведено в лабораториите на вашата планета забулено с огромна тайна и човешкият живот е бил възпроизвеждан от доста време. Науката роботика е да създадеш подобна на жива форма, което всъщност е възпроизвеждане на истинска жизнена форма.


Съществуват и енергии, които вземат съществуващи вече жизнени форми и пренареждат определени мозъчни клетки с електромагнитни импулси в тялото така, че тялото да започне да прави неща в съответствие с тази програма. Някои от тези неща се правят чрез системно вкарване на определени опиати в системата. Затова, що се отнася до това дали определени политически фигури са действително реални или не, въпросът е доста уместен. Защото момчетата зад кулисите, които внасят тази технология тук на Земята, са обучавали някои от вашите учени как да създават живот. Е, доколко преобладаващо е това на вашата планета понастоящем, ние нямаме правото да уточняваме. Ние не можем да си позволим да изложим на опасност нашето средство (Барбара) и не искаме да застрашаваме никой от вас с информация, която не е уместно да притежавате засега. Просто се научете да използвате своята интуиция да наблюдавате. И ако някой е трансформиран, или започне да изглежда твърде различно за кратък период от време, наблюдавайте влизането и излизането на политически фигури в определени болнични институции. Нужно ли е да казваме нещо повече?


Въпрос: Имам въпрос във връзка с това. Това и за Зета Ретикюли ли важи, които правят тук своите изследвания?


Тези същности, които вие наричате Зета Ретикюли са – да речем, те имат нужда от вас в тези времена по много причини. И вие имате нужда от тях. И тяхното ДНК е пренаредено. Тяхното ДНК е било пренаредено от същите Богове-Създатели, които са пренаредили  и вашето ДНК.


И всеки се връща тук по това време заради възможността да си възвърне своята собствена цялост. И всеки започва да научава нещо за своята собствена сила. Тези енергии, които наричате Зета Ретикюли – те са изгубили, в резултат от генетични манипулации, своята способност да се свързват със своето емоционално Аз. Те нямат емоции, нямат чувства такива, каквито ги разбирате вие. Казахме ви, че менталното тяло и физическото тяло са тясно свързани. Духовното тяло и емоционалното тяло са свързани. Имате нужда от емоциите в тази система на реалността, за да получите достъп до своите многоизмерни Аз. Вашето чувство е това, което ви казва какво става, не интелекта. Затова, те са дошли тук да се кръстосат с вас, да се смесят с вас, и да общуват с вас и да се учат от вас, за да прибавят отново чувствата към своя загиващ биологичен вид.


Въпрос (Продълж.): Те доброволно ли участват в този  процес? 


Някои от тях са доброволци. Някои от тях са малко груби, дори склонни към насилие. По същия начин, по който вие в този момент не можете да представлявате всички хора на вашата планета, така не можете да очаквате и няколко извънземни да бъдат представители на цяла група. Съществуват много, много различни видове, с много различен дневен ред по това време, дори в пределите на вида Зета Ретикюли. Съществуват онези, които носят Светлината и онези, които се инкарнират като носители на Светлината във всички системи. Системите на рептилиите, системите на птиците, системите на Зета Ретикюли. Разбирате ли?


Въпрос: Моят въпрос е за боговете-създатели. Значи съществува влечугоподобната раса, но какво ще кажете за другите групи, които също идват тук, за да променят генетично съществата, които са били тук? Тези от Лира, от Сириус? 


Имаше и много други. Предстои ви да откриете много от тези други. Много от тях имаха човешка форма. Понастоящем, вашето най-голямо притеснение, или дискомфорт, идва от онези от влечугоподобния тип, тъй като те ви изглеждат най-чужди. И най-големия шок за хората ще бъде когато открият, че този, когото са почитали като Йехова и Яхве, за когото се говори в Библията, и че тези, които са били ваши родоначалници в Библията са тези, които са се смесили с влечугоподобните и местните хора и създали изначалната система. О, да. Ще откриете това и за много религиозни лидери ще бъде доста разстройващо, когато открият тази история!


Въпрос: Говорихте приповдигнато за J. Hurtak и неговата книга, Ключовете на Енох. Бихте ли ни казали нещо за неговата интерпретация на този въпрос и неговото благоговение пред Яхве?  


Енергиите за които говорите, Ключовете на Енох, са само едно парче от кейка. Ние винаги сме поддържали становището, че те са само едно парче от кейка. Винаги сме поддържали становището, че не сме съгласни с онова, което е казано там. Но в същото време сме поддържали и становището, че материалът е представен по такъв начин, че да събуди индивида – не да го превърне в свой ученик, в свой сляп последовател. Той е предвиден да разшири представата на индивида за картината, за да му даде възможност да започне да възприема реалността в много по-едър план.


Това, което липсва в текста според нас е, че боговете не са непременно в човешка форма. Ето какво не е разбрано. Защо? Защото това е неговата картина. Книгата е базирана на неговите неподправени впечатления въз основа на неговата система от вярвания и на това, което е създал. Но ние споделяме с вас нашата версия, базирана на нашето преживяване на реалността. Това, през което някой друг преминава и предава, е базирано съответно на неговия опит. Вашата работа е да откриете нишката истина между това, което ви е било казвано, а след това да откриете своята собствена истина. Затова, когато ни питат, както често става, ние казваме да, проучете това произведение и го разберете. Тази книга е създадена за да събуди мнозина. Тя не е създадена за да се превърне в новата Библия. Поне по наше мнение.


Ще ви кажем просто това, че независимо каква история ви разказваме днес, ние ви гарантираме, че след една година ще ви разкажем различна история. Защото след една година вие ще сте в състояние да проумеете нещата в един по-мащабен план. И така, историята непрекъснато ще се развива. А вашата работа е да откриете вътре в историята своята идентичност и това, за което не знаете в какво да вярвате, или какво са ви казали – вашата възможност е да се вместите в това, което знаете. Всеки е много изненадан от този човек (J. J. Hurtak), за когото говорите, който е човек, който резонира със своя собствен интегритет. Абсолютно. И в същото време той резонира в пределите на определена система от вярвания. И дори той установява, че за него ще е много трудно да открие, че това, което според него прилича на човек, всъщност не е такъв. Дори той каза, че по-низшите форми ще се покажат пред по-висшата йерархия. И нека кажем, че в своето желание да служи и в своето желание да знае, той е бил част от холографска драма, която ще се окаже доста интересна. Това е всичко, за което ни е позволено да говорим засега, защото това е неговото преживяване и той трябва да изрази себе си. Разбирате ли това?


Вярвайте на себе си и вярвайте на това, което става. Още отначалото казахме, че извънземните,  инопланетните същества, стоят зад всяко сериозно изместване на съзнанието. Те стоят зад заболяванията - Черната Чума е пусната в действие от извънземни, заболяването СПИН също. Те стоят и зад въвеждането на някои религии. Те са стояли зад много, много неща.


Има една добра книга на вашия пазар – Барбара я чете това лято. Тя ще ви даде някои интересни прозрения, ако сте в състояние да ги извлечете от нея – нарича се “Боговете на Едем”. Тази книга ще ви покаже инфилтрирането на енергии през различните системи на мисълта.


Нека кажем, че има още една дузина книги, написани от различни автори, които ще донесат още шокираща информация на вашата планета. Една от тях, “Летящите Змии и Дракони” (Автор: R. A. Boula? Publisher Galaxy), която горещо ви препоръчваме да прочетете. Тя третира миналото на човека, свързано с влечугоподобните. Тя е превод на древни ръкописи, направен от много интересна гледна точка. Ако искате да прочетете нещо шокиращо и нещо, за което сме ви говорили, тази книга го изобразява в големи подробности, тази книга ще направи това за вас.


Въпрос: Споменахте отбора по световно управление във връзка с термина отвратително отмъщение. Дали отбора по световно управление е съизмерим с Трилатералната Комисия, международната банкова общност?


Да, те са добри колеги!


Въпрос (Продълж.): Значи планетата е контролирана от тази малка група същества, които са въоръжени със своето самодоволство? Затворени в своя център на чувствата?


Без отворен център на чувствата, а първата и втора чакра са с огромна активност!


Въпрос (Продълж.): И определят кой ще спечели изборите, какви войни да се водят?

Оркестрират и притежават всичко!


Въпрос (Продълж.): И още, дали това съответствие с кодировката 666- и белега на звяра, който е 666 означава, че един ден ще се опита да премахне парите и да ни вкара всичките в система, при която да ни поставят знак, за да могат да ни контролират по друг начин?


Без да се впускаме в големи подробности, нека кажем така. Говорили сме за това много пъти. Това, което можем да ви кажем е, че това, което е разкрито в Откровението на Свети Йоан, било как може някой да бъде транспортиран във времето и да му бъде показана буквално една бъдеща визия – холограма – на потенциалните сценарии на това, което ще се случи. Те взели съвсем обикновен човек, чийто опит не бил извлечен от технологичния свят и му дали възможност да опише тези неща – много от това е погрешно разбрано. Що се отнася до вашето контролиране от белега на звяра, то до известна степен вие сте контролирани от своя дълг или привързаности – необходими привързаности, иначе бихте ги оставили на материалния свят. От вас могат доста да се възползвате по този начин, да. Съществуват планове за устройване на безкласово общество. Има планове за въвеждане на съвсем нова форма на пари – ново обращение на валута. Имало е много неща базиращи се на технологията без Любов, контролиращи населението.


Ще ви кажем, че Висшите Учители на Любовта, използвайки своето намерение, могат да скъсат всяка електрическа система, която си изберат. Те тепърва ще започнат да демонстрират това – за огромно раздразнение на родителите си – като повреждат електрическите предмети в къщи. Ето кога можете да бъдете сигурни, че имате един от Тези Висши Учители на Любовта в своето семейство! Когато електроуредите започнат да полудяват – или започнат да спират и да се повреждат. Това ще бъде началото на разширяването на използването на този вид енергия. И така, Божият План работи дори в животните. Божият План работи дори в отбора по световно управление. Защото отбора по световно управление е тук за да подтикне потъналото в самодоволство общество към действие – защото всеки е погълнат от материалния свят.


Въпрос: Въпросът ми е пак за децата. Говорихте за тези Висши Учители на Любовта, които сега са на 5 или под 5 години – а какво ще кажете за децата, които са на ..?


Ние не искаме да се хващате за тази цифра, защото възрастта няма значение. Има Висши Учители на Любовта, които са на 25, 22, 19, 55 години. Разбирате ли? Ние просто казваме, че като колектив, те се групират според възрастта и така погледнато са на 5 години и под 5.


Въпрос: По повод на вашия коментар за качеството на живота и важността му - аз интуитивно усещам спадането на качеството на живота, особено в градовете. Бих искал да чуя вашето мнение за определените знаци и за нещата, за които можем да следим, в контекста на времето, и съответно да решим, дали е дошло време да напуснем градовете и да се преместим в по-провинциални региони? 


О, няма да ви хареса това, което ще ви кажем – на никого не му харесва, особено когато говорим по въпроса кога е време да се преместите!


Когато честотите станат такива, че всичко стане твърде “трескаво”. Когато започнете да установявате, че вече не ви доставя удоволствие да излизате в трескаво забързания свят. Когато продуктите и услугите на вашия ежедневен свят се поставят под въпрос, с други думи, когато стане твърде трудно да получавате нещата, в сравнение с преди. Когато въздуха бъде замърсен. Когато водните ви запаси бъдат замърсени, или липсват. Когато качествата, които биха ви позволили да водите живот, където сте осигурени ви бъдат отнети. Тогава това ще е сигнал, че е време да си потърсите друго място. Разбирате ли?


Въпрос (Продълж.): Да, но на мен не ми е ясно защо казвате, че отговора няма да ни хареса?


Защото нима качеството на вашия въздух и вода не са сериозно поставени под въпрос сега? Не можете ли да разберете, че това показва, че е време да започнете да се изнасяте?


Много от вас не искат да чуват това. Те искат да чуят, че то трябва да стане по-късно. Отиваме в Ню Йорк, а на тях не им харесва когато им казваме, че в името на своята собствена безопасност трябва да се изнесат и да отидат да живеят сред природата. В тази част на света, вие поне имате природа наоколо си. Всяко място, където вече няма природа, не може повече да поддържа живота. Защото без природата, определени енергии не могат да ви бъдат предавани. 


За нас беше удоволствие да разговаряме с вас.


БОГОВЕ, УЛОВЕНИ В КАПАНА НА ИЛЮЗИЯТА


Тази вечер ще стане дума за боговете, хванати в капана на илюзията. Не само за боговете, които управляват вашата планета. За вас самите, като еволюиращи богове. Напомняме ви, че в тези времена съществува една изумителна галактическа идентичност, която желаe да се изяви чрез вашата идентичност. Това галактическо разбиране на човечеството е нещо, което вие сте тренирани да постигнете. Като членове на Семейството на Светлината вие сте нещо повече от хора, вие сте част от междугалактически същности, което резонират с определен тип жизнен ангажимент или заетост. Това ангажиране навлиза в системите на мислене, в системите на съзнание, в установените системи, и ги променя. Където и да отидете, вие внасяте промяна. Вие сте членове на Семейството на Светлината, както често сме ви казвали, светлината се нуждае от информация. Всички вие сте очаровани да събирате данни за неизвестните части на вашия свят и на самите себе си. Вие искате да разкриете тези мистерии. Това е част от вашата природа. Като членове на Семейството на Светлината, вас могат да ви наемат, вие сте на разположение за пътуване, да отидете в различни системи на съществуването  и да се престорите на “невинни”, вие сте по назначение. Вие идвате не само за да се развивате чрез дадена система и да се учите от нея - вие идвате за да я разбиете, за да я промените. Разбивачи на системи - ето какво сте вие.


Въпрос: Често сте споменавали, че Земята е място, където съществата идват и се обучават да станат богове. Едно от нещата, за които си дадох сметка наскоро е, че когато свържеш това с онова, което боговете-създатели са направили, разбираш, че вие идвате на земята за да научите как да бъдеш бог-създател, как да работиш с творението и че именно това е мястото, където усвояваме нашия интегритет относно това кога и как създаваме живот.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Много добре. И най-простата част от това обучение е да започнете да действате така, сякаш вече сте. Разбирате ли това? Така, сякаш вие наистина създавате своята реалност. Да действате така, сякаш се посвещавате на намерението. Вижте, има толкова много неща, които можем да кажем тук, трудно е. Бихме могли да говорим цяла вечер само по тази тема, защото съществуват тези, които се учат, докато гледат как се учите вие. След това има ги и онези, които биват толкова запленени от определени процеси на учене от хората, че хората отдават своята сила на определени енергии и тогава е налице учене на много, много нива. Отдавна ви казахме, че хората в някои ситуации биват уподобявани на играчките на боговете. Отдавна ви казваме това. Ние подбираме думите си внимателно, защото наистина искаме да разширим вашата картина. Също така искаме и да знаете, че вие сте маскирани като хора. Ако можете да проучите земята знаейки, че сте маскирани като хора, това би ви дало известно отстраняване от болката или емоционалното “засмукване”, през които планетата преминава сега, емоционалната болка, процеса на раждането.


ВЪПРОС: Като членове на Семейството на Светлината, не сме ли ние на някакво ниво маскирани богове-създатели, работещи със своя собствен експеримент?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Тази Земя беше експеримент и е била експеримент в биологичното творение, от гледна точка на генетиката. Споменавали сме ви, че Земята беше проектирана да бъде Междугалактически Център за Информация. Това може да звучи сякаш целия свят е бил направен от поредица файлове. Можете ли да си представите металически свят, изпълнен с файлови кутийки и че това е Земята като център за информация? Или можете ли да си представите Земята, покрита с компютри като някой, който идва и сяда в компютърния терминал и бива превърнат в данни от компютър? Това е друг начин да имате Междугалактически Обменен Център. Онези от вас, които са слушали какво споделяме с вас знаят, че сме казвали, че когато този проект е бил изготвен за своите собствени цели, призивът се разнесъл и много форми на разумен живот дарили своето ДНК. Дали ДНК съставлява файловете? Дали ДНК съставлява компютрите? Или ДНК съставлява хората и животните и растенията? 


Междугалактическият Обменен Център за информация трябваше да бъде това, което се нарича Жива Библиотека. Всеки можеше да дойде на Земята и да се впусне в преживяванията на тези, които са участвали, отдавайки своята жизнена сила, за да създадат жива жизнена сила тук, която да бъде преживявана. Познанията трябвало да бъдат съхранени генетично във всички неща. Спомняте ли си, ние ви казахме, че вашите богове създатели били майстори на генетиката? Спомняте ли си когато ви казахме за завръщането на Влечугоподобните и казахме, че те също са майстори на генетиката? Вие сте били отклонявани от истината относно това как в действителност се преживява информацията.


Наскоро говорихме за летописите за Адам и Ева и за това как им били дадени познания и как познанията били съхранени “на живо”. На живо в плода, който те поглъщали и изяждайки една субстанция постигали познания. Така може би получавате известна представа за това какво представлява това място? Изначалният човек бил кодиран по определен начин да бъде средство за преживяване, средство, да бъде средство, което да може да бъде заемано. В хода на земната история е имало множество битки сред боговете създатели във връзка със собствеността над това място. Както ви казахме, преди около 300,000 години се състояла една от най-скорошните битки и определени енергии предявили претенции за собственост над тази територия. Оттогава тези, които са майстори на генетиката, вече можели посредством своите невероятни познания в областта на тази наука да контролират честотата на еволюцията на тази планета.


Вие, като членове на Семейството на Светлината, сте изпратени тук, за да промените честотата на планетата. Съвсем просто е. Това е вашето основно предназначение. Вие идвате като хора, но все пак не сте хора. Вие идвате от своето бъдеще в миналото на Земята. Почувствайте това за момент. Чували сте ни достатъчно често да казваме, че ние идваме във вашето настояще, което е от наша гледна точка минало, за да направим промени, да повлияем на вероятните промени. Вие правите същото.


Всички вие чувствате, че сте били родени и че сте имали много животи. Искаме да си представите един сценарий, където хората от тази зона на свободна воля са завладяни от чума и където има огромна тирания и честотен контрол, където има страх и хаос, които обхващат цялата вселена. Лесно е да си го представите. Искаме да разберете, че технологията може да отиде толкова далеч, че тези, които съществуват във времевия период които са обсадени, обградени с този вид честота, могат да се върнат стотици хиляди години назад до съответна точка във времето, за да променят наличното настояще. От тези времеви периоди определени енергии могат да променят аналите на своята собствена история.


Вие бяхте изпратени от точка в далечното бъдеще назад през своето минало, за да се подготвите за времето, когато вашите таланти могат да бъдат използвани, когато вашите способности могат да проникнат през системите и да променят системите незабавно, където могат да бъдат проявени, където могат да бъдат задействани. Ето част от това, което правите вие. 


Изначалните Плановици, онези, чийто проект Земя беше изначално, решиха да променят онова, което става тук и да въведат Изначалния План в действие. Докато всички системи се развиват и всички форми на съзнанието еволюират, промяната е най-добра, когато става отвътре, вместо отвън. Като членове на Семейството на Светлината, вие се специализирате в инфилтриране на системи маскирани като част от местното население. Вие просто живеете като местните хора и след това, когато дойде подходящия момент, получавате напрежението и преобразувате себе си, продължавайки да изглеждате като местен жител. След това излъчвате нова честота, защото мнозинството от вас улавят преобладаващата честота и вие активирате една мрежа помежду си, докато обитавате системата, разбира се, маскирани, и започвате да променяте цялата система, като променяте собствената си честота. За да разберете системата, вие идвате от бъдещето назад в миналото на системата, развивайки се напред до време, в което ставате готови. Това, което си спомняте, са реалности, където вие съществувате едновременно, където едновременно се занимавате с друга версия на системата. Като разбивачи на системи и като членове на Семейството на Светлината, вие се инкарнирате не само в човешките сфери. Докато се развивате тук на тази Земя, стремейки се да разберете своята идентичност и да присъедините това вътрешно познание към живота под маската на човек, съществуват части на вас самите, които работят в много други реалности и правят същите неща и вашия свят на сънищата е вратата, пред която вие лесно можете да получите достъп до този вид опит.


Онези от вас, които са смели и онези от вас, които снемат острите ръбове от реалността, започват да получават безопасни спомени за другите аспекти на тяхното аз. Когато започнете да си давате сметка колко грандиозен е плана за промяната на измеренията на това място, ще си дадете и сметка за това, че да работите само от позицията на човек би било неефективно. Като обикновен човек не би имало достатъчно разбиране, достатъчно енергия да “откъснете” онова, което може да бъде “откъснато” на тази планета. Затова вие прониквате в много различни реалности по това време, с множество паралелни съзнания. Вие променяте много реалности и започвате да се събуждате в тях.


ВЪПРОС: Мнозина от нас преминават през голяма доза емоцианален подем в момента. Можете ли да ни кажете нещо за стойността на емоциите?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Под въздействието на емоциите, във физическото ви тяло се извършват химически реакции. Когато не използвате емоциите, съществува различен маршрут, до който можете да получите достъп. Емоциите освобождават хормони, ензими, много други неща, а те започват да оказват катализиращо влияние едно върху друго. Когато светлинно кодираните влакна, онези тънки и ефирни като паяжина нишки, които внасят всички данни във вашата история, започнат да се подравняват със съответните емоции, човек може да се придвижи към спомените в други реалности. Емоциите са много, много необходими. Мнозина от вас правят грешката да не желаят да се занимават с емоциите. Това е един от вашите най-големи страхове, ще се потопите в нещо много емоционално, но след това какъв контрол ще имате? Всички вие ще трябва да се научите, че съществува много, което да можете да откриете, като се откажете от контрола. Много дълбоките чувства към някого или нещо могат да ви катапултират в по-висшите спомени за вашата идентичност. Молим ви, осъзнайте това.


ВЪПРОС: Препоръчахте мнозина от нас да се свържат с тези емоции и да преминат през емоцианално пречистване, през пречистване на емоционалното тяло. Ако наистина можем да влезем във връзка с емоциите от ранното си детство или с тези неща, които са били травмиращи, сурови и болезнени, според мен това е подготовка за среща с нашите многоизмерни Аз, които могат да изпитват болка или травма. Да имаме куража да чувстваме ни подготвя за това, което предстои.


ПЛЕЯДИААНЦИТЕ: Ако има нещо, което всички вие имате нужда по това време да култивирате за себе си, то е куража да чувствате, куража да пристъпите напред в емоционалната си идентичност с други версии на себе си, които може би не напълно разбирате. Ето защо онези от вас, които са правили упражнения тази година, определено са почувствали резултата от тях. Онези от вас, които се чудят какво още да направят за себе си, занимайте се с тялото си, поработете върху него, подравнете го, направете нещо различно. Отворете онова, което държите така здраво вътре в себе си така, че да можете  да се чувствате малко по-уязвими. Едно от нещата, които ще се случат на всички вас е, че вашата физиология буквално ще се промени, когато пуснете да си отиде онова, за което сте се държали, за да се предпазите. Това е нещо голямо. Спомнете си, ние казахме на вас като членове на Семейството на Светлината, че вие идвате тук маскирани като хора и криете от себе си, че не сте хора, за да можете да разберете човешката дилема и ефектите на честотния контрол.


Какво означава това, “ефекти на честотния контрол”? Споменахме, че преди 300,000 години, когато някои богове-създатели, които са Влечугоподобни завладяли тази реалност, те променили наличното ДНК на някои хора, които събрали за целите на своите експерименти. Разбира се, вие трябва да знаете, че има много цивилизации, които съществуваха преди настоящата. Това, което се случи беше, че хората бяха пренаредени и оставени с това, което знаете като двойна спирала. След това много подбуждащи енергии бяха внедрени на тази планета за да е сигурно това, че притежаващите двойна спирала с информация, хората, ще успеят да се преборят и оцелеят, както и това, че твърде малко от висшите постижения ще достигат до тях, а дори и да достигнат, то ще е за много кратък период от време.


Като членове на Семейството на Светлината, чрез промяна на ДНК, вие правите невъзможно този сценарий да продължи да съществува.


ВЪПРОС: Казвате “богове, уловени в капана на илюзията” – кои са боговете? Това ние ли сме?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: До известна степен те са вие. Макар, че искаме да разберете, че самите ваши Влечугоподобни богове са уловени в капана на илюзиите. Можете ли да проумеете колко огромно е всичко? Можете ли да разберете колко голяма игра се играе? Тези богове създатели, пред които, да, вие сте се прекланяли, и, да, технологично те са много по-напред, отколкото можете да схванете, но какво от това? Те са забравили кои са техните богове. Те са боговете, уловени в капана на илюзиите. По същия начин, по който те са контролирали вашата честота и са направили контролиран свят за вас и са си играли с вашия свят и са създавали сценарий след сценарий и са използвали честотното модулиране за своя собствена изгода, за да създадат определени излъчвания от хората и за да насочват тези излъчвания през порталите към космоса за всевъзможни храни или средства, за които те използват тази енергия. Спомнете си, съзнанието е енергия. Съзнание има във всички неща. Спомнете си, че вашата планета е била контролирана от общество, което ви е ограничавало и е създало хаос и страх и войни и недостиг и противопоставяне на хората помежду им. Това е била историята през последните 300,000 години. Противопоставянето на човек срещу човек, което поражда страх сред местното население. Тогава то започва да излъчва този страх. Колективно, планетата излъчва енергията, която тези богове създатели използват. Като членове на Семейството на Светлината, вие сте навлезли, за да промените преобладаващата честота, която се излъчва от местното население. Вие сте дошли тук, за да бъдете живото вдъхновение и да им покажете как да действат противоположно на това, което са мислели.


ВЪПРОС: Едно от нещата, които съм дошъл да осъзная е, че ние създаваме своята собствена реалност, но ние, същевременно, създаваме и нашите илюзии. Освен това, съществува противоречие между това какво е реалност и какво е илюзия? Аз не съм осъзнал всичко все още, но има нещо в това, което казахте за улавянето в капана на илюзиите.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Уловени в капана на илюзии. Да, защото ако вие можете да разберете, че щом онези, които започват да разширяват своето съзнание си дадат сметка, че самата планета е уловена във капана на фалшивите познания, уловена във фалшивата идентичност на това какво е и видите как хората са контролирани от определени индивиди, вие ще разберете, че боговете-създатели също са уловени в капан. Те са уловили себе си точно както са направили това и хората. На пръв пъглед изглежда, че Влечугоподобните са уловили хората, нали? Спомнете си, хората създават своята събствена реалност. И така, всъщност хората създали това да бъдат уловени в капан и да бъдат подложени на генетични манипулации и да бъде  променено и пренаредено тяхното ДНК от Влечугоподобните. Спомнете си, всичко, което създавате е ваше преживяване. И така, те започнали своя собствена версия на това в своя собствен живот и дори не знаели това. Те са боговете, хванати в капана на илюзията.


ВЪПРОС: Говорихте за необходимостта да се поддържа честотата на светлината, но на мен не ми е съвсем ясно.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Вие се съгласихте да навлезете тук и да поддържате определено количество ток, електромагнитна енергия. Когато човешкото тяло бъде потопено в определено количество електромагнитна енергия, разбира се, цялото тяло функционира съвсем различно. Съгласявайки се да приемете и поддържате честотата като притежавате определено количество електромагнитна енергия, която непрекъснато се развива във вас, вие променяте своето собствено напрежение, променяте своето собствено осъзнаване в процеса. Като започвате да задържате тази честота и да я поддържате постоянна, това означава евентуално 100% от времето, независимо каква е ситуацията вие да вярвате, че вие самите създавате своята реалност, без значение как изглеждат нещата на пръв поглед. Това означава да си Пазител на Честотата. Честотата е съзнание. Тя е осъзнатост. Ето как влияете на хората около себе си.


Ние ви предложихме от самото начало да започнете да живеете със и да свиквате с идеята, че вие създавате своите преживявания, че вие ги проектирате, че вие самите сте отговорни за тях. Това е част от онова, което сте били подведени да вярвате на тази планета – че вие нямате нищо общо със събитията. Това е част от ограбването на вашата собствена енергия. Някой ви учи, че не вие сте отговорни, а вие се хващате на това и работите изпитвайки чувство на безсилие. “Аз не съм отговорен за своя живот. Нямам нищо общо с това, което ми се случва. Всичко е извън моите ръце” Това е невероятна тирания. То всъщност е точно обратното на начина, по който планетата функционира.


ВЪПРОС: Емоциите оказват ли влияние върху подъжането на честотата? Например, ако си разтревожен и ядосан, можеш ли въпреки това да поддържаш своята честота?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Зависи. Когато се ядосате и разтревожите, вие чувствате, че някой ви е направил нещо ли, или се ядосвате, защото отново сте създали копие на ситуация, от която да се научите поради това, че предишния път не сте успели?


ВЪПРОС: Ако се погледне на гнева просто като на друго изражение на емоциите - без да ги осъждаш, това оказва ли влияние върху поддържането на честотата?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Абсолютно да, оказва влияние върху поддържането на честотата. Честотата, за която ние казваме, че трябва да внесете на планетата, е често от типа „Аз го създадох, аз го направих, аз съм отговорен, аз мога да го променя, мога да го изцеля и т.н.” Разбирате ли? Вие внасяте честотата на потенциалната възможност. Като Пазители на Честотата, вашето назначение е да живеете непрекъснато така, а не да говорите така, а да живеете иначе. Ето кога не сте Пазител на Честотата. Когато се държите като ядосан или разтревожен и когато сте ядосан на себе си поради това, че сте ядосан и разтревожен, вие всъщност се държите като жертва, защото сте направили нещо, което не сте искали да направите и в такъв случай не сте Пазител на Честотата. Абсолютно не. Какво показвате в такъв случай на останалите? Какви свободи показвате на другите? Един Пазител на Честотата живее живота си по такъв начин, че започва да показва на другите как се издига над всяка ситуация, защото е способен да  държи на преден план в ума си това, което създава и независимо как изглеждат нещата, е способен да създава с радост, защото открива дори в яда, че това, което е създал го отвежда някъде.


ВЪПРОС: Значи, в пределите на задържането и поддържането на честотата влизат и чувствата, емоциите ако не ги осъждаш.


ПЛЕЯДИАНЦИИТЕ: Без чувството, че си безсилен, или лишен от сила. Обикновено, когато сте ядосани, вие сте ядосани, защото чувствате, че нямате нищо общо с това, което се е случило. Помислете над това. Няма нужда да се ядосвате на себе си. Ако сключите споразумение със себе си, че вашето Аз винаги ще създава възможност след възможност в името на доброто приключение и доброто прекарване, ако живеете живота си по този начин, това значи да вярвате, че всичко, което си създавате, е в съответствие с плана. То следва логично от това, което знаете.


Всеки човек излъчва определена честота. Бихме желали да я наречем вашата песен. Това е вашия тон. В този контролиран свят, е бил установен честотен контрол и непрекъснато ви е било напомняно да се страхувате. Докато сте израствали, вашите родители са ви казвали: “Не се прибирай късно”, или нещо подобно. Казвани са ви неща, които да ви настроят на вибрационна честота, при която да се страхувате и безпокоите. Помислете за това. “Закопчай си колана, може да катастрофираш”. “Трябва да си вземаш редовно витамините”. “Трябва да се ваксинираш против грип”. Всички тези неща, всичко е било основано, цялото ваше общество е било основано на един лайтмотив, че това общество не е удобно. Че планетата не е нещо от типа “Хей, всичко е страхотно”. Не на това са ви учили.


Когато се научите да модулирате и контролирате честотата, която излъчвате и започнете да оказвате влияние върху цялата планета с това, планетата започва да предявява своето право на собственост. Вие учите, че съществуват поведенчески стереотипи в индивидите, които са доста общи. Щом започнете да разпознаавате тези стереотипи и да ги приемате като глобални, вместо като индивидуални, ще бъдете в състояние да осъществите глобално изцеление за планетата, като едновременно с това си давате сметка относно това защо определени неща от по-висш порядък, от по-висш нюанс, са именно такива, и ще бъдете в състояние да преобразувате много неща на планетата, защото ще разпознаете и нуждите на планетата, а не само на индивида. Ако приемате нещата лично, ще бъдете с наранени чувства. А когато чувствата ви са наранени, вие не сте Пазител на Честотата, защото тогава се държите така, сякаш не всичко е в ред. Ние искаме от вас да видите божествения ред, божественото безгрижие, съвършенството във всички неща. И така, можете да забележите как се чувствате и можете да почувствате това само за секунда или две и да кажете, “Това е интересно. Чувствам се по този начин и при все това моето висше Аз знае за какво става дума”, за да можете да преобразувате. Като се чувствате безсилни вие нямате идея как се чувства по това време по-голямата част от планетата. Следвате ли мисълта ни? Всички вие сте толкова готови да правите изявления върху това, което преживявате. Трябва да гледате на събитията като на събития и да видите какво идва от тях. Винаги гледайте на всяко събитие като на възможност.


Ще стане много важно в определен момент за вас да знаете кой е Пазител на Честотата и кой не е, защото ще настъпи време, когато ще можете да предавате познанията съвсем лесно. Някои от вас вече са в състояние да правят това до известна степен. Когато можете да предавате познания, ще искате да знаете, доколко другото лице е последователно в своето поведение и дали неговите емоции не го довеждат до амок. Защото в противен случай, ако е склонно да потъва в емоционални драми, вие няма да бъдете в състояние да се свържете с него. Ще бъде като да си държите ръцете хлабаво. Ще настъпят времена, когато ще искате да разчитате на това кой е Пазител на Честота и кой не е, защото вашия живот и живота на мнозина други ще зависи от устойчивостта и последователността на онези, на които можете да разчитате. Разликата ще е огромна.


ВЪПРОС: Ние създаваме своята собствена реалност и тази планета е изпълненена с информация. Това има ли нещо общо с начина, по който Влечугоподобните са били замесени или хванати в капан тук?


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Те са били уловени в капан тук, да. Те са уловени в капана на илюзията. Те всъщност не знаят, че са заседнали. Вие напипвате нещо тук макар, че би трябвало да продължите по-нататък.


ВЪПРОС: Това ме кара да мисля, че трябва човек да бъде наистина отговорен за всичко, което казва и мисли, защото то се превръща в камъни и кости на земята и оказва влияние върху всеки друг.


ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Земята беше създадена с определена цел, като Междугалактически Център за Информация. Този обменен център не е единствения. Съществува поредица от обменни центрове, които образуват мрежа, свързваща и обединяваща вашата локална вселена в едно. Тази мрежа създава жива връзка от Живите Библиотеки. Като разбивачи на системи, вие работите в паралелни светове по това време, които също са част от тази мрежа. Това, което се е случило в едно от вероятните бъдещета, е огромна тирания, обхванала тази локална вселена и информационните системи са затворени. 


Посредством честотното модулиране (контролирането на честотата) е имало енергия, обхванала много от тези Информационни Центрове и жизнената информация, всичко такова, каквото го знаете - във вашето бъдеще спира. Бъдещето, от което идваме е доста обезпокояващо. Ние сме членове на Семейството на Светлината така, както и вие. Ние получихме назначение да дойдем и да работим с вас в нашето минало, във вашето настояще, за да променим далечното бъдеще, като променим събитията, където те за пръв път са започнали и където биха могли да бъдат умишлено променени в миналото от нашето настояще. Във вашето настояще.


ВЪПРОС: Дали нашето настояще ще промени нашето минало?

ПЛЕЯДИАНЦИТЕ: Да. Чуйте тези думи много внимателно. Вие ще промените миналото като създадете ново минало. Не е непременно необходимо да изтриете старото си минало. Разбирате ли? И така, нов път, нова вероятност ще се осъществи. Всичко, което съществува, си съществува. Ние искаме да създадем нова магистрала за избор. Тъй като сте разбивачи на системи, вие сте експерти във внасянето на избор в системите. Вие навлизате в системи, където изборът е бил ограничен. Вие позволявате избора на различен потенциал. Вие сте тук, за да внесете потенциала на сътрудничеството и хармонията. Това само по себе си е в пълен противовес на бъдещето, това бъдеще, около което ние трябва да създадем алтернативна вероятност.


Разберете, че там, където ви предстои да отидете е изключително интересно. Ние постъпихме много хитро като помогнахме да се развие съзнанието. Ние преднамерено устроихме това, за да можете вие да откриете за себе си своята собствена истина така, че да имате множество преживявания, на които да разчитате за себе си, за да можете да имате семейство, за което да се грижите и да си дадете сметка, че никой от вас няма нужда да е сам. Ние създадохме арена, където имате позволението да живеете своята светлина, за да можете накрая да излезете от най-дълбоката част на своето същество и да засветите като тези, които винаги сте знаели че сте.


Назначението продължава. Вашата задача е значително ускорена. Вашата работа ще проникне още по-навътре в самите вас. Дните на масовите сборища навън отминаха. Енергията, всичко, което търсите идва от прекарване на известно време със самите себе си. Онези от вас, които правят най-големите скокове и които постигат най-големите ускорения са които правят най-дълбоко посвещаване на това тялото им да бъде променено, които съзнателно променят начина си на изразяване, начина си на мислене и които започват да навлизат навътре, в тишината, и започват да чуват какво ви се предава. Всички вие приемате тези данни. Проблемът е, че не се доверявате в достатъчна степен на това, което знаете. В посока именно на това ви тласкаме непрекъснато ние.


Облагите и наградите, които ние получаваме от това са многоизмерни. Това, на което ни учите вие е безценно. Вие ни показвате нещо далеч повече, отколкото изобщо можете да си представите. В своята невинност и доверие вие излъчвате честота, която ние използваме, за да светим в бъдещето и да показваме нещо на онези в нашето бъдеще, което вие във вашето настояще им давате, без дори да си давате сметка за това. Вие сте доста скромни. В много светове вие сте доста известни. Някой ден ще разберете какво означава това.


ЗА БЛИЗКИЯ ИЗТОК, СИВИТЕ, КОМПЮТРИТЕ И ОЩЕ НЕЩО


ВЪПРОС: Тогава това, което става в Близкия Изток би било отличен начин да се получи значително количество храна.


Да, Много добре. Освен това, що се отнася до Средния Изток, нека ви подсетим нещичко за Близия Изток. Както казахме, областта, която се нарича Месопотамия, е мястото, на което започва всичко. Мястото, на което тези богове-създатели установили своя дом прези 300,000 години. Осъзнайте това, че съществуват портали, или това, което бихте нарекли енергийни “улеи”, през които човек трябва да навлезе в планетарните съществувания. 


В Близкия Изток има огромен портал – коридор за достъп до вашата планета, който преди 300,000 години определени богове-създатели притежавали и заемали. Имало е нашествия, битки, всякакви неща - заради този портал. През него честотата на човечеството може да бъде контролирана – това не е единствения портал – съществуват и много други портали макар, че това е главния портал, заради който са се водили всички битки във времето. Боговете-създатели, които били тук преди 300,000 години се завръщат. Те все още съществуват. Те живеят, работят и съществуват подвластни на закони различни от вашите. С други думи, 300,000 години не е твърде дълъг период за тях – разбирате ли това? Това е вашия времеви сектор, не техния. Те пътуват през това, което наричате пространство. Те са интересни същества. Те са спомогнали да се развие вашата цивилизация. Те са спомогнали да се разруши вашата цивилизация. Дори помежду си те спорят и се бият. Вярвате или не, боговете-създатели правят това. Да се върнем на въпроса. Те губят контрол над планетата, затова се връщат към своя първоначален портал и създават страх и хаос в областта на своя портал, защото именно това е тяхното гнездо. То не се намира над земята, то е под земята.


ВЪПРОС: Значи, това ги свързва с извънземните сиви и драконите, така ли?


Всичко е част от нещо, което бихте нарекли йерархия. Много от тези в йерархията не разбират как работят нещата на отделните нива, точно както онези военни в САЩ не винаги разбират военната йерархия. Всичко е в голяма степен разделено на части. Това е начина да се поддържа контрол, да се раздели силата на части.


ВЪПРОС: Кои точно са съществата, които смятат, че именно те са собствениците?


Те са космически същества. Те имат това, което бихте нарекли свой дом в космоса. Те се развиват. Те са богове създатели. Те могат да създават живота макар, че от известна гледна точка съществуват тези, които биха ги изритали от клуба на боговете-създатели, защото чувстват, че те не почитат живота, който създават. Но във вселената на Първосъздателя тук, всички неща са любов. Понеже всички неща са любов, тук се научават много, много уроци. И така, тези същества са космически същества, които идват тук – чиито истории срещате в древните ръкописи – те спечелиха битката. Те дойдоха тук, защото искаха това място по свои собствени съображения – по много причини. 


Те са “миньори”. От една страна, те искаха да проучат вътрешността на Земята и да видят какво има вътре. Едно от нещата, които са много интересни за вашето образование на планетата е, че целия напредък и разбиране на това, което става във вашата Земя, не се оповестява публично от университетските системи. Това е пазена в строга тайна наука – науката във вътрешната Земя – тя е доста шокираща. Тези същества притежават много машини и са построили, или добавили тунели към съществуващите системи от тунели. Те са построили много, много системи под повърхността на вашата Земя. Тези същества обичат да работят зад кулисите. Изразено с ваши понятия те не са хуманоидни. Те са проектирани като различен сбор от молекули. Някои от тях могат да бъдат определени като влечугоподобни по природа – ето защо им слагат прякора “гушерчетата”. Ние вярваме, че ако се вгледате в своето общество понастоящем, ще разпознаете – в някои от вашите телевизионни шоу програми, от играчките, с които си играят децата ви – тяхното завръщане – тяхната повторна поява във вашето общество. В ход е доста хитро измислена програма, за да бъдат въведени вашите влечугоподобни предци.


И така, те дошли на тази планета по ред причини. Те искали да контролират честотите, за да имат източник на храна, да копаят вътрешността, да установят честотен контрол във вътрешността, а след това създали други същества, за да си играят със Земята – да създават мисловни шаблони – като внасяли холограми на вашата планета, за да повлияят върху цялото поколение и да го накарат да промени курса на своите вярвания чрез събитията. Те стояли зад повечето религии, или зад изкривяванията на главните религии. Те са много интересни персонажи.


ВЪПРОС: Те знаят ли, че и ние сме тук и че вече печелим войната на друго ниво?


Да, знаят, но ви подценяват, при цялото си великолепие. Въпреки целия си блясък, и те имат области, които могат да бъдат наречени бели петна. Разбирате ли? Те са толкова очаровани от силата, че се бият и помежду си.


ВЪПРОС: Но след като знаят, че сме тук, няма ли да се опитат да ни отнемат нашата сила? Или се страхуват от нас? Или искат да водят битка с нас?


Вгледайте се в своето общество, какво прави то? Да ви даде сила ли се стреми, или да ви я отнеме?


ПИТАЩИЯ: Да ни я отнеме.


Значи, какъв би бил отговора на вашия въпрос? Знаейки, същевременно, че тези същности са проникнали в  правителствени, религиозни институции и в образователните системи? САЩ участват в едно огромно пътешествие, като с влакче в пратер. Вие притежавате потенциала да суспендирате своята конституция, да изгубите много от своите права. Защо? Защото хората като цяло са твърде добросърдечни. Не Семейството на Светлината са добросърдечни. Вие сте разбивачи на системи. Останалата част от населението е твърде добросърдечна. Те искат да си седят облегнати назад. Те са лишени от сила с помощта на честотния контрол - посредством телевизията и радиото. Посредством всички неща, които са проектирани да създават статично електричество около наличното ДНК.


ВЪПРОС: Да, но аз говорех за нас, Съществата на Светлината.


Нека ви кажем нещо. Вие сами създавате своята реалност. Не влечугоподобните. Разбирате ли?


ВЪПРОС: Споменавали сте, че човек трябва да посети светите места, като египетските пирамиди и Перу. Необходимо ли е, когато работиш над себе си, да посетиш лично тези места? Или това е нещо, което може да се разгърне вътре в самия теб, вместо да бъде задействано отвън?


Не е непременно необходимо да ходите там. С други думи, ако никога не отидете на свещено място, а винаги си стоите в задния двор, няма непременно да изпуснете нещо. Намерението е важно - способността да очертаете ясно какво желаете да преживеете. Намерението да отворите своите банки на паметта, да активирате паметта си и да се изложите на честотата на други, които са били на тези места е всичко, което е необходимо да преживеете. С други думи, достатъчно хора са ходили на тези места, където данните са кодирани в камъка, където е историята на вашата планета и където я има тази честота на камъните, която е честотата на информацията, която не се признава (поне не официално) на вашата планета. И тялото, когато премине към състояние на приемане може да приеме информацията от този тип. Ето защо много пъти хората имат много интересна реакция спрямо местата, които посещават. Те чувстват честотата на историята на това място. Те чувстват и енергията, чувстват познанията, които са записани в камъните на тези места. На такива места тези камъни са обикновено гранит, а в гранита има кристални структури. Някои от тях, разбира се, са варовик, който да ги предпазва от ерозия под въздействие на водата. Историята е вградена в камъка – в самия камък. Тя е пригодена, тя е нанесена там посредством устройства, които издават звук. Хората в древността разбирали ролята на пазител на честотата. Ако отидете в Египет и погледнете йероглифите по стените, ще видите човешки същества, седнали в странни пози – до половината са като хора, другата половина – като нещо друго, а ръцете им са над главите. Между ръцете им има един зиг-заг, който бихте нарекли светкавица. Това означава пазител на честотата. Това означава, че този индивид е бил в състояние да поддържа и излъчва определена честота и да имплантира определени структури в познанията и посредством честотата, а не само в писмена форма. И така, когато човек отиде на тези места, се натъква на това.


Интересното е, че има множество свещени места, които са все още под повърхността, или все още очакват да се извърши сливането на измеренията. В САЩ е имало множество, множество древни цивилизации, които са взели участие тук, много, които са оставили свои останки, а тези останки са били прикривани и заравяни съвсем хитро, съвсем преднамерено. И те ще започнат да излизат на повърхността през следващите 20 години. Много нови открития ще бъдат направени, много повече, отколкото в който и да е друг времеви период на това, което бихте нарекли писана история. Много от тях вече са били разкрити, особено в Египет миналата година. Защото мнозина са ходили да разкрият тази енергия, но  въпреки това тя е била пазена в тайна, нали? В Перу е другото място, където тунелната система влиза под Земята и една много древна цивилизация е била въведена от Хората-Птици в областта на езерото Титикака – далеч по-древна от тази в Месопотамия – заровена разбира се, под много земни пластове.


Вашата планета е едно изключително интересно място. Ако само онези, които приемат информация имаха по-голяма свобода да я разгласяват, мнението на всеки щеше да се промени, защото щяха да открият, че Земята е наистина място на Любов, а не място, на което просто да се стараеш да оцеляваш.


ВЪПРОС: Това, което възприемам – илюзия ли е, или не? Имам чувството, че гледам към бездушни, кухи, роботоиди, синтетични хора – и се чудя. Дали виждам отражението на самия себе си, или наистина виждам…? Това ме отблъсква, защото виждам тези хора като мошеници.


Нека ви кажем какво се случва – това съвсем не е необичайно – добре е, че повдигнахте този въпрос – дъбре е, че въпросите, които ни задават от единия край на страната до другия са едни и същи – това показва, че се развивате едновременно. Това, което се случва е, че вече не сте заспали. Вие сте се отделили от контролираното население – поради енергийния шаблон вътре във вас – поради това, че сте дошли тук, за да се отделите. Дошли сте тук за да бъдете част от него и за да разберете човешката дилема – но след това сте дошли тук, за да се събудите – да приемете цялата информация, да бъдете приемник на Космическите лъчи и да позволите на процеса да ви промени. Това, което се случва сега е, че доста хитро, момент след момент, вие се променяте толкова много, че всичко започва да ви изглежда различно. И започвате да виждате отвъд илюзията. Започвате да виждате отвъд контрола на честотата на тази планета. Повечето хора – особено в САЩ – подлагат себе си на въздействието на телевизора или радиото. Това са двете методологии, въведени преди около 50 години с единствената цел да се контролира човешката честота. Това беше много успешен пазарен план, наистина много успешен.


ВЪПРОС: Това отнася ли се и за компютрите – защото аз обичам компютрите и работя с тях всеки ден?


Вижте, не самата технология е лоша. С технологията няма нищо нередно. Въпросът се свежда до това как се използва тази технология на вашата планета. Проверете своите чувства. Проверявайте своята яснота.


За вас, хората е много, много лесно да убедите себе си, че сте добре. Нашето средство (Барбара)  казваше на една нейна приятелка оня ден, че когато отиде в Ню Йорк или Вашингтон, хората там не мислят, че има нещо нередно. Те не искат и да чуят, когато им казваме: Хора, това не е здравословно обкръжение – вие сте поразявани синхотронно – сега е подходящ момент да напуснете. Те казват НЕ, ние сме си добре. Те отричат напълно колко наясно могат да бъдат.


Ако искате да сте наясно – ако искате да разберете себе си и вселената – отидете и прекарайте една седмица, или две, далеч от електричеството – на някое място сред природата, където се чувствате добре. Там, където не преживявате стрес от каквото и да е. След това вижте какво можете да приемете за себе си. Междувременно, отидете и седнете и прегърнете едно дърво. Седнете в парка. Доближете се до природата и започнете да виждате способността си да предавате -  каква е тя, когато сте сред природата и каква - когато сте до контролирана технология.


ВЪПРОС: Но няма начин да избягаме от използването на компютрите – и това е в сила все повече и повече. 


Това е хубава технология и един ден ще се превърне в прекрасна технология, а не в манипулативна. Вижте, тя е била масово разпространена сред публиката. Публиката я използва в своята невинност – без да разбира огромната манипулация, която стои зад нея.


ВЪПРОС: Но ако манипулацията създава карма, причина и следствие – не си ли дават сметка манипулаторите, че правят тази манипулация на самите себе си. Че всичко, което изпращат във вселената ще се върне обратно към тях?


Не, разбира се, че не. Те все още не са си дали сметка за това. Но вече започват – особено вашия почитан президент Буш – той започва да си дава сметка, че всичко, което е задействал, започва да се обръща срещу него.


ВЪПРОС: Но някои от тези същества – боговете-създатели – те интелигентни ли са? Не си ли дават смета за очевидното?


Нека ви кажем нещо. На вашата планета се приема, че понеже някой е интелигентен, значи е и духовно осъзнат. Това е абсолютно невярно! С други думи, някой може да бъде блестящ – може да се научи да превъзхожда човешките закони – и все пак да не работи с честотата на Любовта. Вижте, светлинната честота внася информация. Честотата на Любовта носи съзидание и уважение и връзка с цялото творение. Честотата на Любовта сама по себе си може да бъде много осакатяваща ако мислите, че честотата е извън вас. Можете да правите това, което е било правено на тази планета отново и отново – да боготворите някой, който ви рекламира честотата на Любовта така, сякаш е светец. Идеалният вариант е да носите светлинната честота на информацията – да станете информиран – и да свържете информацията с честотата на Любовта, което ще ви позволи да се почувствате част от творението – ще ви позволи да не го осъждате и да не се стахувате от него – ще ви позволи просто да съзрете божественото, съвършенството в него докато то се развива, за да научи всяко включено в него съзнание за себе си.


Точно както компютрите могат да бъдат използвани по положителен начин. Зависи как го използваш. Зависи от криещото се зад него намерение. Ние твърдим, че в продължение на доста години намерението зад телевизията е било да се създаде нация от автомати – да се създаде нация от хора пристрастени към честотата, която им се излъчва – така, че даже и да не им харесва това, което гледат, да продължават да го гледат – това ви държи неподвижни и не ви дава възможност да мислите.


ВЪПРОС (Продълж.): Но ако позитивните сили започнат да го използват като честота…?


Това е един от парадоксите, където от една страна освобождаваща информация се предава посредством разрушителна честота. И ето. Вие гледате телевизия и някое телевизионно предаване ви казва всичко за това колко възвишени и неограничени можете да бъдете – докато всъщност ви облъчват с честота, която ви държи встрани от способността ви да мислите – това ви държи в неподвижно състояние и ви превръща в общество, което се стреми единствено да оцелее, да не закъснява, да си мълчи и да ходи на работа. Ние виждаме твърде малко добро в честотата на телевизията и ви препоръчваме да не се подлагате на нейното въздействие.


Всъщност, ако наистина искате да се развивате, казваме го съвсем сериозно, не четете вашите вестници, не слушайте радио и не гледайте телевизия. Ако сте в състояние да се оттървете от медиите за известно време, ако се отстраните от честотата на хаоса, вълненията, стреса, врявата и изкушенията от всякакъв вид, които всъщност не са ви нужни – ще започнее да получавате яснота. Ще започнете да се вслушвате в това, което става вътре във вас самите. Ще започнете да придобивате възможността да живеете в света, а не да се изгубите в него. Ще получите яснота. Не можем да наблегнем на това достатъчно силно!


Всеки иска да спори с нас до край относно това – ами това предаване – или, нека да гледаме само тази програма! Спорете за каквото си искате, но ние ви казваме, че когато пътувате по света и отидете в страните от третия свят, където не разполагат с баня и тоалетна в къщата, където не разполагат с течаща вода, където не разполагат с готварски печки и хладилници – имат телевизор. Ние питаме – какво стои зад това?


Разбира се, ако се намирахте в общество, което наистина го е грижа за неговите членове, там нямаше да ви дадат телевизор. Ако бяхте в общество, което наистина почита своите членове, всичко щеше да ви бъде дадено по начин, който да ви осигури цялостност, а не лудост. Телевизията освен това ви задържа бездейни – насърчава заседналия живот. Огледайте се наоколо си. Събудете се, хора! Относно идеята за телевизията ще ви кажем, че когато  телевизора не е включен, в много случаи той е създаден така, че да излъчва отклоняваща честота – да предава нещо. Вашите микровълнови печки също се използват по начин, който не е бил предвиждан. Бъдете нащрек. Ако не се чувствате добре във връзка с нещо, ако то създава статичност и нервност във вас, спрете го. Отстранете се от него.


Това, което се случва е, че докато се променяте, вие получавате по-фина настройка. Превръщате се в по-чувствителен инструмент. Разбирате ли? И това показва какво е било преди това около вас – били сте толкова плътни, че това нещо ви е действало и оказвало влияние и държало в сферата на по-ниските вибрации, а вие даже не сте били в състояние да го усетите. Сега, когато получавате яснота и променяте своята диета специално за целта, като пиете повече и по-пречистена вода, защото водата функционира като проводник на електричество в тялото, също и като очистител, всичко започва да се променя. Всичко се ускорява – времето се разпада. Космическите лъчи внасят огромна енергия на планетата, а ДНК се развива. Затова всички вие започвате да ставате много чувствителни. Ще откриете, че храната, която сте обичали преди една или две години, вече не ви харесва, тъй като сте толкова чувствителни към честотите, които се съдържат в някои храни, че не можете да ги ядете.


Всички вие трябва да обявите ясно своето намерение относно това как бихте искали да бъде проектирана вашата реалност. Това не означава, че не сте гъвкави. Това означава, че работите с яснота и че заявявате: До моите водачи и духовни същества и всички онези, които ми помагат в моето еволюционно пътуване на тази Земя, моето намерение е да имам успех – моето намерение е да съм в безопасност във всички неща, които правя – моето намерение е да получавам Любов и да отдавам Любов във всичко, което правя. Моето намерение е да си прекарвам страхотно – да съм осигурен с блага според нуждите ми – моето намерение е да не се привързвам прекалено много към материалните блага.


ВЪПРОС: Аз говоря на Земята като на живо същество. Когато нашите собствени центрове на чувствата бъдат пречистени, тогава това ще даде ли на Земята възможност да се измести по-плавно, вместо с катаклизми, които отразяват нашия стрес и напрежение и полярности?


Да, с други думи, уроците на Земята понастоящем имат общо с много неща. Преди всичко, както някой питаше, за настъпването на четвърто измерение – с промяната на честотите, всичко наоколо се променя. Когато честотата се променя то е като да се изнасяш от къщи. Вече не живееш в същото обкръжение, цялото обкръжение се променя. Тези промени са предназначени да осигурят духовен подем в живота на всеки. Те са проектирани да улеснят всекиго в разбирането на опита. Те са предназначени да бъде разединен човека от парадигмата, която е дефинирала вашия свят като твърд и устойчив. Това е дефинирало вашия свят с много ограничени термини. Ако хората започнеха самостоятелно да  поставят като номер едно приоритет качеството на живота, като същевременно почитат качеството на живота на Земята, на тази планета би имало много малко промени. Но много от хората, особено във вашия Западен свят, вашия Западен експеримент, са загрижени за съвсем различно качество на живота - колко електроника притежават, колко коли в гаража си имат. И те изобщо не са свързани с влиянието на цялото това материално производство върху чувстващото същество тоест, да речем, вашите родители. И така, ако хората не се променят, ако те не направят изместване в стойностите, т.е. да започнат да ценят това място, благодарение на което сте тук, тогава Земята в своето желание за своята лична инициация, в своя собствен сремеж към по-висша честота  ще донесе пречистването, което ще я балансира отново.


Сега съществува потенциал (и ние сме казвали това многократно) много, много милиони хора да напуснат планетата за един следобед. Може би тогава всеки ще започне да се събужда относно това какво става.


Вижте, вие сте получавали предупреждения. През цялото време сте получавали предупреждения, които ви насърчават. Окуражават ви. Карат ви да осъзнаете, че трябва да има глобална промяна. И да, налице са незначителни движения и тези незначителни движения ще нарастнат неимоверно. Всичко зависи от това доколко склонен е съответния някой да се промени. Каква е вашата отговорност в този процес? Вашата отговорност е доколко имате желание вие, всеки един от вас да се промени! Не само да говори за това – дошло е времето да го направите. И когато се посветите на промяната, когато започнете да правите това в своя личен живот, вие автоматически правите промяната достъпна за цялата планета.


ВЪПРОС: Един въпрос относно подземните водородни експлозии – информацията , която съм приемал казва: Не правете това – не правете това! Но въпреки всичко, Президентът Буш настоява да продължим да го правим. Сега планираме да ангажираме всеки в това така, че през януари да кажем: Не. Не можем повече да си позволяваме това – ние няма да го толерираме. Имате ли други идеи какво можем да направим – нещо, което можем, а засега не го правим?


Вижте, трябва да се събудят повече хора. Начинът, по който повече хора ще се събудят е когато осъзнаят отклоненията. Не в съседния град. Когато осъзнаят отклоненията в собствения им заден двор.


Ето защо е такова качеството на хранителните продукти – ето защо е непрекъснатата липса на стабилна икономика и висящия хаос - ще има нужда от много по-голямо посвещаване на всички тези действия. Разбирате ли? Защото вижте, много хора не искат да са на видно място, защото се страхуват да не си навлекат неприятности. И затова си казват, аз ще си пазя работата и собствената безопасност. А едно от най-невероятните неща, които могат да се видят в едно общество е, че когато отнемеш сигурността на всички, куражът започва да разцъфтява като току-що засадена градина, защото те вече нямат какво да губят. И тогава хората започват да се изправят.


Никога не си позволявайте да имате чувството, че вашите усилия са напразни. Но и не се привързвайте прекалено към резултата. Използвайте силата на своя ум за да възнамерите ясно какво точно желаете. Поискайте помощ от нефизическите сфери. Визуализирайте резултата, който искате да получите. Разберете, че вие създавате своята реалност, че всеки друг човек създава своята реалност – и че всеки има възможността да се събуди по всяко време. Когато подхождате към нещо, подхождайте към него с оглед на по-голямата картина. Да, тези детонации под вашата Земя и в космоса определено създават липса на устойчивост на вашата планета. В момента устойчивостта се колебае. При все това ще ви кажем – всеки момент все повече и повече хора се събуждат. Нека ви кажем това – не за да ви тревожим или да ви обезкуражаваме – вие сте малко утопични по природа – разбирате ли това? Това е добър начин. Няма проблеми. Просто казваме, че вие имате спомени, които са много пресни и много близо до предната част на ума, спомени за места, където сте живели и където е направо идеално. И имате нужда и стремеж да внесете този идеал на планетата – и да приложите на практика този идеализъм – да превърнете този идеализъм в начин на живот. Вие правите това за себе си  и вярвате, че правейки го за себе си, другите ще последват примера ви. Разбрахте ли? А когато не виждате това да се случва в глобален мащаб, то не означава, че не се случва в собствения ви живот. 


Когато достатъчен брой хора създават своята собствена реалност и я създават съзнателно, вие създавате нова равнина. Ще бъде направено буквално разцепване на световете. Това разцепване е по-вероятно да се случи за повече от двадесет години. Междувременно, повече от вероятно е, че вашия свят ще бъде завладян от войни доста пъти и ще се състоят някои много объркващи и озадачаващи космически драми. Някои от вашите звездни братовчеди имат нужда да се появят пред публиката и да обявят кои са.


ВЪПРОС: Какво ще кажете за замърсяването на океаните и за китовете и делфините, които излизат на брега? Те имат по-висша интелигентност – да ни помогнат ли се опитват?


Делфините и китовете са членове на Семейството на Светлината. Те носят една честота. От хилядолетия те са носили честотата от някои от вашите древни цивилизации. Делфините - на тези от Атлантида; това, което наричате Атлантска култура. Те бяха кодирани преди потъването на Атлантида. Дадена им беше много информация. Понастоящем делфините предават тази информация на човешкия вид. Освен това, те ви предават и съобщение, което казва, че качеството на техния живот е поставено под въпрос. А щом качеството на техния живот е поставено под въпрос, значи под въпрос е и вашето. Понастоящем те са огледало за вас. 


ВЪПРОС: Цялото това замърсяване, то безвъзвратно ли е? Всички радиоактивни отпадъци и токсични вещества, пестицидите …


Питате ни дали положението е безнадеждно ли? Разбира се, че не. Разбира се, че съществуват технологии, които биха могли да почистят това място както трябва, ако това беше плана. Но при безотговорността на настоящия човешки вид, това би било безмислено. Защото настоящия човешки вид трябва да се научи да почита своето гнездо. Всички вие трябва да се научите да почитате своите тела, защото без тялото, не бихте били тук. И без Земята също не бихте били тук. Тялото ви е най-великия дар, то е най-ценното нещо, което притежавате – заедно със Земята. И в идеалния случай, ще има святост, почитане и ценене и Любов към Земята и към цялото ви човешко същество. И когато живеее живота си по този начин си личи. Позволете на красотата да резонира във вашия дом, във вашата собственост, в земята с която сте свързани и в земята на вашето тяло. 


ВЪПРОС: Можете ли да ни кажете нещо за ролята, която играят костите? Споменахте нещо за връзката на костите с камъните?


Казахме, че информацията е записана в костите просто както информацията е записана в камъните – посредством звук, посредством честота. Ето защо ви препоръчваме от толкова време – работа с тялото, работа с тялото, работа с тялото! Приветстваме тези, които работят над телата си! Хората, които се занимават с кондициониране на тялото професионално, са тренирани да правят нещо, което нямат представа какво е. Ако някой от вашия отбор по световно управление знаеше какво правят когато работят върху тялото, техния труд щеше да бъде забранен! Абсолютно! Тези, които работят върху тялото си ще станат преобразуватели на честотата. Пречиствайки физическото си тяло вие помагате на интелигентността на Светлинно-закодираните влакна. И честотите в костите ви ще работят със Светлинно-закодираните нишки.


Скелетът е вашата структура – формата. Той не е толкова твърд, колкото си мислите. Костите са доста порести и същия звук, който е кодиран в камъните е кодиран и в човешките кости. Когато върху физическото тяло се работи чрез всякакъв вид енергийни упражнения, това помага на тялото да познае своята идентичност. И когато неговата идентичност излезе на преден план, човешката драма се изчиства по-дълбоко и човек не се изгубва в нея. Човек започва да се гордее със своето участие в нея, вместо да се чувства като жертва.


ВЪПРОС: Имам въпрос за онези от нас, които прекарват много, много часове, заобиколени от електроника – има ли нещо, което можем да сложим на работното си място?


Съществуват мното кристални структури, които са способни да предават изумителни количества енергия. Нашето средство (Барбара) има много приятели, които работят в подобно обкръжение, някои от които идват при нас и  ние им препоръчваме, номер едно, много ясно намерение всеки ден относно това каква е целта им, какво искат и какъв вид честоти сте способни да преживеете.


Ние гледаме на електрониката като на електроника, през която електрическия ток преминава по цял ден – той не е съвместим с човешкия ток в тялото. Хората са електрически създания и всички тези различни приспосбления работят с електричество. Цялата електрическа система е в дисхармония с физическото тяло. Вашия Г-н Тесла е предлагал електрическа система, която е била много по-хармонична с човешкото тяло, но тя не е била внедрена. 


И така, за да постигнете ускорен прогрес, трябва да научите да се придвижвате извън тези електронни потоци, в които понастоящем се потопявате. Идете сред природата, седнете тихо сред природата – седнете край поточе, край воден басейн – за да почувствате енергията на Земята. Когато правите това, представете си как стълб от Светлина навлиза във вашето тяло. Препоръчваме ви да използвате стълб от Светлина, който навлиза през горната част на главата ви и го оставете да отмие всичко от вас. И докато правите това, оставете я да излезе през слънчевия ви сплит и да образува броня – мехур от Светлина – около вас. Така, че всичко, което се приближава към вас, да се удря в този мехур, а не във физическото тяло.


Препоръчваме ви да бъдете много ясни относно своя живот и относно това за какво точно е на разположение вашия живот. Споменавахме ви, че би било много добре да казвате: “В радост, безопасност и хармония, пристъпвам в непознатото.” Тези са условията, при които ще пристъпите в неизвестното. Когато кажете това, то заявява какъв искате да бъде вашия опит. Това позволява на енергията, която се събира около вас да знае какви са вашите условия.


Докато сте сред природата, вие се отстранявате от тази енергия на електрониката, която отклонява от енергията ви и навлизате в ясната енергия. И така се научавате да познавате и двата вида, научавате са да работите с тях. Също така ви препоръчваме и да пиете много вода – вода, вода и пак вода, пречистена вода!


Научете се да живеете без ограничения. С други думи, всички вие понякога си мислите. О, мога да получа това само по този начин. Как ще направя тези неща? Изяснете си какво искате! Искате суверинитет, искате яснота, искате енергия, искате духовен подем, искате обновяване, искате да се промените и да се развиете. И освен това, искате да прибавите към това някои ежедневни неща. Не прибавяйте това към ежедевните си неща. Разбирате ли? Прибавете ежедневните си неща към това, за да могат ежедневните ви неща да работят по това. А след това възнамерете да започне да се случва невъзможното, а след това седнете и наблюдавайте. Ще бъдете изумени! 


ОЩЕ ОТ ПЛЕЯДИАНЦИТЕ


Вашите мисли, емоции и вярвания, ще бъдат дълбоко повлияни от енергии от многоизмерните и от едновременните ви инкарнационни съществувания.  Предизвикателството пред вас ще се състои в това съзнателно да успеете да се справите с отварянето на каналите на познанието съдържащи информацията за едновременното време. И все пак, вашият ум, духът на вашето съществуване, клетките на вашето тяло, мозъкът ви, са многоизмерни през цялото време. Единствено вашето съзнателно Аз е настроено така, че да гледа само един канал и поради това именно този канал е единственото, което виждате.


Днешният Армагедон включва малцината, които контролират многото. Те на свой ред се делят на нежелаещи да мислят самостоятелно и на такива, които искат да знаят; и ще знаят ще разберат и ще изберат да изцелят всичко. Истинското изцеление означава състрадателно повторно интерпретиране на енергийното разбиране на хора, места, времена и събития.


За да осъзнаете нещата, трябва да преодолеете страха от личната си сила, но въпросът остава: Колко далеч ще стигнете, преди да оцените онова, което е вътре?


Ще се заговори публично за опасенията, свързани с генното инженерство, с клонирането и с всички видове електронно вмешателство. От много десетилетия насам, подземните инсталации се използват като тайни места за провеждане на експерименти  на тези места учените ви си играят с възпроизвеждането на живот: правят експерименти с хора, животни и дори комбинират човешки и животински гени, като възпроизвеждат отново така наречените отвратителни създания, създавани в Атлантида. Ще се сблъскате с етичните съображения във връзка с това какво може да се направи с тялото. Напомняме ви, макар че много от вас го знаят много добре  клонингите нямат душа. Не притежават искрицата на живота. В найдобрия случай, те могат да бъдат накарани да правят любов  да участват в процеса, свързан с изявата на сексуалността, при който спермата естествено опложда яйцето. Ако можехте да прескочите във времето и да видите как фашисткия клон от вероятностите, водещ началото си от настоящото време привлича хората, които не искат да мислят самостоятелно и които са много силно привлечени от идеята някой друг да мисли вместо тях! На тях са им вградени чипове и те са се превърнали в програмирани роботи. Много функциониращи роботи вече съществуват: хората биват хипнотизирани и привеждани в транс от електрониката, към която са се пристрастили, при което човек изглежда така сякаш все още функционира нормално, но излъчваните от него мозъчни вълни показват, че са в състояние подобно на дрогираните или в състояние на ступор. Отнемането на силата от човешкия ум дава повод за сериозна загриженост.


Преди всичко се фокусирайте върху физическата си форма. Разбирайки, откривайки и освобождавайки болката, която носите - ще освободи място за комуникации и знания от едновременните ви животи, които са много тясно свързани с вашия съзнателен живот.


Умът е универсален по своя обсег и все пак е дисоцииран на много отделни отделения, като всички те са до известна степен съзнателни. Умът е в състояние да функционира като интегрирано сътрудничество от много идентичности, които работят заедно, сътрудничейки си и проучвайки, снабдявайки с познания подсъзнателния ум и подтиквайки го да стане съзнателен. Вратите на подсъзнанието ви ще започнат да се отварят и да освобождават мощни минали емоции. Трябва да използвате тази енергия, за да следвате своите импулси и да се научите да вярвате на съвпаденията в живота си, на усета и интуицията и чувствата си. А ако не знаете как да чувствате, изпускате нещо много важно от тази игра.Чувстването се активира като си дадете позволение да чувствате и да притежавате, без да осъждате фонтана от чувства, които се появяват. Вашите чувства са ценни активи, които могат да ви помогнат да определите къде стоите при поемането на отговорността за своите творения. Когато не признавате как наистина се чувствате, вие отричате своите чувства, а след това подсъзнателно проектирате върху други това, което не признавате като свое собствено творение. Не е съвсем лесна задача да обявите за свое собствено нещо, което не знаете че притежавате - в случая става дума за онова, което е съхранено дълбоко в подсъзнателния ум. Ние сме тук, за да ви помогнем в този процес.


Сега генофондът на човечеството е подложен на стрес и въпросът е: ще успеете ли да изчистите своите гени? Ще бъдете ли в състояние да преобразувате глобалния шок в нарастващ гняв? Сблъскват се вярвания, смесват се стойности и поради усилените енергии, тези манипулилации повече няма да могат да прикриват истината. Хората ще си зададат въпроса:"Какво става с нашия свят? Какво не е наред с нашите управници? Защо сме в това положение?"


От наша гледна точка, много от вас спряха да ценят веселието. Това е истината. Радостта, веселието, доброто настроение, смеха  всички те създават много чиста вибрация. Добре е да се възползвате от наличните възможности. Мързелът няма да ви свърши работа. Вие трябва със състрадание да се протегнете и да влеете сила в други хора, като използвате за целта думите и енергията, за да ги успокоите. Интензивността на телепатията е много голяма точно сега, както и вашата сила да търсите това, което искате  това е отплатата за усъвършенстването на ума.


Спомняйте си своето детство  когато сте били радостни и жизнени, въодушевени и развълнувани  тези моменти са живи и жизнени и отново ще ви обгърнат енергийно. Всички вие имате много контакти с реалности от други времеви линии; важното е да обръщате внимание на дребните неща в живота. Вие всички сте многоизмерни. Можете да развиете ум с много личности, които са свързани заедно: хармонични, с много задачи, работещи прекрасно с вашия съзнателен ум. В момента можете да знаете, че всички те са тук: налични и готови да сътрудничат, като вие имате свободата да бъдете които сте. Това е положителната страна от контрола над ума  това е обратното на дисоциирания, фрагментиран ум.


Поемането на отговорност е част от преструктурирането на ума. Ние виждаме вероятностите и усещаме психичното време. Разбираме вашите дилеми, както и разцъфтяването на вашето съзнание и това колко голяма роля играете в тази космическа драма. Ние ви ценим заради вашата способност да се губите в нежността и дълбините на своите лични моменти: гушнати в прегръдка, или улавящи многото чувствени аромати на лятото. Вие сте забележителни същества и самите вие съвсем скоро също ще започнете да разбирате какво точно виждаме ние.


Ако ви е полесно да записвате нещата, за да разберете какво преживявате, непременно го направете. Вие сте тук като пионери на възприемането. Използвайте своя ум и го правете съзнателно, за да се учите от онова, което приемате. Не очаквайте да прочетете нещо за мощта и силата на духовната революция в контролираните вестници, нито да я видите като новина номер едно в новините. Трябва да вярвате и да се настроите и да се вслушвате в своята собствена форма на комуникация, а след това ще знаете и ще преуспеете.Запомнете, тези, които отказват да се събудят хранят онези, които ги контролират. Това е отдавна направено споразумение, упреци не се допускат. Този път не става въпрос за вас срещу някого. Ако следвате стария път на противопоставяне от типа “Ние срещу Тях”, страхът и безсилието ще продължат да ви правят компания - както досега.


Търсете пътя, който носи веселие и радостен живот, където привличате значими и смислени взаимоотношения. Енергийно предавайте това, което научавате и доброволността на съществуването. Демонстрирайте своята вътрешна способност да преобразувате себе си, да не се подчинявате на токсините и на фашистките действия. Имате свой собствен финес, елегантност и стил. Използвайте ги! Новото естествено чувство знае, че всичкия живот е значим и че трябва да се грижите за него. Влюбете се в себе си, защото сте прекрасна форма на сътворението, способна да проявява великолепна и величествена версия на съществуването чрез мисли, думи и дела.


Излекувайте своята кръвна линия, излекувайте своята болка и открийте радостта да се освободите от тях! Това е найстрахотното време да си жив, което ще влезе в аналите на вашите истории за преражданията. Някой бъдещ ден ще си спомняте и разказвате дълги истории за това какво е било да си жив на Земята по време на голямото ускоряване  един 25годишен промеждутък от многоизмерна енергия, магически, внушителен и мистериозен.


ПЛЕАДИАНЦИТЕ  МИНАЛО И ИСТОРИЯ


Онези, които първоначално засели тази част от Галактиката са известни като Основателите.


Първата цивилизация възникнала в звездната система Лира преди много милиони години.


Те били с хуманоидна форма.


След това възникнали много издънки от тази цивилизация, докато се осъществявала колонизация на различни планети от Галактиката.


Една от тях покъсно станала известна като Плеядианската.


По реда на възрастта им, расите идват от Лира, Вега, Зета Ретикюли, Арктурус, Сириус, Орион, Плеяди, Земя.


Всички цивилизации в нашето Галактическо семейство имат генетични връзки със съществата от Лира.


Една група от оригиналната Лирианска раса напуснала своята планета, тъй като искала да открие и да се развие чрез позитивната полярност.


Те вярвали, че страданието и болката могат да бъдат избегнати.


Станали пионери в проучването на тази идея.


В своето търсене на нов дом, те открили млада планета богата на природни богатства  Земята.


Те съществували едновременно със земната приматна раса, но скоро открили, че не могат да се адаптират към енергиите на планетата.


Затова взели ДНК от тези примати - за да им помогне да се приспособят.


След това другите Лириански групи кацнали на Земята, отваряйки стари рани и конфликти.


Първоначалният колектив решил още веднъж да напусне и открие друга планета.


Накрая те открили нов дом в звездната система Плеяди.


Тогава тези Земни/Лирианци се отцепили от останалата част от своето Галактическо семейство.


Започнали да ценят мира и хармонията толкова много, че отрекли всички форми на негативност.


Но техният растеж и еволюция стагнирали  те имали нужда от нова цел.


Междувременно, цивилизацията от Орион проучвала негативната полярност с ужасяващи и разрушителни резултати.


Те постоянно били във война със самите себе си и в конфликт с останалите извънземни раси.


Плеадианците решили да отправят предизвикателство към тази негативност на Орион.


Тези опити били краткотрайни, една от техните населени планети била разрушена от Империята от Орион.


Потресени от това, техният страх от негативността бил създаден  те станали още поизолирани.


По време на този период генетичните експерименти на Земята били в пълен ход.


Плеадианците били помолени да дарят своето оригинално Земно/Лирианско ДНК за проекта.


Казано им било, че това ДНК ще играе главна роля при развиването на човешкия хибрид.


Така започнала специалната връзка между човечеството и Плеадианците.


Защото те буквално са нашите постари братовчеди.


Последвали хиляди години Плеадианско взаимодействие с нашите ранни предци.


Те били третирани като богове.


За жалост Плеадианците започнали да се наслаждават на своята сила.


Използвали страха, за да манипулират, служели си със своите повисши технологии и започнали да ревнуват другите извънземни, които идвали на Земята.


Днес Плеадианците се срамуват от своето тогавашно поведение.


Те вече не гледат на хората като на деца.


Вторият път те искат да внесат поправки.


Биват избрани като първата извънземна раса, която да помогне на Земята да се вмести в "поголямата извънземна картина".


Тъй като външният им вид е подобен на хората е било решено, че така нашите страхове ще са помалки.


Понастоящем се обсъжда въпроса за масови контакти по целия свят в близко бъдеще.


Това би включвало масово приземяване както в Англия, така и по целия свят.


В допълнение, ще има космически кораби, видими над всеки главен град в света*.


Това обаче са само вероятности, а не сигурна информация.


Някога интегрираните хора след това ще помогнат на Плеадианците да включат негативната полярност обратно в своята раса.


Посредством форма на пренасяне на паметта те могат да научат за нашите негативни драми без да трябва да ги преживеят в действителност.


Кармичното колело се върти с пълен размах  ние ставаме учителите, а Плеадианците  нашите ученици.


* Напълно е възможно, обаче, отборът на “тъмните фланелки” да “открадне” тази идея и да прожектира в небето холографски изображения на летящи чинии, придружени и от истински такива, които да са всъщност със земен произход – ако това стане, нека всеки използва като ориентир своя вътрешния усет – дали изпитва чувството, че “нещо не е както трябва”.


ЧОВЕК-ПЛЕЯДИАНЕЦ ЛИ СТЕ ВИЕ?


(СЪБУЖДАНЕ НА ВАШИЯ ПЛЕЯДИАНСКИ ГЕН)


Много човешки същества в това измерение носят ген на Плеядите в своето ДНК. Те не осъзнават неговото наличие, докато той не се активира и не донесе големи промени. Първоначалното активиране на този ген поставя началото на едно пътуване от страна на хоратаПлеадианци към откриване на истинската им природа и действително им предназначение в това измерение. Всеки, който чете този материал, вече е получил своето активиране, независимо дали си дава сметка за това или не, а някои от вас може да са и на последващ етап на осъзнаване, където сте готови да започнете да работите за своето повисше предназначение.


Събуждането става при скорост, която е подходяща за съответния индивид. Вашите повисши съзнателни съставни части определят кога става първоначалното активиране. Те работят с вас посредством процеса на емоционалното пречистване и продължават процеса на активиране през този период.


Събуждането може да стане в рамките на продължителен период, или за пократък период, в зависимост от вашето ниво на съпротива. Съпротивата НЕ спира процеса. Тя само го удължава и предизвиква болезнени преживявания. Понякога трябва да преживеем безмислеността на съпротивата, преди да отдадем дължимото на своето найдълбоко предназначение и цел.


Всичко в нашата вселена работи в съответствие със законите на електромагнитната и холографска проекция. Универсалните /вселенските/ закони от този тип, са основани на начина, по който съществата избират да изразят себе си. В другите измерения могат да се прилагат различни закони, които физиците могат да не наблюдават в това измерение. Нашето обкръжение и хората около нас са проекции на нашата собствена енергия; ние по магнитен път привличаме ситуации, които съответстват на вътрешните ни мисли. Нашите ДНК структури проектират нашите вярвания, за да създават физическата реалност, която преживяваме.


ХоратаПлеадианци магнетично се привличат помежду си, посредством енергията, проектирана от активирания Плеадиански ген. Ще се срещаме с хора, които говорят за, или които претендират, че са Плеадианци. "Случайно" ще четем написани от Плеядите неща, и/или ще се оказва, че слушаме музика, ценим изкуството, или гледаме филми направени от хораПлеадианци. В първите етапи на първоначалното активиране може да не си даваме сметка за значимостта на всичко това. Може да се случи така, че в първоначалното търсене на духовната истина, написаната от Плеядите литература да стане част от нашия списък с книги. Първоначално може дори да отхвърлим идеята за влияние на Плеядите.


Всеки, който чете ТАЗИ литература няма нужда да се съмнява, че е човекПлеадианец, защото сайта и настоящия материал са кодирани така, че да достигнат до всички онези, които са вече готови да изпълнят изцяло своето предназначение. Може да не си давате сметка, че стигате до този етап, но това ще ви даде знак, че може да направите споразумението на съзнателно ниво. Тук сте, за да изпълните задължение и активирането ви тласва в тази посока.


ОТРИЧАНЕ


Да се споразумеем със своето Плеадианско наследство не е лесна задача. Знам това, защото отричането е моя найголям враг. Научих, обаче, че то е вградено в структурата на вярванията на всяко човешко същество. То е в гените. Ето защо, човешката раса се бори със своята идентичност.


Нашето отричане не е част от нашето Плеадианско наследство, а от нашата многоизмерна природа. Плеадианците са просто многоизмерни същества, чията форма е с много висока честота, с каквато някога са били и хората. Технически казано, Плеадианците са просто високо еволюирали хора. Всички жизнени форми започват при тази висока честота.


Човешките същества са убедили себе си, че тяхната реалност е ограничена в рамките на тази вселена и на физическото тяло и техните ДНК-шаблони отразяват това. Всички чувства отвъд физическата структура слабо се използват. Плеадианцитехора притежават същия тип ДНК. Единствената разлика е, че активирания Плеадиански ген създава ускорено трансформиране на тези структури. То е много бързо и интензивно. Тази трансформация се проявява в емоционален и физически смут в самия човекПлеадианец, докато той започва да поставя под въпрос своите вярвания и житейско предназначение. Докато започва своето пътуване в духовна истина и научава за своето наследство, човекътПлеадианец се сблъсква с големи конфликти, които се проявяват като съмнения.


ВЯРА


За Плеадианците, които влизат в това измерение, за да станат хораПлеадианци, СПОМНЯНЕТО е найтрудната част от процеса по събуждането. Плеадианската енергия е с твърде висока честота, за да бъде задържана в плътното човешко тяло и тъй като нашето събуждащо се съзнание е нарочно разположено в това измерение, изпитваме трудност да резонираме с нашето Плеадианско минало.


Поради това, ВЯРАТА е основното лекарство по време на събуждането. Докато съществуват ясни индикатори на вашия Плеадиански ген и вашето подълбоко познание поддържа тази информация, вие може все още да се съмнявате, защото вашата система от вярвания ще влиза в конфликт с тези нови идеи за себе си. Съмнението е просто борба между старите установени вярвания и новите, в опит да се намери място във вашата човешка система.


По време на тези фази на вътрешна борба, единствено вярата ще ни накара да преследваме нашите цели за самореализация. Можем единствено да научим абсолютната стойност на този принцип, действайки върху своите найдълбоки импулси в лицето на страха. Всички ние признаваме на думи идеята за вярата, но когато се сблъскаме с труден избор, често се отвръщаме от нея. Единствено с течение на времето и опита, укротени от тази дълбока вяра, признаваме напълно своята идентичност и предназначение като хораПлеадианци.


ОТГОВОРНОСТ


Когато се споразумяваме с нашето Плеадианско наследство, много хораПлеадианци отказват да носят отговорност за своите животи. Те може да използват новото осъзнаване на себе си като извинение за своето антисоциално поведение, или да го приемат като квалификация, да се гневят непродуктивно срещу пропуските на човечеството. Някои сайтове на Плеяди предлагат да се формират комитети за "намиране на други планети за обитаване", или за да "построят късмически кораби и да се махнат от тук". Чел съм и за плеадианци, които искат да напуснат планетата посредством програми за "духовно извисяване" и съм говорил с хора, които говорят за напускане на планетата в случай, че "инопланетяните им предложат да ги закарат". 


Тези хора трябва да признаят, че се сблъскват със съвсем човешки изявления за посвещаване и трябва да ги проучат и да се освободят от тях. Плеадианците са тук, за да помогнат в програмата за снабдяване на човечеството със сила. Освобождаването им от това измерение няма да стане, докато не поемат тази отговорност, защото те са част от поголямо групово съзнание, в което са се включили доброволно в тази роля. Ето изборът, който ги държи обвързани с това задължение.


Ние сме хора, както и Плеадианци и сме си създали много ограничаващи вярвания, което често ни се отразява в трудни обстоятелства. При активирането, трябва да отработим това. В противен случай, процеса на събуждане се удължава и създава повече трудности и болка.


Ние не сме тук, за да празнодумстваме и бръщолевим за несправедливостите на този свят. Преминали сме през човешките си прераждания, за да почувстваме, разберем и намерим начин с помощта на нашето Плеадианско повисше съзнание, за да започнем своята собствена уникална програма за съдействие, която ще промени тенденцията на хората да се самозаробват.


РАЗПОЗНАВАНЕ НА СВОЕТО ПЛЕЯДИААНСКО НАСЛЕДСТВО


Вие сте човекПлеядианец (някои ни наричат Служители на Светлината), получил първоначалното си активиране, ако се идентифицирате с повечето или с всички от споменатите подолу точки:


1. Преминали сте през духовна трансформация /не в религиозния смисъл/, което ви е накарало да поставите под въпрос своите вярвания и взаимоотношения със света.


2. Хората и обстоятелствата в живота ви вече не представляват същия интерес за вас. Нещата, които преди са били толкова важни за вас, сега вече ви се струват незначителни  изглеждат ви плоски и маловажни


3. Трудно се свързвате с хора, с които преди сте имали много общо  те самите вече също не ви разбират.


4. Имате чувството, че "търсите нещо".


5. Всичко споменато погоре ви причинява известна /ако не и позначителна/ депресия  чувствате, че всичко е безмислено и въпреки това не знаете какво да направите в тази връзка.


6. Чувствате се виновни, защото имате всичко, което ви е необходимо, а въпреки това се чувствате празни вътрешно.


7. Интересувате се от алтернативни терапии за лечение, медитация и т.н.


8. Дълбоко в себе си винаги сте знаели, че сте различни от другите.


9. Винаги сте били чувствителни към различни форми на човешкото страдание и сте имали дълбоко вътрешно желание да направите нещо във връзка с това


10. Жадно поглъщате езотеричната литература, част от която съдържа информация за Плеядите и другите видове Служители на Светлината


11. Срещали сте хора, които говорят за Плеядите; или претендиращи, че са Плеядианци; или които говорят за Плановете на Плеядите.


12. Звездите ви очароват, както и/или историите за извънземни посетители.


АКТИВИРАНЕ НА ВАШАТА ЦЕЛ


Найчесто задавания въпрос е "Какво да правя?". Ето процеса, който ще осигури трансформацията, необходима ни за да изпълним ролята си на Плеядиански Носители на Светлината.


ПЛАНОВЕТЕ НА ПЛЕЯДИАНЦИТЕ ЗА ЛИЧНОТО АКТИВИРАНЕ


В зависимост от вашия многоизмерен опит, може да ви е необходим /или не/ човекПлеядианец, който да ви помага. За подобен наръчник може да ви послужи книгата “Инициативата на Плеядите”. Съществуват и курсове, които можете да посещавате.


СТЪПКА 1:


НАУЧЕТЕ СЕ ДА МЕДИТИРАТЕ


Научете се да медитирате ефективно, за да правите контакт с различните аспекти на повисшето си съзнание в измерението на Плеядите. Те винаги присъстват като част от поголямото ви осъзнаване. Ваша отговорност е да се настроите спрямо тях, посредством процеса на медитативна визуализация.


СТЪПКА 2:


ОПОЗНАЙТЕ ПОВИСШИТЕ АСПЕКТИ НА СВОЕТО "АЗ"


Опознайте различните личности в групата на своето повисше съзнание. Научете функцията на всеки от тях и открийте как вашата човешка функция пасва на плана за лекуване на цялото групово съзнание.


СТЪПКА 3:


НАУЧЕТЕ СЕ ДА ПРИЕМАТЕ ИНФОРМАЦИЯ


Вашето групово съзнание винаги общува с вас посредством вашия подсъзнателен ум. Именно посредством този метод на комуникация сте се оказали в тази нова осъзнатост на вашето Плеядианско наследство. При все това, вие не винаги действате според своята интуиция, тъй като и егото оказва мощно влияние в това отношение. Когато се научите да приемате информация правилно ще отстраните егото като препятствие. Когато се нуждаете от съвет какво действие да предприемете при дадени обстоятелства, спуснатите към вас думи от вашето повисше съзнание ще заобиколят влиянието на егото. Зависи изцяло от вас самите обаче дали ще последвате този съвет, независимо колко може да ви плаши той.


СТЪПКА 4:


РАЗБЕРЕТЕ ИСТИНСКАТА ПРИРОДА НА РЕАЛНОСТТА


Придобийте разбиране на истинската природа на реалността. Егото ни дава илюзорна представа за начина, по който работят нещата  ние живеем по неговите правила и в резултат на това не използваме силата си. Едва когато се научим да разбираме научните принципи на холографската проекция и електромагнетизма, ще започнем да опознаваме себе си и да си възвръщаме силата.


СТЪПКА 5:


НАУЧЕТЕ СЕ ДА ИДЕНТИФИЦИРАТЕ ВЯРВАНИЯТА, КОИТО ВИ ОГРАНИЧАВАТ ВЪВ ВАШЕТО ЧОВЕШКО СЪЩЕСТВУВАНЕ


Започнете да откривате себе си. Какви са вашите вярвания? Кои парадигми ви задържат? Как са свързани те с вашите мнения и поведение? Как сте ги развили? Какви древни системи от вярвания лежат във вашия подсъзнателен ум? Открийте тайните на вашето несъзнато. Как тези вярвания се проектират за да създадат вашите преживявания? Как привличате повече от тези вярвания поради тези вярвания?


Може да живеете с много неидентифицирани страхове, които стават причина да отричате своето Плеадианско наследство. Когато сме неспособни да вярваме в себе си въпреки вътрешното знание за своя произход, ние се сблъскваме с блокажи, които само анализа на нашите вярвания може да разкрие. Всички ние, в един или друг момент, преживяваме конфликта да узнаем, че сме Плеадианци, същевременно отричайки го. Можем да облекчим фрустрацията като разберем какво я предизвиква. Ние не сме ограничени от нашето човешко съществуване. Ние сме многоизмерни. Отстраняването на връзките, които ни свързват с това измерение, осигурява връщането на нашата сила.


СТЪПКА 6:


НАУЧЕТЕ ЗА ПЛЕАДИАНЦИТЕ


Научете за своето Плеадианско наследство. Трябва да знаете кои са те и какво сте станали по отношение на тях, за да можете да изпълните своето предназначение. Вие сте Плеадиански Служител на Светлината. Защо сте се записали доброволец? С кого работите? Как функционират те по отношение на това измерение? Могат да бъдат зададени много въпроси и вие можете да откриете с помощта на спуснатата вече информация чрез други хора всичко това, както и чрез самостоятелно снемане на информация.


СТЪПКА 7:


ЗАПОЗНАЙТЕ СЕ СЪС СВОЕТО ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕ


Започнете процеса по установяването на своето предназначение, като разберете какво е то. От вашето решение зависи как да съдействате на инициативата на Плеядите и това решение се базира на вашата страст и таланти. Какво обичате да правите? Коя дейност прави живота ви смислен и значим? Как тази дейност може да бъде използвана, за да повлияе на другите да възвърнат своята сила? Всеки Плеадиански Служител на Светлината има различна функция. Някои преподават, други пишат книги, някои свирят, други правят филми. С какво можете да допринесете за колективното съзнание на човечеството?


СТЪПКА 8:


НАПИШЕТЕ СВОЯ ПЛАН ЗА ПРЕДНАЗНАЧЕНИЕТО СИ


След като открием кои действително сме, ще трябва да започнем своята мисия с план за нашето предназначение в настоящото измерение. Подготвяйки го, ние даваме насока на другите аспекти на нашето повисше съзнание  онези същности, които ни водят духовно. Те също имат нужда от насоки от нас. Ние сме физическото проявление на групата съзнания и е необходимо да очертаем точно каква функция ще изпълняваме. Освен това, трябва да заявим и каква финансова подкрепа ни е необходима. След като планът ни завърши, ние се обвързваме с него за толкова дълго, колкото е необходимо той да съществува. Докато сме фокусирани върху своята цел обстоятелствата ще се проявяват в съответствие с този план.


СТЪПКА 9:


ЖИВЕЙТЕ ЧЕСТНО


Всеки човекПлеадианец трябва да живее абсолютно честно, в съответствие с вселенския закон. Ние сме тук, за да донесем вестта за силата и любовта и трябва да живеем силен и изпълнен с любов живот, ако искаме да повлияем на хората положително. Онези, които не правят каквото говорят, ще имат слабо влияние. Това ще се отрази и на обстоятелствата от техния живот. Няма значение колко прекрасно излагаме принципите за любовта и силата  ако не можем да ги приложим към своя собствен живот, това означава, че живеем като безпомощни. Нямаме правото да разпространяваме тази съобщения, докато не успеем да заживеем в абсолютна истина със себе си. Не можем да лъжем човечеството. Вече има толкова много наранявания и несправедливости, които то е поело на плещите си. Плеадианците трябва да учат на любов и сила чрез своите собствени действия.


КАКВО Й СТАВА НА НАШАТА ПЛАНЕТА?


При навлизането на Земята в 4то измерение, преди нейните полюси да отидат на нови места, което ще стане когато самото човешко съзнание се измести в 4то измерение ще има период от време, когато ще цари хаос. Това е период, в който повечето хора ще полудеят, всички социални системи, финансови системи, политически и др. ще се разпаднат и планетата ще бъде обхваната от всеобщ хаос. Този период по традиция продължава от 3 месеца до две години преди реалното изместване на полюсите.


Хаосът се предизвиква тогава, когато геомагнитните полюси на земята спаднат до нула. Това предизвиква хаос, защото човешкото същество има нужда от магнитното поле на Земята, за да поддържа своя емоционален баланс и памет. Когато магнитните полюси спаднат до нула, хората полудяват.


Някои религиозни ордени се подготвят отдавна за този период /напр. Мормоните са запасени с храна и вода за две години/. Но да вярваш, че ако направиш това ще оцелееш, а след две години всичко ще си продължи по старому, е нереалистично. 


В края на този период съзнанието ще се разшири и ще се роди новото съзнание  това на 4то измерение. Да се подготвим физически за това е невъзможно.


Ето някои реални доказателства получени от нас  вие си решете дали те са реални или въображаеми и как да реагирате на тази информация.


1. ОТ КОСМОСА


На 14 декември 1997 г. от дълбините на космоса до земята е достигнала експлозия. От район с размера на Тексас, отдалечен на 12 милиарда светлинни години е дошла експлозия, за която /според Е=МС на квадрат/ би била необходима цялата материя във вселената /за да се освободи толкова много енергия/. Според нашето разбиране на вселената, това би трябвало да е невъзможно. На Земята никой не би могъл дори да започне да обяснява това, но за да се усложни още повече ситуацията, след тази първа експлозия са станали още 2000 такива. Над 2000 нови вселени са били създадени в рамките на тази!!!


2. ЦЕНТЪРЪТ НА ГАЛАКТИКАТА


От 14 декември 1997г, центърът на нашата галактика също е започнал да излъчва огромни количества енергия във вселената. Това също е необяснимо според учен с които съм говорил. По думите на същия учен, всъщност сателита, който е бил разрушен през юни 1998г /"сигнализиращия" сателит/ е бил разрушен от едно от тези избухвания от центъра на нашата галактика. Според този човек, ако тази енергия продължава да се повишава и пулсира, би могла евентуално да разруши всички наши сателити, намиращи се около Земята.


3. СЛЪНЦЕТО


През 1992г всичко свързано с нашето слънце е било нормално. То е имало магнитен северен и южен полюс. Функционирало е нормално според стандартите на нашите учени.


През декември 1994г, космически кораб на НАСА е отишъл да измери магнитното поле на слънцето и се е оказало, че слънцето вече няма северен и южен полюс. Магнитното поле на слънцето се е променило драстично в едно хомогенно поле. Научно обяснение на този факт, разбира се, няма. Никой досега не е виждал подобно нещо. След това сателитът СОХО е бил изпратен на проучване за две години.


В началото на юни две комети са влезли в слънцето  това не е необичайно. Годишно в слънцето влизат около 25 или повече комети и астероиди. Дотогава нищо не се е случвало, когато космическо тяло се удари в слънцето. Но този път слънцето е реагирало по начин, който никой дотогава не е виждал. Приблизително 30 до 35 слънчеви изригвания са се появили от повърхността на слънцето в два паралелни кръга на 19.5 сев. и южна ширини. Това са ширините, където взаимнопресичащите се тетраедри пресичат сферата на слънцето.


Също както със Земята или с човешко същество. Ако бяха се получили две или три слънчеви изригвания едновременно, това щеше да е повод за голяма загриженост поради магнитните бури, които биха били предизвикани на Земята. Но количество от порядъка на 3035 е изключително.


Освен това, според Грег Брадън протонния поток на слънцето, който се измерва в ПЮИ се е повишил до около 25 000 в края на 80те години. Учените са много загрижени от факта, че толкова много енергия достига Земята. А знаете ли каква е била тази стойност преди няколко дни? 42 000 ПЮИ!!! Никой обаче не казва нищо. Какво могат да кажат?


И друго  на 25 юни, 1998г сателитът СОХО който е наблюдавал слънцето, според НАСА внезапно е спрял да работи. Повече обяснения не ни дават. Възможно ли е това да е реално, или е нарочно предизвикано като проблем, с цел да се спре подаването на информация към обществото?


И още. На 26 юни 1998г на Земята е имало магнитна буря с магнитуд 6 или 7 степен. Обикновено целият свят бива информиран, за да сме подготвени за този потенциален проблем. Този път НАСА не е уведомила обществеността. ЗАЩО?


КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА ГОЛЕМИЯ ЕКСПЕРИМЕНТ?


(информацията е от Нибиру, чрез Джелайла Стар)


www.nibiruancouncil.com


Големият експеримент е свързан с целта на Създателя да интегрира двете полярни противоположности Светлината и Мрака. В нашата вселена тези две форми енергия са представени от две раси  човешката и влечугоподобната. Опитвали сме се вече на два пъти безуспешно да интегрираме поляритета. Сега сме на път да успеем.


КАК ЩЕ ПРИКЛЮЧИМ УСПЕШНО ГОЛЕМИЯ ЕКСПЕРИМЕНТ?


Чрез съзнателно изграждане на 5измерно общество, където Светлината и Мрака са балансирани. Това означава, че ние вече сме балансирали енергиите на Светлината и Мрака в себе си за да могат да се прояват като наша реалност.


ЕДИНО СЪЗНАНИЕ


Някои го наричат Христово съзнание. Имам предвид състояние на съзнанието в което вярваме, че всички сме едно, следователно всичко, което правим и мислим, оказва влияние върху всичко друго. Първостепенният компонент тук е единството. При Големия Експеримент Единство на съзнанието представлява Светлината.


ИНТЕРНЕТ: НОВИЯТ КОЛЕКТИВ


Компютърът ни предпазва от евентуалната злоупотреба с  колектива от страна на онези, които искат да ни заробят, защото докато я използваме не могат да ни програмират да стоим все свързани с мрежата и съзнанието ни да е настроено “на вълна Интернет” през цялото време. Ето как колектива се превръща в инструмент за осъществяване на контрол. Когато достатъчно много хора започнат да остават “настроени”, или “он лайн” през цялото време и този брой достигне критична маса, тази нужда се превръща в навик, а този навик трябва да бъде обслужван така, че онези, които осигуряват съответната технология и други подобни неща удовлетворяват тази нужда. Ако това поведение не бъде съзнателно спряно, скоро възниква общество, което си стои постоянно свързано с мрежата и именно тогава вече то е узряло за манипулация от типа поставяне на микрочипове в самите хора, или за контрол над ума. Дръжте сметка за опасността да се пристрастите към непрекъснат престой в мрежата.


ЗА ИЗМЕРЕНИЯТА


За нас измеренията не са вертикални, а хоризонтални  те са състояния на колективното съзнание. Едно измерение не е подобро или полошо от друго  те са като игрални полета, където можеш да учиш уроците, които това състояние на съзнанието или това измерение могат да ти предложат. Можеш да ги уподобиш на футболни стадиони. Един от тях не е подобър от другите  те са просто различни. Всички са за игра на футбол, някои са открити, други закрити. Играта която се играе е същата, но отборите всеки път са различни. Понякога два едни и същи отбора се срещат, за да изиграят същата игра отново макар, че преживяването от играта и крайния резултат са различни. Ние, които сме в девето измерение сме стари кучета. Били сме наоколо дълго време и сме играли тази игра на полярностите, опитвайки се да постигнем своята крайна цел... интегриране.


Когато започнете да се събуждате за своя многоизмерен живот ще откриете, че започвате да си спомняте някои от хората в своя живот от други места и времена. Ако са членове на семейство в тази друга реалност може да откриете, че може да искате да се свържете повече с тези, които са те в съответния друг живот, отколкото с това, което са в настоящия ви живот.


Да живееш многоизмерно означава да живееш всеки ден със спомените от други животи и с всички емоции и чувства, съдържащи се в тях. Както все още чувстваме емоциите от първата си среща  спомените от други животи са също толкова реални.


Да си многоизмерен изисква огромна отговорност. Докато спомените от другите ни животи станат поясни, трябва да решим как ще се справим с тях в настоящата реалност. Някои от вас започват да си спомнят връзки, които в този живот не са като в другия. Срещаш някого и чувстваш, че трябва да ти е съпруг, но той е вече женен. Това може да стане източник на истинска емоционална травма. Може да изпитваш гняв, че не можеш да си с него и да си причиниш болка в настоящия живот. Настоящият ти съпруг пък може да се почувства застрашен от това и да възникне конфликт.


Да се отвориш за многоизмерността означава да си спомниш кой си сега и кой си в другите си животи. Означава и да поемеш пълната отговорност  да откриеш и цениш истинската причина за своето многоизмерно съществуване тук в трето измерение, а не само очевидните си 3измерни желания. Не забравяйте, че всички тези животи протичат едновременно сега. Линейното време съществува само тук, в рамките на "Големия експеримент". Не забравяйте и това, че заедно с радостта да получиш достъп до другите си животи идва и предизвикателството, свързано със спомените, които съдържат раните, които сте дошли да излекувате тук. Моето семейство, например, не е единственото ми семейство от друго измерение и времева линия.


Започнах да разбирам, че въображението всъщност е програмна операционна система /нещо като Уиндоуз, но далеч подобра/ в човека, посредством която сме в състояние да получаваме достъп до Акашевите записи и до някои други космически записи. Психичните жлези са софтуерните програми, които използват операционната система, за да превръщат информацията във форма, която можем да разберем.


Хората имат напълно развито емоционално тяло, т.е. в тяхното ДНК е вграден наймощния инструмент на сътворението. Той се нарича състрадание  това е найвисоката възможна честота и с нея можете да изграждате нови реалности, или да променяте вече съществуващите.


Когато имаш напълно развито емоционално тяло, ти имаш способността да преобразуваш нискоенергийните емоции от типа на гняв, горчивина и срам, в състрадание. Този процес се извършва във Висшето сърце или тимуса, които функционират като огнище  вземат енергиите от ниските честоти и ги преобразуват във високочестотна форма.


Състраданието е емоцията и честотата, които могат да променят нашето ДНК. Ниските честоти трябва да бъдат повишени във високи. Ако можете да постигнете състрадание, можете да създадете магнитно поле на състрадание. Ако можете да създадете това поле, вие можете да създадете и решетка от това поле с желания от вас размер. За да се създаде достатъчно голяма решетка от този тип са необходими просто достатъчен брой хора /магическия брой 144 000/, които да захранят тази решетка така, че да могат да я разширят с желаните от тях размери  например такава, че да може да обгърне планетата.


Когато ние, като нация и раса, успеем да разберем, че проявите на Мрака са просто външните форми на мрака вътре в самите нас ще спрем да се борим с тях и ще ги интегрираме. Когато си спомним, че всички сме едно, влечугоподобни, хора, мъже и жени, ние ще отворим сърцата си за да прегърнем своята тъмна страна, за да станем отново цялостни. С нашето състрадание ние ще създадем свят на хармония и ще доведем играта до нейния успешен край.


Работата на вашите водачи е да ви осигуряват духовна подкрепа. Болшинството от подкрепата ще дойде от хора, които са дошли тук да служат. Това е значението на баланса между службата в полза на себе си и службата в полза на другите. Това е значението на тази двупосочна улица.


КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВАТ ВРЕМЕВИТЕ ЛИНИИ?


Времевите линии са проекции от събития, които се случват в резултат от определен наш избор или решение. Въз основа на поредицата решения, които сме взели до даден момент, се създават по няколко времеви линии или проекции от събития  въз основа на направения от нас избор, в реалността ни се проявява една от тях.


КАКВО ОЗНАЧАВА ТЕРМИНЪТ "ПЪРВАТА ВЪЛНА"?


Отнася се за онези индивиди, които имат договор сключен от тяхната душа да бъдат учители на стотици и хиляди или милиони хора по време на духовното израстване, който ще приключи до 2012 година.


ИМА ЛИ И ДРУГИ ВЪЛНИ?


Да, има и Втора и Трета. Първата вълна е наймалката, Втората е много поголяма, а Третата е найголямата, която ще избере духовното израстване.


ИМА ЛИ СПЕЦИАЛНИ КОДОВЕ В НАШИТЕ ТЕЛА СЪДЪРЖАЩИ ИНФОРМАЦИЯ ЗА ДОГОВОРА ЗА ПЪРВАТА ВЪЛНА И НАШАТА МИСИЯ?


Да, в ДНК има кодове, които съдържат информация за Договора за Първата Вълна и за специалната мисия, избрана от всеки индивид при изпълнението на този договор. Тези кодове са като микроскопични чипове, съдържащи тази информация. Много от тези, които трябва да са в Първата вълна получават символи и/или звуци, които са част от езика, известен на всички участници в Първата Вълна. Това е универсален език на светлината, като в случая светлината е информация.


Този език по някакъв начин включва ДНК в себе си. Той съдържа звуци и символи подобни на еврейската азбука, която е основана на този език.


КОГА Е ЗАПОЧНАЛА ПЪРВАТА ВЪЛНА?


Кодовете на тези от Първата Вълна са активирани около 1996 година, но не едновременно, а в рамките на двегодишен период с начало 1994г, като болшинството са активирани през 1996г.


КАКВО ПРЕДСТАВЛЯВА ДОГОВОРА ЗА УЧАСТИЕ В ПЪРВАТА ВЪЛНА?


Това е договор за преподаване и водачество в областта на духовното извисяване. Това е първата група души, които ще покажат пътя в новото хилядолетие и ще подготвят останалите за прехода. Те могат да бъдат учители, преподаващи концепциите за многоизмерността или изобретатели, които ще създадат технологиите, които ще са необходими за 5то измерение. Те ще създадат основата и ще подготвят хората за тяхното придвижване напред.


СПЕЦИАЛНИ КЛЮЧОВЕ ЗА ОТКЛЮЧВАНЕ НА ТАЙНИТЕ НА ЧОВЕШКОТО ОЦЕЛЯВАНЕ


РАБОТЕТЕ С ДУХА ВЪВ ВАС, ЗА ДА НАПРАВИТЕ СОБСТВЕНОТО СИ ПРИДВИЖВАНЕ НА ЗЕМЯТА МАЛКО ПОЛЕСНО И МАЛКО ПОСПОКОЙНО


СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 1


ОТТЪРВЕТЕ СЕ ОТ СТРАХА


Как да стане това? Просто го оставете да си отиде. Оставете го и оставете Духа или както някои биха казали, оставете го и оставете Бог, или “Да бъде волята Ти”. Отдръпнете се встрани, което означава, че човешката част от нас може да  остане объркана от обстоятелствата на това, което ни заобикаля във физическата или материалната реалност. Минете покрай човешката част като се фокусирате или визуализирате душата, която сте. Визуализирайте и знайте със сигурност, че Бог е част от вас и че вие сте част от Бога. 


Това е много помощно от всичко, което можете да видите или усетите във физическия свят. Можете да станете посилни, знаейки кои наистина сте. Това, което сте никога не свършва и никога не умира. Независимо какво виждате със своите физически очи знайте, че това е вярно. Дръжте се за това познание и му вярвайте.


СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 2


ОТБЛЪСКВАНЕ НА НЕГАТИВНОСТТА


Не може да се фокусирате върху негативността и да очаквате да бъдете позитивни. Негативността привлича негативност. Тя храни себе си. Обградете се с радост, с добри хора и с добри обстоятелства и това е, което ще пожънете. Позитивността поражда позитивност. Как да се оттървем от негативността, когато като че ли негативността ни обгражда отвсякъде? Просто се отдръпнете от нея и откажете да я приемате вътре в себе си.


Удивително е как човешкото състояние може да привлича драмата. Потапяме се в нея толкова много, че сме в състояние да се удавим и отблъснем светлината. Не винаги осъзнаваме, че правим това, но щом го осъзнаем ни става полесно да се отдръпнем. Просто го направете! Махнете се, дори само за момент, но го направете сами  НАСТРОЙТЕ СЕ РАЗЛИЧНО, ОТТЕГЛЕТЕ СЕ  отидете на място в себе си или на специално място, което ще поднови и захрани душата и сърцето ви.


СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 3


КАК ДА ОСТАНЕМ В СВЕТА, НО БЕЗ ДА ПОТЪНЕМ ЗАЕДНО С НЕГО


Виждаме с човешките си очи, но виждаме и с очите на душата. Истина е, че с нашите човешки очи физическият пейзаж е толкова мощен и огромен, че напълно забравяме, че сме първо и преди всичко душа. А душата може да се справи с всичко. Човешкото състояние не може.


Върнете се към първия ключ  Оставете го и оставете Духа, или оставете Бог. Представете си, че се отдръпвате настрани. Сега позволете на Духа да навлезе и да ви обхване. Не стойте отзад. Не се страхувайте. Това е собствения ви Дух  това е Бог, защото вие сте едно с Духа  Божествения Източник  Създателя. Просто знайте, че Духът ще ви пази и защити, независимо какво се случва. Започнете да се отваряте сега и се оставете да бъдете изпълнени.


СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 4


ДУХОВНА ДИСЦИПЛИНА


Ако не са ни научили на дисциплина като деца, никога не е късно. Можем да се научим чрез собственото си осъзнаване. Да бъдеш духовно дисциплиниран, значи да се научиш как да навигираш поефикасно в реалността на настоящата Земя. Само когато гледаме с очите на Душата си, ние работим с пълна Яснота, че наистина ще бъдем в състояние да навигираме бавно. Ако се окаже, че потъвате, моля ви, хванете себе си.


Вие сте единствените, които могат да задействат вътрешната си светлина. Включете я сега. Представете си, че става поярка. Сега насочете този лъч светлина към целта, към която искате да отидете. Вие СТЕ Светлина! Следвайте пътя, който сте си избрали. Какво избирате  да паднете откъм страната на мрака и разрухата, или да се движите по пътя от Светлина?


Да вървите по своя път от Светлина не означава, че няма да срещате противоположното, а че ще бъдете водени така, че да виждате поясно и поспокойно тази противоположност. Когато започнете да се движите и гледате с очите на своята Душа, ще развиете самоосъзнаване. Повишавайки своето осъзнаване, ще ви помогне да станете подисциплинирани  в резултат да станете посилни и поспокойни. Духовната дисциплина е вътрешна сила, която само ще ви помогне, а няма да ви пречи.


СПЕЦИАЛЕН КЛЮЧ 5


КАКВОТО И ДА СТАВА, ЗАПАЗЕТЕ СВОЕТО ЩАСТИЕ


Щастието е състояние, при което вие определяте нивото. Когато се научите как де се отървавате от страха, как да отблъсквате негативността, знаейки как да останете в света без да потънете с него, автоматически ще развиете самодисциплина на своите душа и Дух. Ще започнете все повече и повече да виждате с очите на своята Душа. Тъй като се учите как да се отървете от страха и учите как да отблъсквате негативността, вече няма да привличате тези сили към себе си. Ще видите, че негативността и лошите неща все още ги има, но те са извън вас, а не във вас.


Щастието е състоянието на вашето собствено сърце. Да, вие все още можете да виждате какво става около вас  но няма да му позволите да ви всмуче в някоя голяма черна дупка и да ви задържи там. Придържайки се към страха и негативността, ще изгубите своето щастие. Почувствайте ситуацията на това което става около вас  бъдете чувствителни към света, който ви обгражда. Разберете, че вашето осъзнаване се развива и ще ви помогне да не потънете в морето на мрака и негативността. Усвоили сте духовната дисциплина.Ще вървите като Светлина, ще носите Светлина и Любов на света, независимо как изглежда външната ситуация. Правейки това, ще почувствате вътрешно ЩАСТИЕ  мир в душата си  вие НЯМА да потънете със света, независимо какво се случва. Знайте, че това е вярно. Молим ви, нека това ви пази и води, защото във вас е Бог. 


Предадено от Сириус


Чрез Лиа Шапиро


ПРЕОДОЛЯВАНЕ НА СТРАХА


Как можем да направим така, че страхът да не ни контролира и да не проваля живота ни?


Трябва да разберете, че той е ваш приятел. Той ви съобщава "Тук, тук, погледни тук! Това е част от самия теб, за чието съществуване не знаеш. Привличам към нея твоето внимание, нима това не е чудесно? А сега, след като  узна за нея, можеш да я интегрираш с всичко останало и да станеш в голяма степен самия себе си. Нима не ти направих прекрасен подарък?


Не!? Ти не искаш да видиш част от самия себе си? Какво искаш да кажеш с това? Аз мислех, че искаш да се видиш изцяло, да узнаеш от себе си всичко, да изучиш всяка частичка от този многоизмерен свят част от който си. Не искаш ли да интегрираш, за да ускориш своето развитие?


...Не си сигурен, така ли? Добре, аз ще поостана тук наоколо, докато не узрееш, докато не ми позволиш да ти доставя тези послания. Разбира се, докато аз обикалям наоколо ти ще усещаш моето присъствие. Ще ме храниш и аз ще ставам все посилен, ще те занимавам дотогава, докато не изслушаш всичко, което имам да ти кажа, след което вече мога да се отдалеча и да си вървя."


Ето единствената причина, поради която ви преследва страха. Не желаете да изслушате неговите съобщения. Искате да отхвърлите неговите послания считайки, че те не заслужават да им се отделя внимание.


Да, но ако страхът носи със себе си послание, аз не винаги зная какво е то. По-добре е просто да получавам посланието без страха.

Не твърдя, че той има поголяма сила от вашата. Но много от вас прекалено много разчитат на своите навици. Ето защо считайки, че много неща се случват в живота ви по привичен начин, вие не обръщате внимание на тези послания, които носи в себе си страха, вие просто ги отхвърляте встрани, без да помислите за тях.


Ето защо трябва да знаете, че послания има и че можете да ги чуете. Можете да си позволите да изпитате изумление от това, че страхът ви доставя послания  тогава негативизма ще бъде смегчен и притъпен. В тази минута в която вие проявите любопитство и си кажете "Колко интересно, какво се говори там?"  в тази същата минута страхът ще престане да има власт над вас.


Можете ли да ни дадете пример какъв род послания носи в себе си този страх?


Например, разхождате се по улицата. Към вас се насочват някакви хора. Вие се изплашвате: "Какво искат тези? Защо се приближават? Не искам да ме заговарят. Може би искат да ме ограбят? Какво искат?"


"Извинете, бихте ли ми казали колко е часа?"  "Ах, да, разбира се!"  "Много ви благодаря. Довиждане." И си задавате въпроса "Защо се изплаших? Защо в мен автоматично се пробуди страх, след като не знаех нищо?" Предположения и стереотипи, които изграждате. Навици, в които вярвате. Ето в какво се състои посланието  то ви позволява да разберете за тези стереотипи, които са построени във вас, за тези навици, които сте си създали и които не ви харесват.


Ето това е посланието. Ако не искате повече да живеете така, трябва да позволите на страха да ви покаже, че тези представи живеят във вас. Вие можете да ги измените. Ето един от способите от които може да се възползва страха, за да ви доставя послания.


Да, но има ситуации, в които под сакото си този младеж наистина носи пистолет…


Така е, но какво от това?


Страхът ви заповядва незабавно да изчезвате оттам!


Ясно. Да повторим още веднъж: ситуацията може да възникне по този начин, но това изобщо не е задължително. Знаейки своята действителност и знаейки я без страх, вие можете да познаете предварително събитието. Но ще знаете и това, че то не е необходимо непременно да ви се отрази отрицателно. Разбирането на ситуацията не трябва да поражда страх.


Това е вярно, но аз говоря ето за какво – понякога чувството на страх ме обхваща и си казвам “Виж, всичко е наред”. И съзнавам, че повече не съм в състояние да изпитвам страх, защото знам, че всичко ще свърши благополучно. Ако става така, то какво е посланието? И има ли необходимост от послания?


Да, в минутата в която сте проявили интерес, вие получавате посланието. Идеята на много страхове се състои в това да разпали вашето любопитство и да ви насочи към изследване на всяко ъгълче от вашата собствена личност. Това е всичко. Това е меко напомняне. И колкото повече желание за изследване проявявате, толкова помеки стават тласъците. В края на краищата, преставате изобщо да изпитвате страх. И все пак, това е идея за малките навици и старите представи. Това е. Слаби бодвания от старите навици. Но още щом осъзнаете, че има нещо, което заслужава изследване... навиците за вас не съществуват.


Значи, когато оня с пистолета се приближи към теб с намерение да те ограби и да ти направи нещо друго, ти, изпитвайки страх, казваш: “Всичко е наред. Просто мога да разглеждам това като положителна случка” и това ще ни отпрати в измерение, където ще започнем съвместно да творим…


Да, това наистина може да стане така. То може да доведе и дотам, че изобщо да не се окажете до подобен индивид.


Добре, но имам предвид, ако е на две крачки от мен…


Разберете, вие изпускате един много важен момент. Създавайки в своята реалност определена вибрация, вие просто няма да се срещнете с грабителя. Вие ще тръгнете по една улица, а той ще избере друга. Няма да ви се наложи да допускате мисъл за конфронтация... въпреки, че някои индивиди намират за много интересна възможността да разберат това, в което вярват в такъв момент. И тогава наистина им се случва такъв момент. Те сами го създават.


Излиза, че ако аз се разхождам по улицата по която няма грабители, значи вече съм отработил страховете си.


Да, за това става дума. Ако използвате ситуация която допуска присъствието на страх за да работите с него, тогава вие, самите вие можете да измените ситуацията във всяка минута. Затова разберете, че ако искате да постъпвате така, то индивида, който сте привлекли към себе си иска да се измени заедно с вас. И в известен смисъл вече се е изменил.


ФОРМУЛА НА СЪСТРАДАНИЕТО


Първи многоизмерен ключ към състраданието


Формулата на състраданието, която ще споменаваме подолу само като Формулата, се използва за да ви придвижи от ниво Едно до ниво Девет в хода на процеса по Разкодирането, Повторното свързване и Активирането на вашето ДНК (ще го споменаваме и съкратено като "РПАпроцес"). Използва се също така и за да поддържате своята многоизмерност, след като вече сте я постигнали. 


Формулата ви дава възможност да се придвижвате през достатъчно уроци от вашия житейски план, с цел да постигнете честотата, която е необходима за пълно осъзнаване. С други думи, Формулата повишава честотата на тялото ви всеки път, когато я използвате, за да се справите с някакъв конфликт и да интегрирате страха, съдържащ се в урока зад съответния конфликт.


Уроците идват при вас опаковани като конфликти. Открих, че не мога да завърша РПАпроцеса без тази формула, защото тя ми даваше възможност да отстраня негативните емоции от конфликтите от моите психични/емоционални тела чрез преместването им през моето сърце към повисшето ми сърце, преобразувайки ги в състрадание.


Друга полза от Формулата, е активирането на бездействащите психични жлези. Всеки пък, когато използвате формулата, упражнявате тези бездействащи жлези. Докато завършите активирането на своето ДНК, те вече ще са в непрекъсната употреба.


НЕЩА, КОИТО ТРЯБВА ДА ПОМНИТЕ, КОГАТО ИЗПОЛЗВАТЕ ФОРМУЛАТА НА СЪСТРАДАНИЕТО


СЪСТРАДАНИЕТО, от гледна точка на 5то измерение: дълбоко осъзнаване на страданието на друг без да изпитваш нужда да облекчиш това страдание; да чувстваш напълно стойността на страданието; състояние на неосъждане. 


Да не осъждаш, означава да погледнеш на уроците и нещата в живота ни от тази перспектива. Да разбереш, че всичко, което ни се случва е по наш собствен избор. Поемаме отговорност за всяко добро и болезнено събитие в живота си. Така не се чувстваме безпомощни и жертви. Сдобиваме се със сила и можем да създаваме своята реалност по свой избор.


Изпитайте чувствата на съответната ситуация, изразете ги първо вербално и физически, а СЛЕД това започнете работа с формулата. Когато ги изпитвате и изразявате физически, това издига емоциите през сърдечната чакра в чакрата на висшето сърце, където те ще бъдат преобразувани и освободени. Тези плътни емоции с пониска честота са горивото, което - след като е превърнато в състрадание с висока честота през висшето сърце /действа като пещ за горене/ - протича през тялото ви като оргазмено освобождаване и в същото време променя вашето ДНК.


Ще продължите този цикъл по пречистването на старите си емоционални рани, докато се справяте и с текущите уроци чрез Формулата на състраданието - докато изчистите достатъчно, за да можете да активирате отново дванадесетте спирали на своето ДНК. След това ще продължите да се изчиствате емоционално, за да приключите със своя възход, но вече ще притежавате подкрепата на новите нервни пътища и свързаните с тях здравословни поведенчески шаблони. Възходът /Духовното извисяване/, е предвиден да приключи около 2012 година. Нека разгледаме 9те стъпки на Формулата:


СТЪПКА ЕДНО: УРОКЪТ


КАКЪВ Е УРОКЪТ, КОЙТО СЪМ ИСКАЛ/А/ ДА НАУЧА ОТНОСНО ТОВА ЛИЦЕ И КОНФЛИКТА, КОЙТО ПРЕЖИВЯВАМЕ?


Помолете своето Висше Аз/душа, ангелите или духовните си водачи да ви помогнат. Помолете ги да ви покажат урока, който сте искали да научите. Той е включен в житейския ви план, който е като пътна карта за настоящия ви живот. Съдържа всички уроци, договори и главни събития за настоящия ви живот, заедно с включените в него хора.


СТЪПКА ДВЕ: ДОГОВОРА


КАКЪВ Е ДОГОВОРЪТ, КОЙТО СЪМ СКЛЮЧИЛ/А/ С ТОВА ЛИЦЕ?


Помолете да ви бъде показан договора /договорите/, които се сключили, за да научите този урок. Ако използвате Формулата за да освободите един индивид, попитайте за договора между вас и това лице. Обикновено има много договори с много хора за научаването на един и същи урок. Съотношението между договорите свързани с уроците, варира в зависимост от това колко дълго и колко на брой животи сте се опитвали да научите този конкретен урок. Колкото повече са животите, толкова са повече договорите от този тип в настоящия ви живот.


Не забравяйте, че никой не сключва подобен договор, ако и той не трябва да научи същия урок. В някои случаи, другото лице в този договор е там, за да научи обратната страна на урока.


СТЪПКА ТРИ: РОЛЯТА


КАКВА Е РОЛЯТА КОЯТО ИГРАЕ ТОЗИ ЧОВЕК ЗА ДА ИЗПЪЛНИ СВОЯТА ЧАСТ ОТ ДОГОВОРА?


Поискайте да видите и разберете каква е ролята, която вие играете и каква е ролята, която другото лице играе в договора. Помолете за съдействие, за да разберете как изглеждат ролите, докато биват изигравани. Аз, например си представям сцена, себе си като актриса, а другия човек като втори актрьор /актриса/. Това ми помага да видя ролите поясно, защото съм в състояние да погледна на тяхното поведение като на представление.


СТЪПКА ЧЕТИРИ: АСПЕКТЪТ


КАКЪВ Е АСПЕКТЪТ ОТ МЕН САМИЯ, КОЙТО ТОВА ЛИЦЕ ОТРАЗЯВА ОБРАТНО КЪМ МЕН?


Още веднъж поискайте помощ, за да видите и разберете аспекта от себе си, който другото лице отразява обратно към вас. Те са вашето огледало, отразяващо един аспект от себе си посредством своето поведение. Винаги тази стъпка ми е била найтрудна. Тя изисква брутална искреност към себе си, но пък напълно си струва усилието.


Понякога, вместо да отразяват даден аспект от собственото ви поведение, те отразяват нещо, което осъждате. Например някой, който краде от вас. Вие може да не сте крадец, но може би осъждате кражбите или хората, които са крадци.


СТЪПКА ПЕТ: ПОДАРЪКЪТ


КАКЪВ Е ПОДАРЪКЪТ, КОЙТО ТОВА ЛИЦЕ ВИ ДАВА ИГРАЕЙКИ СВОЯТА РОЛЯ?


Поискайте помощ, за да видите и разберете какъв е подаръкът, който другия човек ви дава изигравайки своята роля. Стойността за която споменах, е стойността на подаръка, а подаръкът е научения урок.


ПРОВЕРКА НА ПРОЦЕСА


След края на първите 5 стъпки, трябва да почувствате прилив на състрадание и благодарност за другия човек, ангажиран в конфликта/договора. Ако това не стане, върнете се назад и започнете отново.


Понякога са нужни няколко опита, за да стигнете до урока върху който работите. Аз познавам по това, че сърцето ми се изпълва с топло чувство. То е нещо като чувство, че нещо ти е познато от типа Аха!


Последните 4 стъпки се използват за приключване на пречистването и освобождаване на емоционалната негативност/боклук от вашето физическо тяло през чакрата на висшето сърце.


Когато мисля за тази чакра, аз си представям един невидим конус вграден в ауричното ми поле. Той е прикрепен към физическото ми тяло точно над сърцето ми и под ключицата. Когато използвам Формулата, той се отваря така, че преобразуваната енергия/състрадание да може да премине през него и да излезе навън.


Според мен, тази чакра изпълнява същата функция както другите отделителни места в човека  изпълнява функцията по отделянето на токсичните вещества. Единствената разлика е, че тя помага за отделянето на етерна материя.


СТЪПКА ШЕСТ: ПРИЕМАНЕТО


МОГА ЛИ ДА ПРИЕМА РОЛЯТА ИЗИГРАНА ОТ ТОЗИ ЧОВЕК ЗАЕДНО С ИЗВЪРШЕНИТЕ ОТ НЕГО ДЕЙСТВИЯ ЗА ДА МИ ПОМОГНЕ ДА НАУЧА ТОЗИ УРОК?


Приемането е един от четирите елемента на безусловна любов. Приемането е част от състраданието и е безусловна любов в действие. Това също включва приемане на това кое е това лице без обвинения. Когато ми е трудно с тази стъпка обикновено си представям, че те са души в тяло също като мен и ние взаимно си помагаме с някакъв урок.


СТЪПКА СЕДЕМ: ПОЗВОЛЕНИЕТО


МОГА ЛИ ДА СИ ПОЗВОЛЯ ДА ОСТАВЯ ДА СИ ОТИДЕ СВОЯ


ГНЯВ КЪМ ТОЗИ ЧОВЕК, КОЙТО Е ИЗИГРАЛ РОЛЯТА, ЗА ДА МИ ПОМОГНЕ ДА НАУЧА УРОКА?


Позволението също е един от 4те елемента на безусловната любов. Позволението е част от състраданието и е безусловна любов в действие. Това включва да позволите на това лице да бъде което е и да следва избрания си път, независимо от това как се чувствате вие във връзка с всичко това.


Обикновено, на този етап вече не ми е трудно да се освободя от гнева си към този човек, защото изпитвам благодарност и състрадание, които идват от това, че виждам болката, която тези хора изпитват, докато изиграват своята роля заради мен.


Позволението е полесно да се направи когато се откажете от нуждата да контролирате нечие поведение или избори за тяхно собствено добро. Ние проявяваме склонност да контролираме хората от страх, че техните действия ще наранят тях и/или нас. Ако проумеем, че всичко си има стойност, ще можем да започнем да се освобождаваме от нуждата си да контролираме, защото ще разберем, че ще има стойност при всеки и всякакъв резултат.


СТЪПКА ОСЕМ: ОСВОБОЖДАВАНЕТО


МОГА ЛИ ДА ОСВОБОДЯ ТОВА ЛИЦЕ ОТ ВИНА?


Това е лесно, когато разберете, че не сте жертва. Обратно, вие сте активен участник в един договор и урок, които сами сте спомогнали да се уреди.


Поемайки отговорността за вашата роля в договора ви дава възможност да освободите другото лице от вина заради ролята, която е играло, за да ви помогне да научите урока, който сте искали да научите. На този етап вече вие разбирате, че точно както вие не сте жертва, така няма и злодей. Девин, моят водач от 9то измерение, ми е казвал много пъти, че е много потрудно да играеш ролята на злодея, отколкото на героя.


Да освободиш някого от вина е различно от това да му простиш. Прощаваме на някого, когато чувстваме, че е сгрешил спрямо нас. Освобождаването обаче е ключов елемент от Формулата. То възниква като резултат от вашето състрадание към другия човек.


СТЪПКА ДЕВЕТ: ЛЮБЕЗНОСТТА


СЕГА, СЛЕД КАТО СЪМ ОСВОБОДИЛ ТОВА ЛИЦЕ, МОГА ЛИ


ДА БЪДА ЛЮБЕЗЕН КЪМ НЕГО/НЕЯ И АКО ДА, КАК И КОГА


ЩЕ ГО НАПРАВЯ?


На този етап вие трябва да чувствате интензивността на освобождаването чрез своето повисше сърце. Аз намирам, че степента на чувството се различава, в зависимост от емоционалната интензивност в случая. Колкото е понаситен емоционално, толкова поинтензивно е и освобождаването.


Тази стъпка е найемоционалната. Изпълвам се с благодарност достигайки тази стъпка и единствената ми мисъл е как да компенсирам и да благодаря.


Сега, когато чувствате благодарност и състрадание и сте освободили другия човек от обвинения и гняв и установявате, че отново можете да бъдете любезни към него, вие сте почти приключили с Формулата. Последните й две части са:


а. КАК ще покажа любезността си?


б. КОГА ще направя това?


Тези последни две части са много важни и ви съветвам да ги завършите възможно найбързо, тъй като процесът няма да е приключен, преди да го направите. Писмо или телефонен разговор до това лице, в което да им благодарите за урока, ще свършат работа. 


ВНИМАНИЕ!


Не ги превеждайте през Формулата. Няма да ви разберат и ще се ядосат или настроят отбранително, освен ако не я знаят от преди това.


ПРОМЯНА НА ЕНЕРГИЯТА


След като сте приключили с Формулата, време е да направите нещо с договора. Договорът е енергия както всичко друго така, че можете да промените формата му в нещо друго, както например с Лего.


Аз обикновено си представям, че договора се разтваря на хиляди парчета от светлинна енергия, а след това изпращам тази енергия на някой, който е болен, за да му помогне да се излекува. В други случаи, я депозирам в енергийна сметка, която съм създала, за да представлява едно от моите желания като нова къща или нещо друго. Вие също можете да я депозирате в нечия сметка, за да му помогнете да изрази някое свое желание.


МНОГОИЗМЕРНИ КЛЮЧОВЕ НА СЪСТРАДАНИЕТО


Ключовете на състраданието са умствен/емоционален процес, в резултат на който спираме да обвиняваме другите и виждаме урока и ползата в своя живот, гледайки от тази перспектива. Проумяваме, че всичко което се случва в живота е по наш собствен избор.


ПЪРВИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


ФОРМУЛА НА СЪСТРАДАНИЕТО


Научавате се да откривате урока зад възникналата неприятна или болезнена ситуация.


ВТОРИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


КЛЮЧЪТ НА СЪСТРАДАНИЕТО


Давате си възможност да спрете да обвинявате другите и да преобразувате страха, срама, вината и обвиненията и от настоящия и миналите си животи.


ТРЕТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


ПАРТНЬОРСТВО МЕЖДУ ДУШАТА/ЕГОТО/ВИСШЕТО АЗ


Започвате да разбирате връзката, която някога сте имали със своята Душа и Его (детето във вас) и как сте изгубили тази връзка, когато сте започнали училище, как тя е функционирала в живота ви и каква е била ползата от нея. Да си осигурите съдействието на своите Душа/Его/Висше Аз, е от основно значение за постигането на успешно духовно извисяване.


ЧЕТВЪРТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


ОТВОРЕНАТА ВРАТА


Усвоявате стъпките за възстановяване и поддържане на партньорството между вас и вашите Душа/Его/Висше Аз.


ПЕТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


НЕ СЕ ДРЪЖТЕ ЗА НИЩО И ЩЕ ИМАТЕ ВСИЧКО


Осъзнаване на факта, че привличаме в живота си онова, от което се страхуваме и че освобождаването от страха е от съществено значение за взаимоотношенията и живота ни. Предприемане на стъпки в посока към освобождаването на страха. Спираме да се вкопчваме в нещо или някого от живота си. Оставяме нашата душа да ни води. "Остави го и остави Бог (или Душата) да се погрижи за това"


ШЕСТИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


ТАНЦУВАНЕ С МРАКА


Осъзнавате на необходимостта от интегриране на Мрака  другата полярност и наш учител. Научавате се да освобождавате своя страх, който е ваш универсален учител.


СЕДМИЯТ МНОГОИЗМЕРЕН КЛЮЧ НА СЪСТРАДАНИЕТО:


СПОРАЗУМЕНИЯТА


Осъзнавате необходимостта от и ползата да сключите споразумения с детето във  вас и да ги спазвате, за да си осигурите неговото съдействие.


НЯКОИ ПОДРОБНОСТИ ВЪВ ВРЪЗКА С РЕКОДИРАНЕТО НА ДНК, ЕМОЦИОНАЛНОТО ПРЕЧИСТВАНЕ, ДУХОВНОТО ИЗВИСЯВАНЕ И ТЕХНИЯ МЕХАНИЗЪМ


КАКВО ОЗНАЧАВА "РЕКОДИРАНЕ НА ДНК"?


Това е термин използван за да отрази промените в нашите физически, емоционални и духовни тела, които се извършват с цялото човечество, докато земната честота се повишава до нивото на духовно извисяване, т.е. Рай на Земята. В резултат от тези промени, в нашето ДНК възникват генетични изменения, които се отразяват както на нашето емоционално тяло, така и на повишаващата се честота на Земята.


Тези промени, наричани Рекодиране, Повторно свързване и Активиране на ДНК, като краен резултат водят до получаването на пълно съзнание докато сме в 3измерното си сегашно тяло. Това означава, че започвате да чувате, виждате и чувствате неща от повисоките измерения, докато вашите психични (засега бездействащи жлези), започнат отново да функционират вследствие рекодирането на вашето ДНК.


Заедно с повишаването на вашата честота, започвате да чувствате тялото си полеко, различни части от ума ви започват да функционират подобре (получавате поголяма яснота и полесно вземате решения в различни ситуации) и започвате да узнавате отговорите още докато задавате въпроса.


Това, което става на практика докато се рекодирате е, че вашето Мер-Ка-Ба (светлинно тяло) се активира, кристалите на вашата коронна чакра се задействат и вашия хипоталамус, който функционира като универсален преводач, на свой ред също се активира, което пък донася ясно разбиране и комуникации на хората във всички измерения.


ПО КАКВО СЕ РАЗЛИЧАВА РЕКОДИРАНЕТО НА ДНК ОТ УСКОРЕНОТО РЕКОДИРАНЕ НА ДНК?


Рекодиране на ДНК се извършва върху всички хора понастоящем  много от тях просто не знаят защо животът им се променя толкова бързо. Ускореният вариант за рекодиране на ДНК просто е въпрос на ваш избор, който ви помага да преминете през този растеж съзнателно със скорост, която сами си определите. При това ускорено рекодиране вие сами си избирате да преминавате през промените съзнателно използвайки деветте нива на процеса по рекодиране на ДНК като схема, по която да се справите с промените и да разберете защо сте избрали тези уроци.


Причината, поради която на Земята е предоставен този вариант е за да се обучат учители, които да помогнат за приключването на този процес и които да съдействат на останалите хора да преминат полеко през този процес, да го преминат с необходимото разбиране и лекота. Към варианта за ускорено преминаване през този процес обикновено се чувстват привлечени Звездните потомци (представител на друга цивилизация в човешко тяло), Заместителите (душа, заела човешко тяло вместо пребивавалата дотогава в него душа в резултат на предварително споразумение между тях  преди самото прераждане), и Служителите на светлината, тъй като част от техните мисии е да бъдат учители и да помогнат на хората при духовното им извисяване. 


КАКВА Е ВРЪЗКАТА МЕЖДУ "РЕКОДИРАНЕ НА ДНК", "ЕМОЦИОНАЛНО ПРЕЧИСТВАНЕ" и "ДУХОВНО ИЗВИСЯВАНЕ"?


Рекодирането на ДНК е процеса по духовното извисяване. Активирането на Мер-Ка-Ба /светлинното тяло/, е само част от процеса по духовното извисяване. Мер-Ка-Ба се активира чрез приключване на останалата част от процеса, пречистването на емоционалното тяло вследствие на което се повишава честотата на физическото тяло, което активира светлинното тяло. Инструментите за тази промяна са: Процеса  Рекодиране, Повторно Свързване и Активиране, предназначен за Рекодирането на ДНК, както и Формулата на Състраданието. Те са прости и лесно изпълними и вършат работа. През този процес можете да преминете и напълно самостоятелно и без допълнителна помощ. В резултат можете да възстановите и 12те спирали на своето ДНК.


ИСКАМ ДА ПРЕМИНА ПРЕЗ УСКОРЕНО РЕКОДИРАНЕ НА ДНК  КАК ДА ГО НАПРАВЯ?


1. Гласно поискайте ускорено рекодиране на ДНК. Просто кажете на глас: "Аз моля за ускорено рекодиране на ДНК по свое собствено желание". Когато направите това вие поемате отговорност за това ускорено развитие и правите запис в Акашевите архиви. Молим ви разберете, че той няма да ви бъде осигурен, ако не го поискате гласно с думи, защото живеете в зона на "свободна воля". Нищо не може да ви бъде дадено без ваше изрично разрешение.


2. Започнете процеса с прочистване на черния дроб. Прочистването на физическото тяло посредством прочистване на дебелото черво и черния дроб преди да започнете рекодиране на ДНК, помага изключително много. Това не само слага началото на процеса, но и помага да преминете през него максимално лесно и много поудобно. /За прочистването на черния дроб ще получите допълнителни подробности/.


След като осъществите прочистването на физическо ниво, стари проблеми ще започнат да излизат на повърхността, придружени от свързаните с долната чакра емоции на гняв, срам, вина, негодувание и др. Направете си списък на тези конфликти и започнете да прилагате към всеки от тях Формулата на състраданието, за да пречистите и преобразувате тази енергия в състрадание в своето Висшето Сърце.


Болезнените спомени се задържат в нашите физически тела като болести, а в нашите емоционални тела  като блокажи /или емоционални прегради/.


КАКВО Е НЕОБХОДИМО ДА МОЖЕМ, ЗА ДА СЕ ИЗВИСИМ ДУХОВНО?


1. Да постигаме състрадание чрез преобразуване на емоционалните блокажи в нас


2. Да ценим Мрака по всички начини


3. Да живеем в хармония с всички други създания във вселената, независимо от разликите помежду ни


КАК СЕ ВЪЗВИСЯВАМЕ ДУХОВНО?


Като пречистваме емоционалните си блокажи, интегрираме страховете които лежат в основата на тези блокажи и преобразуваме гнева, омразата, вината и срама от тези блокажи в състрадание.


Във всеки от нашите емоционални блокажи лежат осъждането и тъмните емоции, посочени погоре. Когато се научим да приемаме, ценим и използваме тези емоции балансирано, ние балансираме своята Мрачна страна.


Погледнато отвън  когато се научим да ценим онези, които изразяват мрачни емоции в ролята им като наши учители /т.е. онези, които играят отрицателна роля за нас, понеже имат с нас духовни договори да го правят/, ние балансираме Светлината и Мрака в нашата реалност.


Докато разчистваме своите емоционални блокажи, ние разширяваме своето съзнание. Започваме порядко да осъждаме и ставаме посъстрадателни. Първо се разширява нашето съзнание, а след това физическото ни тяло го следва. На третия етап, нашата външна реалност започва да отразява новото съзнание, което изразяваме. Така и физическата реалност започва бавно да се променя. Затова всеки ден, докато позволяваме на своите водачи да ни предоставят уроци, чрез които да се прочистваме, ние постепенно се извисяваме духовно. Всеки път, когато изчистим даден блок и изпитаме благодарност, оценяване и състрадание към съответната личност, ние се извисяваме.


И така, духовното възвисяване се осъществява когато:


1. желаете да прочистите своите емоционални блокажи


2. прочиствате даден блокаж, интегрирате страха като го преживявате и постигате състрадание и по този начин разширявате своето съзнание.


КАКЪВ Е МЕХАНИЗМА НА ДУХОВНОТО ИЗВИСЯВАНЕ?


Това е процес, който има духовен, емоционален, ментален и физически компонент. Той е многослоен и взаимосвързан, т.е. промяната на едно ниво оказва влияние и върху останалите (ефектът на доминото).


Механизмът на този процес е следния:


1. Изразявате желание да ви бъдат показани вашите страхове.


2. Страхът се проявява във вашия живот опакован като урок, който излиза на преден план.


3. Преминавате през страха изпитвайки го толкова пълно, колкото е необходимо, за да го интегрирате.


4. Интегрирате страха и по този начин научавате урока. Изпитвате чувства на вина, срам, омраза, яд, негодувание и др. свързани с този страх/урок. Да, ние се страхуваме от тези чувства, защото са ни учили, че те са лоши и когато ги изпитваме, ние също сме лоши.


5. При интегрирането на страха и научаването на урока преживявате освобождаване. При това вече изпитвате чувство на радост, благословия, благодарност (към лицето изпълняващо Мрачната роля) и състрадание (за болката, която то преживява поради това, че трябва да изиграе тази роля за нас). Докато изпитвате състрадание, изпитвате особено чувство в своето тяло и експлозия на енергия във вашата сърдечна чакра (това са отрицателните емоции, преобразувани в състрадание) и спирате да обвинявате съответния човек.


6. Състраданието, което изпитвате, преобразува малко от вашето ДНК от ДНК на въглеродна основа в ДНК на силициева или кристална основа и така дава възможност за навлизане на повече светлина в тялото ви. В същото време, всички импланти (т.е. поведенчески шаблони), свързани със страха/урока, се променят (балансират). Ако сте отработвали известно време този страх в различните му аспекти, тези новообразувани поведенчески шаблони освобождават своята част от вашите досега бездейни 10 спирали от ДНК така, че те да могат да бъдат отново свързани и да започнат да функционират пълноценно.


Колкото повече напредвате в този процес, толкова повече рекодирате своето ДНК и в резултат съзнанието ви се променя и все повече се приближавате към точката на интегриране между Светлината и Мрака. Състраданието е безусловното приемане на всички неща (Светли и Мрачни), независимо от това кои, или какво са.
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